<b>Bijsluiter</b>. De hyperlink naar het originele document werkt niet meer. Daarom laat Woogle de tekst zien die in dat document stond. Deze tekst kan vreemde foutieve woorden of zinnen bevatten en de opmaak kan verdwenen of veranderd zijn. Dit komt door het zwartlakken van vertrouwelijke informatie of doordat de tekst niet digitaal beschikbaar was en dus ingescand en vervolgens via OCR weer ingelezen is. Voor het originele document, neem contact op met de Woo-contactpersoon van het bestuursorgaan.<br><br>====================================================================== Pagina 1 ======================================================================

<pre>              UITBREIDING HEENWEG
                        bestemmingsplan
NL.IMRO.1783.HEEUITBRHEENWEGpbp-VA01
                              vastgesteld
</pre>

====================================================================== Einde pagina 1 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 2 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 2 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 3 ======================================================================

<pre>Bijlagen bij de toelichting
Bijlage 1  Staat van wijzigingen
Bijlage 2  Nota beantwoording vooroverlegreacties
Bijlage 3  Nota beantwoording inspraakreacties
Bijlage 4  Vormvrije m.e.r.-beoordeling
Bijlage 5  Ladder voor duurzame verstedelijking
Bijlage 6  Akoestisch onderzoek
Bijlage 7  Onderzoek BMZ en Externe Veiligheid
Bijlage 8  Verkeersonderzoek
Bijlage 9  Waterstudie
Bijlage 10 Stikstofberekening
Bijlage 11 Bodemonderzoek
Bijlage 12 Nader bodemonderzoek
Bijlage 13 Archeologisch onderzoek
                                                  1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 3 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 4 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 4 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 5 ======================================================================

<pre>                                        Staat van Wijzigingen
           Van het ontwerp bestemmingsplan “Uitbreiding Heenweg" naar vastgesteld bestemmingsplan
Planverbeelding
    - De gebiedsaanduiding ‘geluidzone – industrie’ is toegevoegd aan het plangebied;
    - Ten oosten van het plangebied is een strook met de bestemming ‘Wonen’ toegevoegd aan het
       bestemmingsplan;
    - Het bouwvlak van het appartementengebouw voor 34 woningen is gewijzigd;
    - De bestemming ‘Tuin’ bij de 15 appartementen is aangepast;
    - De gevellijn van het appartementengebouw van 15 appartementen is verwijderd;
    - Het bouwvlak van de vrijstaande woningen is 1 meter verplaatst;
    - De aanduiding ‘specifieke bouwaanduiding – 2’ is toegevoegd aan de bestemming ‘Groen’ voor de
       realisatie van een vluchttrap.
Planregels
    - De aanduiding ‘specifieke bouwaanduiding – 2’ is toegevoegd in artikel 3;
    - De gebiedsaanduiding ‘geluidzone – industrie’ is toegevoegd in artikel 13.
Toelichting
    - Paragraaf 2.2 is gewijzigd;
    - Paragraaf 3.7 ‘Water’ is gewijzigd;
    - Paragraaf 3.9 ‘Ecologie’ is gewijzigd;
    - In paragraaf 4.2 is de gebiedsaanduiding ‘geluidzonde – industrie’ toegevoegd;
    - De waterstudie in bijlage 8 is gewijzigd;
    - De stikstofberekening in bijlage 9 is gewijzigd.
22-0289455                                                                                            *22-0289455*
</pre>

====================================================================== Einde pagina 5 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 6 ======================================================================

<pre>NOTA VAN BEANTWOORDING REACTIES 3.1.1 BRO OVERLEG VOORONTWERP BESTEMMINGSPLAN "Uitbreiding Heenweg"
     Instantie                   Reactie                                              Beantwoording
1.   Veiligheidsregio Haaglanden Risicobron                                           De reactie wordt voor kennisgeving aangenomen.
                                 Het plangebied ligt op circa 95 meter ten noorden    De adviezen hebben geen gevolgen voor het
                                 van de N220. In geval van een calamiteit kan zich    bestemmingsplan. Bij de bouw van het project
                                 een incident voordoen waarbij giftige stoffen        Uitbreiding Heenweg zal de gemeente adviseren de
                                 vrijkomen. Gezien de afstand van het plangebied tot  genoemde technische voorzieningen te plaatsen. De
                                 aan de N220 zal het groepsrisico als gevolg van de   bewoners in het plangebied zullen via de reguliere
                                 (eventuele) ontwikkelingen niet significant toe - of kanalen van risicocommunicatie worden
                                 afnemen.                                             geïnformeerd.
                                 Geadviseerde maatregelen en restrisico
                                 Gezien de afstand van de risicobron tot aan het
                                 plangebied worden de volgende maatregelen
                                 geadviseerd:
                                 A. Afschakelbare ventilatie;
                                 B. Risicocommunicatie.
                                 In de bijlage van deze e -mail worden de
                                 bovenstaande geadviseerde maatregelen uitgebreid
                                 beschreven. Daarnaast wordt in de bijlage het risico
                                 beschouwd dat overblijft na het treffen van de
                                 geadviseerde maatregelen.
                                 Het is belangrijk dat bij de verdere uitwerking van
                                 het plangebied, zoals bij bouwplannen, ook
                                 specifiek wordt gekeken naar de brandveiligheid.
                                 Hiervoor kunnen extra maatregelen nodig zijn. Voor
                                 vragen met betrekking tot brandveiligheid kunt u
                                 contact opnemen met risicobehe ersing@vrh.nl. In
                                 het kader van brandveiligheid wordt tevens
                                 aandacht besteed aan de bereikbaarheid voor de
                                 hulpdiensten en bluswatervoorzieningen voor de
</pre>

====================================================================== Einde pagina 6 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 7 ======================================================================

<pre>                         specifieke objecten.
                         Tot slot
                         Niet alle geadviseerde maatregelen kunnen worden
                         opgenomen in dit bestemmingsplan, deze zijn
                         bedoeld voor andere afdelingen binnen de
                         gemeente. Deze maatregelen kunnen mogelijk
                         binnen andere ruimtelijke plannen of door andere
                         disciplines van de gemeente worden geborgd. Ik ga
                         ervan uit dat, na de bestuurlijke besluitvorming, de
                         overgenomen maatregelen bij de juiste afdeling(en)
                         van de gemeente bekend worden gemaakt.
2. Hoogheemraadschap van Algemeen                                                Algemeen
   Delfland              De waterstudie bij het bestemmingsplan bevat in het     Aanleiding voor de uitbrei ding van de kern Heenweg
                         ontwerp een aanzienlijke hoeveelheid water. Voor        is de motie "Kleine kernen" uit 2016. Daarin wordt
                         zover wij zijn nagegaan, zijn wij als Delfland niet bij door de raad gevraagd om de mogelijkheden naar
                         deze ontwikkeling betrokken geweest. Mogelijk           de uitbreiding van o.a. de kern Heenweg te
                         liggen hier nog aanvullende kansen voor de KRW.         onderzoeken. Uit een intern onderzoek is de locatie
                         Wij vragen u aan te geven, o p basis waarvan deze       ten westen van de kern naar voren geko men als
                         inrichting tot stand gekomen is.                        meest geschikte plek. Tussen de bestaande
                                                                                 gronden met de bestemming ‘Agrarisch –
                                                                                 Glastuinbouw’ en de toekomstige bestemming
                                                                                 ‘Wonen’ is een bufferzone van 30 meter vereist.
                                                                                 Deze bufferzone wordt ingericht met groen en
                                                                                 water.
                         Ondanks dat er geen verplichte wateropgave is,          De nieuwe watergang heeft in het
                         verzoeken wij u te overwegen het te realiseren          ontwerpbestemmingsplan de bestemming ‘Water’
                         water op enige manier in de regels of op de             gekregen.
                         verbeelding te borgen.
                         Delfland en vrijwel alle gemeenten in zijn              In het plangebied worden diverse maatregelen op
                         beheergebied hebben zich met ondertekening van          het gebied van klimaatadaptatie toegepast :
                         het “Convenant klimaatadaptief bouwen”                      •  Veel groen, waaronder veel bomen
                         gecommitteerd, om de huidige bouwopgave                         voorzieningen in het park;
</pre>

====================================================================== Einde pagina 7 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 8 ======================================================================

<pre>klimaatadaptief te ontwikkelen: verminderen van de       •   natuurvriendelijke oevers ;
kans op wateroverlast, hittestress, droogte en           •   forse toename van het oppervlaktewater (-
bodemdaling en vergrote n van de biodiversiteit, zie          berging).
ook https://bouwadaptief.nl/. Uit de daarvoor
opgestelde Minimale Eisen hebben de volgende
aspecten een directe relatie met de
waterhuishouding. Wij verzoeken u in de toelichting
op te nemen, op welke manier invulling aan het
Convenant klimaat adaptief bouwen gegeven wordt.
Verbeelding                                          Verbeelding
Aan de noordzijde van het plangebied ligt een        Het plangebied valt voor een klein gedeelte in het
primaire boezemwatergang. Wij kunnen niet goed       water. De watergang heeft in het bestemmingsplan
bepalen, of de watergang gedeeltelijk in het         “Glastuinbouwgebied Westland” de bestemming
plangebied aanwezig is. Als dat het geval is, dan    ‘Agrarisch – Glastuinbouw’ met functieaanduiding
vragen wij u dit gedeelte als “water” te bestemmen.  ‘specifieke vorm van agrarisch – hoofdwatergang’.
                                                     De gronden zijn in het ontwerpbestemmingsplan
                                                     bestemd als ‘Water’
Toelichting                                          Toelichting
Paragraaf 3.7.2, Algemeen: De waterthema’s           De waterstudie en toelichting van het
worden zowel in de toelichting als de waterstudie    bestemmingsplan zijn aangepast naar aanleiding
behandeld, maar de teksten hiervan verschillen       van de opmerkingen.
onderling. De opmerkingen hieronder gaan zowel
over de tekst onder de toelichting als in de
waterstudie. Wij vragen u deze opmerkingen
uiteindelijk goed in de toelichting te verwerken.
Paragraaf 3.7.2, thema Waterkwantiteit:
    a) De aannames voor verhard oppervlak voor de        a) De aannames voor verhard oppervlak zijn
       woningen zijn relatief laag ingeschat. Die             aangepast in de watersleutel.
       inschatting wordt ook nauwelijks door de
       aannames voor de verharding op de kavels
       gecompenseerd. Wij verzoeken u hiervoor
       een reëlere inschatting te maken en deze
</pre>

====================================================================== Einde pagina 8 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 9 ======================================================================

<pre>       ook in de watersleutel te verwerken.
   b) In de waterstudie wordt een ontwerp                b) Aan de westzijde wordt de waterpartij
       getoond, waarin een aanzienlijke                      aangesloten op de watergang door middel
       hoeveelheid water aanwezig is. Wij vragen u           van een duiker en aan de noordzijde aan de
       te benoemen, op welke manier de nieuwe                watergang met openverbinding.
       waterstructuur op de bestaande aangesloten
       wordt.
   c) Op basis van de hiervoor genoemde tekening         c) Eisen van Delfland aan nieuwe watergangen
       vragen wij ons af, of de watergangen qua              zijn een minimale diepte van 0,5 meter en
       afmetingen aan de bijbehorende                        een minimale breedte van 2,5 meter.
       beleidsregels voldoen. Wij verzoeken u                Verhouding tussen waterdiepte en
       duidelijk aan te geven, op welke wijze hier           waterbreedte is minimaal 1:5. Breder dan 5
       invulling aan gegeven wordt.                          meter is er maatwerk mogelijk .
   d) Voor de zekerheid verzoeken wij u duidelijk        d) Dit is opgenomen in de waterstudie en de
       te vermelden, dat voor de realisatie van het          toelichting van het bestemmingsplan.
       water en de bijbehorende kunstwerk en een
       watervergunning nodig is. Wij raden de
       initiatiefnemer ook nadrukkelijk aan hiervoor
       in contact met Delfland te treden.
Paragraaf 3.7.2, thema Onderhoud en bagger: Wij      De kas die grenst aan de boezemwatergang wordt
vragen u duidelijk aan te geven, op welke wijze het  gesloopt en in het gebied komt veel groen en water.
onderhoud aan het bestaande en nieuwe water          T.a.v. de waterpartij en de watergangen dient
mogelijk is.                                         onderhoud te worden verzorgd. Het nieuw te graven
                                                     water in het plangebied wordt eigendom van de
                                                     gemeente Westland (secundair water). Over het
                                                     beheer lopen nog gesprekken tussen partijen. De
                                                     verwachting is dat er varend beheer zal worden
                                                     toegepast, mede op basis van de breedte en de
                                                     woningen aan de oevers. Voor varend beheer dient
                                                     de waterdiepte minimaal 1,0 meter te zijn en een
                                                     onderhoudsstrook van 1,0 meter. Indien het
                                                     onderhoud rijdend wordt uitgevoerd dan dient er
                                                     een onderhoudsstrook te zijn 4,0 meter.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 9 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 10 ======================================================================

<pre>                          Paragraaf 3.7.2, thema Bodem en grondwater: Wij      Dit is toegepast.
                          verzoeken u de conclusie uit de waterstudie en de
                          toelichting samen te voegen.
                          Paragraaf 3.7.2, thema Afvalwaterketen: De           De woningen in het projectgebied kunnen met het
                          ontwikkeling betreft een toename van meer dan 50     DWA en HWA in principe worden aangesloten op
                          wooneenheden. Op basis daarvan moet worden           het gescheiden rioolstelsel van de wijk. Deze zullen
                          bepaald, in hoeverre de droogweerafvoer toeneemt.    op 2 punten aansluiten op het bestaande systeem.
                          Wij vragen u dat inzichtelijk te maken, zodat wij    Dit is in overleg met de gemeente uitgewerkt .
                          kunnen beoordelen, of de capaciteit van het
                          rioolgemaal voldoende is.                            De dakvlakken kunnen op oppervla ktewater lozen,
                                                                               mits daar toestemming van Delfland voor is. Er is
                                                                               op het RWA deel van de riolering een overstort
                                                                               aanwezig. Er mag bij de opvang en afvoer van
                                                                               hemelwater geen gebruik worden gemaakt van
                                                                               uitlogende of andere materialen die een negatief
                                                                               effect op de waterkwaliteit kunnen hebben.
3. Westland Infra         Ik het plangebied liggen verschillende assets van    De reactie wordt voor kennisgeving aangenomen.
                          Westland Infra Netbeheer B.V. , waarschijnlijk       Aan de ontwikkelaar wordt doorgegeven dat hier bij
                          moeten deze omgelegd of verwijderd worden.           verdere planvorming rekening mee gehouden moet
                          Tevens staat in de nabijheid van het plangebied een  worden.
                          gasdistrict station. U dient hier met de planvorming
                          rekening mee te houden.
4. Tennet                 Binnen de grenzen van dit plan heeft TenneT (na      De reactie wordt voor kennisgeving aangenomen.
                          een eerste beoordeling) noch bovengrondse -, noch
                          ondergrondse hoogspanningsverbindingen in
                          beheer.
                          Wij hebben dan ook geen opmerkingen op genoemd
                          plan en wensen u veel succes bij de verdere
                          uitwerking hiervan.
5. Provincie Zuid-Holland Het programma van 45% sociale huur en 20%            De reactie wordt voor kennisgeving aangenomen.
                          middeldure huur/sociale /bereikbare koop maakt dit
                          plan wenselijk als het gaat om de opgave die
                          Westland heeft een bijdrage te leveren aan een
</pre>

====================================================================== Einde pagina 10 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 11 ======================================================================

<pre>betere spreiding van de doelgroepvoorraad over de
regio (Tussenakkoord woningmarktafspraken
Haaglanden 2021). Zoals in de ladderonderbouwing
is aangegeven geeft dit plan daar met een hoger
percentage sociale huur een extra bijdrage aan.
Deze ontwikkeling zal bovendien de differentiatie
van type woningen in deze kern vergroten.
Verder geen opmerkingen op het stuk.
Overigens is het natuurlijk zo dat de benodigde
kaartaanpassing nu is meegenomen in de
herziening Omgevingsbeleid Module Ruimte en
Wonen.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 11 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 12 ======================================================================

<pre>NOTA VAN BEANTWOORDING INSPRAAKREACTIES B ESTEMMINGSPLAN "Uitbreiding Heenweg"
     Indiener                    Reactie                                            Beantwoording
1.   21-0265809, ontvangen op 7  Reclamant geeft aan dat de voormalige              Het bestemmingsplan is aangepast naar aanleiding
     september 2021.             bedrijfswoning behorende bij het verkochte         van de inspraakreactie. De voormalige
                                 glastuinbouwbedrijf onterecht niet is meegenomen   bedrijfswoning is meegenomen in het ontwerp
                                 in het bestemmingsplan. De woning moet volgens     bestemmingsplan. Het perceel heeft de bestemming
                                 de reclamant de bestemming woondoeleinden          ‘Wonen’ en ‘Tuin’ gekregen.
                                 krijgen. Omdat het perceel niet meer in het
                                 glastuinbouwgebied ligt, is het maximum van 1000
                                 m2 volgens reclamant niet meer van toepassing.
2.   21-0277715, ontvangen op 22 Reclamant vraagt zich af op welke manier inspraak  Op 28 september 2021 is vanuit de gemeente een
     september 2021              mogelijk is tegen het voorontwerp bestemmingsplan. mail gestuurd aan reclamant met een beantwoording
                                                                                    op de vraag. Hierin stond aangegeven dat t/m 30
                                                                                    september 2021 een inspraakreactie op het
                                                                                    voorontwerpbestemmingsplan ingediend kon
                                                                                    worden.
                                 Reclamant vraagt zich af op welke wijze zij op de  Omdat reclamant een inspraakreactie heeft
                                 hoogte worden gehouden van onder andere het        ingediend ontvangt reclamant een brief wanneer het
                                 (definitieve) bestemmingsplan en belangrijke data. ontwerp bestemmingsplan ter inzage wordt gelegd.
                                                                                    In die brief staat aangegeven op welke manier
                                                                                    verdere inspraak mogelijk is.
                                 Reclamant vraagt zich af wanneer bezwaar gemaakt   Reclamant ontvangt een brief wanneer het ontwerp
                                 kan worden en op welke wijze dat moet.             bestemmingsplan ter inzage wordt gelegd. In deze
                                                                                    brief staat aangegeven binnen welke termijn en op
                                                                                    welke wijze een zienswijze bij de gemeente
                                                                                    Westland ingediend kan worden.
                                 Reclamant vraagt zich af welke                     Er is weliswaar niet uitgesloten dat het bouwplan
                                 compensatieregeling voor direct omwonenden         tot enige afname van uitzicht, lichtinval en privacy
                                 beschikbaar is. Reclamant voorziet een             bij de woning van de reclamant zal leiden, maar dit
</pre>

====================================================================== Einde pagina 12 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 13 ======================================================================

<pre>waardedaling door zaken zoals het beperken van   zal niet tot een onaanvaardbare woonsituatie
het vrije uitzicht over de (lage) kassen,        leiden. Daarbij is het van belang dat de woningen in
geluidsoverlast, stofoverlast, trillingen,       een stedelijke omgeving staan, waarbij een
vrachtverkeer, 72 extra gezinnen in een wijk die woonsituatie die vrij is van enige inkijk nu eenmaal
zorgen voor verkeer en geluid etc.               niet kan worden gegarandeerd. Verder bestaat er
                                                 volgens vaste jurisprudentie van de Afde ling
                                                 bestuursrechtspraak van de Raad van State geen
                                                 blijvend recht op vrij uitzicht (zie bijvoorbeeld de
                                                 uitspraak van 24 augustus 2011,
                                                 ECLI:NL:RVS:2011:BR5649). Er is dan ook geen
                                                 sprake van een onevenredige belangenafweging.
                                                 Indien reclamant meent schade te ondervinden door
                                                 de omgevingsvergunning in afwijking van het
                                                 bestemmingsplan, dan kan - na het onherroepelijk
                                                 worden van de omgevingsvergunning – een verzoek
                                                 om planschade worden ingediend. De vermeende
                                                 planschade is echter geen ruimtelijke afweging .
Reclamant vraagt zich af of er een               De koopwoningen worden toegewezen volgens het
voorkeursplaatsing is voor omwonende voor de     woningzoekenderegister Westland. Via de
nieuwbouw in het gebied dan wel Westland.        gemeentelijke website kunnen mensen zich hier
                                                 voor inschrijven. Voor de inschrijving wordt een
                                                 kleine vergoeding gevraagd. De midden -
                                                 huurwoningen worden voornamelijk toegewezen aan
                                                 starters uit het Westland en de sociale
                                                 huurwoningen in eerste instantie aan inwoners uit
                                                 de kern Heenweg en vervolgens aan inwoners uit
                                                 het Westland.
Reclamant vraagt zich af wanneer de concrete     Bij het ontwerp bestemmingsplan zijn de plannen
plannen bekend zijn.                             van de ontwikkelaar verwerkt in de planregels en op
                                                 de planverbeelding. De concrete bouwplannen
                                                 zullen pas bij de omgevingsvergunning aan bod
                                                 komen.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 13 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 14 ======================================================================

<pre>                          Milieu consultancy
                          Watermanagement
                          Ruimtelijke ordening
                           Aqua-Terra Nova BV
                           Zuidweg 79
                           2671 MP Naaldwijk
       MER notitie         telefoon 0174 – 625246
  Nieuwbouw woningen       fax 0174 – 629744
Hyacinthstraat te Heenweg  www.aquaterranova.nl
      Opdrachtgever
        Weboma
       Wateringen
      MER notitie
</pre>

====================================================================== Einde pagina 14 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 15 ======================================================================

<pre>                                                   Milieu consultancy
                                                   Watermanagement
                                                   Ruimtelijke ordening
                                                    Aqua-Terra Nova BV
                                                    Zuidweg 79
                                 MER notitie        2671 MP Naaldwijk
                            Nieuwbouw woningen      telefoon 0174 – 625246
                         Hyacinthstraat te Heenweg  fax 0174 – 629744
                                                    www.aquaterranova.nl
                                Opdrachtgever
                                  Weboma
                                 Wateringen
Datum:     30 mei 2022
Rapportnr: 21077/AQT306c/MER RK
Status:    Definitief
</pre>

====================================================================== Einde pagina 15 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 16 ======================================================================

<pre>                                                                                              Milieu consultancy
                                                                                              Watermanagement
                                                                                              Ruimtelijke ordening
                                                                                                Aqua-Terra Nova BV
                                                                                                Zuidweg 79
                                                                                                2671 MP Naaldwijk
                                                                                                telefoon 0174 – 625246
                                                                                                fax 0174 – 629744
                                                                                                www.aquaterranova.nl
Colofon
Titel                     : MER notitie Nieuwbouw Woningen Hyacintstraat,
                            Kern Heenweg, gemeente Westland
 Opdrachtgever              : WEBOMA
 Contactpersoon             : Dhr. R. van Dijk / mw. M. van Schie
 Projectteam
 Projectmanager             : dhr. ing. A.P. Wubben
 Auteur                     : dhr. ing. R. Kleefman
 Kwaliteitsborging          : dhr. ing. A. Wubben
 Projectnummer              : 21077
 Rapportnummer              : 21077AQT306MER RK
 Planstatus                 : ontwerp
   Datum vrijgave                Status            Goedkeuring auteur    Goedkeuring kwaliteitsborger
   Versie 30 mei 2022          Definitief
 © 2022 Aqua-Terra Nova B.V.
 Alle rechten voorbehouden. Niets uit deze uitgave mag worden verveelvoudigd, opgeslagen in een
 geautomatiseerd gegevensbestand, of openbaar gemaakt, in enige vorm of op enige wijze, hetzij elektronisch,
 mechanisch, door fotokopieën, opnamen of enig andere manier, zonder voorafgaande schriftelijke toestemming
 van de uitgev er.
 21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
 30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 16 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 17 ======================================================================

<pre> MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
I. TOELICHTING
INHOUDSOPGAVE VAN DE TOELICHTING
Inhoudsopgave
    1.        Inleiding ..................................................................................................... 2
    1.1       Aanleiding ................................................................................................... 2
    1.2       Leeswijzer ................................................................................................... 2
    2.        M.E.R.-(beroordelings)plicht .......................................................................... 3
    2.1       Is de activiteit m.e.r.-(beoordelings) plichtig? .................................................. 3
    2.2       Procedure.................................................................................................... 3
    3.        Kenmerken en plaats van het project .............................................................. 5
    3.1       Plangebied en (ontwerp)bestemmingsplan ...................................................... 5
    3.2       Huidig grondgebruik en beschrijving ontwikkeling ............................................ 5
    4.        Kenmerken van het potentiële effect .............................................................. 7
    4.1       Lucht- en geurkwaliteit ................................................................................. 7
    4.2       Geluid, milieuhinder en externe veiligheid ....................................................... 8
    4.3       Water ....................................................................................................... 12
    4.4       Bodem ...................................................................................................... 15
    4.5       Ecologie en stikstofdepositie ........................................................................ 16
    4.6       Cultuurhistorische en archeologie ................................................................. 18
    4.7       Klimaat en duurzaamheid ............................................................................ 18
    4.8       Conclusie .................................................................................................. 19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 17 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 18 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       1. Inleiding
       1.1       Aanleiding
       De opdrachtgever heeft het voornemen om op de locatie Hyacinthstraat 17a in de kern
       Heenweg, gemeente Westland, het bestaande glastuinbouwbedrijf te slopen en op deze
       locatie maximaal 76 woningen te realiseren (uitbreiding kern Heenweg).
       De centrale vraag van deze rapportage is op welke wijze de voorgenomen ontwikkeling kan
       bijdragen aan de vermindering van aanzienlijke negatieve milieueffecten dan wel
       verbetering van omgevingskwaliteiten? Het antwoord hierop wordt gegeven in de
       opeenvolgende hoofdstukken over specifieke milieu onderwerpen.
       1.2       Leeswijzer
       In dit rapport komen achtereenvolgens aan de orde:
       -     de m.e.r.-(beoordelings-)plicht en de inhoudelijke en procedurele vereisten
             (hoofdstuk 2);
       -     beoordeling aan de hand van de kenmerken en de plaats van het project (hoofdstuk 3);
       -     beoordeling aan de hand van de kenmerken van de milieugevolgen (hoofdstuk 4);
       -     conclusie (hoofdstuk 5).
                                                                                2
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 18 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 19 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       2. M.E.R.-(beroordelings)plicht
       2.1       Is de activiteit m.e.r.-(beoordelings) plichtig?
       De milieueffectrapportage-procedure (m.e.r.) is bedoeld om het milieubelang volwaardig en
       vroegtijdig in de plan- en besluitvorming in te brengen. Een m.e.r. is altijd gekoppeld aan
       een plan of besluit, bijvoorbeeld een structuurvisie, bestemmingsplan of vergunning.
       De wettelijke eisen ten aanzien van m.e.r. zijn vastgelegd in de Wet milieubeheer en in het
       Besluit m.e.r. In de Wet milieubeheer en in het Besluit m.e.r. wordt een onderscheid
       gemaakt in activiteiten die m.e.r.-plichtig zijn (de zogenaamde bijlage C-activiteiten),
       activiteiten die m.e.r.- beoordelingsplichtig zijn (de zogenaamde bijlage D-activiteiten) en
       activiteiten die wel zijn opgenomen in de D-lijst, maar in omvang kleiner zijn dan de
       opgenomen drempelwaarden.
       Voor deze laatste categorie geldt een vormvrije m.e.r.-beoordeling. Het kleinschalige
       woningbouwproject is een m.e.r.-beoordelingsplichtige activiteit conform categorie D 16.1
       van het Besluit m.e.r.: ‘De aanleg, wijziging of uitbreiding van een stedelijk
       ontwikkelingsproject met inbegrip van de bouw van winkelcentra of parkeerterreinen’. De
       omvang van de voorgenomen ontwikkeling (max.72 woningen) is kleiner dan de
       drempelwaarde voor een m.e.r.-beoordeling (2.000 woningen of 100 ha).
       Conform de m.e.r.-regelgeving leidt dit tot de noodzaak tot het uitvoeren van een
       zogenaamde vormvrije m.e.r.-beoordeling (stedelijk ontwikkelingsproject minder dan 2000
       woningen). Voor activiteiten ónder de drempelwaarde van bijlage D bestaat sinds de
       wijziging van het Besluit m.e.r. van 1 april 2011 de verplichting tot een zogenaamde
       vormvrije m.e.r.-beoordeling. Ook daarbij concludeert het bevoegd gezag (bijv. op basis van
       een notitie) of er wel of geen belangrijke nadelige milieugevolgen zullen optreden. Als blijkt
       dat aanzienlijke nadelige milieugevolgen niet zijn uit te sluiten, is alsnog een volledige
       m.e.r.-beoordeling of m.e.r.-procedure nodig
       2.2       Procedure
       De voorliggende notitie beschrijft de gevolgen van de voorgenomen activiteit voor het milieu
       en geeft een conclusie over de noodzaak tot een m.e.r.-procedure. Een vormvrije m.e.r.-
       beoordeling betekent, dat er géén MER wordt opgesteld, tenzij er sprake is van belangrijke
       nadelige gevolgen voor het milieu. Het uitgangspunt is dus: 'Nee, tenzij.... ' De 'belangrijke
       nadelige gevolgen' moeten worden beoordeeld op basis van het toetsingskader van bijlage
       III van de Europese Richtlijn Milieueffectbeoordeling (85/337/EEG en latere wijzigingen).
       Bijlage III noemt drie hoofdthema's:
       1. de kenmerken van de activiteit (waaronder omvang, verontreiniging, hinder en risico van
             ongevallen);
       2. de plaats van de activiteit (in relatie tot de kwetsbaarheid van het milieu);
       3. de kenmerken van het potentiële effect (waaronder het bereik, de orde van grootte en
             waarschijnlijkheid van het effect).
       Op 7 juli 2017 is een wijziging van het Besluit m.e.r. in werking getreden, naar aanleiding
       van een wijziging van de Europese Richtlijn m.e.r. Deze wijziging heeft tot gevolg dat voor
       elk initiatief waarbij een vormvrije m.e.r.-beoordeling aan de orde is de volgende procedure-
       stappen doorlopen moeten worden:
       -     door de initiatiefnemer moet een (aanmeldings-)notitie worden opgesteld;
       -     het bevoegd gezag moet binnen 6 weken een m.e.r.-beoordelingsbesluit nemen. Dit
             besluit moet genomen zijn voor de ter inzage legging van het ontwerp-besluit;
                                                                                  3
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 19 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 20 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       -     het besluit hoeft niet in de Staatscourant gepubliceerd te worden, maar wel via andere
             (digitale) kanalen;
       -     het (vormvrije)-m.e.r.-beoordelingsbesluit moet onderdeel zijn van de
             vergunningaanvraag.
                                                                                 4
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 20 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 21 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       3. Kenmerken en plaats van het project
       3.1       Plangebied en (ontwerp)bestemmingsplan
       Het plangebied van de voorgenomen ontwikkeling ligt aan de Hyacinthstraat nabij 17a in de
       kern Heenweg in de gemeente Westland. Het plangebied heeft een oppervlakte van
       ongeveer 23.712m2. Het plangebied heeft op dit moment de bestemming “Agrarisch-
       Glastuinbouw” waarop in de huidige bestemming geen woningbouw is toegestaan. Om de
       ontwikkeling mogelijk te maken is een ruimtelijke procedure gevolgd om de bestemming te
       wijzigen naar onder andere “Wonen”, opgenomen in ontwerp bestemmingsplan “uitbreiding
       Heenweg, 2021-07-13, NL.IMRO.1783.HEEUITBRHEENWEGpbp-VO01.
       Het ontwerp bestemmingsplan is gericht op het in de nabije toekomst mogelijk maken van
       woningbouw ter uitbreiding van de kern Heenweg. In de gemeenteraad van de gemeente
       Westland is in 2016 een motie vastgesteld gericht op de uitbreiding van de kleinere kernen
       in de gemeente Westland met als doel deze kleine kernen robuuster te maken. Onderhavig
       plan maakt onderdeel uit van deze strategie.
       In dit hierboven bestemmingsplan is een aantal onderzoeken summier opgenomen en wordt
       verwezen naar onder andere deze MER notitie ter nadere onderbouwing van de
       voorgenomen ontwikkeling.
       Figuur 3.1 locatie plangebied (bron: Google maps)
       3.2       Huidig grondgebruik en beschrijving ontwikkeling
       De locatie is in gebruik (geweest) als glastuinbouwlocatie waarop een warenhuis met
       bijbehorende schuur gebouwd zijn. De bestaande glasopstal aan de Hyacinthstraat 17A te in
       de kern Heenweg zullen worden gesloopt. Het perceel zal worden ingericht als
       woningbouwlocatie waar naar verwachting maximaal 72 woningen gerealiseerd zullen
       worden. Het woningbouwprogramma zal bestaan uit voornamelijk eengezinswoningen
       (rijwoningen, twee-onder-één-kapwoningen en vrijstaande woningen) en een
       appartementengebouw in het sociale segment. In totaal zal circa 42% van de woningen
       gerealiseerd worden als sociale huurwoning. Daarnaast wordt binnen het plangebied
       minimaal 50 m² groen per woning gerealiseerd. Dit groen wordt deels opgelost binnen het
       ontwikkelgebied en deels binnen een bufferzone van 30 meter tussen de toekomstige
       woningen en de bestaande glastuinbouwgronden. Deze bufferzone zal worden ingericht met
       groen en water. De exacte situering van de woningen is nog niet bekend. Deze wordt in een
       later stadium ingevuld.
                                                                              5
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 21 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 22 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       Figuur 3.2. Voorlopige schets indeling plangebied (bron Weboma )
                                                                        6
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 22 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 23 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       4. Kenmerken van het potentiële effect
       4.1       Lucht- en geurkwaliteit
       In artikel 5.2 van de Wet milieubeheer (Wm) zijn eisen aan de luchtkwaliteit gesteld. De wet
       noemt “gevoelige bestemmingen” (zoals scholen en kinderdagverblijven) en maakt
       onderscheid tussen projecten die “in betekende mate” (IBM) en “niet in betekende
       mate”(NIBM) leiden tot een verslechtering van de luchtkwaliteit. Tevens is voorzien in het
       zogenaamde Nationaal Samenwerkingsprogramma Luchtkwaliteit (NSL). Met de projecten
       “niet in betekende mate” van de Wet luchtkwaliteit is in het NSL rekening gehouden. In het
       NSL is het begrip “niet in betekenende mate” gedefinieerd als 3% van de grenswaarde voor
       fijn stof en stikstofdioxide of Motiveren dat het project binnen de getalsmatige grenzen van
       een categorie uit de Regeling NIBM valt. Het gaat dan bijvoorbeeld om het realiseren van
       kantoor- en woningbouwlocaties.
       Dit komt neer op de NIBM-grens woningbouwlocaties (voorschrift 3A.2):
       3% criterium:
       ≤ 1.500 woningen (netto) bij minimaal 1 ontsluitingsweg
       ≤ 3.000 woningen (netto) bij minimaal 2 ontsluitingswegen met een gelijkmatige
       verkeersverdeling
       Gelet op de omvang van de voorgenomen ontwikkeling, namelijk maximaal 76 woningen,
       mag worden gesteld dat het bouwplan zelf Niet In Betekenende Mate (NIBM) bijdraagt aan
       de lokale luchtkwaliteit.
       Ten aanzien van de geurkwaliteit is er geen uitgebreid geuronderzoek noodzakelijk. Ter
       plaatse van het ontwikkelgebied is geen geurhinder te verwachten omdat er zich geen
       bedrijven in de nabijheid bevinden die geurhinder kunnen veroorzaken.
       Conclusie
       Samengevat kan worden gesteld dat de huidige lokale luchtkwaliteit (ruim) voldoet aan de
       wettelijke normen. Op grond van de Regeling niet in betekende mate bijdragen
       (luchtkwaliteitseisen) zijn (onder andere) woningbouwprojecten met minder dan 1.500
       woningen vrijgesteld van toetsing. De planontwikkeling beoogt de realisatie van maximaal
       76 woningen, waardoor het ver onder de getalsmatige grens van de Regeling NIBM blijft.
       Conclusie: er zijn met onderhavige ontwikkeling geen belangrijke nadelige gevolgen voor
       het milieu ten aanzien van het aspect lucht- en geurkwaliteit.
                                                                                 7
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 23 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 24 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       4.2       Geluid, milieuhinder en externe veiligheid
       Geluid (industrielawaai)
       In opdracht van Weboma is door Aqua Terra Nova BV in samenwerking met AV-Consulting
       BV een akoestisch onderzoek verricht. Het onderzoek vindt plaats in het kader van een
       bestemmingsplanwijziging in verband met de realisatie van totaal 76
       woningen/appartementen te Heenweg, ter hoogte van de Hyacinthstraat.
       Doel van het onderzoek is het bepalen van de geluidsbelasting op de gevels van de te
       realiseren woningen vanwege het industrielawaai.
       Hiertoe is het onderzoek ” Akoestisch onderzoek Industrielawaai nieuwbouwplan woningen
       te Heenweg”, rapportnummer 20045555-20211678i-2, d.d.17 december 2021,
       uitgevoerd. In deze rapportage is nog een onderzoek opgenomen naar de effecten van
       dorpshuis Open Huis. Op 1 juli 2021 is het dorpshuis aangekocht door de gemeente
       Westland. Op de plek waar in de huidige situatie het dorpshuis staat zal in de toekomst
       een openbaar terrein worden gerealiseerd in de vorm van een Fit Park met sporthal en/of
       fit box. Dit zal in een afzonderlijke bestemmingsplanwijziging worden geregeld.
       De geluidsbelasting afkomstig van dit object wordt daarom verder niet beschouwd in deze
       rapportage.
       Om deze reden is aanvullend een memo opgesteld, Memo Geluid Hyacintstraat, Heenweg,
       rapportnummer ATN 20045555-20211678i-3, dd 19 april 2022, die ingaat op
       geluidsbelasting van Maasvlakte Europoort. De geluidbelasting vanwege het
       geluidsgezoneerde industrieterrein Maasvlakte-Europoort is bepaald met behulp van de
       vastgestelde geluidscontouren van dit industrieterrein. Voor de exacte uitvoering van het
       onderzoek wordt verwezen naar eerder genoemde rapportage.
       Resultaten
       Uit het onderzoek blijkt dat het woningbouwplan buiten de 48 dB(A) geluidscontour ligt
       van het industrieterrein Maasvlakte-Europoort. De geluidsbelasting ligt dus niet hoger dan
       48 dB(A) en er wordt voldaan aan de voorkeursgrenswaarde van 50 dB(A).
       Conclusie
       De geluidsbelasting vanwege industrieterrein Maasvlakte-Europoort vormt geen
       belemmering voor de realisatie van de woningen aan de Hyacintstraat te Heenweg.
                                                                               8
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 24 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 25 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       Figuur 4.1 globale ligging woningen(rood) ten opzichte van de stichting open huis (blauw)
       Geluid (wegverkeerslawaai)
       Voor inzage in het wegverkeerslawaai is het onderzoek “Akoestisch onderzoek
       wegverkeerslawaai en industrielawaai nieuwbouwplan 76 woningen Heenweg” (20045555-
       20211678w-2, d.d.22 februari 2022), uitgevoerd door A.V. consulting. De te realiseren
       woningen zijn gelegen binnen de bebouwde kom (stedelijk gebied). Op grond van de Wet
       geluidhinder geldt een voorkeursgrenswaarde van 48 dB en een hoogst toelaatbare
       gevelbelasting van 63 dB.
       Het plangebied is gelegen ter hoogte van de Hyacinthstraat te Heenweg. Op de
       bouwlocatie worden circa 76 nieuwe woningen gerealiseerd in de vorm van
       appartementen, rijwoningen, 2-onder 1-kap woningen en vrijstaande woningen. Op dit
       moment is de exacte situering nog niet bekend en is er in dit geval sprake van een
       verkenning en geen definitieve indeling.
       De te realiseren woningen zijn gelegen binnen de invloedsfeer van de volgende wegen:
       • Heenweg;
       • Maasdijk (E25);
       • Maasdijk (ventweg);
       • Laan van de Heilige Lambertus;
       • Lugtigheidstraat;
       • Tulpstraat;
       • Hyacintstraat;
       • Anjerstraat.
       De overige wegen in de omgeving zijn voor de geluidsbelasting als niet relevant te
       beschouwen, vanwege de afstand tot deze wegen en/of de mate van afscherming door
                                                                                                 9
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 25 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 26 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       tussenliggende bebouwing. De te realiseren woningen zijn gelegen binnen de bebouwde
       kom van Heenweg en liggen dus in stedelijk gebied.
       Uit de rekenresultaten blijkt dat de voorkeursgrenswaarde van 48 dB wordt overschreden
       voor in ieder geval 4 appartementen. Er dient voor deze appartementen een Hogere
       Waarde te worden aangevraagd.
       De gemeente Westland heeft beleid opgesteld voor de vaststelling van Hogere
       Grenswaarden. Het beleid komt er op neer dat een Hogere Grenswaarde slechts onder
       bepaalde voorwaarden verleend kan worden. Alvorens een hogere grenswaarde kan
       worden verleend dient bekeken te worden welke maatregelen er mogelijk zijn om de
       geluidsbelasting te reduceren.
       Maatregelen aan de bron kunnen zijn:
       • Beperking van het autoverkeer
       • Beperking van de rijsnelheid
       • De aanleg van geluidsreducerend asfalt
       Maatregelen in het overgangsgebied (overdrachtsmaatregelen) kunnen bestaan uit:
       • Plaatsing van schermen of wallen
       • De realisatie van afschermende niet-geluidsgevoelige bebouwing zoals kantoren
       • Vergroting van de afstand tussen de woningen en de bron
       Indien bronmaatregelen of overdrachtsmaatregelen niet mogelijk blijken te zijn, dienen er
       maatregelen getroffen te worden om de geluidwering van de gevels van de woningen te
       verbeteren.
       Alvorens er een Hogere Grenswaarde kan worden verleend dient er aan enkele
       voorwaarden te worden voldaan. Een van de voorwaarden is dat er per woning in ieder
       gevel één geluidsluwe gevel aanwezig is. In het “Toetsingskader voor Hogere
       Geluidsgrenswaarden Besluiten” van de Gemeente Westland staat als één van de
       ontheffingscriteria voor de hogere waarde procedure het volgende genoemd:
       In het onderhavige geval is er bij alle woningen sprake van een geluidsluwe gevel. Ter
       plaatse van het appartementencomplex aan de zuidzijde van het plangebied is er ter
       plaatse van alle balkons sprake van een geluidsluwe gevel, waar de geluidsbelasting
       vanwege de afzonderlijke wegen niet mee bedraagt dan 48 dB(A).
       De hierboven omschreven maatregelen aan de bron of in het overgangsgebied zijn in deze
       situatie reëel te noemen. Alvorens de Hogere waarden aangevraagd kunnen worden, dient
       daarom eerst onderzocht te worden welke de bron en overdrachtsmaatregelen eventueel
       mogelijk zijn om de geluidsbelasting op de gevels te verlagen.
       Conclusies
       Uit de rekenresultaten blijkt dat de voorkeursgrenswaarde van 48 dB wordt overschreden
       door de Maasdijk (80 km/u). De overschrijding treedt op ter plaatse van de
       zuidwestgevels van het appartementencomplex in de zuidwesthoek van het
       woningbouwplan. De voorkeursgrenswaarde wordt alleen overschreden ter hoogte van de
       2e en 3e verdieping van dit appartementencomplex en alleen op de zuidwestgevel. Er
       wordt wel voldaan aan de maximaal toelaatbare geluidsbelasting van 63 dB.
       Derhalve zal een Hogere Waarde aangevraagd dienen te worden bij het college van
       Burgemeester en Wethouders. Er dient voor in totaal 4 woningen een Hogere Waarde te
       worden aangevraagd. Ter plaatse van de gevels van de overige woningen binnen het
       bouwplan ligt de geluidsbelasting vanwege alle wegen onder de voorkeursgrenswaarde
       van 48 dB. Omdat het in het onderhavige geval gaat om een relatief gering aantal
       woningen (namelijk 4 appartementen) waar een Hogere Waarde voor dient te worden
       verleend, is het treffen van bron en overdrachtsmaatregelen om de geluidsbelasting te
                                                                               10
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 26 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 27 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       reduceren niet realistisch. Wel dienen er maatregelen getroffen te worden om een goede
       geluidwering van de gevels en daarmee een goed akoestisch binnenklimaat in de woning
       te waarborgen (eisen Bouwbesluit). In de nadere situering en oriëntatie van de woningen
       zal verder aandacht worden geschonken aan optimalisatie van de binnenruimten met
       betrekking tot geluid.
       Milieuhinder (bedrijven en milieuzonering)
       In het kader van een goede ruimtelijke ordening is het van belang, dat bij de aanwezigheid
       van bedrijven in de omgeving van milieugevoelige functies (zoals bijvoorbeeld woningen):
       a. ter plaatse van deze gevoelige functies een goed woon- en leefmilieu wordt gegarandeerd;
       b. rekening wordt gehouden met de bedrijfsvoering en de milieuruimte van de betreffende
       bedrijven.
       Om dit aan te tonen is het onderzoek “Onderzoek Bedrijven en Milieuzonering en Externe
       Veiligheid Kern Heenweg”, 21077/AQT305d/PB EVBMZ, d.d. 25 april 2022, uitgevoerd door
       Aqua Terra Nova.
       Uit dit onderzoek blijkt dat van 1 locatie de milieuzone (richtafstand) het plangebied
       overlapt. Deze locatie heeft de bestemming “Maatschappelijke doeleinden”. Hier zijn
       voorzieningen inzake onderwijs, opvoeding, religie, verenigingsleven, maatschappelijke
       dienstverlening, gezondheidszorg, cultuur en daarmee gelijk te stellen sectoren toegestaan.
       Dergelijke activiteiten vallen onder milieucategorie 1 of 2 van de VNG publicatie met een
       richtafstand van 10 of 30 meter. Bepaald is wat de werkelijke bedrijfsactiviteiten zijn.
       Bepaald is wat de werkelijke bedrijfsactiviteiten zijn op de locatie nr. 1 in figuur 3.2. Op de
       hyacinthstraat 24 te ’s-Gravenzande was buurtcentrum en Partycentrum “Open Huis”
       gevestigd. De bestemming is “Maatschappelijke doeleinden” en is niet bestemd als “Horeca”.
       De locatie is door de gemeente aangekocht en de bebouwing zal worden gesloopt. De
       gemeente is voornemens hier een Fitpark te realiseren met de bestemming “groen”.
       Buitensporten is hier straks (zoals in elke groenbestemming) toegestaan. Voor deze
       activiteiten gelden geen richtafstanden op grond van de VNG publicatie. De wijziging van
       deze bestemming zal onderdeel uit gaan maken van de bestemmingsplanprocedure voor de
       realisatie van de woningen. De toekomstige aanwezigheid van het Fitpark vormt geen
       belemmering voor de realisatie van de geprojecteerde woningen.
       Op het noordelijk gelegen huidige basketbalveld komt in de toekomst mogelijk een Fitbox
       met gebouw. Op grond van de VNG publicatie kunnen deze activiteiten worden ingedeeld in
       milieucategorie 2 met een richtafstand van 30 meter voor geluid (voor de aspecten geur,
       gevaar en stof geldt geen richtafstand). De Fitbox maakt geen onderdeel uit van deze
       bestemmingsplanprocedure, hiervoor zal t.z.t. een aparte ruimtelijke procedure moeten
       worden gevolgd. Indien de gemeente op deze locatie een Fitbox gaat realiseren dan zal t.z.t.
       in deze ruimtelijke procedure moeten worden aangetoond dat dit geen belemmeringen
       oplevert voor de geprojecteerde woningen.
       Externe veiligheid
       De ontwikkelingen in het plangebied zijn getoetst aan de normen voor het
       plaatsgebonden- en groepsrisico, die zijn vastgesteld voor risicovolle inrichtingen en
       transportroutes voor gevaarlijke stoffen door buisleidingen en over de weg, water en het
       spoor en voor luchthavens.
       Risicovolle activiteiten binnen inrichtingen
       De meest dichtbij zijnde Bevi-inrichtingen op de risicokaart zijn:
       -     Brinkman Agro B.V. (nummer 1 in figuur 4.1). De planlocatie is gelegen op ca. 835
             meter afstand van de inrichting Brinkman Agro B.V. Het bedrijf Brinkman B.V. valt onder
             de werkingssfeer van het Besluit externe veiligheid inrichtingen. Een klein gedeelte van
             het plangebied is net gelegen binnen het invloedsgebied van Brinkman Agro B.V. Dit is
             onderstaand nader beschouwd.
       -     LPG-tankstation Texaco Westland. De planlocatie is gelegen op ca. 630 meter afstand
             van de inrichting van Texaco Westland. Voor LPG-tankstations geldt op grond van het
             Revi een invloedsgebied van 150 meter rondom het LPG-vulpunt en het LPGreservoir.
             Het plangebied is gelegen buiten het invloedsgebied van het LPG-tankstation.
                                                                                   11
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 27 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 28 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       Transport van gevaarlijke stoffen over wegen
       Voor het transport van gevaarlijke stoffen over wegen is het wettelijk toetsingskader voor
       externe veiligheid bij ruimtelijke besluiten opgenomen in het Besluit externe veiligheid
       transportroutes. De planlocatie bevindt zich op 80 meter afstand1 van een provinciale weg
       die is vrijgesteld voor het transport van gevaarlijke stoffen in. Conform het Bevt moet er
       onderzoek plaatsvinden naar het groepsrisico wanneer een ontwikkeling zich binnen 200
       meter van deze route plaatsvindt. De N220 is in de rapportage nader beschouwd
       Buisleidingen
       -     De ontwikkelingen in het plangebied vinden plaats buiten het invloedsgebied van
             buisleidingen.
       Conclusie
       De ontwikkelingen in het plangebied zijn getoetst aan de normen voor het
       plaatsgebonden- en groepsrisico, die zijn vastgesteld voor risicovolle inrichtingen en
       transportroutes voor gevaarlijke stoffen door buisleidingen en over de weg, water en het
       spoor en voor luchthavens. De ontwikkelingen in het plangebied vinden plaats buiten het
       invloedsgebied van buisleidingen. Het plangebied is wel gelegen binnen het invloedsgebied
       van een transportroute voor gevaarlijke stoffen over de weg (N220) en een Bevi-inrichting
       (Brinkman Agro B.V.). De normen voor het plaatsgebonden risico in het Bevi, het Bevb en
       het Bevt vormen geen belemmering voor de ruimtelijke ontwikkeling.
       Een verantwoording van het groepsrisico voor de N220 is op grond van artikel 8 van het
       Bevt niet vereist (groepsrisico is lager dan 0,1 maal de oriëntatiewaarde). Op grond van
       artikel 7 van het Bevt moet wel worden in gegaan op:
       -     de mogelijkheden tot voorbereiding van bestrijding en beperking van de omvang van
             een ramp op de N220, en;
       -     voor zover het plan of de vergunning betrekking heeft op nog niet aanwezige
             kwetsbare of beperkt kwetsbare objecten: de mogelijkheden voor personen om zich in
             veiligheid te brengen indien zich op de N220 een ramp voordoet
       Deze aspecten zijn beschouwd in paragraaf 4.7.3 van het rapport.
       Op grond van het Bevi is voor de Bevi-inrichting (Brinkman Agro B.V.) een
       verantwoording van het groepsrisico vereist. Voor Brinkman Agro B.V. is in 2011 een QRA
       uitgevoerd waarbij net een groepsrisico berekend dat zeer gering is (maximaal 0,01 maal
       de oriëntatiewaarde). Gezien de afstand van het plangebied tot Brinkman Agro B.V. zal de
       afname van de personendichtheid binnen het gedeelte van het plangebied dat gelegen is
       in het invloedsgebied niet leiden tot een effect op het groepsrisico. Een nieuwe berekening
       van het groepsrisico kan achterwege blijven. In paragraaf 4.7.2 zijn ten behoeve van de
       verantwoording van het groepsrisico in het kader van de goede ruimtelijke ordening de
       volgende aspecten beschouwd:
       -     de personendichtheid voor de bestaande situatie en de nieuw te bestemmen situatie;
       -     de effecten op het groepsrisico;
       -     mogelijkheden om de omvang van een ramp te beperken en de zelfredzaamheid van
             personen.
       Door het bevoegd gezag kan de inhoud van deze paragraaf worden betrokken bij de
       verantwoording van het groepsrisico bij de te volgen ruimtelijke procedure
       4.3        Water
       Kwantiteit
       Bij ruimtelijke (her)ontwikkelingen is het van belang om de waterhuishouding van het begin
       af aan mee te nemen in de planvorming. Om dat te waarborgen is een verplichte watertoets
       in het leven geroepen. Het doel van de watertoets is een goede en evenwichtige afstemming
       tussen waterbeheer (kwantiteit en kwaliteit) en ruimtelijke plannen te bewerkstelligen en
       dient invulling te geven aan het thema water in de ruimtelijke paragraaf. In de watertoets
       komen verschillende waterthema’s aan de orde, zoals waterkwantiteit, waterkwaliteit,
       waterkeringen, afvalwaterketen en beheer & onderhoud van nieuw oppervlaktewater. In dit
       kader is door Aqua Terra Nova een waterstudie uitgevoerd: “Waterstudie Kern Heenweg ’s-
                                                                                 12
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 28 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 29 ======================================================================

<pre> MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
         Gravenzande” rapport nummer 21077/Aqua-Terra Nova 304dWT/AW, d.d. 28 april 2022.
         Daaruit zijn de volgende resultaten naar voren gekomen.
         Tabel 4.1 Oppervlakten plangebied
                                         Huidige situatie (m2 )          Toekomstige situatie (m2 )
  Totaal oppervlak                              23.712                           22.712
  Verhard oppervlak                             23.349                           11.3
  Onverhard oppervlak                           363                              12.373*
  Oppervlaktewater                              0                                0
*In de nieuwe situatie komt er een strook met water en groen. De oppervlakten hiervoor zijn niet exact
bekend. In de watersleutel welke is gebruikt voor de watertoets is alles als onverhard oppervlak
ingevuld.
         De afname aan verharding, waaronder het graven van het extra oppervlaktewater, zorgt
         ervoor dat er geen wateropgave is voor de ontwikkeling. Er wordt wel water gegraven welke
         ook als zodanig wordt bestemd. In de nieuwe watersleutel wordt ook de situatie Klimaat
         2050 doorberekend, in deze berekening is de te verwachten klimaatverandering
         meegenomen. Door de grote afname aan verharding is er ook voor Klimaat 2050 geen
         waterberging nodig.
         Voor het graven van het oppervlakte water dient een watervergunning aangevraagd te
         worden bij het hoogheemraadschap Delfland. Aan de westzijde wordt de waterpartij
         aangesloten op de watergang doormiddel van een duiker(met een diameter van minimaal
         0,6 meter)en aan de noordzijde aan de met open verbinding. Eisen van Delfland aan nieuwe
         watergangen zijn een minimale diepte van 0,5 meter en een minimale breedte van 2,5
         meter. Verhouding tussen waterdiepte en waterbreedte is minimaal1:5. Breder dan 5 meter
         is er maatwerk mogelijk (Beleidsregels Dempen en Graven, Delfland).
         Om overlast door hevige regenval te kunnen voorkomen moet water vast gehouden worden
         en langzaam worden afgevoerd (zie Klimaatadaptatie-Toolbox van het Hoogheemraadschap
         van Delfland). Hieraan kan iedereen bijdragen door bijvoorbeeld aan de volgende
         maatregelen te denken:
                   -    afkoppelen van hemelwaterafvoer van het riool en dit water laten infiltreren
                   -    platte en/of groene daken
                   -    waterberging onder parkeerplaatsen
                   -    waterberging in parkeerkelders
                   -    grindkoffers onder de verharding
                   -    in wadi’s en andere vormen van groenvoorzieningen
                   -    vijvers en watertonnen
         In het plangebied worden diverse maatregelen op het gebied van klimaatadaptatie
         toegepast;
                   -    veel groen, waaronder veel bomen, voorzieningen in het park
                   -    natuurvriendelijke oevers
                   -    forse toename van het oppervlaktewater(-berging)
         Watersysteemkwaliteit en ecologie
         Delfland en gemeenten zijn in de KRW Delfland overeengekomen om de toestand van de
         waterlichamen te verbeteren. Onderdeel van deze overeenkomst is dat daar waar langs
         waterlichamen ruimtelijke mogelijkhedenzijn om invulling te geven aan de KRW-opgave,
         deze worden benut, en dat bij ruimtelijke ontwikkelingen wordt onderzocht of een deel van
         de ruimtelijke KRW-opgave hieraan kan worden gekoppeld. In het Waterplan Westland is
         aangegeven dat als er ruimte is, er een natuurvriendelijke oevermoet worden aangelegd. En
         als er geen ruimte is maar wel dynamiek, kansen worden benut. Daarnaast mogen
         ruimtelijke ontwikkelingen niet leiden tot een verslechtering van de ecologische en
         chemische toestand van deze waterlichamen.
         Het plangebied heeft aan de noord- en westzijde oppervlaktewater. Afstromend hemelwater
         vanaf het plangebied kan een gering positief effect op de waterkwaliteit hebben. Door de
         infiltratie van hemelwater in de bodem (en niet direct op het oppervlaktewater) kan door de
                                                                                  13
  21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
  30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 29 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 30 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       bodempassage eveneens een kwaliteitsverbetering plaatsvinden van het grondwater. Er mag
       bij de opvang en afvoer van hemelwater geen gebruik worden gemaakt van uitlogende of
       andere materialen die een negatief effect op de waterkwaliteit kunnen hebben. In het plan
       zullen natte ecologische zones in de oevers worden aangelegd welke nuttig zijn voor zowel
       de wateropgave als voor de ecologie/biodiversiteit.
       Onderhoud en bagger
       Delfland is verantwoordelijk voor het onderhoud van het primaire watersysteem en de
       waterkeringen. Voor secundair boezemwater en polderwateren zijn veelal andere partijen
       (gemeente, grondeigenaar) onderhoudsplichtig. Onderhoudsplichtigen zijn in de Legger
       Delfland vastgesteld. Onderhoud aan water en waterkering betekent dat deze toegankelijk
       moeten zijn voor onderhoud. Ook houdt Delfland ruimte die eventueel nodig is voor dijk- of
       kadeverzwaring, vrij van andere, conflicterende functies. Het beheer en onderhoud van het
       watersysteem binnen het plangebied is vastgelegd in de Keur Delfland en Legger Delfland.
       Voor onderhoud van watergangen is het van belang rekening te houden met de benodigde
       onderhoudsstroken. Onderhoudsstroken zijn noodzakelijk voor onderhoudsmateriaal en
       werkruimte, en er kan bagger op de onderhoudsstroken worden gezet. Er gelden de
       volgende criteria:
                   •        als er sprake is van 'varend' onderhoud van watergangen, natuurvriendelijke
                            oevers en waterkeringen zijn de dimensionering van het doorstromingsprofiel
                            en van de kunstwerken aan specifieke ontwerpeisen gebonden, bijvoorbeeld
                            een vaardiepte en doorvaarthoogte van 1,0 m en een minimale
                            doorvaarbreedte van 3,1 m bij bruggen. Dit is zeker het geval bij een breedte
                            van meer dan 10 m (gemeten op de waterlijn).
                   •        voor onderhoudsdoeleinden langs primaire watergangen is aan weerszijde
                            een onderhoudsstrook (4 m) vrij van bebouwing en obstakels. Is de primaire
                            watergang 5 m of smaller, dan kan in veel gevallen volstaan met een strook
                            van 5 m aan één zijde en 1 m aan de andere zijde.
                   •        voor natuurvriendelijke oevers langs watergangen, bijvoorbeeld in verband
                            met de Kaderrichtlijn Water, is ruimte nodig om onderhoud te plegen. Hierbij
                            geldt hetzelfde als voor primaire watergangen.
       De kas die grenst aan de boezemwatergang wordt gesloopt en in het gebied komt veel groen
       en water. T.a.v. de waterpartij en de watergangen dient onderhoud te worden verzorgd. Het
       nieuw te graven water in het plangebied wordt eigendom van de gemeente Westland
       (secundair water). Over het beheer lopen nog gesprekken tussen partijen.
       Het noordelijk primair polderwater blijft ongewijzigd. Dit water wordt door Delfland primair
       onderhouden. Langs de zuidelijke oeverlijn moet een onderhoudsstrook van 1,0 m breed
       aanwezig zijn. De verwachting is dat ervarend beheer zal worden toegepast, mede op basis
       van de breedte en de woningen aan de oevers. Voor varend beheer dient de waterdiepte
       minimaal 1,0 meter te zijnen een onderhoudsstrook van 1,0 meter.
       Indien het onderhoud rijdend wordt uitgevoerd dan dient er een onderhoudsstrook te zijn
       van 4,0 meter. De brughoogte van de loopbrug hangt ook samen met het onderhoud. Wordt
       het varend onderhouden, dan is een brughoogte van 1,0 m noodzakelijk. Voor rijdend
       onderhoud is een brughoogte van minimaal 0,5 m vereist. Een en ander is toegelicht in
       hoofdstuk 4 van de beleidsregels werken in het profiel van wateren. Als het type onderhoud
       is bepaald, kan de minimale brughoogte worden vastgelegd en uitgewerkt in deze
       waterstudie. Voor de duiker dient een buisdiameter van minimaal 0,6 m rond te worden
       aangehouden. Een en ander is vastgelegd in hoofdstuk 3 van de beleidsregels kunstwerken
       in wateren. Bij varend onderhoud ken ervoor een doorvaarbare duiker worden gekozen.
       Bodem en grondwater
       Bij het bouwen van de nieuwe woningen moet rekening gehouden worden met voldoende
       drooglegging om grondwateroverlast te voorkomen. In een waterhuishoudingsplan voor
       Westland wordt standaard uitgegaan van minimaal 1 m. Overigens helpt een voldoende hoog
       bouwpeil niet alleen tegen grondwateroverlast, maar ook tegen wateroverlast algemeen. De
       maaiveld hoogte bedraagt momenteel ca. 0,84 m NAP volgens hoogtekaart.nl. Het
       maatgevend peil zit op -0,43 m voor de Boezem. Hiermee is de drooglegging ca. 1,27 m en
       voldoet daarmee aan de standaard van Delfland.
                                                                                   14
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 30 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 31 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       Afvalwater en riolering
       De woningen worden volgens het Verbreed GRP 2011–2015 van gemeente Westland
       aangesloten op het gescheiden gemeentelijke rioleringsstelsel. Afvalwater wordt afgevoerd
       naar de dichtstbijzijnde afvalwaterzuivering. Voor zover bekend zijn er geen problemen
       bekend omtrent de capaciteit van riolering of zuivering. Voor de afvoer van het hemelwater
       zijn creatieve en efficiënte maatregelen mogelijk, zoals het ophogen van gronden, een hoger
       bouwpeil van woningen, open verharding ter plekke van parkeerplaatsen of water
       vasthouden op particulier terrein, bijvoorbeeld door middel van de aanleg van wadi's, groene
       daken, het afkoppelen van hemelwater afvoer en dergelijke. De nieuwe woningen zullen,
       waar mogelijk vertraagd het hemelwater op het omliggende oppervlaktewater lozen.
       Het plan dient te voldoen aan de Leidraad Riolering West Nederland en de Leidraad aan-en
       afkoppelen verhard oppervlak en de Beslisboom Aan-en afkoppelen verharde oppervlakten
       (2003).
       De woningen in het projectgebied kunnen met het DWA en HWA in principe worden
       aangesloten op het gescheiden rioolstelsel van de wijk. Deze zullen op 2 punten aansluiten
       op het bestaande systeem. Nagegaan is of het Gemaal ’s Gravenzande voldoende capaciteit
       om het water van de te ontwikkelen woningen af te voeren, dit is het geval.
       De dakvlakken kunnen op oppervlaktewater lozen, mits daar toestemming van Delfland voor
       is. Er is op het RWA deel van de riolering een overstort aanwezig. Er mag bij de opvang en
       afvoer van hemelwater van deze dakvlakken geen gebruik worden gemaakt van uitlogende
       of andere materialen die een negatief effect op de waterkwaliteit kunnen hebben.
       Conclusie
       Op basis van het onderzoek dient ervoor de ontwikkeling geen extra waterberging
       gerealiseerd te worden als gevolgde afname aan verhardingen toename van het
       oppervlaktewater ten opzichte van de uitgangssituatie. In de strook naast de kavels komt
       oppervlakte water/vijvers welke aansluiten op het boezemwater. Hiervoor dient een
       watervergunning aangevraagd te worden bij het hoogheemraadschap Delfland. Over het
       beheer van de watergangenlopen nog gesprekken tussen partijen.
       4.4       Bodem
       Artikel 3.1.6 van het Bro bepaalt dat in een ruimtelijke ontwikkeling rekening gehouden
       moet worden met de bodemkwaliteit ter plaatse. Er moet onderzoek worden verricht naar de
       bodemkwaliteit van het plangebied. De reden hiervoor is dat het project op een vanuit
       milieuoogpunt en vanuit het oogpunt van een goede ruimtelijke ordening zorgvuldige manier
       dient te worden uitgevoerd. Bij functiewijzigingen dient te worden bekeken of de
       bodemkwaliteit voldoende is voor de betreffende functiewijziging. Nieuwe bestemmingen
       dienen bij voorkeur op schone grond te worden gerealiseerd. Ook is hierbij van belang om
       aan te tonen dat het project economisch uitvoerbaar is voor wat betreft eventuele kosten in
       verband met de bodemkwaliteit. Daarbij ziet de Wet bodembescherming vanuit een goed
       milieubeheer toe op de bodembescherming en de bodemsanering. Met deze wet moet
       rekening worden gehouden bij het ontwikkelen en realiseren van ruimtelijke plannen.
       Bodemonderzoeken kunnen in verschillende gradaties plaatsvinden. Naast de uitvoering van
       een historisch onderzoek, kan het noodzakelijk zijn een verkennend, of –indien de
       onderzoeks-resultaten daartoe aanleiding geven –aanvullend bodemonderzoek te laten
       verrichten in het kader van de voorbereiding van een project. Zonodig moet er een
       saneringsplan worden opgesteld.
       Onderzoek
       In dit kader is door BMA Milieu een actualiserend onderzoek (rapportnummer
       MBO.2021.0135, d.d. 9 september 2021) uitgevoerd. Aanleiding tot het uitvoeren van dit
       actualiserend nader bodemonderzoek is het in 2017 door BMA Milieu uitgevoerde verkennend
       en nader bodemonderzoek (kenmerk: NEN-NO.2017.0137) waarin een tweetal
       verontreinigingen met minerale olie zijn aangetoond. In het kader van het bouwbesluit wordt
       een nader inzicht in de (actuele) milieuhygiënische kwaliteit van de bodem noodzakelijk
       geacht. Doel van het nader onderzoek is het actualiseren van de mate en omvang van de
       grondverontreiniging. Voor de exacte resultaten van het onderzoek wordt verwezen naar
                                                                                15
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 31 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 32 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       bovengenoemde rapportage.
       Conclusie
       Actualiserend grondwateronderzoek
       In het grondwater is een sterk verhoogd gehalte aan nikkel aangetroffen. Het sterk
       verhoogd gehalte aan nikkel is tevens aangetroffen in het eerder verrichte
       bodemonderzoek (kenmerk: NEN NO.2017.0137). Hieruit blijkt dat de grond ter hoogte
       van de grondwaterstand niet is verontreinigd. Op basis van de Nota vergunningverlening,
       toezicht en handhaving (2014-2017) vormt het sterk verhoogd gehalte aan nikkel in het
       grondwater geen belemmering.
       Verkennend onderzoek asbest
       Op basis van de onderzoeksresultaten wordt geconcludeerd dat de onderzoekshypothese
       ‘verdacht’ voor de deellocatie perceel 6807 en 7448 formeel gezien juist is. Visueel en
       analytisch is op het maaiveld asbest aangetroffen, in de grond is echter geen asbest
       aangetroffen. Het criterium voor nader bodemonderzoek wordt niet overschreden,
       derhalve wordt nader onderzoek asbest niet noodzakelijk geacht. Op basis van de
       onderzoeksresultaten wordt geconcludeerd dat de onderzoekshypothese ‘onverdacht’ voor
       het overige deel van de onderzoekslocatie juist is. Visueel en analytisch is in de bodem
       asbest niet aantoonbaar aangetroffen.
       Actualiserend nader onderzoek minerale olieverontreiniging
       Voor de eerder aangetoonde verontreiniging met minerale olie is, op basis van de Wet
       bodembescherming, actualiserend nader onderzoek uitgevoerd. Visueel en analytisch
       worden de verontreinigingen met minerale olie bevestigd. Analytisch wordt geen minerale
       olie boven de interventiewaarde aangetroffen. Op basis van de Wet bodembescherming is
       geen sprake van een geval van ernstige bodemverontreiniging.
       Algehele conclusie
       Ons inziens vormen de resultaten van het milieukundig bodemonderzoek milieuhygiënisch
       gezien geen belemmering voor het afgeven van een omgevingsvergunning voor bouwen.
       Aanbevolen wordt onderhavige rapportage af te stemmen met Omgevingsdienst
       Haaglanden (ODH, uitvoeringsdienst milieutaken voor o.a. gemeente Westland).
       De mogelijk bij bouwactiviteiten vrijkomende of aan te voeren grond is voor hergebruik
       onderhevig aan wettelijke bepalingen (Besluit Bodemkwaliteit). De gemeente waar de
       grond wordt toegepast is in dergelijke gevallen het bevoegd gezag.
       4.5        Ecologie en stikstofdepositie
       Ecologie
       Bij ruimtelijke ingrepen dient te worden nagegaan of er planten en dieren voorkomen of
       worden verwacht, die bedreigd zijn dan wel beschermd zijn in het kader van de Flora- en
       Faunawet. Daarnaast moet, in het kader van de Natuurbeschermingswet, worden onderzocht
       of het plangebied is gelegen in of in de directe omgeving van beschermde natuurgebieden.
       In dit kader heeft Aqua Terra Nova een Eco-effectscan uitgevoerd,rapportga “Eco-effectscan
       Heenweg te ’s-Gravenzande” rapport nummer 21077/AQT301FF/DG, d.d. 22 juli 2021.
       Als eerste dient vermeld te worden dat de locatie op dit moment volledig verhard is met
       glastuinbouw en bijbehorende gebouwen. Door de bedrijfsactiveiten (gesloten kas) is er
       vrijwel geen ecologische waarde aanwezig voorafgaande aan de ontwikkeling tot
       woningbouw locatie.
       Gebiedsbescherming
                  • Het plangebied bevindt zich op circa 600 meter van het dichtstbijzijnde Natura
                    2000-gebied ‘Solleveld & Kapittelduinen’. Negatieve effecten van de
                    werkzaamheden op het Natura-2000 gebied kunnen worden uitgesloten door de
                    tussenliggende infrastructuur en kassencomplexen. Een nadere toetsing in het
                    kader van gebiedsbescherming is niet noodzakelijk;
                                                                                  16
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 32 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 33 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
                  • Het plangebied bevindt zich op circa 650 meter van een verbindingszone van het
                    Natuurnetwerk Nederland (NNN). Negatieve effecten op het NNN kunnen worden
                    uitgesloten door de tussenliggende infrastructuur en kassencomplexen. Een nadere
                    toetsing is niet noodzakelijk.
       Soortbescherming
       Er zijn geen specifieke soorten aangetroffen die nader onderzoek verlangen. Wel zijn de
       volgende maatregelen/aandachtspunten van kracht:
                  • Rugstreeppad
                    Er wordt geadviseerd om maatregelen te nemen ter voorkoming van de vestiging
                    van de rugstreeppad na de sloopwerkzaamheden. Dit kan door het gebied af te
                    zetten met speciale schermen. De rugstreeppad is een pioniersoort die zich snel
                    kan vestigen op bouwterreinen met vergraafbare grond en bouwmaterialen om
                    onder te schuilen. Als de rugstreeppad zich eenmaal heeft gevestigd in het
                    plangebied, dient een ontheffing in het kader van de Wet natuurbescherming
                    aangevraagd te worden.
                  • Broedvogels
                    Alle in Nederland broedende vogels en hun eventuele nesten zijn strikt beschermd
                    en mogen tijdens het broeden niet verstoord worden. De meeste vogels broeden in
                    de periode maart tot en met juli. Echter zijn vogels welke buiten deze periode
                    broeden ook te allen tijde beschermd. Indien werkzaamheden in de periode maart
                    t/m juli moeten worden uitgevoerd, dient de aanwezigheid van broedende vogels
                    voorafgaand aan de werkzaamheden gecontroleerd te worden. Indien vogelnesten
                    of broedende vogels aangetroffen worden, dienen de werkzaamheden nabij het
                    nest of broedplaats uitgesteld te worden totdat de jongen vliegvlug zijn of dient er
                    een verstoringsvrije zone rond de broedplaats opgesteld te worden. Het is tevens
                    mogelijk om broedgevallen van onder andere kleine plevier en scholekster,
                    waarvoor het plangebied na de sloop mogelijk geschikt wordt als broedlocatie, te
                    voorkomen. Dit kan onder andere door het plangebied regelmatig te betreden
                    (minimaal 1 keer per week en evt. met hond) of door het terrein af te bakenen met
                    afschriklinten en/of roofvogelvlieger. Indien vogelnesten aangetroffen worden,
                    dienen de werkzaamheden nabij het nest uitgesteld te worden totdat de jongen
                    uitgevlogen zijn of dient een verstoringsvrije zone rond het nest opgesteld te
                    worden.
                  • Vleermuizen
                    Er wordt geadviseerd de werkzaamheden tussen zonsopkomst en zonsondergang
                    uit te voeren om zo overvliegende en/of foeragerende vleermuizen niet te
                    verstoren. Indien dit niet mogelijk is, dient uitstraling van verlichting naar de
                    omgeving voorkomen te worden. Ook kan ervoor gekozen worden om in de periode
                    te werken wanneer vleermuizen in winterslaap zijn. De winterslaap van
                    vleermuizen duurt grofweg van november t/m maart, maar is afhankelijk van soort
                    en weersomstandigheden. Indien er bij de werkzaamheden nieuwe verlichting
                    wordt geplaatst, wordt aanbevolen om verlichting toe te passen die verstoring bij
                    vleermuizen zoveel mogelijk beperkt. De lichthinder voor vleermuizen door
                    straatverlichting kan aanzienlijk worden beperkt door amberkleurig UV-vrije LED-
                    armaturen, lagere lichtmasten en een scherpe afsnede van de lichtinval toe te
                    passen.
                  • Zorgplicht
                    Te allen tijde dient er rekening gehouden te worden met de algemene zorgplicht,
                    artikel 1.11 Wet natuurbescherming. Dit houdt in dat er altijd rekening met in het
                    wild levende dieren en planten gehouden moet worden. Tijdens de werkzaamheden
                    moet gelet worden op de aanwezigheid van planten en dieren en moet voorkomen
                    worden dat deze onnodig gedood, verwond of aangetast worden. Alle dieren, ook
                    de niet beschermde
       Stikstofdepositie
       Omdat het plangebied nabij Natura 2000-gebied ‘Solleveld & Kapittelduinen’ gelegen is
       (ongeveer 600m) , is een onderzoek gedaan naar eventuele effecten door stikstofdepositie
       van het project. Dit Natura 2000-gebied bevat diverse habitats die gevoelig zijn voor een
       toename van stikstof. Het onderzoek is uitgevoerd door Aqua-Terra Nova,
                                                                                      17
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 33 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 34 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       “Stikstofdepositieberekening Kern Heenweg” ’s-Gravenzande, rapportnummer
       21077/AQT302, d.d. 30 maart 2022.
       Conclusie berekeningen
       In de beoogde situatie is er een stikstofdepositie op nabij gelegen Natura 2000-gebied. De
       stikstofdepositie neemt echter af, van 0,50 mol/ha/jaar naar 0,03 mol/ha/jaar. Op basis van
       de afname aan stikstofdepositie (intern salderen) is er geen vergunning nodig wat betreft de
       stikstofuitstoot.
       4.6       Cultuurhistorische en archeologie
       In 1992 is het Verdrag van Malta tot stand gekomen. Doelstelling van het verdrag is de
       bescherming en het behoud van archeologische waarden. Als gevolg van dit verdrag wordt in
       het kader van de ruimtelijke ordening het behoud van het archeologisch erfgoed
       meegewogen zoals alle andere belangen die bij de voorbereiding van het plan een rol spelen.
       In dit kader heeft ADC ArcheoProjecten een bureau onderzoek en aanvullend een
       verkennend booronderzoek uitgevoerd, “Hyacinthstraat 17a, Heenweg (gemeente Westland),
       Een bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek in de vorm van een verkennend
       booronderzoek”, rapportnummer ADC Rapport 5527. d.d. 19 juli 2021.
       Resultaten onderzoek
       Op basis van historische gegevens kan worden aangenomen dat het plangebied in de 13e
       eeuw, toen de Nieuwe Maasdijk werd aangelegd, is ontgonnen en in gebruik is genomen voor
       de landbouw. De kans op het in het plangebied aantreffen van bewoningssporen uit de Late
       Middeleeuwen (vanaf de 13e eeuw) of de Nieuwe tijd wordt daarom eveneens als laag
       beschouwd. Wel zijn sporen van agrarische grondbewerking aan te treffen. Indien aanwezig
       zullen deze door moderne grondbewerking waarschijnlijk grotendeels zijn opgenomen in de
       bouwvoor.
       Teneinde deze verwachting te toetsen en aan te vullen is in het plangebied een verkennend
       booronderzoek uitgevoerd. Hierbij is bevestigd dat de ondergrond van het plangebied uit
       fijnzandige geulafzettingen (Laagcomplex van Westland) bestaat. Het bovenste deel van de
       dekafzettingen van de Laag van Poeldijk worden als niveau beschouwd waarin
       archeologische resten uit de Late Middeleeuwen (vanaf de 13e eeuw) of de Nieuwe tijd
       kunnen worden. Dit niveau is door moderne bodembewerking ten behoeve van de
       (glas)tuinbouw opgenomen in de bouwvoor. Intacte archeologische resten zijn daarom niet
       (meer) te verwachten.
       Conclusie
       Er is geen sprake van een bedreiging van (mogelijk aanwezige) archeologische waarden bij de
       transformatie van het plangebied tot een woonwijk. De aspecten archeologie en cultuurhistorie
       staan de uitvoering van het plan niet in de weg.
       4.7       Klimaat en duurzaamheid
       Bij deze nieuwe ontwikkeling wordt zoveel mogelijk rekening gehouden met een gezond woon-
       en leefklimaat zowel buiten de nieuw op te richten woningen als ook daarbuiten. Zo wordt er
       extra waterberging en groen aangelegd in het plangebied en wordt gekeken naar de
       mogelijkheid milieuvriendelijke oevers aan te leggen aan de naastgelegen watergang.
       De woningen zelf worden standaard voorzien van een watertappunt (lucht/ water) ten behoeve
       van de verwarming en tapwater.
       Als moet worden voldaan aan BENG (= Energieprestatie-eisen voor nieuwe gebouwen) worden
       de woningen ook voorzien van een koelmodule. Er worden geen specifieke mitigerende
       maatregelen toegepast. Een optie zou kunnen zijn het plaatsen van vleermuizen-/
       mussenkasten.
                                                                                18
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 34 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 35 ======================================================================

<pre>MER-notitie Hyacinthstraat Heenweg
       4.8       Conclusie
     Gelet op de onderzoeksresultaten in hoofdstuk 4 blijkt dat er geen belemmeringen zijn in het
     kader van lucht- en geurkwaliteit, milieuhinder bedrijven en externe veiligheid, water, bodem,
     flora en fauna en stikstofdepositie en archeologie om medewerking te verlenen aan de
     voorgenomen ontwikkeling. Voor geluidhinder zal er voor 4 appartementen een hogere
     grenswaarde moeten worden aangevraagd en zal het bevoegd gezag, in deze de gemeente
     Westland, voor wat betreft afwijking op vergunning, moeten onderbouwen waarom
     onderhavige ontwikkeling doorgang mag hebben.
     Uit deze vormvrije m.e.r.-beoordeling blijkt dat er geen sprake is van bijzondere
     omstandigheden ten aanzien van de kenmerken en locatie van onderhavig plan, die zouden
     kunnen leiden tot belangrijke nadelige gevolgen voor het milieu ter plaatse. Voor de meeste
     milieuaspecten geldt dat er geen duidelijke nadelige effecten optreden, zodat wordt voldaan
     aan de geldende wet- en regelgeving. Geconcludeerd kan worden dat er geen m.e.r.(-
     beoordeling) noodzakelijk is.
                                                                                19
21077/Aqua-Terra Nova 306c/ MER RK
30 mei 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 35 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 36 ======================================================================

<pre>     HEENWEG
     Ladderonderbouwing uitbreiding
     woonkern
     30 maart 2022
1/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 36 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 37 ======================================================================

<pre>     DATUM         30 maart 2022
     KENMERK
     PROJECT
     PROJECTLEIDER ir. R.J.M.M. Schram
     OPDRACHTGEVER Weboma
     PROJECTNUMMER 20220286
     AUTEUR        Joost Jansen
     STATUS        definitief
2/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 37 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 38 ======================================================================

<pre>INHOUD
1.   Inleiding                                          4
     1.1   Uitbreiding kern Heenweg                     4
     1.2   Programma en noodzaak nieuw bestemmingsplan  4
     1.3   Waarom toetsing aan de ladder?               5
     1.4   Leeswijzer                                   6
2.   Beschrijving woningbehoefte                        7
     2.1   Relevante regio                              7
     2.2   Woningbehoefte                               7
     2.3   Plancapaciteit                              12
     2.4   Conclusie                                   13
3.   Waarom niet binnenstedelijk (locatiekeuze)        14
4.   Conclusie                                         16
3/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 38 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 39 ======================================================================

<pre> 1. INLEIDING
 1.1      Uitbreiding kern Heenweg
 Door Weboma is een aanvraag ingediend om een uitbreidingslocatie voor woningen mogelijk te maken aansluitend aan de kern
 Heenweg. De beoogde locatie is een glastuinbouwlocatie met bedrijfswoning aan de westkant van het dorp aan de Hyacinth-
 straat 17A.
 De opgave om in Heenweg woningbouw te realiseren komt voort uit de wens om in de kleinere kernen in het Westland woning-
 bouw te realiseren voor de eigen inwoners. Aanleiding voor de uitbreiding van de kern Heenweg was de motie "Kleine kernen"
 uit 2016. Daarin wordt door de raad gevraagd om de mogelijkheden naar de uitbreiding van o.a. de kern Heenweg te onder-
 zoeken. Uit een intern onderzoek is de locatie ten westen van de kern naar voren gekomen als meest geschikte plek. Sinds 2016
 is de druk op de woningmarkt sterk opgelopen, wat de aanleiding is om het aantal woningen in het plangebied op te hogen van
 55 naar 76. Hiermee kan deze locatie een grotere bijdrage leveren aan de lokale woningbehoefte en de woningbehoefte in de
 gemeente.
 Figuur 1.1. Ligging plangebied
 1.2      Programma en noodzaak nieuw bestemmingsplan
 Het te ontwikkelen woongebied heeft een oppervlakte van circa 1,5 ha. Ook wordt een groene afronding van de kern gereali-
 seerd met een oppervlakte van circa 0,9 ha. In het plangebied worden maximaal 76 woningen mogelijk gemaakt. Het woning-
 bouwprogramma zal bestaan uit voornamelijk eengezinswoningen (rijwoningen, twee-onder-één-kapwoningen en vrijstaande
 woningen) en een appartementengebouw in het sociale segment. Er is behoefte aan alle typen woningen, maar de nadruk in het
 programma ligt op het sociale en middeldure segment (ruim 64%), gelet op de grote behoefte aan betaalbare woningen in de
 regio.
Appartement                                        34        44,7%   Sociaal huur
Startersappartement (50m² GBO)                     15        19,7%   Middelduur huur/sociale /bereikbare koop
Rijwoning                                          17        22,3%   Vrije sector koop
Twee onder 1 kap                                    8        10,5%   Vrije sector koop
Vrijstaand                                          2         2,6%   Vrije sector koop
Totaal                                             76
 4/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 39 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 40 ======================================================================

<pre>Figuur 1.2. Programma uitbreiding woonkern Heenweg
In het geldende bestemmingsplan Glastuinbouwgebied Westland (vastgesteld december 2012) heeft de locatie een agrarische
bestemming. Om woningen mogelijk te maken is een nieuw bestemmingsplan noodzakelijk.
Figuur 1.3. Geldend bestemmingsplan (Bron: ruimtelijkeplannen.nl)
1.3      Waarom toetsing aan de ladder?
Uitbreiding of nieuwe functies zijn niet zonder meer mogelijk, omdat sprake moet zijn van ‘zorgvuldig ruimtegebruik’. Ruimtelijke
plannen die een nieuwe stedelijke ontwikkeling mogelijk maken, moeten daarom worden getoetst aan Artikel 3.1.6 lid 2 van het
Besluit ruimtelijke ordening (ladder voor duurzame verstedelijking). Bij nieuwe stedelijke ontwikkelingen moet de behoefte wor-
den beschreven. Bij stedelijke ontwikkelingen buiten bestaand stedelijk gebied, moet worden gemotiveerd waarom deze niet
binnenstedelijk gerealiseerd kunnen worden.
5/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 40 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 41 ======================================================================

<pre>Wel of geen stedelijke ontwikkeling?
De vraag bij de ladder voor duurzame verstedelijking is of de ruimtelijke ontwikkeling moet worden aangemerkt als een stedelijke
ontwikkeling als bedoeld in art. 3.1.6 lid 2 Bro. Uit jurisprudentie blijkt dat gewoonlijk ontwikkelingen groter dan 500 m2 bvo en
ontwikkelingen met meer dan 11 woningen worden aangemerkt als stedelijke ontwikkeling in het kader van de ladder voor duur-
zame verstedelijking.
Er worden meer dan 11 woningen mogelijk gemaakt, dus is sprake van een stedelijke ontwikkeling.
Wel of geen nieuwe stedelijke ontwikkeling
Of sprake is van een nieuwe stedelijke ontwikkeling, is afhankelijk van de huidige planologische mogelijkheden. Wanneer er met
een nieuw bestemmingsplan geen nieuw planologisch ruimtebeslag wordt mogelijk gemaakt, maar alleen een planologische func-
tiewijziging, voorziet een bestemmingsplan in beginsel niet in een nieuwe stedelijke ontwikkeling als bedoeld in artikel 3.1.6 lid 2
van het Bro. Van dit uitgangspunt wordt afgeweken als de planologische functiewijziging een zodanige aard en omvang heeft dat
toch sprake is van een nieuwe stedelijke ontwikkeling. Hierbij komt betekenis toe aan de ruimtelijke uitstraling van de in het
nieuwe plan voorziene functies en die onder het vorige plan mogelijk was.
Het geldende bestemmingsplan maakt geen woningen mogelijk. Daarom is sprake van een nieuwe stedelijke ontwikkeling.
Wel of geen bestaand stedelijk gebied
De tweede vraag die moet worden beantwoord, is of de vestigingslocatie wordt beschouwd als bestaand stedelijk gebied. In arti-
kel 1.1.1 onder h van het Bro is een omschrijving van het begrip ‘bestaand stedelijk gebied’ vastgelegd. Als bestaand stedelijk
gebied wordt aangemerkt: ‘bestaand stedenbouwkundig samenstel van bebouwing ten behoeve van wonen, dienstverlening, be-
drijvigheid, detailhandel of horeca, alsmede de daarbij behorende openbare of sociaal culturele voorzieningen, stedelijk groen en
infrastructuur’.
Uit de definitie volgt dat er sprake moet zijn van een stedenbouwkundig samenstel van bebouwing. De kwalificatie bestaand ste-
delijk gebied hangt af van de omstandigheden van het geval, de specifieke ligging, de feitelijke situatie, het bestemmingsplan en
de aard van de omgeving.
Uit jurisprudentie blijkt dat agrarische functies, die ook als zodanig in gebruik zijn, geen onderdeel uitmaken van het bestaand
stedelijk gebied. In dit geval is daarom sprake van een ligging buiten bestaand stedelijk gebied.
Conclusie
Gelet op het bovenstaande is een beschrijving van de behoefte en een motivering van de locatiekeuze (waarom niet binnenste-
delijk) noodzakelijk. Deze notitie voorziet daarin.
1.4      Leeswijzer
Hoofstuk 2 gaat in op de woningbehoefte in de regio en specifiek in Westland en Heenweg. In hoofdstuk 3 wordt gemotiveerd
waarom de woningen niet binnen bestaand stedelijk gebied kunnen worden gerealiseerd.
In hoofdstuk 4 worden tot slot samenvattende conclusies getrokken.
6/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 41 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 42 ======================================================================

<pre>2. BESCHRIJVING WONINGBEHOEFTE
In dit hoofdstuk wordt de woningbehoefte beschreven op basis van diverse bronnen.
2.1      Relevante regio
Het ruimtelijk verzorgingsgebied van de stedelijke ontwikkeling bepaalt tot welk gebied de beschrijving van de behoefte zich
moet uitstrekken. De begrenzing van de regio is dus afhankelijk van de aard en omvang het programmaonderdeel dat als stede-
lijke ontwikkeling wordt gezien. Voor wonen is dat de regio Haaglanden en daarbinnen de gemeente Westland. Het is daarbij in
deze kleine kern van belang dat gebouwd wordt voor de lokale doorstroming en de lokale behoefte.
2.2      Woningbehoefte
De bouw van woningen in de gemeente Westland voorziet in een actuele regionale behoefte. De woningbehoefte blijkt onder
meer uit de provinciale woningbehoefteraming WBR 2021, de Woningbehoefteverkenning Zuid-Holland 2019, Regionale woning-
marktafspraken regio Haaglanden (tussenakkoord en biedingen) en de Woonvisie Westland 2020-2030. De huidige grote druk op
de woningmarkt in de gemeente Westland en de kern Heenweg blijkt ook uit actuele verkoopgegevens van NVM Haaglanden en
Funda.
Woningbehoefteraming Zuid-Holland (WBR 2021)
De grote regionale woningbehoefte blijkt uit de provinciale woningbehoefteraming (WBR). De WBR 2019 ging nog uit van 57.420
woningen in de periode 2020 tot 2030. Uit de Woningbehoefteraming 2021 blijkt dat in de regio Haaglanden (waar de gemeente
Westland deel van uitmaakt) in de periode 2021 tot en met 2030 nog 80.900 woningen nodig zijn. De regionale woningbehoefte
komt circa 23.500 woningen (41%) hoger uit dan de prognose uit 2019. Bovendien is een deel van de regionale behoefte (ruim
22.000 woningen) nog niet toebedeeld aan regio’s.
Figuur 2.1 Prognose gewenste toename woningvoorraad (bron: WBR 2021 Provincie Zuid-Holland)
De vorige provinciale woningbehoefteraming (WBR 2019) was nog uitgesplitst per gemeente. Die prognose ging uit van een wo-
ningbehoefte in Westland van circa 4.000 woningen in de periode 2020-2030.
Het regionale woningbouwprogramma mag 30% groter zijn dan de regionale behoefte. In de praktijk zal er namelijk sprake zijn
van planuitval en – vertraging waardoor niet alle planologisch toegestane woningen (harde plancapaciteit) in de daarvoor be-
oogde periode zullen worden gerealiseerd. Dat betekent dat er in de regio Haaglanden ruim 106.000 woningen in harde en
zachte plancapaciteit kunnen worden gepland.
7/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 42 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 43 ======================================================================

<pre>Woningmarktafspraken regio Haaglanden
De negen gemeenten in Haaglanden (Delft, Den Haag, Leidschendam-Voorburg, Midden-Delfland, Pijnacker-Nootdorp, Rijswijk,
Wassenaar, Westland en Zoetermeer) hebben met de in Haaglanden opererende woningcorporaties en de Provincie Zuid-Holland
afgesproken nieuwe (regionale) woningmarktafspraken op te stellen. Deze afspraken gaan over de woningbouwopgave van de
afzonderlijke gemeenten in deze regio voor de periode 2019 t/m 2029 en specifiek over voldoende betaalbare woningvoorraad.
De woningnood is hoog en volgens berekeningen zouden er tot 1 januari 2030 79.430 woningen bij moeten komen. Daarbij is het
de bedoeling om de sociale woningen evenwichtig te verdelen over de gemeenten. Gemeenten met een hoog percentage sociale
woningen (zoals Delft en Den Haag), hoeven er per saldo minder bij te bouwen dan gemeenten met een laag percentage sociale
woningen (zoals Midden-Delfland en Westland). Ondertekening van de nieuwe woningmarktafspraken wordt in 2022 verwacht.
Om tot de nieuwe woningmarktafspraken te komen is door ABF Research onderzoek uitgevoerd (Naar nieuwe woningmarktaf-
spraken in Haaglanden, oktober 2021).
De woonbehoefteraming laat voor de gemeente Westland een vraag zien van 4.610 woningen. De gewenste toename van de
doelgroepvoorraad in het Meer Evenwichtscenario is 3.960. Het bod van de gemeente Westland (waarmee ook wordt bijgedra-
gen aan de regionale vraag) is een groei naar 51.840 woningen (een netto toevoeging van 7.400 woningen ten opzichte van 2019)
en een groei van de sociale voorraad naar 13.105 woningen. De doelgroepenvoorraad (DEAB-voorraad) stijgt dan van 24 naar
25%. De regionale wens (Meer Evenwichtscenario) is dat dit naar 30% gaat. Dit plan geeft daar met een hoger percentage sociale
huur een extra bijdrage aan.
Figuur 2.2. Woningbehoefte en bod regio. (bron: Naar nieuwe woningmarktafspraken in Haaglanden, oktober 2021)
In de gemeente Westland staan per januari 2022 46.369 woningen (voorlopige cijfers, CBS). Dat betekent dat er op basis van het
regionale bod tot 2030 nog 5.471 woningen toegevoegd moeten worden.
Woningbehoefteverkenning Zuid-Holland 2019 (april 2020)
In opdracht van de Provincie Zuid-Holland heeft ABF Research de huidige stand van zaken op de Zuid-Hollandse woningmarkt in
beeld gebracht en de kwalitatieve woningbehoefte in de toekomst onderzocht.
De kwalitatieve woningbehoefte is per regio in beeld gebracht. Hierna is de behoefte in de regio Haaglanden, waar Westland deel
van uitmaakt, in beeld gebracht.
De sterkste huishoudensgroei wordt verwacht in de leeftijdsgroep 75 jaar en ouder, maar ook de leeftijdsgroep 65+ en 30 tot 44
neemt sterk toe. De sterkste groei wordt verwacht in de groep alleenstaanden.
Het hoogste inkomenskwintiel neemt in omvang toe. Het aantal huishoudens in het laagste kwintiel neemt naar verwachting af.
8/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 43 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 44 ======================================================================

<pre>Figuur 2.3. Ontwikkeling huishoudens 2019 tm 2029 (bron: Factsheet Kwalitatieve woningbehoefte-verkenning Regio’s Zuid-Hol-
land 2019)
In de regio zijn veel toevoegingen nodig in alle huur- en koopsegmenten.
Figuur 2.4. Ontwikkeling woningvoorraad 2019 tm 2029 (bron: Factsheet Kwalitatieve woningbehoefte-verkenning Regio’s Zuid-
Holland 2019)
Toevoegingen zijn vooral gewenst in de groen-stedelijke, stedelijk naoorlogs compacte en stedelijk vooroorlogse woonmilieus.
Onttrekkingen zijn voornamelijk gewenst in stedelijk naoorlogse compacte woonmilieus.
In de regio Den Haag neemt zowel in de huur- als in de koopsector het aantal huishoudens toe. De groei is zowel in absolute aan-
tallen als relatief gezien het sterkst in de koopsector. Bezien over de woningmarkt als geheel blijft het aantal huishoudens in de
doelgroep huurtoeslag ongeveer gelijk en vindt bij de midden- en hogere inkomensgroepen de sterkst groei plaats.
Figuur 2.5. Woningbehoefte per woonmilieu (bron: Kwalitatieve woningbehoefteverkenning Regio’s Zuid-Holland 2019)
9/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 44 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 45 ======================================================================

<pre>In dorpse woonmilieus is behoefte aan alle categorieën met uitzondering van huur eengezinswoningen. Dit plan voldoet daar aan,
het voorziet in huur en koopappartementen en grondgebonden vrije sector koopwoningen.
Woonvisie Westland 2020-2030 (juli 2020)
In het kader van de Woonvisie Westland 2020-2030 (actualisatie juli 2020) is de Westlandse woningbehoefte t/m 2030 onderzocht
(Verkenning van de woningbehoefte in de gemeente Westland tot 2040, ABF Research, november 2019). De gemeente verwacht
op basis van de ramingen uit 2019 dat het aantal inwoners en huishoudens fors gaat toenemen. De grootste groei zit in de alleen-
staande senioren. Verder is de grootste groei te zien in de hoge inkomensgroep.
Figuur 2.6. Scenario’s voor bevolkingsgroei (bron: Woonvisie 2020-2030)
Figuur 2.7. Prognose huishoudens naar type, leeftijd en inkomen (bron: Woonvisie 2020-2030)
Het tekort aan betaalbare woningen blijft, zowel voor starters als ouderen, en de wachttijden voor sociale woningbouw lopen in
Westland en de regio op. Uit onderzoek blijkt dat deze problemen niet opgelost worden als het woningbouwprogramma zoals dat
is opgenomen in de visie 2016 onveranderd wordt uitgevoerd. Het programma en de ambities zijn hierna samengevat.
 De behoefte aan sociale huurwoningen blijft onverminderd groot en krijgt een belangrijke plaats in het ambitieuze bouwpro-
     gramma.
 De blijvende aandacht voor de groep middeninkomens is gerechtvaardigd.
 Het aantal 70-plussers verdubbelt en dus wordt wonen met zorg verder ontwikkeld.
 De huisvestingsopgave voor arbeidsmigranten is substantieel en krijgt een impuls door een bijstelling van het eerdere beleid.
 Flexwonen krijgt een eigen plaats in het bouwprogramma, teneinde snel te kunnen inspelen op veranderingen in vraag en
     aanbod.
In 2016 tot en met 2019 zijn in de gemeente jaarlijks gemiddeld 640 woningen gebouwd. Om te kunnen voorzien in de woningbe-
hoefte zijn in de periode 2020-2030 jaarlijks ruim 800 woningen nodig. Er zijn vooral middeldure en dure koopwoningen en sociale
huurwoningen nodig. Het project draagt bij aan de behoefte van deze doelgroepen.
10/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 45 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 46 ======================================================================

<pre>Figuur 2.8. Nieuwbouwambitie 2020-2030 kwantitatief en kwalitatief (bron: Woonvisie 2020-2030)
Voor nieuwe projecten wordt onderstaande verdeling als richtpunt gehanteerd.
Figuur 2.9. Richtverdeling bouwprogramma’s voor nieuwe plannen/locaties (bron: Woonvisie 2020-2030)
De verwachting is dat het aantal 1- en 2 persoonshuishoudens in de komende jaren en de vraag vanuit de doelgroepen starters en
senioren verder toenemen. Omdat Heenweg een vrij eenzijdige woningvoorraad (veel eengezinswoningen) en weinig doorstroming
kent, is er sprake van een mismatch tussen de vraag en de beschikbaarheid aan geschikte woningen.
In de Woonvisie Westland 2020 - 2030 is aangegeven dat er een hernieuwde inzet nodig is op de bouw van voldoende betaalbare
woningen op basis van de Westlandse woningbehoefte.
Voor de realisatie en verdeling van de woningtypen is de Woonvisie Westland 2020 – 2030 en de motie vitale kernen het uitgangs-
punt. Deze visie en motie bevatten o.a. de volgende uitgangspunten:
 Gedifferentieerd woningaanbod, waarin voor elke doelgroep woningen beschikbaar zijn. Westlanders kunnen op die manier
     in hun eigen kern een zogeheten ‘wooncarrière’ doorlopen.
 De focus ligt op de woningbehoefte van inwoners van Heenweg en vervolgens Westland.
 Starters en jonge huishoudens aan de kern binden.
 De appartementen voor ouderen moeten levensloopgeschikt zijn (nultreden en drempelvrij) de appartementen worden vooral
     ingezet voor de doorstroming van senioren.
 Minimaal 30% moet sociale huur zijn.
In dit plan is gekozen voor een hoger percentage sociale huurwoningen en starterswoningen, gelet op de grote vraag naar betaal-
bare woningen. De vrije sectorwoningen bevorderen de doorstroming van scheefwoners in Heenweg en de rest van de gemeente,
waardoor weer betaalbare woningen vrij komen. Doorstroming in Heenweg was vrijwel niet mogelijk omdat er het afgelopen de-
cennium geen nieuwe woningen zijn gebouwd. Tot op heden is er nog geen publiciteit gegeven aan de ontwikkeling, behoudens
11/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 46 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 47 ======================================================================

<pre>een informatieavond voor direct omwonenden. Tijdens deze avond hebben zich al circa 5-10 personen gemeld als geïnteresseerde
in een koopwoning in het project.
Actuele woningmarktgegevens
Funda
Er is in Heenweg geen beschikbaar aanbod aan bestaande koopwoningen. Uit gegevens van Funda blijkt dat er per 30 maart 2022
slechts 1 woning te koop wordt aangeboden en dat deze verkocht is onder voorbehoud. Er worden geen particuliere huurwoningen
aangeboden.
In de hele gemeente staan slechts 305 woningen te koop. Er zijn geen woningen beschikbaar onder de 300.000 euro.
De hele gemeente worden 15 huurwoningen aangeboden, waarvan 3 verhuurd onder voorbehoud. Er is geen aanbod onder de 950
euro per maand.
NVM, woningmarktcijfers Haaglanden en Westland
De druk op de woningmarkt blijkt uit cijfers van NVM (kwartaalcijfers vierde kwartaal 2021). De krapte-indicator voor bestaande
woningen in de regio Haaglanden komt gemiddeld uit op 1,4 terwijl deze een jaar geleden nog 1,7 was. De koper kan dus uit min-
der dan twee huizen kiezen en dat aantal is opnieuw teruggelopen.
In de gemeente Westland zijn t.o.v. het 4e kwartaal 2020 8% minder woningen verkocht (230 woningen). Het Westland laat een
prijsstijging zien van 22,3% t.o.v. een jaar geleden. De gemiddelde transactieprijs is € 470.000 en de gemiddelde verkooptijd be-
draagt 24 dagen versus 29 dagen t.o.v. een jaar geleden. Het percentage boven de vraagprijs verkochte woningen in het 4e kwar-
taal 2021 is 86%.
Uit het bovenstaande blijkt dat er vrijwel geen aanbod is. De doorstroming stokt door te weinig aanbod en de krapte jaagt de
prijzen op. Dit is alleen te doorbreken door meer woningen te bouwen en de woningtekorten in te lopen.
2.3       Plancapaciteit
Uit de gemeentelijke woonvisie blijkt dat in Westland in totaal 7.200 woningen zijn gepland tot 2030. De totale bouwambitie komt
uit op 8.100 woningen tot 2030. Deze nieuwbouwambitie is qua aantallen voldoende om aan de woningbehoefte te voldoen, maar
qua verdeling huur/koop, prijssegmenten en woningtype (grondgebonden woningen/appartementen) sluit het aanbod niet opti-
maal aan op de vraag. In de jaren 2020 en 2021 is sprake van een boeggolf van bijna 2.500 woningen. Vanaf 2022 vlakt het pro-
gramma in de huidige prognose af. De verwachting is dat de boeggolf zich over de navolgende jaren zal verspreiden.
Figuur 2.10. Verwachte oplevering nieuwbouwwoningen 2020-2030 (bron: Woonvisie 2020-2030)
Het bestaande nieuwbouwprogramma bestaat voor 80% uit koopwoningen en 75% uit eengezinswoningen. Er blijkt volgens ABF
een kwalitatieve mismatch te zijn tussen het programma en de vraag van woningen in Westland. Allereerst blijkt uit het onderzoek
12/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 47 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 48 ======================================================================

<pre>dat er sprake is van een mismatch tussen vraag en aanbod van appartementen. Vooral starters en ouderen die een woning zoeken,
kunnen zo in de knel komen. Het nieuwbouwprogramma bestaat voor een kwart uit appartementen, terwijl uitgaande van de lokale
vraag het programma volgens ABF voor meer dan de helft uit appartementen zou moeten bestaan.
Omdat er grote krapte op de woningmarkt in alle segmenten aan de orde is, zijn ook voor (middel)dure en dure koopwoningen nog
steeds veel meer gegadigden geïnteresseerd dan dat er woningen beschikbaar zijn. Van de 7.200 woningen in bestaande plannen
zit circa 80% in ‘harde’ plannen en 20% in ‘zachte’ plannen. Ten opzichte van andere gebieden kent Westland een relatief hoog
percentage ‘harde’ plannen. Het project Heenweg valt in de categorie zacht plan totdat het bestemmingsplan is vastgesteld.
Figuur 2.11 Verwachte oplevering eengezinswoningen en meergezinswoningen 2020-2030 (Bron: Woonvisie 2020-2030)
Uit het regionale onderzoek Naar nieuwe woningmarktafspraken in Haaglanden, oktober 2021 blijkt dat in 2021 de harde en
zachte plancapaciteit in de gemeente Westland voldoende was om in de netto toevoeging van 7.400 woningen te voorzien. Er is
echter geen rekening gehouden met 30% extra plannen gelet op planuitval en vertraging.
Het plan Heenweg is opgenomen als zacht plan (in 2021 werd nog uitgegaan van circa 50 woningen). Op regionale schaal is er nog
onvoldoende hard planaanbod om te kunnen voorzien in de regionale behoefte.
2.4       Conclusie
Er is een grote woningbehoefte in de regio Haaglanden en in de gemeente Westland. Op basis van de woonvisie zijn tot 2030 8.100
woningen nodig en er zijn harde en zachte plannen voor 7.200 woningen. Het regionale bod gaat uit van een netto toevoeging van
7.400 woningen tot 2030 en een harde plancapaciteit van 7.350 woningen in 2021.
Wanneer je de bijdrage aan de regionale woningbehoefte evenredig verdeelt per kern, dan zou Heenweg met 0,6% van de huis-
houdens in de gemeente Westland in ieder geval een bijdrage moeten leveren van 44 tot 49 woningen tot 2030. Rekening houdend
met 30% planuitval zou je dan 57 tot 64 woningen moeten plannen. Binnen de gemeente Westland is op dit moment de totale
harde en zachte plancapaciteit in theorie precies voldoende om te kunnen voorzien in de behoefte. Gelet op planuitval en vertra-
ging moet echter 30% extra plancapaciteit worden gepland.
Er zijn dus, rekening houdend met maximaal 30% planuitval, nog onvoldoende plannen om in de behoefte te kunnen voorzien.
Voor de woningmarkt in Westland worden kansen gezien voor woonproducten die passen bij de veranderende bevolkingssamen-
stelling. Daarnaast is er veel vraag naar starterswoningen. De woningbehoefte is groot en het toevoegen van woningen in Heenweg
geeft invulling aan de behoefte en de doelstellingen van de gemeente.
13/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 48 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 49 ======================================================================

<pre>3. WAAROM NIET BINNENSTEDELIJK (LOCATIEKEUZE)
Bij stedelijke ontwikkelingen buiten bestaand stedelijk gebied moet worden gemotiveerd waarom niet binnenstedelijk in de be-
hoefte kan worden voorzien. Dit hoofdstuk bevat die noodzakelijke motivering. Op basis van de omgevingsvisie en provinciaal
beleid.
Omgevingsvisie 2.0: Visie op Westland (december 2020)
Met het plan worden maximaal 76 woningen mogelijk gemaakt, deels grondgebonden en deels appartementen.
Het noodzakelijke ruimtebeslag is 1,5 ha. Binnen de kern Heenweg is geen ruimte om te kunnen voorzien in deze opgave.
De verdichtingsmogelijkheden binnen de gemeente zijn in het kader van de Omgevingsvisie 2.0: Visie op Westland (december
2020) geïnventariseerd. Ook in de andere kernen binnen de gemeente Westland zijn onvoldoende inbreidingsmogelijkheden
(kansen voor verdichting). Daarom zijn in de omgevingsvisie diverse uitbreidingslocaties aangewezen. De locatie Heenweg is een
van deze locaties. In Heenweg zijn geen verdichtingsmogelijkheden aangegeven.
Figuur 3.1. Visiekaart met woningbouwlocaties (bron: Omgevingsvisie Westland)
Alle geplande uitbreidingslocaties zijn noodzakelijk, inclusief de locatie Heenweg. Per saldo zijn er woningbouwmogelijkheden
voor 7.400 woningen, waarbij op de locatie Heenweg al rekening werd gehouden met 55 woningen. Omdat er nog geen rekening
is gehouden met planuitval en gelet op de grote druk op de woningmarkt, is efficiënt en intensiever gebruik van uitbreidingsloca-
ties nu noodzakelijk. Daarom is er voor gekozen om de capaciteit op de locatie Heenweg te verhogen. Met behoud van het
dorpse karakter zijn hier maximaal 76 woningen mogelijk.
14/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 49 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 50 ======================================================================

<pre>Randvoorwaarden ten behoeve van de uitbreiding buiten het bestaand stedelijk gebied zijn:
 Voldoen aan woonvraag kern, zodat starters en doorstromers in het dorp een woning kunnen vinden;
 Slechts beperkte uitbreiding van de kern met woningen is mogelijk;
 Behoud dorpskarakter bij uitbreiding;
 Uitbreiding betreft laagbouw, waarbij incidenteel 4 lagen mogelijk is.
De woningbouwlocatie Heenweg is in eerste instantie bedoeld voor de lokale behoefte uit de kern. De woningen worden toege-
wezen volgens het toewijzingsbeleid van de gemeente. Dat betekent dat woningen met voorrang worden toegewezen aan wo-
ningzoekenden die economisch of maatschappelijk gebonden zijn aan de regio en die ingeschreven staan in het woningzoekende
register nieuwbouw. Hiermee kan de doorstroming binnen de kern worden bevorderd en ontstaan mogelijkheden voor starters
in de kern. Daarom worden de woningen ook gefaseerd op de markt gebracht. Wanneer de vraag uit de kern is ingevuld, worden
de overgebleven woningen aangeboden om invulling te geven aan de behoefte binnen de gemeente en de regionale behoefte.
Een locatie in een andere kern buiten Heenweg geeft geen invulling aan de lokale behoefte uit de kern.
In de omgevingsvisie kiest de gemeente er voor om de kern beperkt uit te breiden aan de westkant om aan de woonvraag te vol-
doen. Heenweg heeft vrijwel alléén laagbouw. Meer dan drie bouwlagen is een uitzondering en dat wil de gemeente ook bij
nieuwbouwplannen zo houden. In Heenweg wenst de gemeente uitbreiding van laagbouwwoningen. Conform de omgevingsvisie
is incidenteel echter 4 lagen mogelijk. In het plan wordt van deze mogelijkheid gebruik gemaakt door middel van een apparte-
mentengebouw.
Provinciale omgevingsverordening (Herziening 2021, februari 2022)
Bij de locatiekeuze spelen beleidsmatige mogelijkheden een belangrijke rol. Ruimtelijke ontwikkelingen moeten passen binnen de
regels uit de Provinciale omgevingsverordening (Herziening 2021, februari 2022).
De Provincie Zuid-Holland wordt gevraagd om medewerking te verlenen aan de uitbreiding, omdat transformatie van kassen niet
zonder meer mogelijk is. Verder moet sprake zijn van kwaliteitsverbetering en klimaatadaptatie. Bovendien moeten nieuwe ste-
delijke ontwikkeling met de functie wonen buiten bestaand stads- en dorpsgebied rekening houden met een zo hoog mogelijke
woningdichtheid, gevarieerde woningtypen en bijdragen aan een goede woon- en leefomgeving. Met het verhogen van de plan-
capaciteit is sprake van efficiënt ruimtegebruik. Met de geplande groenzone verbetert het woon- en leefklimaat in de hele kern.
15/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 50 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 51 ======================================================================

<pre>4. CONCLUSIE
De woningbehoefte in de regio Haaglanden en de gemeente Westland is groot en de woningproductie blijft achter bij de vraag.
De woningmarkt zit op slot.
In de kern Heenweg is geen woningaanbod. Doorstroming is hierdoor niet mogelijk en er zijn ook geen kansen voor starters. De
krapte om de woningmarkt zorgt ervoor dat woningen voor steeds meer mensen onbetaalbaar worden. Dit is alleen te doorbre-
ken door meer woningen te bouwen en de woningtekorten in te lopen.
Voor de woningmarkt in Westland worden kansen gezien voor woonproducten die passen bij de veranderende bevolkingssamen-
stelling. Specifiek in Heenweg gaat het om sociale huurappartementen, starterswoningen en grondgebonden woningen ten be-
hoeve van de doorstroming.
Binnen Heenweg en op binnenstedelijke locaties in de gemeente Westland is onvoldoende ruimte om in de behoefte te voorzien.
Daarom zijn in de Omgevingsvisie naast de mogelijkheden voor verdichting (inbreiding) ook diverse uitbreidingslocaties aangewe-
zen. De locatie Heenweg is er daar een van.
Met het efficiënt benutten van de beoogde uitbreidingslocatie voor wonen wordt voldaan aan de uitgangspunten van de ladder
voor duurzame verstedelijking.
16/16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 51 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 52 ======================================================================

<pre>    Akoestisch onderzoek
     wegverkeerslawaai
     en industrielawaai
nieuwbouwplan 76 woningen
          Heenweg
      Opdrachtgever:
          Weboma
      Dhr. R. van Dijk
       Stoelmatter 16
           2292 JL
         Wateringen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 52 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 53 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 53 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 54 ======================================================================

<pre>                                                   Milieu consultancy
                                                   Watermanagement
                                                   Ruimtelijke ordening
                                                    Aqua-Terra Nova BV
                                                    Zuidweg 79
                                                    2671 MP Naaldwijk
                                                    telefoon 0174 – 625246
                         Akoestisch onderzoek       fax 0174 – 629744
              wegverkeerslawaai en industrielawaai  www.aquaterranova.nl
                     nieuwbouwplan 76 woningen
                                Heenweg
                             Opdrachtgever:
                                 Weboma
                             Dhr. R. van Dijk
                             Stoelmatter 16
                                 2292 JL
                               Wateringen
Datum         : 22 februari 2022
Rapportnummer : 20045555-20211678w-2
Status        : 2e rapportage
</pre>

====================================================================== Einde pagina 54 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 55 ======================================================================

<pre> Colofon
Titel:                         Akoestisch onderzoek –
                               Wegverkeerslawaai en industrielawaai nieuwbouwplan
                               76 woningen Heenweg
Opdrachtgever:                 Weboma
                               Dhr. R. van Dijk
                               Stoelmatter 16
                               2292 JL
                               Wateringen
Projectteam
Projectmanager                 : ing. A.P. Wubben (Aqua-Terra Nova B.V.)
Contactpersoon                 : ing. A.P. Wubben (Aqua-Terra Nova B.V.)
Auteurs                        : ing. G. van Pelt (AV-Consulting B.V.)
Projectnummer                  : 21066
© 2022 Aqua-Terra Nova B.V.
Alle rechten voorbehouden. Niets uit deze uitgave mag worden verveelvoudigd, opgeslagen in een geautomatiseerd gegevensbestand,
of openbaar gemaakt, in enige vorm of op enige wijze, hetzij elektronisch, mechanisch, door fotokopieën, opnamen of enig andere
manier, zonder voorafgaande schriftelijke toestemming van de uitgever.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 55 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 56 ======================================================================

<pre>Inhoudsopgave
Inhoudsopgave
 1.            INLEIDING                              1
 1.1. Algemeen                                        1
 1.2. Gegevens                                        2
 2. UITGANGSPUNTEN                                    3
 2.1. Algemeen                                        3
 2.2. Uitzonderingen zoneringsregime                  3
 2.4. Invoergegevens ten behoeve van het model        4
 2.5. De met methode II berekende geluidsbelastingen  5
 3. NORMSTELLING WET GELUIDHINDER                     6
 3.1. Algemeen                                        6
 3.2. Bestaande Situaties                             6
 3.3. Nieuwe Situaties                                6
 3.4. Vervangende nieuwbouw                           7
 3.5. Onderhavige situatie                            7
 4. REKENRESULTATEN                                   8
 4.1. Geluidbelasting 2032                            8
 5. HOGERE WAARDE                                    12
 6. GELUIDSBELASTING EUROPOORT-MAASVLAKTE            14
 7. CONCLUSIES                                       15
Bijlage 1     Invoergegevens rekenmodel
Bijlage 2     Rekenresultaten
Bijlage 3      Figuren
Bijlage 4      Verkeersgegevens
</pre>

====================================================================== Einde pagina 56 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 57 ======================================================================

<pre> AV-Consulting B.V.             Rapport 20045555-20211678w-2                        Bladzijde 1
1. INLEIDING
1.1. Algemeen
In opdracht van Weboma is door Aqua Terra Nova BV in samenwerking met AV-Consulting BV
een akoestisch onderzoek verricht.
Het onderzoek vindt plaats in het kader van een bestemmingsplanwijziging in verband met de
realisatie van totaal 76 woningen/appartementen te Heenweg, ter hoogte van de Hyacinthstraat.
Doel van het onderzoek is het bepalen van de geluidsbelasting op de gevels van de te realiseren
woningen vanwege het wegverkeer op de in de omgeving gelegen wegen. Op grond van de Wet
Geluidhinder dient bij vaststelling of herziening van een bestemmingsplan een akoestisch on-
derzoek te worden uitgevoerd binnen de zones van (spoor-)wegen en industrieterreinen. Daar-
naast dient de geluidwering van de gevels van de woningen te voldoen aan de eisen uit het
Bouwbesluit. Om de geluidwering van de gevels te kunnen bepalen dient eerst de geluidsbelas-
ting te worden berekend die op de gevels invalt.
Ten behoeve van het onderzoek is de geluidsbelasting bepaald van de volgende wegen:
    • Heenweg;
    • Maasdijk (E25);
    • Maasdijk (ventweg);
    • Laan van de Heilige Lambertus;
    • Lugtigheidstraat;
    • Tulpstraat;
    • Hyacintstraat;
    • Anjerstraat.
De overige wegen in de omgeving zijn voor de geluidsbelasting als niet relevant te beschouwen,
vanwege de afstand tot deze wegen en/of de mate van afscherming door tussenliggende bebou-
wing.
Voor het akoestisch onderzoek is de Standaard-Rekenmethode II toegepast (RMW 2012; met be-
hulp van GEOMILIEU V2021.1). Deze methode geeft in deze situatie de meest representatieve
geluidsbelasting.
Naast het wegverkeerslawaai is in het kader van het onderzoek de geluidsbelasting vanwege
industrielawaai bepaald die afkomstig is van het geluidsgezoneerde industrieterrein Maasvlakte-
Europoort. De geluidbelasting vanwege het geluidsgezoneerde industrieterrein Maasvlakte-
Europoort is bepaald met behulp van de vastgestelde geluidscontouren van dit
industrieterrein. Zie hoofdstuk 6.
PB.705,2800AS GOUDA          0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl          0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 57 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 58 ======================================================================

<pre> AV-Consulting B.V.           Rapport 20045555-20211678w-2                      Bladzijde 2
1.2. Gegevens
Ten behoeve van het voorliggend onderzoek is gebruik gemaakt van de volgende gegevens:
    1) Reken- en Meetvoorschrift geluid 2012.
    2) Tekening van de nieuwe woningen en appartementen door opgave van de opdrachtgever.
    3) Gegevens met betrekking tot de ligging en de hoogte van de gebouwen zoals gedown-
       load via PDOK (3D Gebouwhoogte NL; geïmporteerd als GML-files).
    4) Wet Geluidhinder, zoals deze luidt per 1 juli 2012.
    5) Verkeersgegevens van de omliggende wegen zoals opgegeven door de Omgevingsdienst
       Haaglanden.
    6) Document “Toetsingskader voor hogere geluidsgrenswaarden besluiten” d.d. 4 maart
       2018 van Gemeente Westland.
    7) Geluidscontouren van het geluidsgezoneerde industrieterrein Europoort/Maasvlakte
       zoals verstrekt door de Omgevingsdienst Haaglanden als gmf-files welke als hulplijnen
       zijn ingelezen in Geomilieu.
PB.705,2800AS GOUDA        0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl        0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 58 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 59 ======================================================================

<pre> AV-Consulting B.V.             Rapport 20045555-20211678w-2                          Bladzijde 3
2. UITGANGSPUNTEN
2.1. Algemeen
Op grond van de Wet geluidhinder heeft iedere weg een zone aan weerszijden van de weg met
een breedte die afhankelijk is van de inrichting van die weg (artikel 74 Wgh).
De zone is het aandachtsgebied waarbinnen het akoestisch onderzoek uitgevoerd dient te wor-
den. De zone is van belang voor "nieuwe situaties". Gelet op artikel 76 van de Wet geluidhinder
is de afdeling nieuwe situaties niet van toepassing ten aanzien van conserverende onderdelen
van een bestemmingsplan. Dit zijn de onderdelen van een bestemmingsplan die slechts een
vastlegging betekenen van onderdelen waarin de weg en de nabij gelegen woningen en andere
geluidsgevoelige objecten reeds zijn of worden gerealiseerd (d.w.z. de bouwvergunning is af-
gegeven op het moment dat het bestemmingsplan wordt vastgesteld).
2.2. Uitzonderingen zoneringsregime
Krachtens lid 1 van artikel 74 Wgh heeft iedere weg aan weerszijden een zone die afhankelijk is
van het aantal rijstroken en van de ligging van de weg in stedelijk of buitenstedelijk gebied. De
betreffende zonebreedtes zijn in tabel 1 weergegeven.
Tabel 1: Zonebreedte wegverkeer.
   Aantal rijstroken             Zonebreedte (m)
                                 Stedelijk gebied                Buitenstedelijk gebied
   5 of meer                     -                               600
   3 of meer                     350                             -
   3 of 4                        -                               400
   2                             200                             250
Het eerste lid van artikel 74 Wgh geldt niet met betrekking tot een weg:
     a) die gelegen is binnen een als woonerf aangeduid gebied, of
     b) waarvoor een maximum snelheid van 30 km per uur geldt.
De weg heeft in dat geval geen zone.
2.3. Situatie
Het plangebied is gelegen ter hoogte van de Hyacinthstraat te Heenweg. Op de bouwlocatie wor-
den circa 76 nieuwe woningen gerealiseerd in de vorm van appartementen, rijwoningen, 2-onder-
1-kap woningen en vrijstaande woningen.
De te realiseren woningen zijn gelegen binnen de invloedsfeer van de volgende wegen:
     •   Heenweg;
     •   Maasdijk (E25);
     •   Maasdijk (ventweg);
     •   Laan van de Heilige Lambertus;
     •   Lugtigheidstraat;
     •   Tulpstraat;
     •   Hyacintstraat;
     •   Anjerstraat.
De overige wegen in de omgeving zijn voor de geluidsbelasting als niet relevant te beschouwen,
vanwege de afstand tot deze wegen en/of de mate van afscherming door tussenliggende bebou-
wing.
PB.705,2800AS GOUDA          0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl            0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 59 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 60 ======================================================================

<pre> AV-Consulting B.V.             Rapport 20045555-20211678w-2                     Bladzijde 4
De te realiseren woningen zijn gelegen binnen de bebouwde kom van Heenweg en liggen dus in
stedelijk gebied.
In figuur 1 is het plangebied grafisch weergegeven.
Figuur 1: Situatieoverzicht van de nieuwe situatie.
2.4. Invoergegevens ten behoeve van het model
Gelet op de Wet geluidhinder dient voor het berekenen van de geluidsbelasting van een weg
uitgegaan te worden van een maatgevende geluidsintensiteit. Dat wil zeggen een etmaalintensi-
teit zoals die binnen 10 jaar wordt verwacht.
De verkeersgegevens van de relevante wegen zijn verstrekt door de Omgevingsdienst Haaglan-
den. De gehanteerde verkeersgegevens zijn opgenomen in bijlage 4 en betreffen het jaar
2030. De berekende situatie betreft het jaar 2032. De etmaalintensiteiten zijn doorgerekend
naar het jaar 2032 uitgaande van een groeipercentage van 1% per jaar (etmaalintensiteiten
vermenigvuldigd met een factor (1,01)2).
Van de Anjerstraat en van de Tulpstraat zijn, waarschijnlijk vanwege de lage verkeersintensi-
teit, geen gegevens voorhanden. De verkeersintensiteit op deze wegen is ten behoeve van het
onderzoek ingeschat – als worst-case scenario – op ongeveer de helft van de verkeersintensi-
teit op de Hyacinthstraat (etmaalintensiteit = 622/2 ≈ 311 mvt/etm).
PB.705,2800AS GOUDA          0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl        0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 60 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 61 ======================================================================

<pre> AV-Consulting B.V.                   Rapport 20045555-20211678w-2                    Bladzijde 5
2.5. De met methode II berekende geluidsbelastingen
Volgens artikel 1 van de Wet geluidhinder is de "geluidsbelasting" vanwege een weg als volgt
gedefinieerd: de geluidsbelasting in Lden (dB) op een plaats en vanwege een bron over alle peri-
oden van 07.00 - 19.00 uur, van 19.00 - 23.00 uur en van 23.00 - 07.00 uur van een jaar als
omschreven in bijlage I, onderdeel 1, van richtlijn nr. 2002/49/EG van het Europees Parlement
en de Raad van de Europese Unie van 25 juni 2002 inzake de evaluatie en de beheersing van
omgevingslawaai (PbEG L 189). De geluidsbelasting is met behulp van formule [1] te bereke-
nen.
                                Lday         Levening + 5  Lnight +10
                                                                       
                         12  10 10 + 4  10 10 + 8  10 10 
          Lden = 10 log                                                           [1]
                                             24                       
                                                                      
Waarin:
         Lden              gelijk  is aan  de  geluidsbelasting             [dB]
         Lday              gelijk  is aan  de  geluidsbelasting overdag     [dB(A)]
         Levening          gelijk  is aan  de  geluidsbelasting in de avond         [dB(A)]
         Lnight            gelijk  is aan  de  geluidsbelasting in de nacht         [dB(A)]
Voor het uitvoeren van de berekeningen is gebruik gemaakt van het rekenprogramma GEOMILIEU
V2020.2. De toegepaste rekenmethode is het Reken- en meetvoorschrift geluid 2012.
Op grond van artikel 3.4 van Reken- en meetvoorschrift geluid 2012 (art. 110 Wgh) mogen de
berekende geluidsbelastingen gecorrigeerd (verminderd) worden met 2 tot 4 dB voor de wegen
waar de snelheid hoger of gelijk is aan 70 km/uur en met 5 dB voor de overige wegen (snelheid
< 70 km/uur). Deze correctie houdt verband met de verwachting dat het verkeer in de toekomst
stiller zal worden door technische ontwikkelingen en aanscherping van het type keuringseisen.
PB.705,2800AS GOUDA               0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl      0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 61 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 62 ======================================================================

<pre> AV-Consulting B.V.              Rapport 20045555-20211678w-2                         Bladzijde 6
3. NORMSTELLING WET GELUIDHINDER
3.1. Algemeen
De Wet geluidhinder kent verschillende normwaarden voor de ten hoogste toegelaten geluidsbe-
lasting die afhankelijk is van de fase waarin de geluidsgevoelige objecten zich bevinden ten tijde
van de vaststelling van het bestemmingsplan. Te onderscheiden zijn "bestaande situaties" en
"nieuwe situaties".
3.2. Bestaande Situaties
Van een "bestaande situatie" is sprake als weg én woningen reeds bestaan (of mogelijk is ge-
maakt) op 1 maart 1986 (het tijdstip waarop het onderdeel "bestaande situaties" in werking is
getreden). Eén en ander is geregeld in de artikelen 88 t/m 90 Wgh.
3.3. Nieuwe Situaties
Nieuwe situaties ingevolge de Wet geluidhinder zijn situaties waarin door het vaststellen van een
bestemmingsplan of herziening van een bestemmingsplan de bouw van geluidsgevoelige objec-
ten (woningen) of de aanleg van een weg of de reconstructie van een weg mogelijk wordt ge-
maakt.
Indien binnen de zone van de weg geluidsgevoelige objecten of bestemmingen liggen, zal een
akoestisch onderzoek uitgevoerd dienen te worden naar de te verwachten geluidsbelasting op
de gevels van de geluidsgevoelige objecten of naar de geluidsbelasting op geluidsgevoelige be-
stemmingen. Tevens dient de doeltreffendheid van geluidsbeperkende maatregelen te worden
onderzocht waardoor de geluidsbelasting kan worden teruggebracht tot de voorkeursgrens-
waarde van 48 dB dan wel de maximaal toelaatbare hogere waarde.
Bij het bepalen van geluidsbeperkende maatregelen geldt de volgorde van voorkeur:
       1) Bronmaatregelen.
       2) Overdrachtsmaatregelen.
       3) Gevelmaatregelen.
Op grond van artikel 110a van de Wet geluidhinder kan het College van Burgemeester en Wet-
houders een hogere waarde vaststellen dan de voorkeursgrenswaarde. Dit kan alleen in dié ge-
vallen waarin maatregelen, gericht op het terugbrengen van de te verwachten geluidsbelasting
onvoldoende doeltreffend zijn, dan wel op overwegende bezwaren stuit van stedenbouwkundige,
verkeerskundige, landschappelijke of financiële aard. Voorwaarde voor het verlenen van een ho-
gere waarde is dat de geluidsbelasting binnen de geluidsgevoelige ruimten de maximaal toelaat-
bare waarden niet overschrijdt.
PB.705,2800AS GOUDA           0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl           0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 62 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 63 ======================================================================

<pre>  AV-Consulting B.V.             Rapport 20045555-20211678w-2                         Bladzijde 7
Tabel 2: Grenswaarden wegverkeerslawaai nieuwe woning bestaande weg
  Situatie:                Voorkeursgrenswaarde Hoogst toelaatbare gevel- Hoogst toelaatbaar bin-
  Nieuwe woning/                                belasting met ontheffing  nenniveau
  bestaande weg
  Nieuw te bouwen woningen 48 dB                Stedelijk: 63 dB          33 dB
                                                Buitenstedelijk: 53 dB
  Nieuw te bouwen agrari-  48 dB                Stedelijk: n.v.t.         33 dB
  sche bedrijfswoning                           Buitenstedelijk 58 dB
  Vervangende nieuwbouw    48 dB                Stedelijk: 68 dB          33 dB
                                                Buitenstedelijk: 58 dB
NB: Stedelijk gebied is het gebied binnen de bebouwde kom met uitzondering van het gebied
liggend binnen de zone van een autoweg of autosnelweg. Buitenstedelijk gebied is het gebied
buiten de bebouwde kom alsmede het gebied binnen de bebouwde kom binnen de zone van een
autoweg of autosnelweg. Zie artikel 1 van de Wgh voor de exacte definitie.
3.4. Vervangende nieuwbouw
De kwalificatie van een bouwplan als "vervangende nieuwbouw" binnen de zone van een weg
betekent dat hierop een ruimere normstelling van toepassing is, e.e.a. is geregeld in artikel 83
van de Wet geluidhinder. Voor vervangende nieuwbouw gelden een aantal strikte criteria.
3.5. Onderhavige situatie
De onderhavige situatie betreft een nieuwe situatie, waarbij er nieuwe woningen worden gerea-
liseerd binnen de zone van bestaande wegen. De te realiseren woningen zijn gelegen binnen de
bebouwde kom (stedelijk gebied). Op grond van de Wet geluidhinder geldt er een voorkeurs-
grenswaarde van 48 dB en een hoogst toelaatbare gevelbelasting van 63 dB.
PB.705,2800AS GOUDA           0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl          0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 63 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 64 ======================================================================

<pre>  AV-Consulting B.V.               Rapport 20045555-20211678w-2                      Bladzijde 8
4. REKENRESULTATEN
4.1. Geluidbelasting 2032
In het rekenmodel zijn enkele toetspunten ingevoerd ter plaatse van de gevels van de te realise-
ren woningen. De ligging van deze is in bijlage 3 te vinden. Ter plaatse van deze toetspunten
is de geluidsbelasting berekend vanwege wegverkeer op de omliggende wegen.
In tabel 3 t/m 6 is de geluidsbelasting weergegeven vanwege de meest relevante afzonderlijke
wegen, namelijk de Maasdijk, de Laan van de Heilige Lambertus, de Hyacinthstraat en de Anjer-
straat (na aftrek op grond van artikel 110 Wgh). De geluidsbelasting vanwege de andere wegen
ligt ruim onder de voorkeurwaarde. In de tabel 7 is de cumulatieve geluidsbelasting weergegeven
van alle onderzochte wegen (aftrek artikel 110 Wgh niet toegepast).
NB: In onderstaande tabellen zijn alleen de hoogste geluidsbelastingen weergegeven gesorteerd
op Lden-waarde. De volledige rekenresultaten zijn opgenomen in bijlage 2.
Tabel 3: Geluidsbelasting ter plaatse van de nieuwe woningen als gevolg van de Maasdijk (80
km/uur; na aftrek van 2, 3 of 4 dB op grond van artikel 110 Wgh).
  Identificatie           Omschrijving          Hoogte      Dag      Avond     Nacht      Lden
                                                  (m)      dB(A)     dB(A)     dB(A)      dB
      04_D      ZW-gevel appartementen 4 laags    10,5       49        45        42        50
       01_C     ZW-gevel appartementen 3 laags    7,5        49        44        42        50
      02A_C     ZO-gevel appartementen 3 laags    7,5        47        42        40        48
                balkon
      07_D      NW-gevel appartementen 4 laags    10,5       47        42        40        48
                balkon
      02B_C     ZO-gevel appartementen 3 laags    7,5        47        42        39        48
                balkon
      08_D      NW-gevel appartementen 4 laags    10,5       46        42        39        47
                balkon
      02A_B     ZO-gevel appartementen 3 laags    4,5        46        42        39        47
                balkon
       05_B     ZO-gevel appartementen 4 laags    4,5        46        42        39        47
                balkon
      05_D      ZO-gevel appartementen 4 laags    10,5       46        42        39        47
                balkon
      02B_B     ZO-gevel appartementen 3 laags    4,5        46        42        39        47
                balkon
       06_B     ZO-gevel appartementen 4 laags    4,5        46        41        39        47
                balkon
       05_C     ZO-gevel appartementen 4 laags    7,5        46        41        39        47
                balkon
       10_B     ZW-gevel 3 rijwoningen zuidoost   4,5        46        41        39        47
       01_B     ZW-gevel appartementen 3 laags    4,5        46        41        38        47
      03A_C     NW-gevel appartementen 3 laags    7,5        46        41        38        47
                balkon
PB.705,2800AS GOUDA             0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl        0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 64 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 65 ======================================================================

<pre> AV-Consulting B.V.                 Rapport 20045555-20211678w-2                  Bladzijde 9
Tabel 4: Geluidsbelasting ter plaatse van de nieuwe woningen als gevolg van de Laan van de
Heilige Lambertus (60 km/uur; na aftrek van 5 dB op grond van artikel 110 Wgh).
  Identificatie           Omschrijving            Hoogte   Dag    Avond     Nacht      Lden
                                                   (m)    dB(A)    dB(A)    dB(A)      dB
      55_B      ZO-gevel vrijstaand noord           4,5     31      27        20        31
      51_B      ZO-gevel 2 onder 1 kap              4,5     31      27        20        31
      22_C      ZO-gevel 15 appartementen 3 laags   7,5     30      27        19        30
      21_C      ZO-gevel 15 appartementen 3 laags   7,5     30      27        19        30
      47_B      ZO-gevel vrijstaand zuid            4,5     30      26        19        30
      43_B      ZO-gevel 3 rijwoningen noordoost    4,5     30      26        19        30
      25_B      NO-gevel 15 appartementen 3 laags   4,5     29      26        19        29
      25_C      NO-gevel 15 appartementen 3 laags   7,5     29      26        18        29
      57_B      NO-gevel vrijstaand noord           4,5     29      26        18        29
      22_B      ZO-gevel 15 appartementen 3 laags   4,5     29      26        18        29
      06_D      ZO-gevel appartementen 4 laags     10,5     28      25        18        29
                balkon
      05_D      ZO-gevel appartementen 4 laags     10,5     28      25        18        28
                balkon
     02A_C      ZO-gevel appartementen 3 laags      7,5     28      24        17        28
                balkon
      55_A      ZO-gevel vrijstaand noord           1,5     28      24        17        28
     02B_C      ZO-gevel appartementen 3 laags      7,5     28      24        17        28
                balkon
Tabel 5: Geluidsbelasting ter plaatse van de nieuwe woningen als gevolg van de Hyacinthstraat
(30 km/uur; na aftrek van 5 dB op grond van artikel 110 Wgh).
  Identificatie           Omschrijving            Hoogte   Dag    Avond     Nacht      Lden
                                                   (m)    dB(A)    dB(A)    dB(A)      dB
      43_B      ZO-gevel 3 rijwoningen noordoost    4,5     45      41        36        46
      47_B      ZO-gevel vrijstaand zuid            4,5     45      41        35        45
      43_A      ZO-gevel 3 rijwoningen noordoost    1,5     45      41        35        45
      51_B      ZO-gevel 2 onder 1 kap              4,5     45      41        35        45
      47_A      ZO-gevel vrijstaand zuid            1,5     44      40        35        45
      55_B      ZO-gevel vrijstaand noord           4,5     44      40        35        44
      51_A      ZO-gevel 2 onder 1 kap              1,5     44      40        34        44
      55_A      ZO-gevel vrijstaand noord           1,5     44      40        34        44
      25_C      NO-gevel 15 appartementen 3 laags   7,5     42      38        32        42
      25_B      NO-gevel 15 appartementen 3 laags   4,5     42      38        32        42
      22_C      ZO-gevel 15 appartementen 3 laags   7,5     41      37        31        41
      25_A      NO-gevel 15 appartementen 3 laags   1,5     41      37        31        41
      22_B      ZO-gevel 15 appartementen 3 laags   4,5     41      37        31        41
      46_B      ZW-gevel vrijstaand zuid            4,5     40      36        30        40
      42_B      ZW-gevel 3 rijwoningen noordoost    4,5     39      35        30        40
PB.705,2800AS GOUDA             0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl     0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 65 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 66 ======================================================================

<pre> AV-Consulting B.V.                 Rapport 20045555-20211678w-2                 Bladzijde 10
Tabel 6: Geluidsbelasting ter plaatse van de nieuwe woningen als gevolg van de Anjerstraat (30
km/uur; na aftrek van 5 dB op grond van artikel 110 Wgh).
  Identificatie           Omschrijving            Hoogte   Dag    Avond      Nacht      Lden
                                                   (m)    dB(A)    dB(A)     dB(A)      dB
      13_B      NO-gevel 3 rijwoningen zuidoost     4,5     34      29        31        38
      14_B      ZW-gevel 8 rijwoningen              4,5     33      29        30        37
      43_B      ZO-gevel 3 rijwoningen noordoost    4,5     33      28        30        36
      15_B      ZO-gevel 8 rijwoningen              4,5     33      28        29        36
      16_B      ZO-gevel 8 rijwoningen              4,5     32      27        29        35
      13_A      NO-gevel 3 rijwoningen zuidoost     1,5     32      27        28        35
      11_B      ZO-gevel 3 rijwoningen zuidoost     4,5     31      27        28        35
      14_A      ZW-gevel 8 rijwoningen              1,5     31      26        28        34
      43_A      ZO-gevel 3 rijwoningen noordoost    1,5     31      26        27        34
      42_B      ZW-gevel 3 rijwoningen noordoost    4,5     31      26        27        34
      15_A      ZO-gevel 8 rijwoningen              1,5     30      26        27        34
      21_C      ZO-gevel 15 appartementen 3 laags   7,5     30      25        27        34
      47_B      ZO-gevel vrijstaand zuid            4,5     30      25        27        34
      20_C      ZW-gevel 15 appartementen 3 laags   7,5     30      25        26        33
      16_A      ZO-gevel 8 rijwoningen              1,5     29      25        26        33
Bij een onderzoek naar de geluidwering van de gevels, dient uitgegaan te worden van de cumu-
latieve geluidsbelasting vanwege alle bronnen zonder toepassing van de aftrek op grond van
artikel 110 Wet geluidhinder. De cumulatieve geluidsbelasting vanwege alle wegen is weergege-
ven in tabel 7.
Tabel 7: Cumulatieve geluidsbelasting vanwege wegen ter plaatse van de nieuwe woningen (zon-
der aftrek op grond van artikel 110 Wgh).
  Identificatie           Omschrijving            Hoogte   Dag    Avond      Nacht      Lden
                                                   (m)    dB(A)    dB(A)     dB(A)      dB
      04_D      ZW-gevel appartementen 4 laags     10,5     52      47        44        53
      01_C      ZW-gevel appartementen 3 laags      7,5     51      47        44        53
      43_B      ZO-gevel 3 rijwoningen noordoost    4,5     51      47        42        52
      47_B      ZO-gevel vrijstaand zuid            4,5     51      47        42        52
      51_B      ZO-gevel 2 onder 1 kap              4,5     51      47        42        51
     02A_C      ZO-gevel appartementen 3 laags      7,5     50      45        42        51
                balkon
      55_B      ZO-gevel vrijstaand noord           4,5     50      46        41        51
      43_A      ZO-gevel 3 rijwoningen noordoost    1,5     50      46        41        51
     02B_C      ZO-gevel appartementen 3 laags      7,5     49      45        42        50
                balkon
      47_A      ZO-gevel vrijstaand zuid            1,5     50      46        40        50
     02A_B      ZO-gevel appartementen 3 laags      4,5     49      44        42        50
                balkon
      05_D      ZO-gevel appartementen 4 laags     10,5     49      44        42        50
                balkon
      07_D      NW-gevel appartementen 4 laags     10,5     49      44        42        50
                balkon
      51_A      ZO-gevel 2 onder 1 kap              1,5     50      46        40        50
      02B_B     ZO-gevel appartementen 3 laags      4,5     49      44        41        50
                balkon
PB.705,2800AS GOUDA             0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl      0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 66 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 67 ======================================================================

<pre> AV-Consulting B.V.             Rapport 20045555-20211678w-2                       Bladzijde 11
Uit de rekenresultaten blijkt dat de voorkeursgrenswaarde van 48 dB wordt overschreden ter
plaatse van toetspunt 01_C en toetspunt 04_D. Dit betreft de zuidwestgevel van het appartemen-
tencomplex aan de zuidzijde van het plangebied. De voor de appartementen die grenzen aan
deze gevel dient een Hogere Waarde te worden aangevraagd. Het betreft appartementnummers
23, 24, 31 en 32. Er dient een Hogere Waarde te worden aangevraagd voor totaal 4 appartemen-
ten.
Alvorens een Hogere Waarde kan worden aangevraagd dient te worden bekeken welke geluids-
reducerende maatregelen er eventueel getroffen kunnen worden om de geluidsbelasting te ver-
lagen. Hier wordt nader op ingegaan in hoofdstuk 5.
PB.705,2800AS GOUDA          0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl          0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 67 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 68 ======================================================================

<pre>  AV-Consulting B.V.            Rapport 20045555-20211678w-2                        Bladzijde 12
5. HOGERE WAARDE
5.1. Algemeen
Omdat de voorkeursgrenswaarde van 48 dB wordt overschreden dient er een Hogere Grens-
waarde aangevraagd te worden. De gemeente Westland heeft beleid opgesteld voor de vaststel-
ling van Hogere Grenswaarden. Het beleid komt er op neer dat een Hogere Grenswaarde slechts
onder bepaalde voorwaarden verleend kan worden. Alvorens een hogere grenswaarde kan wor-
den verleend dient bekeken te worden welke maatregelen er mogelijk zijn om de geluidsbelas-
ting te reduceren.
Hierbij kan worden gedacht aan bronmaatregelen of overdrachtsmaatregelen:
Maatregelen aan de bron kunnen zijn:
     • Beperking van het autoverkeer
     • Beperking van de rijsnelheid
     • De aanleg van geluidsreducerend asfalt
Maatregelen in het overgangsgebied (overdrachtsmaatregelen) kunnen bestaan uit:
     • Plaatsing van schermen of wallen
     • De realisatie van afschermende niet-geluidsgevoelige bebouwing zoals kantoren
     • Vergroting van de afstand tussen de woningen en de bron
Indien bronmaatregelen of overdrachtsmaatregelen niet mogelijk blijken te zijn, dienen er maat-
regelen getroffen te worden om de geluidwering van de gevels van de woningen te verbeteren.
5.2. Onderhavige situatie
In de onderhavige situatie worden er in totaal 76 woningen gerealiseerd. De voorkeursgrens-
waarde wordt echter bij slechts 4 woningen overschreden. De hierboven omschreven maatrege-
len aan de bron of in het overgangsgebied zijn voor dit beperkte aantal woningen niet reëel te
noemen. Hieronder wordt gemotiveerd waarom geluidsreducerende maatregelen in het onder-
havige geval niet mogelijk of niet wenselijk zijn.
Beperking autoverkeer of rijsnelheid
Beperking van het autoverkeer of van de rijsnelheid is niet zonder meer mogelijk omdat de Maas-
dijk (N220) een belangrijke verbindings- en ontsluitingsweg vormt voor het gebied. De Maasdijk
vormt hiermee een belangrijke verkeersader voor het gebied. Het is niet mogelijk de weg zomaar
aan te passen zonder gevolgen voor de verkeersdoorstroming. Beperking van de hoeveelheid
autoverkeer of de rijsnelheid is daarom geen reële optie.
Geluidsreducerend wegdek
De Maasdijk (N220) is ter hoogte van het plangebied reeds voorzien van geluidsreducerend asfalt
in de vorm van Dunne Deklagen B. Een verdere reductie van het geluid door middel van aanpas-
sing van het wegdek is niet mogelijk. Wegdektype Dunne Deklagen B geeft al de hoogst moge-
lijke reductie van het brongeluid.
Plaatsing van wallen, schermen of gebouwen
Plaatsing van schermen, wallen of niet-geluidsgevoelige gebouwen stuit op stedenbouwkundige
bezwaren en staat bovendien niet in verhouding tot de omvang van het plan. Een te plaatsen
geluidsscherm zou zeer lang en ook zeer hoog moeten zijn om ook de derde en vierde verdie-
ping van het appartementsgebouw af te schermen. Vanwege de beperkte ruimte op de Maasdijk,
die daadwerkelijk bestaat uit een verhoogd dijklichaam, is het plaatsen van een hoog en groot
geluidsscherm niet zondermeer mogelijk. Daarnaast zullen de kosten van een geluidsscherm
niet in verhouding staan tot het te behalen resultaat, namelijk 2 dB geluidsreductie bij slechts 4
woningen. Het plaatsen van een lager en kleiner geluidsscherm is niet zinvol omdat deze te
weinig afscherming zal geven. Het plaatsen van een geluidsscherm
PB.705,2800AS GOUDA         0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl            0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 68 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 69 ======================================================================

<pre> AV-Consulting B.V.            Rapport 20045555-20211678w-2                      Bladzijde 13
Vergroting afstand
Vergroting van de afstand tussen de woningen en de bron is niet mogelijk omdat het overige
deel van het bouwvlak ook al volgebouwd zal worden met woningen.
Wij van mening dat het uitvoeren van een volledig onderzoek naar bron- en overdrachtsmaatre-
gelen niet in verhouding staat tot het relatief geringe aantal van 4 woningen waar een hogere
waarde voor dient te worden verleend. Wel dienen er maatregelen getroffen te worden om een
goede geluidwering van de gevels en daarmee een goed akoestisch binnenklimaat in de woning
te waarborgen (eisen Bouwbesluit).
5.3. Geluidluwe gevel
Alvorens er een Hogere Grenswaarde kan worden verleend dient er aan enkele voorwaarden
te worden voldaan. Een van de voorwaarden is dat er per woning in ieder gevel één geluids-
luwe gevel aanwezig is.
In het “Toetsingskader voor Hogere Geluidsgrenswaarden Besluiten” van de Gemeente West-
land staat als één van de ontheffingscriteria voor de hogere waarde procedure het volgende
genoemd:
In het onderhavige geval is er bij alle woningen sprake van een geluidsluwe gevel. Ter plaatse
van het appartementencomplex aan de zuidzijde van het plangebied is er ter plaatse van alle
balkons sprake van een geluidsluwe gevel, waar de geluidsbelasting vanwege de afzonderlijke
wegen niet mee bedraagt dan 48 dB(A) (zie rekenresultaten bij toetspunten 02A, 02B, 03A.
03B, 05, 06, 07 en 08).
PB.705,2800AS GOUDA        0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl           0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 69 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 70 ======================================================================

<pre> AV-Consulting B.V.             Rapport 20045555-20211678w-2                      Bladzijde 14
6. GELUIDSBELASTING EUROPOORT-MAASVLAKTE
Ten behoeve van het onderzoek is ook de geluidsbelasting vanwege het geluidsgezoneerde
industrieterrein Maasvlakte-Europoort onderzocht.
De geluidsbelasting ter plaatse van het woningbouwplan is bepaald middels de vastgestelde
geluidscontouren van dit industrieterrein. Deze geluidscontouren zijn verstrekt door de Om-
gevingsdienst Haaglanden en door ons ingelezen in het Geomilieu-rekenmodel.
Uit het onderzoek blijkt dat het woningbouwplan buiten de 48 dB(A) geluidscontour ligt van het
industrieterrein Maasvlakte-Europoort. De geluidsbelasting ligt dus niet hoger dan 48 dB(A) en
er wordt voldaan aan de voorkeursgrenswaarde van 50 dB(A). Zie figuur 2.
Figuur 2: Geluidscontouren Maasvlakte-Europoort; plangebied ligt buiten de 48 dB(A) geluids-
contour (etmaalwaarde).
PB.705,2800AS GOUDA         0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl          0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 70 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 71 ======================================================================

<pre> AV-Consulting B.V.             Rapport 20045555-20211678w-2                       Bladzijde 15
7. CONCLUSIES
Wegverkeerslawaai
Uit de rekenresultaten blijkt dat de voorkeursgrenswaarde van 48 dB wordt overschreden door
de Maasdijk (80 km/u). De overschrijding treedt op ter plaatse van de zuidwestgevels van het
appartementencomplex in de zuidwesthoek van het woningbouwplan, ter plaatse van toetspunt
01_C en 04_D. De voorkeursgrenswaarde wordt alleen overschreden ter hoogte van de 2e en 3e
verdieping van dit appartementencomplex en alleen op de zuidwestgevel. Er wordt wel voldaan
aan de maximaal toelaatbare geluidsbelasting van 63 dB. Derhalve zal een Hogere Waarde
aangevraagd dienen te worden bij het college van Burgemeester en Wethouders.
Er dient voor in totaal 4 woningen een Hogere Waarde te worden aangevraagd, namelijk voor
appartementsnummers 23, 24, 31 en 32.
Ter plaatse van de gevels van de overige woningen binnen het bouwplan ligt de geluidsbelas-
ting vanwege alle wegen onder de voorkeursgrenswaarde van 48 dB.
Omdat het in het onderhavige geval gaat om een relatief gering aantal woningen (namelijk 4
appartementen) waar een Hogere Waarde voor dient te worden verleend, is het treffen van bron-
en overdrachtsmaatregelen om de geluidsbelasting te reduceren niet realistisch. Dit wordt nader
gemotiveerd in hoofdstuk 5. Wel dienen er maatregelen getroffen te worden om een goede ge-
luidwering van de gevels en daarmee een goed akoestisch binnenklimaat in de woning te waar-
borgen (eisen Bouwbesluit).
Industrielawaai
Met betrekking tot de geluidsbelasting vanwege het geluidsgezoneerde industrieterrein Maas-
vlakte-Europoort blijkt dat het woningbouwplan buiten de 48 dB(A) geluidscontour ligt van het
industrieterrein Maasvlakte-Europoort. De geluidsbelasting ligt dus niet hoger dan 48 dB(A) en
er wordt voldaan aan de voorkeursgrenswaarde van 50 dB(A).
PB.705,2800AS GOUDA          0182–35 23 11 geluid@av-consulting.nl         0182–35 47 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 71 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 72 ======================================================================

<pre>        BIJLAGE 1
Invoergegevens rekenmodel
</pre>

====================================================================== Einde pagina 72 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 73 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                                  20211678
Ingevoerde items                                                                                        Bijlage 1A
Model:   wegverkeerslawaai situatie 2032
         Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam        Omschr.                                    ISO_H     ISO M.  Hdef.          Type    Cpl Cpl_W
Heenweg     Heenweg (dorpskern) 30 km/u                 0,00         --  Relatief  Verdeling  False   1,5
Maasdijk    Maasdijk west (E25) 80 km/u                 0,00       4,80  Relatief  Verdeling  False   1,5
Laan van    Laan van de Heilige Lambertus 60 km/u       0,00         --  Relatief  Verdeling  False   1,5
Hyacintstr  Hyacintstraat 30 km/u                       0,00       0,00  Relatief  Verdeling  False   1,5
Lugtigheid  Lugtigheidstraat 30 km/u                    0,00       0,00  Relatief  Verdeling  False   1,5
Anjerstraa  Anjerstraat 30 km/u                         0,00       0,00  Relatief  Verdeling  False   1,5
Tulpstraat  Tulpstraat 30 km/u                          0,00       0,00  Relatief  Verdeling  False   1,5
Ventweg     Maasdijk (ventweg) 30 km/u                  0,00       0,00  Relatief  Verdeling  False   1,5
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                            22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 73 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 74 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                                 20211678
Ingevoerde items                                                                                       Bijlage 1A
Model:   wegverkeerslawaai situatie 2032
         Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam        Helling   Wegdek V(MR(D))  V(MR(A))  V(MR(N))  V(MR(P4))  V(LV(D))  V(LV(A)) V(LV(N)) V(LV(P4))
Heenweg           0   W13          30        30        30         --        30        30       30        --
Maasdijk          0   W17          80        80        80         --        80        80       80        --
Laan van          0   W1           60        60        60         --        60        60       60        --
Hyacintstr        0   W13          30        30        30         --        30        30       30        --
Lugtigheid        0   W13          30        30        30         --        30        30       30        --
Anjerstraa        0   W13          30        30        30         --        30        30       30        --
Tulpstraat        0   W13          30        30        30         --        30        30       30        --
Ventweg           0   W13          30        30        30         --        30        30       30        --
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                           22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 74 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 75 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                                   20211678
Ingevoerde items                                                                                         Bijlage 1A
Model:   wegverkeerslawaai situatie 2032
         Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam        V(MV(D))  V(MV(A))  V(MV(N))  V(MV(P4))  V(ZV(D))  V(ZV(A))  V(ZV(N))  V(ZV(P4))  Totaal aantal
Heenweg           30        30        30         --        30        30        30         --        1411,00
Maasdijk          80        80        80         --        80        80        80         --       10173,00
Laan van          60        60        60         --        60        60        60         --        5057,00
Hyacintstr        30        30        30         --        30        30        30         --         622,00
Lugtigheid        30        30        30         --        30        30        30         --         561,00
Anjerstraa        30        30        30         --        30        30        30         --         311,00
Tulpstraat        30        30        30         --        30        30        30         --         311,00
Ventweg           30        30        30         --        30        30        30         --         363,00
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                            22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 75 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 76 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                                 20211678
Ingevoerde items                                                                                       Bijlage 1A
Model:   wegverkeerslawaai situatie 2032
         Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam        %Int(D)   %Int(A) %Int(N)  %Int(P4)  %MR(D)  %MR(A)  %MR(N)  %MR(P4)  %LV(D) %LV(A) %LV(N)  %LV(P4)
Heenweg        6,91      3,09    0,59        --      --      --      --       --   92,31  95,30  84,62       --
Maasdijk       6,66      2,84    1,09        --      --      --      --       --   84,49  91,87  80,39       --
Laan van       6,90      3,14    0,58        --      --      --      --       --   98,07  99,01  98,01       --
Hyacintstr     6,91      3,14    0,57        --      --      --      --       --   96,27  97,76  92,21       --
Lugtigheid     6,91      2,99    0,64        --      --      --      --       --   84,02  89,89  70,68       --
Anjerstraa     6,91      2,99    0,64        --      --      --      --       --   84,02  89,89  70,68       --
Tulpstraat     6,91      2,99    0,64        --      --      --      --       --   84,02  89,89  70,68       --
Ventweg        6,63      3,08    1,00        --      --      --      --       --   91,71  95,76  90,93       --
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                           22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 76 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 77 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                                 20211678
Ingevoerde items                                                                                       Bijlage 1A
Model:   wegverkeerslawaai situatie 2032
         Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam        %MV(D)  %MV(A)  %MV(N)  %MV(P4)  %ZV(D)  %ZV(A)  %ZV(N)  %ZV(P4)  MR(D)  MR(A) MR(N) MR(P4)
Heenweg       6,16    3,86   11,85       --    1,54    0,85    3,54       --     --     --    --     --
Maasdijk     11,48    5,77   13,14       --    4,03    2,36    6,47       --     --     --    --     --
Laan van      1,48    0,82    1,75       --    0,44    0,17    0,24       --     --     --    --     --
Hyacintstr    2,98    1,84    6,00       --    0,75    0,40    1,79       --     --     --    --     --
Lugtigheid   12,78    8,29   22,58       --    3,20    1,82    6,75       --     --     --    --     --
Anjerstraa   12,78    8,29   22,58       --    3,20    1,82    6,75       --     --     --    --     --
Tulpstraat   12,78    8,29   22,58       --    3,20    1,82    6,75       --     --     --    --     --
Ventweg       6,47    3,26    6,90       --    1,82    0,98    2,18       --     --     --    --     --
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                           22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 77 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 78 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                                20211678
Ingevoerde items                                                                                      Bijlage 1A
Model:   wegverkeerslawaai situatie 2032
         Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam            LV(D)      LV(A)      LV(N)  LV(P4)      MV(D)      MV(A)      MV(N) MV(P4)     ZV(D)      ZV(A)
Heenweg         90,00      41,55       7,04      --       6,01       1,68       0,99     --      1,50       0,37
Maasdijk       572,44     265,42      89,14      --      77,78      16,67      14,57     --     27,30       6,82
Laan van       342,20     157,22      28,75      --       5,16       1,30       0,51     --      1,54       0,27
Hyacintstr      41,38      19,09       3,27      --       1,28       0,36       0,21     --      0,32       0,08
Lugtigheid      32,57      15,08       2,54      --       4,95       1,39       0,81     --      1,24       0,31
Anjerstraa      18,06       8,36       1,41      --       2,75       0,77       0,45     --      0,69       0,17
Tulpstraat      18,06       8,36       1,41      --       2,75       0,77       0,45     --      0,69       0,17
Ventweg         22,07      10,71       3,30      --       1,56       0,36       0,25     --      0,44       0,11
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                           22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 78 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 79 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                                 20211678
Ingevoerde items                                                                                       Bijlage 1A
Model:   wegverkeerslawaai situatie 2032
         Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam            ZV(N)  ZV(P4)  LE (D) 63  LE (D) 125  LE (D) 250  LE (D) 500  LE (D) 1k LE (D) 2k LE (D) 4k
Heenweg          0,29      --      83,73       88,74       97,52       94,88      97,91     91,59     86,57
Maasdijk         7,17      --      84,13       93,63       98,61      104,59     106,87    101,87     96,88
Laan van         0,07      --      79,22       87,16       92,55       99,62     106,89    103,28     96,44
Hyacintstr       0,06      --      78,70       83,26       91,20       90,54      93,86     87,24     82,14
Lugtigheid       0,24      --      81,76       87,15       96,49       92,16      94,78     88,87     83,96
Anjerstraa       0,13      --      79,20       84,59       93,93       89,60      92,22     86,31     81,40
Tulpstraat       0,13      --      79,20       84,59       93,93       89,60      92,22     86,31     81,40
Ventweg          0,08      --      77,84       82,92       91,75       88,96      91,93     85,64     80,64
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                           22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 79 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 80 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                                 20211678
Ingevoerde items                                                                                       Bijlage 1A
Model:   wegverkeerslawaai situatie 2032
         Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam        LE (D) 8k  LE (A) 63  LE (A) 125  LE (A) 250  LE (A) 500  LE (A) 1k  LE (A) 2k LE (A) 4k LE (A) 8k
Heenweg         82,45      79,17       83,85       92,11       90,77      94,03      87,50     82,41     77,29
Maasdijk        87,54      78,97       88,02       93,04       99,71     102,51      97,18     92,28     82,79
Laan van        85,67      75,44       83,28       88,44       95,94     103,42      99,79     92,95     82,02
Hyacintstr      76,56      74,56       78,79       85,99       86,76      90,22      83,47     78,32     71,75
Lugtigheid      81,16      76,78       81,91       90,96       87,58      90,51      84,33     79,34     75,75
Anjerstraa      78,60      74,22       79,35       88,40       85,02      87,94      81,77     76,78     73,19
Tulpstraat      78,60      74,22       79,35       88,40       85,02      87,94      81,77     76,78     73,19
Ventweg         76,67      73,08       77,75       85,83       84,85      88,10      81,53     76,44     71,13
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                           22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 80 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 81 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                                 20211678
Ingevoerde items                                                                                       Bijlage 1A
Model:   wegverkeerslawaai situatie 2032
         Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam        LE (N) 63  LE (N) 125  LE (N) 250  LE (N) 500  LE (N) 1k  LE (N) 2k  LE (N) 4k LE (N) 8k LE (P4) 63
Heenweg         74,98       80,40        89,67      85,52      88,10      82,16      77,26     74,39         --
Maasdijk        77,24       86,55        91,56      97,51      99,47      94,57      89,51     80,24         --
Laan van        68,40       76,43        81,82      88,81      96,13      92,52      85,68     74,91         --
Hyacintstr      69,37       74,43        83,19      80,58      83,56      77,24      72,24     68,15         --
Lugtigheid      73,50       79,17        88,72      83,49      85,66      80,11      75,31     73,31         --
Anjerstraa      70,93       76,61        86,16      80,93      83,10      77,55      72,75     70,75         --
Tulpstraat      70,93       76,61        86,16      80,93      83,10      77,55      72,75     70,75         --
Ventweg         69,87       75,03        83,91      80,95      83,83      77,59      72,61     68,81         --
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                           22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 81 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 82 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model:   wegverkeerslawaai situatie 2032
         Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam        LE (P4) 125  LE (P4) 250  LE (P4) 500  LE (P4) 1k  LE (P4) 2k  LE (P4) 4k LE (P4) 8k
Heenweg               --          --           --          --          --          --         --
Maasdijk              --          --           --          --          --          --         --
Laan van              --          --           --          --          --          --         --
Hyacintstr            --          --           --          --          --          --         --
Lugtigheid            --          --           --          --          --          --         --
Anjerstraa            --          --           --          --          --          --         --
Tulpstraat            --          --           --          --          --          --         --
Ventweg               --          --           --          --          --          --         --
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                           22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 82 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 83 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                                   20211678
Ingevoerde items                                                                                         Bijlage 1A
Model:    wegverkeerslawaai situatie 2032
          Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:    (hoofdgroep)
          Lijst van Toetspunten, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Omschr.                                 Maaiveld  Hdef.      Hoogte A   Hoogte B   Hoogte C  Hoogte D
01     ZW-gevel appartementen  3  laags            0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50        --
02A    ZO-gevel appartementen  3  laags balkon     0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50        --
03A    NW-gevel appartementen  3  laags balkon     0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50        --
04     ZW-gevel appartementen  4  laags            0,00  Relatief         --         --         --     10,50
05     ZO-gevel appartementen  4  laags balkon     0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50     10,50
06     ZO-gevel appartementen  4 laags balkon      0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50     10,50
07     NW-gevel appartementen  4 laags balkon      0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50     10,50
08     NW-gevel appartementen  4 laags balkon      0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50     10,50
09     NO-gevel appartementen  4 laags             0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50     10,50
10     ZW-gevel 3 rijwoningen  zuidoost            0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
11     ZO-gevel 3  rijwoningen zuidoost            0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
12     NW-gevel 3  rijwoningen zuidoost            0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
13     NO-gevel 3  rijwoningen zuidoost            0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
14     ZW-gevel 8  rijwoningen                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
15     ZO-gevel 8  rijwoningen                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
16     ZO-gevel 8 rijwoningen                      0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
17     NW-gevel 8 rijwoningen                      0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
18     NW-gevel 8 rijwoningen                      0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
19     NO-gevel 8 rijwoningen                      0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
20     ZW-gevel 15 appartementen 3 laags           0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50        --
21     ZO-gevel 15  appartementen  3 laags         0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50        --
22     ZO-gevel 15  appartementen  3 laags         0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50        --
23     NW-gevel 15  appartementen  3 laags         0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50        --
24     NW-gevel 15  appartementen  3 laags         0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50        --
25     NO-gevel 15  appartementen  3 laags         0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50        --
26     ZW-gevel 2  onder 1 kap                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
27     ZO-gevel 2  onder 1 kap                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
28     NW-gevel 2  onder 1 kap                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
29     NO-gevel 2  onder 1 kap                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
30     ZW-gevel 2  onder 1 kap                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
31     ZO-gevel 2  onder 1 kap                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
32     NW-gevel 2  onder 1 kap                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
33     NO-gevel 2  onder 1 kap                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
34     ZW-gevel 2  onder 1 kap                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
35     ZO-gevel 2  onder 1 kap                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
36     NW-gevel 2  onder 1 kap                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
37     NO-gevel 2  onder 1 kap                     0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
38     ZW-gevel 3  rijwoningen noordwest           0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
39     ZO-gevel 3  rijwoningen noordwest           0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
40     NW-gevel 3  rijwoningen noordwest           0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
41     NO-gevel 3  rijwoningen noordwest           0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
42     ZW-gevel 3  rijwoningen noordoost           0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
43     ZO-gevel 3  rijwoningen noordoost           0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
44     NW-gevel 3  rijwoningen noordoost           0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
45     NO-gevel 3  rijwoningen noordoost           0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
46     ZW-gevel vrijstaand zuid                    0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
47     ZO-gevel vrijstaand zuid                    0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
48     NW-gevel vrijstaand zuid                    0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
49     NO-gevel vrijstaand zuid                    0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
50     ZW-gevel 2 onder 1 kap                      0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
51     ZO-gevel 2 onder 1 kap                      0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
52     NW-gevel 2 onder 1 kap                      0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
53     NO-gevel 2 onder 1 kap                      0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
54     ZW-gevel vrijstaand noord                   0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
55     ZO-gevel vrijstaand noord                   0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
56     NW-gevel vrijstaand noord                   0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
57     NO-gevel vrijstaand noord                   0,00  Relatief       1,50       4,50         --        --
02B    ZO-gevel appartementen 3 laags balkon       0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50        --
02B    NW-gevel appartementen 3 laags balkon       0,00  Relatief       1,50       4,50       7,50        --
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                             22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 83 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 84 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model:    wegverkeerslawaai situatie 2032
          Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:    (hoofdgroep)
          Lijst van Toetspunten, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Hoogte E  Hoogte F  Gevel
01           --        --     Ja
02A          --        --     Ja
03A          --        --     Ja
04           --        --     Ja
05           --        --     Ja
06           --        --     Ja
07           --        --     Ja
08           --        --     Ja
09           --        --     Ja
10           --        --     Ja
11           --        --     Ja
12           --        --     Ja
13           --        --     Ja
14           --        --     Ja
15           --        --     Ja
16           --        --     Ja
17           --        --     Ja
18           --        --     Ja
19           --        --     Ja
20           --        --     Ja
21           --        --     Ja
22           --        --     Ja
23           --        --     Ja
24           --        --     Ja
25           --        --     Ja
26           --        --     Ja
27           --        --     Ja
28           --        --     Ja
29           --        --     Ja
30           --        --     Ja
31           --        --     Ja
32           --        --     Ja
33           --        --     Ja
34           --        --     Ja
35           --        --     Ja
36           --        --     Ja
37           --        --     Ja
38           --        --     Ja
39           --        --     Ja
40           --        --     Ja
41           --        --     Ja
42           --        --     Ja
43           --        --     Ja
44           --        --     Ja
45           --        --     Ja
46           --        --     Ja
47           --        --     Ja
48           --        --     Ja
49           --        --     Ja
50           --        --     Ja
51           --        --     Ja
52           --        --     Ja
53           --        --     Ja
54           --        --     Ja
55           --        --     Ja
56           --        --     Ja
57           --        --     Ja
02B          --        --     Ja
02B          --        --     Ja
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                           22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 84 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 85 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Omschr.                  Hoogte   Maaiveld  Hdef.     Functie           Gebouwtype BAG-id Gemeente
       NL.TOP10NL.100836406       4,56       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100836614       4,13       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100835922       2,83       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100836473       6,40       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100836485       5,07       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100837306       3,90       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100837506       7,00       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100838022       4,26       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100838913       6,43       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100839359       6,50       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100839366       3,61       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100842453       5,49       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845356       6,52       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849571       5,76       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100847826       4,86       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100848744       1,90       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100851993       0,01       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.100852383       0,32       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100841549       3,07       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100850907       6,55       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844940       2,96       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100847936       2,85       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849225       4,44       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100846474       5,88       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100850129       6,00       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100852296       0,77       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.100845037       4,99       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843553       4,10       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100850779       2,20       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.100851852       1,21       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100851885       2,92       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843205       4,95       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844655       4,97       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100840959       6,75       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844690       5,06       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100851026       6,71       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843269       1,80       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100848141       4,73       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845257       5,84       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845796       2,71       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100850387       3,10       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102429812       5,28       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431218       5,20       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431219       2,86       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431220       2,72       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431221       4,85       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431224       4,64       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431225       3,25       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431226      10,09       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.102431227       2,05       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.102434733       4,50       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102434734       3,31       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102434735       4,38       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102434741       4,72       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102434742       4,36       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102448490       2,06       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.123245650       2,06       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.123245398       4,01       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.123244960       4,91       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.123244321       5,02       0,00  Relatief  kas, warenhuis
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                         22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 85 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 86 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Jaar  AHN-jaar  Trust    Cp  Zwevend  Refl. 63  Refl. 125  Refl. 250  Refl. 500 Refl. 1k Refl. 2k
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                         22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 86 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 87 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                         20211678
Ingevoerde items                                                                               Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Refl. 4k  Refl. 8k
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                     22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 87 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 88 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Omschr.                  Hoogte   Maaiveld  Hdef.     Functie           Gebouwtype BAG-id Gemeente
       NL.TOP10NL.123244971       2,91       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.123245027       0,52       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100837517       5,21       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100850869       5,16       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100837608       3,36       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100837651       6,83       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100841876       4,42       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100846200       6,50       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100846459       4,49       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100851308       3,21       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100851332       2,30       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100851625       2,16       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100851864       1,08       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100852190       3,40       1,55  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100842672       1,07       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843166       7,50       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102429811       4,81       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100848539       7,50       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100840500       1,60       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431222       4,88       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844129       5,82       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849564       3,07       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844694       3,14       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100836110       6,50       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100839439       5,38       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100839664       4,21       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100839971       3,89       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100840826       3,82       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100840894       6,50       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843053       5,03       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843572       5,84       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844270       3,08       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100846147       5,61       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843820       4,58       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844486       8,00       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845584       4,13       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845753       5,48       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100846853       7,19       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100850313       4,33       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100850339       2,83       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849691       4,90       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849881       3,63       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102430928       3,18       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102430929       4,78       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102430935       5,68       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102448469       4,53       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102448508       6,00       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102439729       4,40       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102434730       6,15       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102435106       3,70       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.123244284       5,10       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.123243922       5,55       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.123244498       4,20       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.126644114       5,71       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.123245037       4,75       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644420       3,66       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644421       4,36       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644422       5,20       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644538       5,65       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.126644541       3,69       0,00  Relatief  kas, warenhuis
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                         22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 88 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 89 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Jaar  AHN-jaar  Trust    Cp  Zwevend  Refl. 63  Refl. 125  Refl. 250  Refl. 500 Refl. 1k Refl. 2k
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                         22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 89 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 90 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                         20211678
Ingevoerde items                                                                               Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Refl. 4k  Refl. 8k
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                     22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 90 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 91 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Omschr.                  Hoogte   Maaiveld  Hdef.     Functie           Gebouwtype BAG-id Gemeente
       NL.TOP10NL.126644542       3,67       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.126644543       3,89       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.126644656       5,84       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644657       2,30       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644624       2,82       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644625       7,22       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644628       2,24       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100840672       5,82       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102435133       3,88       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102435134       1,39       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100848284       2,77       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644446       3,96       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100848530       4,86       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843777       6,21       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100841849       3,45       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100841455       5,06       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100841661       4,19       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843320       2,79       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100842848       4,00       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843711       5,12       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844141       6,10       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100846082       5,43       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844924       4,23       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849008       3,90       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849031       4,49       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849369       5,19       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102434987       3,30       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102434992       6,43       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102435263       3,18       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.126644716       2,72       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644669       1,75       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100836183       3,91       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100836857       5,57       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100837675       5,92       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100837655       6,36       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100837584       4,56       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100837975       4,35       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100837988       5,26       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843357       4,59       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845321       5,04       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100847790       5,90       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100842455       5,82       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100841968       6,22       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100847821       4,31       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100839388       2,61       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100848299       6,69       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100851143       0,39       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.100839848       3,23       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100838981       6,71       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100850512       6,63       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100842076       6,52       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100846418       6,05       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845940       3,77       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100842574       5,42       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100847442       4,22       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100847952       2,76       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100848388       6,05       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100852049       1,79       1,08  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100841637       6,41       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845990       6,57       0,00  Relatief  overig
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                         22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 91 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 92 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Jaar  AHN-jaar  Trust    Cp  Zwevend  Refl. 63  Refl. 125  Refl. 250  Refl. 500 Refl. 1k Refl. 2k
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                         22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 92 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 93 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                         20211678
Ingevoerde items                                                                               Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Refl. 4k  Refl. 8k
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                     22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 93 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 94 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Omschr.                  Hoogte   Maaiveld  Hdef.     Functie           Gebouwtype BAG-id Gemeente
       NL.TOP10NL.100844036       6,84       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100839082       5,77       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100846519       5,43       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100846527       3,22       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845013       4,73       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100847984       2,86       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100852060       3,26       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.100842176       6,85       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845047       3,96       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100847555       6,38       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843151       5,03       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845079       4,86       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100840483       4,42       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100842710       3,11       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100844636       5,84       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100842229       4,77       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849818       4,01       0,00  Relatief  overig
       extern gebouw              4,76       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849400       6,34       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843699       2,69       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100846180       6,37       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844195       6,66       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100846213       6,56       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100848166       4,30       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849018       4,94       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849459       3,17       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100847688       4,81       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100840131       6,46       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843763       4,32       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845759       5,40       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100846232       6,64       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844742       4,02       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100842845       3,86       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100851630       5,80       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845278       2,72       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843338       5,03       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844273       3,19       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849093       6,78       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100847755       6,14       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100848206       4,32       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102448382       2,13       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.102434989       1,81       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.102434991       1,77       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.102435021       1,38       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.102431208       3,39       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431210       6,56       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431211       2,38       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431212       2,63       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431213       4,97       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431214       6,87       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431215       5,62       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431216       5,46       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102431217       4,86       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102435103       6,03       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102435104       3,13       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102430852       2,72       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102430884       3,79       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102434786       0,12       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102434787       5,27       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102434788       6,11       0,00  Relatief  overig
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                         22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 94 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 95 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Jaar  AHN-jaar  Trust    Cp  Zwevend  Refl. 63  Refl. 125  Refl. 250  Refl. 500 Refl. 1k Refl. 2k
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                         22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 95 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 96 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                         20211678
Ingevoerde items                                                                               Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Refl. 4k  Refl. 8k
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                     22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 96 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 97 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Omschr.                  Hoogte   Maaiveld  Hdef.     Functie           Gebouwtype BAG-id Gemeente
       NL.TOP10NL.102434789       4,34       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102434790       4,82       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102430915       3,05       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102430917       0,34       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102430920       3,28       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102430922       4,07       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102430923       3,48       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102430924       2,22       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102434829       0,57       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.102448439       0,16       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.102448371       1,02       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.102448491       3,07       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102448499       1,40       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.102448517       0,58       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.123244459       3,00       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.123244493       5,89       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.123244512       3,13       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.123245402       3,62       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.123244286       0,09       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.123244289       2,04       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.123244295       0,79       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.123245181       0,53       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.123244333       2,01       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.123244348       2,29       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.123244113       4,27       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.123244702       0,08       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.123244783       3,00       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100837402       5,22       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100850891       1,42       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.100841441       6,80       0,00  Relatief  religieus gebouw
       NL.TOP10NL.102434793       3,13       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102434794       2,63       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102434795       3,82       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102434986       2,33       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102434988       5,63       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102434993       5,74       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100837863       3,16       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100842172       6,19       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100842308       5,42       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843149       4,07       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102448278       6,73       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102448279       6,40       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100842952       4,54       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100839330       3,25       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100847653       3,79       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100835984       1,52       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.100836430       6,18       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100839828       5,13       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100836597       4,00       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100840116       2,57       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100840241       4,15       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100844266       4,96       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844311       0,08       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.102430828       3,72       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102430918       4,29       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102430919       4,42       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102430921       4,18       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102430925       2,81       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100844353       5,39       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849815       4,34       0,00  Relatief  overig
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                         22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 97 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 98 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Jaar  AHN-jaar  Trust    Cp  Zwevend  Refl. 63  Refl. 125  Refl. 250  Refl. 500 Refl. 1k Refl. 2k
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                         22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 98 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 99 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                         20211678
Ingevoerde items                                                                               Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Refl. 4k  Refl. 8k
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                     22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 99 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 100 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Omschr.                  Hoogte   Maaiveld  Hdef.     Functie           Gebouwtype BAG-id Gemeente
       NL.TOP10NL.100840978       5,43       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100850445       7,95       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102434791       3,17       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100837278       3,18       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100836453       4,19       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100838336       4,81       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100837478       5,17       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100836976       5,74       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100838122       4,21       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100839399       5,46       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100839885       4,18       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100838618       4,82       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100838097       1,58       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100839531       9,89       0,00  Relatief  religieus gebouw
       NL.TOP10NL.100840212       5,84       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100841487       2,94       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100841656       4,78       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843022       4,51       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843181       4,17       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100843194       4,03       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844245       5,69       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.100845276       3,19       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844009       3,68       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844152       6,46       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100844543       5,03       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100845611       2,61       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100846452       6,58       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100848546       3,04       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100847668       6,52       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100847776       6,39       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100847828       3,66       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100848915       5,04       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849270       5,70       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100849530       5,28       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100851503       4,04       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100850901       2,03       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100851103       3,23       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.100852208       2,60       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102430916       3,79       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102431209       3,97       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.102434792       3,44       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.123244335       5,37       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644717       3,32       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644718       3,74       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644655       6,26       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644658       6,11       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644659       2,45       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644660       5,60       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644661       5,78       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644662       6,15       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644664       0,34       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.126644743       0,28       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.126644634       4,53       0,00  Relatief  kas, warenhuis
       NL.TOP10NL.126644635       2,61       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644791       2,47       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644796       3,46       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.126644815       1,84       0,00  Relatief  overig
       NL.TOP10NL.102434990       1,97       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.102434830       9,38       0,00  Relatief  tank
       NL.TOP10NL.100840648       4,99       0,00  Relatief  overig
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                         22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 100 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 101 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Jaar  AHN-jaar  Trust    Cp  Zwevend  Refl. 63  Refl. 125  Refl. 250  Refl. 500 Refl. 1k Refl. 2k
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
          0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                         22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 101 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 102 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                         20211678
Ingevoerde items                                                                               Bijlage 1A
Model: wegverkeerslawaai situatie 2032
       Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep: (hoofdgroep)
       Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Refl. 4k  Refl. 8k
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
           0,80      0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                     22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 102 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 103 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                                20211678
Ingevoerde items                                                                                      Bijlage 1A
Model:  wegverkeerslawaai situatie 2032
        Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:  (hoofdgroep)
        Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam    Omschr.                  Hoogte   Maaiveld  Hdef.     Functie           Gebouwtype BAG-id Gemeente
        NL.TOP10NL.100842468       4,80       0,00  Relatief  overig
        NL.TOP10NL.100839748       2,37       0,00  Relatief  kas, warenhuis
        NL.TOP10NL.102429805       5,32       0,00  Relatief  overig
        NL.TOP10NL.123244270       7,80       0,00  Relatief  kas, warenhuis
        NL.TOP10NL.123244680       6,48       0,00  Relatief  overig
        NL.TOP10NL.100846697       4,20       0,00  Relatief  overig
        NL.TOP10NL.100842801       4,44       0,00  Relatief  overig
        NL.TOP10NL.100852312       1,38       0,00  Relatief  tank
        NL.TOP10NL.100836035       3,06       0,00  Relatief  overig
        NL.TOP10NL.100844160       5,73       0,00  Relatief  overig
        NL.TOP10NL.100839261       4,73       0,00  Relatief  overig
        NL.TOP10NL.100846855       4,31       0,00  Relatief  overig
        NL.TOP10NL.102429833       4,77       0,00  Relatief  kas, warenhuis
        NL.TOP10NL.102448495       5,69       0,00  Relatief  overig
        NL.TOP10NL.126644544       1,44       0,00  Relatief  tank
        NL.TOP10NL.102435247       7,89       0,00  Relatief  tank
gebouw1                            3,00       0,00  Relatief
gebouw2                            3,00       0,00  Relatief
gebouw3                            3,00       0,00  Relatief
gebouw4                            3,00       0,00  Relatief
gebouw5                            3,00       0,00  Relatief
gebouw6                            3,00       0,00  Relatief
01      appartementen 3 lagen      9,00       0,00  Relatief
02      appartementen 4 lagen     12,00       0,00  Relatief
03      3 woningen                 9,00       0,00  Relatief
04      8 woningen                 9,00       0,00  Relatief
05      appartementen 3 lagen      9,00       0,00  Relatief
06      2 woningen                 9,00       0,00  Relatief
07      2 woningen                 9,00       0,00  Relatief
08      2 woningen                 9,00       0,00  Relatief
09      3 woningen                 9,00       0,00  Relatief
10      3 woningen                 9,00       0,00  Relatief
11      1 woning                   9,00       0,00  Relatief
12      2 woningen                 9,00       0,00  Relatief
13      1 woning                   9,00       0,00  Relatief
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                          22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 103 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 104 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                                20211678
Ingevoerde items                                                                                      Bijlage 1A
Model:  wegverkeerslawaai situatie 2032
        Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:  (hoofdgroep)
        Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam    Jaar  AHN-jaar  Trust    Cp  Zwevend  Refl. 63  Refl. 125  Refl. 250  Refl. 500 Refl. 1k Refl. 2k
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
           0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
gebouw1    0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
gebouw2    0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
gebouw3    0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
gebouw4    0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
gebouw5    0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
gebouw6    0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
01         0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
02         0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
03         0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
04         0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
05         0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
06         0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
07         0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
08         0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
09         0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
10         0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
11         0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
12         0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
13         0         0      0  0 dB     False     0,80       0,80       0,80       0,80     0,80     0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                          22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 104 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 105 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                          20211678
Ingevoerde items                                                                                Bijlage 1A
Model:  wegverkeerslawaai situatie 2032
        Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:  (hoofdgroep)
        Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam    Refl. 4k  Refl. 8k
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
            0,80      0,80
gebouw1     0,80      0,80
gebouw2     0,80      0,80
gebouw3     0,80      0,80
gebouw4     0,80      0,80
gebouw5     0,80      0,80
gebouw6     0,80      0,80
01          0,80      0,80
02          0,80      0,80
03          0,80      0,80
04          0,80      0,80
05          0,80      0,80
06          0,80      0,80
07          0,80      0,80
08          0,80      0,80
09          0,80      0,80
10          0,80      0,80
11          0,80      0,80
12          0,80      0,80
13          0,80      0,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                      22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 105 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 106 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                               20211678
Ingevoerde items                                                                                     Bijlage 1A
Model:   wegverkeerslawaai situatie 2032
         Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Hoogtelijnen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam        Omschr.               ISO_H
0m hoogt    Hoogtelijn 0 m         0,00
4,8m hoogt  Hoogtelijn 4,8 m       4,80
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                           22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 106 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 107 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                              20211678
Ingevoerde items                                                                                    Bijlage 1A
Model:    wegverkeerslawaai situatie 2032
          Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - Heenweg Model 3A
Groep:    (hoofdgroep)
          Lijst van Hulplijnen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer
Naam   Omschr.         ISO_H     ISO M.   Hdef.
01     plangebied       0,00       0,00   Relatief
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                          22-2-2022 14:08:06
</pre>

====================================================================== Einde pagina 107 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 108 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                  20211678
Groepsreducties                                                                         Bijlage 1B
Rapport:   Groepsreducties
Model:     wegverkeerslawaai situatie 2032
Groep                                 Reductie             Sommatie
                                      Dag      Avond Nacht Dag      Avond Nacht
Anjerstraat 30 km/u                   5,00     5,00  0,00  5,00     5,00  0,00
Heenweg 30 km/u                       5,00     5,00  5,00  5,00     5,00  5,00
Hyacintstraat 30 km/u                 5,00     5,00  5,00  5,00     5,00  5,00
Laan van de Heilige Lambertus 60km/u  5,00     5,00  5,00  5,00     5,00  5,00
Lugtigheidstraat 30 km/u              5,00     5,00  5,00  5,00     5,00  5,00
Maasdijk (ventweg) 30 km/u            5,00     5,00  5,00  5,00     5,00  5,00
Maasdijk 80 km/u                      2,00     2,00  2,00  2,00     2,00  2,00
Tulpstraat 30 km/u                    5,00     5,00  5,00  5,00     5,00  5,00
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                              22-2-2022 14:08:46
</pre>

====================================================================== Einde pagina 108 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 109 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                        20211678
Model informatie                                                                              Bijlage 1C
Rapport:   Lijst van model eigenschappen
Model:     wegverkeerslawaai situatie 2032
Model eigenschap
Omschrijving                       wegverkeerslawaai situatie 2032
Verantwoordelijke                  Fabio
Rekenmethode                       #2|Wegverkeerslawaai|RMG-2012, wegverkeer|
Aangemaakt door                    Gordon op 15-6-2021
Laatst ingezien door               Gordon op 22-2-2022
Model aangemaakt met               Geomilieu V2020.2
Dagperiode                         07:00 - 19:00
Avondperiode                       19:00 - 23:00
Nachtperiode                       23:00 - 07:00
Samengestelde periode              Lden
Waarde                             Gem(Dag, Avond + 5, Nacht + 10)
Standaard maaiveldhoogte           0
Rekenhoogte contouren              4
Detailniveau toetspunt resultaten  Bronresultaten
Detailniveau resultaten grids      Groepsresultaten
Aandachtsgebied                    --
Max.refl.afstand                   --
Standaard bodemfactor              0,80
Zichthoek                          2
Max.refl.diepte                    1
Geometrische uitbreiding           Volledige 3D analyse
Luchtdemping                       Conform standaard
Luchtdemping [dB/km]               0,00; 0,00; 1,00; 2,00; 4,00; 10,00; 23,00; 58,00
Meteorologische correctie          Conform standaard
Waarde voor C0                     3,50
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                                    22-2-2022 14:09:36
</pre>

====================================================================== Einde pagina 109 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 110 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                     20211678
Model informatie                                           Bijlage 1C
Commentaar
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V. 22-2-2022 14:09:36
</pre>

====================================================================== Einde pagina 110 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 111 ======================================================================

<pre>  BIJLAGE 2
Rekenresultaten
</pre>

====================================================================== Einde pagina 111 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 112 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                  20211678
Anjerstraat na aftrek ex. art 110 Wgh.                                                  Bijlage 2A
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Anjerstraat 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                            Hoogte Dag Avond Nacht Lden
01_A       ZW-gevel appartementen  3 laags           1,50  21    16    17   24
01_B       ZW-gevel appartementen  3 laags           4,50  23    18    19   26
01_C       ZW-gevel appartementen  3 laags           7,50  24    19    20   27
02A_A      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    1,50  23    18    20   26
02A_B      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    4,50  25    20    22   29
02A_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  27    22    23   30
02B_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50   8     3     5   12
02B_A      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  23    18    19   26
02B_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  10     6     7   14
02B_B      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  25    20    22   28
02B_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  10     6     7   14
02B_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  27    22    23   30
03A_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50   8     3     5   12
03A_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  11     6     7   14
03A_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  10     5     6   13
04_D       ZW-gevel  appartementen 4 laags          10,50  22    17    18   25
05_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  23    18    20   26
05_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  25    20    22   29
05_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  27    22    24   30
05_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  28    23    24   31
06_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  23    18    19   26
06_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  25    20    22   28
06_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  27    22    23   30
06_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  28    23    25   31
07_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  11     6     8   14
07_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  11     6     7   14
07_C       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  11     6     8   14
07_D       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50   4    -1     0    7
08_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  11     6     7   14
08_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  10     5     7   13
08_C       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon    7,50   9     4     6   13
08_D       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon   10,50   4    -1     1    8
09_A       NO-gevel  appartementen 4 laags           1,50  25    20    21   28
09_B       NO-gevel  appartementen 4 laags           4,50  27    22    23   30
09_C       NO-gevel  appartementen 4 laags           7,50  28    23    25   32
09_D       NO-gevel  appartementen 4 laags          10,50  29    24    25   32
10_A       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  20    15    17   24
10_B       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  23    18    20   27
11_A       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  28    24    25   32
11_B       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  31    27    28   35
12_A       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  19    14    15   22
12_B       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  21    16    18   24
13_A       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  32    27    28   35
13_B       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  34    29    31   38
14_A       ZW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  31    26    28   34
14_B       ZW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  33    29    30   37
15_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  30    26    27   34
15_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  33    28    29   36
16_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  29    25    26   33
16_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  32    27    29   35
17_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  10     5     7   14
17_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  12     7     9   16
18_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  11     6     8   15
18_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  14     9    11   17
19_A       NO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  26    21    22   29
19_B       NO-gevel 8 rijwoningen                    4,50  28    23    25   31
20_A       ZW-gevel 15 appartementen 3 laags         1,50  26    21    23   29
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                              22-2-2022 14:10:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 112 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 113 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Anjerstraat na aftrek ex. art 110 Wgh.                                                 Bijlage 2A
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Anjerstraat 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
20_B       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  29    24    25   32
20_C       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  30    25    26   33
21_A       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      1,50  26    21    22   29
21_B       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  29    24    25   32
21_C       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  30    25    27   34
22_A       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  24    20    21   28
22_B       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  27    22    24   31
22_C       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  29    24    26   33
23_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  15    11    12   19
23_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  17    12    14   21
23_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  19    14    16   22
24_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  13     8     9   16
24_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  14     9    11   18
24_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  16    10    12   19
25_A       NO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  26    22    23   30
25_B       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       4,50  29    24    25   32
25_C       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       7,50  29    24    25   32
26_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  24    19    21   28
26_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  26    21    23   30
27_A       ZO-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  20    15    17   24
27_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  23    18    20   26
28_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  10     5     6   13
28_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  12     7     9   16
29_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  15    10    12   19
29_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  18    13    15   21
30_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  15     9    11   18
30_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  17    12    14   21
31_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  18    13    15   22
31_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  21    16    18   25
32_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  10     6     7   14
32_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  12     7     9   16
33_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  14     9    11   18
33_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  17    12    14   20
34_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  20    15    17   23
34_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  22    17    19   26
35_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  19    14    16   23
35_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  22    17    19   26
36_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50   8     3     5   12
36_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  10     5     7   14
37_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  17    12    13   20
37_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  19    14    16   22
38_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  24    19    21   28
38_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  26    21    23   30
39_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  17    12    14   20
39_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  19    14    16   23
40_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50   6     1     3   10
40_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50   8     3     5   12
41_A       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  20    15    16   23
41_B       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  22    17    18   25
42_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  28    24    25   32
42_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  31    26    27   34
43_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  31    26    27   34
43_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  33    28    30   36
44_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  11     6     8   15
44_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  14     9    11   18
45_A       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         1,50  11     6     8   15
45_B       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         4,50  14     9    11   17
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:10:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 113 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 114 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Anjerstraat na aftrek ex. art 110 Wgh.                                                 Bijlage 2A
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Anjerstraat 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
46_A       ZW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  27    22    24   30
46_B       ZW-gevel vrijstaand   zuid               4,50  29    24    26   33
47_A       ZO-gevel vrijstaand   zuid               1,50  28    23    25   32
47_B       ZO-gevel vrijstaand   zuid               4,50  30    25    27   34
48_A       NW-gevel vrijstaand   zuid               1,50   8     3     5   12
48_B       NW-gevel  vrijstaand zuid                4,50  11     6     8   14
49_A       NO-gevel  vrijstaand zuid                1,50  22    17    18   25
49_B       NO-gevel  vrijstaand zuid                4,50  24    19    20   27
50_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  23    18    20   26
50_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  25    20    22   29
51_A       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  27    22    24   30
51_B       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  29    24    26   32
52_A       NW-gevel 2  onder 1  kap                 1,50   7     2     4   11
52_B       NW-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  10     5     7   13
53_A       NO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  19    15    16   23
53_B       NO-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  21    17    18   25
54_A       ZW-gevel  vrijstaand noord               1,50  14     9    11   17
54_B       ZW-gevel  vrijstaand noord               4,50  16    11    13   20
55_A       ZO-gevel  vrijstaand noord               1,50  22    18    19   26
55_B       ZO-gevel  vrijstaand noord               4,50  25    20    21   28
56_A       NW-gevel  vrijstaand  noord              1,50   7     2     3   10
56_B       NW-gevel  vrijstaand  noord              4,50   9     4     6   13
57_A       NO-gevel  vrijstaand  noord              1,50  18    13    14   21
57_B       NO-gevel  vrijstaand  noord              4,50  20    15    17   24
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:10:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 114 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 115 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                  20211678
Heenweg na aftrek ex. art 110 Wgh.                                                      Bijlage 2B
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Heenweg 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                            Hoogte Dag Avond Nacht Lden
01_A       ZW-gevel appartementen  3 laags           1,50  19    14    10   19
01_B       ZW-gevel appartementen  3 laags           4,50  21    16    12   22
01_C       ZW-gevel appartementen  3 laags           7,50  21    17    12   22
02A_A      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    1,50  23    18    14   24
02A_B      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    4,50  25    21    17   26
02A_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  27    22    18   27
02B_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  15    11     7   16
02B_A      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  23    18    14   24
02B_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  17    13     9   18
02B_B      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  25    21    17   26
02B_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  14     9     6   15
02B_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  27    22    18   27
03A_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  15    11     7   16
03A_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  17    13     9   18
03A_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  15    10     6   15
04_D       ZW-gevel  appartementen 4 laags          10,50  21    17    13   22
05_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  23    18    14   24
05_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  25    20    16   26
05_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  26    22    18   27
05_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  28    23    19   28
06_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  23    18    14   24
06_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  25    20    16   26
06_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  26    21    17   27
06_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  27    23    18   28
07_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  16    11     7   16
07_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  18    13     9   18
07_C       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  15    11     6   16
07_D       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50   5     0    -3    6
08_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  16    11     7   17
08_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  18    13     9   18
08_C       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon    7,50  15    10     6   16
08_D       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon   10,50   5     0    -3    6
09_A       NO-gevel  appartementen 4 laags           1,50  25    20    16   25
09_B       NO-gevel  appartementen 4 laags           4,50  26    21    17   26
09_C       NO-gevel  appartementen 4 laags           7,50  26    22    18   27
09_D       NO-gevel  appartementen 4 laags          10,50  27    22    18   27
10_A       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  20    16    12   21
10_B       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  23    18    14   23
11_A       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  24    19    15   24
11_B       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  27    22    18   27
12_A       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  21    16    12   21
12_B       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  22    18    13   23
13_A       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  28    23    19   28
13_B       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  28    24    19   29
14_A       ZW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  23    18    14   23
14_B       ZW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  24    20    16   25
15_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  25    20    16   25
15_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  27    22    18   27
16_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  25    20    16   25
16_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  27    22    18   27
17_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  16    11     7   16
17_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  18    13     9   18
18_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  17    12     8   17
18_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  18    14    10   19
19_A       NO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  21    16    12   22
19_B       NO-gevel 8 rijwoningen                    4,50  23    19    15   24
20_A       ZW-gevel 15 appartementen 3 laags         1,50  21    16    12   22
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                              22-2-2022 14:11:16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 115 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 116 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Heenweg na aftrek ex. art 110 Wgh.                                                     Bijlage 2B
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Heenweg 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
20_B       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  23    19    15   24
20_C       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  25    20    16   25
21_A       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      1,50  26    21    17   26
21_B       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  28    23    19   28
21_C       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  29    24    20   29
22_A       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  26    21    17   26
22_B       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  28    23    19   28
22_C       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  29    25    21   30
23_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  17    12     8   17
23_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  18    14    10   19
23_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  19    14    10   19
24_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  16    12     8   17
24_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  18    14    10   19
24_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  19    14    10   19
25_A       NO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  28    23    19   28
25_B       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       4,50  29    24    20   29
25_C       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       7,50  30    25    21   30
26_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  20    15    11   20
26_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  21    17    13   22
27_A       ZO-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  22    17    13   23
27_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  24    19    16   25
28_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  16    12     8   17
28_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  18    14     9   19
29_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  19    15    10   20
29_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  21    16    13   22
30_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  18    14     9   19
30_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  21    16    12   21
31_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  22    18    14   23
31_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  25    20    16   25
32_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  16    12     7   17
32_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  18    13     9   18
33_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  19    14    10   19
33_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  21    16    12   21
34_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  18    14    10   19
34_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  20    16    12   21
35_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  23    18    14   23
35_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  25    21    17   26
36_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  15    11     6   16
36_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  17    12     8   17
37_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  22    18    13   23
37_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  24    19    15   24
38_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  24    19    15   24
38_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  25    20    16   25
39_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  19    15    11   20
39_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  22    17    13   23
40_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  16    11     7   16
40_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  17    13     9   18
41_A       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  21    17    13   22
41_B       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  24    19    15   24
42_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  26    21    17   26
42_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  26    22    18   27
43_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  27    22    18   27
43_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  29    24    20   29
44_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  15    11     7   16
44_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  18    13     9   18
45_A       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         1,50  23    18    14   23
45_B       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         4,50  26    21    17   26
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:11:16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 116 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 117 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Heenweg na aftrek ex. art 110 Wgh.                                                     Bijlage 2B
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Heenweg 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
46_A       ZW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  23    19    15   24
46_B       ZW-gevel vrijstaand   zuid               4,50  25    20    16   25
47_A       ZO-gevel vrijstaand   zuid               1,50  26    22    18   27
47_B       ZO-gevel vrijstaand   zuid               4,50  29    24    20   29
48_A       NW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  15    11     6   16
48_B       NW-gevel  vrijstaand zuid                4,50  16    12     8   17
49_A       NO-gevel  vrijstaand zuid                1,50  24    20    15   25
49_B       NO-gevel  vrijstaand zuid                4,50  26    22    17   27
50_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  21    16    12   22
50_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  23    18    14   23
51_A       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  28    23    19   28
51_B       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  29    25    21   30
52_A       NW-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  16    11     7   16
52_B       NW-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  17    13     8   18
53_A       NO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  25    21    16   26
53_B       NO-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  27    22    18   27
54_A       ZW-gevel  vrijstaand noord               1,50  21    17    13   22
54_B       ZW-gevel  vrijstaand noord               4,50  23    18    14   24
55_A       ZO-gevel  vrijstaand noord               1,50  29    24    20   29
55_B       ZO-gevel  vrijstaand noord               4,50  30    26    21   31
56_A       NW-gevel  vrijstaand  noord              1,50  16    11     7   16
56_B       NW-gevel  vrijstaand  noord              4,50  17    13     8   18
57_A       NO-gevel  vrijstaand  noord              1,50  27    22    17   27
57_B       NO-gevel  vrijstaand  noord              4,50  28    24    19   29
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:11:16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 117 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 118 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                  20211678
Hyacinthstraat na aftrek ex. art 110 Wgh.                                               Bijlage 2C
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Hyacintstraat 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                            Hoogte Dag Avond Nacht Lden
01_A       ZW-gevel appartementen  3 laags           1,50  10     6     1   10
01_B       ZW-gevel appartementen  3 laags           4,50  11     6     2   11
01_C       ZW-gevel appartementen  3 laags           7,50   8     4    -1    8
02A_A      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    1,50  16    11     7   16
02A_B      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    4,50  18    13     9   18
02A_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  19    14    10   19
02B_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  11     7     2   11
02B_A      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  16    11     6   16
02B_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  14    10     4   14
02B_B      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  18    13     9   18
02B_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  15    10     5   15
02B_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  19    15    10   19
03A_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  12     7     2   12
03A_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  15    10     5   15
03A_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  12     7     2   12
04_D       ZW-gevel  appartementen 4 laags          10,50  --    --    --   --
05_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  15    11     6   16
05_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  17    13     8   18
05_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  19    15    10   19
05_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  21    17    12   21
06_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  16    12     7   17
06_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  18    14     9   18
06_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  19    15    10   20
06_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  21    17    12   22
07_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  11     7     1   11
07_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  14    10     4   14
07_C       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  12     8     3   12
07_D       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50   4     0    -5    5
08_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  11     6     1   11
08_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  13     9     3   13
08_C       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon    7,50  13     9     4   13
08_D       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon   10,50   3    -1    -6    4
09_A       NO-gevel  appartementen 4 laags           1,50  17    13     8   18
09_B       NO-gevel  appartementen 4 laags           4,50  20    16    11   20
09_C       NO-gevel  appartementen 4 laags           7,50  21    17    12   22
09_D       NO-gevel  appartementen 4 laags          10,50  21    17    12   21
10_A       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  11     6     2   11
10_B       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  12     8     3   13
11_A       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  22    18    12   22
11_B       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  23    19    14   23
12_A       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  16    12     6   16
12_B       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  18    14     8   18
13_A       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  26    22    17   27
13_B       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  28    24    18   28
14_A       ZW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  12     8     3   12
14_B       ZW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  14    10     5   14
15_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  28    24    18   28
15_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  30    26    20   30
16_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  30    26    20   30
16_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  32    28    22   32
17_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  12     8     3   13
17_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  14    10     5   15
18_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  19    15     9   19
18_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  20    16    11   21
19_A       NO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  21    17    12   22
19_B       NO-gevel 8 rijwoningen                    4,50  24    20    15   25
20_A       ZW-gevel 15 appartementen 3 laags         1,50  22    18    12   22
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                              22-2-2022 14:11:32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 118 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 119 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Hyacinthstraat na aftrek ex. art 110 Wgh.                                              Bijlage 2C
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Hyacintstraat 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
20_B       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  24    20    14   24
20_C       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  25    21    16   25
21_A       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      1,50  35    31    25   35
21_B       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  37    33    27   37
21_C       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  37    33    28   38
22_A       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  39    35    30   40
22_B       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  41    37    31   41
22_C       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  41    37    31   41
23_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  18    14     8   18
23_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  20    16    10   20
23_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  21    17    12   22
24_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  13     9     4   14
24_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  14    10     5   15
24_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  15    11     5   15
25_A       NO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  41    37    31   41
25_B       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       4,50  42    38    32   42
25_C       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       7,50  42    38    32   42
26_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  10     5     0   10
26_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  11     7     2   11
27_A       ZO-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  20    16    10   20
27_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  21    17    12   22
28_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  18    14     8   18
28_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  19    15    10   20
29_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  20    16    10   20
29_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  22    17    12   22
30_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50   9     5     0   10
30_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  12     8     3   13
31_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  24    20    14   24
31_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  26    22    16   26
32_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  18    14     8   18
32_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  19    15    10   20
33_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  21    17    12   22
33_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  23    19    14   24
34_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  16    12     6   16
34_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  18    14     8   18
35_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  27    23    17   27
35_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  29    25    20   30
36_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  16    12     6   16
36_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  17    13     7   17
37_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  30    27    21   31
37_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  32    28    23   33
38_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  33    29    23   33
38_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  34    30    25   35
39_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  18    14     9   18
39_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  21    17    12   22
40_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  13     9     4   14
40_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  14    10     5   15
41_A       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  31    27    21   31
41_B       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  33    29    23   33
42_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  38    34    28   38
42_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  39    35    30   40
43_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  45    41    35   45
43_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  45    41    36   46
44_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  20    16    10   20
44_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  23    19    13   23
45_A       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         1,50  37    33    27   37
45_B       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         4,50  38    34    29   39
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:11:32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 119 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 120 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Hyacinthstraat na aftrek ex. art 110 Wgh.                                              Bijlage 2C
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Hyacintstraat 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
46_A       ZW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  39    35    29   39
46_B       ZW-gevel vrijstaand   zuid               4,50  40    36    30   40
47_A       ZO-gevel vrijstaand   zuid               1,50  44    40    35   45
47_B       ZO-gevel vrijstaand   zuid               4,50  45    41    35   45
48_A       NW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  15    11     5   15
48_B       NW-gevel  vrijstaand zuid                4,50  16    12     6   16
49_A       NO-gevel  vrijstaand zuid                1,50  37    33    28   38
49_B       NO-gevel  vrijstaand zuid                4,50  38    34    29   39
50_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  38    34    28   38
50_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  39    35    29   39
51_A       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  44    40    34   44
51_B       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  45    41    35   45
52_A       NW-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  14    10     5   15
52_B       NW-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  15    11     6   16
53_A       NO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  37    33    27   37
53_B       NO-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  38    34    28   38
54_A       ZW-gevel  vrijstaand noord               1,50  37    33    27   37
54_B       ZW-gevel  vrijstaand noord               4,50  38    34    29   38
55_A       ZO-gevel  vrijstaand noord               1,50  44    40    34   44
55_B       ZO-gevel  vrijstaand noord               4,50  44    40    35   44
56_A       NW-gevel  vrijstaand  noord              1,50  14    10     5   15
56_B       NW-gevel  vrijstaand  noord              4,50  15    11     6   16
57_A       NO-gevel  vrijstaand  noord              1,50  38    34    28   38
57_B       NO-gevel  vrijstaand  noord              4,50  39    35    29   39
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:11:32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 120 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 121 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                  20211678
Laan van de Heilige Lambertus na aftrek ex. art 110 Wgh.                                Bijlage 2D
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Laan van de Heilige Lambertus 60km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                            Hoogte Dag Avond Nacht Lden
01_A       ZW-gevel appartementen  3 laags           1,50  19    15     8   19
01_B       ZW-gevel appartementen  3 laags           4,50  23    19    12   23
01_C       ZW-gevel appartementen  3 laags           7,50  21    17    10   21
02A_A      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    1,50  22    18    11   22
02A_B      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    4,50  26    23    15   26
02A_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  28    24    17   28
02B_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  18    15     7   18
02B_A      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  22    18    11   22
02B_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  21    17    10   21
02B_B      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  26    23    15   26
02B_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  13    10     3   14
02B_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  28    24    17   28
03A_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  17    14     6   17
03A_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  20    16     9   20
03A_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  13     9     2   13
04_D       ZW-gevel  appartementen 4 laags          10,50  20    17    10   21
05_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  22    18    11   22
05_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  26    22    15   26
05_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  28    24    17   28
05_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  28    25    18   28
06_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  22    19    11   22
06_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  26    22    15   26
06_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  27    24    17   27
06_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  28    25    18   29
07_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  18    15     7   18
07_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  21    17    10   21
07_C       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  16    12     5   16
07_D       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50   2    -1    -8    2
08_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  19    15     8   19
08_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  20    17    10   20
08_C       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon    7,50  16    12     5   16
08_D       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon   10,50   3    -1    -8    3
09_A       NO-gevel  appartementen 4 laags           1,50  23    19    12   23
09_B       NO-gevel  appartementen 4 laags           4,50  26    23    15   26
09_C       NO-gevel  appartementen 4 laags           7,50  28    24    17   28
09_D       NO-gevel  appartementen 4 laags          10,50  28    24    17   28
10_A       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  18    15     8   19
10_B       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  23    20    13   24
11_A       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  20    17    10   20
11_B       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  26    22    15   26
12_A       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  18    14     7   18
12_B       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  21    17    10   21
13_A       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  24    20    13   24
13_B       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  28    24    17   28
14_A       ZW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  21    18    10   21
14_B       ZW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  25    21    14   25
15_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  23    19    12   23
15_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  28    24    17   28
16_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  23    19    12   23
16_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  27    24    17   28
17_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  15    12     4   15
17_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  18    15     8   19
18_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  16    12     5   16
18_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  19    16     8   19
19_A       NO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  20    17     9   20
19_B       NO-gevel 8 rijwoningen                    4,50  25    21    14   25
20_A       ZW-gevel 15 appartementen 3 laags         1,50  19    16     8   19
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                              22-2-2022 14:11:51
</pre>

====================================================================== Einde pagina 121 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 122 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Laan van de Heilige Lambertus na aftrek ex. art 110 Wgh.                               Bijlage 2D
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Laan van de Heilige Lambertus 60km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
20_B       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  24    20    13   24
20_C       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  26    23    16   26
21_A       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      1,50  25    21    14   25
21_B       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  28    24    17   28
21_C       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  30    27    19   30
22_A       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  26    22    15   26
22_B       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  29    26    18   29
22_C       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  30    27    19   30
23_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  17    13     6   17
23_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  19    16     8   19
23_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  20    16     9   20
24_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  19    15     8   19
24_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  21    17    10   21
24_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  19    16     9   19
25_A       NO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  27    23    16   27
25_B       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       4,50  29    26    19   29
25_C       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       7,50  29    26    18   29
26_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  19    16     8   19
26_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  23    20    13   23
27_A       ZO-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  20    17    10   20
27_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  24    20    13   24
28_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  19    16     8   19
28_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  21    17    10   21
29_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  20    16     9   20
29_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  22    19    11   22
30_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  15    11     4   15
30_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  18    14     7   18
31_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  22    19    12   22
31_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  25    21    14   25
32_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  18    15     7   18
32_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  20    17    10   20
33_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  20    16     9   20
33_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  22    19    11   22
34_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  16    12     5   16
34_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  20    16     9   20
35_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  22    18    11   22
35_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  24    20    13   24
36_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  19    15     8   19
36_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  21    17    10   21
37_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  22    19    12   22
37_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  24    21    14   24
38_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  22    18    11   22
38_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  24    21    14   24
39_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  16    13     5   16
39_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  19    16     8   19
40_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  19    15     8   19
40_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  22    18    11   22
41_A       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  22    18    11   22
41_B       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  26    22    15   26
42_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  23    20    12   23
42_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  26    22    15   26
43_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  27    23    16   27
43_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  30    26    19   30
44_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  12     8     1   12
44_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  14    11     4   14
45_A       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         1,50  25    22    14   25
45_B       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         4,50  28    24    17   28
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:11:51
</pre>

====================================================================== Einde pagina 122 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 123 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Laan van de Heilige Lambertus na aftrek ex. art 110 Wgh.                               Bijlage 2D
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Laan van de Heilige Lambertus 60km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
46_A       ZW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  22    18    11   22
46_B       ZW-gevel vrijstaand   zuid               4,50  25    22    14   25
47_A       ZO-gevel vrijstaand   zuid               1,50  27    23    16   27
47_B       ZO-gevel vrijstaand   zuid               4,50  30    26    19   30
48_A       NW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  19    16     9   19
48_B       NW-gevel  vrijstaand zuid                4,50  21    17    10   21
49_A       NO-gevel  vrijstaand zuid                1,50  24    21    14   24
49_B       NO-gevel  vrijstaand zuid                4,50  26    23    15   26
50_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  22    18    11   22
50_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  25    22    15   25
51_A       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  28    24    17   28
51_B       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  31    27    20   31
52_A       NW-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  19    16     8   19
52_B       NW-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  21    17    10   21
53_A       NO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  25    22    14   25
53_B       NO-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  27    24    16   27
54_A       ZW-gevel  vrijstaand noord               1,50  22    19    12   22
54_B       ZW-gevel  vrijstaand noord               4,50  26    23    15   26
55_A       ZO-gevel  vrijstaand noord               1,50  28    24    17   28
55_B       ZO-gevel  vrijstaand noord               4,50  31    27    20   31
56_A       NW-gevel  vrijstaand  noord              1,50  19    16     9   20
56_B       NW-gevel  vrijstaand  noord              4,50  21    17    10   21
57_A       NO-gevel  vrijstaand  noord              1,50  26    23    15   26
57_B       NO-gevel  vrijstaand  noord              4,50  29    26    18   29
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:11:51
</pre>

====================================================================== Einde pagina 123 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 124 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                  20211678
Lugtigheidstraat na aftrek ex. art 110 Wgh.                                             Bijlage 2E
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Lugtigheidstraat 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                            Hoogte Dag Avond Nacht Lden
01_A       ZW-gevel appartementen  3 laags           1,50  31    26    22   31
01_B       ZW-gevel appartementen  3 laags           4,50  33    29    25   34
01_C       ZW-gevel appartementen  3 laags           7,50  35    30    27   36
02A_A      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    1,50  33    28    25   34
02A_B      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    4,50  35    30    27   36
02A_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  36    31    27   36
02B_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  23    18    15   24
02B_A      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  31    26    23   32
02B_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  26    21    17   26
02B_B      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  33    28    25   34
02B_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  27    22    19   28
02B_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  34    29    26   35
03A_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  23    18    15   24
03A_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  26    21    18   27
03A_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  28    23    20   29
04_D       ZW-gevel  appartementen 4 laags          10,50  33    28    24   33
05_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  30    25    22   31
05_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  32    27    24   33
05_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  33    28    25   34
05_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  34    29    25   34
06_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  27    23    19   28
06_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  30    25    21   30
06_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  31    26    23   32
06_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  32    27    24   33
07_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  22    17    13   22
07_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  24    19    16   25
07_C       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  26    21    18   27
07_D       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  27    22    19   28
08_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  21    16    13   22
08_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  24    19    15   24
08_C       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon    7,50  25    20    17   26
08_D       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon   10,50  26    21    18   27
09_A       NO-gevel  appartementen 4 laags           1,50  14     9     5   14
09_B       NO-gevel  appartementen 4 laags           4,50  15    10     7   16
09_C       NO-gevel  appartementen 4 laags           7,50  15    10     7   16
09_D       NO-gevel  appartementen 4 laags          10,50  15     9     7   15
10_A       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  28    23    20   29
10_B       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  31    26    22   31
11_A       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  25    21    17   26
11_B       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  28    23    20   29
12_A       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  27    22    18   27
12_B       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  29    24    20   30
13_A       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  18    13    10   19
13_B       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  20    15    12   21
14_A       ZW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  24    19    16   25
14_B       ZW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  26    21    18   26
15_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  21    16    13   22
15_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  23    18    15   24
16_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  20    15    12   21
16_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  22    17    14   23
17_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  24    19    15   24
17_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  25    20    17   26
18_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  23    18    14   23
18_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  24    19    16   25
19_A       NO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  13     8     5   14
19_B       NO-gevel 8 rijwoningen                    4,50  15    10     7   16
20_A       ZW-gevel 15 appartementen 3 laags         1,50  19    14    11   20
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                              22-2-2022 14:12:13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 124 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 125 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Lugtigheidstraat na aftrek ex. art 110 Wgh.                                            Bijlage 2E
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Lugtigheidstraat 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
20_B       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  21    16    13   22
20_C       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  23    18    15   24
21_A       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      1,50  19    14    11   20
21_B       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  21    16    13   22
21_C       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  22    17    14   23
22_A       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  19    14    10   19
22_B       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  20    15    12   21
22_C       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  21    16    13   22
23_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  20    15    12   21
23_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  21    16    13   22
23_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  22    17    14   22
24_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  21    16    12   21
24_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  21    17    13   22
24_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  22    17    14   23
25_A       NO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  14     9     5   14
25_B       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       4,50  15    10     6   15
25_C       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       7,50  15    10     7   16
26_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  22    17    14   23
26_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  24    19    16   25
27_A       ZO-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  20    15    12   21
27_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  22    17    14   23
28_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  18    13    10   19
28_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  20    15    12   21
29_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  13     8     5   14
29_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  16    11     8   16
30_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  18    13     9   18
30_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  20    15    12   21
31_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  19    14    11   19
31_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  21    16    13   22
32_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  18    14    10   19
32_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  20    15    12   21
33_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  13     8     5   14
33_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  15    10     7   16
34_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  17    12     9   18
34_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  20    15    12   20
35_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  19    14    11   20
35_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  21    16    13   22
36_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  20    16    12   21
36_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  22    17    13   22
37_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  12     7     4   13
37_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  14     9     6   15
38_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  19    14    11   20
38_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  21    16    13   22
39_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  16    11     8   16
39_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  18    13    10   19
40_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  19    14    11   20
40_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  20    15    11   20
41_A       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  10     5     2   11
41_B       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  12     7     4   12
42_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  22    17    13   22
42_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  23    18    15   24
43_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  18    13    10   19
43_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  20    15    12   20
44_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  15    11     7   16
44_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  17    12     9   18
45_A       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         1,50  12     7     4   13
45_B       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         4,50  14     9     5   14
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:12:13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 125 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 126 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Lugtigheidstraat na aftrek ex. art 110 Wgh.                                            Bijlage 2E
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Lugtigheidstraat 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
46_A       ZW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  18    13    10   19
46_B       ZW-gevel vrijstaand   zuid               4,50  20    14    11   20
47_A       ZO-gevel vrijstaand   zuid               1,50  17    12     9   18
47_B       ZO-gevel vrijstaand   zuid               4,50  19    14    11   19
48_A       NW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  14     9     5   14
48_B       NW-gevel  vrijstaand zuid                4,50  15    10     7   16
49_A       NO-gevel  vrijstaand zuid                1,50  10     5     2   10
49_B       NO-gevel  vrijstaand zuid                4,50  12     7     4   13
50_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  15    10     7   16
50_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  17    12     9   18
51_A       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  17    12     9   18
51_B       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  18    13    10   19
52_A       NW-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  14     9     6   15
52_B       NW-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  16    11     7   16
53_A       NO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50   9     4     1   10
53_B       NO-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  12     6     3   12
54_A       ZW-gevel  vrijstaand noord               1,50  15    10     6   15
54_B       ZW-gevel  vrijstaand noord               4,50  16    11     8   17
55_A       ZO-gevel  vrijstaand noord               1,50  17    11     8   17
55_B       ZO-gevel  vrijstaand noord               4,50  18    12     9   18
56_A       NW-gevel  vrijstaand  noord              1,50  14     9     6   15
56_B       NW-gevel  vrijstaand  noord              4,50  16    11     7   16
57_A       NO-gevel  vrijstaand  noord              1,50  13     8     4   13
57_B       NO-gevel  vrijstaand  noord              4,50  14     9     6   15
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:12:13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 126 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 127 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                  20211678
Maasdijk (ventweg) na aftrek ex. art 110 Wgh.                                           Bijlage 2F
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Maasdijk (ventweg) 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                            Hoogte Dag Avond Nacht Lden
01_A       ZW-gevel appartementen  3 laags           1,50  22    17    14   23
01_B       ZW-gevel appartementen  3 laags           4,50  25    20    17   26
01_C       ZW-gevel appartementen  3 laags           7,50  27    22    19   28
02A_A      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    1,50  22    18    14   23
02A_B      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    4,50  25    20    17   25
02A_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  25    21    17   26
02B_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  19    15    11   20
02B_A      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  21    17    13   22
02B_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  23    19    15   24
02B_B      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  23    19    16   24
02B_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  24    20    16   25
02B_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  24    20    16   25
03A_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  19    14    11   20
03A_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  23    18    15   24
03A_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  25    20    17   25
04_D       ZW-gevel  appartementen 4 laags          10,50  26    22    18   27
05_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  21    16    13   22
05_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  23    18    15   24
05_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  24    19    16   24
05_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  24    20    16   25
06_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  20    15    12   21
06_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  22    17    14   23
06_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  22    18    14   23
06_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  23    19    15   24
07_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  20    15    12   21
07_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  24    19    16   25
07_C       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  24    20    16   25
07_D       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  25    20    17   25
08_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  21    16    13   22
08_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  24    19    16   25
08_C       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon    7,50  24    19    16   25
08_D       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon   10,50  24    19    16   25
09_A       NO-gevel  appartementen 4 laags           1,50  13     8     5   14
09_B       NO-gevel  appartementen 4 laags           4,50  15    10     7   15
09_C       NO-gevel  appartementen 4 laags           7,50  14     9     6   15
09_D       NO-gevel  appartementen 4 laags          10,50  11     6     3   12
10_A       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  20    16    13   21
10_B       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  22    17    14   23
11_A       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  17    13     9   18
11_B       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  20    15    12   20
12_A       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  18    13    10   19
12_B       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  19    15    11   20
13_A       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  14     9     6   15
13_B       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  15    10     7   16
14_A       ZW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  19    14    11   20
14_B       ZW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  21    16    13   22
15_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  16    11     8   17
15_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  18    13    10   19
16_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  15    11     7   16
16_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  18    13    10   19
17_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  18    14    10   19
17_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  20    15    12   21
18_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  16    12     8   17
18_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  18    13    10   19
19_A       NO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  12     7     4   13
19_B       NO-gevel 8 rijwoningen                    4,50  14    10     7   15
20_A       ZW-gevel 15 appartementen 3 laags         1,50  16    11     8   17
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                              22-2-2022 14:12:39
</pre>

====================================================================== Einde pagina 127 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 128 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Maasdijk (ventweg) na aftrek ex. art 110 Wgh.                                          Bijlage 2F
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Maasdijk (ventweg) 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
20_B       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  19    14    11   20
20_C       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  20    15    12   21
21_A       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      1,50  15    10     7   16
21_B       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  17    12     9   18
21_C       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  16    11     8   17
22_A       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  14    10     6   15
22_B       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  17    12     9   18
22_C       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  16    11     8   16
23_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  15    11     7   16
23_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  17    12     9   18
23_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  20    15    12   20
24_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  15    10     7   15
24_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  17    12     9   18
24_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  19    14    11   20
25_A       NO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  12     7     4   12
25_B       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       4,50  13     8     5   14
25_C       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       7,50  13     8     5   14
26_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  20    16    12   21
26_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  22    18    14   23
27_A       ZO-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  16    11     8   17
27_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  18    13    10   19
28_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  19    15    11   20
28_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  21    16    13   22
29_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  13     8     5   14
29_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  15    10     7   16
30_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  19    14    11   19
30_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  20    16    13   21
31_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  16    11     8   17
31_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  18    13    10   18
32_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  19    14    11   20
32_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  20    15    12   21
33_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  12     7     4   12
33_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  14     9     6   14
34_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  18    13    10   18
34_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  20    15    12   20
35_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  15    11     7   16
35_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  17    12     9   18
36_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  18    13    10   19
36_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  19    14    11   20
37_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  10     5     2   11
37_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  12     7     4   13
38_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  18    14    10   19
38_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  20    15    12   20
39_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  13     8     5   13
39_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  14    10     7   15
40_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  17    13     9   18
40_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  18    14    10   19
41_A       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  10     6     2   11
41_B       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  12     7     4   12
42_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  17    12     9   18
42_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  19    14    11   20
43_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  14     9     6   15
43_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  15    11     8   16
44_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  10     5     2   11
44_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  12     7     4   13
45_A       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         1,50  12     7     4   12
45_B       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         4,50  13     8     5   14
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:12:39
</pre>

====================================================================== Einde pagina 128 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 129 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Maasdijk (ventweg) na aftrek ex. art 110 Wgh.                                          Bijlage 2F
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Maasdijk (ventweg) 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
46_A       ZW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  16    11     8   17
46_B       ZW-gevel vrijstaand   zuid               4,50  17    12     9   18
47_A       ZO-gevel vrijstaand   zuid               1,50  14     9     6   15
47_B       ZO-gevel vrijstaand   zuid               4,50  15    10     7   16
48_A       NW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  15    10     7   16
48_B       NW-gevel  vrijstaand zuid                4,50  16    12     9   17
49_A       NO-gevel  vrijstaand zuid                1,50  10     5     2   11
49_B       NO-gevel  vrijstaand zuid                4,50  11     6     3   12
50_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  15    10     7   16
50_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  16    11     8   17
51_A       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  14     9     6   15
51_B       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  15    10     7   16
52_A       NW-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  15    11     7   16
52_B       NW-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  17    12     9   18
53_A       NO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  11     6     3   12
53_B       NO-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  12     7     4   13
54_A       ZW-gevel  vrijstaand noord               1,50  15    11     7   16
54_B       ZW-gevel  vrijstaand noord               4,50  16    12     9   17
55_A       ZO-gevel  vrijstaand noord               1,50  14     9     6   14
55_B       ZO-gevel  vrijstaand noord               4,50  14     9     6   15
56_A       NW-gevel  vrijstaand  noord              1,50  15    11     7   16
56_B       NW-gevel  vrijstaand  noord              4,50  17    12     9   18
57_A       NO-gevel  vrijstaand  noord              1,50  10     6     2   11
57_B       NO-gevel  vrijstaand  noord              4,50  12     7     4   12
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:12:39
</pre>

====================================================================== Einde pagina 129 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 130 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                  20211678
Maasdijk na aftrek ex. art 110 Wgh.                                                     Bijlage 2G
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Maasdijk 80 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                            Hoogte Dag Avond Nacht Lden
01_A       ZW-gevel appartementen  3 laags           1,50  40    36    33   42
01_B       ZW-gevel appartementen  3 laags           4,50  46    41    38   47
01_C       ZW-gevel appartementen  3 laags           7,50  49    44    42   50
02A_A      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    1,50  41    36    34   42
02A_B      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    4,50  46    42    39   47
02A_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  47    42    40   48
02B_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  38    33    31   39
02B_A      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  40    36    33   41
02B_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  42    38    35   44
02B_B      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  46    42    39   47
02B_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  45    41    38   46
02B_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  47    42    39   48
03A_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  38    33    31   39
03A_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  42    38    35   44
03A_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  46    41    38   47
04_D       ZW-gevel  appartementen 4 laags          10,50  49    45    42   50
05_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  40    35    33   41
05_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  46    42    39   47
05_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  46    41    39   47
05_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  46    42    39   47
06_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  39    35    32   40
06_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  46    41    39   47
06_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  45    41    38   47
06_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  46    41    38   47
07_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  39    34    32   40
07_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  43    38    36   44
07_C       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  45    40    38   46
07_D       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  47    42    40   48
08_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  40    35    32   41
08_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  44    39    37   45
08_C       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon    7,50  45    40    38   46
08_D       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon   10,50  46    42    39   47
09_A       NO-gevel  appartementen 4 laags           1,50  34    30    27   36
09_B       NO-gevel  appartementen 4 laags           4,50  37    32    30   38
09_C       NO-gevel  appartementen 4 laags           7,50  35    30    27   36
09_D       NO-gevel  appartementen 4 laags          10,50  26    22    19   28
10_A       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  39    35    32   40
10_B       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  46    41    39   47
11_A       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  36    32    29   38
11_B       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  43    38    36   44
12_A       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  37    32    30   38
12_B       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  42    38    35   44
13_A       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  36    31    29   37
13_B       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  38    34    31   39
14_A       ZW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  41    36    33   42
14_B       ZW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  44    39    37   45
15_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  36    31    29   37
15_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  42    37    35   43
16_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  36    31    29   37
16_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  41    36    33   42
17_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  40    35    33   41
17_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  42    38    35   43
18_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  37    33    30   38
18_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  40    35    33   41
19_A       NO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  32    27    25   33
19_B       NO-gevel 8 rijwoningen                    4,50  36    31    29   37
20_A       ZW-gevel 15 appartementen 3 laags         1,50  34    30    27   36
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                              22-2-2022 14:13:02
</pre>

====================================================================== Einde pagina 130 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 131 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Maasdijk na aftrek ex. art 110 Wgh.                                                    Bijlage 2G
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Maasdijk 80 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
20_B       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  38    33    31   39
20_C       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  40    35    33   41
21_A       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      1,50  35    31    28   37
21_B       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  40    35    33   41
21_C       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  40    35    33   41
22_A       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  35    30    28   36
22_B       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  40    35    33   41
22_C       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  40    35    33   41
23_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  36    32    29   37
23_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  39    34    31   40
23_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  40    36    33   42
24_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  36    31    29   37
24_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  38    33    31   39
24_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  40    35    33   41
25_A       NO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  36    31    29   37
25_B       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       4,50  37    32    30   38
25_C       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       7,50  36    32    29   37
26_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  42    37    34   43
26_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  45    40    38   46
27_A       ZO-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  38    33    30   39
27_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  42    37    35   43
28_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  41    36    34   42
28_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  43    38    36   44
29_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  32    27    25   33
29_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  34    30    27   36
30_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  41    36    33   42
30_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  43    38    35   44
31_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  37    32    30   38
31_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  40    35    33   41
32_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  41    36    33   42
32_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  43    38    36   44
33_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  32    27    24   33
33_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  34    30    27   36
34_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  40    35    33   41
34_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  42    37    35   43
35_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  35    31    28   37
35_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  39    34    31   40
36_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  41    36    33   42
36_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  43    38    35   44
37_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  32    27    25   33
37_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  34    30    27   36
38_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  40    36    33   42
38_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  42    38    35   43
39_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  35    30    28   36
39_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  37    33    30   38
40_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  40    35    33   41
40_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  42    37    35   43
41_A       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  34    30    27   36
41_B       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  37    32    29   38
42_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  40    35    33   41
42_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  42    37    34   43
43_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  36    32    29   37
43_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  40    35    33   41
44_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  32    27    25   33
44_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  34    29    27   35
45_A       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         1,50  34    29    27   35
45_B       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         4,50  37    32    29   38
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:13:02
</pre>

====================================================================== Einde pagina 131 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 132 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Maasdijk na aftrek ex. art 110 Wgh.                                                    Bijlage 2G
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Maasdijk 80 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
46_A       ZW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  37    33    30   38
46_B       ZW-gevel vrijstaand   zuid               4,50  41    36    34   42
47_A       ZO-gevel vrijstaand   zuid               1,50  36    32    29   38
47_B       ZO-gevel vrijstaand   zuid               4,50  41    37    34   42
48_A       NW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  38    33    31   39
48_B       NW-gevel  vrijstaand zuid                4,50  39    35    32   40
49_A       NO-gevel  vrijstaand zuid                1,50  31    26    24   32
49_B       NO-gevel  vrijstaand zuid                4,50  34    30    27   35
50_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  38    34    31   39
50_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  40    36    33   42
51_A       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  37    32    29   38
51_B       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  41    37    34   42
52_A       NW-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  39    34    32   40
52_B       NW-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  40    36    33   42
53_A       NO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  33    29    26   34
53_B       NO-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  36    31    28   37
54_A       ZW-gevel  vrijstaand noord               1,50  38    34    31   39
54_B       ZW-gevel  vrijstaand noord               4,50  40    36    33   42
55_A       ZO-gevel  vrijstaand noord               1,50  37    32    30   38
55_B       ZO-gevel  vrijstaand noord               4,50  41    36    34   42
56_A       NW-gevel  vrijstaand  noord              1,50  39    34    32   40
56_B       NW-gevel  vrijstaand  noord              4,50  40    36    33   42
57_A       NO-gevel  vrijstaand  noord              1,50  35    31    28   36
57_B       NO-gevel  vrijstaand  noord              4,50  38    33    31   39
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:13:02
</pre>

====================================================================== Einde pagina 132 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 133 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                  20211678
Tulpstraat na aftrek ex. art 110 Wgh.                                                   Bijlage 2H
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Tulpstraat 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                            Hoogte Dag Avond Nacht Lden
01_A       ZW-gevel appartementen  3 laags           1,50  11     6     3   12
01_B       ZW-gevel appartementen  3 laags           4,50  13     8     5   14
01_C       ZW-gevel appartementen  3 laags           7,50   9     4     1   10
02A_A      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    1,50  18    13    10   19
02A_B      ZO-gevel appartementen  3 laags balkon    4,50  21    16    13   22
02A_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  23    18    15   23
02B_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  10     5     1   10
02B_A      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  19    14    11   19
02B_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  15    10     6   15
02B_B      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  22    16    13   22
02B_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  16    11     7   16
02B_C      ZO-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  25    20    17   25
03A_A      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   1,50  10     5     1   10
03A_B      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   4,50  15    11     7   16
03A_C      NW-gevel  appartementen 3 laags  balkon   7,50  16    11     8   17
04_D       ZW-gevel  appartementen 4 laags          10,50  -4    -9   -12   -3
05_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  17    12     9   18
05_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  20    14    11   20
05_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  23    18    15   24
05_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  26    22    18   27
06_A       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  18    13    10   19
06_B       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  20    15    12   21
06_C       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  23    18    15   24
06_D       ZO-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  27    22    18   27
07_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50  10     5     1   10
07_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  15    10     6   15
07_C       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   7,50  16    11     7   16
07_D       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon  10,50  -4    -9   -12   -4
08_A       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   1,50   7     2    -1    8
08_B       NW-gevel  appartementen 4 laags  balkon   4,50  12     7     3   12
08_C       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon    7,50  13     8     4   13
08_D       NW-gevel  appartementen 4 laags balkon   10,50  -4   -10   -12   -4
09_A       NO-gevel  appartementen 4 laags           1,50  29    24    20   29
09_B       NO-gevel  appartementen 4 laags           4,50  30    25    21   30
09_C       NO-gevel  appartementen 4 laags           7,50  31    26    22   31
09_D       NO-gevel  appartementen 4 laags          10,50  31    26    23   32
10_A       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50   9     4     1   10
10_B       ZW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  11     6     3   12
11_A       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  22    17    14   23
11_B       ZO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  26    21    18   27
12_A       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  27    22    18   27
12_B       NW-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  27    22    19   28
13_A       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          1,50  34    29    25   34
13_B       NO-gevel  3 rijwoningen zuidoost          4,50  35    30    26   35
14_A       ZW-gevel  8 rijwoningen                   1,50  29    24    20   29
14_B       ZW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  31    26    22   31
15_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  22    17    14   23
15_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  25    20    17   26
16_A       ZO-gevel  8 rijwoningen                   1,50  19    14    10   19
16_B       ZO-gevel  8 rijwoningen                   4,50  22    17    14   22
17_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50   6     1    -2    7
17_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50   9     4     1   10
18_A       NW-gevel  8 rijwoningen                   1,50   7     2    -1    8
18_B       NW-gevel  8 rijwoningen                   4,50  10     5     2   11
19_A       NO-gevel  8 rijwoningen                   1,50   9     4     0    9
19_B       NO-gevel 8 rijwoningen                    4,50  10     5     2   11
20_A       ZW-gevel 15 appartementen 3 laags         1,50  17    12     9   18
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                              22-2-2022 14:13:21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 133 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 134 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Tulpstraat na aftrek ex. art 110 Wgh.                                                  Bijlage 2H
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Tulpstraat 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
20_B       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  20    15    12   21
20_C       ZW-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  23    18    14   23
21_A       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      1,50  18    13    10   18
21_B       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      4,50  21    15    12   21
21_C       ZO-gevel 15 appartementen   3 laags      7,50  23    18    15   24
22_A       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50  17    12     9   18
22_B       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  20    15    12   20
22_C       ZO-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  22    17    14   23
23_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50   7     2    -1    8
23_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50   9     4     1   10
23_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  11     6     3   12
24_A       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50   9     4     1   10
24_B       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      4,50  11     6     3   12
24_C       NW-gevel  15  appartementen 3 laags      7,50  12     7     4   13
25_A       NO-gevel  15  appartementen 3 laags      1,50   8     3     0    9
25_B       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       4,50  10     5     2   10
25_C       NO-gevel  15 appartementen 3 laags       7,50   9     4     1    9
26_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  23    18    14   24
26_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  25    20    16   25
27_A       ZO-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  15     9     6   15
27_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  17    12     9   18
28_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50   6     1    -3    6
28_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50   9     4     1   10
29_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50   8     3     0    9
29_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  10     5     2   11
30_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  13     8     5   14
30_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  16    11     8   17
31_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  15    10     7   15
31_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  17    12     9   18
32_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50   3    -2    -5    4
32_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50   5     0    -3    6
33_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50   8     3     0    9
33_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  10     4     1   10
34_A       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  14     9     5   14
34_B       ZW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  16    11     8   17
35_A       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50  15    10     7   16
35_B       ZO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  17    12     9   18
36_A       NW-gevel 2   onder 1 kap                 1,50   3    -2    -5    4
36_B       NW-gevel 2   onder 1 kap                 4,50   5    -1    -3    5
37_A       NO-gevel 2   onder 1 kap                 1,50   9     4     1   10
37_B       NO-gevel 2   onder 1 kap                 4,50  11     6     3   12
38_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  14     9     6   15
38_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  16    11     8   17
39_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50  12     7     4   13
39_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  15    10     7   16
40_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50   4    -1    -4    4
40_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50   7     2    -2    7
41_A       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       1,50   9     4     1   10
41_B       NO-gevel  3  rijwoningen noordwest       4,50  11     6     3   12
42_A       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  16    11     8   16
42_B       ZW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  18    12     9   18
43_A       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50  17    12     9   18
43_B       ZO-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50  19    14    11   20
44_A       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       1,50   7     2    -1    7
44_B       NW-gevel  3  rijwoningen noordoost       4,50   9     4     1   10
45_A       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         1,50   6     1    -2    7
45_B       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         4,50   8     3     0    9
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:13:21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 134 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 135 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Tulpstraat na aftrek ex. art 110 Wgh.                                                  Bijlage 2H
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            Tulpstraat 30 km/u
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
46_A       ZW-gevel vrijstaand   zuid               1,50  16    11     8   17
46_B       ZW-gevel vrijstaand   zuid               4,50  18    12     9   18
47_A       ZO-gevel vrijstaand   zuid               1,50  16    11     8   17
47_B       ZO-gevel vrijstaand   zuid               4,50  18    13    10   19
48_A       NW-gevel vrijstaand   zuid               1,50   3    -2    -5    4
48_B       NW-gevel  vrijstaand zuid                4,50   6     0    -3    6
49_A       NO-gevel  vrijstaand zuid                1,50   6     1    -2    7
49_B       NO-gevel  vrijstaand zuid                4,50   9     3     0    9
50_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  13     8     5   14
50_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  15    10     7   16
51_A       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50  17    12     9   18
51_B       ZO-gevel 2  onder 1  kap                 4,50  18    13    10   19
52_A       NW-gevel 2  onder 1  kap                 1,50   2    -3    -6    3
52_B       NW-gevel 2  onder 1  kap                 4,50   5     0    -4    5
53_A       NO-gevel 2  onder 1  kap                 1,50   6     1    -2    7
53_B       NO-gevel 2 onder 1 kap                   4,50   8     3     0    9
54_A       ZW-gevel  vrijstaand noord               1,50  12     7     4   13
54_B       ZW-gevel  vrijstaand noord               4,50  14     9     6   15
55_A       ZO-gevel  vrijstaand noord               1,50  16    12     8   17
55_B       ZO-gevel  vrijstaand noord               4,50  18    13    10   19
56_A       NW-gevel  vrijstaand  noord              1,50   2    -3    -6    2
56_B       NW-gevel  vrijstaand  noord              4,50   4    -1    -4    5
57_A       NO-gevel  vrijstaand  noord              1,50  11     6     3   12
57_B       NO-gevel  vrijstaand  noord              4,50  14     9     5   14
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:13:21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 135 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 136 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Cumulatieve geluidsbelasting geen aftrek ex. art 110 Wgh.                              Bijlage 2I
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            (hoofdgroep)
Groepsreductie:   Nee
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
01_A       ZW-gevel appartementen 3 laags           1,50  44    39    36   45
01_B       ZW-gevel appartementen 3 laags           4,50  48    44    41   50
01_C       ZW-gevel appartementen 3 laags           7,50  51    47    44   53
02A_A      ZO-gevel appartementen 3 laags balkon    1,50  45    40    37   46
02A_B      ZO-gevel appartementen 3 laags balkon    4,50  49    44    42   50
02A_C      ZO-gevel appartementen 3 laags  balkon   7,50  50    45    42   51
02B_A      NW-gevel appartementen 3 laags  balkon   1,50  41    36    33   42
02B_A      ZO-gevel appartementen 3 laags  balkon   1,50  44    39    36   45
02B_B      NW-gevel appartementen 3 laags  balkon   4,50  45    40    37   46
02B_B      ZO-gevel appartementen 3 laags  balkon   4,50  49    44    41   50
02B_C      NW-gevel appartementen 3 laags  balkon   7,50  48    43    40   49
02B_C      ZO-gevel appartementen 3 laags  balkon   7,50  49    45    42   50
03A_A      NW-gevel appartementen 3 laags  balkon   1,50  40    36    33   42
03A_B      NW-gevel appartementen 3 laags  balkon   4,50  45    40    37   46
03A_C      NW-gevel appartementen 3 laags  balkon   7,50  48    43    41   49
04_D       ZW-gevel appartementen 4 laags          10,50  52    47    44   53
05_A       ZO-gevel appartementen 4 laags  balkon   1,50  43    39    36   44
05_B       ZO-gevel appartementen 4 laags  balkon   4,50  49    44    41   50
05_C       ZO-gevel appartementen 4 laags  balkon   7,50  49    44    41   50
05_D       ZO-gevel appartementen 4 laags  balkon  10,50  49    44    42   50
06_A       ZO-gevel appartementen 4 laags  balkon   1,50  42    38    35   43
06_B       ZO-gevel appartementen 4 laags  balkon   4,50  48    44    41   50
06_C       ZO-gevel appartementen 4 laags  balkon   7,50  48    43    41   49
06_D       ZO-gevel appartementen 4 laags  balkon  10,50  49    44    41   50
07_A       NW-gevel appartementen 4 laags  balkon   1,50  41    37    34   42
07_B       NW-gevel appartementen 4 laags  balkon   4,50  45    41    38   46
07_C       NW-gevel appartementen 4 laags  balkon   7,50  47    43    40   48
07_D       NW-gevel appartementen 4 laags  balkon  10,50  49    44    42   50
08_A       NW-gevel appartementen 4 laags  balkon   1,50  42    37    35   43
08_B       NW-gevel appartementen 4 laags  balkon   4,50  46    41    39   47
08_C       NW-gevel appartementen 4 laags balkon    7,50  47    42    40   48
08_D       NW-gevel appartementen 4 laags balkon   10,50  48    44    41   50
09_A       NO-gevel appartementen 4 laags           1,50  40    35    32   41
09_B       NO-gevel appartementen 4 laags           4,50  42    37    34   43
09_C       NO-gevel appartementen 4 laags           7,50  42    37    33   42
09_D       NO-gevel appartementen 4 laags          10,50  40    36    32   41
10_A       ZW-gevel 3 rijwoningen zuidoost          1,50  42    38    35   43
10_B       ZW-gevel 3 rijwoningen zuidoost          4,50  48    44    41   49
11_A       ZO-gevel 3 rijwoningen zuidoost          1,50  41    36    33   42
11_B       ZO-gevel 3 rijwoningen zuidoost          4,50  46    42    39   47
12_A       NW-gevel 3 rijwoningen zuidoost          1,50  41    36    33   42
12_B       NW-gevel 3 rijwoningen zuidoost          4,50  45    41    38   46
13_A       NO-gevel 3 rijwoningen zuidoost          1,50  44    39    35   44
13_B       NO-gevel 3 rijwoningen zuidoost          4,50  45    41    37   46
14_A       ZW-gevel 8 rijwoningen                   1,50  44    40    37   45
14_B       ZW-gevel 8 rijwoningen                   4,50  47    43    40   48
15_A       ZO-gevel 8 rijwoningen                   1,50  42    37    34   42
15_B       ZO-gevel 8 rijwoningen                   4,50  46    41    38   47
16_A       ZO-gevel 8 rijwoningen                   1,50  41    37    33   42
16_B       ZO-gevel 8 rijwoningen                   4,50  45    41    37   46
17_A       NW-gevel 8 rijwoningen                   1,50  42    38    35   43
17_B       NW-gevel 8 rijwoningen                   4,50  45    40    37   46
18_A       NW-gevel 8 rijwoningen                   1,50  40    35    32   41
18_B       NW-gevel 8 rijwoningen                   4,50  42    38    35   44
19_A       NO-gevel 8 rijwoningen                   1,50  37    32    29   38
19_B       NO-gevel 8 rijwoningen                   4,50  40    36    33   41
20_A       ZW-gevel 15 appartementen 3 laags        1,50  39    34    31   40
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:13:48
</pre>

====================================================================== Einde pagina 136 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 137 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Cumulatieve geluidsbelasting geen aftrek ex. art 110 Wgh.                              Bijlage 2I
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            (hoofdgroep)
Groepsreductie:   Nee
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
20_B       ZW-gevel 15 appartementen  3 laags       4,50  42    37    34   43
20_C       ZW-gevel 15 appartementen  3 laags       7,50  44    39    36   45
21_A       ZO-gevel 15 appartementen  3 laags       1,50  43    39    34   43
21_B       ZO-gevel 15 appartementen  3 laags       4,50  46    42    37   47
21_C       ZO-gevel 15 appartementen  3 laags       7,50  46    42    38   47
22_A       ZO-gevel 15  appartementen 3 laags       1,50  46    41    36   46
22_B       ZO-gevel 15  appartementen 3 laags       4,50  48    43    39   48
22_C       ZO-gevel 15  appartementen 3 laags       7,50  48    44    39   49
23_A       NW-gevel 15  appartementen 3 laags       1,50  39    34    31   40
23_B       NW-gevel 15  appartementen 3 laags       4,50  41    37    34   42
23_C       NW-gevel 15  appartementen 3 laags       7,50  43    38    35   44
24_A       NW-gevel 15  appartementen 3 laags       1,50  39    34    31   40
24_B       NW-gevel 15  appartementen 3 laags       4,50  41    36    33   42
24_C       NW-gevel 15  appartementen 3 laags       7,50  42    38    35   43
25_A       NO-gevel 15  appartementen 3 laags       1,50  47    43    38   47
25_B       NO-gevel 15 appartementen 3 laags        4,50  48    44    39   49
25_C       NO-gevel 15 appartementen 3 laags        7,50  48    44    39   49
26_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  44    40    37   45
26_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  47    43    40   48
27_A       ZO-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  41    36    33   42
27_B       ZO-gevel 2  onder 1 kap                  4,50  44    40    37   45
28_A       NW-gevel 2  onder 1 kap                  1,50  43    39    36   44
28_B       NW-gevel 2  onder 1 kap                  4,50  45    41    38   46
29_A       NO-gevel 2  onder 1 kap                  1,50  35    31    28   36
29_B       NO-gevel 2  onder 1 kap                  4,50  38    33    30   39
30_A       ZW-gevel 2  onder 1 kap                  1,50  43    38    36   44
30_B       ZW-gevel 2  onder 1 kap                  4,50  45    40    38   46
31_A       ZO-gevel 2  onder 1 kap                  1,50  40    35    32   41
31_B       ZO-gevel 2  onder 1 kap                  4,50  43    39    36   44
32_A       NW-gevel 2  onder 1 kap                  1,50  43    38    36   44
32_B       NW-gevel 2  onder 1 kap                  4,50  45    40    38   46
33_A       NO-gevel 2  onder 1 kap                  1,50  35    31    28   36
33_B       NO-gevel 2  onder 1 kap                  4,50  38    34    30   39
34_A       ZW-gevel 2  onder 1 kap                  1,50  42    38    35   43
34_B       ZW-gevel 2  onder 1 kap                  4,50  44    40    37   45
35_A       ZO-gevel 2  onder 1 kap                  1,50  40    35    32   40
35_B       ZO-gevel 2  onder 1 kap                  4,50  42    38    35   43
36_A       NW-gevel 2  onder 1 kap                  1,50  43    38    36   44
36_B       NW-gevel 2  onder 1 kap                  4,50  45    40    37   46
37_A       NO-gevel 2  onder 1 kap                  1,50  39    34    30   39
37_B       NO-gevel 2  onder 1 kap                  4,50  41    36    32   41
38_A       ZW-gevel 3  rijwoningen noordwest        1,50  44    40    36   45
38_B       ZW-gevel 3  rijwoningen noordwest        4,50  46    41    38   47
39_A       ZO-gevel 3  rijwoningen noordwest        1,50  38    33    30   39
39_B       ZO-gevel 3  rijwoningen noordwest        4,50  40    35    33   41
40_A       NW-gevel 3  rijwoningen noordwest        1,50  42    38    35   43
40_B       NW-gevel 3  rijwoningen noordwest        4,50  44    39    37   45
41_A       NO-gevel 3  rijwoningen noordwest        1,50  40    35    31   40
41_B       NO-gevel 3  rijwoningen noordwest        4,50  42    38    34   43
42_A       ZW-gevel 3  rijwoningen noordoost        1,50  46    42    38   47
42_B       ZW-gevel 3  rijwoningen noordoost        4,50  48    43    39   48
43_A       ZO-gevel 3  rijwoningen noordoost        1,50  50    46    41   51
43_B       ZO-gevel 3  rijwoningen noordoost        4,50  51    47    42   52
44_A       NW-gevel 3  rijwoningen noordoost        1,50  35    30    27   36
44_B       NW-gevel 3  rijwoningen noordoost        4,50  37    33    30   38
45_A       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         1,50  43    39    34   44
45_B       NO-gevel 3 rijwoningen noordoost         4,50  45    41    36   46
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:13:48
</pre>

====================================================================== Einde pagina 137 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 138 ======================================================================

<pre>76 woningen te Heenweg                                                                 20211678
Cumulatieve geluidsbelasting geen aftrek ex. art 110 Wgh.                              Bijlage 2I
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai situatie 2032
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            (hoofdgroep)
Groepsreductie:   Nee
Naam
Toetspunt  Omschrijving                           Hoogte Dag Avond Nacht Lden
46_A       ZW-gevel vrijstaand  zuid                1,50  45    41    37   46
46_B       ZW-gevel vrijstaand  zuid                4,50  48    43    39   48
47_A       ZO-gevel vrijstaand  zuid                1,50  50    46    40   50
47_B       ZO-gevel vrijstaand  zuid                4,50  51    47    42   52
48_A       NW-gevel vrijstaand  zuid                1,50  40    36    33   41
48_B       NW-gevel vrijstaand zuid                 4,50  42    37    34   43
49_A       NO-gevel vrijstaand zuid                 1,50  43    39    34   44
49_B       NO-gevel vrijstaand zuid                 4,50  45    41    36   45
50_A       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   1,50  45    41    36   46
50_B       ZW-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  47    42    38   47
51_A       ZO-gevel 2 onder 1  kap                  1,50  50    46    40   50
51_B       ZO-gevel 2 onder 1  kap                  4,50  51    47    42   51
52_A       NW-gevel 2 onder 1  kap                  1,50  41    37    34   42
52_B       NW-gevel 2 onder 1  kap                  4,50  43    38    35   44
53_A       NO-gevel 2 onder 1  kap                  1,50  43    39    34   44
53_B       NO-gevel 2 onder 1 kap                   4,50  44    40    35   45
54_A       ZW-gevel vrijstaand noord                1,50  44    40    36   45
54_B       ZW-gevel vrijstaand noord                4,50  46    42    38   47
55_A       ZO-gevel vrijstaand noord                1,50  49    45    40   50
55_B       ZO-gevel vrijstaand noord                4,50  50    46    41   51
56_A       NW-gevel vrijstaand  noord               1,50  41    37    34   42
56_B       NW-gevel vrijstaand  noord               4,50  43    38    35   44
57_A       NO-gevel vrijstaand  noord               1,50  44    40    35   45
57_B       NO-gevel vrijstaand  noord               4,50  46    42    37   46
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.                             22-2-2022 14:13:48
</pre>

====================================================================== Einde pagina 138 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 139 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 3
 Figuren
</pre>

====================================================================== Einde pagina 139 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 140 ======================================================================

<pre>Wegen TTT
Toetspunten a
Bodemgebieden RSS
Gebouwen Oo
Hoogtelijnen TT
Hulplijnen

Om tj

schaal = 1 : 10000

71000 72000
Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer, [Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - wegverkeerslawaai situatie 2032] , Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.

73000

bIbT 7707 99) 77

TEOT anenys leeme|siaaxJaAHam japowuayal JUJIZIIAO :T INNBI4

'A'g WOD'PIN|aD
</pre>

====================================================================== Einde pagina 140 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 141 ======================================================================

<pre>Figuur 2: bodemgebieden Geluid.Com B.V.
22 feb 2022, 14:14

schaal = 1 : 10000

Bodemgebieden
om

Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer, [Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - wegverkeerslawaai situatie 2032] , Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 141 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 142 ======================================================================

<pre>Gebouwen

schaal = 1 : 10000

Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer, [Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - wegverkeerslawaai situatie 2032] , Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.

71000

72000

73000

FT:bT "7707 09) 77
uamnogab :€ unnBi4

'A'g WOD'PIN|aD
</pre>

====================================================================== Einde pagina 142 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 143 ======================================================================

<pre>af
fe)
>

ci
445000 | >

Hoogtelijnen
Hulplijnen

om a”

schaal = 1: 8574

71000
Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer, [Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - wegverkeerslawaai situatie 2032] , Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.

72000

FT:bT "7707 09) 77
uaulija3500y :p InnbI4

'A'g WOD'PIN|aD
</pre>

====================================================================== Einde pagina 143 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 144 ======================================================================

<pre>Wegen TTT
Toetspunten a

Bodemgebieden RSS
Gebouwen hay

Om ad”

schaal=1:8145

rf

7

71000 71500 72000
Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer, [Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - wegverkeerslawaai situatie 2032] , Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid.Com B.V.

bIbT 7707 99) 77

uabam :G Innbi4

'A'g WOD'PIN|aD
</pre>

====================================================================== Einde pagina 144 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 145 ======================================================================

<pre>Figuur 6: bouwplan met toetspunten Geluid.Com B.V.
22 feb 2022, 14:14

Wegen TTT
Toetspunten a

Bodemgebieden
Gebouwen as
Hoogtelijnen —_—_
Hulplijnen TZ

444700

Wy

y
9

71900 72000
Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer, [Heenweg wegverkeerslawaai feb 2022 - wegverkeerslawaai situatie 2032] , Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Geluid. Com B.V.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 145 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 146 ======================================================================

<pre>   BIJLAGE 4
Verkeersgegevens
</pre>

====================================================================== Einde pagina 146 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 147 ======================================================================

<pre>Gordon van Pelt
Van:                               Gertjan Ravensbergen <GertJan.Ravensbergen@odh.nl>
Verzonden:                         maandag 21 juni 2021 15:56
Aan:                               Fabio Calissi
Onderwerp:                         RE: verkeersgegevens kern Heenweg
Hallo Fabio,
Hierbij voor de volledigheid nog de gegevens voor 2030 voor de ventweg van de Maasdijk.
Maasdijk (ventweg) 30 km/uur; klinkers in keperverband
Met vriendelijke groet,
G.J. (Gertjan) Ravensbergen
Adviseur verkeerslawaai
Omgevingsdienst Haaglanden
Zuid-Hollandplein 1, 2596 AW Den Haag
Postbus 14060, 2501 GB Den Haag
 06-46834139 (algemeen: 070-2189902)
 gertjan.ravensbergen@odh.nl
 www.odh.nl
Werkdagen: ma, di en wo
                                                          1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 147 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 148 ======================================================================

<pre>Van: Fabio Calissi <fabio@av-consulting.nl>
Verzonden: maandag 21 juni 2021 12:43
Aan: Gertjan Ravensbergen <GertJan.Ravensbergen@odh.nl>
Onderwerp: RE: verkeersgegevens kern Heenweg
Hoi Gertjan,
Ik heb dit project door Gordon overgenomen. Nog een vraag: zijn er verkeersgegevens van de parallelweg Maasdijk
(30 km/u geloof ik) beschikbaar? Alvast bedankt.
Met vriendelijke groet,
AV-Consulting BV ©
Raadgevende Ingenieurs
Fabio Calissi, M.Sc.
Adviseur Geluid en Trillingen
 Kantoor
            
 (Zuid-                            +31.182354711
            +31.182352311
 Holland)
            fabio@av-
 
            consulting.nl
           https://www.av-consulting.nl/ Onze
          draadloze MEMS trillingsmeter: https://sbr-
           trillingsmeter.nl/
           Postbus 705
            2800
 
            AS GOUDA
            Nederland
                       The information contained within this document is confidential and is intended for the exclusive use of the
                       address; it may also contain copyright or legally privileged information. If this message is received in error
                       please respect the confidentiality of the document and advise the sender immediately or send an email at
                       beheer@av-consulting.nl Disclosure, reproduction, distribution or other dissemination of this document or its
                       contents is strictly prohibited. Ing.bureau AV-Consulting B.V., The Netherlands.
Van: Gertjan Ravensbergen <GertJan.Ravensbergen@odh.nl>
Verzonden: woensdag 9 juni 2021 15:25
Aan: Gordon van Pelt <gordon@av-consulting.nl>
Onderwerp: RE: verkeersgegevens kern Heenweg
Hoi Gordon,
Hierbij de gevraagde verkeersgegevens voor het jaar 2030. Voor 2031 kan een ophoogpercentage van 1% worden
gehanteerd. Van de niet genoemde wegen zijn geen gegevens beschikbaar.
        Heenweg (dorpskern), 30 km/uur, klinkers in keperverband
                                                                   2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 148 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 149 ======================================================================

<pre> Maasdijk (E25) ten oosten van de Laan van de Heilige Lambertus, 80 km/uur, Dunne deklaag B
 Maasdijk (E25) ten westen van de Laan van de Heilige Lambertus, 80 km/uur, Dunne deklaag B
                                                  3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 149 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 150 ======================================================================

<pre>       Laan van de Heilige Lambertus, 60 km/uur, DAB
       Eventueel Lugtigheidstraat, Boelhouwerstraat, Tulpstraat en Hyacintstraat
Hyacintstraat, 30 km/klinkers in keperverband
                                                        4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 150 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 151 ======================================================================

<pre>Lugtigheidstraat, 30 km/klinkers in keperverband
Met vriendelijke groet,
G.J. (Gertjan) Ravensbergen
Adviseur verkeerslawaai
Omgevingsdienst Haaglanden
Zuid-Hollandplein 1, 2596 AW Den Haag
Postbus 14060, 2501 GB Den Haag
 06-46834139 (algemeen: 070-2189902)
 gertjan.ravensbergen@odh.nl
                                                 5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 151 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 152 ======================================================================

<pre> www.odh.nl
Werkdagen: ma, di en wo
Van: Gordon van Pelt <gordon@av-consulting.nl>
Verzonden: woensdag 9 juni 2021 14:03
Aan: Gertjan Ravensbergen <GertJan.Ravensbergen@odh.nl>
Onderwerp: RE: verkeersgegevens kern Heenweg
Hoi Gertjan,
Deze bedoelde je denk ik
Met vriendelijke groet,
Gordon van Pelt
AV-Consulting BV
Van: Gertjan Ravensbergen <GertJan.Ravensbergen@odh.nl>
Verzonden: dinsdag 8 juni 2021 16:51
Aan: Gordon van Pelt <gordon@av-consulting.nl>; Arjan Hofstee <Arjan.Hofstee@odh.nl>
Onderwerp: Re: verkeersgegevens kern Heenweg
Hoi Gordon,
Ik zal het je morgen even toesturen
Groet
Gertjan
Outlook voor iOS downloaden
Van: Gordon van Pelt <gordon@av-consulting.nl>
Verzonden: Tuesday, June 8, 2021 4:12:29 PM
Aan: Arjan Hofstee <Arjan.Hofstee@odh.nl>; Gertjan Ravensbergen <GertJan.Ravensbergen@odh.nl>
Onderwerp: verkeersgegevens kern Heenweg
Beste Arjan, beste Gertjan,
Wij zijn bezig met een onderzoek wegverkeerslawaai voor een bouwproject in de kern van de plaats Heenweg. Kan
een van jullie daar de benodigde verkeersgegevens voor aanleveren?
Ik ontvang graag de gegevens van de volgende wegen:
      Heenweg
      Maasdijk (E25)
      Laan van de Heilige Lambertus
      Eventueel Lugtigheidstraat, Boelhouwerstraat, Tulpstraat en Hyacintstraat
                                                        6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 152 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 153 ======================================================================

<pre>Alvast bedankt!
Met vriendelijke groet,
Gordon van Pelt
AV-Consulting BV
                        7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 153 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 154 ======================================================================

<pre>        Onderzoek
Bedrijven en Milieuzonering
   en Externe Veiligheid
       Kern Heenweg
      Opdrachtgever
         Weboma
        Wateringen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 154 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 155 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 155 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 156 ======================================================================

<pre>                                                                                         Milieu consultancy
                                                                                         Watermanagement
                                                                                         Ruimtelijke ordening
                                                                                            Aqua-Terra Nova BV
                                                 Onderzoek                                  Zuidweg 79
                                                                                            2671 MP Naaldwijk
                                        Bedrijven en Milieuzonering
                                                                                            telefoon 0174 – 625246
                                           en Externe Veiligheid
                                                                                            fax 0174 – 629744
                                                Kern Heenweg
                                                                                            www.aquaterranova.nl
                                                Opdrachtgever
                                                  Weboma
                                                 Wateringen
Datum:             25 april 2022
Rapportnr:         21077/AQT305d/PB EV BMZ
Status:            definitief rapport
        Rabobank rekeningnr. 36.81.19.955     •     BTW: NL-8105.67878.B01 • K.v.K. nr. 27240696
</pre>

====================================================================== Einde pagina 156 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 157 ======================================================================

<pre>Colofon
Titel                        : Onderzoek Bedrijven en Milieuzonering en Externe Veiligheid,
                               Kern Heenweg, gemeente Westland
Opdrachtgever                : Weboma, Wateringen
Projectteam
Projectmanager               : ing. A.P. Wubben
Contactpersoon               : ing. A.P. Wubben
Auteur                       : ing. D.P. Barten
Kwaliteitsborging            : ing. A.P. Wubben
Projectnummer                : 21077
 Datum vrijgave            Status                 Goedkeuring auteur               Goedkeuring kwaliteitsborger
 25 april 2022           definitief rapport
© 2022 Aqua-Terra Nova B.V.
Alle rechten voorbehouden. Niets uit deze uitgave mag worden verveelvoudigd, opgeslagen in een geautomatiseerd
gegevensbestand, of openbaar gemaakt, in enige vorm of op enige wijze, hetzij elektronisch, mechanisch, door fotokopieën,
opnamen of enig andere manier, zonder voorafgaande schriftelijke toestemming van de uitgever.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 157 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 158 ======================================================================

<pre>  Inhoudsopgave
1 INLEIDING ......................................................................................................... 1
  1.1   Aanleiding ................................................................................................................ 1
  1.2   Methode................................................................................................................... 1
2 PLANGEBIEDGEGEVENS ...................................................................................... 3
  2.1   Omschrijving voorgenomen wijzigingen plangebied ....................................................... 3
3 TOETS BEDRIJVEN EN MILIEUZONERING ........................................................... 4
  3.1   Categorie bedrijven mogelijk in plangebied................................................................... 4
  3.2   Toets aan VNG-publicatie ‘Bedrijven en Milieuzonering’ .................................................. 4
4 TOETS EXTERNE VEILIGHEID .............................................................................. 7
  4.1   Algemeen ................................................................................................................. 7
  4.2   Besluit externe veiligheid inrichtingen .......................................................................... 7
  4.3   Besluit externe veiligheid transportroutes ..................................................................... 7
  4.4   Besluit externe veiligheid buisleidingen ........................................................................ 7
  4.5   Gegevens op de professionele risicokaart ..................................................................... 8
  4.6   Risicovolle activiteiten binnen het plangebied................................................................ 8
  4.7   Risicovolle activiteiten in de omgeving van het plangebied ............................................. 8
  4.7.1 Risicovolle activiteiten binnen inrichtingen ................................................................................... 8
  4.7.2 Verantwoording groepsrisico Brinkman Agro B.V......................................................................... 10
  4.7.3 Transport van gevaarlijke stoffen over wegen ............................................................................ 10
  4.7.4 Transport van gevaarlijke stoffen door buisleidingen ................................................................... 13
5 CONCLUSIE ....................................................................................................... 15
  5.1   Bedrijven en milieuzonering ..................................................................................... 15
  5.2   Externe veiligheid.................................................................................................... 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 158 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 159 ======================================================================

<pre>1         Inleiding
1.1 Aanleiding
Opdrachtgever is voornemens om op de locatie Hyacinthstraat 17a te ’s-Gravenzande het
bestaande glastuinbouwbedrijf te slopen en op deze locatie 76 woningen te realiseren (uitbreiding
kern Heenweg). In het kader van de ruimtelijke procedure moet een onderzoek naar externe
veiligheid en een BMZ-toets worden uitgevoerd.
Het plangebied bevindt zich in de nabijheid van bedrijven. In deze notitie wordt daarom ingegaan
op de omgevingsaspecten geur, geluid en stof en vindt toetsing plaats aan hetgeen is gesteld in
de Richtlijn bedrijven en milieuzonering voor het toetsen van de verschillende milieucategorieën.
De resultaten van deze toetsing zijn beschreven in hoofdstuk 3.
De locatie is óók getoetst op de aanwezigheid van risicorelevante activiteiten die de
ontwikkelingen binnen het plangebied zouden kunnen belemmeren. De resultaten van deze
toetsing zijn beschreven in hoofdstuk 4.
1.2 Methode
Bedrijven en Milieuzonering
In het kader van een goede ruimtelijke ordening is het van belang, dat bij de aanwezigheid van
bedrijven in de omgeving van milieugevoelige functies (zoals bijvoorbeeld woningen):
a. ter plaatse van deze gevoelige functies een goed woon- en leefmilieu wordt gegarandeerd;
b. rekening wordt gehouden met de bedrijfsvoering en de milieuruimte van de betreffende
bedrijven.
Op basis van de VNG-publicatie ‘Bedrijven en Milieuzonering kan worden bepaald in hoeverre de
inrichtingen en bedrijven beperkend kunnen zijn voor het tot stand brengen van een goed woon-
en leefmilieu in hun omgeving. In deze uitgave zijn per (milieu)categorie bedrijvigheid
richtafstanden genoemd, die kunnen worden aangehouden ten einde de hinderlijke invloed van
bedrijfsactiviteiten op gevoelige functies te beperken. Hiertoe worden een zestal
milieucategorieën onderscheiden. Per milieucategorie is een richtafstand opgenomen, welke ten
opzichte van in de omgeving aanwezige gevoelige bestemmingen dient te worden aangehouden.
Deze richtafstand is gebaseerd op de als gevolg van de bedrijfsactiviteiten te verwachten
milieuhinder (vanwege geur, geluid, stof of gevaar). De VNG geeft in de richtlijn richtafstanden
voor milieubelastende functies gegeven zoals deze gelden ten opzichte van een “rustige
woonwijk” en van een “gemengd gebied”.
Externe veiligheid
In het onderzoek naar externe veiligheid wordt ingegaan op de externe veiligheidsaspecten die
kunnen zijn verbonden aan het project. Vervolgens wordt op basis van de professionele
risicokaart en informatie van derden een inventarisatie gemaakt van:
1. Risicorelevante bedrijven en activiteiten in de nabijheid van het plangebied.
2. Relevante transportroutes voor gevaarlijke stoffen.
In deze risicoanalyse worden risicovolle activiteiten in de nabijheid van het plangebied in kaart
gebracht die onder het Besluit externe veiligheid inrichtingen (Bevi), Besluit externe veiligheid
transportroutes (Bevt) of Besluit externe veiligheid buisleidingen (Bevb) vallen. Verder wordt
gekeken of er andere objecten in de omgeving bevinden die beschikken over een aan te houden
veiligheidsafstand of risicocontour (propaanreservoir, luchthaven, etc.)
Transportroutes voor gevaarlijke stoffen betreffen zowel verkeersroutes voor het vervoer van
gevaarlijke stoffen over de weg als ondergrondse buisleidingen onder hoge druk. Vervoer van
gevaarlijke stoffen over het water en spoor komt in de omgeving niet voor en wordt in dit rapport
niet verder beschouwd. Geïnventariseerd wordt of aan de omliggende inrichtingen en
transportroutes veiligheidscontouren zijn verbonden en of deze van invloed zijn op het project.
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                    1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 159 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 160 ======================================================================

<pre>In dit onderzoek is op een adequate en zorgvuldige wijze getracht een zo volledig mogelijk beeld
te schetsen van de externe veiligheidsrisico’s aan de hand van de meest recente en beschikbare
informatie. Niettemin kunnen aan dit onderzoek geen rechten worden ontleend.
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 160 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 161 ======================================================================

<pre>2        PLANGEBIEDGEGEVENS
2.1 Omschrijving voorgenomen wijzigingen plangebied
In het bestemmingsplan Glastuingebied Westland uit 2012 van de gemeente Westland is het
plangebied aangegeven als enkelbestemming “Agrarisch-Glastuinbouw”. In de bestaande situatie
is in het plangebied een glastuinbouwbedrijf aanwezig. In de nieuw te bestemmen situatie worden
in het plangebied 76 woningen gerealiseerd. In figuur 2.1 is de bestemde situatie, de bestaande
situatie en de nieuwe situatie weergegeven.
Bestemde situatie                     Bestaande situatie                      Nieuwe situatie
Figuur 2.1 Ligging plangebied bestemde situatie, bestaande situatie en nieuwe situatie
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                         3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 161 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 162 ======================================================================

<pre>3        TOETS BEDRIJVEN EN MILIEUZONERING
Voor het in beeld brengen van de ruimtelijke milieuzonering van bedrijven is gebruik gemaakt
van de systematiek zoals aangegeven in de VNG-publicatie ‘Bedrijven en Milieuzonering, editie
2009’. Deze publicatie geeft afstanden voor de milieuthema’s geur, stof, geluid en gevaar
gebaseerd op een gewenste omgevingskwaliteit geldend voor een ‘rustige woonwijk’ of een
vergelijkbaar omgevingstype. Aan de hand van een SBI-codering zijn voor deze thema’s
richtafstanden vastgesteld. Deze afstanden gelden als een handreiking voor een goede ruimtelijke
ordening. Op basis van jurisprudentie is afwijking mogelijk mits dit gemotiveerd en onderbouwd
plaatsvindt op basis van een milieukundig onderzoek.
3.1      Categorie bedrijven mogelijk in plangebied
Binnen het plangebied zelf worden in de te bestemmen situatie alleen woningen bestemd. Er
worden geen functies gerealiseerd waarop de richtafstanden van de VNG-publicatie ‘Bedrijven en
Milieuzonering’ van toepassing zijn.
3.2      Toets aan VNG-publicatie ‘Bedrijven en Milieuzonering’
Het plangebied betreft een uitbreiding van de bestaande woonwijk kern Heenweg. Ten zuiden en
oosten van het plangebied is de bestaande woonwijk kern Heenweg gelegen. Ten noorden en ten
westen van het plangebied zijn glastuinbouwbedrijven gelegen. Gezien het bovenstaande kan de
omgeving waarin het plangebied is gelegen niet eenduidig worden getypeerd als “gemengd
gebied” of “rustige woonwijk”. Voor het onderzoek is voor de toetsing van de woningen in het
plangebied uitgegaan van een “rustige woonwijk”.
Voor een “rustige woonwijk” gelden de volgende richtafstanden op grond van de VNG publicatie:
•    milieucategorie 1 : 10 meter (weergeven als groen gestreepte lijn in figuur 3.1)
•    milieucategorie 2 : 30 meter (geel)
•    milieucategorie 3.1 : 50 meter (oranje)
•    milieucategorie 3.2 : 100 meter (rood)
•    milieucategorie 4.1 : 200 meter (paars)
•
In figuur 3.1 zijn de bovengenoemde afstanden rondom het plangebied weergegeven.
                richtafstand milieucategorie 1 (10 meter)          richtafstand milieucategorie 3.1 (50 meter)
                richtafstand milieucategorie 2 (30 meter)          richtafstand milieucategorie 3.2 (100 meter)
                                                                   richtafstand milieucategorie 4.1 (200 meter)
Figuur 3.1 Richtafstanden VNG publicatie voor een rustige woonwijk op ondergrond bestemmingsplannen
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                                    4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 162 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 163 ======================================================================

<pre>Binnen een straal van 200 meter van het plangebied is nagegaan welke bedrijfsactiviteiten zijn
bestemd. In figuur 3.2 zijn per bedrijfsmilieucategorie de bestemmingsplanvlakken gearceerd
weergegeven. Het gedeelte van de bestemmingsplanvlakken waarvan de afstand tot het
bouwvlak in het plangebied kleiner is dan de richtafstand zijn in figuur 3.2 volledig ingekleurd
weergegeven.
                richtafstand milieucategorie 1 (10 meter)          Bestemmingsplanvlak t/m milieucategorie 2
                richtafstand milieucategorie 2 (30 meter)          binnen 30 m plangebied
                richtafstand milieucategorie 3.1 (50 meter)
                richtafstand milieucategorie 3.2 (100 meter)
                richtafstand milieucategorie 4.1 (200 meter)
                bestemmingsplanvlak t/m milieucategorie 1
                bestemmingsplanvlak t/m milieucategorie 2
Figuur 3.2 bestemde milieucategorieën bedrijven binnen 100 m bouwvlak plangebied (achtergrond BAG en
luchtfoto)
Geconcludeerd wordt dat op 1 locatie de milieuzone (richtafstand) het plangebied overlapt
(locatie nr. 1 in figuur 3.2). Deze locatie heeft de bestemming “Maatschappelijke doeleinden”.
Hier zijn voorzieningen inzake onderwijs, opvoeding, religie, verenigingsleven, maatschappelijke
dienstverlening, gezondheidszorg, cultuur en daarmee gelijk te stellen sectoren toegestaan.
Dergelijke activiteiten vallen onder milieucategorie 1 of 2 van de VNG publicatie met een
richtafstand van 10 of 30 meter.
Indien milieuzones een gewenste woningbouwlocatie overlappen kan volgens het stappenplan in
paragraaf 4.2 van de VNG publicatie als volgt worden gehandeld in stap 3 en 4 (stap 1 en 2 zijn
bovenstaand al uitgewerkt):
3. indien de milieuzones de gewenste woningbouwlocatie overlappen:
a. pas de woningbouwplannen aan, of;
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                        5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 163 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 164 ======================================================================

<pre>b.   ga na wat de werkelijke bedrijfsactiviteiten zijn. Indien de daadwerkelijke bedrijfsactiviteiten
     kleinere richtafstanden opleveren, beoordeel dan of het benedenwaarts aanpassen van
     richtafstanden in het – vigerende – bestemmingsplan wenselijk is. Overweeg dit ook los van
     de daadwerkelijke bedrijfsactiviteiten, vanuit een langere termijn visie op de gewenste
     ontwikkeling van het bedrijventerrein. Bestaande bedrijven kunnen immers vertrekken en
     nieuwe bedrijven kunnen zich aandienen.
4. Indien de daadwerkelijke bedrijfsactiviteiten van de gevestigde bedrijven strijdig zijn met de
gewenste woningbouw:
a. pas de woningbouwplannen aan, of;
b. doe gewenst vervolgonderzoek naar de daadwerkelijke milieubelasting van de bedrijven.
Uitwerking stap 3
Bepaald is wat de werkelijke bedrijfsactiviteiten zijn op de locatie nr. 1 in figuur 3.2. Op de
hyacinthstraat 24 te ’s-Gravenzande was buurtcentrum en Partycentrum “Open Huis” gevestigd.
De bestemming is “Maatschappelijke doeleinden” en is niet bestemd als “Horeca”. De locatie is
door de gemeente aangekocht en de bebouwing zal worden gesloopt. De gemeente is
voornemens hier een Fitpark (zie figuur 3.3). te realiseren met de bestemming “groen”.
Buitensporten is hier straks (zoals in elke groenbestemming) toegestaan. Voor deze activiteiten
gelden geen richtafstanden op grond van de VNG publicatie. De wijziging van deze bestemming
zal onderdeel uit gaan maken van de bestemmingsplanprocedure voor de realisatie van de
woningen. De toekomstige aanwezigheid van het Fitpark vormt geen belemmering voor de
realisatie van de geprojecteerde woningen.
Figuur 3.3 locatie Fitpark en Fitbox
Op het noordelijk gelegen huidige basketbalveld komt in de toekomst mogelijk een Fitbox met
gebouw (zie figuur 3.3 voor de locatie). Op grond van de VNG publicatie kunnen deze activiteiten
worden ingedeeld in milieucategorie 2 met een richtafstand van 30 meter voor geluid (voor de
aspecten geur, gevaar en stof geldt geen richtafstand). De Fitbox maakt geen onderdeel uit van
deze bestemmingsplanprocedure, hiervoor zal t.z.t. een aparte ruimtelijke procedure moeten
worden gevolgd. Indien de gemeente op deze locatie een Fitbox gaat realiseren dan zal t.z.t. in
deze ruimtelijke procedure moeten worden aangetoond dat dit geen belemmeringen oplevert voor
de geprojecteerde woningen.
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                      6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 164 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 165 ======================================================================

<pre>4        TOETS EXTERNE VEILIGHEID
Algemeen
Externe veiligheid richt zich op het beheersen van activiteiten die een risico voor de omgeving
kunnen opleveren, zoals milieurisico’s, transportrisico’s en risico’s die kunnen optreden bij de
productie, het vervoer en de opslag van gevaarlijke stoffen in inrichtingen. Bij de (her)inrichting
van een gebied bepaalt de externe veiligheidssituatie mede de ruimtelijke (on)mogelijkheden.
In het kader van het Besluit ruimtelijke ordening (Bro), gelezen in samenhang met de regels
omtrent externe veiligheid, moet worden onderzocht of er sprake is van aanwezigheid van
risicobronnen in de nabijheid van de locatie waarop het Wro-besluit betrekking heeft en dienen
het plaatsgebonden risico (PR) en het groepsrisico (GR), en de wijziging hiervan, geanalyseerd te
worden. Soms moeten de risico’s worden berekend.
Het PR is de kans per jaar dat een persoon op een bepaalde plaats overlijdt als rechtstreeks
gevolg van een ongeval met gevaarlijke stoffen, indien hij onafgebroken en onbeschermd op die
plaats zou verblijven. Het PR wordt weergegeven met risicocontouren rondom een inrichting of
langs een vervoersas. De normstelling heeft de status van een grenswaarde die niet overschreden
mag worden. Voor kwetsbare objecten (bijv. woningen) wordt in zowel bestaande als nieuwe
situaties het niveau van 10-6 per jaar als grenswaarde gehanteerd. Nieuwe beperkt kwetsbare
objecten zijn alleen toegestaan onder een gewichtige motivering. Bestaande beperkt kwetsbare
objecten zijn toegestaan binnen de PR 10-6 contour.
Het GR kan worden beschouwd als de maat van maatschappelijke ontwrichting in geval van een
calamiteit (en drukt dus de kans per jaar uit dat een groep mensen van minimaal 10 personen
overlijdt als rechtstreeks gevolg van een calamiteit). De normstelling heeft de status van een
oriënterende waarde. Deze waarde is geen vastgestelde wettelijke norm. Desondanks hebben
overheden en betrokken private instellingen een inspanningsverplichting om te voldoen aan deze
oriënterende waarde en dient een toename van het GR in elk geval bestuurlijk te worden
verantwoord.
4.2 Besluit externe veiligheid inrichtingen
Het Besluit externe veiligheid inrichtingen (Bevi) uit 2004 legt veiligheidsnormen op aan
overheden die besluiten nemen over bedrijven die een risico vormen voor personen buiten de
bedrijven. De bedrijven verrichten soms risicovolle activiteiten dichtbij (beperkt) kwetsbare
objecten waaronder woningen, ziekenhuizen, scholen, winkels, horecagelegenheden en
sporthallen. Hierdoor ontstaan risico’s voor mensen die in de buurt ervan wonen of werken.
Het Besluit verplicht gemeenten en provincies bij het nemen van ruimtelijke besluiten o.a.
uitwerkingsplannen met deze externe veiligheid rekening te houden. Dit betekent bijvoorbeeld
dat nieuwe woningen niet gepland mogen worden als deze te dicht bij risicovolle bedrijven komen
te liggen.
4.3 Besluit externe veiligheid transportroutes
Het Besluit externe veiligheid transportroutes (Bevt) is op 1 april 2015 in werking getreden. Met
het Bevt is de normering voor het plaatsgebonden risico en de verantwoording van het
groepsrisico wettelijk vastgelegd voor wegen (basisnetwegen en overige wegen), spoorwegen en
vaarwegen. De wijze waarop het plaatsgebonden risico en groepsrisico moet worden berekend of
vastgesteld is verder uitgewerkt in een ministeriële regeling (Regeling Basisnet). De normstelling
voor het plaatsgebonden risico is in lijn met het Bevi. Hiermee worden nieuwe kwetsbare
objecten binnen de PR 10-6 contour niet toegestaan. Voor wegen geldt voor besluiten binnen 200
meter afstand van de weg dat moet worden nagegaan of het groepsrisico moet worden
beschouwd en verantwoord. Voor enkele basiswegen geldt verder een plasbrand-aandachtsgebied
waarbinnen regels gelden ten aanzien van de brandwerendheid van gebouwen en vluchtroutes.
4.4 Besluit externe veiligheid buisleidingen
Op 1 januari 2011 is het Besluit externe veiligheid buisleidingen (Bevb) in werking getreden. Het
Bevb regelt onder andere welke veiligheidsafstanden moeten worden aangehouden rond
buisleidingen met gevaarlijke stoffen. De normstelling is in lijn met het Bevi. Hiermee worden
nieuwe kwetsbare objecten binnen de PR 10-6 contour niet toegestaan. Ook is vastgesteld dat
wanneer binnen het invloedsgebied van een buisleiding een ruimtelijk besluit wordt genomen, de
verantwoordingsplicht van toepassing is.
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                    7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 165 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 166 ======================================================================

<pre>Het Bevb gaat uit van een belemmeringsstrook van 4 meter of van 5 meter, afhankelijk van de
druk van de buisleiding. Voor deze strook geldt in principe een bouwverbod en de plicht tot een
omgevingsvergunning voor het uitvoeren van werken, geen bouwwerken zijnde, of van
werkzaamheden in de grond.
4.5 Gegevens op de professionele risicokaart
Aan de hand van de gegevens op de risicokaart is nagegaan welke risicovolle activiteiten en
bronnen in de nabijheid van het plangebied aanwezig zijn.
Op de risicokaart is zichtbaar dat rondom het plangebied enkele risicorelevante activiteiten
aanwezig zijn.
Figuur 4.1 Ligging plangebied (rode lijn) op risicokaart
                                                  3
                                                                                       5
                                         1                            2
                                                                           3          3
                                                                   Plangebied
                                                               7                     4
                                                                                     5
                                                    3
                       6
Figuur 4.1 risicokaart
4.6 Risicovolle activiteiten binnen het plangebied
De inrichting van het plangebied voorziet niet in de komst van risicovolle activiteiten naar het
plangebied.
4.7 Risicovolle activiteiten in de omgeving van het plangebied
4.7.1 Risicovolle activiteiten binnen inrichtingen
Voor risicovolle activiteiten is het wettelijk toetsingskader voor externe veiligheid bij ruimtelijke
besluiten opgenomen in het Besluit externe veiligheid inrichtingen.
Het plangebied bevindt zich niet in de directe nabijheid van risicovolle activiteiten binnen
inrichtingen. De meest dichtbij zijnde Bevi-inrichtingen op de risicokaart zijn:
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                       8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 166 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 167 ======================================================================

<pre>•    Brinkman Agro B.V. (nummer 1 in figuur 4.1). De planlocatie is gelegen op ca. 835 meter
     afstand van de inrichting Brinkman Agro B.V. Het bedrijf Brinkman B.V. valt onder de
     werkingssfeer van het Besluit externe veiligheid inrichtingen. Een klein gedeelte van het
     plangebied is net gelegen binnen het invloedsgebied van Brinkman Agro B.V. Dit is
     onderstaand nader beschouwd.
•    LPG-tankstation Texaco Westland (nummer 2 in figuur 4.1). De planlocatie is gelegen op ca.
     630 meter afstand van de inrichting van Texaco Westland. Voor LPG-tankstations geldt op
     grond van het Revi een invloedsgebied van 150 meter rondom het LPG-vulpunt en het LPG-
     reservoir. Het plangebied is gelegen buiten het invloedsgebied van het LPG-tankstation.
Verder zijn in de omgeving diverse risicovolle inrichtingen aanwezig die niet onder de
werkingssfeer van het Bevi vallen (nummers 3 in figuur 4.1). Voor deze inrichtingen geldt er geen
wettelijk bepaald invloedsgebied.
Brinkman Agro B.V.
In de inrichting worden bestrijdingsmiddelen en meststoffen opgeslagen ten behoeve van de
glastuinbouw. In de Regeling externe veiligheid inrichtingen zijn regels opgenomen over de
veiligheidsafstanden en de berekeningen om te komen tot een plaatsgebonden risico en het
groepsrisico. De gevaarlijke stoffen moeten bij Brinkman B.V. worden opgeslagen volgens de PGS
7 en PGS 15. Voor deze inrichting is een QRA (d.d. 5 januari 2011, projectnummer 236483-CA96)
opgesteld.
Plaatsgebonden risico: de berekende plaatsgebonden risicocontour (PR=10-6)bevindt zich buiten
en gedeeltelijk op het terrein van Brinkman B.V (zie zwart gestreepte lijn in figuur 4.1). De
planlocatie is ruim buiten de PR=10-6 contour gelegen. De normen voor het plaatsgebonden risico
in het Bevi vormen geen belemmering voor de ontwikkelingen op de planlocatie.
Groepsrisico: in de uitgevoerde kwantitatieve risicoanalyse is voor de bestaande situatie de
bevolking binnen het invloedsgebied ingevoerd en hierbij is er net een groepsrisico berekend
(maximaal 10 slachtoffers, het groepsrisico is gedefinieerd als een calamiteit met 10 of meer
slachtoffers) dat zeer gering is (maximaal 0,01 maal de oriëntatiewaarde bij 10 slachtoffers, zie
onderstaande figuur).
Figuur 4.2 FN-curve groepsrisico (bron QRA uit 2011)
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                    9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 167 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 168 ======================================================================

<pre>Uit figuur 4.2. kan worden geconcludeerd dat de bestaande woonbebouwing die dichter bij de
installatie is gelegen dan de planlocatie al geen significant groepsrisico veroorzaakt. Hoe verder
weg de omgevingsbebouwing van een risico-installatie is gelegen, hoe minder deze bijdraagt aan
de hoogte van het groepsrisico. Hierdoor kan worden gesteld dat de toename van de
personendichtheid op de planlocatie niet zal leiden tot een effect op het groepsrisico. Een
berekening van het groepsrisico is niet vereist. De normen voor het groepsrisico in het Bevi
vormen geen belemmering voor de ontwikkelingen op de planlocatie. Zie voor verantwoording
groepsrisico verder paragraaf 4.7.2.
De aanwezigheid van risicovolle activiteiten binnen inrichtingen (Bevi-inrichtingen) vormt geen
belemmering voor de ontwikkelingen in het plangebied.
4.7.2 Verantwoording groepsrisico Brinkman Agro B.V.
Ten behoeve van de verantwoording van het groepsrisico in het kader van de goede ruimtelijke
ordening zijn de volgende aspecten beschouwd:
a. de personendichtheid in het plangebied voor de bestaande situatie en de nieuw te bestemmen
     situatie;
b. de effecten op het groepsrisico;
c. de mogelijkheden om de omvang van de ramp te beperken en de mogelijkheden tot
     zelfredzaamheid.
Ad. a
In de bestaande (bestemde) situatie is ca 3.000 m2 kasoppervlak in het plangebied gelegen
binnen het invloedsgebied. Uitgaande van 5 personen per hectare kas bedraagt de
personendichtheid 2 personen in de dagperiode. In de nieuwe situatie wordt het gedeelte van
plangebied dat gelegen is binnen het invloedsgebied ingericht als groenstrook. Hierdoor is er in
de nieuwe situatie in het plangebied geen sprake van langdurig verblijf van personen binnen het
invloedsgebied. Door de ontwikkeling neemt de personendichtheid binnen het invloedsgebied af.
Ad b.
Voor Brinkman Agro B.V. is een groepsrisico berekend (maximaal 10 slachtoffers, het groepsrisico
is gedefinieerd als een calamiteit met 10 of meer slachtoffers) dat zeer gering is (maximaal 0,01
maal de oriëntatiewaarde). Gezien de afstand van het plangebied tot Brinkman Agro B.V. zal de
afname van de personendichtheid op de planlocatie niet leiden tot een effect op het groepsrisico.
Ad c.
Omdat er geen sprake is van langdurig verblijf van personen binnen het invloedsgebied is dit
aspect niet verder beschouwd.
4.7.3 Transport van gevaarlijke stoffen over wegen
Voor het transport van gevaarlijke stoffen over wegen is het wettelijk toetsingskader voor externe
veiligheid bij ruimtelijke besluiten opgenomen in het Besluit externe veiligheid transportroutes.
De planlocatie bevindt zich op 80 meter afstand1 van een provinciale weg die is vrijgesteld voor
het transport van gevaarlijke stoffen in bulk (N220, nr. 7 in figuur 4.1). Conform het Bevt moet
er onderzoek plaatsvinden naar het groepsrisico wanneer een ontwikkeling zich binnen 200 meter
van deze route plaatsvindt. De N220 is onderstaand nader beschouwd.
Telgegevens N220
Een actueel overzicht van de uitgevoerde telgegevens wordt bijhouden door Rijkswaterstaat in
een Excel-bestand. Voor het onderzoek is gebruik gemaakt van de meest recente versie (juni
2019). Voor het betreffende wegvak van de N220 zijn telgegevens bekend uit 2017 (digitale
telling gedurende 14 dagen, wegvak Z109. Tijdens deze telling zijn transporten geteld van LF1 en
LF2-stoffen (brandbare vloeistoffen) en LT1 en LT2 (toxische vloeistoffen) en GT3 (toxisch gas).
Het grootste invloedsgebied wordt gevonden voor LT2-stoffen (omvang invloedsgebied 880
meter2). Het plangebied is hiermee gelegen binnen het invloedsgebied van de N220. Maatgevend
voor het groepsrisico is echter het transport van GF3-stoffen (brandbare gassen, omvang
invloedsgebied: 355 meter). In het overzicht van Rijkswaterstaat is bij de telling uit 2017
(uitgevoerd in opdracht van de regio Haaglanden) aangegeven dat er geen GF3-transporten
1
  Gerekend vanaf het hart van de N220
2
  bron: tabel 1-2, Handleiding risicoberekeningen Bevt (HART)
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                     10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 168 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 169 ======================================================================

<pre>geteld. Door de omgevingsdienst Haaglanden is echter aangegeven dat op basis van telgegevens
uit 2017 bij de N211, de N222 en de N223 nabij de megarotonde (Hoeksebaan) het aantal GF3-
transporten voor de N220 is afgeleid. Het betreft 104 GF3-transporten. Deze transportintensiteit
kan niet zondermeer over het hele traject van de N220 worden toebedeeld. Door de
omgevingsdienst is, op basis van de ligging van de propaantanks in de omgeving van de N220,
aangegeven dat voor het betreffende tracé van de N220 ter hoogte van het plangebied rekening
moet worden gehouden met 70 GF3-transporten per jaar (conservatieve benadering).
Toetsing aan vuistregels plaatsgebonden risico
Voor de toetsing aan het plaatsgebonden risico’s zijn in de Handleiding Risicoanalyse Transport
(HART) vuistregels opgenomen voor 3 wegtypes:
•        Autosnelweg;
•        weg buiten de bebouwde kom (80 km/uur);
•        weg binnen de bebouwde kom (50 km/uur).
De N220 is nabij het plangebied een 80 km/uur weg en is gelegen buiten de bebouwde kom.
Hiervoor zijn in het HART de volgende vuistregels opgenomen:
•        Vuistregel 1: Een weg buiten de bebouwde kom heeft geen 10-5 contour.
•        Vuistregel 2: Wanneer het aantal GF3 transporten per jaar lager is dan 500 heeft een weg
         buiten de bebouwde kom geen 10-6 contour.
Op grond van vuistregel 2 kan worden geconcludeerd dat langs de N220 geen PR=10-6 contour
aanwezig is. De normen voor het plaatsgebonden risico vormen geen belemmering voor de
planlocatie.
Toetsing aan vuistregels groepsrisico
Het plangebied is gelegen op minder dan 200 meter afstand van de N220. Op grond van het Bevt
moet het groepsrisico verder worden beschouwd om te bepalen of een verantwoording van het
groepsrisico is vereist.
Voor de toetsing aan het groepsrisico (10% van de oriëntatiewaarde) zijn in het HART de
volgende vuistregels opgenomen voor wegen buiten de bebouwde kom (80 km/uur):
•        Vuistregel 1: Wanneer de vervoersstroom gevaarlijke stoffen in tankwagens (bulkvervoer)
         stoffen bevat uit de categorieën LT3, GT4 of GT5(ongeacht de aantallen) pas dan RBM II
         toe.
•        Vuistregel 2: Wanneer het aantal GF3 transporten per jaar minder is dan de
         drempelwaarde in Tabel 1-6 (eenzijdige bebouwing) of in Tabel 1-7 (2-zijdige bebouwing)
         wordt 10% van de oriëntatiewaarde niet overschreden.
Vuistregel 1: is niet van toepassing.
Vuistregel 2:
Ter hoogte van het plangebied is aan weerszijden van de N220 bebouwing gelegen. Deze
bebouwing is gelegen op ca. 25-27 meter afstand van het hart van de N220. Getoetst is aan tabel
1-7 van het HART waarbij is uitgegaan van een afstand van 20 meter3 tussen de bebouwing en
de as van de weg. Pas bij een personendichtheid van 200 personen/hectare aan weerszijden van
de weg wordt een drempelwaarde voor GF3 gevonden die lager is dan 70 GF3-transporten per
jaar4. De gemiddelde personendichtheid aan weerszijden langs het betreffende wegtracé van de
N220 is echter veel lager. De dichtstbijzijnde geprojecteerde woningen in het plangebied zijn op
100 meter afstand gelegen van de N220. Op grond van tabel 1-7 van het HART kan worden
geconcludeerd dat op een afstand van 100 meter bij een personendichtheid van 500
personen/hectare pas de drempelwaarde voor GF3 wordt overschreden. De personendichtheid in
het plangebied is veel lager. Op grond van het bovenstaande kan worden geconcludeerd dat het
groepsrisico in zowel de bestaande als de nieuwe situatie lager is dan 0,1 maal de
oriëntatiewaarde.
Op grond van artikel 8 van het Bevt is een verantwoording van het groepsrisico niet vereist. De
normen voor het groepsrisico in het Bevt vormen geen belemmering voor deze ontwikkeling.
Op grond van artikel 7 van het Bevt moet worden in gegaan op:
3
  Dichtstbijzijnde worst case waarde in tabel 1-7
4
  Bij een personendichtheid van 100 personen/hectare wordt een drempelwaarde gevonden van 130 GF3-transporten, bij een
personendichtheid van 200 personen/hectare wordt een drempelwaarde gevonden van 30 GF3-transporten
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                                  11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 169 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 170 ======================================================================

<pre>•    de mogelijkheden tot voorbereiding van bestrijding en beperking van de omvang van een
     ramp op de N220, en;
•    voor zover het plan of de vergunning betrekking heeft op nog niet aanwezige kwetsbare of
     beperkt kwetsbare objecten: de mogelijkheden voor personen om zich in veiligheid te
     brengen indien zich op de N220 een ramp voordoet.
De effecten van een calamiteit met een tankwagen met LF1, LF2-stoffen (plasbrand) zullen niet
reiken tot het plangebied en zijn daarom niet nader beschouwd. De effecten van een calamiteit
met een tankwagen met brandbare gassen (categorie GF3) kunnen reiken tot het plangebied.
Verder kunnen de effecten van een calamiteit met een tankwagen met toxische vloeistoffen of
toxische gassen (categorie LT1, LT2 of GT3) onder bepaalde weersomstandigheden reiken tot het
plangebied. Bovengenoemde effecten zijn nader beschouwd.
Scenario’s brandbare gassen
Door een externe beschadiging van een tankwagen met GF3-stoffen (zoals propaan of LPG) kan
de tank openscheuren waardoor de gehele inhoud aan brandbaar gas direct vrijkomt. Als dit
direct ontsteekt ontstaat er een vuurbal en een drukgolf (zogenaamde koude BLEVE). Als dit gas
later ontsteekt ontstaat er een gaswolkexplosie of wolkbrand. Als een tankwagen met GF3 -
stoffen betrokken raakt bij een brand kan na enige tijd de tank bezwijken waardoor de gehele
inhoud aan brandbaar gas direct vrijkomt en ontsteekt (zogenaamde warme BLEVE). Als
maatgevend scenario wordt voor wegen (vanwege de hogere kans) uitgegaan van een koude
BLEVE. Bij dit scenario kunnen tot een afstand van 200 meter personen die buiten aanwezig zijn
komen te overlijden door de optredende (kortdurende) warmtestraling. Het optreden van een
koude BLEVE kan door de optredende kortdurende warmtestraling bij bebouwing in het
plangebied leiden tot gemiddelde schade aan het gebouw (brandhaarden, vervorming van hout
en kunststof, breuk dubbelglas).
Toxisch scenario
Toxische vloeistoffen en gassen kunnen vrijkomen als de tankwagen, of -container met toxische
vloeistoffen of gassen het begeeft als gevolg van bijvoorbeeld een ongeval. Hierbij komen de
toxische stoffen vrij in de vorm van een plas of direct als gas. Bij een toxische plas zal deze
vervolgens (gedeeltelijk) verdampen, waarbij een toxische wolk wordt gevormd. Op grond van
het HART wordt voor een toxische wolk van LT2-stoffen een 1% letaliteitsgrens aangehouden van
880 meter en voor LT1 730 meter. Voor GT3-stoffen wordt een 1% letaliteitsgrens aangehouden
van 560 meter. Dit is de grens waarbij buiten aanwezige personen net nog kunnen overlijden
indien zij buiten aanwezig zijn en niet vluchten/schuilen. Afhankelijk van de plaats van het
ongeval, de windrichting en de weersomstandigheden kan de toxische wolk richting het
plangebied drijven en deels of geheel over het plangebied komen te liggen.
Bestrijdbaarheid
Het optreden van een koude BLEVE is een snel scenario dat direct plaatsvindt. Voor dit scenario
zijn er vanuit bestrijdbaarheidsperspectief geen mogelijkheden om dit scenario te voorkomen.
Bij de dreiging van een warme BLEVE door brand rondom/nabij een tankwagen met brandbare
gassen bestaat er voor de brandweer gedurende enige tijd de mogelijkheid om de tankwagen te
koelen met water om een warme BLEVE te voorkomen. Hiertoe dienen voldoende
bluswatervoorzieningen nabij de risicobron aanwezig te zijn.
Na het optreden van een koude of warme BLEVE kunnen in het plangebied branden ontstaan die
door de brandweer kunnen worden geblust. Hierbij is het van belang dat het plangebied goed
bereikbaar is voor hulpdiensten. Het plangebied wordt via 3 bestaande wegen aan de zuidzijde
(Lugtigheidstraat) en oostzijde (Tulpstraat en Hyacinthstraat) ontsloten. De bereikbaarheid van
het plangebied is voldoende.
Bij een ongeval met toxische vloeistoffen/gassen kan de brandweer, afhankelijk van de
stofintensiteit en het groeiscenario, optreden door de gaswolk neer te slaan of te verdunnen/op te
nemen met water. Hiertoe dienen voldoende bluswatervoorzieningen nabij de risicobron aanwezig
te zijn. De aanwezigheid van bluswatervoorzieningen binnen het plangebied is met het oog op
een toxische scenario niet relevant. Ook ten aanzien van de bereikbaarheid is bij een toxisch
scenario met name de bereikbaarheid van de risicobron maatgevend. De inrichting van het
plangebied heeft geen invloed op de bereikbaarheid en de bluswatervoorzieningen ter plaatse van
de risicobron.
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                     12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 170 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 171 ======================================================================

<pre>Zelfredzaamheid
Zelfredzaamheid is het zichzelf kunnen onttrekken aan een dreigend gevaar, zonder
daadwerkelijke hulp van hulpverleningsdiensten. De mogelijkheden voor zelfredzaamheid bestaan
globaal uit schuilen en ontvluchten.
Mobiliteit van de aanwezigen
Binnen het plangebied zijn geen nieuwe functies voorzien die specifiek gericht zijn op minder
zelfredzame personen. De planvorming betreft de realisatie van woningen. Uitgangspunt is dat de
personen in het gebouw zelfredzaam zullen zijn5.
Mogelijkheden voor ontvluchting/schuilen
Bij incidenten zal een afweging gemaakt moeten worden tussen schuilen of vluchten.
Bij een toxische wolk kunnen mensen komen te overlijden als gevolg van blootstelling aan de
toxische stof. Of mensen daadwerkelijk komen te overlijden is afhankelijk van de dosis, die
bestaat uit de blootstellingsduur en de concentratie waaraan de persoon is blootgesteld.
Aangenomen wordt dat personen die zich binnen in een van de buitenlucht afgesloten ruimte
bevinden een 10 keer zo lage kans hebben te overlijden als personen die zich bevinden in de
buitenlucht (PGS3). Het beste advies bij het vrijkomen van een toxische wolk als gevolg van een
incident op de weg is schuilen, mits ramen, deuren en ventilatie kunnen worden gesloten. Om
personen goed te kunnen beschermen tegen de effecten van een giftige gaswolk dienen ramen en
deuren dan ook goed gesloten te kunnen worden. Indien desalniettemin bij een toxische wolk
door de hulpdiensten wordt besloten het gebied te ontruimen, is het van belang dat personen
haaks op de wolk kunnen vluchten. Hiervoor is het nodig dat er haaks op elkaar staande
vluchtwegen beschikbaar zijn, die van de bron af gericht zijn. Deze wegen mogen niet
doodlopend zijn. De huidige infrastructuur biedt hiervoor aan de oostzijde voldoende
mogelijkheden, aan de west- en noordzijde van het plangebied zijn vluchtmogelijkheden echter
beperkt door de aanwezige watergang.
Het optreden van een koude BLEVE is een snel scenario waarbij er geen tijd beschikbaar is om te
kunnen vluchten. Bij het optreden van een warme BLEVE is voorafgaand in beginsel voldoende
tijd aanwezig om het betreffende gebouw te ontruimen. Indien bij een dreigende BLEVE door de
hulpdiensten wordt besloten het gebied te ontruimen, is het van belang dat personen, van de
bron af (in noordelijke richting), kunnen vluchten. Via de wegen in het plangebied kan in
noordelijke richting worden gevlucht naar veilig gebied.
Advies Omgevingsdienst Haaglanden en Veiligheidsregio Haaglanden
Door de Advies Omgevingsdienst Haaglanden en Veiligheidsregio Haaglanden is advies uitbracht.
Geadviseerd wordt om (ter bescherming van blootstelling aan toxische gassen door een calamiteit
op de N220) mechanische ventilatiesystemen in de te realiseren gebouwen eenvoudig
afschakelbaar te maken (dit mag een handmatige handeling zijn).
4.7.4 Transport van gevaarlijke stoffen door buisleidingen
Voor het transport van gevaarlijke stoffen is het wettelijk toetsingskader voor externe veiligheid
bij ruimtelijke besluiten opgenomen in het Besluit externe veiligheid buisleidingen.
Het plangebied bevindt zich niet in de directe nabijheid van buisleidingen. Het plangebied bevindt
zich op:
•     ca. 565 meter afstand van buisleiding W-509-01 van Gasunie (nummer 4 in figuur 4.1).
      Buisleiding W-509-01 van Gasunie heeft een werkdruk van 40 bar en een diameter van 12,76
      inch. De buisleiding heeft een 1% letaliteitscontour van 140 meter. Het plangebied is gelegen
      buiten het invloedsgebied van de buisleiding.
•    ca. 1,2 km afstand van buisleiding NM-411041 van de NAM (nummer 5 in figuur 4.1).
     Buisleiding NM-411041 heeft een werkdruk van 44 bar en een diameter van 6 inch. De
     buisleiding heeft een 1% letaliteitscontour van 75 meter. Het plangebied is gelegen buiten het
     invloedsgebied van de buisleiding.
•    ca. 1,4 km afstand van buisleiding NM-411043 van de NAM (nummer 6 in figuur 4.1).
     Buisleiding NM-411041 heeft een werkdruk van 95 bar en een diameter van 12 inch. De
5
  In woningen kunnen jonge kinderen aanwezig zijn die op zichzelf niet zelfredzaam zijn. Deze kinderen staan normaliter
onder toezicht van ouderen die zelfredzaam zijn en geen assistentie van hulpdiensten nodig hebben voor het schuilen of
vluchten vanuit het effectgebied.
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                                         13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 171 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 172 ======================================================================

<pre>     buisleiding heeft een 1% letaliteitscontour van 200 meter. Het plangebied is gelegen buiten
     het invloedsgebied van de buisleiding.
De aanwezigheid van buisleidingen met gevaarlijke stoffen vormt geen belemmering voor de
ontwikkelingen op de planlocatie.
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                   14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 172 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 173 ======================================================================

<pre>5        CONCLUSIE
Opdrachtgever is voornemens om op de locatie Hyacinthstraat 17a te ’s-Gravenzande het
bestaande glastuinbouwbedrijf te slopen en op deze locatie 76 woningen te realiseren (uitbreiding
kern Heenweg).
In het kader van de ruimtelijke procedure moet een onderzoek naar externe veiligheid en een
BMZ-toets worden uitgevoerd.
5.1 Bedrijven en milieuzonering
Binnen het plangebied zelf worden in de te bestemmen situatie alleen woningen bestemd. Het
plangebied betreft een uitbreiding van de bestaande woonwijk kern Heenweg. Ten zuiden en
oosten van het plangebied is de bestaande woonwijk kern Heenweg gelegen. Ten noorden en ten
westen van het plangebied zijn glastuinbouwbedrijven gelegen. Gezien het bovenstaande kan de
omgeving waarin het plangebied is gelegen niet eenduidig worden getypeerd als “gemengd
gebied” of “rustige woonwijk”. Voor het onderzoek is voor de toetsing van de woningen in het
plangebied uitgegaan van een “rustige woonwijk”.
Geconcludeerd wordt dat op 1 locatie de milieuzone (richtafstand) het plangebied overlapt. Deze
locatie heeft de bestemming “Maatschappelijke doeleinden”. Hier zijn voorzieningen inzake
onderwijs, opvoeding, religie, verenigingsleven, maatschappelijke dienstverlening,
gezondheidszorg, cultuur en daarmee gelijk te stellen sectoren toegestaan. Dergelijke activiteiten
vallen onder milieucategorie 1 of 2 van de VNG publicatie met een richtafstand van 10 of 30
meter. Bepaald is wat de werkelijke bedrijfsactiviteiten zijn. Op de hyacinthstraat 24 te ’s-
Gravenzande was buurtcentrum en Partycentrum “Open Huis” gevestigd. De bestemming is
“Maatschappelijke doeleinden” en is niet bestemd als “Horeca”. De locatie is door de gemeente
aangekocht en de bebouwing zal worden gesloopt. De gemeente is voornemens hier een Fitpark
te realiseren met de bestemming “groen”. Buitensporten is hier straks (zoals in elke
groenbestemming) toegestaan. Voor deze activiteiten gelden geen richtafstanden op grond van
de VNG publicatie. De wijziging van deze bestemming zal onderdeel uit gaan maken van de
bestemmingsplanprocedure voor de realisatie van de woningen. De toekomstige aanwezigheid
van het Fitpark vormt geen belemmering voor de realisatie van de geprojecteerde woningen.
Op het noordelijk gelegen huidige basketbalveld komt in de toekomst mogelijk een Fitbox met
gebouw. Op grond van de VNG publicatie kunnen deze activiteiten worden ingedeeld in
milieucategorie 2 met een richtafstand van 30 meter voor geluid (voor de aspecten geur, gevaar
en stof geldt geen richtafstand). De Fitbox maakt geen onderdeel uit van deze
bestemmingsplanprocedure, hiervoor zal t.z.t. een aparte ruimtelijke procedure moeten worden
gevolgd. Indien de gemeente op deze locatie een Fitbox gaat realiseren dan zal t.z.t. in deze
ruimtelijke procedure moeten worden aangetoond dat dit geen belemmeringen oplevert voor de
geprojecteerde woningen.
5.2 Externe veiligheid
De ontwikkelingen in het plangebied zijn getoetst aan de normen voor het plaatsgebonden- en
groepsrisico, die zijn vastgesteld voor risicovolle inrichtingen en transportroutes voor gevaarlijke
stoffen door buisleidingen en over de weg, water en het spoor en voor luchthavens.
De ontwikkelingen in het plangebied vinden plaats buiten het invloedsgebied van buisleidingen.
Het plangebied is wel gelegen binnen het invloedsgebied van een transportroute voor gevaarlijke
stoffen over de weg (N220) en een Bevi-inrichting (Brinkman Agro B.V.). De normen voor het
plaatsgebonden risico in het Bevi, het Bevb en het Bevt vormen geen belemmering voor de
ruimtelijke ontwikkeling.
Een verantwoording van het groepsrisico voor de N220 is op grond van artikel 8 van het Bevt niet
vereist (groepsrisico is lager dan 0,1 maal de oriëntatiewaarde). Op grond van artikel 7 van het
Bevt moet wel worden in gegaan op:
•    de mogelijkheden tot voorbereiding van bestrijding en beperking van de omvang van een
     ramp op de N220, en;
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                     15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 173 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 174 ======================================================================

<pre>•    voor zover het plan of de vergunning betrekking heeft op nog niet aanwezige kwetsbare of
     beperkt kwetsbare objecten: de mogelijkheden voor personen om zich in veiligheid te
     brengen indien zich op de N220 een ramp voordoet.
Deze aspecten zijn beschouwd in paragraaf 4.7.3 van het rapport.
Op grond van het Bevi is voor de Bevi-inrichting (Brinkman Agro B.V.) een verantwoording van
het groepsrisico vereist. Voor Brinkman Agro B.V. is in 2011 een QRA uitgevoerd waarbij net een
groepsrisico berekend dat zeer gering is (maximaal 0,01 maal de oriëntatiewaarde). Gezien de
afstand van het plangebied tot Brinkman Agro B.V. zal de afname van de personendichtheid
binnen het gedeelte van het plangebied dat gelegen is in het invloedsgebied niet leiden tot een
effect op het groepsrisico. Een nieuwe berekening van het groepsrisico kan achterwege blijven.
In paragraaf 4.7.2 zijn ten behoeve van de verantwoording van het groepsrisico in het kader van
de goede ruimtelijke ordening de volgende aspecten beschouwd:
•    de personendichtheid voor de bestaande situatie en de nieuw te bestemmen situatie;
•    de effecten op het groepsrisico;
•    mogelijkheden om de omvang van een ramp te beperken en de zelfredzaamheid van
     personen.
Door het bevoegd gezag kan de inhoud van deze paragraaf worden betrokken bij de
verantwoording van het groepsrisico bij de te volgen ruimtelijke procedure.
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                  16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 174 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 175 ======================================================================

<pre>Voor    deze overige categorieën is geen sprake van een relevant risico in relatie tot het projectplan.
21077/Aqua-Terra Nova 305d/PB EV BMZ
Definitieve Rapportage 25 april 2022                                                      17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 175 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 176 ======================================================================

<pre>Bouwlocatie Heenweg
  Verkeersonderzoek effecten
woningbouwontwikkeling Heenweg
                          Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021
</pre>

====================================================================== Einde pagina 176 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 177 ======================================================================

<pre>Opdrachtgever           Weboma Projecten bv
Titel rapport           Bouwlocatie Heenweg
                        Verkeersonderzoek effecten
                        woningbouwontwikkeling Heenweg
Kenmerk                 008029.20210212.R1.01
Datum publicatie        12 februari 2021
Projectleider Goudappel Henk van Zeijl
Projectteam Goudappel
Status                  Definitief
© Copyright Goudappel
                                         Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021
</pre>

====================================================================== Einde pagina 177 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 178 ======================================================================

<pre>Inhoudsopgave
1. Inleiding                                                     1
2. Verkeerseffecten woningbouw                                   3
3. Verkeersafwikkeling kruispunten                               5
3.1  Beoordeling rotondes omgeving Heenweg                       5
3.2  Beoordeling VRI-kruispunt Heenweg - Maasdijk                7
4. Samenvatting en conclusies                                  10
Bijlage 1 Fasendiagrammen VRI Maasdijk -
           Heenweg                                             11
                                                  Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021
</pre>

====================================================================== Einde pagina 178 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 179 ======================================================================

<pre>1. Inleiding
Weboma Projecten bv is voornemens om ten westen van de kern Heenweg een woning-
bouwplan te ontwikkelen (zie figuur 1.1).
Figuur 1.1: Woningbouwlocatie Heenweg
De gemeente Westland stelt in de planologische randvoorwaarden voor de uitbreiding van
de Heenweg de volgende verkeerskundige randvoorwaarden:
•   Uitbreiding mag capaciteitsproblemen opleveren voor de huidige aansluiting van de
    Heenweg op de Maasdijk (N220). Dit dient door een onderzoek te worden aangetoond.
•   Minimaal twee ontsluitingen naar het ontwikkelgebied realiseren, bij voorkeur in het
    verlengde van de bestaande straten.
•   De twee ontsluitingen dienen met elkaar in verbinding te staan.
•   Ten behoeve van het parkeren is de beleidsregel ‘Parkeernormering gemeente Westland
    2018’ van toepassing.
                                                                    Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 179 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 180 ======================================================================

<pre>Daarnaast is ook inzicht nodig in de verkeerseffecten van deze ontwikkeling op omliggende
wegen en kruispunten. In hoofdstuk 2 wordt het effect op de toename van het verkeer op de
omliggende wegen beschreven en in hoofdstuk 3 de invloed op de verkeersafwikkeling van
nabijgelegen kruispunten. In hoofdstuk 4 volgt de samenvatting en conclusies van dit onder-
zoek.
                                                                     Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 180 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 181 ======================================================================

<pre>2. Verkeerseffecten woningbouw
Om de toekomstige verkeerseffecten van de woningbouw in Heenweg te bepalen, is gebruik
gemaakt van het regionale verkeersmodel V-MRDH2.6. Voor de toekomstige autonome
situatie zonder nieuwe woningen in Heenweg is uitgegaan van de prognose in 2030 met een
volledig ontwikkeld woningbouwprogramma in Waelpark (1.500 woningen). Voor de auto-
nome situatie is als uitgangspunt gehanteerd de studie van Waelpolder met 720 woningen.
Voor de bepaling van de verkeerseffecten van de planvariant is uitgegaan van 100 nieuwe
woningen1 (worst case) in Heenweg.
Tabel 2.1 geeft een overzicht van de verkeersintensiteiten op diverse wegvakken in de
omgeving van Heenweg voor een gemiddelde werkdag (mvt/etmaal) in de autonome
situatie en de plansituatie. Figuur 2.1 geeft een overzicht van de telpunten van de diverse
wegvakken in de omgeving van Heenweg.
De conclusie is dat de bouw van 100 woningen in Heenweg een beperkte invloed heeft op
het gebruik van de wegen in de omgeving van Heenweg en de intensiteiten blijven onder
acceptabele maximale waarden.
                                                            2030            2030
       straat                               2016       autonoom       planvariant       % verschil
  1    Heenweg zuidzijde                    1.200           1.400           1.600             14%
  2    Maasdijk westzijde                  10.800          10.400          10.700              3%
  3    Heenweg noordzijde                   4.900           7.700           8.100              5%
  4    Naaldwijkseweg westzijde            15.800          17.500          17.500              0%
  5    Naaldwijkseweg oostzijde            15.500          18.200          18.500              2%
  6    Laan van de Heilige Lambertus        2.700           5.700           5.700              0%
  7    Maasdijk oostzijde                  10.000          16.700          16.800              1%
Tabel 2.1: verkeersintensiteiten mvt/etmaal diverse wegvakken omgeving Heenweg
De verschillen in intensiteiten tussen het basisjaar 2016 en 2030 autonoom worden vooral
bepaald door de nieuwe woningen, die gebouwd worden in Waelpark. De verkeersintensiteit
op de route tussen Waelpark en de Maasdijk via de Laan van de Heilige Lambertus neemt
daardoor toe.
1
  Ritproductiewoning is 6 ritten/werkdag
                                                                         Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 181 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 182 ======================================================================

<pre>Figuur 2.1: Beschouwde wegvakken rondom plangebied Heenweg
                                                           Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 182 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 183 ======================================================================

<pre>3. Verkeersafwikkeling kruispunten
3.1        Beoordeling rotondes omgeving Heenweg
De omliggende rotondes Heenweg - Naaldwijkseweg - Dijckerwaal, Maasdijk - Laan van de
Heilige Lambertus en Galgeweg - Kruisbroekweg zijn getoetst op basis van de intensiteit (I)
versus de capaciteit (C). Dit wordt ook wel de I/C-verhouding genoemd. Hiermee wordt de
restcapaciteit van de rotonde inzichtelijk. In tabel 3.1 is de beoordeling van de I/C-waarden
weergegeven. In een eerdere studie voor plan Waelpolder2 (plan 2) zijn beide rotondes al
doorgerekend.
  beoordeling afwikkeling                                                           I/C-verhouding
  goed                                                                                      0,0-0,7
  redelijk                                                                                  0,7-0,8
  matig                                                                                     0,8-0,9
  slecht                                                                                    0,9-1,0
  overbelast                                                                                  > 1,0
Tabel 3.1: Beoordeling I/C-verhouding voor rotondes
Rotonde Heenweg - Naaldwijkseweg - Dijckerwaal
De resultaten (plan 2) van de rotonde Heenweg - Naaldwijkseweg - Dijckerwaal waren als
volgt (zie tabel 3.2).
                                                ochtendspits                             avondspits
bypass
Naaldwijkseweg oost                                     0,37                                   0,74
Heenweg                                                 0,22                                   0,48
Naaldwijkseweg west                                     0,73                                   0,66
Dijckerwaal                                             0,22                                   0,33
Tabel 3.2: I/C-verhoudingen rotonde Naaldwijkseweg - Heenweg - Dijckerwaal
           Plan Waelpolder (plan 2)
Uit tabel 2.1 blijkt, dat op de Heenweg noordzijde (3) het planeffect een toename van
400 mvt/etmaal is (verschil tussen planvariant en autonome situatie). Dit is 200 mvt/etmaal
per richting en op spitsuurniveau een toename van circa 20 mvt/h per richting. Uit tabel 3.2
2
     (Goudappel Coffeng, kenmerk 006134.20200323.R1.04, d.d. 17 juni 2020).
                                                                            Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 183 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 184 ======================================================================

<pre>blijkt, dat op de Heenweg nog voldoende restcapaciteit aanwezig is om deze groei op te
vangen.
Op de oosttak van de Naaldwijkseweg (5) is er volgens tabel 2.1 een planeffect van 300 mvt/
etmaal. Dit is circa 150 mvt/etmaal per richting en op spitsuurniveau een toename van circa
15 mvt/h per richting. Hoewel de oosttak van de Naaldwijkseweg weinig restcapaciteit heeft,
is er voldoende restcapaciteit om 15 mvt/h extra verkeersaanbod af te wikkelen.
Rotonde Maasdijk - Laan van de Heilige Lambertus
De resultaten (plan 2) van rotonde Maasdijk - Laan van de Heilige Lambertus waren als volgt
(zie tabel 3.3).
                                                 ochtendspits                        avondspits
Maasdijk oost                                            0,27                              0,77
Maasdijk zuid                                            0,55                              0,01
Maasdijk west                                            0,56                              0,33
Laan van de HH Lambertus                                 0,29                              0,28
Tabel 3.3: I/C-verhoudingen rotonde Maasdijk – Laan van de HH Lambertus Plan Waelpolder
            (plan 2)
Uit tabel 2.1 blijkt, dat op de Laan van de Heilige Lambertus (6) geen planeffect verwacht
wordt. Op de Maasdijk oostzijde (7) is het planeffect 100 mvt/etmaal. Dit is 50 mvt/etmaal
per richting en op spitsuurniveau een toename van circa 5 mvt/h per richting. Hoewel de
oosttak van de Maasdijk in de avondspits weinig restcapaciteit heeft, is er voldoende rest-
capaciteit om 5 mvt/h extra verkeersaanbod af te wikkelen.
Rotonde Galgeweg - Kruisbroekweg
Uit de Waelpolderstudie bleek voor de rotonde Galgeweg - Kruisbroekweg, dat de huidige
rotonde in 2030 onvoldoende capaciteit biedt. In de Waelpolderstudie is vervolgens een
aantal varianten doorgerekend. Uiteindelijk is voor deze rotonde een variant geadviseerd,
die weliswaar niet de meeste capaciteit biedt, maar gezien de beschikbare ruimte en
verkeersveiligheid (oversteekbaarheid fietsverkeer) de voorkeur heeft. Deze variant bestaat
uit een bypass op de Kruisbroekweg en extra rijstrook vanaf Galgeweg noord. Deze vorm-
geving is schematisch weergegeven in figuur 3.1.
                                                                        Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 184 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 185 ======================================================================

<pre>Figuur 3.1: Voorkeursvariant rotonde Galgeweg - Kruisbroekweg, studie Waelpolder
De resultaten (plan 2) van deze oplossing voor rotonde Galgeweg - Kruisbroekweg waren als
volgt (zie tabel 3.4).
                                                     ochtendspits                    avondspits
Kruisbroekweg             rechts                             0,20                          0,37
                          links                              0,29                          0,37
Galgeweg zuid                                                0,55                          0,87
Vierschaar                                                   0,10                          0,18
Galgeweg noord            rechts                             0,47                          0,32
                          links                              0,36                          0,42
Tabel 3.4: I/C-verhoudingen voorkeursvariant rotonde Galgeweg - Kruisbroekweg,
           Plan Waelpolder (plan 2)
Op de Kruisbroekweg is het planeffect van woningbouwplan Heenweg 100 mvt/etmaal op
de richting naar de rotonde. Dit is op spitsuurniveau een toename van circa 10 mvt/h, die
rechts afslaan over de bypass. Deze bypass heeft voldoende restcapaciteit. Op de Galgeweg
noord is het planeffect 90 mvt/etmaal richting de rotonde. Dit is circa 10 mvt/h op spitsuur-
niveau. Ook deze tak heeft in deze oplossingsvariant voldoende restcapaciteit. Op de Galge-
weg zuid is het planeffect zelf verwaarloosbaar. Desondanks zal de restcapaciteit van deze
tak nog iets afnemen, omdat het extra verkeer in de plansituatie linksaf slaat richting de
Kruisbroekweg.
3.2        Beoordeling VRI-kruispunt Heenweg - Maasdijk
Geregelde kruispunten in het netwerk kunnen niet op basis van I/C-waarden worden
beoordeeld omdat bij VRI-kruispunten de cyclustijd een criterium is en niet de I/C-waarde.
                                                                        Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 185 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 186 ======================================================================

<pre>Het VRI-kruispunt Heenweg - Maasdijk is daarom doorgerekend met behulp van het VRI-
rekenprogramma COCON.
Voor het kruispunt Heenweg - Maasdijk (N220 - Papedijk) is de documentatie van de VRI-
regeling opgevraagd bij de provincie Zuid-Holland. Voor de kruispuntstromen is uitgegaan
van de kruispuntstromen uit het verkeersmodel V-MRDH. Hierbij is onderscheid gemaakt in
de referentiesituatie (zonder woningbouwplan Heenweg) en de plansituatie met woning-
bouwplan Heenweg. Deze twee-uurs modelcijfers zijn omgerekend naar drukste 1-uurs
spitscijfers, waarbij het vrachtverkeer is omgerekend naar personenauto-equivalenten (pae).
Hiervoor is een spitsfactor van 0,55 gehanteerd voor de omrekening van 2-uurs naar 1-uurs
spitscijfers. Het vrachtverkeer is omgerekend naar pae met een pae-factor van 2,0.
Tevens is een correctie uitgevoerd voor de extra verkeersgeneratie van en naar Hoek van
Holland als gevolg van de woningbouwplannen. Modelmatig rijdt dit verkeersaanbod via de
ventweg van de Maasdijk en vervolgens via één van de toeritten de Maasdijk op. Voor de
kruispuntberekeningen is ervan uitgegaan dat dit verkeer via het VRI-kruispunt van en naar
Hoek van Holland rijdt. De resulterende kruispuntstromen zijn weergegeven in tabel 3.5. De
bijbehorende signaalgroepnummering is weergegeven in figuur 3.2.
                             referentiesituatie 2030                plansituatie 2030
 signaalgroep             ochtendspits           avondspits    ochtendspits          avondspits
 2                                 230                 677               230                677
 3                                  33                  26                33                 26
 5                                  83                 111                83                111
 8                                 598                 352               598                352
 9                                  22                  14                24                 16
 11                                 36                  53                40                 57
 13                                 10                  10                10                 10
 14                                 10                  10                10                 10
 65                                 83                 111                83                111
Tabel 3.5: Kruispuntstromen referentie en plansituatie 2030, uitgedrukt in pae/h
                                                                        Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 186 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 187 ======================================================================

<pre>Figuur 3.2: Signaalgroepnummering kruispunt N220 Maasdijk - Papedijk - Heenweg
Op basis van deze gegevens zijn met behulp van het rekenprogramma COCON kruispunt-
berekeningen uitgevoerd. De resultaten zijn weergegeven in tabel 3.6.
                                  referentiesituatie 2030             plansituatie 2030
                                ochtendspits        avondspits   ochtendspits         avondspits
  maatgevende
  conflictgroep              03-08-11-22-26     02-05-09-11-95 03-08-11-22-26    02-05-09-11-95
  optimale cyclustijd (sec.)             109               112             109               112
  minimale cyclustijd (sec.)              99               105              99               105
Tabel 3.6: Resultaten COCON-berekeningen kruispunt Maasdijk - Papedijk - Heenweg
Uit de kruispuntberekeningen blijkt, dat resultaten van de plansituatie overeenkomen met de
referentiesituatie. Dit betekent dat het planeffect dusdanig beperkt is, dat het nauwelijks
invloed heeft op het functioneren van het kruispunt. Gezien de beperkte verschillen in de
kruispuntstromen (zie tabel 3.5) is dit ook te verwachten.
Het kruispunt raakt in 2030 redelijk zwaar belast, maar nog niet overbelast. Het extra
verkeersaanbod als gevolg van de woningbouwplannen Heenweg kan door het kruispunt
goed worden verwerkt. Bovendien wordt verwacht dat er een aantal signaalgroepen dus-
danig rustig zijn, dat ze niet iedere cyclus een aanvraag hebben. Dit betekent dat er cycli
zullen zijn, waarin één of meerdere fases worden overgeslagen, waardoor de benodigde
cyclustijd nog lager uitpakt.
                                                                         Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 187 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 188 ======================================================================

<pre>4. Samenvatting en conclusies
Om de toekomstige verkeerseffecten van de woningbouw in Heenweg te bepalen, is gebruik
gemaakt van het regionale verkeersmodel V-MRDH2.6. Voor de toekomstige autonome
situatie zonder nieuwe woningen in Heenweg is uitgegaan van de prognose in 2030 met een
volledig ontwikkeld woningbouwprogramma in Waelpark. Voor de autonome situatie is als
uitgangspunt gehanteerd de studie van Waelpolder met 720 woningen. Voor de bepaling
van de verkeerseffecten van de planvariant is uitgegaan van 100 nieuwe woningen (worst
case) in Heenweg.
De conclusie is dat de bouw van 100 woningen in de Heenweg een beperkte invloed heeft
op het gebruik van de wegen in de omgeving van de Heenweg.
De resultaten van rotonde Heenweg - Naaldwijkseweg - Dijckerwaal en van rotonde Maas-
dijk - Laan van de Heilige Lambertus laten zien dat er voldoende restcapaciteit beschikbaar is
om het extra verkeersaanbod als gevolg van de woningbouw in Heenweg af te wikkelen.
De huidige rotonde Galgeweg - Kruisbroekweg heeft in 2030 onvoldoende capaciteit. In de
Waelpolderstudie is een aantal varianten doorgerekend voor deze rotonde. Uiteindelijk is
voor deze rotonde een variant geadviseerd, die weliswaar niet de meeste capaciteit biedt,
maar gezien de beschikbare ruimte en verkeersveiligheid (oversteekbaarheid fietsverkeer) de
voorkeur heeft. Deze variant bestaat uit een bypass op de Kruisbroekweg en extra rijstrook
vanaf Galgeweg noord.
Uit de kruispuntberekeningen blijkt, dat resultaten van de plansituatie overeenkomen met de
referentiesituatie. Dit betekent dat het planeffect dusdanig beperkt is, dat het nauwelijks
invloed heeft op het functioneren van het kruispunt.
Voor het met verkeerslichten geregelde kruispunt Heenweg - Maasdijk (N220 - Papedijk) is
de documentatie van de VRI-regeling opgevraagd bij de provincie Zuid-Holland en is door-
gerekend met behulp van het VRI-rekenprogramma COCON.
Het kruispunt raakt in 2030 redelijk zwaar belast, maar nog niet overbelast. Het extra
verkeersaanbod als gevolg van de woningbouwplannen Heenweg kan door het kruispunt
goed worden verwerkt.
                                                                         Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 188 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 189 ======================================================================

<pre>Bijlage 1 Fasendiagrammen VRI
                              Maasdijk - Heenweg
Referentiesituatie 2030, ochtendspits optimale cyclustijd
Referentiesituatie 2030, ochtendspits minimale cyclustijd
Referentiesituatie 2030, avondspits optimale cyclustijd
                                                          Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 189 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 190 ======================================================================

<pre>Referentiesituatie 2030, avondspits minimale cyclustijd
Plansituatie 2030, ochtendspits optimale cyclustijd
Plansituatie 2030, ochtendspits minimale cyclustijd
Plansituatie 2030, avondspits optimale cyclustijd
                                                        Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 190 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 191 ======================================================================

<pre>Plansituatie 2030, avondspits minimale cyclustijd
                                                  Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 191 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 192 ======================================================================

<pre>Goudappel BV werkt vanuit Amsterdam, Den Haag, Deventer, Eindhoven en Leeuwarden
Snipperlingsdijk 4         Postbus 161                +31(0) 570 666 222         BTW NL 0072 11 879 B01
7417 BJ Deventer           7400 AD Deventer           info@goudappel.nl          KVK   3801 7479
The Netherlands            The Netherlands            www.goudappel.nl           IBAN NL09 INGB 0001 2746 32
                                                                                     Bouwlocatie Heenweg - 12 februari 2021 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 192 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 193 ======================================================================

<pre>  Waterstudie
 Kern Heenweg
’s-Gravenzande
 Opdrachtgever
    Weboma
 te Wateringen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 193 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 194 ======================================================================

<pre>                                                                                      Milieu consultancy
                                                                                      Watermanagement
                                                                                      Ruimtelijke ordening
                                                                                       Aqua-Terra Nova BV
                                              Waterstudie                              Zuidweg 79
                                            Kern Heenweg                               2671 MP Naaldwijk
                                                                                       telefoon 0174 – 625246
                                           ’s-Gravenzande
                                                                                       fax 0174 – 629744
                                                                                       www.aquaterranova.nl
                                            Opdrachtgever
                                                 Weboma
                                            te Wateringen
  Bron: google
  Datum:              6 december 2022
  Rapportnr:          21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
  Status:             Eindrapportage
IBAN: NL08 RABO 0368 1199 55       •     BTW: NL-8105.67878.B01 • K.v.K. nr. 27240696
</pre>

====================================================================== Einde pagina 194 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 195 ======================================================================

<pre>COLOFON
Titel                        : Waterstudie Kern Heenweg te ’s-Gravenzande
Opdrachtgever                : Weboma, Wateringen
Contactpersoon               : dhr. dhr. R. van Dijk /mw. M. van Schie
Projectteam
Projectmanager               : ing.   A.P. Wubben
Contactpersoon               : ing.   A.P. Wubben
Auteur                       : ing.   R. Sjoukes
Kwaliteitsborging            : ing.   A.P. Wubben
Projectnummer                : 21077
 Datum vrijgave            Status                        Goedkeuring             Vrijgave auteur
                                                         kwaliteitsborger
 6 december 2022         Eindrapportage
© 2022 Aqua-Terra Nova B.V.
Alle rechten voorbehouden. Niets uit deze uitgave mag worden verveelvoudigd, opgeslagen in een geautomatiseerd
gegevensbestand, of openbaar gemaakt, in enige vorm of op enige wijze, hetzij elektronisch, mechanisch, door fotokopieën,
opnamen of enig andere manier, zonder voorafgaande schriftelijke toestemming van de uitgever.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 195 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 196 ======================================================================

<pre>    INHOUDSOPGAVE
1   INLEIDING ......................................................................................................... 1
    1.1   Aanleiding watertoets ................................................................................................ 1
    1.2   Watertoets ............................................................................................................... 1
    1.3   Plangebied ............................................................................................................... 1
    1.4   Procedure................................................................................................................. 2
    1.5   Leeswijzer ................................................................................................................ 2
2   WETTELIJK KADER .............................................................................................. 3
    2.1   Nationaal beleid ........................................................................................................ 3
    2.2   Provinciaal beleid ...................................................................................................... 3
    2.3   Waterschapsbeleid .................................................................................................... 4
    2.4   Gemeentelijk beleid ................................................................................................... 5
3   ONDERZOEK ....................................................................................................... 7
    3.1   Nieuwe situatie ......................................................................................................... 7
    3.2   Veiligheid en waterkeringen ........................................................................................ 7
    3.3   Waterkwantiteit ........................................................................................................ 8
    3.4   Watersysteemkwaliteit en ecologie ............................................................................ 10
    3.5   Onderhoud en bagger .............................................................................................. 11
    3.6   Bodem en grondwater.............................................................................................. 12
    3.7   Afvalwater en riolering ............................................................................................. 12
    3.8   Conclusie ............................................................................................................... 13
BIJLAGE 1    FASERING WATERTOETSPROCES ......................................................... 14
BIJLAGE 2    PROJECTGEBIED HUIDIGE EN TOEKOMSTIGE SITUATIE ...................... 15
BIJLAGE 3    LEGGERKAART DELFLAND ................................................................... 20
BIJLAGE 4    NORMEN BERGINGS- EN AFVOERCAPACITEIT ..................................... 21
BIJLAGE 5    INFORMEEL ADVIES DELFLAND ........................................................... 22
</pre>

====================================================================== Einde pagina 196 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 197 ======================================================================

<pre>1    INLEIDING
1.1 Aanleiding watertoets
    Weboma is betrokken bij het realiseren van ca. 76 woningen in de Kern Heenweg in ’s-
    Gravenzande. Aqua-Terra Nova BV is verzocht de Waterstudie op te stellen die nodig is om de
    boogde ontwikkelingen mogelijk te maken. Voor de beoogde ontwikkeling is onder andere een
    bestemmingswijziging nodig.
1.2 Watertoets
    Bij ruimtelijke (her)ontwikkelingen is het van belang om de waterhuishouding van het begin af
    aan mee te nemen in de planvorming. Om dat te waarborgen is een verplichte watertoets in het
    leven geroepen. Het doel van de watertoets is een goede en evenwichtige afstemming tussen
    waterbeheer (kwantiteit en kwaliteit) en ruimtelijke plannen te bewerkstelligen en dient invulling
    te geven aan het thema water in de ruimtelijke paragraaf. In de watertoets komen verschillende
    waterthema’s aan de orde, zoals waterkwantiteit, waterkwaliteit, waterkeringen, afvalwaterketen
    en beheer & onderhoud van nieuw oppervlaktewater. Wanneer knelpunten in de
    projectvoorbereiding worden gesignaleerd moeten er alternatieve en/of compenserende
    maatregelen worden genomen in de planontwikkeling en uitvoering. De waterstudie is opgesteld
    volgens de “Handreiking Watertoets” en de Beleidsnota “Beperken en voorkomen wateroverlast”
    (2014) van het Hoogheemraadschap van Delfland. De handreiking Watertoets is een dynamisch
    document die te allen tijde aangepast kan worden. (www.hhdelfland.nl/watertoets).
1.3 Plangebied
    Het plangebied ter grootte van ca 23.611 m2 en is gelegen aan de Heenweg te ’s-Gravenzande,
    zie figuur 1.1 en bijlage 2.
    Figuur 1.1. Globale ligging plangebied (bron: Google Maps)
    Het plangebied heeft de bestemming “Agrarisch - Glastuinbouw”, onherroepelijk vastgesteld
    2012-12-19 gemeente Westland. Voor deze waterstudie gaat het om een verzoek tot wijzigen van
    de huidige bestemming naar Wonen zodat de grond kan worden gebruikt voor de bouw van
    woningen.
    21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
    Eindrapportage 6 december 2022                                                                     1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 197 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 198 ======================================================================

<pre>    Figuur 1.2: Bestemminsplankaart projectgebied (bron: Ruimtelijkeplannen.nl)
    Het plangebied ligt in het Boezem gebied (zie bijlage 3).
1.4 Procedure
    De concept waterstudie wordt voorgelegd aan de opdrachtgever. Na goedkeuring van de
    opdrachtgever is de waterstudie voorgelegd aan het Hoogheemraadschap van Delfland voor
    informeel advies. Het schriftelijk advies op het voor ontwerp bestemmingsplan van Delfland is op
    27 september 2021 ontvangen en op 15 december 2021 besproken met het
    Hoogheemraadschap. In november zijn er nog opmerkingen via de mail gekomen op de
    waterstudie. Deze opmerkingen zijn verwerkt in deze versie.
1.5 Leeswijzer
    In hoofdstuk 2 staat het wettelijk kader omschreven. In hoofdstuk 3 wordt het onderzoek
    weergegeven en worden de aspecten ten aanzien van het beleid en wensen vanuit het
    waterbeheer beleid vertaald naar het uiteindelijke inrichtingsplan.
    21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
    Eindrapportage 6 december 2022                                                                   2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 198 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 199 ======================================================================

<pre>2   WETTELIJK KADER
    Op verschillende bestuursniveaus zijn de afgelopen jaren beleidsnota's verschenen aangaande de
    waterhuishouding, alle met het doel een duurzaam waterbeheer (kwalitatief en kwantitatief).
    Deze paragraaf geeft een overzicht van de voor het plangebied relevante nota's waarbij het beleid
    van het Hoogheemraadschap en de gemeente nader wordt behandeld.
    Europa:
         - Kaderrichtlijn Water (KRW).
    Nationaal:
         - Waterbeleid voor de 21ste eeuw (WB21);
         - Nationaal Bestuursakkoord Water (NBW);
         - Waterwet.
         - Nationaal waterplan
    Provinciaal:
         - Provinciaal Waterplan;
         - Visie Ruimte en Mobiliteit;
         - Verordening Ruimte en de waterverordening Zuid-Holland.
2.1 Nationaal beleid
    Het Rijk, de provincies, de gemeenten en de Unie van Waterschappen hebben op 25 juni 2008
    een geactualiseerde versie van het Nationaal Bestuursakkoord Water (NBW-Actueel)
    ondertekend. Hierin zijn afspraken vastgelegd voor een duurzame en klimaatbestendige
    waterhuishouding in Nederland. In de afgelopen vijf jaar is een groot deel van de gemaakte
    afspraken in het oorspronkelijke NBW inmiddels uitgevoerd. De NBW-partijen gaan nu
    gezamenlijk verder met de uitvoering van de nieuwe afspraken in het akkoord, onder meer over
    klimaatveranderingen, de stedelijke wateropgave en de ontwikkelingen in woningbouw en
    infrastructuur. Ook is er meer aandacht voor de implementatie van de Kaderrichtlijn Water. Het
    NBW heeft tot doel om in de periode tot 2015 de waterhuishouding in Nederland op orde te
    brengen en te houden en te anticiperen op klimaatverandering.
    Nationaal Waterplan
    Op 10 december 2015 hebben de minister van Infrastructuur en Milieu en de staatssecretaris van
    Economische Zaken het Nationaal Waterplan 2016-2021 vastgesteld. In het Nationaal Waterplan
    2016-2021 staan de volgende ambities centraal:
         - Nederland blijft de veiligste delta in de wereld;
         - Nederlandse wateren zijn schoon en gezond en er is genoeg zoetwater;
         - Nederland is klimaatbestendig en waterrobuust ingericht;
         - Nederland is en blijft een gidsland voor watermanagement;
         - Nederlanders leven waterbewust.
    Structuurvisie Infrastructuur en Ruimte
    Op 13 maart 2012 is de Structuurvisie Infrastructuur en Ruimte vastgesteld. De structuurvisie
    sluit aan op de uitgangspunten van het Nationaal Waterplan en vult deze op onderdelen aan.
    Uitgangspunten zijn het verbeteren van de waterkwaliteit, het voorkomen van wateroverlast,
    ruimte voor waterveiligheid, een duurzame zoetwatervoorziening en klimaatbestendige stedelijke
    (her)ontwikkeling.
2.2 Provinciaal beleid
    Het provinciaal waterbeleid voor de periode 2016-2021 bestaat uit: de Visie Ruimte en Mobiliteit,
    Voortgangsnota Europese Kaderrichtlijn Water (KRW) 2016 - 2021 en onderdelen van het
    Provinciaal Waterplan 2010 - 2015.
    In de Visie Ruimte en Mobiliteit (VRM) zijn de ruimtelijke componenten opgenomen van het
    waterbeleid. Hoofdstuk 4 geeft de hoofdlijnen van het provinciaal waterbeleid:
         - de ambitie om een duurzaam, concurrerende en leefbare Europese topregio te zijn. De
             Provincie bevordert de transitie naar een water -en energie efficiënte samenleving. Daar
             spelen het verbeteren van toekomstwaarde, de gebruikswaarde en de belevingswaarde
             een belangrijke rol;
         - aan het watersysteem worden grote uitdaging gesteld door verzilting, klimaatverandering,
             inklinking, veranderd ruimtegebruik en de daarbij passende veranderingen van het
             watersysteem;
         - het beter benutten van de kansen en natuurlijke kwaliteiten van de bodem en de
             ondergrond is tevens een speerpunt van het provinciaal waterbeleid;
    21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
    Eindrapportage 6 december 2022                                                                    3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 199 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 200 ======================================================================

<pre>         -   tenslotte door een verandering naar een duurzame voorziening in de energiebehoefte kan
             worden ingezet op een energie-efficiënte samenleving.
    De doelen, maatregelen en afspraken voor de kwaliteit van het water van grond- en oppervlakte
    water zijn opgenomen het Stroomgebied beheerplan Rijn-West 201-2015 (SGB-1). Voor
    opvolgende periode 2016-2021 is het SGB-2 op 22 december 2014 gereedgekomen. De invulling
    van de verantwoordelijkheid in dit SGB-2 is vastgelegd in de KRW 2016-2021.
    Het Waterplan Zuid-Holland 2015 was van kracht tot 22 december 2015. Op grond van artikel 48
    Waterwet moet het plan om de zes jaar door de Provinciale Staten worden herzien. Het is niet
    noodzakelijk om een nieuw plan vast te stellen. Voldaan kan worden met het nemen van een
    planherzieningsbesluit. Dit besluit is genomen op 29 juni 2016 en bekend gemaakt op 8 juli 2016.
    De onderdelen 'Waarborgen waterveiligheid (hoofdstuk 4)' en 'Realiseren mooi en schoon water
    (hoofdstuk 5)' en 'operationeel grondwaterbeleid (bijlage 7)' van het Waterplan 2015 blijven van
    kracht.
    De Visie op Zuid-Holland bestaat uit de Visie Ruimte en Mobiliteit, de Verordening Ruimte en de
    Uitvoeringsagenda. Hierin beschrijft de provincie haar doelstellingen en provinciale belangen
    (Visie Ruimte en Mobiliteit), stelt zij regels aan ruimtelijke ontwikkelingen (Verordening) en geeft
    zij aan wat nodig is om dit te realiseren (Uitvoeringsagenda). In de Verordening Ruimte zijn
    bijvoorbeeld regels opgenomen met betrekking tot regionale keringen in bestemmingsplannen.
    Daarnaast is de Waterverordening Zuid-Holland van belang. Daarin zijn onder meer
    veiligheidsnormeringen voor regionale keringen en waterkwantiteitsnormen opgenomen. De
    waterkwantiteitsnormen geven aan, waar de regionale wateren met het oog op de bergings- en
    afvoercapaciteit op ingericht moeten zijn. Deze normen definiëren de gemiddelde
    overstromingskans vanuit het oppervlaktewater per jaar van daarbij aan te wijzen gebieden. Het
    beschermingsniveau verschilt per vorm van landgebruik en is gerelateerd aan de economische
    waarde van landgebruik en de te verwachten schade bij overstromingen. De
    waterkwaliteitsnormen zijn gerelateerd aan het landgebruik en daarmee bepalend voor de
    mogelijkheden, die het bestemmingsplan biedt.
    De provincie heeft samen met de gemeente Den Haag en Westland een Visie Vaartenland
    opgesteld, een visie op hoe de vaartenstructuur in Westland en Den Haag recreatief/toeristisch en
    economisch elkaar kan versterken. Het project Westlandse Waterlijnen heeft de provincie in
    samenwerking met heel veel stakeholders uit het gebied ten westen van het Rijn-Schiekanaal
    opgesteld (Westland, Den Haag, Delft, Midden-Delfland, Schiedam, Vlaardingen en Maassluis). Dit
    heeft een wensenlijst met een soort top 5 opgeleverd, met betrekking tot versterking van de
    vaarrecreatie en economische spin-off, waar burgers, verenigingen en ondernemers hun zinnen
    op hebben gezet. Verder is in de Visie Ruimte en Mobiliteit aangegeven dat de juridische borging
    en versterking van het vaarnetwerk overgedragen is aan de gemeenten die hierop hun lokale
    beleid en bestemmingsplannen moeten aanpassen.
2.3 Waterschapsbeleid
    Het Hoogheemraadschap Delfland heeft haar waterbeleid vastgelegd in het Waterbeheersplan
    2016-2021 'Strategie richting een toekomstbestendig en samenwerkingsgericht waterschap'. In
    dit Waterbeheerplan 5 (WBP 5) heeft het Hoogheemraadschap van Delfland (Delfland) zijn
    strategie voor de uitvoering van de kerntaken voor de komende jaren beschreven. Het is de
    leidraad voor het handelen van Delfland in de planperiode 2016-2021. Het WBP 5 is tevens een
    uitnodiging aan private, particuliere en publieke partijen om binnen de uitgezette koers met
    initiatieven te komen. Bij de uitvoering van het WBP 5 staan de kerntaken vanzelfsprekend
    voorop:
         - de waterveiligheid;
         - het waterbeheer;
         - de waterkwaliteit;
         - het zuiveren van afvalwater.
    Delfland zal hierbij nadrukkelijk kijken naar een doelmatige uitvoering daarvan waarbij ambities,
    kosten en het tempo op een evenwichtig manier zijn afgewogen. Delfland voert zijn kerntaken uit
    ten behoeve van het behouden en verbeteren van de leefomgeving voor inwoners,
    medeoverheden, bedrijven en de natuurwaarden in het beheergebied. Het is een uitdaging om bij
    de uitvoering van die taken aan te sluiten bij de beleving en de behoeften van de maatschappij.
    Waterbewustzijn vormt de onmisbare schakel voor draagvlak. Delfland wil dat mensen zich in de
    21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
    Eindrapportage 6 december 2022                                                                       4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 200 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 201 ======================================================================

<pre>    komende planperiode bewust worden van het water om hen heen, van de gevolgen van
    klimaatverandering en van hun eigen gedrag. Het vergroten van waterbewustzijn is daarom
    verweven in alle programma's en handelingen van Delfland in de komende planperiode.
    De werkzaamheden en projecten die de komende zes jaar geïnitieerd worden zijn terug te
    brengen tot de volgende vier speerpunten van het waterschap:
         1. In stand houden: Investeringen in de infrastructuur worden op een adequate manier in
             stand gehouden. De waterkeringen, het watersysteem, de ecologische structuren en het
             afvalwatersysteem worden met beheer verder geoptimaliseerd. Delfland werkt bij het
             bestendigen van het beheer van de infrastructuur toe naar de levenscyclusbenadering;
         2. Investeren: Veranderende wetgeving en veranderingen in de omgeving vragen om
             aanpassing en verdere verbetering van ons watersysteem, de waterkeringen en het
             afvalwatersysteem. Dit betekent de kans op natte voeten verkleinen door bij het zoeken
             naar oplossingen om water langer vast te houden, de waterkeringen op orde te houden
             met oog voor de multifunctionaliteit, de waterkwaliteit te verbeteren en toe te spitsen op
             de potenties van het gebied en de waterzuiveringen om te bouwen tot
             zoetwaterfabrieken. Bij elk project, proces en activiteit worden de innovatieve
             mogelijkheden en de meest duurzame wijze van uitvoering meegenomen in de
             afwegingen;
         3. Samenwerken: Het waterschap kan en doet het niet alleen, sterker nog, waterbeheer is
             ook een taak van andere overheden zoals gemeenten en van burgers en bedrijven. De
             samenwerking in het waterbeheer is pluriform van karakter. Het waterschap speelt hierop
             in door goed omgevingsmanagement en door op basis van transparantie en vertrouwen
             de samenwerking te zoeken en structureel te onderhouden. Delfland wil het
             waterbewustzijn bevorderen door samenwerking met belanghebbenden en delen van
             verantwoordelijkheden;
         4. Flexibel en duidelijk: Partners komen een flexibel waterschap tegen die rol en houding
             afstemt op basis van vraagstukken die voorliggen. Duidelijke kaders worden neergezet,
             zoals financieel gezond en bijdragen aan toekomstbestendig waterbeheer, maar dogma's
             zijn er niet. Dit betekent dat er in de werk- en beleidsprocessen van de ambtelijke
             organisatie en bij bestuurlijke besluitvorming binnen de wettelijke mogelijkheden
             voldoende ruimte moet zijn om maatwerk te leveren. Innovatie fungeert daarbij als
             aanjager om te blijven vernieuwen, mee te bewegen met veranderingen en te voorkomen
             dat het waterschap statisch wordt.
    In 2007 (herzien in oktober 2018) is een Handreiking Watertoets, ruimte voor water in ruimtelijke
    plannen opgesteld. Het Hoogheemraadschap van Delfland stelt voorwaarden aan de inhoud van
    de watertoets (waterparagraaf) als verplicht onderdeel van de onderbouwing van ruimtelijke
    plannen. De toelichting van bestemmingsplannen dient een beschrijving te bevatten van de
    volledige watersituatie binnen het plangebied, alsmede de te verwachten ontwikkelingen. Deze
    beschrijving dient in te gaan op de volgende aspecten:
         - beleidskader omtrent water;
         - waterkeringen;
         - waterkwantiteit;
         - waterkwaliteit en ecologie;
         - afvalwater en riolering;
         - bodem en grondwater;
         - onderhoud en bagger;
         - klimaatadaptatie.
2.4 Gemeentelijk beleid
    Het Waterplan Westland , met als ondertitel 'Westlands water, nu en later' is een product van de
    gemeente Westland en het Hoogheemraadschap van Delfland. Hierin wordt onder andere de
    waterhuishoudkundige visie en ambities tot 2027 en de daarbij horende uitvoeringsplan 2015 tot
    2018 beschreven. De thema's: ”Toekomstig ruimtelijk beleid, Duurzaamheid, Schoon water,
    waterkeringen, Droge voeten, Afvalwaterketen Beheer en onderhoud, Zoetwatervoorzieningen en
    grondwater, Recreatie“, worden hierin uitgewerkt. De ruimtelijke vertaling van de hieruit
    voortkomende maatregelen is per polder in kaart gebracht. De gewenste waterstructuur wordt
    door de gemeente vertaald in bestemmingsplannen en structuurvisies. In het Verbreed
    Gemeentelijk Rioleringsplan Westland 2011-2015 heeft de gemeente haar visie op het stedelijk
    waterbeheer vastgelegd. Met het eerste Verbreed GRP Westland 2011-2015 wordt niet alleen
    uitvoering gegeven aan de wettelijke eisen, maar wordt ook de onderlinge samenhang tussen de
    drie zorgplichten en reeds in gang gezette ontwikkelingen zoals het project Riolering
    21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
    Eindrapportage 6 december 2022                                                                      5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 201 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 202 ======================================================================

<pre>Glastuinbouw Westland (RGW) weergegeven. Het Verbreed GRP is een logisch vervolg op de
wijzigingen in wetgeving/beleid en een noodzakelijke verdere optimalisatie van het beleid dat de
afgelopen 5 jaar is gevolgd.
Waterklimaatplan Westland juli 2019 (gemeente en Delfland)
Conform het Waterklimaatplan Westland wil de gemeente inzicht krijgen in de waterrobuustheid
en klimaatbestendigheid via de stresstest en risicodialoog. In de klimaatadaptatievisie gedragen
ambitie met concrete doelen vaststellen om samen met bewoners, bedrijven, woningcorporaties
en andere betrokken partijen klimaatbestendig te handelen zoals in het Bestuursakkoord
Klimaatadaptatie 10 is afgesproken. Beleid en uitvoering aanpassen aan de gestelde
klimaatadaptatievisie waardoor klimaatadaptief handelen de norm wordt. Hierbij wordt gedacht
aan Programma van Standaarden vernieuwen en processtappen vaststellen bij herinrichting
openbare ruimte en rioolvervanging. Hierbij wordt gewerkt vanuit prioriteiten: 1) Vasthouden 2)
Bergen en 3) Afvoeren.
Convenant Klimaatadaptief bouwen Zuid-Holland (2018).
Nieuwbouwlocaties in Zuid-Holland worden zoveel mogelijk klimaatadaptief gebouwd, zodat ze
bestand zijn tegen weersextremen als gevolg van klimaatverandering. Deze ambitie is vastgelegd
in het Convenant(Overeenkomst) Klimaatadaptief Bouwen. Dit is ondertekend door onder meer
bouwbedrijven, gemeenten, waaronder Westland, de provincie, waterschappen, maatschappelijke
organisaties, financiers en projectontwikkelaars.
Klimaatverandering heeft grote impact op de leefomgeving en het aantal weersextremen neemt
toe. Zuid-Holland staat voor een grote bouwopgave – tot 2025 zijn er in de provincie 100.000
nieuwe woningen nodig. Deze ontwikkelingen maken het van belang dat klimaatadaptief bouwen
zo snel mogelijk de nieuwe norm wordt. Dit is concreet vertaald in het Convenant Klimaat
adaptief Bouwen in Zuid-Holland (2018). In dit convenant zijn procesafspraken gemaakt gericht
op het verminderen van de wateroverlast, hittestress, droogte en bodemdaling en het vergroten
van de biodiversiteit. Het Convenant is op 4 oktober 2018 van start gegaan. In de eerste fase van
dit convenant is toegewerkt naar een minimaal programma van eisen voor nieuwbouw in relatie
tot:
     • Hevige neerslag: Hevige neerslag leidt niet tot grote schade aan infrastructuur,
         gebouwen, eigendommen of groen in of buiten het plangebied;
     • Droogte: Langdurige droogte leidt niet tot verdroging of schade aan de gebouwde
         omgeving;
     • Hitte: Tijdens hitte biedt de bebouwd omgeving een gezonde en aantrekkelijke
         leefomgeving;
     • Bodemdaling: Bodemdaling in bebouwd gebied blijft beperkt en betaalbaar;
     • Overstromingen: Bebouwde omgeving is bestand tegen overstromingen;
     • Biodiversiteit: Groenblauwe structuur en biodiversiteit worden versterkt op de planlocatie
         en in de directe stedelijke omgeving;
De gemeente Westland heeft aangegeven minimaal aan deze eisen te willen voldoen en gebruikt
daarmee het programma van minimale eisen uit het Convenant als uitgangspunt.
21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
Eindrapportage 6 december 2022                                                                    6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 202 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 203 ======================================================================

<pre>3   ONDERZOEK
3.1 Nieuwe situatie
    In de beoogde situatie worden er 76 woningen gerealiseerd (zie ook bijlage 2, nieuw plangebied).
    Figuur 3.1. Aantal woningen plangebied (bron: Weboma)
    Oppervlakten van de beoogde situatie (zie ook bijlage 2):
         - Totaal projectgebied ca.                                 23.611 m2
         - Gebied met woningen ca.                                  14.827 m2
         - Gebied met groen en water ca.                              8.784 m2
3.2 Veiligheid en waterkeringen
    Het Hoogheemraadschap van Delfland is verantwoordelijk voor de veiligheid van haar
    beheergebied. Het bouwen en opslaan op waterkeringen mag niet zonder meer en hierop is de
    Keur Delfland toepassing. Met de Keurbepalingen wil Delfland voorkomen dat de stabiliteit of het
    functioneren van de waterkering wordt beïnvloed. Tevens moet de waterkering in de toekomst,
    indien nodig, opgehoogd of verbreed kunnen worden.
    In de legger van het Hoogheemraadschap van Delfland zijn de ligging en de minimale afmetingen
    van de waterkeringen vastgelegd. Rondom de keringen is een keurzone vastgesteld. Deze bestaat
    uit het waterstaatswerk (de daadwerkelijke kering) en een beschermingszone. Binnen het
    waterstaatswerk en de beschermingszone zijn op basis van de Keur Delfland beperkingen gesteld
    aan activiteiten die het waterkerend vermogen van de kering nu en in de toekomst kunnen
    aantasten.
    Het plangebied ligt in de Boezem en ligt niet in de buurt van een regionale waterkeringen (zie
    figuur 3.1). Er gelden derhalve geen restricties in dit kader.Het nieuw te graven water in het
    plangebied wordt eigendom van de gemeente Westland (secundair water).
    21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
    Eindrapportage 6 december 2022                                                                   7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 203 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 204 ======================================================================

<pre>    Figuur 3.2: Weergave waterkeringen in en om het plangebied (Bron: Leggerkaart Delfland)
3.3 Waterkwantiteit
    Het plan dient te voldoen aan de provinciale normen voor bergings- en afvoercapaciteit. De
    planlocatie is gelegen in de Boezem (peilgebied GPG2007BZM I-d). Voor dit peilgebied geldt een
    waterpeil van -0,43 m NAP. Aan de noordzijde loopt een primaire watergang en aan de westzijde
    een secundaire watergang.
    Conform de Handreiking Watertoets en de beleidsnota Beperken en voorkomen wateroverlast van
    Delfland (https://www.hhdelfland.nl/) mag de waterhuishoudkundige situatie niet verslechteren
    als gevolg van de ontwikkeling, het zgn. stand-still beginsel. Voor dit project is toetsing aan de
    bergings- en afvoernormen het belangrijkste uitgangspunt. Bij planologische omzetting geldt de
    maximale inspanning voor de norm van de waterberging (zie bijlage 4) met toepassing van een
    effectgerichte, gebiedsgerichte en marktgerichte aanpak. Het stand-still beginsel betekent dat de
    kans op wateroverlast niet mag toenemen als gevolg van een ontwikkeling. Ontwikkelingen
    waarbij het verhard oppervlak toeneemt, of de vasthoudcapaciteit van een gebied op andere
    manieren wordt verkleind, zorgen voor een snellere afstroming van hemelwater naar het
    oppervlaktewater. Dit kan leiden tot wateroverlast. Versnelde afvoer door meer verharding
    voldoet daarmee niet aan het stand-still beginsel, tenzij ter compensatie extra waterberging
    wordt gerealiseerd.
    21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
    Eindrapportage 6 december 2022                                                                     8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 204 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 205 ======================================================================

<pre>Figuur 3.3: Uitsnede hoogtekaart projectgebied (bron: AHN.nl)
Delfland heeft de Watersleutel ontwikkeld, een rekentool waarbij op basis van een aantal
relevante kenmerken van de ontwikkeling en het watersysteem wordt bepaald hoeveel
waterberging moet worden gerealiseerd. Om te bepalen hoeveel waterberging nodig is om de
ontwikkeling hydrologisch neutraal te kunnen uitvoeren, kan ook een modelstudie worden
uitgevoerd. Voor veel ontwikkelingen kan worden volstaan met deze methode om inzicht te
krijgen in de benodigde watercompensatie.
In bijlage 5 staat op basis van de gegevens in deze rapportage de uitgangspunten voor de
berekening van de watercompensatie van het project:
     - De huidige en toekomstige verharding van zowel terrein verharding als bebouwing;
     - huidige en toekomstig maaiveldhoogte;
     - maatgevend peil en gemiddelde drooglegging;
     - toelaatbare peilstijging.
Tabel 3.1 Oppervlakten plangebied
                                                         Huidige situatie (m2)          Toekomstige situatie (m2)
  Totaal oppervlak                                               23.611                            23.611
  Verhard oppervlak                                              23.349                            11.339
  Onverhard oppervlak                                             262                              9.929*
  Oppervlaktewater                                                  0                              2.343*
*In de nieuwe situatie komt er een strook met water en groen. In de watersleutel is alles als onverhardoppervlak ingevuld,
zie ook bijlage 2 voor verdere uitwerking.
In bijlage 5 staat de analyse op basis van de Watersleutel van Delfland weergegeven. De afname
aan verharding, waaronder het graven van het extra oppervlaktewater, zorgt ervoor dat er geen
wateropgave is voor de ontwikkeling. Er wordt wel water gegraven welke ook als zodanig wordt
bestemd.
In de nieuwe watersleutel wordt ook de situatie Klimaat 2050 doorberekend, in deze berekening
is de te verwachten klimaatverandering meegenomen. Door de grote afname aan verharding is er
voor Klimaat 2050 geen waterberging nodig.
Voor het graven van het oppervlakte water dient een watervergunning aangevraagd te worden bij
het hoogheemraadschap Delfland. Aan de westzijde wordt de waterpartij aangesloten op de
21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
Eindrapportage 6 december 2022                                                                                             9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 205 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 206 ======================================================================

<pre>    watergang doormiddel van een duiker (met een diameter van minimaal 0,6 meter) en aan de
    noordzijde aan de met openverbinding (zie ook figuur B2.6).
    Eisen van Delfland aan nieuwe watergangen zijn een minimale diepte van 0,5 meter en een
    minimale breedte van 2,5 meter. Verhouding tussen waterdiepte en waterbreedte is minimaal
    1:5. Breder dan 5 meter is er maatwerk mogelijk (Beleidsregels Dempen en Graven, Delfland).
     Ten aanzien van het stand-still beginsel wordt met name naar 3 onderdelen gekeken:
         - Kans op wateroverlast mag niet toenemen; door de afname van verharding neemt de
             kans op wateroverlast af.
         - structuur van het watersysteem mag niet verslechteren; de huidige watergangen blijven
             aanwezig, er wordt extra water gegraven hiervoor zal een vergunning aangevraagd
             moeten worden.
         - beheerbaarheid van het watersysteem mag niet achteruit gaan; de nieuw aan te leggen
             wateroppervlak zal door de aanliggende eigenaar onderhouden moeten worden.
    Zorgplicht
    De initiatiefnemer dient, zoals hierboven weergegeven, maatregelen of voorzieningen te treffen
    om te voldoen aan de zorgplicht. Hierbij kan onderstaande stroomschema gebruikt worden om
    tot de goede maatregel te komen.
    Figuur 3.4: Stroomschema toepassen van vasthoudmaatregelen (Bron: Richtlijn toepassen
    vasthoudmaatregelen ter compensatie van verharding in het watertoetsproces, Delfland)
    In bovenstaande stroomschema wordt in zijn algemeenheid ook naar klimaatadaptieve
    maatregelen verwezen. Wateroverlast door hoosbuien is een steeds vaker voorkomend probleem.
    Om overlast te kunnen voorkomen moet water vast gehouden worden en langzaam worden
    afgevoerd (zie Klimaatadaptatie-Toolbox van het Hoogheemraadschap van Delfland). Hieraan kan
    iedereen bijdragen door bijvoorbeeld aan de volgende maatregelen te denken:
    • afkoppelen van hemelwaterafvoer van het riool en dit water laten infiltreren
    • platte en/of groene daken
    • waterberging onder parkeerplaatsen
    • waterberging in parkeerkelders
    • grindkoffers onder de verharding
    • in wadi’s en andere vormen van groenvoorzieningen
    • vijvers en watertonnen
    In het plangebied worden diverse maatregelen op het gebied van klimaatadaptatie toegepast;
         - veel groen, waaronder veel bomen, voorzieningen in het park
         - natuurvriendelijke oevers
         - forse toename van het oppervlaktewater (-berging) (zie figuur B 2.6).
3.4 Watersysteemkwaliteit en ecologie
    Delfland en gemeenten zijn in de KRW Delfland overeengekomen om de toestand van de
    waterlichamen te verbeteren. Onderdeel van deze overeenkomst is dat daar waar langs
    waterlichamen ruimtelijke mogelijkheden zijn om invulling te geven aan de KRW-opgave, deze
    worden benut, en dat bij ruimtelijke ontwikkelingen wordt onderzocht of een deel van de
    ruimtelijke KRW-opgave hieraan kan worden gekoppeld. In het Waterplan Westland is
    aangegeven dat als er ruimte is, er een natuurvriendelijke oever moet worden aangelegd. En als
    er geen ruimte is maar wel dynamiek, kansen worden benut. Daarnaast mogen ruimtelijke
    ontwikkelingen niet leiden tot een verslechtering van de ecologische en chemische toestand van
    deze waterlichamen.
    21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
    Eindrapportage 6 december 2022                                                                 10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 206 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 207 ======================================================================

<pre>    Het plangebied heeft aan de noord- en westzijde oppervlaktewater. Afstromend hemelwater vanaf
    het plangebied kan een gering positief effect op de waterkwaliteit hebben. Door de infiltratie van
    hemelwater in de bodem (en niet direct op het oppervlaktewater) kan door de bodempassage
    eveneens een kwaliteitsverbetering plaatsvinden van het grondwater. Er mag bij de opvang en
    afvoer van hemelwater geen gebruik worden gemaakt van uitlogende of andere materialen die
    een negatief effect op de waterkwaliteit kunnen hebben.
    In het plan zullen natte ecologische zones (nez) in de oevers worden aangelegd welke nuttig zijn
    voor zowel de wateropgave als voor de ecologie/biodiversiteit. De natte ecologische zones zijn
    besproken met Hoogheemraadschap van Delfland. De afdeling beheer van de gemeente Westland
    is akkoord met de inrichting en zal onderhoudsplichtige worden voor het toekomstige
    (buitengewoon) onderhoud.
    Er worden twee type nez toegepast. Voor rijden onderhoud wordt type A toegepast met een
    helling 1:4. Voor varend onderhoud wordt type C2 toegepast om de waterdiepte en breedte te
    kunnen vasthouden in de loop van tijd.
3.5 Onderhoud en bagger
    Delfland is verantwoordelijk voor het onderhoud van het primaire watersysteem en de
    waterkeringen. Voor secundair boezemwater en polderwateren zijn veelal andere partijen
    (gemeente, grondeigenaar) onderhoudsplichtig. Onderhoudsplichtigen zijn in de Legger Delfland
    vastgesteld. Onderhoud aan water en waterkering betekent dat deze toegankelijk moeten zijn
    voor onderhoud. Ook houdt Delfland ruimte die eventueel nodig is voor dijk- of kadeverzwaring,
    vrij van andere, conflicterende functies. Het beheer en onderhoud van het watersysteem binnen
    het plangebied is vastgelegd in de Keur Delfland en Legger Delfland.
    Voor onderhoud van watergangen is het van belang rekening te houden met de benodigde
    onderhoudsstroken. Onderhoudsstroken zijn noodzakelijk voor onderhoudsmateriaal en
    werkruimte, en er kan bagger op de onderhoudsstroken worden gezet. Er gelden de volgende
    criteria:
          als er sprake is van 'varend' onderhoud van watergangen, natuurvriendelijke oevers en
           waterkeringen zijn de dimensionering van het doorstromingsprofiel en van de kunstwerken
           aan specifieke ontwerpeisen gebonden, bijvoorbeeld een vaardiepte en doorvaarthoogte van
           1,0 m en een minimale doorvaarbreedte van 3,1 m bij bruggen. Dit is zeker het geval bij
           een breedte van meer dan 10 m (gemeten op de waterlijn).
          voor onderhoudsdoeleinden langs primaire watergangen is aan weerszijde een
           onderhoudsstrook (4 m) vrij van bebouwing en obstakels. Is de primaire watergang 5 m of
           smaller, dan kan in veel gevallen volstaan met een strook van 5 m aan één zijde en 1 m
           aan de andere zijde.
          voor natuurvriendelijke oevers langs watergangen, bijvoorbeeld in verband met de
           Kaderrichtlijn Water, is ruimte nodig om onderhoud te plegen. Hierbij geldt hetzelfde als
           voor primaire watergangen.
    Verbreden en graven van secundair boezemwater.
    Het secundair boezemwater (POL30401420) wordt verbreed en verdiept tot 0,5 of 1,0 m.
    Daarnaast wordt het bestaande deel van dit secundair boezemwater verdiept tot 0,5 of 1,0 m-
    mv. De diepte van de watergang wordt afgestemd op de -nog nader te bepalen- uitvoeringswijze
    van het (buiten)gewoon onderhoud door de gemeente Westland (0,5 m bij rijdend of 1,0 m bij
    varend).
    Aansluiten op primair boezemwater.
    De watergangen (bestaand en nieuw) worden aangesloten op primair boezemwater. Dit water
    heeft een leggerdiepte van 1,3 meter. Om te voorkomen dat er drempelvorming ontstaat zal de
    overgang gradueel verlopen.
    De plangrens loopt diagonaal door het secundair boezemwater (POL30401420). De gemeente
    Westland zal daarom door Delfland als onderhoudsplichtige worden aangemerkt voor het
    buitengewoon onderhoud van het gehele secundair boezemwater (POL30401420).
    Er komen twee bruggen in het plangebied. Een brede brug met een brughoogte van 0,50 meter.
    En een voetgangersbrug met een brughoogte van 1,0 meter en een breedte van 3,10 meter. Bij
    de voetgangersbrug is varend onderhoud mogelijk. De bruggen komen in openbaar gebied en zijn
    in eigendom van gemeente Westland.
    21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
    Eindrapportage 6 december 2022                                                                     11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 207 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 208 ======================================================================

<pre>    Gemotoriseerd varen is niet toegestaan maar er is wel de wens om kanoverkeer en spelen op het
    water mogelijk te maken. Om gemotoriseerd varen tegen te gaan wordt in het ontwerp nu
    uitgegaan van drijfbaken met een zeer smalle doorgang (<1m).
3.6 Bodem en grondwater
    Bij het bouwen van de nieuwe woning moet rekening gehouden worden met voldoende
    drooglegging om grondwateroverlast te voorkomen. In een waterhuishoudingsplan voor Westland
    wordt standaard uitgegaan van minimaal 1 m. Overigens helpt een voldoende hoog bouwpeil niet
    alleen tegen grondwateroverlast, maar ook tegen wateroverlast algemeen.
    De maaiveld hoogte bedraagt momenteel ca. 0,84 m NAP volgens hoogtekaart.nl (zie figuur 3.2)
    en wordt mogelijk opgehoogd naar 0,9 tot 1,0 m NAP. Het maatgevend peil zit op -0,43 m voor
    de Boezem. Hiermee is de drooglegging ca. 1,27 m en voldoet daarmee aan de standaard van
    Delfland.
    Er is bodemonderzoek uitgevoerd, hieruit is gebleken dat er spraken is van
    bodemverontreiniging. Om negatieve effecten op onder andere het watersysteem te voorkomen
    is er een plan van aanpak opgesteld om te saneren.
3.7 Afvalwater en riolering
    De woningen worden volgens het Verbreed GRP 2011 – 2015 van gemeente Westland
    aangesloten op het gescheiden gemeentelijke rioleringsstelsel. Afvalwater wordt afgevoerd naar
    de dichtstbijzijnde afvalwaterzuivering. Voor zover bekend zijn er geen problemen bekend
    omtrent de capaciteit van riolering of zuivering.
    Voor de afvoer van het hemelwater zijn creatieve en efficiënte maatregelen mogelijk, zoals het
    ophogen van gronden, een hoger bouwpeil van woningen, open verharding ter plekke van
    parkeerplaatsen of water vasthouden op particulier terrein, bijvoorbeeld door middel van de
    aanleg van wadi's, groene daken, het afkoppelen van hemelwaterafvoer, en dergelijke. De nieuwe
    woningen zullen, waar mogelijk vertraagd, het hemelwater op het omliggende oppervlaktewater
    lozen. Het plan dient te voldoen aan de Leidraad Riolering West Nederland en de Leidraad aan- en
    afkoppelen verhard oppervlak en de Beslisboom Aan- en afkoppelen verharde oppervlakten
    (2003).
    De woningen in het projectgebied kunnen met het DWA en HWA in principe worden aangesloten
    op het gescheiden rioolstelsel van de wijk. Deze zullen op 2 punten aansluiten op het bestaande
    systeem. Dit is in overleg met de gemeente uitgewerkt in de onderstaande figuren. 3.4 en 3.5.
    Nagegaan is of het Gemaal ’s Gravenzande voldoende capaciteit om het water van de te
    ontwikkelen woningen af te voeren, dit is het geval.
    De dakvlakken kunnen op oppervlaktewater lozen, mits daar toestemming van Delfland voor is.
    Er is op het RWA deel van de riolering een overstort aanwezig (zie fig 3.4, blauwe stip). Er mag
    bij de opvang en afvoer van hemelwater geen gebruik worden gemaakt van uitlogende of andere
    materialen die een negatief effect op de waterkwaliteit kunnen hebben.
    21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
    Eindrapportage 6 december 2022                                                                   12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 208 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 209 ======================================================================

<pre>    Figuur 3.5: Verbreed gemeentelijk rioleringsplan 2011-2015 Gemeente Westland
    Voor het projectgebied is onderstaand voorlopig ontwerp Rioleringsplan opgesteld (zie fig 3.6)
    Figuur 3.6: Voorlopig ontwerp Rioleringsplan ontwikkeling Heenweg
3.8 Conclusie
    Op basis van het onderzoek dient er voor de ontwikkeling geen extra waterberging gerealiseerd
    te worden als gevolg de afname aan verharding en toename van het oppervlaktewater ten
    opzichte van de uitgangssituatie. In de strook naast de kavels komt oppervlakte water/vijvers
    welke aansluiten op het boezemwater. Hiervoor dient een watervergunning aangevraagd te
    worden bij het hoogheemraadschap Delfland. Over het beheer van de watergangen lopen nog
    gesprekken tussen partijen.
    21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
    Eindrapportage 6 december 2022                                                                 13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 209 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 210 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 1
FASERING WATERTOETSPROCES
In de startovereenkomst van het Waterbeleid van de 21e eeuw hebben de verschillende
overheden afgesproken dat vanaf 14 februari 2001 de watertoets zal worden toegepast in alle
ruimtelijke plannen. Op 1 november 2003 is de waterparagraaf wettelijk verplicht gesteld bij
ruimtelijke procedures. In de volgende tabel zijn de fasen van de watertoets opgenomen, die
door het Hoogheemraadschap van Delfland zijn vastgelegd in de Handreiking watertoets 2018.
                                         3.7.2 Onderzoek
                                         Veiligheid en
                                         waterkeringen
                                         Ruimtelijke plannen
                                         kunnen van invloed zijn
                                         op het (veilig)
                                         functioneren en het
                                         beheer en onderhoud
                                         van waterkeringen. Om
                                         die reden is het van
                                         belang, dat
                                         initiatiefnemers van
                                         ruimtelijke plannen
                                         rekening houden met
                                         de effecten van die
                                         plannen op de
                                         aanwezige
                                         waterkeringen.
                                         In de legger van het
                                         Hoogheemraadschap
                                         van Delfland zijn de
                                         ligging en de minimale
                                         afmetingen van de
                                         waterkeringen
                                         vastgelegd. Rondom de
                                         keringen is een
                                         keurzone vastgesteld.
                                         Deze bestaat uit het
                                         waterstaatswerk (de
                                         daadwerkelijke kering)
                                         en een
                                         beschermingszone.
                                         Binnen het
                                         waterstaatswerk en de
                                         beschermingszone zijn
                                         op basis van de Keur
                                         Delfland beperkingen
                                         gesteld aan activiteiten
                                         die het waterkerend
                                         vermogen van de
                                         kering nu en in de
                                         toekomst kunnen
                                         aantasten. Het
                                         plangebied ligt in de
                                         Boezem en ligt niet in
                                         de buurt van een
                                         regionale waterkering.
                                         Er gelden derhalve
                                         geen restricties in dit
                                         kader. Het nieuw te
Figuur B1: Fasering watertoetsproces (Handreiking watertoets, Delfland 2018)
                                         graven water in het
                                         plangebied wordt
                                         eigendom van de
                                         gemeente Westland
21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
                                         (secundair water).
Eindrapportage 6 december 2022                                                               14
                                         Uitsnede Leggerkaart
                                         Hoogheemraadschap
                                         Delfland 'Legger
</pre>

====================================================================== Einde pagina 210 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 211 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 2
PROJECTGEBIED HUIDIGE EN TOEKOMSTIGE SITUATIE
Huidige situatie
Figuur B2.1 Huidige situatie (bron goolge maps)
21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
Eindrapportage 6 december 2022                  15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 211 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 212 ======================================================================

<pre>Totaal oppervlak plangebied
Figuur B2.2 Totale plangebied (bron goolge maps)
Het totale oppervlakte van het plangebied is volgens opgave Weboma 23.611 m2.
21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
Eindrapportage 6 december 2022                                                16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 212 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 213 ======================================================================

<pre>Verhard oppervlak van het plangebied
Figuur B2.3 Verhard oppervlak plangebied (bron goolge maps)
Het verhard oppervlak bestaat uit een kas en een woonhuis. Het verhardoppervlak is ca. 23.349
m2 .
21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
Eindrapportage 6 december 2022                                                                17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 213 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 214 ======================================================================

<pre>Nieuwe situatie plangebied
In onderstaande afbeelding staat de nieuwe situatie per 17 november 2022 weergegeven
Figuur B2.4 Nieuwe situatie 17 november 2022 (bron Weboma/ahvrij)
Indeling nieuwe situatie
              o Totaal oppervlak                 23.611 m2
              o Kavels ca.                         8.320 m2 (zie indeling van kavels hieronder)
              o Water en Groen ca.                 8.784 m2
                       ▪ Waarvan water:            2.343 m2
              o Verharding ca.                     5.879 m2 (Straten, troittoirs en parkeerplaatsen)
Indeling kavels
De kavels zullen deels verhard worden door de woningen en verharding van tuinen (o.a.
terrassen). Voor de verharding van de woningen is in overleg met het hoogheemraadschap voor
de tweeondereenkap en vrijstaande woningen 100 m2 verhard oppervlak aangehouden (rood
gearceerd in onderstaand figuur) en voor de rijtjes woningen/appartementen 50 m2 (blauw
gearceerd in onderstaand figuur
Figuur B2.5 Woningen (bron Weboma/BK Architecten)
Er komen 32 kavels met appartenten/rijtjeswoningen. Uitgaande van 50 m2 verharding per
woning komt dit overeen met 1.600 m2 verharding.
Er komen 10 tweeondereenkappers en vrijstaande woningen. Uitgaande van 100 m2 verharding
per woning komt dit overeen met 1.000 m2 verhard oppervlak.
De kavels hebben een totaal oppervlak van ca. 8.320 m2. Hiervan is 2.600 m2 verhard voor de
woningen. De overige 5.720 m2 zal deels verhard worden voor terrasen/tuinhuisjes etc. Hiervoor
wordt 50% verharding aangehouden. Dit komt overeen met 2.860 m2 (50% van 5.720 m2).
De totale verharding van de kavels op basis van bovenstaande uitgangspunten is 5.460 m2,
bestaand uit:
     - 1.600 m2 voor de appartementen en rijtjeswoningen
     - 1.000 m2 voor de tweeondereenkappers en vrijstaande woningen
21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
Eindrapportage 6 december 2022                                                                       18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 214 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 215 ======================================================================

<pre>     -   2.860 m2 voor verharding op de kavels
Totaal verhard oppervlak
Het verhard oppervlak in de nieuwe situatie bestaat uit:
     - Kavels                                     5.460 m2
     - Straten, troittoirs, parkeerplaatsen       5.879 m2
     Totaal                                      11.339 m2
Groen/wateroppervlak
Figuur B2.6 Groen en wateroppervlak westzijde plangebied (bron Weboma/ahvrij)
Aan de westzijde van het plangebied komt een gebied met groen- en wateroppervlak van ca.
8.784 m2. Hiervan wordt ca. 2.343 m2 aan water gegraven.
21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
Eindrapportage 6 december 2022                                                           19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 215 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 216 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 3
LEGGERKAART DELFLAND
Het plangebied ligt aan de noordzijde aan een primaire watergang, zie onderstaande afbeelding.
Figuur B3.1 Leggerkaart van Delfland, primaire watergang (bron Legger Delfland)
Aan de westzijde ligt het plangebied aan een secundaire watergang
Figuur B3.2 Leggerkaart van Delfland, secundaire watergang (bron Legger Delfland)
21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
Eindrapportage 6 december 2022                                                                 20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 216 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 217 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 4
NORMEN BERGINGS- EN AFVOERCAPACITEIT
Provinciale Waterverordening(2009)
Vanaf half juli 2014 wordt het beleid van het hoogheemraadschap van Delfland gevolgd volgens
de ontwerp Beleidsnota “Beperken en voorkomen wateroverlast”. Hierbij staan de normen van de
provinciale waterverordening als basis. Hieronder is artikel 2.3 uit de Waterverordening Zuid-
Holland (2009) letterlijk overgenomen.
Artikel 2.3 Normen waterkwantiteit
1. Met het oog op de bergings- en afvoercapaciteit waarop regionale wateren moeten zijn
ingericht geldt, voor het gebied van een gemeente binnen de bebouwde kom, als norm een
gemiddelde overstromingskans van:
     • a. 1/100 per jaar voor bebouwing niet zijnde glastuinbouw;
     • b. 1/50 per jaar voor glastuinbouw;
     • c. 1/10 per jaar voor het overige gebied.
2. Met het oog op de bergings- en afvoercapaciteit waarop de regionale wateren moeten zijn
ingericht geldt, voor het gebied van een gemeente buiten de bebouwde kom, als norm een
gemiddelde overstromingskans van:
     • a. 1/100 per jaar voor hoofdinfrastructuur;
     • b. 1/50 per jaar voor glastuinbouw en hoogwaardige land- en tuinbouw;
     • c. 1/25 per jaar voor akkerbouw;
     • d. 1/10 per jaar voor grasland.
3. Voor de toepassing van het tweede lid is wat betreft het landgebruik de situatie zoals
vastgelegd
in een ruimtelijk plan bepalend. Indien een ruimtelijk plan onvoldoende duidelijkheid verschaft
omtrent het type landgebruik dan kan het landgebruik ook worden bepaald met behulp van het
Landelijk Grondgebruikersbestand Nederland versie 5 van Wageningen Universiteit en
Researchcentrum.
4. Voor bebouwing, gelegen buiten de bebouwde kom, geldt de norm van het omringend
landgebruik genoemd in het tweede lid, onder b, c of d.
5. Gedeputeerde staten kunnen nadere voorschriften stellen aangaande de toepassing van het
eerste, tweede en vierde lid.
6. Gedeputeerde staten stellen, na overleg met het dagelijks bestuur, een leidraad vast voor de
door het dagelijks bestuur te verrichten beoordeling van de bergings- en afvoercapaciteit van de
regionale wateren.
7. Gedeputeerde staten stellen, na overleg met het dagelijks bestuur, het tijdstip vast waarop de
inrichting van de regionale wateren voldoet aan de in het eerste, tweede en vierde lid opgenomen
normen.
Verantwoordelijkheden volgens Waterwet in het kader van de zorgplicht
Iedere perceel eigenaar heeft een zorgplicht om voor kortere of langere tijd het hemelwater dat
op zijn/haar perceel valt tijdelijk vast te houden op het perceel. Met de volgende voorzieningen
kan de perceel eigenaar het hemelwater opvangen:
     • platte en/of groene daken
     • onder parkeerplaatsen
     • in parkeerkelders
     • grindkoffers onder de verharding
     • onder het glastuinbouwbedrijf
     • in wadi’s en andere vormen van groenvoorzieningen
     • vijvers en watertonnen
Bovenstaande voorzieningen dienen allemaal om te voorkomen dat het afstromende hemelwater
onmiddellijk, tijdens of vlak na de bui het riool- of het oppervlaktewatersysteem belast. Wanneer
de perceel eigenaar alles in het werk heeft gesteld om hieraan zo goed mogelijk te voldoen, heeft
de gemeente de zorgplicht om het overtollige hemelwater in ontvangst te nemen en te bergen,
waarna het waterschap de zorgplicht heeft om dit overtollige water in te nemen en af te voeren
via het oppervlaktewatersysteem. Wanneer iedereen hierin een maximale inspanning verricht, zal
het Westland minder wateroverlast en een stuk klimaatbestendiger worden.
Het uitgangspunt voor het oplossen van de enorme kwantitatieve wateropgave is de trits:
Vasthouden – Bergen – Afvoeren
21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
Eindrapportage 6 december 2022                                                                    21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 217 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 218 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 5
INFORMEEL ADVIES DELFLAND
Toepassing Watersleutel; 18 maart 2022
21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
Eindrapportage 6 december 2022         22
</pre>

====================================================================== Einde pagina 218 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 219 ======================================================================

<pre>21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
Eindrapportage 6 december 2022   23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 219 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 220 ======================================================================

<pre>21077/Aqua-Terra Nova 304f WT/AW
Eindrapportage 6 december 2022   24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 220 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 221 ======================================================================

<pre>Stikstofdepositieberekening
       Kern Heenweg
      ’s-Gravenzande
       Opdrachtgever
          Weboma
       te Wateringen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 221 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 222 ======================================================================

<pre>                                                                                        Milieu consultancy
                                                                                        Watermanagement
                                                                                        Ruimtelijke ordening
                                                                                  Aqua-Terra Nova BV
                                                                                  Zuidweg 79
                                                                                  2671 MP Naaldwijk
                                    Stikstofdepositieberekening                   telefoon 0174 – 625246
                                           Kern Heenweg                           e-mail info@aquaterranova.nl
                                          ’s-Gravenzande                          www.aquaterranova.nl
                                           Opdrachtgever
                                               Weboma
                                           te Wateringen
Datum              : 11 november 2022
Rapportnr.         : 21077/AQT302b
Status             : Definitieve rapportage
           IBAN: NL08 RABO 0368 1199 55 •    BTW: NL-8105.67878.B01 • K.v.K. nr. 27240696
</pre>

====================================================================== Einde pagina 222 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 223 ======================================================================

<pre>                                                                                                                Milieu consultancy
                                                                                                                Watermanagement
                                                                                                                Ruimtelijke ordening
COLOFON
Titel                      : Stikstofdepositieberekening Kern Heenweg
                                                                                                          Aqua-Terra Nova BV
                                                                                                          Zuidweg 79
                                                                                                          2671 MP Naaldwijk
                                                                                                          telefoon 0174 – 625246
Opdrachtgever              : Weboma, Wateringen
                                                                                                          e-mail info@aquaterranova.nl
                                                                                                          www.aquaterranova.nl
Projectteam
Projectmanager             : dhr. Ing. A.P. Wubben
Contactpersoon             : dhr. Ing. A.P. Wubben
Auteur                     : dhr. R. Sjoukes
Kwaliteitsborger           : mw. D. De Groot
Projectnummer              : 21077
Aqua-Terra Nova BV is lid van het Netwerk Groene Bureaus, de brancheorganisatie voor
kwaliteitsbevordering en belangenbehartiging van groene adviesbureaus.
  Datum vrijgave           Status     Vrijgave auteur                             Goedkeuring kwaliteitsborger
  11 november 2022       Definitief
© 2022 Aqua-Terra Nova B.V.
Alle rechten voorbehouden. Niets uit deze uitgave mag worden verveelvoudigd, opgeslagen in een geautomatiseerd
gegevensbestand, of openbaar gemaakt, in enige vorm of op enige wijze, hetzij elektronisch, mechanisch, door fotokopieën,
opnamen of enig andere manier, zonder voorafgaande schriftelijke toestemming van de uitgever.
         IBAN: NL08 RABO 0368 1199 55 •       BTW: NL-8105.67878.B01         •        K.v.K. nr. 27240696
</pre>

====================================================================== Einde pagina 223 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 224 ======================================================================

<pre>    INHOUDSOPGAVE
1   INLEIDING ......................................................................................................... 5
    1.1      Aanleiding ............................................................................................................... 5
    1.2      Doelstelling ............................................................................................................. 5
    1.3      Stikstofdepositie....................................................................................................... 5
2   STIKSTOFDEPOSITIE .......................................................................................... 6
    2.1      Ligging plangebied....................................................................................................     6
    2.2      Fasen/situaties .........................................................................................................  6
    2.3      Relevante emissiebronnen .........................................................................................         7
    2.4      Resultaten AERIUS berekening ...................................................................................           8
3   CONCLUSIES EN ADVIES ................................................................................... 10
BIJLAGE 1 AERIUS BEREKENING REFERENTIE SITUATIE EN BOUWFASE .................. 11
BIJLAGE 2 AERIUS BEREKENING REFERENTIE EN BEOOGDE SITUATIE .................... 12
    210774/AQT302b/RS                                              4
    Definitieve rapportage 10 november 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 224 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 225 ======================================================================

<pre>1   INLEIDING
1.1 Aanleiding
    Webamo is betrokken bij het realiseren van ca. 76 woningen in de Kern Heenweg in ’s-Gravenzande.
    Aqua-Terra Nova BV is verzocht de Stikstofrapportage op te stellen die nodig is om de boogde
    ontwikkelingen mogelijk te maken.
1.2 Doelstelling
    In deze rapportage wordt, door middel van een stikstofdepositieberekening, gecalculeerd of het
    project mogelijk in strijd is met de Wet natuurbescherming. Wanneer de stikstofdepositie van de
    beoogde activiteiten ten behoeve van dit project hoger is dan 0,00 mol/ha/jr zijn vervolgstappen
    noodzakelijk.
1.3 Stikstofdepositie
    Stikstofdepositie is de hoeveelheid stikstof die in de vorm van NO X (stikstofoxiden) of NH3
    (ammoniak) neerdaalt op de bodem. Verschillende bronnen zoals bouwwerktuigen, verkeer en mest
    hebben een stikstofuitstoot. In Nederland is in 118 van de 161 Natura 2000-gebieden de
    stikstofdepositie hoger bevonden dan ten minste één habitat of soort kan verdragen. Een verdere
    toename van de stikstofdepositie kan leiden tot ‘significante effecten’ op de beschermde
    natuurgebieden, wat alleen is toegestaan met een ontheffing op de Wet natuurbescherming.
    Voor het berekenen van de stikstofdepositie op de relevante Natura 2000-gebieden in de omgeving
    van het plangebied, is gebruik gemaakt van het rekenjaar 2022 en de AERIUS Versie en database
    2021. Dit is het rekenmodel, ontworpen door het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu
    (RIVM), voor de berekening van de stikstofdepositie. In de berekeningen zijn de emissies van NO X
    en NH3 van de relevante bronnen meegenomen.
    210774/AQT302b/RS                                5
    Definitieve rapportage 10 november 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 225 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 226 ======================================================================

<pre>2   STIKSTOFDEPOSITIE
2.1 Ligging plangebied
    Het plangebied betreft Kern Heenweg, dit betreft onderstaand perceel in ’s-Gravenzande
                              Figuur 2.1. Ligging en begrenzing van het plangebied.
    Het Natura 2000-gebied ‘Solleveld & Kapittelduinen’ bevindt zich op circa 600 meter afstand ten
    westen van het plangebied.
2.2 Fasen/situaties
    De  volgende situaties zijn van belang voor dit project:
    1.  Referentiesituatie (huidige situatie):
    2.  Sloop- en Bouwfase: slopen van de huidige kas en het realiseren van 76 woningen
    3.  Beoogde situatie (toekomstige situatie): verkeersbewegingen van en naar de nieuwe bebouwing
    Figuur 2.2. Beoogde toekomstige situatie plangebied (bron: Weboma)
    210774/AQT302b/RS                                   6
    Definitieve rapportage 10 november 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 226 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 227 ======================================================================

<pre>2.3 Relevante emissiebronnen
    Er zijn bij dit project verschillende fases waarbij stikstof uitgestoten wordt, de huidige fase
    (referentie), de sloop- en bouwfase en de toekomstige situatie.
    Referentiesituatie (huidige situatie)
    In de huidige situatie staat er een kas van ca. 2,3 hectare, zie onderstaande afbeelding.
    Figuur 2.3. Huidige situatie (bron: google.maps)
    Voor de stikstofuitstoot van de huidige situatie (glastuinbouw) is het kengetal van 1.004 kg
    NOx/ha/jaar aangehouden (emissiewaarden aerius 5 juli 2018 glastuinbouw). De stikstofuitstoot voor
    2,3 hectare komt daarmee op 2.309 kg NOx/jaar.
    Sloop- en bouwfase
    Voor de sloop- en bouwfase is een inschatting gemaakt van inzet van machines en de
    verkeersbewegingen van en naar de locatie.
    Tabel 2.1 Inzet machines bouwfase
      Machine                  Stage1           Toelichting inzet         Draaiuren        Verbuik     Verbruik       AdBlue
                                                                                           l/uur       totaal (liter) (liter)2
      Graafmachine             Stage-IV         8 weken                        320            15           4.800        240
                               2014-2018
      Bulldozer                Stage-IV         8 weken                        320            15           4.800        240
                               2014-2018
      Heistelling              Stage-IV         4 uur/huis 2uur/rijtje 1       123            15           1.845         92
                               2014-2018        uur per appartement
      Hijskraan                Stage-IV         4 uur/huis/appartement         304            18           5.472        274
                               2014-2018
      Walsen                   Stage-IV         halve week                      20            15            300          15
                               2014-2018
      Vorkheftruck             Stage-IV         2 uur woning                   152            10           1.520         76
                               2014-2018
      Betonstorter             Stage-IV         4 uur/huis 3uur/rijtje         140            15           2.100        105
                               2014-2018        1/appartement
      Trilplaat                Stage-IV         2 uur/woning                   152             4            608        n.v.t.
                               2014-2018
      Graafmachine             Stage-IV         2 weken aanleg                  80            15           1.200         60
                               2014-2018        waterpartijen etc.
    1
      Voor machines is Stage-IV, 2014-2018 745-560kw. Aangehouden. Voor trilplaat is <56 kw aangehouden.
    2
      AdBlue verbruik van 1 liter per 20 liter brandstof
    210774/AQT302b/RS                                              7
    Definitieve rapportage 10 november 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 227 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 228 ======================================================================

<pre>    Tabel 2.2 Verkeersbewegingen bouwfase
      Omschrijving                   Aantal       Type verkeer
      Afvoer materialen sloop            200      Zwaar vrachtverkeer
      Aan/afvoer bouw                    100      Zwaar vrachtverkeer
      Aan/afvoer bouw                    100      Middelzwaar vrachtverkeer
      Personen                          1.000     Licht verkeer
    Beoogde situatie Gebruiksfase
    Voor de gebruiksfase is er vanuit gegaan dat de nieuwe woningen gasloos worden opgeleverd. De
    stikstofuitstoot in de gebruiksfase bestaat dan enkel uit verkeersbewegingen van en naar het
    gebouw. Een lijnbron is ingevoerd vanaf het plangebied naar de dichtstbijzijnde doorgaande weg
    (N220, Maasdijk). Voor een inschatting van verkeersbewegingen is uitgegaan van gegevens uit
    Toekomstigbestendig parkeren (CROW 2018), hierbij is uitgegaan van weinig stedelijk gebied in rest
    bebouwde kom.
    Tabel 2.3 Verkeersbewegingen gebruiksfase
      Woningtype                          Aantal       Verkeersbeweging per             Totaal aantal
                                                       woning per dag              verkeersbewegingen
      Appartementen sociale huur              34                 4,5                         153
      Koop appartementen                      15                 6,4                         96
      Rijwoningen                             17                 7,8                        132,6
      Twee-onder-een-kap                       8                 8,2                        65,6
      Vrijstaande woningen                     2                 8,6                        17,2
      Totaal                                  76                                           464,4
2.4 Resultaten AERIUS berekening
    Bovenstaande gegevens zijn ingevoerd in de AERIUS calculator op 10 november 2022. Er is zijn twee
    berekeningen gemaakt:
         1. Referentiesituatie (huidige situatie) en de bouwfase (bijlage 1)
         2. Referentiesituatie (huidige situatie) en de beoogde situatie (bijlage 2)
    Uit de berekeningen zijn de volgende resultaten gekomen:
    Referentiesituatie
    In de referentiesituatie is er een kas die zorgt voor een stikstofuitstoot van 2.309 kg NO x/jaar. Dit
    leidt tot een stikstofdepositie van maximaal 0,50 mol/ha.jaar
    Bouwfase
    Tijdens de bouwfase is er een stikstofuitstoot van 242,2 kg NOx/jaar. Dit leidt tot een stikstofdepositie
    van maximaal 0,13 mol/ha.jaar.
    Beoogde situatie
    De verkeersbewegingen in de beoogde situatie zorgen voor een stikstofuitstoot van 20,9 kg NOx/jaar.
    Dit leidt tot een stikstofdepositie van maximaal 0,03 mol/ha.jaar,
    Projectberekening
    Wanneer de bouwfase vergelijken wordt met de referentiesituatie dan is er een afname van
    stikstofdepositie van 0,13 mol.ha/jaar, zie onderstaande afbeelding
    Figuur 2.4 Projectberekening referentie situatie en bouwfase
    Wanneer de beoogde situatie vergeleken wordt met de referentiesituatie dan is er een afname van
    stikstofdepositie van 0,48 mol.ha/jaar
    210774/AQT302b/RS                                    8
    Definitieve rapportage 10 november 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 228 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 229 ======================================================================

<pre>Figuur 2.5 Projectberekening referentie situatie en beoogde situatie
Tijdens de bouwfase en tijdens de gebruiksfase (beoogde situatie) is er minder stikstofuitstoot en
een lagere stikstofdepositie dan in de huidige (referentie) situatie.
210774/AQT302b/RS                                  9
Definitieve rapportage 10 november 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 229 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 230 ======================================================================

<pre>3 CONCLUSIES EN ADVIES
  In opdracht van Weboma heeft Aqua-Terra Nova BV stikstofdepositieberekeningen gemaakt van de
  beoogde activiteiten voor Kern Heenweg te ’s-Gravenzande.
  Tijdens de bouwfase en in de beoogde situatie is er een stikstofdepositie op nabij gelegen Natura
  2000-gebied. De stikstofdepositie neemt echter af, van 0,50 mol/ha/jaar naar 0,03 mol/ha/jaar in
  de beoogde situatie. Tijdens de bouwfase is de stikstofdepositie 0,13 mol/ha.jaar. Op basis van de
  afname aan stikstofdepositie (intern salderen) is er geen vergunning nodig wat betreft de
  stikstofuitstoot.
  210774/AQT302b/RS                               10
  Definitieve rapportage 10 november 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 230 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 231 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 1 AERIUS BEREKENING REFERENTIE SITUATIE EN
BOUWFASE
210774/AQT302b/RS                       11
Definitieve rapportage 10 november 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 231 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 232 ======================================================================

<pre>Projectberekening
Dit document geeft een overzicht van de invoer en
rekenresultaten van een Projectberekening met AERIUS
Calculator. De berekening is uitgevoerd binnen
stikstofgevoelige Natura          -gebieden, op
rekenpunten die overlappen met habitattypen en/of
leefgebieden die aangewezen zijn in het kader van de
Wet natuurbescherming, gekoppeld aan een
aangewezen soort, of nog onbekend maar mogelijk wel
relevant, en waar tevens sprake is van een overbelaste
of bijna overbelaste situatie voor stikstof.
    Overzicht
    Samenvatting situaties
    Resultaten
    Detailgegevens per emissiebron
Meer toelichting over deze PDF kunt u vinden in een
bijbehorende leeswijzer. Deze leeswijzer en overige
documentatie is te raadplegen via:
www.aerius.nl/handleidingen-en-leeswijzers
</pre>

====================================================================== Einde pagina 232 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 233 ======================================================================

<pre>                                                                                                Projectberekening
                  Contactgegevens
                  Recht spersoon                          Weboma
                  Inri cht i ngslocat i e                 Heen weg ,
                                                          2691 's-Graven zan de
                  Activiteit
                  Omschri j vi ng                         Kern Heen weg
                  Toeli cht i ng                          bouwfase
                  Berekening
                  AERIUS kenmerk                          Rqxn UzqdxuWQ
                  Dat um berekeni ng                      10 n ovember 2022, 15:15
                  Rekencon       gurat i e                Wn b-reken grid
                  Totale emissie                          Rekenj aar            Emi ssi e NH ₃  Emi ssi e NO ₓ
                  Hui di ge si t uat i e - Referent i e   2021                  -               2.309,0 kg /j
                  Bouwfase - Beoogd                       2022                  5,3 kg /j       228,0 kg /j
                  Resultaten                              Hoogst e deposi t i e Hexagon        Gebi ed
                  Hui di ge si t uat i e - Referent i e   2.886,29 mol/ha/j     3761672        Voorn es Duin
                  Bouwfase - Beoogd                                                            Solleveld &
                                                          2.441,74 mol/ha/j     4173008
                                                                                               Kapittelduin en
                  Gekart eerd oppervlak met t oename (ha) 0,00 ha
                  Gekart eerd oppervlak met afname (ha)   2.930,74 ha
                  Groot st e t oename van deposi t i e    0,00 mol/ha/j
                  Groot st e afname van deposi t i e      0,38 mol/ha/j
RqxnUzqdxuWQ (10 november 2022)                                                                                2/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 233 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 234 ======================================================================

<pre>                                                                                          Projectberekening
                  Bouwfase (Beoogd), rekenjaar 2022
                  Emissiebronnen                                                     Emi ssi e NH ₃  Emi ssi e NO ₓ
                         Mobiele werktuigen | Bouw, Industrie en Delfsto enwinning |
                    1                                                                  5,3 kg /j    227,2 kg /j
                         Bouwfase
                      Verkeersnetwerk                                                 28,2 g /j       0,8 kg /j
RqxnUzqdxuWQ (10 november 2022)                                                                                     3/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 234 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 235 ======================================================================

<pre>                                                                               Projectberekening
                  Huidige situatie (Referentie), rekenjaar 2021
                  Emissiebronnen                                Emi ssi e NH ₃          Emi ssi e NO ₓ
                    1   Landbouw | Glastuinbouw | Kas                        -       2.309,0 kg /j
RqxnUzqdxuWQ (10 november 2022)                                                                        4/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 235 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 236 ======================================================================

<pre>                                                                                              Projectberekening
                  Hoogste af- en toename op (bijna) overbelaste stikstofgevoelige Natura 2000 gebieden.
                          5 km
                      Habitatrichtlijn                                Grootste afname van depositie
                      Vogelrichtlijn
                                                                      Grootste toename van depositie
                      Vogelrichtlijn, Habitatrichtlijn
                      Niet bepaald                                    Hoogste totale depositie
                  De bronnen op de kaart horen bij de Beoogde situatie.
RqxnUzqdxuWQ (10 november 2022)                                                                              5/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 236 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 237 ======================================================================

<pre>                                                                                                                     Projectberekening
                  Resultaten stikstofgevoelige Natura 2000 gebieden situatie "Bouwfase" (Beoogd) incl.
                  saldering e/o referentie
                                   Berekend (ha Hoogst e t ot ale M et t oename (ha Groot st e t oename M et afname (ha  Groot st e afname
                                   gekart eerd) deposi t i e (mol gekart eerd)      (mol N/ha/j r)      gekart eerd)     (mol N/ha/j r)
                                                N/ha/j r)
                   Totaal           2.930,74     2.886,27          0,00              0,00                2.930,74         0,38
                  Per gebi ed      Berekend (ha Hoogst e t ot ale M et t oename (ha Groot st e t oename M et afname (ha  Groot st e afname
                                   gekart eerd) deposi t i e (mol gekart eerd)      (mol N/ha/j r)      gekart eerd)     (mol N/ha/j r)
                                                N/ha/j r)
                   Meijen del &
                                    1.506,40     2.026,91          0,00              0,00                1.506,40         0,01
                   Berkheide (97)
                   Voorn es Duin
                                    710,17       2.886,27          0,00              0,00                710,17           0,02
                   (100)
                   Solleveld &
                   Kapittelduin en  490,99       2.441,44          0,00              0,00                490,99           0,38
                   (99)
                   Westduin park &
                                    159,88       2.397,74          0,00              0,00                159,88           0,02
                   Wapen dal (98)
                   Duin en Goeree
                   & Kwade Hoek     40,17        2.156,37          0,00              0,00                40,17            0,01
                   (101)
                   Grevelin gen
                                    23,06        2.756,00          0,00              0,00                23,06            0,01
                   (115)
                   Voordelta (113)  0,07         1.143,30          0,00              0,00                0,07             0,01
RqxnUzqdxuWQ (10 november 2022)                                                                                                            6/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 237 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 238 ======================================================================

<pre>                                                                                                                    Projectberekening
                  Bouwfase, Rekenjaar 2022
                    1     Mobiele werktuigen | Bouw, Industrie en Delfsto             enwinning
                  N aam               Bouwfase                                                   NO ₓ                  227,2 kg /j
                                                                                                 NH ₃                  5,3 kg /j
                  Naam                        S t ageklasse                            Brandst ofverbrui kDraai urenAdBlue      S t of   Emi ssi e
                                                                                                                    verbrui k
                                                                                                                                       ₓ
                                               Stage-IV, 2014-2018, 75-560 kW,                                                            49,6
                   Graafmachin e                                                        4800 l/j           320 u/j   240 l/j     NO
                                               diesel, SCR: ja                                                                            kg /j
                                                                                                                                       ₃
                                                                                                                                          1,2
                                                                                                                                 NH
                                                                                                                                          kg /j
                                                                                                                                       ₓ
                                               Stage-IV, 2014-2018, 75-560 kW,                                                            49,6
                   Bulldozer                                                            4800 l/j           320 u/j   240 l/j     NO
                                               diesel, SCR: ja                                                                            kg /j
                                                                                                                                       ₃
                                                                                                                                          1,2
                                                                                                                                 NH
                                                                                                                                          kg /j
                                                                                                                                       ₓ
                                               Stage-IV, 2014-2018, 75-560 kW,                                                            19,2
                   Heistellin g                                                         1845 l/j           123 u/j   92 l/j      NO
                                               diesel, SCR: ja                                                                            kg /j
                                                                                                                                       ₃
                                                                                                                                          0,4
                                                                                                                                 NH
                                                                                                                                          kg /j
                                                                                                                                       ₓ
                                               Stage-IV, 2014-2018, 75-560 kW,                                                            56,1
                   Hijskraan                                                            5472 l/j           304 u/j   274 l/j     NO
                                               diesel, SCR: ja                                                                            kg /j
                                                                                                                                       ₃
                                                                                                                                          1,3
                                                                                                                                 NH
                                                                                                                                          kg /j
                                                                                                                                       ₓ
                                               Stage-IV, 2014-2018, 75-560 kW,                                                            3,1
                   Walsen                                                               300 l/j            20 u/j    15 l/j      NO
                                               diesel, SCR: ja                                                                            kg /j
                                                                                                                                       ₃
                                                                                                                                          72,0
                                                                                                                                 NH
                                                                                                                                          g /j
                                                                                                                                       ₓ
                                               Stage-IV, 2014-2018, 75-560 kW,                                                            2,6
                   Vorkheftruck                                                         1520 l/j           152 u/j   105 l/j     NO
                                               diesel, SCR: ja                                                                            kg /j
                                                                                                                                       ₃
                                                                                                                                          0,4
                                                                                                                                 NH
                                                                                                                                          kg /j
                                                                                                                                       ₓ
                                               Stage-IV, 2014-2018, 75-560 kW,                                                            21,7
                   Beton storter                                                        2100 l/j           140 u/j   105 l/j     NO
                                               diesel, SCR: ja                                                                            kg /j
                                                                                                                                       ₃
                                                                                                                                          0,5
                                                                                                                                 NH
                                                                                                                                          kg /j
                                                                                                                                       ₓ
                                               Stage-IV, 2014-2018, <= 56 kW, diesel,                                                     12,9
                   Trilplaat                                                            608 l/j            152 u/j               NO
                                               SCR: n ee                                                                                  kg /j
                                                                                                                                       ₃
                                                                                                                                          4,6
                                                                                                                                 NH
                                                                                                                                          g /j
                                                                                                                                       ₓ
                   Graafmachin e               Stage-IV, 2014-2018, 75-560 kW,                                                            12,4
                                                                                        1200 l/j           80 u/j    60 l/j      NO
                   (waterpartijen etc)         diesel, SCR: ja                                                                            kg /j
                                                                                                                                       ₃
                                                                                                                                          0,3
                                                                                                                                 NH
                                                                                                                                          kg /j
RqxnUzqdxuWQ (10 november 2022)                                                                                                                    7/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 238 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 239 ======================================================================

<pre>                                                                                                                   Projectberekening
                     2         Wegverkeer | Weg
                  Naam                         Verkeersbewegin gen                                 Li nks    Recht s  NO ₓ     0,8 kg /j
                  Wegt ype                     Buiten weg                     Type scherm          -         -        NO ₂     62,2 g /j
                  Ri j ri cht i ng             Beide richtin gen              Hoogt e              -         -        NH ₃     28,2 g /j
                  Tunnelfact or                1                              Afst and t ot de weg -         -
                  Type hoogt e li ggi ng       Normaal
                  Weghoogt e                   0 m
                  Beschri j vi ng                           Voert ui gt ype/euroklasse                  Voert ui gen       In  le
                   Voorgeschreven factoren                   Licht verkeer                                1000 p/jaar       0,0 %
                   Voorgeschreven factoren                   Middelzwaar vrachtverkeer                    100 p/jaar        0,0 %
                   Voorgeschreven factoren                   Zwaar vrachtverkeer                          300 p/jaar        0,0 %
                   Voorgeschreven factoren                   Busverkeer                                   0 p/jaar          0,0 %
RqxnUzqdxuWQ (10 november 2022)                                                                                                          8/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 239 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 240 ======================================================================

<pre>                                                                                                Projectberekening
                  Huidige situatie, Rekenjaar 2021
                    1     Landbouw | Glastuinbouw
                  N aam                Kas                Uittreedhoogte    8,0 m      NO ₓ       2.309,0 kg /j
                  Wijze van ventilatie N iet geforceerd   Warmteinhoud      0,400 MW
                  Temporele variatie   Verwarming van
                                       Ruimten ( Zonder
                                       Seizoenscorrectie)
                  Disclaimer
                  Hoewel verstrekte gegevens kunnen dienen ter onderbouwing van een vergunningaanvraag,
                  kunnen er geen rechten aan worden ontleend. De eigenaar van AERIUS aanvaardt geen
                  aansprakelijkheid voor de inhoud van de door de gebruiker aangeboden informatie.
                  Bovenstaande gegevens zijn enkel bruikbaar tot er een nieuwe versie van AERIUS beschikbaar
                  is. AERIUS is een geregistreerd handelsmerk in Europa. Alle rechten die niet expliciet worden
                  verleend, zijn voorbehouden.
                  Rekenbasis
                  Deze berekening is tot stand gekomen op basis van
                  AERIUS versie                                  . _           _  d bf
                  Database versie                                . _  d  bf
                  Voor meer informatie over de gebruikte methodiek en data zie:
                  https://www.aerius.nl/
RqxnUzqdxuWQ (10 november 2022)                                                                                 9/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 240 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 241 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 2 AERIUS BEREKENING REFERENTIE EN BEOOGDE
SITUATIE
210774/AQT302b/RS                       12
Definitieve rapportage 10 november 2022
</pre>

====================================================================== Einde pagina 241 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 242 ======================================================================

<pre>Projectberekening
Dit document geeft een overzicht van de invoer en
rekenresultaten van een Projectberekening met AERIUS
Calculator. De berekening is uitgevoerd binnen
stikstofgevoelige Natura          -gebieden, op
rekenpunten die overlappen met habitattypen en/of
leefgebieden die aangewezen zijn in het kader van de
Wet natuurbescherming, gekoppeld aan een
aangewezen soort, of nog onbekend maar mogelijk wel
relevant, en waar tevens sprake is van een overbelaste
of bijna overbelaste situatie voor stikstof.
    Overzicht
    Samenvatting situaties
    Resultaten
    Detailgegevens per emissiebron
Meer toelichting over deze PDF kunt u vinden in een
bijbehorende leeswijzer. Deze leeswijzer en overige
documentatie is te raadplegen via:
www.aerius.nl/handleidingen-en-leeswijzers
</pre>

====================================================================== Einde pagina 242 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 243 ======================================================================

<pre>                                                                                                 Projectberekening
                   Contactgegevens
                   Recht spersoon                          Weboma
                   Inri cht i ngslocat i e                 Heen weg ,
                                                           2691 's-Graven zan de
                   Activiteit
                   Omschri j vi ng                         Kern Heen weg
                   Toeli cht i ng                          Beoogde situatie
                   Berekening
                   AERIUS kenmerk                          S LNgBfod    yp
                   Dat um berekeni ng                      10 n ovember 2022, 15:19
                   Rekencon       gurat i e                Wn b-reken grid
                   Totale emissie                          Rekenj aar            Emi ssi e NH ₃  Emi ssi e NO ₓ
                   Hui di ge si t uat i e - Referent i e   2021                  -               2.309,0 kg /j
                   Toekomst i ge si t uat i e - Beoogd     2022                  1,6 kg /j       20,9 kg /j
                   Resultaten                              Hoogst e deposi t i e Hexagon        Gebi ed
                   Hui di ge si t uat i e - Referent i e   2.886,29 mol/ha/j     3761672        Voorn es Duin
                   Toekomst i ge si t uat i e - Beoogd                                          Solleveld &
                                                           2.441,68 mol/ha/j     4173008
                                                                                                Kapittelduin en
                   Gekart eerd oppervlak met t oename (ha) 0,00 ha
                   Gekart eerd oppervlak met afname (ha)   3.038,06 ha
                   Groot st e t oename van deposi t i e    0,00 mol/ha/j
                   Groot st e afname van deposi t i e      0,48 mol/ha/j
S4LNgBfod1yp (10 november 2022)                                                                                 2/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 243 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 244 ======================================================================

<pre>                                                                                Projectberekening
                   Toekomstige situatie (Beoogd), rekenjaar 2022
                   Emissiebronnen                                Emi ssi e NH ₃        Emi ssi e NO ₓ
                       Verkeersnetwerk                            1,6 kg /j            20,9 kg /j
S4LNgBfod1yp (10 november 2022)                                                                       3/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 244 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 245 ======================================================================

<pre>                                                                                Projectberekening
                   Huidige situatie (Referentie), rekenjaar 2021
                   Emissiebronnen                                Emi ssi e NH ₃          Emi ssi e NO ₓ
                     1   Landbouw | Glastuinbouw | Kas                        -       2.309,0 kg /j
S4LNgBfod1yp (10 november 2022)                                                                         4/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 245 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 246 ======================================================================

<pre>                                                                                               Projectberekening
                   Hoogste af- en toename op (bijna) overbelaste stikstofgevoelige Natura 2000 gebieden.
                                10 km
                       Habitatrichtlijn                                Grootste afname van depositie
                       Vogelrichtlijn
                                                                       Grootste toename van depositie
                       Vogelrichtlijn, Habitatrichtlijn
                       Niet bepaald                                    Hoogste totale depositie
                   De bronnen op de kaart horen bij de Beoogde situatie.
S4LNgBfod1yp (10 november 2022)                                                                               5/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 246 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 247 ======================================================================

<pre>                                                                                                                      Projectberekening
                   Resultaten stikstofgevoelige Natura 2000 gebieden situatie "Toekomstige situatie"
                   (Beoogd) incl. saldering e/o referentie
                                    Berekend (ha Hoogst e t ot ale M et t oename (ha Groot st e t oename M et afname (ha  Groot st e afname
                                    gekart eerd) deposi t i e (mol gekart eerd)      (mol N/ha/j r)      gekart eerd)     (mol N/ha/j r)
                                                 N/ha/j r)
                    Totaal           3.038,06     2.886,27          0,00              0,00                3.038,06         0,48
                   Per gebi ed      Berekend (ha Hoogst e t ot ale M et t oename (ha Groot st e t oename M et afname (ha  Groot st e afname
                                    gekart eerd) deposi t i e (mol gekart eerd)      (mol N/ha/j r)      gekart eerd)     (mol N/ha/j r)
                                                 N/ha/j r)
                    Meijen del &
                                     1.581,99     2.026,91          0,00              0,00                1.581,99         0,01
                    Berkheide (97)
                    Voorn es Duin
                                     722,32       2.886,27          0,00              0,00                722,32           0,02
                    (100)
                    Solleveld &
                    Kapittelduin en  490,99       2.441,37          0,00              0,00                490,99           0,48
                    (99)
                    Westduin park &
                                     159,88       2.397,74          0,00              0,00                159,88           0,02
                    Wapen dal (98)
                    Duin en Goeree
                    & Kwade Hoek     56,65        2.156,37          0,00              0,00                56,65            0,01
                    (101)
                    Grevelin gen
                                     26,17        2.756,00          0,00              0,00                26,17            0,01
                    (115)
                    Voordelta (113)  0,07         1.143,30          0,00              0,00                0,07             0,01
S4LNgBfod1yp (10 november 2022)                                                                                                             6/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 247 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 248 ======================================================================

<pre>                                                                                                                       Projectberekening
                   Toekomstige situatie, Rekenjaar 2022
                      1         Wegverkeer | Weg
                   Naam                   Wegverkeer                                                            Li nks Recht s NO ₓ    20,9 kg /j
                   Wegt ype               Bin n en bebouwde kom (doorstromen d)        Type scherm              -      -       NO ₂     4,8 kg /j
                   Ri j ri cht i ng       Beide richtin gen                            Hoogt e                  -      -       NH ₃     1,6 kg /j
                   Tunnelfact or          1                                            Afst and t ot de weg     -      -
                   Type hoogt e li ggi ng Normaal
                   Weghoogt e             0 m
                   Beschri j vi ng                          Voert ui gt ype/euroklasse                Voert ui gen                  In  le
                    Voorgeschreven factoren                  Licht verkeer                             464.4 p/etmaal                0,0 %
                    Voorgeschreven factoren                  Middelzwaar vrachtverkeer                 0 p/etmaal                    0,0 %
                    Voorgeschreven factoren                  Zwaar vrachtverkeer                       0 p/etmaal                    0,0 %
                    Voorgeschreven factoren                  Busverkeer                                0 p/etmaal                    0,0 %
S4LNgBfod1yp (10 november 2022)                                                                                                                   7/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 248 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 249 ======================================================================

<pre>                                                                                                 Projectberekening
                   Huidige situatie, Rekenjaar 2021
                     1     Landbouw | Glastuinbouw
                   N aam                Kas                Uittreedhoogte    8,0 m      NO ₓ       2.309,0 kg /j
                   Wijze van ventilatie N iet geforceerd   Warmteinhoud      0,400 MW
                   Temporele variatie   Verwarming van
                                        Ruimten ( Zonder
                                        Seizoenscorrectie)
                   Disclaimer
                   Hoewel verstrekte gegevens kunnen dienen ter onderbouwing van een vergunningaanvraag,
                   kunnen er geen rechten aan worden ontleend. De eigenaar van AERIUS aanvaardt geen
                   aansprakelijkheid voor de inhoud van de door de gebruiker aangeboden informatie.
                   Bovenstaande gegevens zijn enkel bruikbaar tot er een nieuwe versie van AERIUS beschikbaar
                   is. AERIUS is een geregistreerd handelsmerk in Europa. Alle rechten die niet expliciet worden
                   verleend, zijn voorbehouden.
                   Rekenbasis
                   Deze berekening is tot stand gekomen op basis van
                   AERIUS versie                                  . _           _  d bf
                   Database versie                                . _  d  bf
                   Voor meer informatie over de gebruikte methodiek en data zie:
                   https://www.aerius.nl/
S4LNgBfod1yp (10 november 2022)                                                                                  8/8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 249 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 250 ======================================================================

<pre>GA

</pre>

====================================================================== Einde pagina 250 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 251 ======================================================================

<pre>Opdrachtgever    :     DLN Bouhuisen Westland B.V.
                       T.a.v. dhr. E. van Doren
                       Wilheminaplein 2
                       2671 GR Naaldwijk
Rapportnummer    :     NEN-NO.2017.0137
Datum            :     4 juli 2017
                      Verkennend en nader bodemonderzoek
                                        Hyacinthstraat 17
                                          ’s-Gravenzande
                                       Gemeente Westland
                     BMA Milieu B.V. l Zuidweg 75 l Postbus 16 l 2670 AA Naaldwijk
                   Tel. (0174) 63 07 43 l E-mail: info@bma-milieu.nl l www.bma-milieu.nl
              Rabobank: 34.29.79.736 l IBAN: NL97 RABO 0342 9797 36 l BIC: RABONL2U
                                BTW nr. 805523868B01 l KvK nr. 272.40.966
</pre>

====================================================================== Einde pagina 251 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 252 ======================================================================

<pre>                                                                                     BMA Milieu B.V.
Inhoudsopgave                                                                              blz.
1.   Inleiding en doel van het onderzoek                                                          1
     1.1    Algemeen                                                                              1
     1.2    Aanleiding en doelstelling                                                            1
     1.3    Referentiekader                                                                       1
     1.4    Opbouw van het rapport                                                                2
2.   Vooronderzoek, onderzoekshypothese en onderzoeksopzet                                        3
     2.1    Vooronderzoek                                                                         3
     2.2    Onderzoekshypothese                                                                   6
     2.3    Onderzoeksopzet                                                                       6
3.   Veldwerkzaamheden                                                                            8
     3.1    Uitgevoerde werkzaamheden                                                             8
     3.2    Samenstelling van de bodem                                                            8
     3.3    Zintuiglijke waarnemingen                                                             8
     3.4    Grondwater                                                                            9
     3.5    Afwijkingen BRL 2000, protocol 2001/2002                                              9
4.   Laboratoriumonderzoek                                                                       10
     4.1    Uitgevoerde analyses                                                                 10
     4.2    Toetsingscriteria grond en grondwater                                                10
     4.3    Interpretatie van de analyseresultaten grond en grondwater                           11
     4.4    Bespreking resultaten                                                                12
5.   Conceptueel model en onderzoeksopzet nader bodemonderzoek                                   13
     5.1    Algemeen                                                                             13
     5.2    Conceptueel model                                                                    13
     5.3    Onderzoeksvragen nader bodemonderzoek                                                13
     5.4    Onderzoeksopzet nader bodemonderzoek                                                 14
6.   Veldwerkzaamheden nader bodemonderzoek                                                      15
     6.1    Uitgevoerde werkzaamheden nader bodemonderzoek                                       15
     6.2    Zintuiglijke waarnemingen nader bodemonderzoek                                       15
     6.3    Afwijkingen BRL 2000, protocol 2001                                                  15
7.   Laboratoriumonderzoek nader bodemonderzoek                                                  16
     7.1    Uitgevoerde analyses nader bodemonderzoek                                            16
     7.2    Interpretatie van de analyseresultaten grond t.b.v. nader bodemonderzoek             16
     7.3    Bespreking resultaten nader bodemonderzoek                                           17
     7.4    Aanpassingen op het conceptueel model                                                17
8.   Evaluatie                                                                                   19
     8.1    Algemeen                                                                             19
     8.2    Conclusies en aanbevelingen                                                          19
Literatuurlijst                                                                                  21
Tabellen
Tabel 1     Informatiebronnen                                                                     3
Tabel 2     Onderzoeksopzet                                                                       6
Tabel 3     Uitgevoerde werkzaamheden                                                             8
Tabel 4     Zintuiglijke waarnemingen                                                             8
Tabel 5     Metingen grondwater                                                                   9
Tabel 6     Samenstelling monsters en uitgevoerde analyses                                       10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 252 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 253 ======================================================================

<pre>                                                                                    BMA Milieu B.V.
Tabel 7    Overzicht gemeten verontreinigingen in grond en grondwater                           11
Tabel 8    Onderzoeksopzet nader bodemonderzoek                                                 14
Tabel 9    Uitgevoerde werkzaamheden nader bodemonderzoek                                       15
Tabel 10   Zintuiglijke waarnemingen nader bodemonderzoek                                       15
Tabel 11   Samenstelling monsters en uitgevoerde analyses                                       16
Tabel 12   Overzicht gemeten verontreinigingen in grond t.b.v. nader bodemonderzoek             16
Bijlagen
Bijlage 1  Regionale situatie
Bijlage 2  Locatie en boringen
Bijlage 3  Toetsing analyseresultaten
Bijlage 4  Analysecertificaten
Bijlage 5  Bodemprofielen
Bijlage 6  Fotoblad
Bijlage 7  Historische informatie
Bijlage 8  Procescertificaat protocol 2001, 2002, 2003 en 2018
Bijlage 9  Functiescheiding
Bijlage 10 Verklarende tekst toetsingscriteria en parameters
</pre>

====================================================================== Einde pagina 253 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 254 ======================================================================

<pre>                                                                                          BMA Milieu B.V.
1.         Inleiding en doel van het onderzoek
1.1 Algemeen
De heer E. van Doren van DLN Bouhuisen Westland B.V. verzocht aan milieuadviesbureau BMA Mi-
lieu B.V. een (indicatief) verkennend en nader te verrichten op een locatie gelegen aan de Hyacinthst-
raat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland.
Het verkennend bodemonderzoek wordt, in verband met het direct na plaatsing van de peilbuis be-
monsteren van het grondwater, afgeleid van de NEN 5740 uitgevoerd en is derhalve indicatief van ka-
rakter. Het nader bodemonderzoek wordt uitgevoerd conform de NTA 5755.
De regionale ligging en een overzicht van de onderzoekslocatie zijn weergegeven in respectievelijk
bijlage 1 en 2.
1.2 Aanleiding en doelstelling
Aanleiding tot het uitvoeren van het verkennend bodemonderzoek is de verwerving van de locatie in
combinatie met het toekomstig gebruik van de locatie voor woondoeleinden. Aanleiding tot het uitvoe-
ren van het nader bodemonderzoek is de (in onderhavig verkennend bodemonderzoek) aangetroffen
verontreiniging met minerale olie in de grond binnen de onderzoekslocatie.
Doel van het verkennend bodemonderzoek is het vaststellen van de milieuhygiënische kwaliteit van de
bodem. Doel van het nader bodemonderzoek is het bepalen van de mate en omvang van de, in onder-
havig onderzoek, aangetoonde verontreiniging met minerale olie in de grond. Op basis van de verza-
melde informatie zal worden vastgesteld of er al dan niet sprake is van een geval van ernstige bodem-
verontreiniging waarvoor een saneringsplicht geldt.
1.3 Referentiekader
BMA Milieu B.V. is ISO-9001: 2008 gecertificeerd voor bodemonderzoek en milieuadviezen.
Het managementsysteem van BMA Milieu B.V. is door Eerland Certification geëvalueerd en goedge-
keurd volgens de Beoordelingsrichtlijn voor het procescertificaat Veldwerk bij milieuhygiënisch bo-
demonderzoek BRL SIKB 2000 (protocollen 2001, 2002, 2003 en 2018). Onder de activiteiten van
deze procescertificaten vallen het plaatsen van handboringen en peilbuizen, maken van boorbeschrij-
vingen, nemen van grondmonsters en waterpassen (2001), het nemen van grondwatermonsters (2002)
en veldwerk bij milieuhygiënisch waterbodemonderzoek (2003), de locatie-inspectie en monsterne-
ming van asbest in bodem (2018) en de overdracht van de monsters, inclusief de daarbij behorende
veldwerkregistratie, aan een erkend laboratorium of de opdrachtgever. Het procescertificaat is opgeno-
men in bijlage 8.
Volledigheidshalve moet gemeld worden dat onderhavig bodemonderzoek, zoals ieder milieukundig
bodemonderzoek, steekproefsgewijs is uitgevoerd. Dit betekent dat het onderzoek gebaseerd is op het
verrichten van een beperkt aantal boringen en het nemen van een beperkt aantal monsters voor onder-
zoek in het laboratorium. Het is niet uitgesloten dat er lokaal afwijkingen in de bodem voorkomen,
welke op de plaats van de uitgevoerde boringen niet zijn waargenomen. Het uitgevoerde bodemonder-
zoek heeft geen betrekking op onderzoek naar asbest conform de NEN 5707.
Tevens dient opgemerkt te worden dat het bodemonderzoek een momentopname is en derhalve een
bepaalde tijd geldig is (afhankelijk van het onderzoek en het bevoegd gezag). Met name op plaatsen
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                       1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 254 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 255 ======================================================================

<pre>                                                                                         BMA Milieu B.V.
waar tijdens bedrijfsactiviteiten verontreinigende stoffen worden gebruikt, gevormd of opgeslagen,
kan de bodemkwaliteit worden beïnvloed.
Als onafhankelijk adviesbureau is BMA Milieu B.V. op geen enkele juridische, financiële of andere
wijze verbonden met de onderzoekslocatie.
1.4 Opbouw van het rapport
De resultaten van het vooronderzoek, de onderzoekshypothese en de onderzoeksopzet zijn beschreven
in hoofdstuk 2. De veldwerkzaamheden en het laboratoriumonderzoek worden beschreven in hoofd-
stukken 3 en 4. De evaluatie, alsmede toetsing van de hypothese, is opgenomen in hoofdstuk 5.
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                      2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 255 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 256 ======================================================================

<pre>                                                                                                                BMA Milieu B.V.
2.         Vooronderzoek, onderzoekshypothese en onderzoeksopzet
2.1 Vooronderzoek
Voor de opzet van het vooronderzoek is de NEN 5725 als uitgangspunt gehanteerd. Voor het verkrij-
gen van benodigde informatie zijn de in tabel 1 vermelde informatiebronnen geraadpleegd. De in de
tabel genoemde bronnen zijn niet altijd volledig. BMA Milieu B.V. is wel afhankelijk van deze infor-
matiebronnen. Hoewel het vooronderzoek naar beste eer en geweten is uitgevoerd, kan geen garantie
worden gegeven over de juistheid en volledigheid van de gegevens. De informatie, verkregen tijdens
het vooronderzoek, wordt door ons als voldoende beschouwd voor het doel van het onderzoek.
Tabel 1                Informatiebronnen
        informatiebronnen               datum                                       toelichting
 opdrachtgever/ initiatiefnemer      24-05-2017 dhr. E. van Doren van DLN Bouhuisen Westland B.V.
 locatie-inspectie                   07-06-2017 door BMA Milieu B.V.
 bodemloket                          bodeminformatiepunt
 bodembeheersnota                    bodembeheersnota Gemeente Westland (kenmerk: 12.0022795, d.d. 11- 2012)
 bodemkwaliteitskaart                bodemkwaliteitskaart gemeente Westland (d.d. 2006)
 archeologische kaart                archeologische beleidsadvieskaart Gemeente Westland
 explosievenkaart                    explosievenkaart Gemeente Westland
 luchtfoto’s                         2004-2016 (Google Earth)
 historisch kaartmateriaal           www.topotijdreis
 eerder verricht bodemonder-         Onderzoekslocatie
 zoeken en -documenten               -     nulsituatie en aanvullend bodemonderzoek, kenmerk: 98199, d.d. 15 oktober 1998, uit-
                                           gevoerd door BMA Milieu;
                                     -     aanvullend bodemonderzoek, kenmerk: AO.20000198, d.d. 29 november 2000, uitge-
                                           voerd door BMA Milieu.
                                     directe omgeving (< 25 afstand)
                                     Maasdijk 101 en 113 (achter 127)
                                     -     milieukundig bodemonderzoek, kenmerk: COMG7722.2, d.d. 6 februari 1998, uitge-
                                           voerd door VanderHelm;
                                     -     nulsituatie bodemonderzoek, kenmerk: 1205S001, d.d. 5 novmeber 1998, uitgevoerd
                                           door Kanters advies Groep;
                                     -     nulsituatie bodemonderzoek, kenmerk: NUL.98233, d.d. 11 november 1998, uitge-
                                           voerd door BMA Milieu;
                                     -     eindsituatiebodemonderzoek, kenmerk: NEN.200170149, 23 juli 2007, uitgevoerd door
                                           BMA Milieu;
                                     -     verkennend bodemonderzoek, kenmerk: NEN.2007.0357, d.d. 7 maart 2007, uitge-
                                           voerd door BMA Milieu;
                                     -     saneringsplan, kenmerk: SAN.2008.0102, d.d. 6 mei 2008, opgesteld door BMA;
                                     -     verkennend bodemonderzoek, kenmerk: NEN.20070357.2, d.d. 8 mei 2008;
                                     -     saneringsevaluatie, kenmerk: EVA.2008.0202, d.d. 27 augustus 2008, opgesteld door
                                           BMA;
                                     -     saneringsevaluatie, kenmerk: EVA.2008.0202.1, d.d. 10 oktober 2008, opgesteld door
                                           BMA;
                                     -     briefrapport, kenmerk; BRF.2008.0202, 13 oktober 2008, opgesteld door BMA.
                                     Heenweg / Hyacintstraat
                                     -     indicatief onderzoek, kenmerk: 04305, d.d. 1 oktober 2001, uitgevoerd door Ingeni-
                                           eursbureau Mol;
                                     -     nader onderzoek, kenmerk: 04305/2, d.d. 14 november 2001, uitgevoerd door Ingeni-
                                           eursbureau Mol;
                                     -     verkennend bodemonderzoek, kenmerk: 04305C, d.d. 21 februari 2002, uitgevoerd
                                           door Ingenieursbureau Mol;
                                     -     indicatief onderzoek, kenmerk IP02-1122, d.d. 5 september 2002, uitgevoerd door Eco-
                                           loss.
In verband met de spoedeisendheid van onderhavig onderzoek zijn de veldwerkzaamheden gestart
voorafgaand aan volledige raadpleging van bovengenoemde informatiebronnen. De beschikbare infor-
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                                              3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 256 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 257 ======================================================================

<pre>                                                                                             BMA Milieu B.V.
matie welke staat vermeld op het bodemloket is volledig ingezien en geraadpleegd. Vanwege de door-
looptijd voor het verstrekken van bodemrapporten en -dossiers bij Omgevingsdienst Haaglanden en de
urgentie van het onderzoek is het bodemarchief bij omgevingsdienst Haaglanden niet geraadpleegd en
is derhalve formeel geen volledig historisch vooronderzoek conform NEN 5725 worden uitgevoerd.
Onderhavige onderzoekslocatie heeft een oppervlakte van circa 23.490 m2.
Voormalig bodemgebruik
Uit het (historisch) kaartmateriaal blijkt dat de onderzoekslocatie evenals de directe omgeving tot circa
1940 een agrarisch gebruik (geen glastuinbouw) heeft gehad. Uit het historisch kaartmateriaal blijkt
dat onderhavige onderzoekslocatie rond 1940 aan de noordzijde deels is bebouwd en gebruikt is voor
glastuinbouw. In 1958 is het kassengebied binnen onderhavige onderzoekslocatie uitgebreid. Aan de
oostzijde is, medio jaren ‘60 van de vorige eeuw, de watergang doorgetrokken naar de Geestvaart. Be-
gin jaren ’70 van de vorige eeuw is ter plaatste van de locatie een (toegang)weg verwijderd. In de ja-
ren ’80 van de 20e eeuw is het areaal aan kassen uitgebreid. Het historisch kaartmateriaal is opgeno-
men in bijlage 7.
Vanuit het verleden (tot aan heden) zijn geen handelingen met grond en verhardingsmaterialen en acti-
viteiten zoals bedrijfsmatig gebruik van asbest, toepassing van bouwstoffen, stortingen van afval en/of
calamiteiten bekend.
Op basis van de explosievenkaart van gemeente Westland wordt onderhavige onderzoekslocatie als
niet verdacht beschouwd voor niet gesprongen explosieven.
Uit informatie afkomstig van de archeologische beleidsadvieskaart van de gemeente Westland blijkt
dat de onderzoekslocatie in archeologisch onderzoeksgebied B (middelhoge archeologische verwach-
ting) valt.
Huidig bodemgebruik
De locatie is momenteel in gebruik voor glastuinbouw en de directe omgeving is in gebruik als woon-
gebied. Enkele foto’s van de locatie zijn opgenomen in bijlage 6.
Er zijn geen kelders en andere ondergrondse kunstwerken bekend.
Er wordt vooralsnog geen aanwezigheid van asbest in en op de bodem verwacht.
Op de locatie zijn geen tanks, kabels en leidingen en overige bodembedreigende activiteiten bekend.
Toekomstig bodemgebruik
De locatie wordt in de toekomst heringericht en in gebruik genomen voor wonen met siertuin.
Geologie en hydrologie
Er is geen informatie over de opbouw en kwaliteit van de antropogene (veroorzaakt door menselijk
handelen) ophooglaag bekend.
Het freatisch grondwater had ten tijde van het onderzoek een stijghoogte van circa 1,0 meter minus
maaiveld (m-mv). Volgens informatie van de Dienst Grondwaterverkenning van TNO heeft de dek-
laag een dikte van circa 21 meter en bestaat uit leem en matig grof tot en met uiterst fijn zand met
schelpen. Onder de deklaag wordt het eerste watervoerend pakket aangetroffen met een dikte van circa
25 meter. Het eerste watervoerend pakket bestaat uit matig grof tot en met matig fijn zand met schel-
pen en kleibrokjes en de stromingsrichting van het grondwater is globaal oostelijk gericht. Onder het
eerste watervoerend pakket wordt op een diepte van 45 tot 60 meter minus NAP een slecht doorla-
tende laag aangetroffen. Onder deze laag wordt een tweede watervoerend pakket aangetroffen. Naar de
stromingsrichting van het freatisch grondwater is geen onderzoek gedaan. Naar verwachting wordt
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                          4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 257 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 258 ======================================================================

<pre>                                                                                           BMA Milieu B.V.
deze beïnvloed door lokale factoren zoals sloten, drainages en (lekke) rioleringen. Het onderzoeksge-
bied bevindt zich buiten de 25-jaarbeschermingszone van een waterwingebied.
Onderhavige onderzoekslocatie ligt op circa 6 km ten zuiden van een milieubeschermingsgebied voor
grondwater.
Ter plaatse van onderhavige onderzoekslocatie kan sprake zijn van kwel (opwaartse grondwaterstro-
ming) en van inzijging (neerwaartse grondwaterstroming).
Eerder verricht bodemonderzoek
Onderzoekslocatie
Door BMA Milieu is ter plaatse van de bedrijfsruimte in 2000 een aanvullend bodemonderzoek (ken-
merk: AO.20000198, d.d. 29 november 2000) en in 1998 een nulsituatie en aanvullend bodemonder-
zoek (kenmerk: 98199, d.d. 15 oktober 1998) uitgevoerd. Uit deze onderzoeken blijkt dat ter plaatse
van de verdachte terreindelen de nulsituatie is vastgelegd en dat de minerale olieverontreinigingen zijn
afgeperkt. De olieverontreiniging ter plaatse van de (inmiddels voormalige) oostelijke bovengrondse
olietank heeft een omvang van circa 100 m3 (20 x 6,5 x 0,75 m) en de olieverontreiniging ter plaatse
van de voormalige westelijke bovengrondse olietank heeft een omvang van circa 20 m3 (6 x 6,5 x 0,50
m) en dat voor beiden geldt dat de grond verontreinigd is boven de streefwaarde en dat geen grond ver-
ontreinigd is boven de interventiewaarde.
De (huidige) bovengrondse olietank is tijdens het locatie bezoek voor onderhavig bodemonderzoek
niet meer aangetroffen.
De verontreinigingscontouren bevinden zich voornamelijk buiten en op zeer beperkte mate gedeelte-
lijk binnen de toekomstige verwervingsgrens. De verontreinigingscontouren zoals verwerkt in boven-
genoemde aanvullend bodemonderzoek zijn verwerkt in de situatietekening welke is opgenomen in
bijlage 2.
Directe omgeving
Maasdijk 101 en 113
Ter plaatse van het belendende perceel zijn diverse onderzoeken uitgevoerd en saneringsdocumenten
opgesteld. Uit de stukken blijkt onder andere dat op circa 20 meter afstand een viertal verontreiniging-
vlekken zijn volledig zijn gesaneerd (ontgraven en aangevuld). Het bevoegde gezag, provincie Zuid-
Holland, stemt positief in met het behaalde saneringsresultaat (volledig verwijderd). De beschikbare
informatie heeft geen directe betrekking op onderhavige onderzoekslocatie. Voor inhoudelijke infor-
matie wordt verwezen naar de in tabel 1 genoemde documenten.
Heenweg / Hyacintstraat
Ter plaatse van het belendende perceel zijn door derden diverse bodemonderzoeken uitgevoerd. De
documenten zijn in verband met de spoedeisendheid van onderhavig onderzoek niet volledig ingezien
en geraadpleegd.
Bodembeheersnota en bodemkwaliteitskaart gemeente Westland
Uit de bodembeheersnota van gemeente Westland blijkt dat onderhavige onderzoekslocatie in bodem-
functieklasse overig (kassengebied) valt.
Op basis van de bodemkwaliteitskaart van gemeente Westland blijkt dat de bovengrond van de locatie
in de zone Wonen valt en de ondergrond in zone Achtergrondwaarde valt.
Informatie afkomstig van Bodemloket
Bij de geraadpleegde bronnen is, buiten de reeds hiervoor verwerkte informatie, geen informatie aan-
getroffen welke relevant is voor het onderhavige bodemonderzoek. De informatie welke is verkregen
via Bodemloket is opgenomen in bijlage 7.
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                        5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 258 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 259 ======================================================================

<pre>                                                                                                                         BMA Milieu B.V.
(financieel-) Juridische aspecten:
De onderzoekslocatie staat plaatselijk bekend als Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente
Westland. De locatie staat kadastraal bekend als gemeente ‘s-Gravenzande, sectie L, nummer 6681
(gedeeltelijk).
De regionale ligging en een overzicht van de onderzoekslocatie zijn weergegeven in respectievelijk
bijlage 1 en 2.
2.2 Onderzoekshypothese
Volgens de strategie van de NEN 5740 (Nederlandse norm 5740) dient voorafgaand aan de uitvoering
van het veld- en laboratoriumonderzoek op basis van de verkregen informatie een hypothese te worden
opgesteld. Het betreft een aanname omtrent het al dan niet aanwezig zijn van bodemverontreiniging op
de te onderzoeken locatie.
Op basis van de beschikbare informatie en gezien het gebruik van de locatie voor glastuinbouwdoel-
einden wordt de locatie als ‘verdacht’ beschouwd voor organochloorbestrijdingmiddelen (OCB’s) in
de bovengrond en arseen in het grondwater. Als onderzoeksstrategie wordt de strategie voor een ‘on-
verdachte niet lijnvormige locatie’ (ONV-NL uit de NEN 5740) gebruikt. Deze onderzoeksstrategie
wordt in eerste instantie als voldoende beschouwd om een eventuele bodemverontreiniging met be-
strijdingsmiddelen en arseen te constateren.
De olieverontreiniging ter plaatse van de voormalige bovengrondse olietank grenst aan de huidige on-
derzoekslocatie (verwervingsgrens), derhalve wordt aanbevolen op deze onderzoeksgrens enkele aan-
vullende boringen en een aanvullende analyse te verrichten.
2.3 Onderzoeksopzet
In tabel 1 wordt een systematische beschrijving weergegeven van de uit te voeren veldwerkzaamheden
en de te verrichten analyses.
Tabel 2                Onderzoeksopzet
                                                     veldwerk                                              analyses
                                    boring tot     boring tot      boring met                grond                      grondwater
                                    0,5 m-mv        2,0 m-mv         peilbuis
     olieverontreiniging voor-            -             3                -         1x minerale olie, os           -
     malige bovengrondse
     olietank
     onderzoekslocatie                   24             7                3         4x basispakket, OCB’s          3x basispakket, arseen
                                                                                   3x basispakket
  basispakket grond          barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, som PAK, som PCB’s, minerale olie,
                             lutum en organisch stofgehalte (os)
  basispakket grondwater     barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, vluchtige aromatische en gehaloge-
                             neerde koolwaterstoffen en minerale olie
Het grondwater wordt, in verband met het spoedeisende karakter van het onderzoek, direct na plaat-
sing van de peilbuizen (in plaats van een minimale verplichte week na plaatsing) bemonsterd. Het
grondwateronderzoek wordt derhalve niet onder het procescertificaat ‘Veldwerk bij milieuhygiënisch
bodemonderzoek’ BRL SIKB 2000 en bijbehorend protocol 2002 ‘het nemen van grondwatermon-
sters’ uitgevoerd en is derhalve indicatief van karakter (het beeldmerk wordt niet gevoerd). Bij de
grondwaterbemonstering wordt de grondwaterstand, de zuurgraad (pH), de elektrische geleidbaarheid
(EC) en de troebelheid (NTU) van het grondwater gemeten.
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                                                      6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 259 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 260 ======================================================================

<pre>                                                                                         BMA Milieu B.V.
Tijdens de uitvoering van het veldwerk zal de veldwerkploeg alert zijn op ‘asbestverdachte’ materia-
len.
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                      7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 260 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 261 ======================================================================

<pre>                                                                                            BMA Milieu B.V.
3.         Veldwerkzaamheden
3.1 Uitgevoerde werkzaamheden
Het veldwerk is op 7 juni 2017 door een gecertificeerde medewerker (dhr. J. de Zeeuw) van BMA Mi-
lieu uitgevoerd. Ter plaatse zijn 37 boringen uitgevoerd, waarvan drie boringen zijn afgewerkt als peil-
buis. In tabel 3 staan de uitgevoerde boringen vermeld. Voor nadere gegevens over de plaats van de
boringen en de peilbuizen wordt verwezen naar bijlage 2.
Tabel 3          Uitgevoerde werkzaamheden
                                             boringnummers             peilbuisnummers filterstelling
                                                                                           m-mv*
  olieverontreiniging voormalige
                                                   1, 2, 3                      -             -
  bovengrondse olietank
  onderzoekslocatie                              4 t/m 37                   7, 19, 29   1,50 – 2,50
* bovenkant filter is 0,5 meter minus grondwaterspiegel geplaatst
3.2 Samenstelling van de bodem
Voor een indruk van de samenstelling van de bodemopbouw ter plaatse wordt verwezen naar de boor-
beschrijvingen (bijlage 5). Over het algemeen wordt in de boven- en ondergrond zand en klei aange-
troffen.
3.3 Zintuiglijke waarnemingen
De waargenomen afwijkingen aan het bodemmateriaal staan vermeld in tabel 4. Bij de niet in de tabel
vermelde boringen zijn geen afwijkingen geconstateerd.
Tabel 4                Zintuiglijke waarnemingen
    boring        traject                                   waargenomen bijzonderheden
                 ( m-mv)
 olieverontreiniging voormalige bovengrondse olietank
        1       1,00 – 1,30 zwakke olie-water reactie, matige oliegeur
        2       0,80 – 1,50 zwakke olie-water reactie, matige oliegeur
 onderzoekslocatie
       19       0,50 – 1,00 zwak puinhoudend
       26       1,70 – 2,00 zwak slibhoudend
       29       0,50 – 0,80 zwakke olie-water reactie, zwakke oliegeur
                0,80 – 1,00 zwakke olie-water reactie, matige oliegeur
Ter plaatse van de voormalige bovengrondse olietanks wordt in boring 1 en 2 zintuiglijk een zwakke
olie-waterreactie en een matige oliegeur aangetroffen.
Ter plaatse van het voormalige pad zijn in boring 31, 35 en 37 geen afwijkingen geconstateerd.
In de teeltruimte nabij het betonpad wordt ter plaatse van boring 29 zintuiglijk een zwakke olie-water-
reactie en een zwakke tot matige oliegeur aangetroffen.
Tijdens de uitvoering van het veldwerk zijn geen ‘asbestverdachte’ materialen waargenomen.
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                         8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 261 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 262 ======================================================================

<pre>                                                                                           BMA Milieu B.V.
3.4 Grondwater
De grondwatermonsters zijn direct na plaatsing van de peilbuis op 7 juni 2017, door een gecertifi-
ceerde medewerker (dhr. J. de Zeeuw) van BMA Milieu, genomen. Om representatieve grondwater-
monsters te verkrijgen is na het plaatsen van de peilbuizen en voor de monstername een hoeveelheid
water afgepompt gelijk aan minimaal vijfmaal de inhoud van het filterdeel van de peilbuis. Tevens
wordt hierbij gestreefd naar een stabiel geleidingsvermogen. De grondwatermonsters zijn in voorbe-
handelde flessen opgeslagen. Van het grondwater is de grondwaterstand (m-mv), de zuurgraad (pH),
het geleidingsvermogen (EC) en de troebelheid (NTU) bepaald (tabel 5).
Tabel 5                Metingen grondwater
    peilbuisnummer           grondwaterstand                pH   EC        troebelheid       pompdebiet
                                  m–mv                          µs/cm         NTU               ml/min
  onderzoekslocatie
           Pb 7                     1,10                    7,1 1.480           49                200
          Pb 19                     0,93                    7,3 1.700          139                200
          Pb 29                     0,91                    7,1 2.610          74,3               200
Bij voorkeur dient de troebelheid < 10 NTU te bedragen. In onderhavig geval is hier echter van afge-
weken. Er is ruimschoots vijfmaal de inhoud van het filterdeel van de peilbuis (circa 3,1 liter) afge-
pompt (4 liter).
3.5 Afwijkingen BRL 2000, protocol 2001/2002
Ten aanzien van de monsterneming is de volgende afwijking ten opzichte van BRL 2000, protocol
protocol 2002, doorgevoerd:
Het grondwater is, in verband met het spoedeisende karakter van het onderzoek, direct na plaatsing
van de peilbuizen (in plaats van een minimale verplichte week na plaatsing) bemonsterd. Het grond-
wateronderzoek is derhalve niet onder het procescertificaat ‘Veldwerk bij milieuhygiënisch bodemon-
derzoek’ BRL SIKB 2000 en bijbehorend protocol 2002 ‘het nemen van grondwatermonsters’ uitge-
voerd en is derhalve indicatief van karakter (het beeldmerk wordt niet gevoerd).
Ten aanzien van de monsterneming ten opzichte van BRL 2000, protocol 2001 zijn geen afwijkingen
te vermelden.
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                        9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 262 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 263 ======================================================================

<pre>                                                                                                                        BMA Milieu B.V.
4.         Laboratoriumonderzoek
4.1 Uitgevoerde analyses
Ten behoeve van de analyses zijn de monsters bij het laboratorium van Omegam B.V. te Amsterdam
aangeleverd. Dit laboratorium is geaccrediteerd door de Raad voor Accreditatie conform ISO/IEC
17025:2005 onder nr. L 086. De monsters zijn conform AS3000 voorbehandeld en geanalyseerd. Het
mengen van de monsters heeft plaatsgevonden in het laboratorium. De samenstelling van de
(meng)monsters en de uitgevoerde analyses staan vermeld in tabel 6.
Tabel 6                Samenstelling monsters en uitgevoerde analyses
      analysemonsters                                      deelmonster(s)                                              analyse
  olieverontreiniging voormalige bovengrondse olietank
  grond
  02-3                          02 (0,80 – 1,30)                                                           minerale olie, organische stof
  onderzoekslocatie
  bovengrond
  MM1                           03, 06, 09, 13 (0,00 – 0,50)                                               basispakket, OCB
  MM2                           01, 02 (0,00 – 0,50)                                                       basispakket, OCB
  MM3                           19, 21, 26, 35 (0,00 – 0,50)                                               basispakket, OCB
  MM4                           16, 30, 32, 34 (0,00 – 0,50)                                               basispakket, OCB
  ondergrond
  19-2                          19 (0,50 – 1,00)                                                           basispakket
  29-3                          29 (0,80 – 1,00)                                                           basispakket
  MM5                           07, 19, 29, 31 (1,00 – 1,50)                                               basispakket
  grondwater
  Pb 7                          -                                                                          basispakket, arseen
  Pb 19                         -                                                                          basispakket, arseen
  Pb 29                         -                                                                          basispakket, arseen
  basispakket grond          barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, som PAK, som PCB’s, minerale olie, lu-
                             tum en organisch stofgehalte
  basispakket grondwater     barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, vluchtige aromatische en gehalogeneerde
                             koolwaterstoffen en minerale olie
De analysemonsters zijn samengesteld op basis van de zintuiglijke waarnemingen. Op basis van deze
waarnemingen zijn de meest verdachte monsters geselecteerd en geanalyseerd.
In het kader van integriteit en transparantie bieden wij u de mogelijkheid de juistheid en authenticiteit
van de analysecertificaten, die in het kader van dit project zijn uitgevoerd, te controleren. U kunt dit
doen door met de opdrachtverificatiecode, links onder op het analysecertificaat van Omegam Labora-
toria, via de website www.omegam.nl een verificatie uit te voeren.
4.2 Toetsingscriteria grond en grondwater
De analyseresultaten zijn getoetst aan de Circulaire bodemsanering en Besluit Bodemkwaliteit. Om de
mate van verontreiniging weer te geven wordt in dit rapport de onderstaande terminologie gebruikt:
- Niet verontreinigd: De gemiddelde gehalten van de gemeten stoffen overschrijden niet de bijbe-
       horende achtergrondwaarde voor grond of streefwaarde voor grondwater.
- Lichte verontreinigingen zijn verontreinigingen waarbij de gemiddelde gehalten van één of meer
       stoffen de bijbehorende achtergrondwaarde voor grond of streefwaarde voor grondwater over-
       schrijden.
- Matige verontreinigingen zijn verontreinigingen waarbij de gemiddelde gehalten van één of
       meer stoffen de bijbehorende tussenwaarde overschrijden.
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                                                       10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 263 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 264 ======================================================================

<pre>                                                                                                 BMA Milieu B.V.
-      De tussenwaarde is de helft van de som van de achtergrondwaarde en de interventiewaarde voor
       grond of de helft van de som van de streefwaarde en de interventiewaarde voor grondwater. Over-
       schrijding van de tussenwaarde is het criterium voor het uitvoeren van nader onderzoek.
-      Sterke verontreinigingen zijn verontreinigingen waarbij de gemiddelde gehalten van één of meer
       stoffen de bijbehorende interventiewaarde overschrijden.
-      De achtergrond-, streef-, en interventiewaarden zijn opgenomen in Bijlage B van de Regeling
       bodemkwaliteit en de Circulaire bodemsanering.
-      Er is sprake van een nieuw geval van bodemverontreiniging indien deze is ontstaan na 1 januari
       1987. Voor een ‘nieuw’ geval van bodemverontreiniging geldt een saneringsplicht.
-      Er is sprake van een geval van ernstige bodemverontreiniging indien meer dan 25 m3 grond
       en/of het grondwater in een bodemvolume van meer dan 100 m3 gemiddeld boven de interventie-
       waarde is verontreinigd. In enkele specifieke situaties, bij gevoelige functies, kan bij gehalten on-
       der de interventiewaarde ook sprake zijn van een geval van ernstige verontreiniging.
4.3 Interpretatie van de analyseresultaten grond en grondwater
De analyseresultaten van de grond(meng)monsters zijn vergeleken met de berekende bodemspecifieke
toetsingswaarden. Voor de gehanteerde lutum- en organische stof percentages wordt verwezen naar de
volledige toetsing welke is opgenomen in bijlage 3. De analysecertificaten zijn opgenomen in bijlage
4. Een overzicht van de gemeten verontreinigingen is weergegeven in tabel 7.
Tabel 7                Overzicht gemeten verontreinigingen in grond en grondwater
  analysemonsters         ³ achtergrondwaarde (AW2000) grond     ³ tussenwaarde (T)       ³ interventiewaarde
                               ³ streefwaarde (S) grondwater    (matig verontreinigd)              (I)
                                                                                         (sterk verontreinigd)
  olieverontreiniging voormalige bovengrondse olietank
  ondergrond
  02-3                    minerale olie                      -                           -
  onderzoekslocatie
  bovengrond
  MM1                     hexachloorbenzeen, drins, OCB’s    -                           -
  MM2                     zink, alfa-endosulfan, drins       -                           -
  MM3                     zink, hexachloorbenzeen, drins     -                           -
  MM4                     PAK, PCB’s, DDD, drins, OCB’s      -                           -
  ondergrond
  19-2                    -                                  -                           -
  29-3                    -                                  minerale olie               -
  MM5                     -                                  -                           -
  grondwater
  Pb 7                    molybdeen, nikkel                  -                           -
  Pb 19                   nikkel                             -                           -
  Pb 29                   barium, molybdeen, naftaleen       -                           nikkel
            - : analytisch geen verontreiniging aangetoond
Opmerkingen met betrekking tot analyses
Voor het separate deelmonster 29-3 is een verhoogde rapportage grens opgetreden. Het gehalte aan
PAK’s is verhoogd in verband met storingen in de monstermatrix.
Voor het mengmonster MM1 is een verhoogde rapportage grens opgetreden. Het gehalte aan endrin,
drins en OCB’s is verhoogd in verband met storingen in de monstermatrix.
Naar aanleiding van de vastgestelde storingen in de monstermatrix is nagegaan of tijdens veldwerk ten
aanzien van de monsters 29-3 en MM1 afwijkingen zijn geconstateerd. De veldwerkzaamheden zijn
uitgevoerd volgens de richtlijnen uit Protocol 1001 en de geldende NEN- en NVN-normen, derhalve is
geen verklaring voor de storingen in de monstermatrix.
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                               11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 264 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 265 ======================================================================

<pre>                                                                                            BMA Milieu B.V.
4.4 Bespreking resultaten
Olieverontreiniging voormalige bovengrondse olietank
Grond
Monster 02-3 (0,80 – 1,30), bestaande uit de zintuiglijk met zwakke olie-water reactie en matige olie-
geur, is analytisch licht verontreinigd met minerale olie.
De zintuiglijk aangetroffen lichte verontreiniging bevind zich buiten de eerder vastgestelde achter-
grondwaardecontour. Mogelijk is de omvang van de verontreiniging in de loop der jaren toegenomen
of is de verontreiniging dan wel verspreidt (ten opzichte van eerder verricht bodemonderzoek met ken-
merk: AO.20000198, d.d. 29 november 2000).
Onderzoekslocatie
Bovengrond
Mengmonster MM1, bestaande uit de zintuiglijk niet verontreinigde deelmonsters 3, 6, 9 en 13 (0,00 –
0,50), is analytisch licht verontreinigd met hexachloorbenzeen, drins en OCB‘s.
Mengmonster MM2, bestaande uit de zintuiglijk niet verontreinigde deelmonsters 1 en 2 (0,00 – 0,50),
is analytisch licht verontreinigd met zink, alfa-endosulfan en drins.
Mengmonster MM3, bestaande uit de zintuiglijk niet verontreinigde deelmonsters 19, 21, 26 en 35
(0,00 – 0,50), is analytisch licht verontreinigd met zink, hexachloorbenzeen en drins.
Mengmonster MM4, bestaande uit de zintuiglijk niet verontreinigde deelmonsters 16, 30, 32 en 34
(0,00 – 0,50), is analytisch licht verontreinigd met PAK, PCB’s , DDD, drins en OCB’s.
Ondergrond
Het zintuiglijk zwak puinhoudende deelmonster 19-2 (0,50 – 1,00) is analytisch niet verontreinigd met
de geanalyseerde parameters.
Deelmonster 29-3 (0,80 – 1,00), met zintuiglijk zwakke olie-water reactie en oliegeur, is analytisch
matig verontreinigd met minerale olie.
Mengmonster MM5, bestaande uit de zintuiglijk niet verontreinigde deelmonsters 7, 19, 29 en 31
(1,00 – 1,50), is analytisch niet verontreinigd met de geanalyseerde parameters.
Grondwater
Het grondwater afkomstig uit peilbuis Pb 7 is analytisch licht verontreinigd met molybdeen en nikkel.
Het grondwater afkomstig uit peilbuis Pb 19 is analytisch licht verontreinigd met nikkel.
Het grondwater afkomstig uit peilbuis Pb 29 is analytisch licht verontreinigd met barium, molybdeen
en naftaleen en sterk verontreinigd met nikkel.
Uit de Nota vergunningverlening, toezicht en handhaving 2014-2017 (kenmerk: 246876, d.d. 17 de-
cember 2013) opgesteld door Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland blijkt dat in gebieden waar ge-
halten aan nikkel de interventiewaarde voor grondwater overschrijden, nader onderzoek naar de
grondwaterverontreiniging niet is vereist wanneer er geen specifieke bron voor deze verontreiniging
aanwijsbaar is. Dit geldt alleen als de gehalten in de vaste bodem lager zijn dan de landelijke achter-
grondwaarden of specifieke achtergrondwaarden. De ondergrond ter hoogte van de grondwaterstand
(0,91 m-mv) is geanalyseerd. Mengmonster MM5 is analytisch niet verontreinigd met nikkel.
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                         12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 265 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 266 ======================================================================

<pre>                                                                                                BMA Milieu B.V.
5.         Conceptueel model en onderzoeksopzet nader bodemonderzoek
5.1 Algemeen
Op basis van de beschikbare informatie afkomstig uit het vooronderzoek en onderhavig verkennend
bodemonderzoek is, naar aanleiding van het aantreffen van bodemverontreiniging, een conceptueel
(denk)model opgesteld. Hierin wordt een beschrijving aangereikt welke is gebaseerd op gegevens van
de bron(nen), aard en mate, verspreidingsroutes en potentiële risico’s en receptoren van de (vermoede-
lijk) aangetroffen bodemverontreiniging.
Op basis van het opgestelde conceptueel model en de hierin geconstateerde hiaten worden de onder-
zoeksvragen geformuleerd, de onderzoekstechnieken en de -strategie bepaald. Na uitvoering van het
nader onderzoek wordt, op basis van de verkregen informatie, het conceptueel model bijgewerkt.
Het conceptueel model is een instrument voor de communicatie en de besluitvorming door het be-
voegd gezag, opdrachtgever / probleemhebber en indien van toepassing ook voor het saneringsont-
werp en de uitvoering van de sanering.
5.2 Conceptueel model
De resultaten uit het vooronderzoek en verkennend bodemonderzoek leveren voldoende informatie op
om een conceptueel model op te stellen. Het conceptueel model is hieronder weergegeven in een korte
beschrijving:
Aangetroffen minerale olieverontreiniging I (noordelijk deel van de onderzoekslocatie)
            - Uit het eerder verricht bodemonderzoek verkennend bodemonderzoek (kenmerk:
                AO.20000198, d.d. 29 november 2000 en kenmerk: 98199, d.d. 15 oktober 1998) blijkt
                dat ter plaatse van het noordelijke deel van de locatie een tweetal verontreinigingen met
                minerale olie in kaart zijn gebracht;
            - voor beiden verontreinigingen geldt dat de grond verontreinigd is boven de streefwaarde
                en dat geen grond verontreinigd is boven de interventiewaarde;
            - De verontreinigingen vallen grotendeels buiten de onderzoekslocatie;
            - Uit het verkennend bodemonderzoek (uitgewerkt in hoofdstuk 3 en 4 van onderhavig rap-
                port) blijkt dat de omvang van de verontreiniging mogelijkerwijs is toegenomen en ter
                plaatse van de onderzoekslocatie is vastgesteld.
Aangetroffen minerale olieverontreiniging II (zuidelijk deel van de onderzoekslocatie)
            - Uit het verkennend bodemonderzoek (uitgewerkt in hoofdstuk 3 en 4 van onderhavig rap-
                port) blijkt dat op het zuidelijk deel van de onderzoekslocatie op een diepte van 0,5 tot 1,0
                meter minus maaiveld een matige verontreiniging met minerale is aangetroffen;
            - De interventiewaarde wordt niet overschreden;
            - Het grondwater is niet verontreinigd met minerale olie en licht verontreinigd met naftleen,
                gezien de samenstelling van de bodem en de aard van de verontreinigingsparameters
                wordt derhalve uitgegaan van een immobiele verontreiniging.
Algemeen
Op basis van Wet bodembescherming is vooralsnog geen sprake van een geval van ernstige bodemver-
ontreiniging.
5.3 Onderzoeksvragen nader bodemonderzoek
Op basis van het conceptueel model en de hierin aangetroffen hiaten zijn de volgende onderzoeksvra-
gen geformuleerd:
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                             13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 266 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 267 ======================================================================

<pre>                                                                                                           BMA Milieu B.V.
            -    Wat is de (actuele) mate van de aangetroffen minerale olieverontreinigingen?
            -    Wat is de (actuele) omvang van de aangetroffen verontreinigingen (binnen de onderzoeks-
                 locatie)?
            -    Is er sprake van een geval van ernstige bodemverontreiniging, waarvoor een sanerings-
                 noodzaak geld.
5.4 Onderzoeksopzet nader bodemonderzoek
In tabel 8 wordt een systematische beschrijving weergegeven van de uit te voeren veldwerkzaamheden
en de te verrichten analyses.
Tabel 8                Onderzoeksopzet nader bodemonderzoek
                                                                   Veldwerk                         analyses
                                                       boring tot 0,5 m-verontreiniging
     minerale olieverontreiniging I                                    6                2x minerale olie, org. stof
     (noordelijk deel van de onderzoekslocatie)
     minerale olieverontreiniging II                                  13                3x minerale olie, org. stof
     (zuidelijk deel van de onderzoekslocatie)
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                                        14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 267 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 268 ======================================================================

<pre>                                                                                                BMA Milieu B.V.
6.         Veldwerkzaamheden nader bodemonderzoek
6.1 Uitgevoerde werkzaamheden nader bodemonderzoek
Naar aanleiding van de aangetroffen verontreiniging met minerale olie zijn, op 23 juni 2017 onder lei-
ding van een gecertificeerde medewerker van BMA Milieu (dhr. J. de Zeeuw), de aanvullende werk-
zaamheden uitgevoerd. Naar aanleiding van het zintuiglijk aantreffen van olie zijn in totaal 28 borin-
gen (negen extra boringen) geplaatst. In tabel 9 staan de uitgevoerde boringen vermeld. Voor nadere
gegevens over de plaats van de boringen en de peilbuizen wordt verwezen naar bijlage 2.
Tabel 9          Uitgevoerde werkzaamheden nader bodemonderzoek
                                                                                  boringnummers
    minerale olieverontreiniging I                                                  101 t/m 106
    (noordelijk deel van de onderzoekslocatie)
    minerale olieverontreiniging II                                                 107 t/m 128
    (zuidelijk deel van de onderzoekslocatie)
6.2 Zintuiglijke waarnemingen nader bodemonderzoek
De waargenomen afwijkingen aan het bodemmateriaal staan vermeld in tabel 10. Bij de niet in de ta-
bel vermelde boringen zijn geen afwijkingen geconstateerd.
Tabel 10               Zintuiglijke waarnemingen nader bodemonderzoek
   boring       traject                                               waarneming
               ( m-mv)
   minerale olieverontreiniging I (noordelijk deel van de onderzoekslocatie)
   106       0,90 - 1,50 zwak glashoudend
   minerale olieverontreiniging II (zuidelijk deel van de onderzoekslocatie)
   107       0,50 - 0,80 zwakke oliegeur, zwakke olie-water reactie
             0,80 - 1,00 matige oliegeur, zwakke olie-water reactie
   109       0,50 - 1,00 matige oliegeur, sterke olie-water reactie, 0 ppm
   110       0,50 - 1,10 sterke oliegeur, matige olie-water reactie, 0 ppm
   111       0,60 - 0,80 zwakke oliegeur, zwakke olie-water reactie
   116       0,00 - 0,50 zwak puinhoudend
             0,50 - 1,00 matige oliegeur, matige olie-water reactie, 0 ppm
             1,00 - 1,30 zwakke oliegeur, geen olie-water reactie, 0 ppm
   117       1,00 - 1,50 zwakke onbekende geur, geen olie-water reactie
   118       0,50 - 1,00 zwak puinhoudend
   119       0,60 - 1,00 zwakke oliegeur, zwakke olie-water reactie
   123       0,50 - 0,80 zwakke oliegeur, matige olie-water reactie
   125       1,00 - 1,50 zwakke oliegeur, geen olie-water reactie
   128       0,90 - 1,30 sterk puinhoudend
                 1,30        boring gestaakt op handmatig ondoordringbare laag
 0 ppm :         m.b.v. gasdetectieapparatuur worden geen vluchtige verbindingen aangetoond
6.3 Afwijkingen BRL 2000, protocol 2001
Ten aanzien van de monsterneming zijn geen afwijkingen ten opzichte van BRL 2000, protocol 2001,
te vermelden.
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                             15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 268 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 269 ======================================================================

<pre>                                                                                                                BMA Milieu B.V.
7.         Laboratoriumonderzoek nader bodemonderzoek
7.1 Uitgevoerde analyses nader bodemonderzoek
Naar aanleiding van de aangetoonde sterke verontreinigingen in de grond zijn aanvullende analyses
verricht. De monsters zijn conform AS3000 voorbehandeld en geanalyseerd. Het mengen van de mon-
sters heeft plaatsgevonden in het laboratorium. De samenstelling van de monsters en de uitgevoerde
analyses staan vermeld in tabel 11.
Tabel 11               Samenstelling monsters en uitgevoerde analyses
             analysemonsters                                   deelmonster(s)                                  analyse
    minerale olieverontreiniging I (noordelijk deel van de onderzoekslocatie)
    horizontale afperking (omvang)
    MM6                                    101, 103, 104 (1,00 – 1,50)                              minerale olie, org. stof
    verticale afperking (omvang)
    02-4 (1,50 – 2,00)                     -                                                        minerale olie, org. stof
    minerale olieverontreiniging II (zuidelijk deel van de onderzoekslocatie)
    verontreinigingskern (mate)
    109-2 (0,50 – 1,00)                    -                                                        minerale olie, org. stof
    horizontale afperking (omvang)
    MM7                                    108, 112, 120, 121, 124, 128 (0,50 – 1,00)               minerale olie, org. stof
    verticale afperking (omvang)
    109-3 (1,00 – 1,50)                    -                                                        minerale olie, org. stof
De analysemonsters zijn samengesteld op basis van de zintuiglijke waarnemingen. Op basis van deze
waarnemingen zijn de meest verdachte monsters geselecteerd en geanalyseerd.
7.2 Interpretatie van de analyseresultaten grond t.b.v. nader bodemonderzoek
De analyseresultaten van de grondmonsters zijn vergeleken met de berekende bodemspecifieke toet-
singswaarden. Voor de gehanteerde lutum- en organische stof percentages wordt verwezen naar de
volledige toetsing welke is opgenomen in bijlage 3. De analysecertificaten zijn opgenomen in bijlage
4. Een overzicht van de gemeten verontreinigingen is weergegeven in tabel 12.
Tabel 12               Overzicht gemeten verontreinigingen in grond t.b.v. nader bodemonderzoek
    analysemonsters                             ³ achtergrondwaarde             ³ tussenwaarde (T)    ³ interventiewaarde (I)
                                                       (AW2000)               (matig verontreinigd)     (sterk verontreinigd)
                                                 (licht verontreinigd)
    minerale olieverontreiniging I (noordelijk deel van de onderzoekslocatie)
    horizontale afperking (omvang)
    MM6                                      -                                -                       -
    verticale afperking (omvang)
    02-4 (1,50 -2,00)                        -                                -                       -
    minerale olieverontreiniging II (zuidelijk deel van de onderzoekslocatie)
    verontreinigingskern (mate)
    109-2 (0,50 – 1,00)                      -                                -                       minerale olie
    horizontale afperking (omvang)
    MM7                                      -                                -                       -
    verticale afperking (omvang)
    109-3 (1,00 – 1,50)                      minerale olie                    -                       -
            - : analytisch geen verontreiniging aangetoond
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                                             16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 269 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 270 ======================================================================

<pre>                                                                                                BMA Milieu B.V.
De conserveringstermijn voor droogrest, organische stof en minerale olie (monster 02-4 (1,50 -2,00))
is overschreden.
7.3 Bespreking resultaten nader bodemonderzoek
minerale olieverontreiniging I (noordelijk deel van de onderzoekslocatie)
Het horizontaal afperkende grondmengmonster MM6, bestaande uit de zintuiglijk niet verontreinigde
deelmonsters 101, 103 en 104 (1,00 - 1,50), is analytisch niet verontreinigd met minerale olie.
Het verticaal afperkende en zintuiglijk niet verontreinigde ondergrondmonster 02-4 (1,50 -2,00) is
analytisch niet verontreinigd met minerale olie.
De omvang van de minerale olieverontreiniging, boven de achtergrondwaarde, is binnen de onder-
zoekslocatie in kaart gebracht en bedraagt binnen de onderzoekslocatie circa 30 m³ (40 m² x laagdikte
van 0,7 m). De interventiewaarde wordt niet overschreden.
minerale olieverontreiniging II (zuidelijk deel van de onderzoekslocatie)
kern van de verontreiniging
Deelmonster 109-2 (0,50 – 1,00), welke zintuiglijk een matige oliegeur en sterke olie-water reactie be-
vat, is analytisch sterk verontreinigd met minerale olie.
Het horizontaal afperkende grondmengmonster MM7, bestaande uit de zintuiglijk niet verontreinigde
deelmonsters 108, 112, 120, 121, 124 en 128 (0,50 -1,00), is analytisch niet verontreinigd met mine-
rale olie.
Het verticaal afperkende en zintuiglijk niet verontreinigde deelmonster is analytisch licht verontrei-
nigd met minerale olie. De gemiddelde laagdikte wordt derhalve geschat op circa 1,0 meter minus
maaiveld.
De omvang van de minerale olieverontreiniging, boven de achtergrondwaarde, is in horizontale rich-
ting volledig in kaart gebracht en bedraagt circa 225 m³ (225 m² x laagdikte van 1,0 m). De omvang
van de verontreiniging boven de interventiewaarde is volledig in kaart gebracht en bedraagt maximaal
12,5 m³ (25 m² x laagdikte van 0,5).
7.4 Aanpassingen op het conceptueel model
Op basis van de verkregen informatie en antwoorden is onderstaand het conceptueel model bijgewerkt.
Aangetroffen minerale olieverontreiniging I (noordelijk deel van de onderzoekslocatie)
            - Uit het eerder verricht bodemonderzoek verkennend bodemonderzoek (kenmerk:
                AO.20000198, d.d. 29 november 2000 en kenmerk: 98199, d.d. 15 oktober 1998) blijkt
                dat ter plaatse van het noordelijke deel van de locatie een tweetal verontreinigingen met
                minerale olie in kaart zijn gebracht;
            - voor beiden verontreinigingen geldt dat de grond verontreinigd is boven de streefwaarde
                en dat geen grond verontreinigd is boven de interventiewaarde;
            - De noordoostelijke verontreiniging valt buiten onderhavige onderzoekslocatie;
            - De noordwestelijke verontreiniging valt gedeeltelijk binnen onderhavige onderzoeksloca-
                tie;
            - Uit het verkennend bodemonderzoek (uitgewerkt in hoofdstuk 3 en 4 van onderhavig rap-
                port) blijkt dat de omvang van de verontreiniging mogelijkerwijs is toegenomen en ter
                plaatse van de onderzoekslocatie is vastgesteld;
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                             17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 270 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 271 ======================================================================

<pre>                                                                                               BMA Milieu B.V.
            -   De omvang van de minerale olieverontreiniging, boven de achtergrondwaarde, is binnen
                de onderzoekslocatie in kaart gebracht en bedraagt binnen de onderzoekslocatie circa 30
                m³ (40 m² x laagdikte van 0,7 m).
            -   De interventiewaarde wordt niet overschreden;
Aangetroffen minerale olieverontreiniging II (zuidelijk deel van de onderzoekslocatie)
            - Uit het verkennend bodemonderzoek (uitgewerkt in hoofdstuk 3 en 4 van onderhavig rap-
                port) blijkt dat op het zuidelijk deel van de onderzoekslocatie op een diepte van 0,5 tot 1,0
                meter minus maaiveld een matige verontreiniging met minerale is aangetroffen;
            - Uit de zintuiglijke waarnemingen blijkt dat de bovengrond geen olie bevat;
            - Het grondwater is niet verontreinigd met minerale olie en licht verontreinigd met naftleen,
                gezien de samenstelling van de bodem en de aard van de verontreinigingsparameters
                wordt derhalve uitgegaan van een immobiele verontreiniging;
            - De omvang van de minerale olieverontreiniging, boven de achtergrondwaarde is in hori-
                zontale richting volledig in kaart gebracht en bedraagt circa 225 m³ (225 m² x laagdikte
                van 1,0 m), hiervan is circa 12,5 m³ (25 m² x laagdikte van 0,5) verontreinigd boven de
                interventiewaarde.
Algemeen
Voor de aangetoonde verontreinigingen met minerale olie is, in het kader van de Wet Bodembescher-
ming, op onderhavige onderzoekslocatie geen sprake van een geval van ernstige bodemverontreini-
ging.
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                            18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 271 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 272 ======================================================================

<pre>                                                                                            BMA Milieu B.V.
8.         Evaluatie
8.1 Algemeen
De heer E. van Doren van DLN Bouhuisen Westland B.V. verzocht aan milieuadviesbureau BMA Mi-
lieu B.V. een (indicatief) verkennend en nader te verrichten op een locatie gelegen aan de Hyacinthst-
raat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland.
Het verkennend bodemonderzoek wordt, in verband met het direct na plaatsing van de peilbuis be-
monsteren van het grondwater, afgeleid van de NEN 5740 uitgevoerd en is derhalve indicatief van ka-
rakter. Het nader bodemonderzoek wordt uitgevoerd conform de NTA 5755.
De regionale ligging en een overzicht van de onderzoekslocatie zijn weergegeven in respectievelijk
bijlage 1 en 2.
Aanleiding tot het uitvoeren van het verkennend bodemonderzoek is de verwerving van de locatie in
combinatie met het toekomstig gebruik van de locatie voor woondoeleinden. Aanleiding tot het uitvoe-
ren van het nader bodemonderzoek is de (in onderhavig verkennend bodemonderzoek) aangetroffen
verontreiniging met minerale olie in de grond binnen de onderzoekslocatie.
Doel van het verkennend bodemonderzoek is het vaststellen van de milieuhygiënische kwaliteit van de
bodem. Doel van het nader bodemonderzoek is het bepalen van de mate en omvang van de, in onder-
havig onderzoek, aangetoonde verontreiniging met minerale olie in de grond. Op basis van de verza-
melde informatie zal worden vastgesteld of er al dan niet sprake is van een geval van ernstige bodem-
verontreiniging waarvoor een saneringsplicht geldt.
De werkzaamheden uit onderhavig onderzoek zijn, met uitzondering van de in paragraaf 3.5 ge-
noemde afwijkingen, door BMA Milieu B.V. uitgevoerd onder het procescertificaat ‘Veldwerk bij mi-
lieuhygiënisch bodemonderzoek’ BRL SIKB 2000 en bijbehorend protocol 2001 ‘het plaatsen van
handboringen en peilbuizen, maken van boorbeschrijvingen, nemen van grondmonsters en waterpas-
sen’ en protocol 2002 ‘het nemen van grondwatermonsters’.
8.2 Conclusies en aanbevelingen
Onderzoekslocatie
Gezien de resultaten van het onderzoek wordt geconcludeerd dat de opgestelde hypothese ‘verdacht’
juist is. Ter plaatse zijn in de grond en in het grondwater overschrijdingen van de achtergrond- en
streefwaarde vastgesteld. Voor lichte verontreinigingen behoeft echter geen nader onderzoek te wor-
den aanbevolen.
Nikkel in het grondwater
Voor de sterke verontreiniging met nikkel in het grondwater (ter plaatse van peilbuis 19, nabij be-
drijfsruimte) behoeft, daar de grond ter hoogte van de grondwaterstand (0,91 m-mv) niet is verontrei-
nigd met nikkel, geen nader bodemonderzoek te worden aanbevolen.
Sporadisch aantreffen van puin
Aangezien geen aanwijzingen zijn voor bodembelastende activiteiten ten aanzien voor asbest, zintuig-
lijk geen asbestverdacht materiaal is aangetroffen en de grond slechts sporadisch (boring 19, 116, 118
en 128) bijmengingen met puin bevat wordt de locatie vooralsnog als onverdacht voor asbest be-
schouwd.
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                         19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 272 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 273 ======================================================================

<pre>                                                                                           BMA Milieu B.V.
Indien men echter meer zekerheid wenst ten aanzien van asbest (gezien het voormalige en huidige ge-
bruik (glastuinbouw) en het sporadisch aantreffen bijmengingen met (ongedefinieerd) puin, wordt ver-
kennend onderzoek naar asbest aanbevolen.
Aangetroffen minerale olieverontreiniging I (noordelijk deel van de onderzoekslocatie)
Ter plaatse van het noordelijke deel van de locatie zijn in het verleden reeds twee verontreinigingen
met minerale olie in kaart zijn gebracht. De verontreinigingscontouren bevinden zich voornamelijk
buiten en op zeer beperkte mate gedeeltelijk binnen de toekomstige verwervingsgrens.
Uit onderhavig onderzoek blijkt echter dat de omvang van de verontreiniging mogelijkerwijs is toege-
nomen. De aangetroffen verontreiniging met minerale olie overschrijdt niet de tussen- of interventie-
waarde. De omvang van de lichte verontreiniging bedraagt binnen de onderzoekslocatie circa 30 m³
(40 m² x laagdikte van 0,7 m).
Aangetroffen minerale olieverontreiniging II (zuidelijk deel van de onderzoekslocatie)
Ter plaatse van het zuidelijk deel van de onderzoekslocatie is op een diepte van 0,5 tot 1,0 meter mi-
nus maaiveld een matige verontreiniging met minerale olie aangetroffen. De omvang van de verontrei-
niging met minerale olie, boven de achtergrondwaarde, is in horizontale richting volledig in kaart ge-
bracht en bedraagt binnen de onderzoekslocatie circa 225 m³ (225 m² x laagdikte van 1,0 m), hiervan
is circa 12,5 m³ (25 m² x laagdikte van 0,5) verontreinigd boven de interventiewaarde.
Algemeen
Voor de aangetoonde verontreinigingen met minerale olie is, in het kader van de Wet Bodembescher-
ming, op onderhavige onderzoekslocatie geen sprake van een geval van ernstige bodemverontreiniging
en geldt er derhalve formeel geen saneringsplicht.
Gezien de toekomstige herontwikkeling en toekomstige gebruik van de locatie (woondoeleinden) vor-
men de zintuiglijke en analytisch aangetroffen verontreinigingen mogelijk een belemmering en is het
verwijderen van de verontreinigingen mogelijk planurgent. Indien men overgaat tot het verwijderen
van de verontreinigingen wordt aanbevolen een Plan van aanpak op te stellen en deze vooraf aan ver-
wijdering af te stemmen met het bevoegde gezag, Omgevingsdienst Haaglanden (ODH, uitvoerings-
dienst milieutaken voor o.a. gemeente Westland).
Ons inziens vormen de resultaten van dit onderzoek milieuhygiënisch formeel geen belemmering voor
de aanvraag Omgevingsvergunning met betrekking tot bestemmingswijziging en/of nieuwbouw. De
beslissing voor het afgeven van vergunningen wordt echter genomen door het bevoegd gezag, ge-
meente Westland.
Aanbevolen wordt onderhavige rapportage af te stemmen met Omgevingsdienst Haaglanden.
De mogelijk bij bouwactiviteiten vrijkomende of aan te voeren grond is voor hergebruik onderhevig
aan wettelijke bepalingen (Besluit Bodemkwaliteit). De gemeente waar de grond wordt toegepast is in
dergelijke gevallen het bevoegd gezag.
  functie                     naam                        handtekening                          versie
  projectleider               M. van der Knaap
                                                                                                definitief
  controle / vrijgave         H. van Malsen
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                         20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 273 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 274 ======================================================================

<pre>                                                                                                    BMA Milieu B.V.
Literatuurlijst
1.     NEN 5725:2009, Strategie voor het uitvoeren van vooronderzoek bij verkennend en nader onderzoek, Ne-
       derland Normalisatie-instituut, 1 januari 2009.
2.     NEN 5740:2009+A1:2016, Strategie voor het uitvoeren van verkennend bodemonderzoek – Onderzoek naar
       de milieuhygiënische kwaliteit van bodem en grond, Nederland Normalisatie-instituut, 1 april 2016.
3.     NEN 5707:2015+C1:2016, Protocol voor onderzoek naar asbest in bodem, Nederland Normalisatie-insti-
       tuut, 1 augustus 2016.
4.     NEN 5897:2015+C1:2016, Inspectie en monsterneming van asbest in bouw- en sloopafval en recyclinggra-
       nulaat, Nederland Normalisatie-instituut, 1 augustus 2016.
5.     NEN 5898:2015+C1:2016, Bepaling van het gehalte aan asbest in grond, waterbodem, bouw- en sloopafval
       en granulaat, Nederland Normalisatie-instituut, 1 augustus 2016.
6.     NTA 5755:2010, Strategie voor het uitvoeren van nader onderzoek – Onderzoek naar de aard en omvang
       van bodemverontreiniging, Nederland Normalisatie-instituut, 1 juli 2010.
7.     Besluit bodemkwaliteit (Bbk), 22 november 2007.
8.     Regeling bodemkwaliteit (Rbk), 13 december 2007.
9.     Circulaire bodemsanering; 1 juli 2013.
10. Beleidsbrief asbest in bodem, grond en puin(granulaat), Directoraat-Generaal Milieu (ministerie van
       VROM), kenmerk: BWL/2004000321.
11. Nota Vergunningverlening, Toezicht en Handhaving 2014-2017, 2013.
12. Provinciale milieuverordening Zuid-Holland, Provincie Zuid-Holland, 2007.
13. SIKB BRL 2000: Veldwerk milieuhygiënisch bodem- en waterbodemonderzoek, versie 5, 12 december
       2013.
14. Wijzigingsblad bij BRL 2000, versie 3, 10 maart 2016.
15. Protocol 2001, 'Plaatsen van handboringen en peilbuizen, maken van boorbeschrijvingen, nemen van grond-
       monsters en waterpassen', versie 3.2, 12 december 2013.
16. Protocol 2002, 'Het nemen van grondwatermonsters', versie 4, 12 december 2013.
17. Protocol 2003, ‘Veldwerk bij milieuhygiënisch waterbodemonderzoek’, versie 2.2, 10 maart 2016.
18. Protocol 2018, 'Maaiveldinspectie en monsterneming van asbest in bodem', versie 3.2, 10 maart 2016.
19. Wet houdende regelen inzake bescherming van de bodem (Wet bodembescherming – Wbb), 3 juli 1986 en
       Wet houdende wijziging van de Wet bodembescherming en enkele andere wetten in verband met wijzigin-
       gen in het beleid inzake bodemsaneringen, 15 december 2005.
NEN-NO.2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
4 juli 2017
                                                                                                                 21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 274 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 275 ======================================================================

<pre>                   BMA Milieu B.V.
Bijlage 1
Regionale situatie
</pre>

====================================================================== Einde pagina 275 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 276 ======================================================================

<pre>                locatie
BMA Milieu B.V.    Projectnummer : 2017.0137       Regionale situatie
                   Opdrachtgever : DLN Bouhuisen Westland B.V.
                   Project       : Hyacinthstraat 17 te ‘s-Gravenzande
                   Schaal        : 1:25.000
</pre>

====================================================================== Einde pagina 276 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 277 ======================================================================

<pre>                    BMA Milieu B.V.
Bijlage 2
Locatie en boringen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 277 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 278 ======================================================================

<pre>Ä

+0004spray46 Bn

10BA1spray6n õn

7

oh

Z @
weiland
kassen
teeltruimte . > .
+ 128, teeltruimte (voormalige)
| + 11 aanmaakplaats
ka «5 24 + meststoffen en
127, 123 128 + bestrijdingsmiddelen
ru MM 28
garage 1244 Wp | 120 + Pi opslag (doek) 12 +
+ 7
betonpa ¢ a
1 25 + voormalige
i ns a 34 + 13 sla bovengrondse olietank
i! , ud iz + 19 10 | silos 0 voormalige
21181(11821(11((11.4 9900 Ai + 8 — bestrijdingsmiddelen
7 4 teeltruimte +5) / 15 teeltruimte + opslagplaats
C | , | |
17 voormalige
Pan 204 i bovengrondse olietank
14 |
+ SN TT
30
36 M oO bedrijfsruimte (betonvloer) TEE 5
+ 5
— se 5
— D
— m [8
| i 4 kassen
=
D
f IE
| s?
D
E i :
— Anjerstraat co
Anjerstraat 19
= — rt
5
“STS | |
H i Legenda:
en — — grens onderzoekslocatie voormalige indicatieve achtergrondwaarde contour
minerale olie verontreiniging in grond
4 £ peilbuis (op basis van eerder verricht onderzoek)
50m.
——- — actuele indicatieve achtergrondwaardecontour Om.
m + boring minerale olie verontreiniging in grond
H Chrysantstraat (op basis van onderhavig onderzoek)
O nulpunt (vast meetpunt) —_-— actuele indicatieve interventiewaardecontour gs B MA M e U
minerale olie verontreiniging in grond 53 :
(op basis van onderhavig onderzoek) BLN Bouhuisen Westland B.V.
Onderzoekslocatie:

voormalige weg (jaren 60 / 70 van vorige eeuw verwijderd)

Hyacinthstraat 17 te ‘s-Gravenzande

Datum: Schaal: Projectnummer: | Tek. nr.:

04-07-2017 | 1:1000 | 2017.0137| 1

</pre>

====================================================================== Einde pagina 278 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 279 ======================================================================

<pre>                           BMA Milieu B.V.
Bijlage 3
Toetsing analyseresultaten
</pre>

====================================================================== Einde pagina 279 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 280 ======================================================================

<pre> Project            2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
 Certificaten       674923
 Toetsing           T.12 - Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
 Toetsversie        BoToVa 3.0.0                                                            Toetsdatum: 14 juni 2017 17:04
 Monsterreferentie                5439353
 Monsteromschrijving              02-3 02 (80-130)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres. Gestand.Res. Toetsoordeel  AW        T              I
Lutum/Humus
Organische stof                    % (m/m ds)            2.6          10
Lutum                              % (m/m ds)           25.0          25
Droogrest
droge stof                         %                    79.8        79.8        @
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  mg/kg ds              350        1300     7.1 AW     190   2595           5000
 Monsterreferentie                5439354
 Monsteromschrijving              19-2 19 (50-100)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres. Gestand.Res. Toetsoordeel  AW        T              I
Lutum/Humus
Organische stof                    % (m/m ds)            1.6          10
Lutum                              % (m/m ds)            8.6          25
Droogrest
droge stof                         %                    80.4        80.4        @
Metalen ICP-AES
barium (Ba)                        mg/kg ds            < 20         < 30        @
cadmium (Cd)                       mg/kg ds             0.21        0.33        -       0.6     6.8             13
kobalt (Co)                        mg/kg ds              <3        < 4.3        -        15  102.5            190
koper (Cu)                         mg/kg ds              9.9          17        -        40    115            190
kwik (Hg) FIAS/Fims                mg/kg ds             0.07        0.09        -      0.15 18.075              36
lood (Pb)                          mg/kg ds               14          20        -        50    290            530
molybdeen (Mo)                     mg/kg ds            < 1.5       < 1.0        -       1.5  95.75            190
nikkel (Ni)                        mg/kg ds                7          13        -        35   67.5            100
zink (Zn)                          mg/kg ds               30          53        -       140    430            720
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  mg/kg ds            < 35        < 120        -       190   2595           5000
Polycyclische koolwaterstoffen
naftaleen                          mg/kg ds          < 0.05      < 0.035
fenantreen                         mg/kg ds          < 0.05      < 0.035
anthraceen                         mg/kg ds          < 0.05      < 0.035
fluoranteen                        mg/kg ds          < 0.05      < 0.035
benzo(a)antraceen                  mg/kg ds          < 0.05      < 0.035
chryseen                           mg/kg ds          < 0.05      < 0.035
benzo(k)fluoranteen                mg/kg ds          < 0.05      < 0.035
benzo(a)pyreen                     mg/kg ds          < 0.05      < 0.035
benzo(ghi)peryleen                 mg/kg ds          < 0.05      < 0.035
indeno(1,2,3-cd)pyreen             mg/kg ds          < 0.05      < 0.035
Sommaties
som PAK (10)                       mg/kg ds             0.35      < 0.35        -       1.5  20.75              40
Polychloorbifenylen
PCB - 28                           mg/kg ds         < 0.001    < 0.0035
PCB - 52                           mg/kg ds         < 0.001    < 0.0035
PCB - 101                          mg/kg ds         < 0.001    < 0.0035
PCB - 118                          mg/kg ds         < 0.001    < 0.0035
PCB - 138                          mg/kg ds         < 0.001    < 0.0035
PCB - 153                          mg/kg ds         < 0.001    < 0.0035
PCB - 180                          mg/kg ds         < 0.001    < 0.0035
Sommaties
som PCBs (7)                       mg/kg ds           0.005      < 0.024        -      0.02   0.51               1
 Monsterreferentie                5439355
 Monsteromschrijving              29-3 29 (80-100)
Pagina 1 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 280 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 281 ======================================================================

<pre>Pagina 2 van 9
 Analyse                            Eenheid       Analyseres.   Gestand.Res. Toetsoordeel  AW       T    I
Lutum/Humus
Organische stof                    % (m/m ds)             1.1             10
Lutum                              % (m/m ds)            11.5             25
Droogrest
droge stof                         %                     77.6           77.6         @
Metalen ICP-AES
barium (Ba)                        mg/kg ds                22             39         @
cadmium (Cd)                       mg/kg ds             < 0.2         < 0.21          -    0.6    6.8   13
kobalt (Co)                        mg/kg ds               4.8            8.3          -     15  102.5  190
koper (Cu)                         mg/kg ds                 8             12          -     40    115  190
kwik (Hg) FIAS/Fims                mg/kg ds            < 0.05         < 0.04          -   0.15 18.075   36
lood (Pb)                          mg/kg ds                11             15          -     50    290  530
molybdeen (Mo)                     mg/kg ds             < 1.5          < 1.0          -    1.5  95.75  190
nikkel (Ni)                        mg/kg ds                14             23          -     35   67.5  100
zink (Zn)                          mg/kg ds                41             66          -    140    430  720
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  mg/kg ds              1000           5000        1.9 T  190   2595 5000
Polycyclische koolwaterstoffen
naftaleen                          mg/kg ds            < 0.13          0.091
fenantreen                         mg/kg ds            < 0.13          0.091
anthraceen                         mg/kg ds            < 0.13          0.091
fluoranteen                        mg/kg ds            < 0.13          0.091
benzo(a)antraceen                  mg/kg ds            < 0.13          0.091
chryseen                           mg/kg ds            < 0.13          0.091
benzo(k)fluoranteen                mg/kg ds            < 0.13          0.091
benzo(a)pyreen                     mg/kg ds            < 0.13          0.091
benzo(ghi)peryleen                 mg/kg ds            < 0.13          0.091
indeno(1,2,3-cd)pyreen             mg/kg ds            < 0.13          0.091
Sommaties
som PAK (10)                       mg/kg ds              0.91           0.91          -    1.5  20.75   40
Polychloorbifenylen
PCB - 28                           mg/kg ds           < 0.001      < 0.0035
PCB - 52                           mg/kg ds           < 0.001      < 0.0035
PCB - 101                          mg/kg ds           < 0.001      < 0.0035
PCB - 118                          mg/kg ds           < 0.001      < 0.0035
PCB - 138                          mg/kg ds           < 0.001      < 0.0035
PCB - 153                          mg/kg ds           < 0.001      < 0.0035
PCB - 180                          mg/kg ds           < 0.001      < 0.0035
Sommaties
som PCBs (7)                       mg/kg ds             0.005       < 0.024           -   0.02   0.51    1
 Monsterreferentie                5439356
 Monsteromschrijving              MM1 (bg klei) 03 (0-50) 06 (0-50) 09 (0-50) 13 (0-50)
 Analyse                            Eenheid       Analyseres.   Gestand.Res. Toetsoordeel  AW       T    I
Lutum/Humus
Organische stof                    % (m/m ds)             2.0             10
Lutum                              % (m/m ds)             7.5             25
Droogrest
droge stof                         %                       84           84.0         @
Metalen ICP-AES
barium (Ba)                        mg/kg ds                32             73         @
cadmium (Cd)                       mg/kg ds             < 0.2         < 0.22          -    0.6    6.8   13
kobalt (Co)                        mg/kg ds               3.1            6.8          -     15  102.5  190
koper (Cu)                         mg/kg ds                14             24          -     40    115  190
kwik (Hg) FIAS/Fims                mg/kg ds              0.08           0.11          -   0.15 18.075   36
lood (Pb)                          mg/kg ds                26             37          -     50    290  530
molybdeen (Mo)                     mg/kg ds             < 1.5          < 1.0          -    1.5  95.75  190
nikkel (Ni)                        mg/kg ds                 9             18          -     35   67.5  100
zink (Zn)                          mg/kg ds                72            130          -    140    430  720
Pagina 2 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 281 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 282 ======================================================================

<pre>Pagina 3 van 9
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  mg/kg ds             < 35         < 120        -         190    2595 5000
Polycyclische koolwaterstoffen
naftaleen                          mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
fenantreen                         mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
anthraceen                         mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
fluoranteen                        mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
benzo(a)antraceen                  mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
chryseen                           mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
benzo(k)fluoranteen                mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
benzo(a)pyreen                     mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
benzo(ghi)peryleen                 mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
indeno(1,2,3-cd)pyreen             mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
Sommaties
som PAK (10)                       mg/kg ds             0.35        < 0.35        -         1.5   20.75   40
Polychloorbifenylen
PCB - 28                           mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
PCB - 52                           mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
PCB - 101                          mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
PCB - 118                          mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
PCB - 138                          mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
PCB - 153                          mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
PCB - 180                          mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
Sommaties
som PCBs (7)                       mg/kg ds            0.005       < 0.024        -        0.02    0.51    1
Organochloorbestrijdingsmiddelen
2,4-DDD (o,p-DDD)                  mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
4,4-DDD (p,p-DDD)                  mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
2,4-DDE (o,p-DDE)                  mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
4,4-DDE (p,p-DDE)                  mg/kg ds            0.005         0.025
2,4-DDT (o,p-DDT)                  mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
4,4-DDT (p,p-DDT)                  mg/kg ds            0.004         0.020
aldrin                             mg/kg ds            0.001        0.0050                              0.32
dieldrin                           mg/kg ds             0.12          0.60
endrin                             mg/kg ds          < 0.002        0.0070
telodrin                           mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
isodrin                            mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
heptachloor                        mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035        -      0.0007 2.00035    4
heptachloorepoxide (cis)           mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
heptachloorepoxide (trans)         mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
alfa-endosulfan                    mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035        -      0.0009 2.00045    4
alfa - HCH                         mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035        -       0.001  8.5005   17
beta - HCH                         mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035        -       0.002   0.801  1.6
gamma - HCH (lindaan)              mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035        -       0.003  0.6015  1.2
delta - HCH                        mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035        @
hexachloorbenzeen                  mg/kg ds            0.003         0.015     1.8 AW    0.0085 1.00425    2
endosulfansulfaat                  mg/kg ds          < 0.002      < 0.0070        @
hexachloorbutadieen                mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035        -       0.003
chloordaan (cis)                   mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
chloordaan (trans)                 mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
Sommaties
som DDD                            mg/kg ds            0.001      < 0.0070        -        0.02   17.01   34
som DDE                            mg/kg ds            0.006         0.028        -         0.1     1.2  2.3
som DDT                            mg/kg ds            0.005         0.024        -         0.2    0.95  1.7
som drins (3)                      mg/kg ds             0.12          0.61     41 AW      0.015  2.0075    4
som c/t heptachloorepoxide         mg/kg ds            0.001      < 0.0070        -       0.002   2.001    4
som chloordaan                     mg/kg ds            0.001      < 0.0070        -       0.002   2.001    4
som OCBs (landbodem)               mg/kg ds             0.14          0.72     1.8 AW       0.4
 Monsterreferentie                5439357
 Monsteromschrijving              MM2 (bg zand) 01 (0-50) 02 (0-50)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres.   Gestand.Res. Toetsoordeel    AW        T    I
Pagina 3 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 282 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 283 ======================================================================

<pre>Pagina 4 van 9
Lutum/Humus
Organische stof                   % (m/m ds)     2.4        10
Lutum                             % (m/m ds)     6.6        25
Droogrest
droge stof                        %             89.8      89.8    @
Metalen ICP-AES
barium (Ba)                       mg/kg ds        32        79    @
cadmium (Cd)                      mg/kg ds     < 0.2   < 0.22     -    0.6    6.8   13
kobalt (Co)                       mg/kg ds       <3      < 4.9    -     15  102.5  190
koper (Cu)                        mg/kg ds        14        25    -     40    115  190
kwik (Hg) FIAS/Fims               mg/kg ds      0.07      0.09    -   0.15 18.075   36
lood (Pb)                         mg/kg ds        26        37    -     50    290  530
molybdeen (Mo)                    mg/kg ds     < 1.5     < 1.0    -    1.5  95.75  190
nikkel (Ni)                       mg/kg ds         7        15    -     35   67.5  100
zink (Zn)                         mg/kg ds        90       170 1.2 AW  140    430  720
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up) mg/kg ds      < 35    < 100     -    190   2595 5000
Polycyclische koolwaterstoffen
naftaleen                         mg/kg ds    < 0.05  < 0.035
fenantreen                        mg/kg ds    < 0.05  < 0.035
anthraceen                        mg/kg ds    < 0.05  < 0.035
fluoranteen                       mg/kg ds      0.12      0.12
benzo(a)antraceen                 mg/kg ds      0.07      0.07
chryseen                          mg/kg ds      0.12      0.12
benzo(k)fluoranteen               mg/kg ds      0.08      0.08
benzo(a)pyreen                    mg/kg ds       0.1       0.1
benzo(ghi)peryleen                mg/kg ds      0.12      0.12
indeno(1,2,3-cd)pyreen            mg/kg ds      0.12      0.12
Sommaties
som PAK (10)                      mg/kg ds      0.84      0.84    -    1.5  20.75   40
Polychloorbifenylen
PCB - 28                          mg/kg ds   < 0.001 < 0.0029
PCB - 52                          mg/kg ds   < 0.001 < 0.0029
PCB - 101                         mg/kg ds   < 0.001 < 0.0029
PCB - 118                         mg/kg ds   < 0.001 < 0.0029
PCB - 138                         mg/kg ds   < 0.001 < 0.0029
PCB - 153                         mg/kg ds   < 0.001 < 0.0029
PCB - 180                         mg/kg ds   < 0.001 < 0.0029
Sommaties
som PCBs (7)                      mg/kg ds     0.005  < 0.020     -   0.02   0.51    1
Pagina 4 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 283 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 284 ======================================================================

<pre>Pagina 5 van 9
Organochloorbestrijdingsmiddelen
2,4-DDD (o,p-DDD)                  mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029
4,4-DDD (p,p-DDD)                  mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029
2,4-DDE (o,p-DDE)                  mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029
4,4-DDE (p,p-DDE)                  mg/kg ds             0.005          0.021
2,4-DDT (o,p-DDT)                  mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029
4,4-DDT (p,p-DDT)                  mg/kg ds             0.008          0.033
aldrin                             mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029                              0.32
dieldrin                           mg/kg ds             0.019          0.079
endrin                             mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029
telodrin                           mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029
isodrin                            mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029
heptachloor                        mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029           -   0.0007 2.00035    4
heptachloorepoxide (cis)           mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029
heptachloorepoxide (trans)         mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029
alfa-endosulfan                    mg/kg ds             0.003          0.012       14 AW  0.0009 2.00045    4
alfa - HCH                         mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029           -    0.001  8.5005   17
beta - HCH                         mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029           -    0.002   0.801  1.6
gamma - HCH (lindaan)              mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029           -    0.003  0.6015  1.2
delta - HCH                        mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029           @
hexachloorbenzeen                  mg/kg ds             0.001        0.0042           -   0.0085 1.00425    2
endosulfansulfaat                  mg/kg ds           < 0.002      < 0.0058           @
hexachloorbutadieen                mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029           -    0.003
chloordaan (cis)                   mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029
chloordaan (trans)                 mg/kg ds           < 0.001      < 0.0029
Sommaties
som DDD                            mg/kg ds             0.001      < 0.0058           -     0.02   17.01   34
som DDE                            mg/kg ds             0.006          0.024          -      0.1     1.2  2.3
som DDT                            mg/kg ds             0.009          0.036          -      0.2    0.95  1.7
som drins (3)                      mg/kg ds              0.02          0.085       5.7 AW  0.015  2.0075    4
som c/t heptachloorepoxide         mg/kg ds             0.001      < 0.0058           -    0.002   2.001    4
som chloordaan                     mg/kg ds             0.001      < 0.0058           -    0.002   2.001    4
som OCBs (landbodem)               mg/kg ds             0.047           0.20          -      0.4
 Monsterreferentie                5439358
 Monsteromschrijving              MM3 (bg klei) 19 (0-50) 21 (0-50) 26 (0-50) 35 (0-50)
 Analyse                            Eenheid       Analyseres.   Gestand.Res. Toetsoordeel    AW        T    I
Lutum/Humus
Organische stof                    % (m/m ds)             3.1             10
Lutum                              % (m/m ds)             6.5             25
Droogrest
droge stof                         %                     82.5           82.5          @
Metalen ICP-AES
barium (Ba)                        mg/kg ds                30             74          @
cadmium (Cd)                       mg/kg ds              0.23           0.35          -      0.6     6.8   13
kobalt (Co)                        mg/kg ds               <3           < 4.9          -       15   102.5  190
koper (Cu)                         mg/kg ds                13             23          -       40     115  190
kwik (Hg) FIAS/Fims                mg/kg ds              0.08           0.11          -     0.15  18.075   36
lood (Pb)                          mg/kg ds                23             33          -       50     290  530
molybdeen (Mo)                     mg/kg ds             < 1.5          < 1.0          -      1.5   95.75  190
nikkel (Ni)                        mg/kg ds                 7             15          -       35    67.5  100
zink (Zn)                          mg/kg ds                77            150       1.0 AW    140     430  720
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  mg/kg ds              < 35           < 79          -      190    2595 5000
Pagina 5 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 284 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 285 ======================================================================

<pre>Pagina 6 van 9
Polycyclische koolwaterstoffen
naftaleen                       mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
fenantreen                      mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
anthraceen                      mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
fluoranteen                     mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
benzo(a)antraceen               mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
chryseen                        mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
benzo(k)fluoranteen             mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
benzo(a)pyreen                  mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
benzo(ghi)peryleen              mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
indeno(1,2,3-cd)pyreen          mg/kg ds           < 0.05       < 0.035
Sommaties
som PAK (10)                    mg/kg ds             0.35        < 0.35           -      1.5   20.75   40
Polychloorbifenylen
PCB - 28                        mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
PCB - 52                        mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
PCB - 101                       mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
PCB - 118                       mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
PCB - 138                       mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
PCB - 153                       mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
PCB - 180                       mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
Sommaties
som PCBs (7)                    mg/kg ds            0.005       < 0.016           -     0.02    0.51    1
Organochloorbestrijdingsmiddelen
2,4-DDD (o,p-DDD)               mg/kg ds            0.002        0.0065
4,4-DDD (p,p-DDD)               mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
2,4-DDE (o,p-DDE)               mg/kg ds            0.001        0.0032
4,4-DDE (p,p-DDE)               mg/kg ds            0.009         0.029
2,4-DDT (o,p-DDT)               mg/kg ds            0.001        0.0032
4,4-DDT (p,p-DDT)               mg/kg ds            0.005         0.016
aldrin                          mg/kg ds            0.001        0.0032                              0.32
dieldrin                        mg/kg ds            0.069           0.22
endrin                          mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
telodrin                        mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
isodrin                         mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
heptachloor                     mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023           -   0.0007 2.00035    4
heptachloorepoxide (cis)        mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
heptachloorepoxide (trans)      mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
alfa-endosulfan                 mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023           -   0.0009 2.00045    4
alfa - HCH                      mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023           -    0.001  8.5005   17
beta - HCH                      mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023           -    0.002   0.801  1.6
gamma - HCH (lindaan)           mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023           -    0.003  0.6015  1.2
delta - HCH                     mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023           @
hexachloorbenzeen               mg/kg ds            0.003        0.0097        1.1 AW 0.0085 1.00425    2
endosulfansulfaat               mg/kg ds          < 0.002      < 0.0045           @
hexachloorbutadieen             mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023           -    0.003
chloordaan (cis)                mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
chloordaan (trans)              mg/kg ds          < 0.001      < 0.0023
Sommaties
som DDD                         mg/kg ds            0.003        0.0087           -     0.02   17.01   34
som DDE                         mg/kg ds             0.01         0.032           -      0.1     1.2  2.3
som DDT                         mg/kg ds            0.006         0.019           -      0.2    0.95  1.7
som drins (3)                   mg/kg ds            0.071           0.23       15 AW   0.015  2.0075    4
som c/t heptachloorepoxide      mg/kg ds            0.001      < 0.0045           -    0.002   2.001    4
som chloordaan                  mg/kg ds            0.001      < 0.0045           -    0.002   2.001    4
som OCBs (landbodem)            mg/kg ds              0.1           0.32          -      0.4
 Monsterreferentie             5439359
 Monsteromschrijving           MM4 (bg zand) 16 (0-50) 30 (0-50) 32 (0-50) 34 (0-50)
 Analyse                         Eenheid      Analyseres.   Gestand.Res. Toetsoordeel    AW        T    I
Pagina 6 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 285 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 286 ======================================================================

<pre>Pagina 7 van 9
Lutum/Humus
Organische stof                   % (m/m ds)     2.2        10
Lutum                             % (m/m ds)     7.7        25
Droogrest
droge stof                        %             82.2      82.2    @
Metalen ICP-AES
barium (Ba)                       mg/kg ds        29        66    @
cadmium (Cd)                      mg/kg ds      0.24      0.38    -    0.6    6.8   13
kobalt (Co)                       mg/kg ds       <3      < 4.5    -     15  102.5  190
koper (Cu)                        mg/kg ds        10        17    -     40    115  190
kwik (Hg) FIAS/Fims               mg/kg ds      0.06      0.08    -   0.15 18.075   36
lood (Pb)                         mg/kg ds        27        38    -     50    290  530
molybdeen (Mo)                    mg/kg ds     < 1.5     < 1.0    -    1.5  95.75  190
nikkel (Ni)                       mg/kg ds         7        14    -     35   67.5  100
zink (Zn)                         mg/kg ds        65       120    -    140    430  720
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up) mg/kg ds      < 35    < 110     -    190   2595 5000
Polycyclische koolwaterstoffen
naftaleen                         mg/kg ds    < 0.05  < 0.035
fenantreen                        mg/kg ds       0.4       0.4
anthraceen                        mg/kg ds      0.12      0.12
fluoranteen                       mg/kg ds      0.87      0.87
benzo(a)antraceen                 mg/kg ds      0.39      0.39
chryseen                          mg/kg ds      0.49      0.49
benzo(k)fluoranteen               mg/kg ds      0.34      0.34
benzo(a)pyreen                    mg/kg ds      0.46      0.46
benzo(ghi)peryleen                mg/kg ds      0.38      0.38
indeno(1,2,3-cd)pyreen            mg/kg ds      0.45      0.45
Sommaties
som PAK (10)                      mg/kg ds       3.9       3.9 2.6 AW  1.5  20.75   40
Polychloorbifenylen
PCB - 28                          mg/kg ds   < 0.001 < 0.0032
PCB - 52                          mg/kg ds   < 0.001 < 0.0032
PCB - 101                         mg/kg ds   < 0.001 < 0.0032
PCB - 118                         mg/kg ds     0.001   0.0045
PCB - 138                         mg/kg ds     0.001   0.0045
PCB - 153                         mg/kg ds     0.002   0.0091
PCB - 180                         mg/kg ds   < 0.001 < 0.0032
Sommaties
som PCBs (7)                      mg/kg ds     0.007    0.031  1.5 AW 0.02   0.51    1
Pagina 7 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 286 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 287 ======================================================================

<pre>Pagina 8 van 9
Organochloorbestrijdingsmiddelen
2,4-DDD (o,p-DDD)                  mg/kg ds            0.005         0.023
4,4-DDD (p,p-DDD)                  mg/kg ds            0.001       0.0045
2,4-DDE (o,p-DDE)                  mg/kg ds            0.002       0.0091
4,4-DDE (p,p-DDE)                  mg/kg ds            0.017         0.077
2,4-DDT (o,p-DDT)                  mg/kg ds            0.001       0.0045
4,4-DDT (p,p-DDT)                  mg/kg ds            0.013         0.059
aldrin                             mg/kg ds            0.001       0.0045                                     0.32
dieldrin                           mg/kg ds              0.1          0.45
endrin                             mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032
telodrin                           mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032
isodrin                            mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032
heptachloor                        mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032          -           0.0007 2.00035    4
heptachloorepoxide (cis)           mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032
heptachloorepoxide (trans)         mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032
alfa-endosulfan                    mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032          -           0.0009 2.00045    4
alfa - HCH                         mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032          -            0.001  8.5005   17
beta - HCH                         mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032          -            0.002   0.801  1.6
gamma - HCH (lindaan)              mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032          -            0.003  0.6015  1.2
delta - HCH                        mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032          @
hexachloorbenzeen                  mg/kg ds            0.001       0.0045          -           0.0085 1.00425    2
endosulfansulfaat                  mg/kg ds          < 0.002     < 0.0064          @
hexachloorbutadieen                mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032          -            0.003
chloordaan (cis)                   mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032
chloordaan (trans)                 mg/kg ds          < 0.001     < 0.0032
Sommaties
som DDD                            mg/kg ds            0.006         0.027      1.4 AW           0.02   17.01   34
som DDE                            mg/kg ds            0.019         0.086         -              0.1     1.2  2.3
som DDT                            mg/kg ds            0.014         0.064         -              0.2    0.95  1.7
som drins (3)                      mg/kg ds              0.1          0.46       31 AW          0.015  2.0075    4
som c/t heptachloorepoxide         mg/kg ds            0.001     < 0.0064          -            0.002   2.001    4
som chloordaan                     mg/kg ds            0.001     < 0.0064          -            0.002   2.001    4
som OCBs (landbodem)               mg/kg ds             0.15          0.68      1.7 AW            0.4
 Monsterreferentie                5439360
 Monsteromschrijving              MM5 (og zand) 07 (100-150) 19 (100-150) 29 (100-150) 31 (100-150)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres.  Gestand.Res. Toetsoordeel           AW        T    I
Lutum/Humus
Organische stof                    % (m/m ds)            1.0            10
Lutum                              % (m/m ds)            5.1            25
Droogrest
droge stof                         %                    78.1          78.1         @
Metalen ICP-AES
barium (Ba)                        mg/kg ds             < 20          < 39         @
cadmium (Cd)                       mg/kg ds            < 0.2        < 0.23         -              0.6     6.8   13
kobalt (Co)                        mg/kg ds              <3          < 5.5         -               15   102.5  190
koper (Cu)                         mg/kg ds              <5          < 6.5         -               40     115  190
kwik (Hg) FIAS/Fims                mg/kg ds           < 0.05        < 0.05         -             0.15  18.075   36
lood (Pb)                          mg/kg ds             < 10          < 10         -               50     290  530
molybdeen (Mo)                     mg/kg ds            < 1.5         < 1.0         -              1.5   95.75  190
nikkel (Ni)                        mg/kg ds                6            14         -               35    67.5  100
zink (Zn)                          mg/kg ds             < 20          < 29         -              140     430  720
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  mg/kg ds             < 35        < 120          -              190    2595 5000
Pagina 8 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 287 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 288 ======================================================================

<pre>Pagina 9 van 9
Polycyclische koolwaterstoffen
naftaleen                      mg/kg ds      < 0.05  < 0.035
fenantreen                     mg/kg ds      < 0.05  < 0.035
anthraceen                     mg/kg ds      < 0.05  < 0.035
fluoranteen                    mg/kg ds      < 0.05  < 0.035
benzo(a)antraceen              mg/kg ds      < 0.05  < 0.035
chryseen                       mg/kg ds      < 0.05  < 0.035
benzo(k)fluoranteen            mg/kg ds      < 0.05  < 0.035
benzo(a)pyreen                 mg/kg ds      < 0.05  < 0.035
benzo(ghi)peryleen             mg/kg ds      < 0.05  < 0.035
indeno(1,2,3-cd)pyreen         mg/kg ds      < 0.05  < 0.035
Sommaties
som PAK (10)                   mg/kg ds        0.35   < 0.35 -  1.5 20.75 40
Polychloorbifenylen
PCB - 28                       mg/kg ds     < 0.001 < 0.0035
PCB - 52                       mg/kg ds     < 0.001 < 0.0035
PCB - 101                      mg/kg ds     < 0.001 < 0.0035
PCB - 118                      mg/kg ds     < 0.001 < 0.0035
PCB - 138                      mg/kg ds     < 0.001 < 0.0035
PCB - 153                      mg/kg ds     < 0.001 < 0.0035
PCB - 180                      mg/kg ds     < 0.001 < 0.0035
Sommaties
som PCBs (7)                   mg/kg ds       0.005  < 0.024 - 0.02  0.51  1
 Legenda
 @               Geen toetsoordeel mogelijk
 -               <= Achtergrondwaarde
 x AW            x maal Achtergrondwaarde
 xT              x maal Tussenwaarde
Pagina 9 van 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 288 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 289 ======================================================================

<pre> Project            2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
 Certificaten       679560
 Toetsing           T.12 - Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
 Toetsversie        BoToVa 3.0.0                                                                             Toetsdatum: 29 juni 2017 15:33
 Monsterreferentie                5450635
 Monsteromschrijving              02-4 02 (150-200)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres. Gestand.Res. Toetsoordeel            AW               T              I
Lutum/Humus
Organische stof                    % (m/m ds)            0.2           10
Lutum                              % (m/m ds)           25.0           25
Droogrest
droge stof                         %                    80.3         80.3         @
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  mg/kg ds            < 35         < 120          -             190           2595           5000
 Monsterreferentie                5450636
 Monsteromschrijving              109-2 109 (50-100)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres. Gestand.Res. Toetsoordeel            AW               T              I
Lutum/Humus
Organische stof                    % (m/m ds)            0.5           10
Lutum                              % (m/m ds)           25.0           25
Droogrest
droge stof                         %                    84.6         84.6         @
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  mg/kg ds            4400        22000         4.4 I           190           2595           5000
 Monsterreferentie                5450637
 Monsteromschrijving              109-3 109 (100-150)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres. Gestand.Res. Toetsoordeel            AW               T              I
Lutum/Humus
Organische stof                    % (m/m ds)            0.5           10
Lutum                              % (m/m ds)           25.0           25
Droogrest
droge stof                         %                    80.1         80.1         @
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  mg/kg ds               85          420    2.2 AW(IND)         190           2595           5000
 Monsterreferentie                5450638
 Monsteromschrijving              MM6 101 (100-150) 103 (100-150) 104 (100-150)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres. Gestand.Res. Toetsoordeel            AW               T              I
Lutum/Humus
Organische stof                    % (m/m ds)            4.0           10
Lutum                              % (m/m ds)           25.0           25
Droogrest
droge stof                         %                    81.7         81.7         @
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  mg/kg ds            < 35          < 61          -             190           2595           5000
 Monsterreferentie                5450639
 Monsteromschrijving              MM7 108 (50-100) 112 (50-100) 120 (50-100) 121 (50-100) 124 (50-100) 128 (50-90)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres. Gestand.Res. Toetsoordeel            AW               T              I
Lutum/Humus
Organische stof                    % (m/m ds)            0.2           10
Lutum                              % (m/m ds)           25.0           25
Droogrest
droge stof                         %                    83.3         83.3         @
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  mg/kg ds            < 35         < 120          -             190           2595           5000
 Legenda
 @                 Geen toetsoordeel mogelijk
Pagina 1 van 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 289 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 290 ======================================================================

<pre>Pagina 2 van 2
 xI            > Interventiewaarde
 x AW(IND)     x maal Achtergrondwaarde (Industrie)
 -             <= Achtergrondwaarde
Pagina 2 van 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 290 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 291 ======================================================================

<pre> Project            2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
 Certificaten       674590
 Toetsing           T.13 - Beoordeling kwaliteit van grondwater volgens Wbb
 Toetsversie        BoToVa 2.0.0                                                                     Toetsdatum: 13 juni 2017 08:39
 Monsterreferentie                5438537
 Monsteromschrijving              07-7-1 07 (150-250)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres.             Toetsoordeel            S         T              I
Metalen ICP-MS (opgelost)
arseen (As)                        µg/l                  <5                    -                10        35             60
barium (Ba)                        µg/l                   36                   -                50    337.5            625
cadmium (Cd)                       µg/l                < 0.2                   -               0.4       3.2              6
chroom (Cr)                        µg/l                  <1                    -                 1     15.5              30
kobalt (Co)                        µg/l                  3.1                   -                20        60           100
koper (Cu)                         µg/l                  2.5                   -                15        45             75
Kwik (Hg) niet vluchtig            µg/l               < 0.05                   -              0.05    0.175            0.3
lood (Pb)                          µg/l                  <2                    -                15        45             75
molybdeen (Mo)                     µg/l                    9                 1.8 S               5    152.5            300
nikkel (Ni)                        µg/l                   30                 2.0 S              15        45             75
zink (Zn)                          µg/l                   15                   -                65    432.5            800
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  µg/l                 < 50                   -                50      325            600
Vluchtige aromaten
benzeen                            µg/l                < 0.2                   -               0.2     15.1              30
ethylbenzeen                       µg/l                < 0.2                   -                 4        77           150
naftaleen                          µg/l               < 0.02                   -              0.01   35.005              70
styreen                            µg/l                < 0.2                   -                 6      153            300
tolueen                            µg/l                < 0.2                   -                 7    503.5           1000
o-xyleen                           µg/l                < 0.1
xyleen (som m+p)                   µg/l                < 0.2
Sommaties aromaten
som xylenen                        µg/l                  0.2                   -               0.2     35.1              70
Vluchtige chlooralifaten
dichloormethaan                    µg/l                < 0.2                   -              0.01  500.005           1000
1,1-dichloorethaan                 µg/l                < 0.2                   -                 7    453.5            900
1,2-dichloorethaan                 µg/l                < 0.2                   -                 7    203.5            400
trans-1,2-dichlooretheen           µg/l                < 0.1
1,1-dichlooretheen                 µg/l                < 0.1                   -              0.01    5.005              10
cis-1,2-dichlooretheen             µg/l                < 0.1
1,1-dichloorpropaan                µg/l                < 0.2
1,2-dichloorpropaan                µg/l                < 0.2
1,3-dichloorpropaan                µg/l                < 0.2
trichloormethaan                   µg/l                < 0.2                   -                 6      203            400
tetrachloormethaan                 µg/l                < 0.1                   -              0.01    5.005              10
1,1,1-trichloorethaan              µg/l                < 0.1                   -              0.01  150.005            300
1,1,2-trichloorethaan              µg/l                < 0.1                   -              0.01   65.005            130
trichlooretheen                    µg/l                < 0.2                   -                24      262            500
tetrachlooretheen                  µg/l                < 0.1                   -              0.01   20.005              40
monochlooretheen                   µg/l                < 0.2                   -              0.01    2.505               5
(vinylchloride)
Sommaties
som C+T dichlooretheen             µg/l                  0.1                   -              0.01   10.005              20
som dichloorpropanen               µg/l                  0.4                   -               0.8     40.4              80
Vluchtige gehalogeneerde alifaten - divers
tribroommethaan                    µg/l                < 0.2                   @                                       630
(bromoform)
 Toetsoordeel monster 5438537:                                          Overschrijding Streefwaarde
 Monsterreferentie                5438538
 Monsteromschrijving              19-19-1 19 (150-250)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres.             Toetsoordeel            S         T              I
Pagina 1 van 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 291 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 292 ======================================================================

<pre>Pagina 2 van 3
Metalen ICP-MS (opgelost)
arseen (As)                        µg/l                  9.2        -                10       35   60
barium (Ba)                        µg/l                   50        -                50    337.5  625
cadmium (Cd)                       µg/l                < 0.2        -               0.4      3.2    6
chroom (Cr)                        µg/l                  <1         -                 1     15.5   30
kobalt (Co)                        µg/l                  2.5        -                20       60  100
koper (Cu)                         µg/l                  <2         -                15       45   75
Kwik (Hg) niet vluchtig            µg/l              < 0.05         -              0.05    0.175  0.3
lood (Pb)                          µg/l                  <2         -                15       45   75
molybdeen (Mo)                     µg/l                  4.1        -                 5    152.5  300
nikkel (Ni)                        µg/l                   40      2.7 S              15       45   75
zink (Zn)                          µg/l                < 10         -                65    432.5  800
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  µg/l                < 50         -                50      325  600
Vluchtige aromaten
benzeen                            µg/l                < 0.2        -               0.2     15.1   30
ethylbenzeen                       µg/l                < 0.2        -                 4       77  150
naftaleen                          µg/l              < 0.02         -              0.01   35.005   70
styreen                            µg/l                < 0.2        -                 6      153  300
tolueen                            µg/l                < 0.2        -                 7    503.5 1000
o-xyleen                           µg/l                < 0.1
xyleen (som m+p)                   µg/l                < 0.2
Sommaties aromaten
som xylenen                        µg/l                  0.2        -               0.2     35.1   70
Vluchtige chlooralifaten
dichloormethaan                    µg/l                < 0.2        -              0.01  500.005 1000
1,1-dichloorethaan                 µg/l                < 0.2        -                 7    453.5  900
1,2-dichloorethaan                 µg/l                < 0.2        -                 7    203.5  400
trans-1,2-dichlooretheen           µg/l                < 0.1
1,1-dichlooretheen                 µg/l                < 0.1        -              0.01    5.005   10
cis-1,2-dichlooretheen             µg/l                < 0.1
1,1-dichloorpropaan                µg/l                < 0.2
1,2-dichloorpropaan                µg/l                < 0.2
1,3-dichloorpropaan                µg/l                < 0.2
trichloormethaan                   µg/l                < 0.2        -                 6      203  400
tetrachloormethaan                 µg/l                < 0.1        -              0.01    5.005   10
1,1,1-trichloorethaan              µg/l                < 0.1        -              0.01  150.005  300
1,1,2-trichloorethaan              µg/l                < 0.1        -              0.01   65.005  130
trichlooretheen                    µg/l                < 0.2        -                24      262  500
tetrachlooretheen                  µg/l                < 0.1        -              0.01   20.005   40
monochlooretheen                   µg/l                < 0.2        -              0.01    2.505    5
(vinylchloride)
Sommaties
som C+T dichlooretheen             µg/l                  0.1        -              0.01   10.005   20
som dichloorpropanen               µg/l                  0.4        -               0.8     40.4   80
Vluchtige gehalogeneerde alifaten - divers
tribroommethaan                    µg/l                < 0.2        @                             630
(bromoform)
 Toetsoordeel monster 5438538:                               Overschrijding Streefwaarde
 Monsterreferentie                5438539
 Monsteromschrijving              29-29-1 29 (150-250)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres.  Toetsoordeel            S        T    I
Pagina 2 van 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 292 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 293 ======================================================================

<pre>Pagina 3 van 3
Metalen ICP-MS (opgelost)
arseen (As)                       µg/l           6.2        -                10            35   60
barium (Ba)                       µg/l            56      1.1 S              50         337.5  625
cadmium (Cd)                      µg/l         < 0.2        -               0.4           3.2    6
chroom (Cr)                       µg/l           <1         -                  1         15.5   30
kobalt (Co)                       µg/l           5.6        -                20            60  100
koper (Cu)                        µg/l           3.1        -                15            45   75
Kwik (Hg) niet vluchtig           µg/l        < 0.05        -              0.05         0.175  0.3
lood (Pb)                         µg/l           <2         -                15            45   75
molybdeen (Mo)                    µg/l            19      3.8 S                5        152.5  300
nikkel (Ni)                       µg/l            76      1.0 I              15            45   75
zink (Zn)                         µg/l            16        -                65         432.5  800
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up) µg/l          < 50        -                50           325  600
Vluchtige aromaten
benzeen                           µg/l         < 0.2        -               0.2          15.1   30
ethylbenzeen                      µg/l         < 0.2        -                  4           77  150
naftaleen                         µg/l          0.03      3.0 S            0.01        35.005   70
styreen                           µg/l         < 0.2        -                  6          153  300
tolueen                           µg/l         < 0.2        -                  7        503.5 1000
o-xyleen                          µg/l         < 0.1
xyleen (som m+p)                  µg/l         < 0.2
Sommaties aromaten
som xylenen                       µg/l           0.2        -               0.2          35.1   70
Vluchtige chlooralifaten
dichloormethaan                   µg/l         < 0.2        -              0.01       500.005 1000
1,1-dichloorethaan                µg/l         < 0.2        -                  7        453.5  900
1,2-dichloorethaan                µg/l         < 0.2        -                  7        203.5  400
1,1-dichlooretheen                µg/l         < 0.1        -              0.01         5.005   10
trans-1,2-dichlooretheen          µg/l         < 0.1
cis-1,2-dichlooretheen            µg/l         < 0.1
1,1-dichloorpropaan               µg/l         < 0.2
1,2-dichloorpropaan               µg/l         < 0.2
1,3-dichloorpropaan               µg/l         < 0.2
trichloormethaan                  µg/l         < 0.2        -                  6          203  400
tetrachloormethaan                µg/l         < 0.1        -              0.01         5.005   10
1,1,1-trichloorethaan             µg/l         < 0.1        -              0.01       150.005  300
1,1,2-trichloorethaan             µg/l         < 0.1        -              0.01        65.005  130
trichlooretheen                   µg/l         < 0.2        -                24           262  500
tetrachlooretheen                 µg/l         < 0.1        -              0.01        20.005   40
monochlooretheen                  µg/l         < 0.2        -              0.01         2.505    5
(vinylchloride)
Sommaties
som C+T dichlooretheen            µg/l           0.1        -              0.01        10.005   20
som dichloorpropanen              µg/l           0.4        -               0.8          40.4   80
Vluchtige gehalogeneerde alifaten - divers
tribroommethaan                   µg/l         < 0.2        @                                  630
(bromoform)
 Toetsoordeel monster 5438539:                       Overschrijding Interventiewaarde
 Legenda
 @                 Geen toetsoordeel mogelijk
 xI                x maal Interventiewaarde
 -                 <= Streefwaarde
 xS                x maal Streefwaarde
Pagina 3 van 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 293 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 294 ======================================================================

<pre>                    BMA Milieu B.V.
Bijlage 4
Analysecertificaten
</pre>

====================================================================== Einde pagina 294 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 295 ======================================================================

<pre>BMA Milieu
T.a.v. de heer H.J. Bloom
Zuidweg 75
2671 MP NAALDWIJK
Uw kenmerk              : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Ons kenmerk             : Project 674923
Validatieref.           : 674923_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode : YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC
Bijlage(n)              : 7 tabel(len) + 8 oliechromatogram(men) + 1 bijlage(n)
                                                                                                            Amsterdam, 13 juni 2017
Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.
De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.
Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.
Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.
Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,
Ing. J. Tukker
Manager productie
                                      Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                              Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
     Eurofins Omegam B.V.                           T +31-(0)20-597 66 80                   IBAN NL 16 BNPA 0227667980
     H.J.E. Wenckbachweg 120                        F +31-(0)20-597 66 89                   BIC BNPANL2A
     NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht              CSOmegam@eurofins.com                   BTW nr. NL8139.67.132.B01
     Nederland                                      www.omegam.nl                           KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 295 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 296 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Tabel 1 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 674923
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Monsterreferenties
5439353 = 02-3 02 (80-130)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        07/06/2017
Ontvangstdatum opdracht                            :                        08/06/2017
Startdatum                                         :                        08/06/2017
Monstercode                                        :                        5439353
Matrix                                             :                        Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                              uitgevoerd
S gewicht artefact                                 g                           <1
S soort artefact                                                              nvt
S voorbewerking AS3000                                               uitgevoerd
Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                       %                            79,8
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                   2,6
Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up)                mg/kg ds                   350
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn op basis van het schema AS 3000 geaccrediteerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                   Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 296 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 297 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 2 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 674923
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Monsterreferenties
5439354 = 19-2 19 (50-100)
5439355 = 29-3 29 (80-100)
5439360 = MM5 (og zand) 07 (100-150) 19 (100-150) 29 (100-150) 31 (100-150)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        07/06/2017                     07/06/2017                  07/06/2017
Ontvangstdatum opdracht                            :                        08/06/2017                     08/06/2017                  08/06/2017
Startdatum                                         :                        08/06/2017                     08/06/2017                  08/06/2017
Monstercode                                        :                        5439354                        5439355                     5439360
Matrix                                             :                        Grond                          Grond                       Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                              uitgevoerd                    uitgevoerd                  uitgevoerd
S gewicht artefact                                 g                           <1                            <1                          <1
S soort artefact                                                              nvt                           nvt                          nvt
S voorbewerking AS3000                                               uitgevoerd                    uitgevoerd                  uitgevoerd
Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                       %                            80,4                          77,6                        78,1
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                   1,6                           1,1                         1,0
S lutumgehalte (pipetmethode)                      % (m/m ds)                    8,6                          11,5                         5,1
Anorganische parameters - metalen
S barium (Ba)                                      mg/kg ds                  < 20                             22                        < 20
S cadmium (Cd)                                     mg/kg ds                      0,21                        < 0,20                      < 0,20
S kobalt (Co)                                      mg/kg ds                    < 3,0                           4,8                       < 3,0
S koper (Cu)                                       mg/kg ds                      9,9                           8,0                       < 5,0
S kwik (Hg) FIAS/Fims                              mg/kg ds                      0,07                        < 0,05                      < 0,05
S lood (Pb)                                        mg/kg ds                     14                            11                        < 10
S molybdeen (Mo)                                   mg/kg ds                    < 1,5                         < 1,5                       < 1,5
S nikkel (Ni)                                      mg/kg ds                      7                            14                           6
S zink (Zn)                                        mg/kg ds                     30                            41                        < 20
Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up)                mg/kg ds                  < 35                         1000                          < 35
Organische parameters - aromatisch
Polycyclische koolwaterstoffen:
S naftaleen                                        mg/kg ds                    < 0,05                        < 0,13                      < 0,05
S fenantreen                                       mg/kg ds                    < 0,05                        < 0,13                      < 0,05
S anthraceen                                       mg/kg ds                    < 0,05                        < 0,13                      < 0,05
S fluoranteen                                      mg/kg ds                    < 0,05                        < 0,13                      < 0,05
S benzo(a)antraceen                                mg/kg ds                    < 0,05                        < 0,13                      < 0,05
S chryseen                                         mg/kg ds                    < 0,05                        < 0,13                      < 0,05
S benzo(k)fluoranteen                              mg/kg ds                    < 0,05                        < 0,13                      < 0,05
S benzo(a)pyreen                                   mg/kg ds                    < 0,05                        < 0,13                      < 0,05
S benzo(ghi)peryleen                               mg/kg ds                    < 0,05                        < 0,13                      < 0,05
S indeno(1,2,3-cd)pyreen                           mg/kg ds                    < 0,05                        < 0,13                      < 0,05
S som PAK (10)                                     mg/kg ds                      0,35                          0,91                        0,35
Organische parameters - gehalogeneerd
Polychloorbifenylen:
S PCB -28                                          mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S PCB -52                                          mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S PCB -101                                         mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S PCB -118                                         mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S PCB -138                                         mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S PCB -153                                         mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S PCB -180                                         mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S som PCBs (7)                                     mg/kg ds                      0,005                         0,005                       0,005
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn op basis van het schema AS 3000 geaccrediteerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                      Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 297 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 298 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 3 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 674923
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Monsterreferenties
5439356 = MM1 (bg klei) 03 (0-50) 06 (0-50) 09 (0-50) 13 (0-50)
5439357 = MM2 (bg zand) 01 (0-50) 02 (0-50)
5439358 = MM3 (bg klei) 19 (0-50) 21 (0-50) 26 (0-50) 35 (0-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        07/06/2017                     07/06/2017                  07/06/2017
Ontvangstdatum opdracht                            :                        08/06/2017                     08/06/2017                  08/06/2017
Startdatum                                         :                        08/06/2017                     08/06/2017                  08/06/2017
Monstercode                                        :                        5439356                        5439357                     5439358
Matrix                                             :                        Grond                          Grond                       Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                              uitgevoerd                    uitgevoerd                  uitgevoerd
S gewicht artefact                                 g                           <1                            <1                          <1
S soort artefact                                                              nvt                           nvt                          nvt
S voorbewerking AS3000                                               uitgevoerd                    uitgevoerd                  uitgevoerd
Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                       %                            84,0                          89,8                        82,5
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                   2,0                           2,4                         3,1
S lutumgehalte (pipetmethode)                      % (m/m ds)                    7,5                           6,6                         6,5
Anorganische parameters - metalen
S barium (Ba)                                      mg/kg ds                     32                            32                          30
S cadmium (Cd)                                     mg/kg ds                    < 0,20                        < 0,20                        0,23
S kobalt (Co)                                      mg/kg ds                      3,1                         < 3,0                       < 3,0
S koper (Cu)                                       mg/kg ds                     14                            14                          13
S kwik (Hg) FIAS/Fims                              mg/kg ds                      0,08                          0,07                        0,08
S lood (Pb)                                        mg/kg ds                     26                            26                          23
S molybdeen (Mo)                                   mg/kg ds                    < 1,5                         < 1,5                       < 1,5
S nikkel (Ni)                                      mg/kg ds                      9                             7                           7
S zink (Zn)                                        mg/kg ds                     72                            90                          77
Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up)                mg/kg ds                  < 35                          < 35                         < 35
Organische parameters - aromatisch
Polycyclische koolwaterstoffen:
S naftaleen                                        mg/kg ds                    < 0,05                        < 0,05                      < 0,05
S fenantreen                                       mg/kg ds                    < 0,05                        < 0,05                      < 0,05
S anthraceen                                       mg/kg ds                    < 0,05                        < 0,05                      < 0,05
S fluoranteen                                      mg/kg ds                    < 0,05                          0,12                      < 0,05
S benzo(a)antraceen                                mg/kg ds                    < 0,05                          0,07                      < 0,05
S chryseen                                         mg/kg ds                    < 0,05                          0,12                      < 0,05
S benzo(k)fluoranteen                              mg/kg ds                    < 0,05                          0,08                      < 0,05
S benzo(a)pyreen                                   mg/kg ds                    < 0,05                          0,10                      < 0,05
S benzo(ghi)peryleen                               mg/kg ds                    < 0,05                          0,12                      < 0,05
S indeno(1,2,3-cd)pyreen                           mg/kg ds                    < 0,05                          0,12                      < 0,05
S som PAK (10)                                     mg/kg ds                      0,35                          0,84                        0,35
Organische parameters - gehalogeneerd
Polychloorbifenylen:
S PCB -28                                          mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S PCB -52                                          mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S PCB -101                                         mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S PCB -118                                         mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S PCB -138                                         mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S PCB -153                                         mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S PCB -180                                         mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                     < 0,001
S som PCBs (7)                                     mg/kg ds                      0,005                         0,005                       0,005
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn op basis van het schema AS 3000 geaccrediteerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                      Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 298 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 299 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Tabel 4 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 674923
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Monsterreferenties
5439356 = MM1 (bg klei) 03 (0-50) 06 (0-50) 09 (0-50) 13 (0-50)
5439357 = MM2 (bg zand) 01 (0-50) 02 (0-50)
5439358 = MM3 (bg klei) 19 (0-50) 21 (0-50) 26 (0-50) 35 (0-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        07/06/2017                     07/06/2017               07/06/2017
Ontvangstdatum opdracht                            :                        08/06/2017                     08/06/2017               08/06/2017
Startdatum                                         :                        08/06/2017                     08/06/2017               08/06/2017
Monstercode                                        :                        5439356                        5439357                  5439358
Matrix                                             :                        Grond                          Grond                    Grond
Organische parameters - bestrijdingsmiddelen
Organochloorbestrijdingsmiddelen:
S 2,4-DDD (o,p-DDD)                                mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                    0,002
S 4,4-DDD (p,p-DDD)                                mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                  < 0,001
S 2,4-DDE (o,p-DDE)                                mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                    0,001
S 4,4-DDE (p,p-DDE)                                mg/kg ds                      0,005                         0,005                    0,009
S 2,4-DDT (o,p-DDT)                                mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                    0,001
S 4,4-DDT (p,p-DDT)                                mg/kg ds                      0,004                         0,008                    0,005
S aldrin                                           mg/kg ds                      0,001                       < 0,001                    0,001
S dieldrin                                         mg/kg ds                      0,12                          0,019                    0,069
S endrin                                           mg/kg ds                    < 0,002                       < 0,001                  < 0,001
S telodrin                                         mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                  < 0,001
S isodrin                                          mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                  < 0,001
S heptachloor                                      mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                  < 0,001
S heptachloorepoxide (cis)                         mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                  < 0,001
S heptachloorepoxide (trans)                       mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                  < 0,001
S alfa-endosulfan                                  mg/kg ds                    < 0,001                         0,003                  < 0,001
S alfa -HCH                                        mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                  < 0,001
S beta -HCH                                        mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                  < 0,001
S gamma -HCH (lindaan)                             mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                  < 0,001
S delta -HCH                                       mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                  < 0,001
S hexachloorbenzeen                                mg/kg ds                      0,003                         0,001                    0,003
S endosulfansulfaat                                mg/kg ds                    < 0,002                       < 0,002                  < 0,002
S hexachloorbutadieen                              mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                  < 0,001
S chloordaan (cis)                                 mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                  < 0,001
S chloordaan (trans)                               mg/kg ds                    < 0,001                       < 0,001                  < 0,001
     som DDD                                       mg/kg ds                      0,001                         0,001                    0,003
     som DDE                                       mg/kg ds                      0,006                         0,006                    0,010
     som DDT                                       mg/kg ds                      0,005                         0,009                    0,006
S som DDD /DDE /DDTs                               mg/kg ds                      0,012                         0,016                    0,019
S som drins (3)                                    mg/kg ds                      0,12                          0,020                    0,071
S som c/t heptachloorepoxide                       mg/kg ds                      0,001                         0,001                    0,001
S som HCHs (3)                                     mg/kg ds                      0,002                         0,002                    0,002
S som chloordaan                                   mg/kg ds                      0,001                         0,001                    0,001
     som OCBs (waterbodem)                         mg/kg ds                      0,14                          0,049                    0,10
     som OCBs (landbodem)                          mg/kg ds                      0,14                          0,047                    0,10
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn op basis van het schema AS 3000 geaccrediteerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                   Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 299 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 300 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Tabel 5 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 674923
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Monsterreferenties
5439359 = MM4 (bg zand) 16 (0-50) 30 (0-50) 32 (0-50) 34 (0-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        07/06/2017
Ontvangstdatum opdracht                            :                        08/06/2017
Startdatum                                         :                        08/06/2017
Monstercode                                        :                        5439359
Matrix                                             :                        Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                              uitgevoerd
S gewicht artefact                                 g                           <1
S soort artefact                                                              nvt
S voorbewerking AS3000                                               uitgevoerd
Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                       %                            82,2
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                   2,2
S lutumgehalte (pipetmethode)                      % (m/m ds)                    7,7
Anorganische parameters - metalen
S barium (Ba)                                      mg/kg ds                     29
S cadmium (Cd)                                     mg/kg ds                      0,24
S kobalt (Co)                                      mg/kg ds                    < 3,0
S koper (Cu)                                       mg/kg ds                     10
S kwik (Hg) FIAS/Fims                              mg/kg ds                      0,06
S lood (Pb)                                        mg/kg ds                     27
S molybdeen (Mo)                                   mg/kg ds                    < 1,5
S nikkel (Ni)                                      mg/kg ds                      7
S zink (Zn)                                        mg/kg ds                     65
Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up)                mg/kg ds                  < 35
Organische parameters - aromatisch
Polycyclische koolwaterstoffen:
S naftaleen                                        mg/kg ds                    < 0,05
S fenantreen                                       mg/kg ds                      0,40
S anthraceen                                       mg/kg ds                      0,12
S fluoranteen                                      mg/kg ds                      0,87
S benzo(a)antraceen                                mg/kg ds                      0,39
S chryseen                                         mg/kg ds                      0,49
S benzo(k)fluoranteen                              mg/kg ds                      0,34
S benzo(a)pyreen                                   mg/kg ds                      0,46
S benzo(ghi)peryleen                               mg/kg ds                      0,38
S indeno(1,2,3-cd)pyreen                           mg/kg ds                      0,45
S som PAK (10)                                     mg/kg ds                      3,9
Organische parameters - gehalogeneerd
Polychloorbifenylen:
S PCB -28                                          mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -52                                          mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -101                                         mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -118                                         mg/kg ds                      0,001
S PCB -138                                         mg/kg ds                      0,001
S PCB -153                                         mg/kg ds                      0,002
S PCB -180                                         mg/kg ds                    < 0,001
S som PCBs (7)                                     mg/kg ds                      0,007
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn op basis van het schema AS 3000 geaccrediteerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                   Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 300 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 301 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Tabel 6 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 674923
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Monsterreferenties
5439359 = MM4 (bg zand) 16 (0-50) 30 (0-50) 32 (0-50) 34 (0-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        07/06/2017
Ontvangstdatum opdracht                            :                        08/06/2017
Startdatum                                         :                        08/06/2017
Monstercode                                        :                        5439359
Matrix                                             :                        Grond
Organische parameters - bestrijdingsmiddelen
Organochloorbestrijdingsmiddelen:
S 2,4-DDD (o,p-DDD)                                mg/kg ds                      0,005
S 4,4-DDD (p,p-DDD)                                mg/kg ds                      0,001
S 2,4-DDE (o,p-DDE)                                mg/kg ds                      0,002
S 4,4-DDE (p,p-DDE)                                mg/kg ds                      0,017
S 2,4-DDT (o,p-DDT)                                mg/kg ds                      0,001
S 4,4-DDT (p,p-DDT)                                mg/kg ds                      0,013
S aldrin                                           mg/kg ds                      0,001
S dieldrin                                         mg/kg ds                      0,10
S endrin                                           mg/kg ds                    < 0,001
S telodrin                                         mg/kg ds                    < 0,001
S isodrin                                          mg/kg ds                    < 0,001
S heptachloor                                      mg/kg ds                    < 0,001
S heptachloorepoxide (cis)                         mg/kg ds                    < 0,001
S heptachloorepoxide (trans)                       mg/kg ds                    < 0,001
S alfa-endosulfan                                  mg/kg ds                    < 0,001
S alfa -HCH                                        mg/kg ds                    < 0,001
S beta -HCH                                        mg/kg ds                    < 0,001
S gamma -HCH (lindaan)                             mg/kg ds                    < 0,001
S delta -HCH                                       mg/kg ds                    < 0,001
S hexachloorbenzeen                                mg/kg ds                      0,001
S endosulfansulfaat                                mg/kg ds                    < 0,002
S hexachloorbutadieen                              mg/kg ds                    < 0,001
S chloordaan (cis)                                 mg/kg ds                    < 0,001
S chloordaan (trans)                               mg/kg ds                    < 0,001
     som DDD                                       mg/kg ds                      0,006
     som DDE                                       mg/kg ds                      0,019
     som DDT                                       mg/kg ds                      0,014
S som DDD /DDE /DDTs                               mg/kg ds                      0,039
S som drins (3)                                    mg/kg ds                      0,10
S som c/t heptachloorepoxide                       mg/kg ds                      0,001
S som HCHs (3)                                     mg/kg ds                      0,002
S som chloordaan                                   mg/kg ds                      0,001
     som OCBs (waterbodem)                         mg/kg ds                      0,15
     som OCBs (landbodem)                          mg/kg ds                      0,15
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn op basis van het schema AS 3000 geaccrediteerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                   Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 301 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 302 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Tabel 7 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 674923
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                                 Opmerkingen m.b.t. analyses
Opmerking(en) algemeen
Organische stof gehalte (gecorrigeerd voor lutum en vrij ijzer in de vorm van Fe2O3)
Het organische stofgehalte is gecorrigeerd voor het in het analysecertificaat gerapporteerde lutumgehalte. Indien het
lutumgehalte niet is gerapporteerd is de correctie uitgevoerd met een lutumgehalte van 5,4% (gemiddeld lutumgehalte
Nederlandse bodem, AS3010/AS3210, prestatieblad organische stofgehalte in grond/waterbodem). Indien het vrij
ijzergehalte is bepaald en groter is dan 5 % m/m, is bij de berekening van het organische stof gecorrigeerd voor dat
gehalte aan vrij ijzer.
Sommatie van concentraties voor groepsparameters
De sommatie is uitgevoerd volgens AS3000 paragraaf 2.5.2 en bijlage 3.
Uw referentie                             :    29-3 29 (80-100)
Monstercode                               :    5439355
Opmerking(en) bij resultaten:
naftaleen:                                -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
fenantreen:                               -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
anthraceen:                               -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
fluoranteen:                              -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
benzo(a)antraceen:                        -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
chryseen:                                 -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
benzo(k)fluoranteen:                      -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
benzo(a)pyreen:                           -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
benzo(ghi)peryleen:                       -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
indeno(1,2,3-cd)pyreen:                   -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
som PAK (10):                             -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
Uw referentie                             :    MM1 (bg klei) 03 (0-50) 06 (0-50) 09 (0-50) 13 (0-50)
Monstercode                               :    5439356
Opmerking(en) bij resultaten:
endrin:                                   -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
som drins (3):                            -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
som OCBs (waterbodem):                    -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
som OCBs (landbodem):                     -    verhoogde rapportagegrens t.g.v. storingen in de monstermatrix
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                   Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 302 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 303 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 1 van 8
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5439353
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  02-3 02 (80-130)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
OLIEFRACTIEVERDELING
1)   fractie > C10 - C19                 68 %
2)   fractie C19 - C29                   28 %
3)   fractie C29 - C35                     4%
4)   fractie C35 -< C40                  <1 %
minerale olie gehalte: 350 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                    Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 303 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 304 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 2 van 8
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5439354
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  19-2 19 (50-100)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <35 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                    Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 304 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 305 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 3 van 8
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5439355
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  29-3 29 (80-100)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
OLIEFRACTIEVERDELING
1)   fractie > C10 - C19                 78 %
2)   fractie C19 - C29                   21 %
3)   fractie C29 - C35                   <1 %
4)   fractie C35 -< C40                  <1 %
minerale olie gehalte: 1000 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                    Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 305 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 306 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 4 van 8
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5439360
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  MM5 (og zand) 07 (100-150) 19 (100-150) 29 (100-150) 31 (100-150)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <35 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                    Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 306 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 307 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 5 van 8
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5439356
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  MM1 (bg klei) 03 (0-50) 06 (0-50) 09 (0-50) 13 (0-50)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <35 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                    Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 307 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 308 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 6 van 8
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5439357
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  MM2 (bg zand) 01 (0-50) 02 (0-50)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <35 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                    Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 308 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 309 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 7 van 8
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5439358
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  MM3 (bg klei) 19 (0-50) 21 (0-50) 26 (0-50) 35 (0-50)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <35 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                    Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 309 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 310 ======================================================================

<pre>                                                                                                                           Oliechromatogram 8 van 8
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5439359
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  MM4 (bg zand) 16 (0-50) 30 (0-50) 32 (0-50) 34 (0-50)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <35 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                    Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 310 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 311 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                       Bijlage 1 van 1
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 674923
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                          Analysemethoden in Grond (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.
Samplemate                                             :  Conform AS3000 en NEN-EN 16179
Droge stof                                             :  Conform AS3010 prestatieblad 2
Organische stof (gec. voor lutum)                      :  Conform AS3010 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN 5754
Lutumgehalte (pipetmethode)                            :  Conform AS3010 prestatieblad 4; gelijkwaardig aan NEN 5753
Barium (Ba)                                            :  Conform AS3010 prestatieblad 5; NEN 6966 en destructie conform NEN 6961
Cadmium (Cd)                                           :  Conform AS3010 prestatieblad 5; NEN 6966 en destructie conform NEN 6961
Kobalt (Co)                                            :  Conform AS3010 prestatieblad 5; NEN 6966 en destructie conform NEN 6961
Koper (Cu)                                             :  Conform AS3010 prestatieblad 5; NEN 6966 en destructie conform NEN 6961
Kwik (Hg)                                              :  Conform AS3010 prestatieblad 5; NEN-ISO 16772 en destructie conform NEN
                                                          6961
Lood (Pb)                                              :  Conform AS3010 prestatieblad 5; NEN 6966 en destructie conform NEN 6961
Molybdeen (Mo)                                         :  Conform AS3010 prestatieblad 5; NEN 6966 en destructie conform NEN 6961
Nikkel (Ni)                                            :  Conform AS3010 prestatieblad 5; NEN 6966 en destructie conform NEN 6961
Zink (Zn)                                              :  Conform AS3010 prestatieblad 5; NEN 6966 en destructie conform NEN 6961
Minerale olie (florisil clean-up)                      :  Conform AS3010 prestatieblad 7
PAKs                                                   :  Conform AS3010 prestatieblad 6
PCBs                                                   :  Conform AS3010 prestatieblad 8
PCBs                                                   :  Conform AS3010 prestatieblad 8
OCBs                                                   :  Conform AS3020 prestatiebladen 1, 2 en 3
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: YSCX-FWVK-YCVJ-ZPGC                                                                                   Ref.: 674923_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 311 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 312 ======================================================================

<pre>BMA Milieu
T.a.v. de heer M.B.P. van der Knaap
Zuidweg 75
2671 MP NAALDWIJK
Uw kenmerk              : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Ons kenmerk             : Project 679560
Validatieref.           : 679560_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode : XYUU-MABS-SZRX-WNZL
Bijlage(n)              : 3 tabel(len) + 5 oliechromatogram(men) + 2 bijlage(n)
                                                                                                            Amsterdam, 29 juni 2017
Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.
De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.
Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.
Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.
Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,
Ing. J. Tukker
Manager productie
                                      Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                              Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
     Eurofins Omegam B.V.                           T +31-(0)20-597 66 80                   IBAN NL 16 BNPA 0227667980
     H.J.E. Wenckbachweg 120                        F +31-(0)20-597 66 89                   BIC BNPANL2A
     NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht              CSOmegam@eurofins.com                   BTW nr. NL8139.67.132.B01
     Nederland                                      www.omegam.nl                           KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 312 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 313 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 1 van 3
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 679560
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Monsterreferenties
5450635 = 02-4 02 (150-200)
5450636 = 109-2 109 (50-100)
5450637 = 109-3 109 (100-150)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        07/06/2017                     23/06/2017                  23/06/2017
Ontvangstdatum opdracht                            :                        23/06/2017                     23/06/2017                  23/06/2017
Startdatum                                         :                        23/06/2017                     23/06/2017                  23/06/2017
Monstercode                                        :                        5450635                        5450636                     5450637
Matrix                                             :                        Grond                          Grond                       Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                              uitgevoerd                    uitgevoerd                  uitgevoerd
S gewicht artefact                                 g                           <1                            <1                          <1
S soort artefact                                                              nvt                           nvt                          nvt
S voorbewerking AS3000                                               uitgevoerd                    uitgevoerd                  uitgevoerd
Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                       %                            80,3                         84,6                         80,1
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                   0,2                           0,5                         0,5
Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up)                mg/kg ds                  < 35                         4400                            85
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn op basis van het schema AS 3000 geaccrediteerd.
Opdrachtverificatiecode: XYUU-MABS-SZRX-WNZL                                                                                      Ref.: 679560_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 313 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 314 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Tabel 2 van 3
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 679560
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Monsterreferenties
5450638 = MM6 101 (100-150) 103 (100-150) 104 (100-150)
5450639 = MM7 108 (50-100) 112 (50-100) 120 (50-100) 121 (50-100) 124 (50-100) 128 (50-90)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        23/06/2017                     23/06/2017
Ontvangstdatum opdracht                            :                        23/06/2017                     23/06/2017
Startdatum                                         :                        23/06/2017                     23/06/2017
Monstercode                                        :                        5450638                        5450639
Matrix                                             :                        Grond                          Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                              uitgevoerd                    uitgevoerd
S gewicht artefact                                 g                           <1                            <1
S soort artefact                                                              nvt                           nvt
S voorbewerking AS3000                                               uitgevoerd                    uitgevoerd
Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                       %                            81,7                          83,3
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                   4,0                         < 0,2
Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up)                mg/kg ds                  < 35                          < 35
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn op basis van het schema AS 3000 geaccrediteerd.
Opdrachtverificatiecode: XYUU-MABS-SZRX-WNZL                                                                                   Ref.: 679560_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 314 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 315 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Tabel 3 van 3
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 679560
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                                 Opmerkingen m.b.t. analyses
Opmerking(en) algemeen
Organische stof gehalte (gecorrigeerd voor lutum en vrij ijzer in de vorm van Fe2O3)
Het organische stofgehalte is gecorrigeerd voor het in het analysecertificaat gerapporteerde lutumgehalte. Indien het
lutumgehalte niet is gerapporteerd is de correctie uitgevoerd met een lutumgehalte van 5,4% (gemiddeld lutumgehalte
Nederlandse bodem, AS3010/AS3210, prestatieblad organische stofgehalte in grond/waterbodem). Indien het vrij
ijzergehalte is bepaald en groter is dan 5 % m/m, is bij de berekening van het organische stof gecorrigeerd voor dat
gehalte aan vrij ijzer.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: XYUU-MABS-SZRX-WNZL                                                                                   Ref.: 679560_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 315 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 316 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 1 van 5
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5450635
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  02-4 02 (150-200)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <35 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: XYUU-MABS-SZRX-WNZL                                                                                    Ref.: 679560_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 316 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 317 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 2 van 5
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5450636
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  109-2 109 (50-100)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
OLIEFRACTIEVERDELING
1)   fractie > C10 - C19                 56 %
2)   fractie C19 - C29                   39 %
3)   fractie C29 - C35                     4%
4)   fractie C35 -< C40                  <1 %
minerale olie gehalte: 4400 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: XYUU-MABS-SZRX-WNZL                                                                                    Ref.: 679560_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 317 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 318 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 3 van 5
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5450637
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  109-3 109 (100-150)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
OLIEFRACTIEVERDELING
1)   fractie > C10 - C19                 59 %
2)   fractie C19 - C29                   39 %
3)   fractie C29 - C35                     3%
4)   fractie C35 -< C40                  <1 %
minerale olie gehalte: 85 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: XYUU-MABS-SZRX-WNZL                                                                                    Ref.: 679560_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 318 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 319 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 4 van 5
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5450638
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  MM6 101 (100-150) 103 (100-150) 104 (100-150)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <35 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: XYUU-MABS-SZRX-WNZL                                                                                    Ref.: 679560_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 319 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 320 ======================================================================

<pre>                                                                                                                           Oliechromatogram 5 van 5
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5450639
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  MM7 108 (50-100) 112 (50-100) 120 (50-100) 121 (50-100) 124 (50-100) 128 (50-90)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <35 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: XYUU-MABS-SZRX-WNZL                                                                                    Ref.: 679560_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 320 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 321 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                       Bijlage 1 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 679560
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                 Houdbaarheid- & conserveringsopmerkingen
De onderstaande constatering(en) wijzen op een afwijking van het SIKB-protocol 3001 (Conserveringsmethoden en
conserveringstermijnen van milieumonsters). Deze afwijking resulteert in de volgende voorgeschreven opmerking: "Er zijn
verschillen met de richtlijnen geconstateerd die de betrouwbaarheid van de gemarkeerde resultaten in dit analyserapport
mogelijk hebben beïnvloed." Deze bijlage vormt samen met andere bijlagen, tabellen en het voorblad, een integraal
onderdeel van dit analyse-certificaat.
Uw referentie                             : 02-4 02 (150-200)
Monstercode                               : 5450635
Opmerking(en) by analyse(s):
Droge stof:                               - De conserveringstermijn is overschreden omdat de opdracht niet binnen de afgesproken
                                            termijn is ontvangen.
Minerale olie (florisil                   - De conserveringstermijn is overschreden omdat de opdracht niet binnen de afgesproken
clean-up):                                  termijn is ontvangen.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: XYUU-MABS-SZRX-WNZL                                                                                   Ref.: 679560_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 321 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 322 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                       Bijlage 2 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 679560
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                          Analysemethoden in Grond (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.
Samplemate                                             :  Conform AS3000 en NEN-EN 16179
Droge stof                                             :  Conform AS3010 prestatieblad 2
Organische stof (gec. voor lutum)                      :  Conform AS3010 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN 5754
Minerale olie (florisil clean-up)                      :  Conform AS3010 prestatieblad 7
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: XYUU-MABS-SZRX-WNZL                                                                                   Ref.: 679560_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 322 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 323 ======================================================================

<pre>BMA Milieu
T.a.v. de heer H.J. Bloom
Zuidweg 75
2671 MP NAALDWIJK
Uw kenmerk              : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Ons kenmerk             : Project 674590
Validatieref.           : 674590_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode : NERG-FHRT-SUQU-JEHI
Bijlage(n)              : 2 tabel(len) + 3 oliechromatogram(men) + 1 bijlage(n)
                                                                                                            Amsterdam, 12 juni 2017
Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.
De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.
Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.
Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.
Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,
Ing. J. Tukker
Manager productie
                                      Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                              Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
     Eurofins Omegam B.V.                           T +31-(0)20-597 66 80                   IBAN NL 16 BNPA 0227667980
     H.J.E. Wenckbachweg 120                        F +31-(0)20-597 66 89                   BIC BNPANL2A
     NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht              CSOmegam@eurofins.com                   BTW nr. NL8139.67.132.B01
     Nederland                                      www.omegam.nl                           KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 323 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 324 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Tabel 1 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 674590
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Monsterreferenties
5438537 = 07-7-1 07 (150-250)
5438538 = 19-19-1 19 (150-250)
5438539 = 29-29-1 29 (150-250)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        07/06/2017                     07/06/2017               07/06/2017
Ontvangstdatum opdracht                            :                        07/06/2017                     07/06/2017               07/06/2017
Startdatum                                         :                        07/06/2017                     07/06/2017               07/06/2017
Monstercode                                        :                        5438537                        5438538                  5438539
Matrix                                             :                        Grondwater                     Grondwater               Grondwater
Anorganische parameters - metalen
Metalen ICP-MS (opgelost):
S arseen (As)                                      µg/l                        <5                              9,2                      6,2
S barium (Ba)                                      µg/l                         36                            50                       56
S cadmium (Cd)                                     µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S chroom (Cr)                                      µg/l                        <1                            <1                       <1
S kobalt (Co)                                      µg/l                          3,1                           2,5                      5,6
S koper (Cu)                                       µg/l                          2,5                         <2                         3,1
S Kwik (Hg) niet vluchtig                          µg/l                        < 0,05                        < 0,05                   < 0,05
S lood (Pb)                                        µg/l                        <2                            <2                       <2
S molybdeen (Mo)                                   µg/l                          9,0                           4,1                     19
S nikkel (Ni)                                      µg/l                         30                            40                       76
S zink (Zn)                                        µg/l                         15                         < 10                        16
Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up)                µg/l                      < 50                          < 50                      < 50
Organische parameters - aromatisch
Vluchtige aromaten:
S benzeen                                          µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S ethylbenzeen                                     µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S naftaleen                                        µg/l                        < 0,02                        < 0,02                     0,03
S styreen                                          µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S tolueen                                          µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S o-xyleen                                         µg/l                        < 0,1                         < 0,1                    < 0,1
S xyleen (som m+p)                                 µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S som xylenen                                      µg/l                          0,2                           0,2                      0,2
Organische parameters - gehalogeneerd
Vluchtige chlooralifaten:
S dichloormethaan                                  µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S 1,1-dichloorethaan                               µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S 1,2-dichloorethaan                               µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S trans-1,2-dichlooretheen                         µg/l                        < 0,1                         < 0,1                    < 0,1
S 1,1-dichlooretheen                               µg/l                        < 0,1                         < 0,1                    < 0,1
S cis-1,2-dichlooretheen                           µg/l                        < 0,1                         < 0,1                    < 0,1
S 1,1-dichloorpropaan                              µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S 1,2-dichloorpropaan                              µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S 1,3-dichloorpropaan                              µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S trichloormethaan                                 µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S tetrachloormethaan                               µg/l                        < 0,1                         < 0,1                    < 0,1
S 1,1,1-trichloorethaan                            µg/l                        < 0,1                         < 0,1                    < 0,1
S 1,1,2-trichloorethaan                            µg/l                        < 0,1                         < 0,1                    < 0,1
S trichlooretheen                                  µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S tetrachlooretheen                                µg/l                        < 0,1                         < 0,1                    < 0,1
S monochlooretheen (vinylchloride) µg/l                                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
S som C+T dichlooretheen                           µg/l                          0,1                           0,1                      0,1
S som dichloorpropanen                             µg/l                          0,4                           0,4                      0,4
Vluchtige gehalogeneerde alifaten - divers:
S tribroommethaan (bromoform)                      µg/l                        < 0,2                         < 0,2                    < 0,2
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn op basis van het schema AS 3000 geaccrediteerd.
Opdrachtverificatiecode: NERG-FHRT-SUQU-JEHI                                                                                   Ref.: 674590_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 324 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 325 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Tabel 2 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 674590
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                                 Opmerkingen m.b.t. analyses
Opmerking(en) algemeen
Sommatie van concentraties voor groepsparameters
De sommatie is uitgevoerd volgens AS3000 paragraaf 2.5.2 en bijlage 3.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: NERG-FHRT-SUQU-JEHI                                                                                   Ref.: 674590_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 325 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 326 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 1 van 3
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5438537
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  07-7-1 07 (150-250)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <50 µg/l
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: NERG-FHRT-SUQU-JEHI                                                                                    Ref.: 674590_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 326 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 327 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 2 van 3
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5438538
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  19-19-1 19 (150-250)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <50 µg/l
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: NERG-FHRT-SUQU-JEHI                                                                                    Ref.: 674590_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 327 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 328 ======================================================================

<pre>                                                                                                                           Oliechromatogram 3 van 3
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  :  5438539
Project omschrijving         :  2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Uw referentie                :  29-29-1 29 (150-250)
Methode                      :  minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <50 µg/l
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: NERG-FHRT-SUQU-JEHI                                                                                    Ref.: 674590_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 328 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 329 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                       Bijlage 1 van 1
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 674590
Project omschrijving                               : 2017.0137-Hyacinthstraat 17 te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                    Analysemethoden in Grondwater (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.
Arseen (As)                                            :  Conform AS3150 prestatieblad 1 en conform NEN-EN-ISO 17294-2
Barium (Ba)                                            :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en conform NEN-EN-ISO 17294-2
Cadmium (Cd)                                           :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en conform NEN-EN-ISO 17294-2
Chroom (Cr)                                            :  Conform AS3150 prestatieblad 1 en conform NEN-EN-ISO 17294-2
Kobalt (Co)                                            :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en conform NEN-EN-ISO 17294-2
Koper (Cu)                                             :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en conform NEN-EN-ISO 17294-2
Kwik (Hg) niet vluchtig                                :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en conform NEN-EN-ISO 17294-2
Lood (Pb)                                              :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en conform NEN-EN-ISO 17294-2
Molybdeen (Mo)                                         :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en conform NEN-EN-ISO 17294-2
Nikkel (Ni)                                            :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en conform NEN-EN-ISO 17294-2
Zink (Zn)                                              :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en conform NEN-EN-ISO 17294-2
Minerale olie (florisil clean-up)                      :  Conform AS3110 prestatieblad 5
Aromaten (BTEXXN)                                      :  Conform AS3130 prestatieblad 1
Styreen                                                :  Conform AS3130 prestatieblad 1
Chlooralifaten                                         :  Conform AS3130 prestatieblad 1
Vinylchloride                                          :  Conform AS3130 prestatieblad 1
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: NERG-FHRT-SUQU-JEHI                                                                                   Ref.: 674590_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 329 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 330 ======================================================================

<pre>               BMA Milieu B.V.
Bijlage 5
Bodemprofielen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 330 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 331 ======================================================================

<pre>Legenda (conform NEN 5104)
grind                                 klei                              geur
                Grind, siltig                      Klei, zwak siltig         geen geur
                                                                             zwakke geur
                Grind, zwak zandig                 Klei, matig siltig        matige geur
                                                                             sterke geur
                                                                             uiterste geur
                Grind, matig zandig                Klei, sterk siltig
                                                                        olie
                Grind, sterk zandig                Klei, uiterst siltig
                                                                             geen olie-water reactie
                                                                             zwakke olie-water reactie
                Grind, uiterst zandig              Klei, zwak zandig         matige olie-water reactie
                                                                             sterke olie-water reactie
                                                   Klei, matig zandig        uiterste olie-water reactie
zand                                               Klei, sterk zandig   p.i.d.-waarde
                                                                             >0
                Zand, kleiïg
                                                                             >1
                                                                             >10
                Zand, zwak siltig
                                                                             >100
                                      leem                                   >1000
                Zand, matig siltig                 Leem, zwak zandig         >10000
                Zand, sterk siltig                 Leem, sterk zandig   monsters
                Zand, uiterst siltig                                       geroerd monster
                                      overige toevoegingen                 ongeroerd monster
                                                   zwak humeus
veen
                Veen, mineraalarm                  matig humeus         overig
                                                                             bijzonder bestanddeel
                Veen, zwak kleiïg                  sterk humeus              Gemiddeld hoogste grondwaterstand
                                                                             grondwaterstand
                                                                             Gemiddeld laagste grondwaterstand
                Veen, sterk kleiïg                 zwak grindig
                                                                                           slib
                Veen, zwak zandig                  matig grindig
                                                                                           water
                Veen, sterk zandig                 sterk grindig
peilbuis
       blinde buis
       casing
       hoogste grondwaterstand
       gemiddelde grondwaterstand
       laagste grondwaterstand
       bentoniet afdichting
       filter
</pre>

====================================================================== Einde pagina 331 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 332 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      001                                                      Boring:      002
Datum:       07-06-2017                                               Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                           Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                     0
     0                                                                     0
                                 Zand, matig grof, matig kleiïg,                                       Zand, matig grof, matig kleiïg,
                                 zwak humeus, donkerbruin,                                             zwak humeus, donkerbruin,
                                 Edelmanboor                                                           Edelmanboor
                   1                                                                     1
                            -50                                                                   -50
    50                                                                    50
                                 Klei, zwak zandig, zwak siltig,                                       Klei, zwak zandig, zwak siltig,
                                 neutraal grijsbruin, Edelmanboor                                      neutraal grijsbruin, Edelmanboor
                                                                                         2
                   2                                                                              -80
                                                                                                       Klei, matig zandig, matig siltig,
                                                                                                       zwakke olie-water reactie, matige
   100
                            -100
                                                                         100                           oliegeur, donkergrijs, Edelmanboor
                                 Klei, matig zandig, matig siltig,                       3
                                 zwakke olie-water reactie, matige
                   3             oliegeur, donkergrijs, Edelmanboor
                            -130
                                 Zand, matig grof, zwak siltig,
                                 neutraal grijsbruin, Edelmanboor
                                                                                                  -150
   150                                                                   150
                   4                                                                                   Zand, matig grof, zwak siltig,
                                                                                                       neutraal grijsbruin, Edelmanboor
                                                                                         4
                            -200                                                                  -200
   200                                                                   200
Boring:      003                                                      Boring:      004
Datum:       07-06-2017                                               Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                           Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                     0
     0                                                                     0
                                 Klei, sterk zandig, matig humeus,                                     Klei, matig zandig, zwak humeus,
                                 zwak siltig, donkerbruin,                                             zwak siltig, neutraalbruin,
                                 Edelmanboor                                                           Edelmanboor
                   1                                                                     1
                            -50                                                                   -50
    50                                                                    50
                                 Klei, sterk zandig, zwak siltig,
                                 neutraalbruin, Edelmanboor
                   2
                            -80
                                 Zand, matig grof, sterk kleiïg, zwak
                                 siltig, lichtbruin, Edelmanboor
   100
                   3
                            -130
                                 Zand, matig grof, neutraal
                                 grijsbruin, Edelmanboor
   150
                   4
                   5
                            -200
   200
</pre>

====================================================================== Einde pagina 332 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 333 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      005                                                       Boring:      006
Datum:       07-06-2017                                                Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                            Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                      0
     0                                                                      0
                                 Klei, uiterst zandig, matig humeus,                                   Klei, matig zandig, zwak humeus,
                                 zwak siltig, donkerbruin,                                             zwak siltig, neutraalbruin,
                                 Edelmanboor                                                           Edelmanboor
                   1                                                                      1
                            -50                                                                    -50
    50                                                                     50
Boring:      007                                                       Boring:      008
Datum:       07-06-2017                                                Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                            Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                      0
     0                                                                      0
                                 Klei, sterk zandig, matig humeus,                                     Klei, sterk zandig, matig humeus,
                                 zwak siltig, donkerbruin,                                             zwak siltig, donkerbruin,
                                 Edelmanboor                                                           Edelmanboor
                   1                                                                      1
                                                                                                   -50
    50                                                                     50
                            -60
                                 Klei, sterk zandig, zwak siltig, zwak
                                 humeus, neutraalbruin,
                   2             Edelmanboor
                            -100
   100
                                 Zand, matig fijn, matig kleiïg, zwak
                                 siltig, licht grijsbruin, Edelmanboor
                   3
                            -150
   150
                                 Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                 siltig, lichtbruin, Edelmanboor
                   4
                            -200
   200
                                 Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                 siltig, neutraal grijsbruin,
                                 Edelmanboor
                   5
                            -250
   250
</pre>

====================================================================== Einde pagina 333 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 334 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      009                                                       Boring:      010
Datum:       07-06-2017                                                Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                            Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                      0
     0                                                                      0
                                 Klei, uiterst zandig, matig humeus,                                    Klei, sterk zandig, matig humeus,
                                 zwak siltig, donkerbruin,                                              zwak siltig, donker grijsbruin,
                                 Edelmanboor                                              1             Edelmanboor
                   1                                                                               -30
                                                                                                        Klei, sterk zandig, zwak siltig, zwak
                                                                                          2             humeus, neutraal grijsbruin,
    50
                            -50
                                                                           50
                                                                                                   -50  Edelmanboor
                                 Klei, uiterst zandig, zwak siltig,
                                 neutraal grijsbruin, Edelmanboor
                   2
                            -100
   100
                                 Zand, matig grof, sterk kleiïg, zwak
                                 siltig, licht grijsbruin, Edelmanboor
                   3
                            -150
   150
                                 Zand, matig grof, neutraalgrijs,
                                 Edelmanboor
                   4
                            -200
   200
Boring:      011                                                       Boring:      012
Datum:       07-06-2017                                                Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                            Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                      0
     0                                                                      0
                                 Klei, sterk zandig, matig humeus,                                      Klei, sterk zandig, matig humeus,
                                 zwak siltig, donker grijsbruin,                                        zwak siltig, donkerbruin,
                   1             Edelmanboor                                                            Edelmanboor
                            -30                                                           1
                                 Klei, sterk zandig, zwak siltig, zwak
                   2             humeus, neutraalbruin,
    50
                            -50  Edelmanboor                               50
                                                                                                   -50
                                                                                                        Klei, matig zandig, zwak siltig,
                                                                                                        neutraalbruin, Edelmanboor
                                                                                          2
                                                                                                   -80
                                                                                                        Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                                                                                        siltig, Edelmanboor
                                                                          100
                                                                                          3
                                                                                                   -130
                                                                                                        Zand, matig grof, neutraalgrijs,
                                                                                                        Edelmanboor
                                                                          150
                                                                                          4
                                                                                          5
                                                                                                   -200
                                                                          200
</pre>

====================================================================== Einde pagina 334 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 335 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      013                                                  Boring:      014
Datum:       07-06-2017                                           Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                       Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                 0
     0                                                                 0
                                Klei, sterk zandig, zwak humeus,                                   Klei, uiterst zandig, matig humeus,
                                donkerbruin, Edelmanboor                                           zwak siltig, donkerbruin,
                                                                                                   Edelmanboor
                   1                                                                 1
                            -50                                                               -50
    50                                                                50
Boring:      015                                                  Boring:      016
Datum:       07-06-2017                                           Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                       Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                 0
     0                                                                 0
                                Klei, sterk zandig, matig humeus,                                  Zand, matig grof, sterk kleiïg,
                                zwak siltig, donker grijsbruin,                                    matig humeus, zwak siltig,
                                Edelmanboor                                                        donkerbruin, Edelmanboor
                   1                                                                 1
                            -50                                                               -50
    50                                                                50
                                                                                                   Klei, uiterst zandig, zwak humeus,
                                                                                                   zwak siltig, neutraal grijsbruin,
                                                                                                   Edelmanboor
                                                                                     2
                                                                                              -100
                                                                     100
                                                                                                   Zand, matig grof, sterk kleiïg, zwak
                                                                                                   siltig, neutraal bruingrijs,
                                                                                                   Edelmanboor
                                                                                     3
                                                                                              -150
                                                                     150
                                                                                                   Zand, matig grof, zwak kleiïg,
                                                                                                   neutraalgrijs, Edelmanboor
                                                                                     4
                                                                                              -200
                                                                     200
</pre>

====================================================================== Einde pagina 335 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 336 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      017                                                       Boring:      018
Datum:       07-06-2017                                                Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                            Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                      0
     0                                                                      0
                                 Klei, sterk zandig, zwak humeus,                                      Klei, sterk zandig, matig humeus,
                                 donkerbruin, Edelmanboor                                              zwak siltig, donkerbruin,
                                                                                                       Edelmanboor
                   1                                                                      1
                            -50                                                                    -50
    50                                                                     50
Boring:      019                                                       Boring:      020
Datum:       07-06-2017                                                Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                            Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                      0
     0                                                                      0
                                 Klei, sterk zandig, matig humeus,                                     Klei, sterk zandig, matig humeus,
                                 zwak siltig, donkerbruin,                                             zwak siltig, donker grijsbruin,
                                 Edelmanboor                                                           Edelmanboor
                   1                                                                      1
                            -50                                                                    -50
    50                                                                     50
                                 Klei, sterk zandig, zwak siltig, zwak
                                 humeus, zwak puinhoudend,
                                 neutraalbruin, Edelmanboor
                   2
                            -100
   100
                                 Zand, matig fijn, sterk kleiïg, zwak
                                 siltig, licht grijsbruin, Edelmanboor
                   3
                            -150
   150
                                 Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                 siltig, lichtbruin, Edelmanboor
                   4
                            -200
   200
                                 Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                 siltig, neutraalgrijs, Edelmanboor
                   5
                            -250
   250
</pre>

====================================================================== Einde pagina 336 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 337 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      021                                                      Boring:      022
Datum:       07-06-2017                                               Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                           Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                     0
     0                                                                     0
                                 Klei, uiterst zandig, matig humeus,                                  Klei, sterk zandig, zwak humeus,
                                 zwak siltig, donkerbruin,                                            zwak siltig, neutraal grijsbruin,
                                 Edelmanboor                                                          Edelmanboor
                   1                                                                     1
                            -50                                                                   -50
    50                                                                    50
Boring:      023                                                      Boring:      024
Datum:       07-06-2017                                               Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                           Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                     0
     0                                                                     0
                                 Klei, sterk zandig, matig humeus,                                    Klei, sterk zandig, matig humeus,
                                 zwak siltig, donkerbruin,                                            zwak siltig, donkerbruin,
                                 Edelmanboor                                                          Edelmanboor
                   1                                                                     1
                            -50                                                                   -50
    50                                                                    50
                                 Klei, uiterst zandig, zwak siltig,
                                 zwak humeus, neutraal grijsbruin,
                   2             Edelmanboor
                            -80
                                 Zand, matig grof, zwak kleiïg,
                                 lichtbruin, Edelmanboor
   100
                   3
                            -130
                                 Zand, matig grof, matig kleiïg,
                   4             zwak siltig, lichtbruin, Edelmanboor
                            -150
   150
                                 Zand, matig grof, neutraalgrijs,
                                 Edelmanboor
                   5
                            -200
   200
</pre>

====================================================================== Einde pagina 337 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 338 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      025                                                    Boring:      026
Datum:       07-06-2017                                             Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                         Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                   0
     0                                                                   0
                                Klei, uiterst zandig, matig humeus,                                  Klei, sterk zandig, matig humeus,
                                zwak siltig, donkerbruin,                                            zwak siltig, donkerbruin,
                                Edelmanboor                                                          Edelmanboor
                   1                                                                   1
                            -50                                                                 -50
    50                                                                  50
                                                                                                     Klei, matig siltig, matig zandig,
                                                                                                     lichtbruin, Edelmanboor
                                                                                       2
                                                                                                -100
                                                                       100
                                                                                                     Klei, sterk zandig, matig siltig, licht
                                                                                                     grijsbruin, Edelmanboor
                                                                                       3
                                                                       150
                                                                                                -170
                                                                                                     Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                                                                                                     slibhoudend, donkergrijs,
                                                                                       4             Edelmanboor
                                                                                                -200
                                                                       200
Boring:      027                                                    Boring:      028
Datum:       07-06-2017                                             Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                         Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                   0
     0                                                                   0
                                Klei, uiterst zandig, matig humeus,                                  Zand, matig grof, uiterst kleiïg,
                                zwak siltig, donkerbruin,                                            matig humeus, zwak siltig,
                                Edelmanboor                                                          donkerbruin, Edelmanboor
                   1                                                                   1
                            -50                                                                 -50
    50                                                                  50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 338 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 339 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      029                                                      Boring:      030
Datum:       07-06-2017                                               Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                           Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                     0
     0                                                                     0
                                 Klei, uiterst zandig, matig humeus,                                  Zand, matig grof, uiterst kleiïg,
                                 zwak siltig, donkerbruin,                                            matig humeus, zwak siltig,
                                 Edelmanboor                                                          donkerbruin, Edelmanboor
                   1                                                                     1
                            -50                                                                   -50
    50                                                                    50
                                 Zand, matig grof, zwak kleiïg,
                                 zwakke olie-water reactie, zwakke
                   2             oliegeur, neutraalgrijs,
                                 Edelmanboor
                            -80
                                 Klei, sterk zandig, zwak siltig,
                   3             zwakke olie-water reactie, matige
   100
                            -100 oliegeur, neutraalgrijs,
                                 Edelmanboor
                                 Zand, matig grof, matig kleiïg,
                                 zwak siltig, neutraal grijsbruin,
                   4             Edelmanboor
                            -150
   150
                                 Klei, matig zandig, matig siltig,
                                 neutraal grijsbruin, Edelmanboor
                   5
                            -200
   200
                                 Zand, matig grof, zwak siltig,
                                 neutraal bruingrijs, Edelmanboor
                   6
                            -250
   250
Boring:      031                                                      Boring:      032
Datum:       07-06-2017                                               Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                           Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                     0
     0                                                                     0
                                 Klei, uiterst zandig, matig humeus,                                  Zand, matig grof, sterk kleiïg,
                                 zwak siltig, donkerbruin,                                            matig humeus, zwak siltig,
                                 Edelmanboor                                                          donkerbruin, Edelmanboor
                   1                                                                     1
                            -50                                                                   -50
    50                                                                    50
                                 Zand, matig grof, licht grijsbruin,
                                 Edelmanboor
                   2
                            -100
   100
                                 Zand, matig grof, sterk kleiïg, zwak
                                 siltig, neutraalgrijs, Edelmanboor
                   3
                            -150
   150
                                 Zand, matig grof, neutraalgrijs,
                                 Edelmanboor
                   4
                            -200
   200
</pre>

====================================================================== Einde pagina 339 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 340 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      033                                                      Boring:      034
Datum:       07-06-2017                                               Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                           Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                     0
     0                                                                     0
                                 Zand, matig grof, sterk kleiïg,                                      Zand, matig grof, sterk kleiïg,
                                 matig humeus, zwak siltig,                                           matig humeus, zwak siltig,
                                 donkerbruin, Edelmanboor                                             donkerbruin, Edelmanboor
                   1                                                                     1
                            -50                                                                   -50
    50                                                                    50
Boring:      035                                                      Boring:      036
Datum:       07-06-2017                                               Datum:       07-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                           Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                     0
     0                                                                     0
                                 Klei, sterk zandig, matig humeus,                                    Klei, uiterst zandig, matig humeus,
                                 zwak siltig, donkerbruin,                                            zwak siltig, donkerbruin,
                                 Edelmanboor                                                          Edelmanboor
                   1                                                                     1
                            -50                                                                   -50
    50                                                                    50
                                 Zand, matig grof, sterk kleiïg, zwak
                                 siltig, neutraal grijsbruin,
                                 Edelmanboor
                   2
   100
                   3
                            -150
   150
                                 Zand, matig grof, neutraalgrijs,
                                 Edelmanboor
                   4
                            -200
   200
</pre>

====================================================================== Einde pagina 340 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 341 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      037                                                     Boring:      101
Datum:       07-06-2017                                              Datum:       23-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                          Boormeester: R. Barendrecht
                            0                                                                    0
     0                                                                    0
                                 Klei, uiterst zandig, matig humeus,                                  Zand, matig grof, sterk kleiïg,
                                 zwak siltig, donkerbruin,                                            matig humeus, donkerbruin,
                                 Edelmanboor                                                          Edelmanboor
                   1                                                                   1
                            -50                                                                  -50
    50                                                                   50
                                                                                                      Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                                                                                      siltig, licht grijsbruin, Edelmanboor
                                                                                       2
                                                                                                 -100
                                                                        100
                                                                                                      Zand, matig fijn, zwak siltig,
                                                                                                      lichtbruin, Edelmanboor
                                                                                       3
                                                                                                 -150
                                                                        150
                                                                                                      Zand, matig fijn, neutraalgrijs,
                                                                                                      Edelmanboor
                                                                                       4
                                                                                                 -200
                                                                        200
Boring:      102                                                     Boring:      103
Datum:       23-06-2017                                              Datum:       23-06-2017
Boormeester: R. Barendrecht                                          Boormeester: R. Barendrecht
                            0                                                                    0
     0                                                                    0
                                 Klei, sterk zandig, matig humeus,                                    Zand, matig grof, matig kleiïg,
                                 neutraal grijsbruin, Edelmanboor                                     zwak humeus, neutraal grijsbruin,
                                                                                                      Edelmanboor
                   1                                                                   1
                                                                                                 -50
    50                                                                   50
                                                                                                      Klei, sterk zandig, zwak siltig,
                                                                                                      lichtbruin, Edelmanboor
                   2
                                                                                       2
                            -90
                                 Zand, matig grof, matig kleiïg,                                 -100
   100                           matig siltig, licht grijsbruin,        100
                                 Edelmanboor                                                          Zand, matig grof, matig siltig, licht
                                                                                                      grijsbruin, Edelmanboor
                   3
                                                                                       3
                            -150                                                                 -150
   150                                                                  150
                                 Zand, matig grof, licht grijsbruin,                                  Zand, matig grof, neutraalgrijs,
                                 Edelmanboor                                                          Edelmanboor
                   4                                                                   4
                            -200                                                                 -200
   200                                                                  200
</pre>

====================================================================== Einde pagina 341 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 342 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      104                                                      Boring:      105
Datum:       23-06-2017                                               Datum:       23-06-2017
Boormeester: R. Barendrecht                                           Boormeester: R. Barendrecht
                            0                                                                     0
     0                                                                     0
                                 Zand, matig grof, matig kleiïg,                                       Zand, matig grof, matig kleiïg,
                                 matig humeus, neutraalbruin,                                          zwak humeus, donkerbruin,
                                 Edelmanboor                                                           Edelmanboor
                  1                                                                      1
                            -50                                                                   -50
    50                                                                    50
                                 Klei, matig zandig, zwak humeus,                                      Klei, matig zandig, zwak siltig,
                                 licht grijsbruin, Edelmanboor                                         neutraal grijsbruin, Edelmanboor
                  2                                                                      2
                            -100                                                                  -100
   100                                                                   100
                                 Zand, matig grof, licht bruingrijs,                                   Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                 Edelmanboor                                                           siltig, licht grijsbruin, Edelmanboor
                  3                                                                      3
                            -150                                                                  -150
   150                                                                   150
                                 Zand, matig grof, zwak siltig, matig                                  Zand, matig grof, lichtgrijs,
                                 gleyhoudend, neutraal oranjegrijs,                                    Edelmanboor
                                 Edelmanboor
                  4                                                                      4
                            -200                                                                  -200
   200                                                                   200
Boring:      106                                                      Boring:      107
Datum:       23-06-2017                                               Datum:       07-06-2017
Boormeester: R. Barendrecht                                           Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                     0
     0                                                                     0
                                 Zand, matig grof, matig kleiïg,                                       Klei, uiterst zandig, matig humeus,
                                 zwak humeus, donkerbruin,                                             zwak siltig, donkerbruin,
                  1              Edelmanboor                                                           Edelmanboor
                                                                                         1
                            -40
                                 Klei, matig zandig, zwak siltig,                                 -50
    50                           neutraalbruin, Edelmanboor               50
                                                                                                       Zand, matig grof, zwak kleiïg,
                                                                                                       zwakke olie-water reactie, zwakke
                  2                                                                      2             oliegeur, neutraalgrijs,
                                                                                                       Edelmanboor
                                                                                                  -80
                            -90                                                                        Klei, sterk zandig, zwak siltig,
                                                                                         3             zwakke olie-water reactie, matige
                                 Klei, sterk zandig, zwak humeus,                                 -100 oliegeur, neutraalgrijs,
   100                           zwak siltig, zwak glashoudend,          100
                                                                                                       Edelmanboor
                                 donker zwartgrijs, Edelmanboor
                  3                                                                                    Zand, matig grof, matig kleiïg,
                                                                                                       zwak siltig, neutraal grijsbruin,
                                                                                         4             Edelmanboor
                            -150                                                                  -150
   150                                                                   150
                                 Zand, matig grof, lichtgrijs,
                                 Edelmanboor
                  4
                            -200
   200
</pre>

====================================================================== Einde pagina 342 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 343 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      108                                                      Boring:      109
Datum:       23-06-2017                                               Datum:       23-06-2017
Boormeester: R. Barendrecht                                           Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                     0
     0                                                                     0
                                 Zand, matig grof, matig humeus,                                       Zand, matig grof, sterk kleiïg, zwak
                                 zwak siltig, donkerbruin,                                             humeus, zwak siltig, neutraal
                                 Edelmanboor                                                           grijsbruin, Edelmanboor
                  1                                                                      1
                            -50                                                                   -50
    50                                                                    50
                                 Zand, matig grof, zwak siltig, matig                                  Zand, matig grof, zwak kleiïg,
                                 gleyhoudend, lichtbruin,                                              sterke olie-water reactie, matige
                                 Edelmanboor                                                           oliegeur, donkergrijs,
                  2                                                                      2             Edelmanboor, 0 ppm
                                                                                                  -100
   100                                                                   100
                                                                                                       Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                                                                                       siltig, neutraalbruin, Edelmanboor
                  3                                                                      3
                            -150                                                                  -150
   150                                                                   150
Boring:      110                                                      Boring:      111
Datum:       23-06-2017                                               Datum:       23-06-2017
Boormeester: R. Barendrecht                                           Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                     0
     0                                                                     0
                                 Zand, matig grof, zwak kleiïg,                                        Zand, matig grof, matig kleiïg,
                                 matig humeus, donkerbruin,                                            zwak humeus, neutraalbruin,
                                 Edelmanboor                                                           Edelmanboor
                  1                                                                      1
                            -50
    50                                                                    50
                                 Zand, matig grof, matig kleiïg,                         2        -60
                                 matige olie-water reactie, sterke
                                 oliegeur, donker blauwgrijs,                                          Zand, matig grof, zwak kleiïg,
                                                                                         3             zwakke olie-water reactie, zwakke
                  2              Edelmanboor, 0ppm
                                                                                                  -80  oliegeur, lichtgrijs, Edelmanboor
                                                                                                       Zand, matig grof, matig kleiïg, licht
                                                                                                       grijsbruin, Edelmanboor
   100                                                                   100
                            -110                                                         4
                                 Zand, matig grof, licht grijsbruin,
                                 Edelmanboor
                  3
                                                                                                  -150
   150                                                                   150
                            -160
</pre>

====================================================================== Einde pagina 343 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 344 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      112                                                     Boring:      113
Datum:       23-06-2017                                              Datum:       23-06-2017
Boormeester: R. Barendrecht                                          Boormeester: R. Barendrecht
                            0                                                                    0
     0                                                                    0
                                 Zand, matig grof, matig humeus,                                      Zand, matig grof, matig humeus,
                                 zwak kleiïg, donkerbruin,                                            zwak kleiïg, donkerbruin,
                                 Edelmanboor                                                          Edelmanboor
                  1                                                                    1
                            -50                                                                  -50
    50                                                                   50
                                 Zand, matig grof, zwak siltig, zwak                                  Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                 kleiïg, neutraalgrijs, Edelmanboor                                   siltig, licht grijsbruin, Edelmanboor
                  2                                                                    2
   100                                                                  100
                  3                                                                    3
                            -150                                                                 -150
   150                                                                  150
Boring:      114                                                     Boring:      115
Datum:       23-06-2017                                              Datum:       23-06-2017
Opmerking:   Vervallen.
Boormeester: R. Barendrecht                                          Boormeester: R. Barendrecht
                            0                                                                    0
     0                                                                    0
                                                                                                      Zand, matig grof, matig humeus,
                                                                                                      zwak siltig, zwak kleiïg,
                                                                                                      donkerbruin, Edelmanboor
                                                                                       1
                                                                                                 -50
                                                                         50
                                                                                                      Zand, matig grof, zwak siltig, zwak
                                                                                                      gleyhoudend, licht grijsbruin,
                                                                                                      Edelmanboor
                                                                                       2
                                                                        100
                                                                                       3
                                                                                                 -150
                                                                        150
</pre>

====================================================================== Einde pagina 344 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 345 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      116                                                       Boring:      117
Datum:       23-06-2017                                                Datum:       23-06-2017
Boormeester: R. Barendrecht                                            Boormeester: R. Barendrecht
                            0                                                                      0
     0                                                                      0
                                 Zand, matig grof, matig kleiïg,                                        Zand, matig grof, matig humeus,
                                 zwak humeus, zwak puinhoudend,                                         zwak siltig, zwak kleiïg,
                                 donkerbruin, Edelmanboor                                               donkerbruin, Edelmanboor
                   1                                                                      1
                            -50                                                                    -50
    50                                                                     50
                                 Zand, matig grof, matig kleiïg,                                        Zand, matig grof, zwak siltig, zwak
                                 matige olie-water reactie, matige                                      gleyhoudend, licht grijsbruin,
                                 oliegeur, donkergrijs,                                                 Edelmanboor
                   2             Edelmanboor, 0ppm                                        2
                            -100                                                                   -100
   100                                                                    100
                                 Klei, sterk zandig, zwak siltig, geen                                  Zand, matig grof, zwak siltig, zwak
                                 olie-water reactie, zwakke                                             kleiïg, geen olie-water reactie,
                   3             oliegeur, donkergrijs,                                                 zwakke onbekende geur, licht
                            -130
                                 Edelmanboor, 0ppm                                        3             grijsbruin, Edelmanboor
                                 Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                 siltig, neutraal bruingrijs,
   150                           Edelmanboor                              150
                                                                                                   -150
                   4
                            -180
Boring:      118                                                       Boring:      119
Datum:       23-06-2017                                                Datum:       23-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                            Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                      0
     0                                                                      0
                                 Zand, matig grof, matig kleiïg,                                        Klei, matig zandig, zwak humeus,
                                 matig humeus, donkerbruin,                                             zwak siltig, donkerbruin,
                                 Edelmanboor                                                            Edelmanboor
                   1                                                                      1
                            -50
    50                                                                     50
                                 Zand, matig grof, matig kleiïg,                                   -60
                                 zwak humeus, zwak puinhoudend,
                                 donkerbruin, Edelmanboor                                               Klei, sterk zandig, zwakke
                                                                                                        olie-water reactie, zwakke
                   2                                                                                    oliegeur, donkergrijs, Edelmanboor
                                                                                          2
                            -100                                                                   -100
   100                                                                    100
                                 Zand, matig grof, lichtbruin,                                          Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                 Edelmanboor                                                            siltig, lichtgrijs, Edelmanboor
                   3                                                                      3
                            -150                                                                   -150
   150                                                                    150
</pre>

====================================================================== Einde pagina 345 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 346 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      120                                                       Boring:      121
Datum:       23-06-2017                                                Datum:       23-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                            Boormeester: R. Barendrecht
                            0                                                                      0
     0                                                                      0
                                 Zand, matig grof, sterk kleiïg,                                        Zand, matig grof, matig humeus,
                                 matig humeus, zwak siltig,                                             zwak kleiïg, donkerbruin,
                                 donkerbruin, Edelmanboor                                               Edelmanboor
                   1                                                                      1
                            -50                                                                    -50
    50                                                                     50
                                 Zand, matig grof, lichtbruin,                                          Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                 Edelmanboor                                                            siltig, licht grijsbruin, Edelmanboor
                   2                                                                      2
   100                                                                    100
                   3
                            -130                                                          3
                                 Zand, matig grof, zwak siltig,
                   4             lichtgrijs, Edelmanboor
                            -150                                                                   -150
   150                                                                    150
Boring:      122                                                       Boring:      123
Datum:       23-06-2017                                                Datum:       23-06-2017
Boormeester: R. Barendrecht                                            Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                      0
     0                                                                      0
                                 Zand, matig grof, matig humeus,                                        Zand, matig grof, matig humeus,
                                 zwak kleiïg, donkerbruin,                                              zwak kleiïg, neutraalbruin,
                                 Edelmanboor                                                            Edelmanboor
                   1                                                                      1
                            -50                                                                    -50
    50                                                                     50
                                 Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak                                    Zand, matig grof, zwak kleiïg,
                                 siltig, licht grijsbruin, Edelmanboor                                  matige olie-water reactie, zwakke
                                                                                          2             oliegeur, donker blauwgrijs,
                   2                                                                                    Edelmanboor
                                                                                                   -80
                                                                                                        Klei, zwak siltig, sterk zandig,
                                                                                                        neutraalgrijs, Edelmanboor
   100                                                                    100
                                                                                          3
                   3
                            -150                                                                   -150
   150                                                                    150
</pre>

====================================================================== Einde pagina 346 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 347 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      124                                                       Boring:      125
Datum:       23-06-2017                                                Datum:       23-06-2017
Boormeester: R. Barendrecht                                            Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                      0
     0                                                                      0
                                 Zand, matig grof, matig humeus,                                        Klei, uiterst zandig, zwak siltig,
                                 zwak kleiïg, donkerbruin,                                              zwak humeus, neutraalbruin,
                                 Edelmanboor                                                            Edelmanboor
                   1                                                                      1
                            -50
    50                                                                     50
                                 Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                 siltig, licht grijsbruin, Edelmanboor
                   2                                                                      2
                                                                                                   -100
   100                                                                    100
                                                                                                        Zand, matig grof, sterk kleiïg,
                                                                                                        matig siltig, geen olie-water
                                                                                                        reactie, zwakke oliegeur,
                   3                                                                      3             donkergrijs, Edelmanboor
                            -150                                                                   -150
   150                                                                    150
Boring:      126                                                       Boring:      127
Datum:       23-06-2017                                                Datum:       23-06-2017
Boormeester: J. D. de Zeeuw                                            Boormeester: J. D. de Zeeuw
                            0                                                                      0
     0                                                                      0
                                 Zand, matig grof, matig kleiïg,                                        Zand, matig grof, matig kleiïg,
                                 zwak humeus, donkerbruin,                                              zwak humeus, donkerbruin,
                                 Edelmanboor                                                            Edelmanboor
                   1                                                                      1
                                                                                                   -50
    50                                                                     50
                                                                                                        Klei, sterk zandig, matig siltig, licht
                                                                                                        grijsbruin, Edelmanboor
                   2                                                                      2
                            -100                                                                   -100
   100                                                                    100
                                 Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak                                    Zand, matig grof, sterk kleiïg, zwak
                                 siltig, licht grijsbruin, Edelmanboor                                  siltig, licht grijsbruin, Edelmanboor
                   3                                                                      3
                            -150                                                                   -150
   150                                                                    150
</pre>

====================================================================== Einde pagina 347 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 348 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17 te 's-Gravenzande
Projectcode: 2017.0137
Boring:      128
Datum:       23-06-2017
Boormeester: R. Barendrecht
                            0
     0
                                 Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                                 humeus, zwak siltig, neutraalbruin,
                                 Edelmanboor
                  1
    50
                  2
                            -90
                                 Klei, sterk zandig, matig siltig,
   100                           sterk puinhoudend, neutraalbruin,
                  3              Edelmanboor, Gestaakt op puin.
                            -130
</pre>

====================================================================== Einde pagina 348 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 349 ======================================================================

<pre>          BMA Milieu B.V.
Bijlage 6
Fotoblad
</pre>

====================================================================== Einde pagina 349 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 350 ======================================================================

<pre>                                                            BMA Milieu B.V.
2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
</pre>

====================================================================== Einde pagina 350 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 351 ======================================================================

<pre>                                                            BMA Milieu B.V.
2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande in de gemeente Westland
</pre>

====================================================================== Einde pagina 351 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 352 ======================================================================

<pre>                       BMA Milieu B.V.
Bijlage 7
Historische informatie
</pre>

====================================================================== Einde pagina 352 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 353 ======================================================================

<pre>                                                                        BMA Milieu B.V.
                                              Historisch kaartmateriaal
                                      locatie
                                    locatie
2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande
</pre>

====================================================================== Einde pagina 353 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 354 ======================================================================

<pre>                                             BMA Milieu B.V.
                                    locatie
                                     locatie
2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande
</pre>

====================================================================== Einde pagina 354 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 355 ======================================================================

<pre>                                            BMA Milieu B.V.
                                    locatie
                                    locatie
2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande
</pre>

====================================================================== Einde pagina 355 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 356 ======================================================================

<pre>                                            BMA Milieu B.V.
                                    locatie
                                    locatie
2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande
</pre>

====================================================================== Einde pagina 356 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 357 ======================================================================

<pre>                                            BMA Milieu B.V.
                                    locatie
                                    locatie
2017.0137
Hyacinthstraat 17 te ’s-Gravenzande
</pre>

====================================================================== Einde pagina 357 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 358 ======================================================================

<pre>Rapport Bodemloket
ZH178309385
Hyacintstraat 17 ZH178309385
Datum: 06-06-2017
           Legenda
           Locatie
           Beschikbaarheid
           gegevens
           Voortgang onderzoek
1/3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 358 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 359 ======================================================================

<pre>ZH178309385 Hyacintstraat 17 ZH178309385
Inhoud
1 Algemeen
 1.1 Administratieve gegevens
 1.2 Statusinformatie
 1.3 Verontreinigende (onderzochte) activiteiten
 1.4 Onderzoeksrapporten
 1.5 Besluiten
 1.6 Saneringsinformatie
 1.7 Contactgegevens
 1.8 Disclaimer
1         Algemeen
          Dit rapport is opgesteld met de gegevens uit http://www.bodemloket.nl/
1.1       Administratieve gegevens
          Locatienaam:                                 Hyacintstraat 17 ZH178309385
          Identificatiecode volgens bevoegd gezag:     AA051901411
          Locatiecode gemeentelijk BIS:                ZH178309385
          Adres:                                       Hyacinthstraat 17 2691LH 's-Gravenzande
          Gegevensbeheerder:                           Omgevingsdienst Haaglanden
          Als de gegevensbeheerder de provincie is, kan er bij de gemeente en/of de omgevingsdienst
          waar de locatie onder valt meer informatie beschikbaar zijn.
1.2       Statusinformatie
          Vervolg:                                     voldoende onderzocht.
          Omschrijving:                                De resultaten van het uitgevoerde (historische)
                                                       bodemonderzoek geven aan dat de (voormalige)
                                                       activiteiten en/of de onderzoekslocatie voldoende
                                                       zijn onderzocht in het kader van de Wet
                                                       bodembescherming.
1.3       Verontreinigende (onderzochte) activiteiten
           Omschrijving                    Start                             Eind
           stookolietank (bovengronds)     onbekend                          onbekend
           (631305)
           bestrijdingsmiddelenopslagplaatsonbekend                          huidig
           (631298)
           stookolietank (bovengronds)     onbekend                          huidig
           (631305)
           glastuinbouw (011218)           1950                              huidig
1.4       Onderzoeksrapporten
           Type                     Auteur                  Nummer                   Datum
           Nul- of                  Bma                     NUL/AO.98199             1998-10-15
           Eindsituatieonderzoek
1.5       Besluiten
2/3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 359 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 360 ======================================================================

<pre>     Type                             Kenmerk                        Datum
1.6 Saneringsinformatie
     Bovengronds              Ondergronds             Start                 Eind
1.7 Contact
    Gedetailleerde informatie over deze locatie kunt u opvragen bij
    Omgevingsdienst haaglanden
1.8 Disclaimer
    Dit rapport geeft de situatie weer zoals bekend op de datum van afdrukken. De getoonde
    informatie is afkomstig van provincies, omgevingsdiensten of gemeenten en wordt zonder
    tussenkomst van Rijkswaterstaat gepubliceerd. Inhoudelijke vragen over de getoonde
    bodeminformatie kunt u stellen aan de desbetreffende organisatie.
    Rijkswaterstaat beheert de website Bodemloket.nl. Vragen over de werking van de website kunt
    u stellen via onze helpdesk: http://www.rwsleefomgeving.nl/helpdesk/bodembeheer.
3/3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 360 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 361 ======================================================================

<pre>Rapport Bodemloket
ZH178309159
Maasdijk 127 ZH178309159
Datum: 06-06-2017
           Legenda
           Locatie
           Beschikbaarheid
           gegevens
           Voortgang onderzoek
1/3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 361 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 362 ======================================================================

<pre>ZH178309159 Maasdijk 127 ZH178309159
Inhoud
1 Algemeen
 1.1 Administratieve gegevens
 1.2 Statusinformatie
 1.3 Verontreinigende (onderzochte) activiteiten
 1.4 Onderzoeksrapporten
 1.5 Besluiten
 1.6 Saneringsinformatie
 1.7 Contactgegevens
 1.8 Disclaimer
1         Algemeen
          Dit rapport is opgesteld met de gegevens uit http://www.bodemloket.nl/
1.1       Administratieve gegevens
          Locatienaam:                                 Maasdijk 127 ZH178309159
          Identificatiecode volgens bevoegd gezag:     AA051900731
          Locatiecode gemeentelijk BIS:                ZH178309159
          Adres:                                       Maasdijk 127 2691PC 's-Gravenzande
          Gegevensbeheerder:                           Omgevingsdienst Haaglanden
          Als de gegevensbeheerder de provincie is, kan er bij de gemeente en/of de omgevingsdienst
          waar de locatie onder valt meer informatie beschikbaar zijn.
1.2       Statusinformatie
          Vervolg:                                     voldoende onderzocht.
          Omschrijving:                                De resultaten van het uitgevoerde (historische)
                                                       bodemonderzoek geven aan dat de (voormalige)
                                                       activiteiten en/of de onderzoekslocatie voldoende
                                                       zijn onderzocht in het kader van de Wet
                                                       bodembescherming.
1.3       Verontreinigende (onderzochte) activiteiten
           Omschrijving                    Start                             Eind
           bestrijdingsmiddelenopslagplaatsonbekend                          onbekend
           (631298)
           glastuinbouw (011218)           onbekend                          onbekend
           brandstoftank (bovengronds)     onbekend                          onbekend
           (631300)
1.4       Onderzoeksrapporten
           Type                     Auteur                  Nummer                   Datum
           Nul- of                  Bma                     98233                    1998-11-11
           Eindsituatieonderzoek
1.5       Besluiten
           Type                            Kenmerk                           Datum
2/3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 362 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 363 ======================================================================

<pre>    Saneringsinformatie
1.6
     Bovengronds              Ondergronds             Start                 Eind
1.7 Contact
    Gedetailleerde informatie over deze locatie kunt u opvragen bij
    Omgevingsdienst haaglanden
1.8 Disclaimer
    Dit rapport geeft de situatie weer zoals bekend op de datum van afdrukken. De getoonde
    informatie is afkomstig van provincies, omgevingsdiensten of gemeenten en wordt zonder
    tussenkomst van Rijkswaterstaat gepubliceerd. Inhoudelijke vragen over de getoonde
    bodeminformatie kunt u stellen aan de desbetreffende organisatie.
    Rijkswaterstaat beheert de website Bodemloket.nl. Vragen over de werking van de website kunt
    u stellen via onze helpdesk: http://www.rwsleefomgeving.nl/helpdesk/bodembeheer.
3/3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 363 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 364 ======================================================================

<pre>Rapport Bodemloket
ZH178309139
Maasdijk 101 en 113 ZH178309139
Datum: 06-06-2017
           Legenda
           Locatie
           Beschikbaarheid
           gegevens
           Voortgang onderzoek
1/3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 364 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 365 ======================================================================

<pre>ZH178309139 Maasdijk 101 en 113 ZH178309139
Inhoud
1 Algemeen
 1.1 Administratieve gegevens
 1.2 Statusinformatie
 1.3 Verontreinigende (onderzochte) activiteiten
 1.4 Onderzoeksrapporten
 1.5 Besluiten
 1.6 Saneringsinformatie
 1.7 Contactgegevens
 1.8 Disclaimer
1         Algemeen
          Dit rapport is opgesteld met de gegevens uit http://www.bodemloket.nl/
1.1       Administratieve gegevens
          Locatienaam:                                 Maasdijk 101 en 113 ZH178309139
          Identificatiecode volgens bevoegd gezag:     AA051901422
          Locatiecode gemeentelijk BIS:                ZH178309139
          Adres:                                       Maasdijk 101+113 2691PC 's-Gravenzande
          Gegevensbeheerder:                           Omgevingsdienst Haaglanden
          Als de gegevensbeheerder de provincie is, kan er bij de gemeente en/of de omgevingsdienst
          waar de locatie onder valt meer informatie beschikbaar zijn.
1.2       Statusinformatie
          Vervolg:                                     voldoende gesaneerd.
          Omschrijving:                                De resultaten van de evaluatie van de sanering
                                                       geven aan dat de vastgestelde verontreiniging
                                                       voldoende is gesaneerd in het kader van de Wet
                                                       bodembescherming.
1.3       Verontreinigende (onderzochte) activiteiten
           Omschrijving                    Start                           Eind
           stookolietank (bovengronds)     onbekend                        onbekend
           (631305)
           stookolietank (bovengronds)     onbekend                        onbekend
           (631305)
           hbo-tank (bovengronds)          onbekend                        2008
           (631302)
           dieseltank (bovengronds)        onbekend                        huidig
           (631301)
           hbo-tank (ondergronds)          onbekend                        2008
           (631242)
           glastuinbouw (011218)           onbekend                        2008
           bestrijdingsmiddelenopslagplaatsonbekend                        2008
           (631298)
           bloemenkwekerij (011214)        1979                            1995
           slachthuis (151110)             1911                            onbekend
1.4       Onderzoeksrapporten
2/3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 365 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 366 ======================================================================

<pre>     Type                     Auteur                  Nummer                Datum
     brf (briefrapport)       Bma                     20080202              2008-10-13
     Sanerings evaluatie      Bma                     EVA.20080202.1        2008-10-10
     Sanerings evaluatie      Bma                     EVA.20080202          2008-08-27
     Verkennend onderzoek Bma                         NEN.20070357.2        2008-05-08
     NEN 5740
     Saneringsplan            Bma                     SAN.20080102          2008-05-06
     Verkennend onderzoek Bma                         NEN.20070357          2008-03-07
     NEN 5740
     avr (aanvullend          Bma Milieu              NEN.20070149          2007-07-23
     rapport)
     Nul- of                  Bma Milieu              NUL.98233             1998-11-11
     Eindsituatieonderzoek
     Nul- of                  Kanters                 1205S001              1998-11-05
     Eindsituatieonderzoek
     Nul- of                  Van Der Helm            COMG7722.2            1998-02-06
     Eindsituatieonderzoek
1.5 Besluiten
     Type                              Kenmerk                       Datum
     Instemmen uitgevoerde             PZH-2008-924313               2008-10-21
     sanering
     beschikking ernstig, spoed        PZH-2008-526349               2008-06-19
     Instemmen met SP                  PZH-2008-526349               2008-06-19
1.6 Saneringsinformatie
     Bovengronds              Ondergronds             Start                 Eind
     voll. verw.,             stabiel, geen                                 2008-10-21
     aanvulgrond schoon       restverontr./zorg/mon.
     (MF)
1.7 Contact
    Gedetailleerde informatie over deze locatie kunt u opvragen bij
    Omgevingsdienst haaglanden
1.8 Disclaimer
    Dit rapport geeft de situatie weer zoals bekend op de datum van afdrukken. De getoonde
    informatie is afkomstig van provincies, omgevingsdiensten of gemeenten en wordt zonder
    tussenkomst van Rijkswaterstaat gepubliceerd. Inhoudelijke vragen over de getoonde
    bodeminformatie kunt u stellen aan de desbetreffende organisatie.
    Rijkswaterstaat beheert de website Bodemloket.nl. Vragen over de werking van de website kunt
    u stellen via onze helpdesk: http://www.rwsleefomgeving.nl/helpdesk/bodembeheer.
3/3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 366 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 367 ======================================================================

<pre>Rapport Bodemloket
ZH178309538
Heenweg / Hyacintstraat ZH178309538
Datum: 03-07-2017
           Legenda
           Locatie
           Beschikbaarheid
           gegevens
           Voortgang onderzoek
1/3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 367 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 368 ======================================================================

<pre>ZH178309538 Heenweg / Hyacintstraat ZH178309538
Inhoud
1 Algemeen
 1.1 Administratieve gegevens
 1.2 Statusinformatie
 1.3 Verontreinigende (onderzochte) activiteiten
 1.4 Onderzoeksrapporten
 1.5 Besluiten
 1.6 Saneringsinformatie
 1.7 Contactgegevens
 1.8 Disclaimer
1         Algemeen
          Dit rapport is opgesteld met de gegevens uit http://www.bodemloket.nl/
1.1       Administratieve gegevens
          Locatienaam:                                 Heenweg / Hyacintstraat ZH178309538
          Identificatiecode volgens bevoegd gezag:     ZH178309538
          Locatiecode gemeentelijk BIS:                AA051911211
          Adres:                                       Heenweg 's-Gravenzande
          Gegevensbeheerder:                           Omgevingsdienst Haaglanden
          Als de gegevensbeheerder de provincie is, kan er bij de gemeente en/of de omgevingsdienst
          waar de locatie onder valt meer informatie beschikbaar zijn.
1.2       Statusinformatie
          Vervolg:                                     voldoende onderzocht.
          Omschrijving:                                De resultaten van het uitgevoerde (historische)
                                                       bodemonderzoek geven aan dat de (voormalige)
                                                       activiteiten en/of de onderzoekslocatie voldoende
                                                       zijn onderzocht in het kader van de Wet
                                                       bodembescherming.
1.3       Verontreinigende (onderzochte) activiteiten
           Omschrijving                     Start                            Eind
1.4       Onderzoeksrapporten
           Type                     Auteur                  Nummer                   Datum
           Indicatief onderzoek     Ecoloss                 IP02-1122                2002-09-05
           Verkennend onderzoek Mol                         04305C                   2002-02-21
           NEN 5740
           Nader onderzoek          Mol                     04305/2                  2001-11-14
           Indicatief onderzoek     Mol                     04305                    2001-10-01
1.5       Besluiten
           Type                             Kenmerk                          Datum
2/3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 368 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 369 ======================================================================

<pre>1.6 Saneringsinformatie
     Bovengronds              Ondergronds             Start                 Eind
1.7 Contact
    Gedetailleerde informatie over deze locatie kunt u opvragen bij
    Omgevingsdienst haaglanden
1.8 Disclaimer
    Dit rapport geeft de situatie weer zoals bekend op de datum van afdrukken. De getoonde
    informatie is afkomstig van provincies, omgevingsdiensten of gemeenten en wordt zonder
    tussenkomst van Rijkswaterstaat gepubliceerd. Inhoudelijke vragen over de getoonde
    bodeminformatie kunt u stellen aan de desbetreffende organisatie.
    Rijkswaterstaat beheert de website Bodemloket.nl. Vragen over de werking van de website kunt
    u stellen via onze helpdesk: http://www.rwsleefomgeving.nl/helpdesk/bodembeheer.
3/3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 369 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 370 ======================================================================

<pre>                                                    BMA Milieu B.V.
Bijlage 8
Procescertificaat protocol 2001, 2002, 2003 en 2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 370 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 371 ======================================================================

<pre>BMA Milieu B.V.</pre>

====================================================================== Einde pagina 371 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 372 ======================================================================

<pre>BMA Milieu B.V.</pre>

====================================================================== Einde pagina 372 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 373 ======================================================================

<pre>                 BMA Milieu B.V.
Bijlage 9
Functiescheiding
</pre>

====================================================================== Einde pagina 373 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 374 ======================================================================

<pre>                                                                                        BMA Milieu B.V.
De monsternemer van BMA Milieu B.V.
de heer J. de Zeeuw
verklaart dat het veldwerk onafhankelijk van de opdrachtgever is uitgevoerd conform de eisen van
BRL SIKB 2000 en de daarbij horende protocollen, waarbij gebruik is gemaakt van interne functi
                                                                                          functie-
scheiding onder de voorwaarden die het Besluit bodemkwaliteit hieraan stelt.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 374 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 375 ======================================================================

<pre>                                                  BMA Milieu B.V.
Bijlage 10
Verklarende tekst toetsingscriteria en parameters
</pre>

====================================================================== Einde pagina 375 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 376 ======================================================================

<pre>                                                                                                    BMA Milieu B.V.
Toetsingscriteria
Achtergrondwaarden:
De achtergrondwaarden zijn bij regeling van Onze Ministers vastgestelde gehalten aan chemische stoffen voor
een goede bodemkwaliteit, waarvoor geldt dat er geen sprake is van belasting door lokale verontreinigingsbron-
nen. Bij overschrijding van de achtergrondwaarde [AW2000] is sprake van een lichte verontreiniging in de
grond.
Streefwaarden:
De streefwaarden geven het niveau aan waarbij sprake is van een duurzame bodemkwaliteit. Dit betekent dat de
streefwaarden het niveau aangeven waarbij geen afbreuk wordt gedaan aan de functionele eigenschappen die de
bodem voor mens, dier en plant heeft. Bij overschrijding van de streefwaarden [S] is sprake van een lichte ver-
ontreiniging in het grondwater.
Tussenwaarde
Wanneer deze waarde overschreden wordt voor een of meerdere stoffen gaat men er vanuit dat zich een risico
van blootstelling aan mens of milieu zou kunnen voordoen met mogelijk schadelijke gevolgen. Dit houdt in dat
een nader onderzoek in principe noodzakelijk is. Bij overschrijding van de 1/2 som achtergrond- en interventie-
waarden is er sprake van een matige verontreiniging in de grond. In het grondwater is sprake van een matige
verontreiniging bij overschrijding van de 1/2 som streef- en interventiewaarden. De 1/2 som achtergrond-/streef-
en interventiewaarde wordt ook wel de tussenwaarde [T] genoemd.
Interventiewaarden:
Bij overschrijding van de interventiewaarden [I] is het wenselijk een saneringsonderzoek met daaropvolgend een
sanering uit te voeren. Immers de interventiewaarden bodemsanering geven het concentratieniveau voor grond
en grondwater aan waarboven ernstige vermindering optreedt van de functionele eigenschappen die de bodem
heeft voor mens, plant of dier. Bij overschrijding van de interventiewaarden is er sprake van een sterke veront-
reiniging. Volgens het beleid is er sprake van een ernstig geval van bodemverontreiniging wanneer in minimaal
25 m3 grond of 100 m3 grondwater voor ten minste één stof de gemiddelde concentratie hoger is dan de interven-
tiewaarde.
De streef- en interventiewaarden in grond/sediment variëren met het bodemtype. Veel verontreinigende stoffen
worden namelijk gebonden aan bodembestanddelen. Binding treedt met name op aan lutum [fractie < 2 m] en
organisch stof [gloeiverlies als percentage van het totale drooggewicht]. De streef- en interventiewaarden in
grond/sediment zijn afhankelijk gesteld van beide genoemde bodemparameters. Voor het op de onderhavige
locatie aanwezige bodemtype zijn de toetsingswaarden berekend volgens de in bovengenoemde circulaire opge-
nomen formules. De toetsingswaarden voor grondwater zijn onafhankelijk gesteld van het bodemtype.
Toelichting streefwaarden
Bij het vaststellen van de streefwaarden is voor een aantal stoffen uitgegaan van achtergrondgehalten die van
nature aanwezig zijn of die zijn veroorzaakt door diffuse verontreiniging via de atmosfeer. Hierbij zijn boven-
grenzen genomen van achtergrondgehalten die in natuurgebieden zijn gevonden. Voor andere stoffen zijn de
streefwaarden berekend uitgaande van een verwaarloosbaar risico. Daarbij is rekening gehouden met milieuhy-
giënische randvoorwaarden vanuit andere beleidsterreinen [zoals drinkwater- en warenwetnormen]. De streef-
waarden zijn met name bij curatieve [bodemsanerende] en preventieve [bodembeschermende] maatregelen van
belang. Voor deze beide soorten maatregelen geven de streefwaarden respectievelijk het uiteindelijk te bereiken
en het te handhaven kwaliteitsniveau aan.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 376 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 377 ======================================================================

<pre>                                                                                                      BMA Milieu B.V.
Toelichting interventiewaarden
De interventiewaarden zijn gebaseerd op een uitgebreide RIVM-studie naar zowel humaantoxicologische [risico
voor de mens] als ecotoxicologische risico's [risico voor planten- en dierenleven] van bodemverontreinigende
stoffen. Deze waarden geven het concentratieniveau voor verontreinigingen aan, waarboven ernstige verminde-
ring dreigt van de functionele eigenschappen die de bodem heeft voor mens, plant en dier.
Blootstelling aan een verontreiniging kan via een groot aantal routes in verschillende mate plaatsvinden. Dit is
afhankelijk van lokale factoren [bijv. het voorkomen van verhardingen] en bij de mens van het gedrag [bijv.
consumptie van vis uit oppervlaktewater met verontreinigde waterbodem]. Voor de afleiding van de algemeen
geldende interventiewaarden is uitgegaan van een "standaard" gedragspatroon, waarbij alle blootstellingsroutes
een rol spelen.
Gezien het bovenstaande is het mogelijk dat uit de toetsing blijkt dat er sprake is van een ernstig geval van bo-
demverontreiniging, zonder dat er bij het huidige gebruik een ontoelaatbaar risico aanwezig is. Dit is het geval
als de blootstellingsroutes die tot dit risico aanleiding geven momenteel niet van toepassing zijn. Na de toetsing
aan de interventiewaarden kan dan ook alleen worden aangegeven of er een saneringsnoodzaak is. De sane-
ringsurgentie is afhankelijk van de actuele risico's.
Parameters
Zware metalen; komen van nature in geringe hoeveelheden in de bodem voor, vrijwel altijd als verbinding.
Verhoogde gehaltes aan zware metalen in grond en grondwater kunnen worden veroorzaakt door een groot scala
aan activiteiten. Over het algemeen zijn zware metalen slecht uitloogbaar.
Aromaten; worden veel gebruikt als oplosmiddel, het zijn meestal vrij vluchtige stoffen die vetten en vetachtige
stoffen goed oplossen. Door de redelijke oplosbaarheid van vluchtige aromaten in water worden deze stoffen
zowel in grond als grondwater aangetroffen. Benzeen, Tolueen, Ethylbenzeen en Xylenen komen voor in benzi-
ne en diesel.
Polycyclische aromatische koolwaterstoffen; PAK omvatten een groot aantal verbindingen die met name in
teerprodukten worden aangetroffen, of bij verbranding van bijv. steenkool ontstaan.
Alifatische chloorkoolwaterstoffen; worden veelal toegepast als oplosmiddel en als ontvettingsmiddel. Bekende
voorbeelden hiervan zijn trichlooretheen (Tri) en tetrachlooretheen (Per).
PCB’s; werden veelal toegepast als isolatie vloeistof in transformatoren en condensatoren, als hydraulische
vloeistof, koelvloeistof, smeermiddel en weekmaker in kunststoffen en verder in verf, inkt, lak, kit en lijm.
Minerale olie; de schadelijkheid van minerale olie is op zich niet groot, maar indien olie in grote hoeveelhe den
in de bodem aanwezig is, is een normaal bodemleven of plantengroei door zuurstofgebrek niet mogelijk. De
eventuele toxiciteit wordt voornamelijk bepaald door de aanwezigheid van toxische nevenbestanddelen (aroma-
ten, fenolen en lood). Als gevolg van permeatie door kunststof waterleidingbuizen van polyethyleen kan minera-
le olie aanleiding geven tot verontreiniging van het drinkwater.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 377 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 378 ======================================================================

<pre>Opdrachtgever          :     Weboma Ontwikkeling B.V.
                             T.a.v. mw. M.M. van Schie
                             Postbus 245
                             2290 AE WATERINGEN
Rapportnummer          :     ABO.2021.0256
Datum                  :     30 december 2021
                  Aanvullend verkennend en nader bodemonderzoek
                                            Hyacinthstraat 17A
                                               ‘s-Gravenzande
                                            Gemeente Westland
                                  BMA Milieu B.V. ⚫ Zuidweg 77 ⚫ 2671 MP Naaldwijk
                         Tel. (0174) 63 07 43 ⚫ E-mail: info@bma-milieu.nl ⚫ www.bma-milieu.nl
          IBAN: NL97 RABO 0342 9797 36 ⚫ BIC: RABONL2U ⚫ BTW nr. NL805523868B01 ⚫ KvK nr. 272.40.966
</pre>

====================================================================== Einde pagina 378 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 379 ======================================================================

<pre>                                                                       BMA Milieu B.V.
Inhoudsopgave                                                                blz.
1.   Inleiding en doel van het onderzoek                                            1
     1.1    Algemeen                                                                1
     1.2    Aanleiding en doelstelling                                              1
     1.3    Referentiekader                                                         1
     1.4    Opbouw van het rapport                                                  1
2.   Beschikbare gegevens en onderzoeksopzet                                        2
     2.1    Beschikbare gegevens                                                    2
     2.2    Onderzoeksopzet aanvullend verkennend bodemonderzoek                    2
3.   Conceptueel model en onderzoeksopzet nader bodemonderzoek                      3
     3.1    Conceptueel model                                                       3
4.   Veldwerkzaamheden                                                              4
     4.1    Uitgevoerde werkzaamheden                                               4
     4.2    Samenstelling van de bodem en zintuiglijke waarnemingen                 4
     4.3    Grondwater                                                              5
     4.4    Afwijkingen BRL 2000, protocol 2001/2002                                5
5.   Laboratoriumonderzoek                                                          6
     5.1    Uitgevoerde analyses                                                    6
     5.2    Toetsingscriteria grond en grondwater                                   6
     5.3    Interpretatie van de analyseresultaten grond en grondwater              7
     5.4    Bespreking resultaten                                                   8
     5.5    Aanpassingen op het conceptueel model                                   8
6.   Evaluatie                                                                      9
     6.1    Algemeen                                                                9
     6.2    Conclusies en aanbevelingen                                             9
Literatuurlijst                                                                    10
Tabellen
Tabel 1     Onderzoeksopzet                                                         2
Tabel 2     Onderzoeksopzet conceptueel model                                       3
Tabel 3     Uitgevoerde werkzaamheden                                               4
Tabel 4     Zintuiglijke waarnemingen                                               4
Tabel 5     Metingen grondwater                                                     5
Tabel 6     Samenstelling monsters en uitgevoerde analyses                          6
Tabel 7     Overzicht gemeten verontreinigingen in grond en grondwater              7
Bijlagen
Bijlage 1   Regionale situatie
Bijlage 2   Locatie en boringen
Bijlage 3   Toetsing analyseresultaten
Bijlage 4   Analysecertificaten
Bijlage 5   Bodemprofielen
Bijlage 6   Foto’s
Bijlage 7   Procescertificaat protocol 2001, 2002, 2003 en 2018
Bijlage 8   Functiescheiding
Bijlage 9   Verklarende tekst toetsingscriteria en parameters
</pre>

====================================================================== Einde pagina 379 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 380 ======================================================================

<pre>                                                                                          BMA Milieu B.V.
1.       Inleiding en doel van het onderzoek
1.1 Algemeen
Mevrouw M.M. van Schie van Weboma Ontwikkeling B.V. verzocht aan milieuadviesbureau BMA
Milieu B.V. een aanvullend verkennend en nader bodemonderzoek te verrichten op een locatie gele-
gen aan de Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente Westland. De regionale ligging en
een overzicht van de onderzoekslocatie zijn weergegeven in respectievelijk bijlage 1 en 2.
1.2 Aanleiding en doelstelling
Aanleiding tot het uitvoeren van het aanvullend verkennend bodemonderzoek is de (aangehouden)
omgevingsvergunning voor de bouw van woningen op locatie Heenweg en het ontbreken van bodem-
onderzoek ter plaatse van percelen 6807 en 7448. Doel van het onderzoek is het vaststellen van de mi-
lieuhygiënische kwaliteit van de bodem.
Aanleiding van het nader bodemonderzoek is de in onderhavig aanvullend verkennend bodemonder-
zoek aangetoonde verontreinigingen met zink in de bovengrond. Doel van het nader bodemonderzoek
is het bepalen van de ernst (mate en omvang) van de verontreiniging zink in de bovengrond.
1.3 Referentiekader
BMA Milieu B.V. is ISO-9001:2015 gecertificeerd voor bodemonderzoek en milieuadviezen.
Het managementsysteem van BMA Milieu B.V. is door Normec Certification geëvalueerd en goedge-
keurd volgens de Beoordelingsrichtlijn voor het procescertificaat Veldwerk bij milieuhygiënisch bo-
demonderzoek BRL SIKB 2000 (protocollen 2001, 2002, 2003 en 2018). Onder de activiteiten van
deze procescertificaten vallen het plaatsen van handboringen en peilbuizen, maken van boorbeschrij-
vingen, nemen van grondmonsters en grondwatermonsters en waterpassen en veldwerk bij milieuhygi-
enisch waterbodemonderzoek (2001, 2002 en 2003), de maaiveldinspectie en monsterneming van as-
best in bodem (2018) en de overdracht van de monsters, inclusief de daarbij behorende veldwerkregi-
stratie, aan een erkend laboratorium of de opdrachtgever. Het procescertificaat is opgenomen in bij-
lage 7.
Volledigheidshalve moet gemeld worden dat onderhavig bodemonderzoek, zoals ieder milieukundig
bodemonderzoek, steekproefsgewijs is uitgevoerd. Dit betekent dat het onderzoek gebaseerd is op het
verrichten van een beperkt aantal boringen en het nemen van een beperkt aantal monsters voor onder-
zoek in het laboratorium. Het is niet uitgesloten dat er lokaal afwijkingen in de bodem voorkomen,
welke op de plaats van de uitgevoerde boringen niet zijn waargenomen.
Tevens dient opgemerkt te worden dat het bodemonderzoek een momentopname is en derhalve een
bepaalde tijd geldig is (afhankelijk van het onderzoek en het bevoegd gezag). Met name op plaatsen
waar tijdens bedrijfsactiviteiten verontreinigende stoffen worden gebruikt, gevormd of opgeslagen,
kan de bodemkwaliteit worden beïnvloed. Als onafhankelijk adviesbureau is BMA Milieu B.V. op
geen enkele juridische, financiële of andere wijze verbonden met de onderzoekslocatie.
1.4 Opbouw van het rapport
De beschikbare gegevens, de onderzoekshypothese en de onderzoeksopzet zijn beschreven in hoofd-
stuk 2. Het conceptueel model is beschreven in hoofdstuk 3. De veldwerkzaamheden en het laboratori-
umonderzoek worden beschreven in hoofdstukken 4 en 5. De evaluatie, alsmede toetsing van de hypo-
these, is opgenomen in hoofdstuk 6.
ABO.2021.0256
Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente Westland
30 december 2021
                                                                                                       1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 380 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 381 ======================================================================

<pre>                                                                                                                        BMA Milieu B.V.
2.       Beschikbare gegevens en onderzoeksopzet
2.1 Beschikbare gegevens
De onderzoekslocatie is gelegen aan de Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente West-
land en heeft een oppervlakte van circa 270 m2, staat kadastraal bekend als gemeente ‘s-Gravenzande,
sectie L, nummers 6807 en 7448 (gedeeltelijk).
De regionale ligging van het terrein is weergegeven in bijlage 1. Enkele foto’s van de locatie zijn op-
genomen in bijlage 6.
Eerder verricht bodemonderzoek
Door BMA Milieu is, ter plaatse van de woningbouwlocatie Heenweg, recentelijk een milieukundig
bodemonderzoek inclusief vooronderzoek uitgevoerd (kenmerk: MBO.2021.0135, d.d. 9 september
2021). Uit de rapportage blijkt onder nadere dat binnen onderhavige deellocatie plaatselijk op het
maaiveld asbest is aangetroffen. Het criterium voor nader bodemonderzoek wordt echter niet over-
schreden.
Uit de beoordeling verkennend milieukundig en nader bodemonderzoek (kenmerk: 01007906-
00017204, d.d. 20 oktober 2021, opgesteld door Omgevingsdienst Haaglanden) blijkt dat het onder-
zoek, mede in verband met het ontbreken van verkennend bodemonderzoek ter plaatse van de percelen
6807 en 7448, als onvoldoende wordt beschouwd. Ter plaatse van deze percelen dient aanvullend ver-
kennend bodemonderzoek te worden verricht. Het vooronderzoek wordt in samenhang met het voor-
onderzoek in 2021 als voldoende beschouwd.
Volledigheidshalve wordt voor het vooronderzoek verwezen naar het betreffende milieukundig bo-
demonderzoek.
2.2 Onderzoeksopzet aanvullend verkennend bodemonderzoek
In tabel 1 wordt een systematische beschrijving weergegeven van de uit te voeren veldwerkzaamheden
en de te verrichten analyses.
Tabel 1              Onderzoeksopzet
                                                       veldwerk                                              analyses
                                      boring tot    boring tot       boring met
                                      0,5 m-mv       2,0 m-mv          peilbuis
  onderzoekslocatie                        2             1                 1           1x basispakket, OCB (bovengrond)
                                                                                       1x basispakket (ondergrond)
                                                                                       1x zink, lutum, org. stof (uitsplitsing MM1)
                                                                                       1x basispakket, arseen (grondwater)
 basispakket grond          barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, PAK, PCB, minerale olie, lutum en or-
                            ganisch stofgehalte
 basispakket grondwater     barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, vluchtige aromatische en gehaloge-
                            neerde koolwaterstoffen en minerale olie
ABO.2021.0256
Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente Westland
30 december 2021
                                                                                                                                       2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 381 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 382 ======================================================================

<pre>                                                                                                           BMA Milieu B.V.
3.        Conceptueel model en onderzoeksopzet nader bodemonderzoek
3.1 Conceptueel model
Op basis van de beschikbare informatie en naar aanleiding van het aantreffen van bodemverontreini-
ging, is een conceptueel (denk)model opgesteld. Hierin wordt een beschrijving aangereikt welke is ge-
baseerd op gegevens van de bron(nen), aard en mate, verspreidingsroutes en potentiële risico’s en re-
ceptoren van de (vermoedelijk) aangetroffen bodemverontreiniging.
Op basis van het opgestelde conceptueel model en de hierin geconstateerde hiaten worden de onder-
zoeksvragen geformuleerd, de onderzoekstechnieken en de -strategie bepaald. Na uitvoering van het
nader onderzoek wordt, op basis van de verkregen informatie, het conceptueel model bijgewerkt.
Het conceptueel model is een instrument voor de communicatie en de besluitvorming door het be-
voegd gezag, opdrachtgever en indien van toepassing ook voor het saneringsontwerp en de uitvoering
van de sanering.
Het conceptueel model is hieronder weergegeven in een korte beschrijving:
Verontreiniging met zink t.p.v. boring 01 en 02
          - Uit de analyseresultaten van de individuele deelmonsters uit mengmonster MM1, blijkt
                dat ter plaatse van boring 01 en 02 (0,00-0,50 m-mv) een matige verontreiniging met zink
                in de bovengrond is aangetoond;
          - Uit de zintuiglijke waarnemingen blijkt dat de bovengrond lokaal zwak puinhoudend is;
          - Vermoedelijk is de bron van de aangetroffen verontreiniging gerelateerd aan het voorma-
                lige gebruik van de locatie (glastuinbouw) en/of de aanwezigheid van puindelen in de bo-
                dem;
          - Gezien de samenstelling van de bodem en de aard van de verontreinigingsparameter wordt
                uitgegaan van een immobiele historische verontreinigingssituatie;
          - Op basis van de Wet Bodembescherming is er vooralsnog geen sprake van een geval van
                ernstige bodemverontreiniging.
Onderzoeksvragen nader bodemonderzoek
Op basis van het conceptueel model en de hierin aangetroffen hiaten zijn de volgende onderzoeksvra-
gen geformuleerd:
          - Wat is de mate (en omvang) van de verontreiniging met zink in de grond?
          - Is er sprake van een geval van ernstige bodemverontreiniging?
Onderzoeksopzet nader bodemonderzoek
In tabel 2 wordt een systematische beschrijving weergegeven van de uit te voeren veldwerkzaamheden
en de te verrichten analyses.
Tabel 2              Onderzoeksopzet conceptueel model
                                                veldwerk                                  analyses
                                   boring tot 0,5 m-verontreiniging /
                                                 1,0 m-mv
  verontreiniging met zink                          2x5               8x zink, lutum, org. stof (horizontale afperking)
  t.p.v boring 01 en 02                                               2x zink, lutum, org. stof (verticale afperking)
  1e ring
  2e ring                                            7                -
ABO.2021.0256
Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente Westland
30 december 2021
                                                                                                                        3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 382 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 383 ======================================================================

<pre>                                                                                                   BMA Milieu B.V.
4.        Veldwerkzaamheden
4.1 Uitgevoerde werkzaamheden
Het aanvullend verkennend bodemonderzoek is op 23 november 2021 door een gecertificeerde mede-
werker van BMA Milieu (dhr. J. de Zeeuw) uitgevoerd. Ter plaatse zijn 4 boringen uitgevoerd, waar-
van één boring is afgewerkt als peilbuis. Op 21 december 2021 is het nader bodem onderzoek uitge-
voerd (door dhr. J. de Zeeuw). Ter plaatse zijn 10 boringen verricht.
In tabel 3 staan de uitgevoerde boringen vermeld. Voor nadere gegevens over de plaats van de borin-
gen en de peilbuis wordt verwezen naar bijlage 3.
Tabel 3          Uitgevoerde werkzaamheden
                                            boringen                       peilbuis         filterstelling
                                                                                                m-mv
  onderzoekslocatie                         01 t/m 04                       Pb 04           1,30 - 2,30 *
  verontreiniging met zink               1001 t/m 1010                         -                   -
  t.p.v. boring 01 en 02
  1e ring
  2e ring                                1011 t/m 1017                         -                   -
*:         bovenkant filter is 0,5 meter minus grondwaterspiegel geplaatst
4.2 Samenstelling van de bodem en zintuiglijke waarnemingen
Voor een indruk van de samenstelling van de bodemopbouw ter plaatse wordt verwezen naar de boor-
beschrijvingen (bijlage 5). Over het algemeen wordt zowel in de bovengrond als in de ondergrond
zand aangetroffen (tabel 4).
Tabel 4              Zintuiglijke waarnemingen
   boring        traject                                     waarnemingen en bijzonderheden
                ( m-mv)
      01       0,00-0,50     zand, zwak puinhoudend
               0,50-2,00     zand
      02       0,00-0,50     zand, zwak puinhoudend
      03       0,00-0,50     zand
      04       0,00-2,30     zand
    1001       0,00-0,50     zand
               0,50-1,00     klei
    1002       0,00-0,50     zand
               0,50-1,00     klei
    1003       0,00-0,50     zand, zwak puinhoudend
               0,50-1,00     klei
    1004       0,00-0,50     zand
               0,50-1,00     klei
    1005       0,00-0,50     zand
    1006       0,00-0,50     zand, zwak puinhoudend
               0,50-1,00     klei
    1007       0,00-0,50     zand
               0,50-1,00     klei
    1008       0,00-0,50     zand, zwak puinhoudend
               0,50-1,00     klei
    1009       0,00-0,50     zand
               0,50-1,00     klei
    1010       0,00-0,50     zand
    1011       0,00-0,50     zand
               0,50-1,00     klei
    1012       0,00-0,50     zand
               0,50-1,00     klei
ABO.2021.0256
Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente Westland
30 december 2021
                                                                                                                4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 383 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 384 ======================================================================

<pre>                                                                                             BMA Milieu B.V.
Vervolg tabel 4
    1013       0,00-0,50     zand
               0,50-1,00     klei
    1014       0,00-0,50     zand
               0,50-1,00     klei
    1015       0,00-0,50     zand
               0,50-1,00     klei
    1016       0,00-0,50     zand, matig puinhoudend, zwak glashoudend
               0,50-1,00     klei
    1017       0,00-0,50     zand
4.3 Grondwater
De grondwatermonsters zijn op 30 november 2021 door een gecertificeerde medewerker van BMA
Milieu (dhr. J. de Zeeuw) genomen. Om representatieve grondwatermonsters te verkrijgen is na het
plaatsen van de peilbuis en voor de monstername een hoeveelheid water afgepompt gelijk aan mini-
maal vijfmaal de inhoud van het filterdeel van de peilbuis. Tevens wordt hierbij gestreefd naar een sta-
biel geleidingsvermogen.
De grondwatermonsters zijn in voorbehandelde flessen opgeslagen. Van het grondwater is de grond-
waterstand (m-mv), de zuurgraad (pH), het geleidingsvermogen (EC) en de troebelheid (NTU) bepaald
(tabel 5).
Tabel 5              Metingen grondwater
     peilbuis                 grondwaterstand                   pH      EC    troebelheid     pompdebiet
                     bij plaatsing      bij monstername                µs/cm     NTU            ml/min
                         m–mv                 m–mv
      Pb 04               1,00                 0,66             6,9     510       21,4            200
Bij voorkeur dient de troebelheid < 10 NTU te bedragen. In onderhavig geval is hier van afgeweken.
Er is echter ruimschoots vijfmaal de inhoud van het filterdeel van de peilbuis (circa 3,1 liter) afge-
pompt (4 liter). Een verhoogd troebelheidgehalte kan resulteren in een overschatting van het analyse-
resultaat. Aanbevolen wordt, indien in het analyseresultaat een afwijkende meetwaarde wordt vastge-
steld en/of de tussenwaarde wordt overschreden, het grondwater onder gering pompdebiet her te be-
monsteren of desbetreffende peilbuis te herplaatsen.
4.4 Afwijkingen BRL 2000, protocol 2001/2002
Ten aanzien van de monsterneming zijn geen afwijkingen ten opzichte van BRL 2000, protocol 2001
en/of 2002, te vermelden.
ABO.2021.0256
Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente Westland
30 december 2021
                                                                                                          5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 384 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 385 ======================================================================

<pre>                                                                                                                        BMA Milieu B.V.
5.        Laboratoriumonderzoek
5.1 Uitgevoerde analyses
Ten behoeve van de analyses zijn de monsters bij het laboratorium van Omegam B.V. te Amsterdam
aangeleverd. Dit laboratorium is geaccrediteerd door de Raad voor Accreditatie conform ISO/IEC
17025:2005 onder nr. L 086. De monsters zijn conform AS3000 voorbehandeld en geanalyseerd. Het
mengen van de monsters heeft plaatsgevonden in het laboratorium. De samenstelling van de
(meng)monsters en de uitgevoerde analyses staan vermeld in tabel 6.
Tabel 6              Samenstelling monsters en uitgevoerde analyses
     analysemonsters                deelmonster(s)                        motivatie                               analyse
                                             aanvullend verkennend bodemonderzoek
   onderzoekslocatie
  bovengrond
  MM1                         01-1, 02-1 (0,00-0,50)           zwak puinhoudend                      basispakket, OCB
  uitsplitsing MM1
  01-1                        01-1 (0,00-0,50)                 zwak puinhoudend                      zink, lutum, org. stof
  02-1                        02-1 (0,00-0,50)                 zwak puinhoudend                      zink, lutum, org. stof
  ondergrond
  MM2                         01-2, 04-2 (0,50-1,00)           -                                     basispakket
  grondwater
  Pb 04                       -                                -                                     basispakket, arseen, chroom
                                                           nader onderzoek
  verontreiniging met zink t.p.v. boring 01 en 02
  verticale afperking
  1001-2                      1001-2 (0,50-1,00)               -                                     zink, lutum, org. stof
  1006-2                      1006-2 (0,50-1,00)               -                                     zink, lutum, org. stof
  horizontale afperking                                        -
  1002-1                      1002-1 (0,00-0,50)               -                                     zink, lutum, org. stof
  1003-1                      1003-1 (0,00-0,50)               zwak puinhoudend                      zink, lutum, org. stof
  1004-1                      1004-1 (0,00-0,50)               -                                     zink, lutum, org. stof
  1005-1                      1005-1 (0,00-0,50)               -                                     zink, lutum, org. stof
  1007-1                      1007-1 (0,00-0,50)               -                                     zink, lutum, org. stof
  1008-1                      1008-1 (0,00-0,50)               zwak puinhoudend                      zink, lutum, org. stof
  1009-1                      1009-1 (0,00-0,50)               -                                     zink, lutum, org. stof
  1010-1                      1010-1 (0,00-0,50)               -                                     zink, lutum, org. stof
  basispakket grond          barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, som PAK, som PCB’s, minerale olie, lu-
                             tum en organisch stofgehalte
  basispakket grondwater     barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, vluchtige aromatische en gehalogeneerde
                             koolwaterstoffen en minerale olie
Naar aanleiding van de matige verontreiniging met zink in MM1 is het mengmonster uitgesplitst en
zijn de deelmonsters separaat geanalyseerd op zink.
De analysemonsters zijn samengesteld op basis van de zintuiglijke waarnemingen. Op basis van deze
waarnemingen zijn de meest verdachte monsters geselecteerd en geanalyseerd.
In het kader van integriteit en transparantie bieden wij u de mogelijkheid de juistheid en authenticiteit
van de analysecertificaten, die in het kader van dit project zijn uitgevoerd, te controleren. U kunt dit
doen door met de opdrachtverificatiecode, linksonder op het analysecertificaat van Omegam Laborato-
ria, via de website www.omegam.nl een verificatie uit te voeren.
5.2 Toetsingscriteria grond en grondwater
De analyseresultaten zijn getoetst aan de Circulaire bodemsanering en Besluit Bodemkwaliteit. Om de
mate van verontreiniging weer te geven wordt in dit rapport de onderstaande terminologie gebruikt:
ABO.2021.0256
Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente Westland
30 december 2021
                                                                                                                                       6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 385 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 386 ======================================================================

<pre>                                                                                                      BMA Milieu B.V.
-    Niet verontreinigd: De gemiddelde gehalten van de gemeten stoffen overschrijden niet de bijbe-
     horende achtergrondwaarde voor grond of streefwaarde voor grondwater.
-    Lichte verontreinigingen zijn verontreinigingen waarbij de gemiddelde gehalten van één of meer
     stoffen de bijbehorende achtergrondwaarde voor grond of streefwaarde voor grondwater over-
     schrijden.
-    Matige verontreinigingen zijn verontreinigingen waarbij de gemiddelde gehalten van één of
     meer stoffen de bijbehorende tussenwaarde overschrijden.
-    De tussenwaarde is de helft van de som van de achtergrondwaarde en de interventiewaarde voor
     grond of de helft van de som van de streefwaarde en de interventiewaarde voor grondwater. Over-
     schrijding van de tussenwaarde is het criterium voor het uitvoeren van nader onderzoek.
-    Sterke verontreinigingen zijn verontreinigingen waarbij de gemiddelde gehalten van één of meer
     stoffen de bijbehorende interventiewaarde overschrijden.
-    De achtergrond-, streef-, en interventiewaarden zijn opgenomen in Bijlage B van de Regeling
     bodemkwaliteit en de Circulaire bodemsanering.
-    Er is sprake van een nieuw geval van bodemverontreiniging indien deze is ontstaan na 1 januari
     1987. Voor een ‘nieuw’ geval van bodemverontreiniging geldt normaliter een saneringsplicht.
-    Er is sprake van een geval van ernstige bodemverontreiniging indien meer dan 25 m3 grond
     en/of het grondwater in een bodemvolume van meer dan 100 m3 gemiddeld boven de interventie-
     waarde is verontreinigd. In enkele specifieke situaties, bij gevoelige functies, kan bij gehalten on-
     der de interventiewaarde ook sprake zijn van een geval van ernstige verontreiniging.
5.3 Interpretatie van de analyseresultaten grond en grondwater
De analyseresultaten van de grond(meng)monsters zijn vergeleken met de berekende bodemspecifieke
toetsingswaarden. Voor de gehanteerde lutum- en organische stof percentages wordt verwezen naar de
volledige toetsing welke is opgenomen in bijlage 3. De analysecertificaten zijn opgenomen in bijlage
4. Een overzicht van de gemeten verontreinigingen is weergegeven in tabel 7.
Tabel 7              Overzicht gemeten verontreinigingen in grond en grondwater
  analysemonsters                 achtergrond-/streef-               tussenwaarde        interventiewaarde
                                     waarde (AW/S)                         (T)                      (I)
                                  (licht verontreinigd)           (matig verontreinigd)   (sterk verontreinigd)
                                             aanvullend verkennend bodemonderzoek
  onderzoekslocatie
  bovengrond
  MM1                        cadmium, lood, drins              zink                     -
  uitsplitsing MM1
  01-1                       -                                 zink                     -
  02-1                       -                                 zink                     -
  ondergrond
  MM2                        zink                              -                        -
  grondwater
  Pb 04                      -                                 -                        -
                                                          nader onderzoek
  verontreiniging met zink t.p.v. boring 01 en 02
  verticale afperking
  1001-2 (0,50-1,00)         zink                              -                        -
  1006-2 (0,50-1,00)         zink                              -                        -
  horizontale afperking
  1002-1 (0,00-0,50)         -                                 zink                     -
  1003-1 (0,00-0,50)         -                                 zink                     -
  1004-1 (0,00-0,50)         -                                 zink                     -
  1005-1 (0,00-0,50)         zink                              -                        -
  1007-1 (0,00-0,50)         -                                 zink                     -
  1008-1 (0,00-0,50)         -                                 zink                     -
  1009-1 (0,00-0,50)         -                                 zink                     -
  1010-1 (0,00-0,50)         zink                              -                        -
           - : analytisch geen verontreiniging aangetoond
ABO.2021.0256
Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente Westland
30 december 2021
                                                                                                                   7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 386 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 387 ======================================================================

<pre>                                                                                            BMA Milieu B.V.
5.4 Bespreking resultaten
Onderzoekslocatie
Grond
Mengmonster MM1, bestaande uit de zwak puinhoudende deelmonsters 01 en 02 (0,00-0,50 m-mv) is
licht verontreinigd met cadmium, lood en drins en matig verontreinigd met zink.
Naar aanleiding van de matige verontreiniging met zink in MM1 is het mengmonster uitgesplitst en
zijn de deelmonsters separaat geanalyseerd op zink. De grond uit de seperate deelmonsters 01 (0,00-
0,50 m-mv) en 02 (0,00-0,50 m-mv) zijn beide matig verontreinigd met zink.
Mengmonster MM2, bestaande uit de zintuiglijk niet verontreinigde deelmonsters 01 en 04 (0,50-1,00
m-mv) is licht verontreinigd met zink.
Grondwater
Het grondwater afkomstig uit peilbuis Pb 04 is analytisch niet verontreinigd met de geanalyseerde pa-
rameters.
Verontreiniging met zink t.p.v. boring 01 en 02
Verticale afperking
De zintuiglijk niet verontreinigde verticaal afperkende monsters 1001-2 en 1006-2 (0,50-1,00 m-mv)
zijn analytisch licht verontreinigd met zink.
Horizontale afperking
De zintuiglijk niet verontreinigde horizontaal afperkende monsters 1005-1 en 1010-1 (0,00-0,50 m-
mv), zijn analytisch licht verontreinigd met zink.
De zintuiglijk niet verontreinigde horizontaal afperkende monsters 1002-1, 1004-1, 1005-1, 1007-1,
1009-1 en 1010-1 (0,00-0,50 m-mv), zijn analytisch matig verontreinigd met zink.
De zintuiglijk licht puinhoudende horizontaal afperkende monsters 1003-1 en 1008-1 (0,00-0,50 m-
mv) zijn analytisch matig verontreinigd met zink.
Conclusie
Naar aanleiding van de aangetroffen verontreiniging met zink ter plaatse van boring 01 en 02 is, door
middel van nader bodemonderzoek, de mate van de verontreiniging vastgelegd. De interventiewaarde
voor zink wordt niet overschreden.
5.5 Aanpassingen op het conceptueel model
Op basis van de verkregen informatie en antwoorden is onderstaand het conceptueel model bijgewerkt.
Verontreiniging met zink t.p.v. boring 01 en 02
          - Uit de analyseresultaten blijkt dat ter plaatse van boring 01 en 02 (0,00-0,50 m-mv) een
                matige verontreiniging met zink in de bovengrond is aangetoond;
          - Uit de zintuiglijke waarnemingen blijkt dat de bovengrond lokaal zwak puinhoudend is;
          - Vermoedelijk is de bron van de aangetroffen verontreiniging gerelateerd aan het voorma-
                lige gebruik van de locatie (glastuinbouw) en/of de aanwezigheid van puindelen in de bo-
                dem;
          - Gezien de samenstelling van de bodem en de aard van de verontreinigingsparameter wordt
                uitgegaan van een immobiele verontreiniging;
          - De interventiewaarde voor zink wordt niet overschreden.
          - Op basis van de Wet Bodembescherming is er geen sprake van een geval van ernstige bo-
                demverontreiniging.
ABO.2021.0256
Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente Westland
30 december 2021
                                                                                                         8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 387 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 388 ======================================================================

<pre>                                                                                            BMA Milieu B.V.
6.       Evaluatie
6.1 Algemeen
Mevrouw M.M. van Schie van Weboma Ontwikkeling B.V. verzocht aan milieuadviesbureau BMA
Milieu B.V. een aanvullend verkennend en nader bodemonderzoek te verrichten op een locatie gele-
gen aan de Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente Westland. De regionale ligging en
een overzicht van de onderzoekslocatie zijn weergegeven in respectievelijk bijlage 1 en 2.
Aanleiding tot het uitvoeren van het aanvullend verkennend bodemonderzoek is de (aangehouden)
omgevingsvergunning voor de bouw van woningen op locatie Heenweg en het ontbreken van bodem-
onderzoek ter plaatse van percelen 6807 en 7448. Doel van het onderzoek is het vaststellen van de mi-
lieuhygiënische kwaliteit van de bodem.
Aanleiding van het nader bodemonderzoek is de in onderhavig aanvullend verkennend bodemonder-
zoek aangetoonde verontreinigingen met zink in de bovengrond. Doel van het nader bodemonderzoek
is het bepalen van de ernst (mate en omvang) van de verontreiniging zink in de bovengrond.
De werkzaamheden uit onderhavig onderzoek zijn door BMA Milieu B.V. uitgevoerd onder het pro-
cescertificaat ‘Veldwerk bij milieuhygiënisch bodemonderzoek’ BRL SIKB 2000 en bijbehorend pro-
tocol 2001 ‘het plaatsen van handboringen en peilbuizen, maken van boorbeschrijvingen, nemen van
grondmonsters en waterpassen’ en protocol 2002 ‘het nemen van grondwatermonsters’.
6.2 Conclusies en aanbevelingen
Aanvullend verkennend bodemonderzoek
Gezien de resultaten van het onderzoek wordt geconcludeerd dat de opgestelde hypothese ‘verdacht’
juist is. Ter plaatse zijn in de grond en in het grondwater overschrijdingen van de achtergrond- en
streefwaarde vastgesteld. Voor lichte verontreinigingen behoeft echter geen nader onderzoek te wor-
den aanbevolen.
Nader bodemonderzoek
Naar aanleiding van het aantreffen van de matige verontreiniging met zink ter plaatse van boring 01 en
02 (0,00-0,50 m-mv) is nader bodemonderzoek uitgevoerd. De grond is ten hoogste matig verontrei-
nigd en er is geen verontreiniging boven de interventiewaarde aangetoond. Voor de aangetoonde ma-
tige verontreiniging met zink, is in het kader van de Wet Bodembescherming, geen sprake van een ge-
val van ernstige bodemverontreiniging en derhalve geldt geen saneringsnoodzaak.
Algemeen
Aanbevolen wordt onderhavige rapportage af te stemmen met Omgevingsdienst Haaglanden (ODH,
uitvoeringsdienst milieutaken voor o.a. gemeente Westland).
De mogelijk bij bouwactiviteiten vrijkomende of aan te voeren grond is voor hergebruik onderhevig
aan wettelijke bepalingen (Besluit Bodemkwaliteit). De gemeente waar de grond wordt toegepast is in
dergelijke gevallen het bevoegd gezag.
  functie                    naam                        handtekening                          versie
  auteur                     M. Gerrits
  projectleider              M. van der Knaap                                                  definitief
  controle / vrijgave        H. van Malsen
ABO.2021.0256
Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente Westland
30 december 2021
                                                                                                         9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 388 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 389 ======================================================================

<pre>                                                                                                  BMA Milieu B.V.
Literatuurlijst
1.   NEN 5725:2017, Strategie voor het uitvoeren van vooronderzoek bij verkennend en nader onderzoek, Ne-
     derland Normalisatie-instituut, 1 oktober 2017.
2.   NEN 5740:2009+A1:2016, Strategie voor het uitvoeren van verkennend bodemonderzoek – Onderzoek naar
     de milieuhygiënische kwaliteit van bodem en grond, Nederland Normalisatie-instituut, 1 april 2016.
3.   NEN 5707+C2:2017, Protocol voor onderzoek naar asbest in bodem, Nederland Normalisatie-instituut, 1
     december 2017.
4.   NEN 5897+C2:2017, Inspectie en monsterneming van asbest in bouw- en sloopafval en recyclinggranulaat,
     Nederland Normalisatie-instituut, 1 december 2017.
5.   NEN 5898:2015+C1:2016, Bepaling van het gehalte aan asbest in grond, waterbodem, bouw- en sloopafval
     en granulaat, Nederland Normalisatie-instituut, 1 augustus 2016.
6.   NTA 5755:2010, Strategie voor het uitvoeren van nader onderzoek – Onderzoek naar de aard en omvang
     van bodemverontreiniging, Nederland Normalisatie-instituut, 1 juli 2010.
7.   Besluit bodemkwaliteit (Bbk), 22 november 2007.
8.   Regeling bodemkwaliteit (Rbk), 13 december 2007.
9.   Circulaire bodemsanering per 1 juli 2013.
10. Nota Vergunningverlening, Toezicht en Handhaving 2018-2021, kenmerk: PZH-2017-630244766, d.d. 19
     december 2017, opgesteld door Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland.
11. Provinciale milieuverordening Zuid-Holland (negende tranche), Provincie Zuid-Holland, 2014
12. SIKB BRL 2000: Veldwerk milieuhygiënisch bodem- en waterbodemonderzoek, versie 5, 12 december
     2013.
13. Wijzigingsblad bij BRL 2000, versie 3, 10 maart 2016.
14. Protocol 2001, 'Plaatsen van handboringen en peilbuizen, maken van boorbeschrijvingen, nemen van grond-
     monsters en waterpassen', versie 3.2, 12 december 2013.
15. Protocol 2002, 'Het nemen van grondwatermonsters', versie 4, 12 december 2013.
16. Protocol 2003, ‘Veldwerk bij milieuhygiënisch waterbodemonderzoek’, versie 2.2, 10 maart 2016.
17. Protocol 2018, 'Maaiveldinspectie en monsterneming van asbest in bodem', versie 3.2, 10 maart 2016.
18. Wet houdende regelen inzake bescherming van de bodem (Wet bodembescherming – Wbb), 3 juli 1986 en
     Wet houdende wijziging van de Wet bodembescherming en enkele andere wetten in verband met wijzigin-
     gen in het beleid inzake bodemsaneringen, 15 december 2005.
ABO.2021.0256
Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente Westland
30 december 2021
                                                                                                               10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 389 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 390 ======================================================================

<pre>                   BMA Milieu B.V.
Bijlage 1
Regionale situatie
</pre>

====================================================================== Einde pagina 390 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 391 ======================================================================

<pre>                    locatie
BMA Milieu B.V. Projectnummer : 2021.0256       Regionale situatie
                Opdrachtgever : Weboma Ontwikkeling B.V.
                Project       : Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande
                Schaal        : 1:25.000
</pre>

====================================================================== Einde pagina 391 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 392 ======================================================================

<pre>                    BMA Milieu B.V.
Bijlage 2
Locatie en boringen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 392 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 393 ======================================================================

<pre>—
2 oo
—
—

worteldoek

struiken

+
1017 transformatorstation

woningbouwlocatie Heenweg
onderzoekslocatie

Om. 50m.
+ boring
é peilbuis AAA
+ matige verontreiniging met zink in de 45 B MA M Cu
bovengrond (0,00—0,50 m=mv) Opargever
— Ki gat (eerder verricht bodemonderzoek: „weboma Ontwikkeling BV.
MBO.2021.0135, 9 september 2021 Hyacinthstraat 17a te ‘s-Gravenzande
O nulpunt (vast meetpunt) Datum: Schaal: Projectnummer: | Tek. nr.:
50-12-2021 | 1:250 | 2021.0256| 1

</pre>

====================================================================== Einde pagina 393 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 394 ======================================================================

<pre>                           BMA Milieu B.V.
Bijlage 3
Toetsing analyseresultaten
</pre>

====================================================================== Einde pagina 394 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 395 ======================================================================

<pre> Project            2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
 Certificaten       1277554
 Toetsing           T.12 - Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
 Toetsversie        BoToVa 3.1.0                                                            Toetsdatum: 2 december 2021 15:02
 Monsterreferentie                6961650
 Monsteromschrijving              MM1 01 (0-50) 02 (0-50)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres. Gestand.Res. Toetsoordeel  AW        T             I
Lutum/Humus
Organische stof                    % (m/m ds)            2.9          10
Lutum                              % (m/m ds)            4.1          25
Droogrest
droge stof                         %                    85.5        85.5        @
Metalen ICP-AES
barium (Ba)                        mg/kg ds               37         110        @       190    555            920
cadmium (Cd)                       mg/kg ds             0.57        0.91     1.5 AW     0.6     6.8            13
kobalt (Co)                        mg/kg ds              3.6          10        -        15  102.5            190
koper (Cu)                         mg/kg ds               13          24        -        40    115            190
kwik (Hg) (niet vluchtig)          mg/kg ds             0.08        0.11        -      0.15 18.075             36
lood (Pb)                          mg/kg ds               36          54     1.1 AW      50    290            530
molybdeen (Mo)                     mg/kg ds            < 1.5       < 1.0        -       1.5  95.75            190
nikkel (Ni)                        mg/kg ds               11          27        -        35   67.5            100
zink (Zn)                          mg/kg ds              320         670      1.6 T     140    430            720
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  mg/kg ds             < 35        < 84        -       190   2595          5000
Polycyclische koolwaterstoffen
naftaleen                          mg/kg ds           < 0.05     < 0.035
fenantreen                         mg/kg ds              0.1         0.1
anthraceen                         mg/kg ds            0.062       0.062
fluoranteen                        mg/kg ds             0.28        0.28
benzo(a)antraceen                  mg/kg ds            0.088       0.088
chryseen                           mg/kg ds             0.14        0.14
benzo(k)fluoranteen                mg/kg ds             0.12        0.12
benzo(a)pyreen                     mg/kg ds             0.15        0.15
benzo(ghi)peryleen                 mg/kg ds             0.13        0.13
indeno(1,2,3-cd)pyreen             mg/kg ds             0.15        0.15
Sommaties
som PAK (10)                       mg/kg ds              1.3         1.3        -       1.5  20.75             40
Polychloorbifenylen
PCB - 28                           mg/kg ds          < 0.001   < 0.0024
PCB - 52                           mg/kg ds          < 0.001   < 0.0024
PCB - 101                          mg/kg ds          < 0.001   < 0.0024
PCB - 118                          mg/kg ds          < 0.001   < 0.0024
PCB - 138                          mg/kg ds          < 0.001   < 0.0024
PCB - 153                          mg/kg ds          < 0.001   < 0.0024
PCB - 180                          mg/kg ds          < 0.001   < 0.0024
Sommaties
som PCBs (7)                       mg/kg ds            0.005     < 0.017        -      0.02   0.51              1
Pagina 1 van 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 395 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 396 ======================================================================

<pre>Pagina 2 van 3
Organochloorbestrijdingsmiddelen
2,4-DDD (o,p-DDD)                  mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024
4,4-DDD (p,p-DDD)                  mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024
2,4-DDE (o,p-DDE)                  mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024
4,4-DDE (p,p-DDE)                  mg/kg ds           0.004         0.014
2,4-DDT (o,p-DDT)                  mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024
4,4-DDT (p,p-DDT)                  mg/kg ds           0.005         0.017
aldrin                             mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024                               0.32
dieldrin                           mg/kg ds           0.006         0.021
endrin                             mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024
telodrin                           mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024
isodrin                            mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024
heptachloor                        mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024         -      0.0007 2.00035    4
heptachloorepoxide (cis)           mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024
heptachloorepoxide (trans)         mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024
alfa-endosulfan                    mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024         -      0.0009 2.00045    4
alfa - HCH                         mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024         -       0.001  8.5005   17
beta - HCH                         mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024         -       0.002   0.801  1.6
gamma - HCH (lindaan)              mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024         -       0.003  0.6015  1.2
delta - HCH                        mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024         @
hexachloorbenzeen                  mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024         -      0.0085 1.00425    2
endosulfansulfaat                  mg/kg ds         < 0.002     < 0.0048         @
hexachloorbutadieen                mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024         -       0.003
chloordaan (cis)                   mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024
chloordaan (trans)                 mg/kg ds         < 0.001     < 0.0024
Sommaties
som DDD                            mg/kg ds           0.001     < 0.0048         -        0.02   17.01   34
som DDE                            mg/kg ds           0.005         0.016        -         0.1     1.2  2.3
som DDT                            mg/kg ds           0.006         0.020        -         0.2    0.95  1.7
som drins (3)                      mg/kg ds           0.007         0.026     1.7 AW     0.015  2.0075    4
som c/t heptachloorepoxide         mg/kg ds           0.001     < 0.0048         -       0.002   2.001    4
som chloordaan                     mg/kg ds           0.001     < 0.0048         -       0.002   2.001    4
som OCBs (landbodem)               mg/kg ds           0.028         0.095        -         0.4
 Monsterreferentie                6961651
 Monsteromschrijving              MM2 01 (50-100) 04 (50-100)
 Analyse                            Eenheid     Analyseres.   Gestand.Res. Toetsoordeel    AW        T    I
Lutum/Humus
Organische stof                    % (m/m ds)            2.0           10
Lutum                              % (m/m ds)            5.0           25
Droogrest
droge stof                         %                      83         83.0        @
Metalen ICP-AES
barium (Ba)                        mg/kg ds               20           56        @         190     555  920
cadmium (Cd)                       mg/kg ds             0.21         0.35        -         0.6     6.8   13
kobalt (Co)                        mg/kg ds              3.1          8.2        -          15   102.5  190
koper (Cu)                         mg/kg ds              9.2           17        -          40     115  190
kwik (Hg) (niet vluchtig)          mg/kg ds          < 0.05        < 0.05        -        0.15  18.075   36
lood (Pb)                          mg/kg ds               16           24        -          50     290  530
molybdeen (Mo)                     mg/kg ds            < 1.5        < 1.0        -         1.5   95.75  190
nikkel (Ni)                        mg/kg ds               10           23        -          35    67.5  100
zink (Zn)                          mg/kg ds              140          290     2.1 AW       140     430  720
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  mg/kg ds            < 35        < 120         -         190    2595 5000
Pagina 2 van 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 396 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 397 ======================================================================

<pre>Pagina 3 van 3
Polycyclische koolwaterstoffen
naftaleen                      mg/kg ds            < 0.05       < 0.035
fenantreen                     mg/kg ds            < 0.05       < 0.035
anthraceen                     mg/kg ds            < 0.05       < 0.035
fluoranteen                    mg/kg ds            < 0.05       < 0.035
benzo(a)antraceen              mg/kg ds            < 0.05       < 0.035
chryseen                       mg/kg ds            < 0.05       < 0.035
benzo(k)fluoranteen            mg/kg ds            < 0.05       < 0.035
benzo(a)pyreen                 mg/kg ds            < 0.05       < 0.035
benzo(ghi)peryleen             mg/kg ds            < 0.05       < 0.035
indeno(1,2,3-cd)pyreen         mg/kg ds            < 0.05       < 0.035
Sommaties
som PAK (10)                   mg/kg ds              0.35        < 0.35           -                1.5 20.75 40
Polychloorbifenylen
PCB - 28                       mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
PCB - 52                       mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
PCB - 101                      mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
PCB - 118                      mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
PCB - 138                      mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
PCB - 153                      mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
PCB - 180                      mg/kg ds          < 0.001      < 0.0035
Sommaties
som PCBs (7)                   mg/kg ds             0.005       < 0.024           -              0.02   0.51  1
 Legenda
 @               Geen toetsoordeel mogelijk
 x AW            x maal Achtergrondwaarde
 xT              x maal Tussenwaarde
 -               <= Achtergrondwaarde
 N.B.            De vermelde tussenwaarde is door MijnLab berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
Pagina 3 van 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 397 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 398 ======================================================================

<pre> Project           2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
 Certificaten      1282030
 Toetsing          T.12 - Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
 Toetsversie       BoToVa 3.1.0                                                                        Toetsdatum: 6 december 2021 15:18
 Monsterreferentie             6975257
 Monsteromschrijving           01-1 01 (0-50)
 Analyse                          Eenheid      Analyseres.   Gestand.Res. Toetsoordeel              AW      T              I
Lutum/Humus
Organische stof                 % (m/m ds)             2.1            10
Lutum                           % (m/m ds)             5.5            25
Droogrest
droge stof                      %                     86.9          86.9           @
Metalen ICP-AES
zink (Zn)                       mg/kg ds               280           560          1.3 T            140    430            720
 Monsterreferentie             6975258
 Monsteromschrijving           02-1 02 (0-50)
 Analyse                          Eenheid      Analyseres.   Gestand.Res. Toetsoordeel              AW      T              I
Lutum/Humus
Organische stof                 % (m/m ds)             2.9            10
Lutum                           % (m/m ds)             4.1            25
Droogrest
droge stof                      %                     83.1          83.1           @
Metalen ICP-AES
zink (Zn)                       mg/kg ds               320           670          1.6 T            140    430            720
 Legenda
 @                Geen toetsoordeel mogelijk
 xT               x maal Tussenwaarde
 N.B.             De vermelde tussenwaarde is door MijnLab berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
Pagina 1 van 1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 398 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 399 ======================================================================

<pre> Project            2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
 Certificaten       1280505
 Toetsing           T.13 - Beoordeling kwaliteit van grondwater volgens Wbb
 Toetsversie        BoToVa 2.1.0                                                                          Toetsdatum: 2 december 2021 15:03
 Monsterreferentie                6970480
 Monsteromschrijving              04-4-1 04 (130-230)
 Analyse                            Eenheid      Analyseres.                  Toetsoordeel             S        T             I
Metalen ICP-MS (opgelost)
arseen (As)                        µg/l                  6.5                        -                 10       35            60
barium (Ba)                        µg/l                 < 20                        -                 50   337.5            625
cadmium (Cd)                       µg/l                < 0.2                        -                0.4      3.2             6
chroom (Cr)                        µg/l                  <1                         -                  1    15.5             30
kobalt (Co)                        µg/l                  <2                         -                 20       60           100
koper (Cu)                         µg/l                  3.5                        -                 15       45            75
Kwik (Hg) (niet vluchtig)          µg/l               < 0.05                        -              0.05    0.175            0.3
lood (Pb)                          µg/l                  <2                         -                 15       45            75
molybdeen (Mo)                     µg/l                  <2                         -                  5   152.5            300
nikkel (Ni)                        µg/l                  3.4                        -                 15       45            75
zink (Zn)                          µg/l                 < 10                        -                 65   432.5            800
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)  µg/l                 < 50                        -                 50     325            600
Vluchtige aromaten
benzeen                            µg/l                < 0.2                        -                0.2    15.1             30
ethylbenzeen                       µg/l                < 0.2                        -                  4       77           150
naftaleen                          µg/l               < 0.02                        -              0.01   35.005             70
o-xyleen                           µg/l                < 0.1
styreen                            µg/l                < 0.2                        -                  6     153            300
tolueen                            µg/l                < 0.2                        -                  7   503.5          1000
xyleen (som m+p)                   µg/l                < 0.2
Sommaties aromaten
som xylenen                        µg/l                  0.2                        -                0.2    35.1             70
Vluchtige chlooralifaten
1,1,1-trichloorethaan              µg/l                < 0.1                        -              0.01  150.005            300
1,1,2-trichloorethaan              µg/l                < 0.1                        -              0.01   65.005            130
1,1-dichloorethaan                 µg/l                < 0.2                        -                  7   453.5            900
1,1-dichlooretheen                 µg/l                < 0.1                        -              0.01    5.005             10
1,1-dichloorpropaan                µg/l                < 0.2
1,2-dichloorethaan                 µg/l                < 0.2                        -                  7   203.5            400
1,2-dichloorpropaan                µg/l                < 0.2
1,3-dichloorpropaan                µg/l                < 0.2
cis-1,2-dichlooretheen             µg/l                < 0.1
dichloormethaan                    µg/l                < 0.2                        -              0.01  500.005          1000
monochlooretheen (vinylchlori      µg/l                < 0.2                        -              0.01    2.505              5
tetrachlooretheen                  µg/l                < 0.1                        -              0.01   20.005             40
tetrachloormethaan                 µg/l                < 0.1                        -              0.01    5.005             10
trans-1,2-dichlooretheen           µg/l                < 0.1
trichlooretheen                    µg/l                < 0.2                        -                 24     262            500
trichloormethaan                   µg/l                < 0.2                        -                  6     203            400
Sommaties
som C+T dichlooretheen             µg/l                  0.1                        -              0.01   10.005             20
som dichloorpropanen               µg/l                  0.4                        -                0.8    40.4             80
Vluchtige gehalogeneerde alifaten - divers
tribroommethaan (bromoform         µg/l                < 0.2                        @                                       630
 Toetsoordeel monster 6970480:                                              Voldoet aan Streefwaarde
 Legenda
 @                 Geen toetsoordeel mogelijk
 -                 <= Streefwaarde
 N.B.              De vermelde tussenwaarde is door MijnLab berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
Pagina 1 van 1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 399 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 400 ======================================================================

<pre> Project           2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
 Certificaten      1290989
 Toetsing          T.12 - Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
 Toetsversie       BoToVa 3.1.0                                                          Toetsdatum: 28 december 2021 14:49
 Monsterreferentie             7001284
 Monsteromschrijving           1001-2 1001 (50-100)
 Analyse                         Eenheid      Analyseres.  Gestand.Res. Toetsoordeel AW       T              I
Lutum/Humus
Organische stof                 % (m/m ds)            1.4           10
Lutum                           % (m/m ds)            5.2           25
Droogrest
droge stof                      %                    84.3         84.3        @
Metalen ICP-AES
zink (Zn)                       mg/kg ds              190          390     2.8 AW    140    430           720
 Monsterreferentie             7001285
 Monsteromschrijving           1002-1 1002 (0-50)
 Analyse                         Eenheid      Analyseres.  Gestand.Res. Toetsoordeel AW       T              I
Lutum/Humus
Organische stof                 % (m/m ds)            2.8           10
Lutum                           % (m/m ds)            4.3           25
Droogrest
droge stof                      %                    81.9         81.9        @
Metalen ICP-AES
zink (Zn)                       mg/kg ds              290          610      1.4 T    140    430           720
 Monsterreferentie             7001286
 Monsteromschrijving           1003-1 1003 (0-50)
 Analyse                         Eenheid      Analyseres.  Gestand.Res. Toetsoordeel AW       T              I
Lutum/Humus
Organische stof                 % (m/m ds)            2.4           10
Lutum                           % (m/m ds)            5.5           25
Droogrest
droge stof                      %                    85.6         85.6        @
Metalen ICP-AES
zink (Zn)                       mg/kg ds              300          600      1.4 T    140    430           720
 Monsterreferentie             7001287
 Monsteromschrijving           1004-1 1004 (0-50)
 Analyse                         Eenheid      Analyseres.  Gestand.Res. Toetsoordeel AW       T              I
Lutum/Humus
Organische stof                 % (m/m ds)            2.4           10
Lutum                           % (m/m ds)            1.6           25
Droogrest
droge stof                      %                    84.9         84.9        @
Metalen ICP-AES
zink (Zn)                       mg/kg ds              250          590      1.4 T    140    430           720
 Monsterreferentie             7001288
 Monsteromschrijving           1005-1 1005 (0-50)
 Analyse                         Eenheid      Analyseres.  Gestand.Res. Toetsoordeel AW       T              I
Lutum/Humus
Organische stof                 % (m/m ds)            8.5           10
Lutum                           % (m/m ds)            2.2           25
Droogrest
droge stof                      %                    74.9         74.9        @
Metalen ICP-AES
zink (Zn)                       mg/kg ds               79          160     1.1 AW    140    430           720
 Monsterreferentie             7001289
 Monsteromschrijving           1006-2 1006 (50-100)
Pagina 1 van 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 400 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 401 ======================================================================

<pre>Pagina   2 van 2
 Monsteromschrijving           1006-2 1006 (50-100)
 Analyse                          Eenheid      Analyseres.   Gestand.Res. Toetsoordeel              AW   T   I
Lutum/Humus
Organische stof                 % (m/m ds)             1.6            10
Lutum                           % (m/m ds)             6.3            25
Droogrest
droge stof                      %                     82.3          82.3            @
Metalen ICP-AES
zink (Zn)                       mg/kg ds               200           390         2.8 AW            140 430 720
 Monsterreferentie             7001290
 Monsteromschrijving           1007-1 1007 (0-50)
 Analyse                          Eenheid      Analyseres.   Gestand.Res. Toetsoordeel              AW   T   I
Lutum/Humus
Organische stof                 % (m/m ds)             4.5            10
Lutum                           % (m/m ds)             4.1            25
Droogrest
droge stof                      %                     81.1          81.1            @
Metalen ICP-AES
zink (Zn)                       mg/kg ds               320           650          1.5 T            140 430 720
 Monsterreferentie             7001291
 Monsteromschrijving           1008-1 1008 (0-50)
 Analyse                          Eenheid      Analyseres.   Gestand.Res. Toetsoordeel              AW   T   I
Lutum/Humus
Organische stof                 % (m/m ds)             3.1            10
Lutum                           % (m/m ds)             1.2            25
Droogrest
droge stof                      %                     80.9          80.9            @
Metalen ICP-AES
zink (Zn)                       mg/kg ds               260           600          1.4 T            140 430 720
 Monsterreferentie             7001292
 Monsteromschrijving           1009-1 1009 (0-50)
 Analyse                          Eenheid      Analyseres.   Gestand.Res. Toetsoordeel              AW   T   I
Lutum/Humus
Organische stof                 % (m/m ds)             4.6            10
Lutum                           % (m/m ds)             3.1            25
Droogrest
droge stof                      %                     82.8          82.8            @
Metalen ICP-AES
zink (Zn)                       mg/kg ds               240           510          1.2 T            140 430 720
 Monsterreferentie             7001293
 Monsteromschrijving           1010-1 1010 (0-50)
 Analyse                          Eenheid      Analyseres.   Gestand.Res. Toetsoordeel              AW   T   I
Lutum/Humus
Organische stof                 % (m/m ds)             4.4            10
Lutum                           % (m/m ds)             4.0            25
Droogrest
droge stof                      %                     81.7          81.7            @
Metalen ICP-AES
zink (Zn)                       mg/kg ds                74           150         1.1 AW            140 430 720
 Legenda
 @                Geen toetsoordeel mogelijk
 x AW             x maal Achtergrondwaarde
 xT               x maal Tussenwaarde
 N.B.             De vermelde tussenwaarde is door MijnLab berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
Pagina 2 van 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 401 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 402 ======================================================================

<pre>                    BMA Milieu B.V.
Bijlage 4
Analysecertificaten
</pre>

====================================================================== Einde pagina 402 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 403 ======================================================================

<pre>BMA Milieu
T.a.v. de heer M.B.P. van der Knaap
Zuidweg 77
2671 MP NAALDWIJK
Uw kenmerk              : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Ons kenmerk             : Project 1277554
Validatieref.           : 1277554_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode : PJNW-QYGY-GUIE-JXKK
Bijlage(n)              : 4 tabel(len) + 2 oliechromatogram(men) + 2 bijlage(n)
                                                                                                      Amsterdam, 2 december 2021
Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.
De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.
Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.
Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.
Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,
Ing. J. Tukker
Manager productie
                                      Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                              Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
     Eurofins Omegam B.V.                           T +31-(0)20-597 66 80                   IBAN NL 16 BNPA 0227667980
     H.J.E. Wenckebachweg 120                                                               BIC BNPANL2A
     NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht              CSOmegam@eurofins.com                   BTW nr. NL8139.67.132.B01
     Nederland                                      www.eurofins.nl                         KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 403 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 404 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Tabel 1 van 4
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1277554
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Uw Monsterreferenties
6961650 = MM1 01 (0-50) 02 (0-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        23/11/2021
Ontvangstdatum opdracht                            :                        23/11/2021
Startdatum                                         :                        23/11/2021
Monstercode                                        :                        6961650
Uw Matrix                                          :                        Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                              uitgevoerd
S gewicht artefact                                 g                        n.v.t.
S soort artefact                                                             n.v.t.
S voorbewerking AS3000                                               uitgevoerd
Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                       %                            85,5
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                   2,9
S lutumgehalte (pipetmethode)                      % (m/m ds)                    4,1
Anorganische parameters - metalen
S barium (Ba)                                      mg/kg ds                     37
S cadmium (Cd)                                     mg/kg ds                      0,57
S kobalt (Co)                                      mg/kg ds                      3,6
S koper (Cu)                                       mg/kg ds                     13
S kwik (Hg) (niet vluchtig)                        mg/kg ds                      0,08
S lood (Pb)                                        mg/kg ds                     36
S molybdeen (Mo)                                   mg/kg ds                    < 1,5
S nikkel (Ni)                                      mg/kg ds                     11
S zink (Zn)                                        mg/kg ds                   320
Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up)                mg/kg ds                  < 35
Organische parameters - aromatisch
Polycyclische koolwaterstoffen:
S naftaleen                                        mg/kg ds                    < 0,05
S fenantreen                                       mg/kg ds                      0,10
S anthraceen                                       mg/kg ds                      0,062
S fluoranteen                                      mg/kg ds                      0,28
S benzo(a)antraceen                                mg/kg ds                      0,088
S chryseen                                         mg/kg ds                      0,14
S benzo(k)fluoranteen                              mg/kg ds                      0,12
S benzo(a)pyreen                                   mg/kg ds                      0,15
S benzo(ghi)peryleen                               mg/kg ds                      0,13
S indeno(1,2,3-cd)pyreen                           mg/kg ds                      0,15
S som PAK (10)                                     mg/kg ds                      1,3
Organische parameters - gehalogeneerd
Polychloorbifenylen:
S PCB -28                                          mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -52                                          mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -101                                         mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -118                                         mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -138                                         mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -153                                         mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -180                                         mg/kg ds                    < 0,001
S som PCBs (7)                                     mg/kg ds                      0,005
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: PJNW-QYGY-GUIE-JXKK                                                                                   Ref.: 1277554_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 404 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 405 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Tabel 2 van 4
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1277554
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Uw Monsterreferenties
6961650 = MM1 01 (0-50) 02 (0-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        23/11/2021
Ontvangstdatum opdracht                            :                        23/11/2021
Startdatum                                         :                        23/11/2021
Monstercode                                        :                        6961650
Uw Matrix                                          :                        Grond
Organische parameters - bestrijdingsmiddelen
Organochloorbestrijdingsmiddelen:
S 2,4-DDD (o,p-DDD)                                mg/kg ds                    < 0,001
S 4,4-DDD (p,p-DDD)                                mg/kg ds                    < 0,001
S 2,4-DDE (o,p-DDE)                                mg/kg ds                    < 0,001
S 4,4-DDE (p,p-DDE)                                mg/kg ds                      0,004
S 2,4-DDT (o,p-DDT)                                mg/kg ds                    < 0,001
S 4,4-DDT (p,p-DDT)                                mg/kg ds                      0,005
S aldrin                                           mg/kg ds                    < 0,001
S dieldrin                                         mg/kg ds                      0,006
S endrin                                           mg/kg ds                    < 0,001
S telodrin                                         mg/kg ds                    < 0,001
S isodrin                                          mg/kg ds                    < 0,001
S heptachloor                                      mg/kg ds                    < 0,001
S heptachloorepoxide (cis)                         mg/kg ds                    < 0,001
S heptachloorepoxide (trans)                       mg/kg ds                    < 0,001
S alfa-endosulfan                                  mg/kg ds                    < 0,001
S alfa -HCH                                        mg/kg ds                    < 0,001
S beta -HCH                                        mg/kg ds                    < 0,001
S gamma -HCH (lindaan)                             mg/kg ds                    < 0,001
S delta -HCH                                       mg/kg ds                    < 0,001
S hexachloorbenzeen                                mg/kg ds                    < 0,001
S endosulfansulfaat                                mg/kg ds                    < 0,002
S hexachloorbutadieen                              mg/kg ds                    < 0,001
S chloordaan (cis)                                 mg/kg ds                    < 0,001
S chloordaan (trans)                               mg/kg ds                    < 0,001
S som DDD                                          mg/kg ds                      0,001
S som DDE                                          mg/kg ds                      0,005
S som DDT                                          mg/kg ds                      0,006
     som DDD /DDE /DDTs                            mg/kg ds                      0,012
S som drins (3)                                    mg/kg ds                      0,007
S som c/t heptachloorepoxide                       mg/kg ds                      0,001
     som HCHs (3)                                  mg/kg ds                      0,002
S som chloordaan                                   mg/kg ds                      0,001
     som OCBs (waterbodem)                         mg/kg ds                      0,030
     som OCBs (landbodem)                          mg/kg ds                      0,028
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: PJNW-QYGY-GUIE-JXKK                                                                                   Ref.: 1277554_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 405 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 406 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Tabel 3 van 4
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1277554
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Uw Monsterreferenties
6961651 = MM2 01 (50-100) 04 (50-100)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        23/11/2021
Ontvangstdatum opdracht                            :                        23/11/2021
Startdatum                                         :                        23/11/2021
Monstercode                                        :                        6961651
Uw Matrix                                          :                        Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                              uitgevoerd
S gewicht artefact                                 g                        n.v.t.
S soort artefact                                                             n.v.t.
S voorbewerking AS3000                                               uitgevoerd
Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                       %                            83,0
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                   2,0
S lutumgehalte (pipetmethode)                      % (m/m ds)                    5,0
Anorganische parameters - metalen
S barium (Ba)                                      mg/kg ds                     20
S cadmium (Cd)                                     mg/kg ds                      0,21
S kobalt (Co)                                      mg/kg ds                      3,1
S koper (Cu)                                       mg/kg ds                      9,2
S kwik (Hg) (niet vluchtig)                        mg/kg ds                    < 0,05
S lood (Pb)                                        mg/kg ds                     16
S molybdeen (Mo)                                   mg/kg ds                    < 1,5
S nikkel (Ni)                                      mg/kg ds                     10
S zink (Zn)                                        mg/kg ds                   140
Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up)                mg/kg ds                  < 35
Organische parameters - aromatisch
Polycyclische koolwaterstoffen:
S naftaleen                                        mg/kg ds                    < 0,05
S fenantreen                                       mg/kg ds                    < 0,05
S anthraceen                                       mg/kg ds                    < 0,05
S fluoranteen                                      mg/kg ds                    < 0,05
S benzo(a)antraceen                                mg/kg ds                    < 0,05
S chryseen                                         mg/kg ds                    < 0,05
S benzo(k)fluoranteen                              mg/kg ds                    < 0,05
S benzo(a)pyreen                                   mg/kg ds                    < 0,05
S benzo(ghi)peryleen                               mg/kg ds                    < 0,05
S indeno(1,2,3-cd)pyreen                           mg/kg ds                    < 0,05
S som PAK (10)                                     mg/kg ds                      0,35
Organische parameters - gehalogeneerd
Polychloorbifenylen:
S PCB -28                                          mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -52                                          mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -101                                         mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -118                                         mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -138                                         mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -153                                         mg/kg ds                    < 0,001
S PCB -180                                         mg/kg ds                    < 0,001
S som PCBs (7)                                     mg/kg ds                      0,005
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: PJNW-QYGY-GUIE-JXKK                                                                                   Ref.: 1277554_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 406 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 407 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                          Tabel 4 van 4
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1277554
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                                 Opmerkingen m.b.t. analyses
Opmerking(en) algemeen
De volgende informatie is indien van toepassing verstrekt door de opdrachtgever:
Project omschrijving, Monsterreferentie(s), Opgegeven bemonsteringsdatum, Matrix, Monsterdiepte, Potnr (Barcode),
Veldgegevens, Veldwaarnemingen en Bemonsteringsdata. De opgegeven bemonsteringsdatum kan van invloed zijn op
de geldigheid van de resultaten.
Organische stof gehalte (gecorrigeerd voor lutum en vrij ijzer in de vorm van Fe2O3)
Het organische stofgehalte is gecorrigeerd voor het in het analysecertificaat gerapporteerde lutumgehalte. Indien het
lutumgehalte niet is gerapporteerd is de correctie uitgevoerd met een lutumgehalte van 5,4% (gemiddeld lutumgehalte
Nederlandse bodem, AS3010/AS3210, prestatieblad organische stofgehalte in grond/waterbodem). Indien het vrij
ijzergehalte is bepaald en groter is dan 5 % m/m, is bij de berekening van het organische stof gecorrigeerd voor dat
gehalte aan vrij ijzer.
Sommatie van concentraties voor groepsparameters
De sommatie is uitgevoerd volgens AS3000 paragraaf 2.5.2 en bijlage 3.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: PJNW-QYGY-GUIE-JXKK                                                                                   Ref.: 1277554_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 407 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 408 ======================================================================

<pre>                                                                                                                          Oliechromatogram 1 van 2
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  : 6961650
Uw project                   : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
omschrijving
Uw referentie                : MM1 01 (0-50) 02 (0-50)
Methode                      : minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <35 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: PJNW-QYGY-GUIE-JXKK                                                                                   Ref.: 1277554_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 408 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 409 ======================================================================

<pre>                                                                                                                           Oliechromatogram 2 van 2
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  : 6961651
Uw project                   : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
omschrijving
Uw referentie                : MM2 01 (50-100) 04 (50-100)
Methode                      : minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <35 mg/kg ds
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: PJNW-QYGY-GUIE-JXKK                                                                                   Ref.: 1277554_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 409 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 410 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Bijlage 1 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1277554
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                                              Barcodeschema's
Monstercode Uw referentie                                                                        uw monsterref.          uw diepte       uw barcode
6961650             MM1 01 (0-50) 02 (0-50)                                                      01                      0-0.5           3937547AA
                                                                                                 02                      0-0.5           3937273AA
6961651             MM2 01 (50-100) 04 (50-100)                                                  01                      0.5-1           3937549AA
                                                                                                 04                      0.5-1           3937538AA
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: PJNW-QYGY-GUIE-JXKK                                                                                   Ref.: 1277554_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 410 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 411 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Bijlage 2 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1277554
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                          Analysemethoden in Grond (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.
voorbewerking AS3000                                   :  Conform AS3000 en NEN-EN 16179
Droge stof                                             :  Conform AS3010 prestatieblad 2
Organische stof (gec. voor lutum)                      :  Conform AS3010 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN 5754
Lutumgehalte (pipetmethode)                            :  Conform AS3010 prestatieblad 4; gelijkwaardig aan NEN 5753
Barium (Ba)                                            :  Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                          conform NEN 6961
Cadmium (Cd)                                           :  Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                          conform NEN 6961
Kobalt (Co)                                            :  Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                          conform NEN 6961
Koper (Cu)                                             :  Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                          conform NEN 6961
Kwik (Hg) (niet vluchtig)                              :  Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                          conform NEN 6961
Lood (Pb)                                              :  Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                          conform NEN 6961
Molybdeen (Mo)                                         :  Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                          conform NEN 6961
Nikkel (Ni)                                            :  Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                          conform NEN 6961
Zink (Zn)                                              :  Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                          conform NEN 6961
Minerale olie (florisil clean-up)                      :  Conform AS3010 prestatieblad 7
PAKs                                                   :  Conform AS3010 prestatieblad 6
PCBs                                                   :  Conform AS3010 prestatieblad 8
PCBs                                                   :  Conform AS3010 prestatieblad 8
OCBs                                                   :  Conform AS3020 prestatiebladen 1, 2 en 3
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: PJNW-QYGY-GUIE-JXKK                                                                                   Ref.: 1277554_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 411 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 412 ======================================================================

<pre>BMA Milieu
T.a.v. de heer M.B.P. van der Knaap
Zuidweg 77
2671 MP NAALDWIJK
Uw kenmerk              : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Ons kenmerk             : Project 1290989
Validatieref.           : 1290989_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode : SWWY-OSXV-OAEJ-SSTP
Bijlage(n)              : 5 tabel(len) + 2 bijlage(n)
                                                                                                    Amsterdam, 24 december 2021
Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.
De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.
Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.
Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.
Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,
Ing. J. Tukker
Manager productie
                                      Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                              Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
     Eurofins Omegam B.V.                           T +31-(0)20-597 66 80                   IBAN NL 16 BNPA 0227667980
     H.J.E. Wenckebachweg 120                                                               BIC BNPANL2A
     NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht              CSOmegam@eurofins.com                   BTW nr. NL8139.67.132.B01
     Nederland                                      www.eurofins.nl                         KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 412 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 413 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 1 van 5
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1290989
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Uw Monsterreferenties
7001284 = 1001-2 1001 (50-100)
7001285 = 1002-1 1002 (0-50)
7001286 = 1003-1 1003 (0-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        21/12/2021                     21/12/2021                  21/12/2021
Ontvangstdatum opdracht                            :                        21/12/2021                     21/12/2021                  21/12/2021
Startdatum                                         :                        21/12/2021                     21/12/2021                  21/12/2021
Monstercode                                        :                        7001284                        7001285                     7001286
Uw Matrix                                          :                        Grond                          Grond                       Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                              uitgevoerd                    uitgevoerd                  uitgevoerd
S gewicht artefact                                 g                        n.v.t.                        n.v.t.                       n.v.t.
S soort artefact                                                             n.v.t.                        n.v.t.                       n.v.t.
S voorbewerking AS3000                                               uitgevoerd                    uitgevoerd                  uitgevoerd
Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                       %                            84,3                         81,9                         85,6
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                   1,4                           2,8                         2,4
S lutumgehalte (pipetmethode)                      % (m/m ds)                    5,2                           4,3                         5,5
Anorganische parameters - metalen
S zink (Zn)                                        mg/kg ds                   190                           290                          300
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: SWWY-OSXV-OAEJ-SSTP                                                                                     Ref.: 1290989_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 413 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 414 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 2 van 5
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1290989
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Uw Monsterreferenties
7001287 = 1004-1 1004 (0-50)
7001288 = 1005-1 1005 (0-50)
7001289 = 1006-2 1006 (50-100)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        21/12/2021                     21/12/2021                  21/12/2021
Ontvangstdatum opdracht                            :                        21/12/2021                     21/12/2021                  21/12/2021
Startdatum                                         :                        21/12/2021                     21/12/2021                  21/12/2021
Monstercode                                        :                        7001287                        7001288                     7001289
Uw Matrix                                          :                        Grond                          Grond                       Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                              uitgevoerd                    uitgevoerd                  uitgevoerd
S gewicht artefact                                 g                        n.v.t.                        n.v.t.                       n.v.t.
S soort artefact                                                             n.v.t.                        n.v.t.                       n.v.t.
S voorbewerking AS3000                                               uitgevoerd                    uitgevoerd                  uitgevoerd
Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                       %                            84,9                         74,9                         82,3
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                   2,4                           8,5                         1,6
S lutumgehalte (pipetmethode)                      % (m/m ds)                    1,6                           2,2                         6,3
Anorganische parameters - metalen
S zink (Zn)                                        mg/kg ds                   250                            79                          200
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: SWWY-OSXV-OAEJ-SSTP                                                                                     Ref.: 1290989_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 414 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 415 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 3 van 5
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1290989
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Uw Monsterreferenties
7001290 = 1007-1 1007 (0-50)
7001291 = 1008-1 1008 (0-50)
7001292 = 1009-1 1009 (0-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        21/12/2021                     21/12/2021                  21/12/2021
Ontvangstdatum opdracht                            :                        21/12/2021                     21/12/2021                  21/12/2021
Startdatum                                         :                        21/12/2021                     21/12/2021                  21/12/2021
Monstercode                                        :                        7001290                        7001291                     7001292
Uw Matrix                                          :                        Grond                          Grond                       Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                              uitgevoerd                    uitgevoerd                  uitgevoerd
S gewicht artefact                                 g                        n.v.t.                        n.v.t.                       n.v.t.
S soort artefact                                                             n.v.t.                        n.v.t.                       n.v.t.
S voorbewerking AS3000                                               uitgevoerd                    uitgevoerd                  uitgevoerd
Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                       %                            81,1                         80,9                         82,8
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                   4,5                           3,1                         4,6
S lutumgehalte (pipetmethode)                      % (m/m ds)                    4,1                           1,2                         3,1
Anorganische parameters - metalen
S zink (Zn)                                        mg/kg ds                   320                           260                          240
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: SWWY-OSXV-OAEJ-SSTP                                                                                     Ref.: 1290989_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 415 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 416 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Tabel 4 van 5
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1290989
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Uw Monsterreferenties
7001293 = 1010-1 1010 (0-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        21/12/2021
Ontvangstdatum opdracht                            :                        21/12/2021
Startdatum                                         :                        21/12/2021
Monstercode                                        :                        7001293
Uw Matrix                                          :                        Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                              uitgevoerd
S gewicht artefact                                 g                        n.v.t.
S soort artefact                                                             n.v.t.
S voorbewerking AS3000                                               uitgevoerd
Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                       %                            81,7
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                   4,4
S lutumgehalte (pipetmethode)                      % (m/m ds)                    4,0
Anorganische parameters - metalen
S zink (Zn)                                        mg/kg ds                     74
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: SWWY-OSXV-OAEJ-SSTP                                                                                   Ref.: 1290989_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 416 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 417 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                          Tabel 5 van 5
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1290989
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                                 Opmerkingen m.b.t. analyses
Opmerking(en) algemeen
De volgende informatie is indien van toepassing verstrekt door de opdrachtgever:
Project omschrijving, Monsterreferentie(s), Opgegeven bemonsteringsdatum, Matrix, Monsterdiepte, Potnr (Barcode),
Veldgegevens, Veldwaarnemingen en Bemonsteringsdata. De opgegeven bemonsteringsdatum kan van invloed zijn op
de geldigheid van de resultaten.
Organische stof gehalte (gecorrigeerd voor lutum en vrij ijzer in de vorm van Fe2O3)
Het organische stofgehalte is gecorrigeerd voor het in het analysecertificaat gerapporteerde lutumgehalte. Indien het
lutumgehalte niet is gerapporteerd is de correctie uitgevoerd met een lutumgehalte van 5,4% (gemiddeld lutumgehalte
Nederlandse bodem, AS3010/AS3210, prestatieblad organische stofgehalte in grond/waterbodem). Indien het vrij
ijzergehalte is bepaald en groter is dan 5 % m/m, is bij de berekening van het organische stof gecorrigeerd voor dat
gehalte aan vrij ijzer.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: SWWY-OSXV-OAEJ-SSTP                                                                                   Ref.: 1290989_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 417 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 418 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Bijlage 1 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1290989
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                                              Barcodeschema's
Monstercode Uw referentie                                                                        uw monsterref.          uw diepte       uw barcode
7001284             1001-2 1001 (50-100)                                                         1001                    0.5-1           4002763AA
7001285             1002-1 1002 (0-50)                                                           1002                    0-0.5           4002872AA
7001286             1003-1 1003 (0-50)                                                           1003                    0-0.5           4002756AA
7001287             1004-1 1004 (0-50)                                                           1004                    0-0.5           4002856AA
7001288             1005-1 1005 (0-50)                                                           1005                    0-0.5           4002735AA
7001289             1006-2 1006 (50-100)                                                         1006                    0.5-1           4002878AA
7001290             1007-1 1007 (0-50)                                                           1007                    0-0.5           4002885AA
7001291             1008-1 1008 (0-50)                                                           1008                    0-0.5           4002884AA
7001292             1009-1 1009 (0-50)                                                           1009                    0-0.5           4002864AA
7001293             1010-1 1010 (0-50)                                                           1010                    0-0.5           4002748AA
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: SWWY-OSXV-OAEJ-SSTP                                                                                   Ref.: 1290989_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 418 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 419 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Bijlage 2 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1290989
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                          Analysemethoden in Grond (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.
voorbewerking AS3000                                   :  Conform AS3000 en NEN-EN 16179
Droge stof                                             :  Conform AS3010 prestatieblad 2
Organische stof (gec. voor lutum)                      :  Conform AS3010 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN 5754
Lutumgehalte (pipetmethode)                            :  Conform AS3010 prestatieblad 4; gelijkwaardig aan NEN 5753
Zink (Zn)                                              :  Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                          conform NEN 6961
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: SWWY-OSXV-OAEJ-SSTP                                                                                   Ref.: 1290989_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 419 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 420 ======================================================================

<pre>BMA Milieu
T.a.v. de heer M.B.P. van der Knaap
Zuidweg 77
2671 MP NAALDWIJK
Uw kenmerk              : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Ons kenmerk             : Project 1282030
Validatieref.           : 1282030_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode : UJIX-DHSX-WFJM-FSTN
Bijlage(n)              : 2 tabel(len) + 2 bijlage(n)
                                                                                                      Amsterdam, 6 december 2021
Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.
De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.
Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.
Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.
Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,
Ing. J. Tukker
Manager productie
                                      Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                              Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
     Eurofins Omegam B.V.                           T +31-(0)20-597 66 80                   IBAN NL 16 BNPA 0227667980
     H.J.E. Wenckebachweg 120                                                               BIC BNPANL2A
     NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht              CSOmegam@eurofins.com                   BTW nr. NL8139.67.132.B01
     Nederland                                      www.eurofins.nl                         KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 420 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 421 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Tabel 1 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1282030
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Uw Monsterreferenties
6975257 = 01-1 01 (0-50)
6975258 = 02-1 02 (0-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        23/11/2021                     23/11/2021
Ontvangstdatum opdracht                            :                        02/12/2021                     02/12/2021
Startdatum                                         :                        02/12/2021                     02/12/2021
Monstercode                                        :                        6975257                        6975258
Uw Matrix                                          :                        Grond                          Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                              uitgevoerd                    uitgevoerd
S gewicht artefact                                 g                        n.v.t.                        n.v.t.
S soort artefact                                                             n.v.t.                        n.v.t.
S voorbewerking AS3000                                               uitgevoerd                    uitgevoerd
Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                                       %                            86,9                         83,1
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                   2,1                           2,9
S lutumgehalte (pipetmethode)                      % (m/m ds)                    5,5                           4,1
Anorganische parameters - metalen
S zink (Zn)                                        mg/kg ds                   280                           320
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: UJIX-DHSX-WFJM-FSTN                                                                                   Ref.: 1282030_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 421 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 422 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                          Tabel 2 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1282030
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                                 Opmerkingen m.b.t. analyses
Opmerking(en) algemeen
De volgende informatie is indien van toepassing verstrekt door de opdrachtgever:
Project omschrijving, Monsterreferentie(s), Opgegeven bemonsteringsdatum, Matrix, Monsterdiepte, Potnr (Barcode),
Veldgegevens, Veldwaarnemingen en Bemonsteringsdata. De opgegeven bemonsteringsdatum kan van invloed zijn op
de geldigheid van de resultaten.
Organische stof gehalte (gecorrigeerd voor lutum en vrij ijzer in de vorm van Fe2O3)
Het organische stofgehalte is gecorrigeerd voor het in het analysecertificaat gerapporteerde lutumgehalte. Indien het
lutumgehalte niet is gerapporteerd is de correctie uitgevoerd met een lutumgehalte van 5,4% (gemiddeld lutumgehalte
Nederlandse bodem, AS3010/AS3210, prestatieblad organische stofgehalte in grond/waterbodem). Indien het vrij
ijzergehalte is bepaald en groter is dan 5 % m/m, is bij de berekening van het organische stof gecorrigeerd voor dat
gehalte aan vrij ijzer.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: UJIX-DHSX-WFJM-FSTN                                                                                   Ref.: 1282030_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 422 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 423 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Bijlage 1 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1282030
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                                              Barcodeschema's
Monstercode Uw referentie                                                                        uw monsterref.          uw diepte       uw barcode
6975257             01-1 01 (0-50)                                                               01                      0-0.5           3937547AA
6975258             02-1 02 (0-50)                                                               02                      0-0.5           3937273AA
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: UJIX-DHSX-WFJM-FSTN                                                                                   Ref.: 1282030_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 423 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 424 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Bijlage 2 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1282030
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                          Analysemethoden in Grond (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.
voorbewerking AS3000                                   :  Conform AS3000 en NEN-EN 16179
Droge stof                                             :  Conform AS3010 prestatieblad 2
Organische stof (gec. voor lutum)                      :  Conform AS3010 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN 5754
Lutumgehalte (pipetmethode)                            :  Conform AS3010 prestatieblad 4; gelijkwaardig aan NEN 5753
Zink (Zn)                                              :  Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                          conform NEN 6961
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: UJIX-DHSX-WFJM-FSTN                                                                                   Ref.: 1282030_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 424 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 425 ======================================================================

<pre>BMA Milieu
T.a.v. mevrouw M.Gerrits
Zuidweg 77
2671 MP NAALDWIJK
Uw kenmerk              : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Ons kenmerk             : Project 1280505
Validatieref.           : 1280505_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode : TEGB-HJYU-WFHD-NLYR
Bijlage(n)              : 2 tabel(len) + 1 oliechromatogram(men) + 2 bijlage(n)
                                                                                                      Amsterdam, 2 december 2021
Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.
De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.
Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.
Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.
Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,
Ing. J. Tukker
Manager productie
                                      Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                              Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
     Eurofins Omegam B.V.                           T +31-(0)20-597 66 80                   IBAN NL 16 BNPA 0227667980
     H.J.E. Wenckebachweg 120                                                               BIC BNPANL2A
     NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht              CSOmegam@eurofins.com                   BTW nr. NL8139.67.132.B01
     Nederland                                      www.eurofins.nl                         KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 425 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 426 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Tabel 1 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1280505
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
Uw Monsterreferenties
6970480 = 04-4-1 04 (130-230)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       :                        30/11/2021
Ontvangstdatum opdracht                            :                        30/11/2021
Startdatum                                         :                        30/11/2021
Monstercode                                        :                        6970480
Uw Matrix                                          :                        Grondwater
Anorganische parameters - metalen
Metalen ICP-MS (opgelost):
S arseen (As)                                      µg/l                          6,5
S barium (Ba)                                      µg/l                      < 20
S cadmium (Cd)                                     µg/l                        < 0,2
S chroom (Cr)                                      µg/l                        <1
S kobalt (Co)                                      µg/l                        <2
S koper (Cu)                                       µg/l                          3,5
S Kwik (Hg) (niet vluchtig)                        µg/l                        < 0,05
S lood (Pb)                                        µg/l                        <2
S molybdeen (Mo)                                   µg/l                        <2
S nikkel (Ni)                                      µg/l                          3,4
S zink (Zn)                                        µg/l                      < 10
Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up)                µg/l                      < 50
Organische parameters - aromatisch
Vluchtige aromaten:
S benzeen                                          µg/l                        < 0,2
S ethylbenzeen                                     µg/l                        < 0,2
S naftaleen                                        µg/l                        < 0,02
S o-xyleen                                         µg/l                        < 0,1
S styreen                                          µg/l                        < 0,2
S tolueen                                          µg/l                        < 0,2
S xyleen (som m+p)                                 µg/l                        < 0,2
S som xylenen                                      µg/l                          0,2
Organische parameters - gehalogeneerd
Vluchtige chlooralifaten:
S 1,1,1-trichloorethaan                            µg/l                        < 0,1
S 1,1,2-trichloorethaan                            µg/l                        < 0,1
S 1,1-dichloorethaan                               µg/l                        < 0,2
S 1,1-dichlooretheen                               µg/l                        < 0,1
S 1,1-dichloorpropaan                              µg/l                        < 0,2
S 1,2-dichloorethaan                               µg/l                        < 0,2
S 1,2-dichloorpropaan                              µg/l                        < 0,2
S 1,3-dichloorpropaan                              µg/l                        < 0,2
S cis-1,2-dichlooretheen                           µg/l                        < 0,1
S dichloormethaan                                  µg/l                        < 0,2
S monochlooretheen (vinylchloride) µg/l                                        < 0,2
S tetrachlooretheen                                µg/l                        < 0,1
S tetrachloormethaan                               µg/l                        < 0,1
S trans-1,2-dichlooretheen                         µg/l                        < 0,1
S trichlooretheen                                  µg/l                        < 0,2
S trichloormethaan                                 µg/l                        < 0,2
S som C+T dichlooretheen                           µg/l                          0,1
S som dichloorpropanen                             µg/l                          0,4
Vluchtige gehalogeneerde alifaten - divers:
S tribroommethaan (bromoform)                      µg/l                        < 0,2
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: TEGB-HJYU-WFHD-NLYR                                                                                   Ref.: 1280505_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 426 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 427 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                          Tabel 2 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1280505
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                                 Opmerkingen m.b.t. analyses
Opmerking(en) algemeen
De volgende informatie is indien van toepassing verstrekt door de opdrachtgever:
Project omschrijving, Monsterreferentie(s), Opgegeven bemonsteringsdatum, Matrix, Monsterdiepte, Potnr (Barcode),
Veldgegevens, Veldwaarnemingen en Bemonsteringsdata. De opgegeven bemonsteringsdatum kan van invloed zijn op
de geldigheid van de resultaten.
Sommatie van concentraties voor groepsparameters
De sommatie is uitgevoerd volgens AS3000 paragraaf 2.5.2 en bijlage 3.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: TEGB-HJYU-WFHD-NLYR                                                                                   Ref.: 1280505_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 427 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 428 ======================================================================

<pre>                                                                                                                           Oliechromatogram 1 van 1
OLIE-ONDERZOEK
Monstercode                  : 6970480
Uw project                   : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
omschrijving
Uw referentie                : 04-4-1 04 (130-230)
Methode                      : minerale olie (florisil clean-up)
OLIECHROMATOGRAM
                                                                                                     ➝
                                                                                  oliefractieverdeling
minerale olie gehalte: <50 µg/l
Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.
De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)
Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: TEGB-HJYU-WFHD-NLYR                                                                                   Ref.: 1280505_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 428 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 429 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Bijlage 1 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1280505
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                                              Barcodeschema's
Monstercode Uw referentie                                                                        uw monsterref.          uw diepte       uw barcode
6970480             04-4-1 04 (130-230)                                                          04                      1.3-2.3         0396956YA
                                                                                                 04                      1.3-2.3         0360646MM
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: TEGB-HJYU-WFHD-NLYR                                                                                   Ref.: 1280505_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 429 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 430 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Bijlage 2 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                        : 1280505
Uw project omschrijving                            : 2021.0256-Hyacinthstraat 17A te s-Gravenzande
Opdrachtgever                                      : BMA Milieu
                                    Analysemethoden in Grondwater (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.
Arseen (As)                                            :  Conform AS3150 prestatieblad 1 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Barium (Ba)                                            :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Cadmium (Cd)                                           :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Chroom (Cr)                                            :  Conform AS3150 prestatieblad 1 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Kobalt (Co)                                            :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Koper (Cu)                                             :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Kwik (Hg) (niet vluchtig)                              :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Lood (Pb)                                              :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Molybdeen (Mo)                                         :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Nikkel (Ni)                                            :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Zink (Zn)                                              :  Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Minerale olie (florisil clean-up)                      :  Conform AS3110 prestatieblad 5
Aromaten (BTEXXN)                                      :  Conform AS3130 prestatieblad 1
Styreen                                                :  Conform AS3130 prestatieblad 1
Chlooralifaten                                         :  Conform AS3130 prestatieblad 1
monochlooretheen (vinylchloride)                       :  Conform AS3130 prestatieblad 1
1,1-Dichlooretheen                                     :  Conform AS3130 prestatieblad 1
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: TEGB-HJYU-WFHD-NLYR                                                                                   Ref.: 1280505_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 430 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 431 ======================================================================

<pre>               BMA Milieu B.V.
Bijlage 5
Bodemprofielen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 431 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 432 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande
Projectcode: 2021.0256
Meetpunt:    01                                                         Meetpunt:    02
Datum:       23-11-2021                                                 Datum:       23-11-2021
Boormeester: Johnny de Zeeuw                                            Boormeester: Johnny de Zeeuw
                             0                                                                       0
      0                                                                       0
                                  Zand, matig grof, matig kleiïg,                                         Zand, matig grof, matig kleiïg,
                1                 matig humeus, zwak siltig, zwak                       1                 matig humeus, zwak siltig, zwak
                                  puinhoudend, donkerbruin,                                               puinhoudend, donkerbruin,
                             -50  Edelmanboor                                                        -50  Edelmanboor
     50                                                                      50
                                  Zand, matig grof, sterk kleiïg, matig
                2                 siltig, licht grijsbruin, Edelmanboor
                             -100
    100
                                  Zand, matig grof, zwak kleiïg, zwak
                3                 siltig, lichtgrijs, Edelmanboor
                             -150
    150
                                  Zand, matig grof, zwak siltig,
                4                 lichtgrijs, Edelmanboor
                             -200
    200
Meetpunt:    03                                                         Meetpunt:    04
Datum:       23-11-2021                                                 Datum:       23-11-2021
Boormeester: Johnny de Zeeuw                                            Boormeester: Johnny de Zeeuw
                             0                                                                       0
      0                                                                       0
                                  Zand, matig grof, matig kleiïg,                                         Zand, matig grof, matig kleiïg,
                1                 matig humeus, zwak siltig,                            1                 matig humeus, zwak siltig,
                                  donkerbruin, Edelmanboor                                                donkerbruin, Edelmanboor
                             -50                                                                     -50
     50                                                                      50
                                                                                                          Zand, matig grof, sterk kleiïg, matig
                                                                                        2                 siltig, licht grijsbruin, Edelmanboor
                                                                                                     -100
                                                                            100
                                                                                                          Zand, matig grof, uiterst kleiïg,
                                                                                        3                 zwak siltig, lichtgrijs, Edelmanboor
                                                                                                     -150
                                                                            150
                                                                                                          Zand, matig grof, zwak siltig,
                                                                                        4                 lichtgrijs, Edelmanboor
                                                                                                     -200
                                                                            200
                                                                                                          Zand, matig grof, lichtgrijs,
                                                                                        5
                                                                                                          Edelmanboor
                                                                                                     -230
Meetpunt:    1001                                                       Meetpunt:    1002
Datum:       21-12-2021                                                 Datum:       21-12-2021
Boormeester: Johnny de Zeeuw                                            Boormeester: Johnny de Zeeuw
                             0                                                                       0
      0                                                                       0
                                  Zand, matig grof, matig kleiïg,                                         Zand, matig grof, matig kleiïg,
                1                 matig humeus, zwak siltig,                            1                 matig humeus, zwak siltig,
                                  donkerbruin, Edelmanboor                                                donkerbruin, Edelmanboor
                             -50                                                                     -50
     50                                                                      50
                                  Klei, uiterst zandig, matig siltig,                                     Klei, uiterst zandig, matig siltig,
                2                 lichtbruin, Edelmanboor                               2                 lichtbruin, Edelmanboor
                             -100                                                                    -100
    100                                                                     100
</pre>

====================================================================== Einde pagina 432 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 433 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande
Projectcode: 2021.0256
Meetpunt:    1003                                                     Meetpunt:    1004
Datum:       21-12-2021                                               Datum:       21-12-2021
Boormeester: Johnny de Zeeuw                                          Boormeester: Johnny de Zeeuw
                             0                                                                     0
      0                                                                     0
                                  Zand, matig grof, matig kleiïg,                                       Zand, matig grof, matig kleiïg,
                1                 matig humeus, zwak siltig, zwak                     1                 matig humeus, zwak siltig,
                                  puinhoudend, donkerbruin,                                             donkerbruin, Edelmanboor
                             -50  Edelmanboor                                                      -50
     50                                                                    50
                                  Klei, uiterst zandig, matig siltig,                                   Klei, uiterst zandig, matig siltig,
                2                 lichtbruin, Edelmanboor                             2                 lichtbruin, Edelmanboor
                             -100                                                                  -100
    100                                                                   100
Meetpunt:    1005                                                     Meetpunt:    1006
Datum:       21-12-2021                                               Datum:       21-12-2021
Boormeester: Johnny de Zeeuw                                          Boormeester: Johnny de Zeeuw
                             0                                                                     0
      0                                                                     0
                                  Zand, matig grof, matig kleiïg,                                       Zand, matig grof, matig kleiïg,
                1                 matig humeus, zwak siltig,                          1                 matig humeus, zwak siltig, zwak
                                  donkerbruin, Edelmanboor                                              puinhoudend, donkerbruin,
                             -50                                                                   -50  Edelmanboor
     50                                                                    50
                                                                                                        Klei, uiterst zandig, matig siltig,
                                                                                      2                 lichtbruin, Edelmanboor
                                                                                                   -100
                                                                          100
Meetpunt:    1007                                                     Meetpunt:    1008
Datum:       21-12-2021                                               Datum:       21-12-2021
Boormeester: Johnny de Zeeuw                                          Boormeester: Johnny de Zeeuw
                             0                                                                     0
      0                                                                     0
                                  Zand, matig grof, matig kleiïg,                                       Zand, matig grof, matig kleiïg,
                1                 matig humeus, zwak siltig,                          1                 matig humeus, zwak siltig, zwak
                                  donkerbruin, Edelmanboor                                              puinhoudend, donkerbruin,
                             -50                                                                   -50  Edelmanboor
     50                                                                    50
                                  Klei, uiterst zandig, matig siltig,                                   Klei, uiterst zandig, matig siltig,
                2                 lichtbruin, Edelmanboor                             2                 lichtbruin, Edelmanboor
                             -100                                                                  -100
    100                                                                   100
</pre>

====================================================================== Einde pagina 433 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 434 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande
Projectcode: 2021.0256
Meetpunt:    1009                                                     Meetpunt:    1010
Datum:       21-12-2021                                               Datum:       21-12-2021
Boormeester: Johnny de Zeeuw                                          Boormeester: Johnny de Zeeuw
                             0                                                                     0
      0                                                                     0
                                  Zand, matig grof, matig kleiïg,                                       Zand, matig grof, matig kleiïg,
                1                 matig humeus, zwak siltig,                          1                 matig humeus, zwak siltig,
                                  donkerbruin, Edelmanboor                                              donkerbruin, Edelmanboor
                             -50                                                                   -50
     50                                                                    50
                                  Klei, uiterst zandig, matig siltig,
                2                 lichtbruin, Edelmanboor
                             -100
    100
Meetpunt:    1011                                                     Meetpunt:    1012
Datum:       21-12-2021                                               Datum:       21-12-2021
Boormeester: Johnny de Zeeuw                                          Boormeester: Johnny de Zeeuw
                             0                                                                     0
      0                                                                     0
                                  Zand, matig grof, matig kleiïg,                                       Zand, matig grof, matig kleiïg,
                1                 matig humeus, zwak siltig,                          1                 matig humeus, zwak siltig,
                                  donkerbruin, Edelmanboor                                              donkerbruin, Edelmanboor
                             -50                                                                   -50
     50                                                                    50
                                  Klei, uiterst zandig, matig siltig,                                   Klei, uiterst zandig, matig siltig,
                2                 lichtbruin, Edelmanboor                             2                 lichtbruin, Edelmanboor
                             -100                                                                  -100
    100                                                                   100
Meetpunt:    1013                                                     Meetpunt:    1014
Datum:       21-12-2021                                               Datum:       21-12-2021
Boormeester: Johnny de Zeeuw                                          Boormeester: Johnny de Zeeuw
                             0                                                                     0
      0                                                                     0
                                  Zand, matig grof, matig kleiïg,                                       Zand, matig grof, matig kleiïg,
                1                 matig humeus, zwak siltig,                          1                 matig humeus, zwak siltig,
                                  donkerbruin, Edelmanboor                                              donkerbruin, Edelmanboor
                             -50                                                                   -50
     50                                                                    50
                                  Klei, uiterst zandig, matig siltig,                                   Klei, uiterst zandig, matig siltig,
                2                 lichtbruin, Edelmanboor                             2                 lichtbruin, Edelmanboor
                             -100                                                                  -100
    100                                                                   100
</pre>

====================================================================== Einde pagina 434 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 435 ======================================================================

<pre>Projectnaam: Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande
Projectcode: 2021.0256
Meetpunt:    1015                                                     Meetpunt:    1016
Datum:       21-12-2021                                               Datum:       21-12-2021
Boormeester: Johnny de Zeeuw                                          Boormeester: Johnny de Zeeuw
                             0                                                                     0
      0                                                                     0
                                  Zand, matig grof, matig kleiïg,                                       Zand, matig grof, matig kleiïg,
                1                 matig humeus, zwak siltig,                          1                 matig humeus, zwak siltig, matig
                                  donkerbruin, Edelmanboor                                              puinhoudend, zwak glashoudend,
                             -50                                                                   -50  donkerbruin, Edelmanboor
     50                                                                    50
                                  Klei, uiterst zandig, matig siltig,                                   Klei, uiterst zandig, matig siltig,
                2                 lichtbruin, Edelmanboor                             2                 lichtbruin, Edelmanboor
                             -100                                                                  -100
    100                                                                   100
Meetpunt:    1017
Datum:       21-12-2021
Boormeester: Johnny de Zeeuw
                             0
      0
                                  Zand, matig grof, matig kleiïg,
                1                 matig humeus, zwak siltig,
                                  donkerbruin, Edelmanboor
                             -50
     50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 435 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 436 ======================================================================

<pre>Legenda (conform NEN 5104)
grind                           klei                              geur
          Grind, siltig                      Klei, zwak siltig         geen geur
                                                                       zwakke geur
          Grind, zwak zandig                 Klei, matig siltig        matige geur
                                                                       sterke geur
                                                                       uiterste geur
          Grind, matig zandig                Klei, sterk siltig
                                                                  olie
          Grind, sterk zandig                Klei, uiterst siltig
                                                                       geen olie-water reactie
                                                                       zwakke olie-water reactie
          Grind, uiterst zandig              Klei, zwak zandig
                                                                       matige olie-water reactie
                                                                       sterke olie-water reactie
                                             Klei, matig zandig        uiterste olie-water reactie
zand                                         Klei, sterk zandig   p.i.d.-waarde
          Zand, kleiïg                                                 >0
                                                                       >1
                                                                       >10
          Zand, zwak siltig
                                                                       >100
                                leem
                                                                       >1000
          Zand, matig siltig                 Leem, zwak zandig
                                                                       >10000
          Zand, sterk siltig                 Leem, sterk zandig   monsters
          Zand, uiterst siltig                                        geroerd monster
                                overige toevoegingen
                                                                      ongeroerd monster
                                             zwak humeus
veen                                                                  volumering
          Veen, mineraalarm                  matig humeus         overig
                                                                       bijzonder bestanddeel
          Veen, zwak kleiïg                  sterk humeus              Gemiddeld hoogste grondwaterstand
                                                                       grondwaterstand
          Veen, sterk kleiïg                 zwak grindig              Gemiddeld laagste grondwaterstand
                                                                                    slib
          Veen, zwak zandig                  matig grindig
                                                                                    water
          Veen, sterk zandig                 sterk grindig
</pre>

====================================================================== Einde pagina 436 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 437 ======================================================================

<pre>          BMA Milieu B.V.
Bijlage 6
Fotoblad
</pre>

====================================================================== Einde pagina 437 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 438 ======================================================================

<pre>                                                             BMA Milieu B.V.
2021.0256
Hyacinthstraat 17A te ‘s-Gravenzande in de gemeente Westland
</pre>

====================================================================== Einde pagina 438 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 439 ======================================================================

<pre>                                                    BMA Milieu B.V.
Bijlage 7
Procescertificaat protocol 2001, 2002, 2003 en 2018
</pre>

====================================================================== Einde pagina 439 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 440 ======================================================================

<pre>GN An steal B.V. 8 | dt

A tationsweg 2, 4191 KK Geldermalsen N

SIN, T 0345 585 000, info-cert@normec.nl ef — O r M e C
RvA 234 www.normec.nl

BRL SIKB 2000 Procescertificaat EC-SIK-20309

Normec Certification B.V. verklaart hierbij op basis van het certificatie onderzoek dat het proces van:

BMA Milieu B.V.

Vestiging(en):

Naaldwijk

Adres: Zuidweg 77 Datum uitgifte: 23-03-2020
2671 MP NAALDWIJK Geldig tot: 27-06-2022

Telefoonnr: 0174-630743 Gecertificeerd sinds: 28-06-2007

E-mail : info@bma-milieu.nl KvK-nummer: 27240966

voldoet aan de voorwaarden gesteld in:

Beoordelingsrichtlijn voor het SIKB procescertificaat
Veldwerk bij Milieuhygiënisch Bodem- en waterbodemonderzoek

voor het toepassingsgebied:
Protocol 2001: Plaatsen van handboringen en peilbuizen, maken van boorbeschrijvingen, nemen van

grondmonsters en waterpassen (versie 6.0)

Protocol 2002: Het nemen van grondwatermonsters (versie 6.0)

Protocol 2003: Veldwerk bij milieuhygiënisch waterbodemonderzoek (versie 6.0)
Protocol 2018: Maaiveldinspectie en monsterneming van asbest in bodem (versie 6.0)

Processpecificatie

Dit procescertificaat is op basis van BRL SIKB 2000, Veldwerk bij milieuhygiënisch bodem- en
waterbodemonderzoek, versie 6.0, d.d. 1 februari 2018, overeenkomstig de in dit certificaat genoemde
protocollen, afgegeven conform het Certificatiereglement van Normec Certification B.V.

Normec Certification B.V. verklaart hierbij op basis van het uitgevoerde certificatieonderzoek dat het
gerechtvaardigd vertrouwen bestaat dat de door BMA Milieu B.V. uitgevoerde processen bij voortduring voldoen
aan de in dit procescertificaat vastgelegde processpecificaties en daarmee voldoet aan het voor de certificering
geldende normdocument.

In geval van klachten kan de opdrachtgever zich wenden tot de certificaathouder en, zo nodig, tot
Normec Certification B.V.

Voor het Besluit bodemkwaliteit is de gecertificeerde organisatie een door de Minister van Infrastructuur en Waterstaat erkende organisatie,
indien het certificaat is opgenomen in het overzicht van erkende bodemintermediairs op de website van Rijkswaterstaat directie Leefomgeving:
www.bodemplus.nl. al

Normec

BRL SIKB 2000

Normec Certification B.V. voert gedurende de looptijd van het certificaat regelmatig controles uit. Nadruk uitsluitend in het geheel toegestaan.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 440 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 441 ======================================================================

<pre>                 BMA Milieu B.V.
Bijlage 8
Functiescheiding
</pre>

====================================================================== Einde pagina 441 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 442 ======================================================================

<pre>                                                                                        BMA Milieu B.V.
De monsternemer van BMA Milieu B.V.
de heer J. de Zeeuw
verklaart dat het veldwerk onafhankelijk van de opdrachtgever is uitgevoerd conform de eisen van
BRL SIKB 2000 en de daarbij horende protocollen, waarbij gebruik is gemaakt van interne functi
                                                                                          functie-
scheiding onder de voorwaarden die het Besluit bodemkwaliteit hieraan stelt.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 442 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 443 ======================================================================

<pre>                                                  BMA Milieu B.V.
Bijlage 9
Verklarende tekst toetsingscriteria en parameters
</pre>

====================================================================== Einde pagina 443 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 444 ======================================================================

<pre>                                                                                                    BMA Milieu B.V.
Toetsingscriteria
Achtergrondwaarden:
De achtergrondwaarden zijn bij regeling van Onze Ministers vastgestelde gehalten aan chemische stoffen voor
een goede bodemkwaliteit, waarvoor geldt dat er geen sprake is van belasting door lokale verontreinigingsbron-
nen. Bij overschrijding van de achtergrondwaarde [AW2000] is sprake van een lichte verontreiniging in de
grond.
Streefwaarden:
De streefwaarden geven het niveau aan waarbij sprake is van een duurzame bodemkwaliteit. Dit betekent dat de
streefwaarden het niveau aangeven waarbij geen afbreuk wordt gedaan aan de functionele eigenschappen die de
bodem voor mens, dier en plant heeft. Bij overschrijding van de streefwaarden [S] is sprake van een lichte ver-
ontreiniging in het grondwater.
Tussenwaarde
Wanneer deze waarde overschreden wordt voor een of meerdere stoffen gaat men er vanuit dat zich een risico
van blootstelling aan mens of milieu zou kunnen voordoen met mogelijk schadelijke gevolgen. Dit houdt in dat
een nader onderzoek in principe noodzakelijk is. Bij overschrijding van de 1/2 som achtergrond- en interventie-
waarden is er sprake van een matige verontreiniging in de grond. In het grondwater is sprake van een matige
verontreiniging bij overschrijding van de 1/2 som streef- en interventiewaarden. De 1/2 som achtergrond-/streef-
en interventiewaarde wordt ook wel de tussenwaarde [T] genoemd.
Interventiewaarden:
Bij overschrijding van de interventiewaarden [I] is het wenselijk een saneringsonderzoek met daaropvolgend een
sanering uit te voeren. Immers de interventiewaarden bodemsanering geven het concentratieniveau voor grond
en grondwater aan waarboven ernstige vermindering optreedt van de functionele eigenschappen die de bodem
heeft voor mens, plant of dier. Bij overschrijding van de interventiewaarden is er sprake van een sterke veront-
reiniging. Volgens het beleid is er sprake van een ernstig geval van bodemverontreiniging wanneer in minimaal
25 m3 grond of 100 m3 grondwater voor ten minste één stof de gemiddelde concentratie hoger is dan de interven-
tiewaarde.
De streef- en interventiewaarden in grond/sediment variëren met het bodemtype. Veel verontreinigende stoffen
worden namelijk gebonden aan bodembestanddelen. Binding treedt met name op aan lutum [fractie < 2 m] en
organisch stof [gloeiverlies als percentage van het totale drooggewicht]. De streef- en interventiewaarden in
grond/sediment zijn afhankelijk gesteld van beide genoemde bodemparameters. Voor het op de onderhavige
locatie aanwezige bodemtype zijn de toetsingswaarden berekend volgens de in bovengenoemde circulaire opge-
nomen formules. De toetsingswaarden voor grondwater zijn onafhankelijk gesteld van het bodemtype.
Toelichting streefwaarden
Bij het vaststellen van de streefwaarden is voor een aantal stoffen uitgegaan van achtergrondgehalten die van
nature aanwezig zijn of die zijn veroorzaakt door diffuse verontreiniging via de atmosfeer. Hierbij zijn boven-
grenzen genomen van achtergrondgehalten die in natuurgebieden zijn gevonden. Voor andere stoffen zijn de
streefwaarden berekend uitgaande van een verwaarloosbaar risico. Daarbij is rekening gehouden met milieuhy-
giënische randvoorwaarden vanuit andere beleidsterreinen [zoals drinkwater- en warenwetnormen]. De streef-
waarden zijn met name bij curatieve [bodemsanerende] en preventieve [bodembeschermende] maatregelen van
belang. Voor deze beide soorten maatregelen geven de streefwaarden respectievelijk het uiteindelijk te bereiken
en het te handhaven kwaliteitsniveau aan.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 444 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 445 ======================================================================

<pre>                                                                                                      BMA Milieu B.V.
Toelichting interventiewaarden
De interventiewaarden zijn gebaseerd op een uitgebreide RIVM-studie naar zowel humaantoxicologische [risico
voor de mens] als ecotoxicologische risico's [risico voor planten- en dierenleven] van bodemverontreinigende
stoffen. Deze waarden geven het concentratieniveau voor verontreinigingen aan, waarboven ernstige verminde-
ring dreigt van de functionele eigenschappen die de bodem heeft voor mens, plant en dier.
Blootstelling aan een verontreiniging kan via een groot aantal routes in verschillende mate plaatsvinden. Dit is
afhankelijk van lokale factoren [bijv. het voorkomen van verhardingen] en bij de mens van het gedrag [bijv.
consumptie van vis uit oppervlaktewater met verontreinigde waterbodem]. Voor de afleiding van de algemeen
geldende interventiewaarden is uitgegaan van een "standaard" gedragspatroon, waarbij alle blootstellingsroutes
een rol spelen.
Gezien het bovenstaande is het mogelijk dat uit de toetsing blijkt dat er sprake is van een ernstig geval van bo-
demverontreiniging, zonder dat er bij het huidige gebruik een ontoelaatbaar risico aanwezig is. Dit is het geval
als de blootstellingsroutes die tot dit risico aanleiding geven momenteel niet van toepassing zijn. Na de toetsing
aan de interventiewaarden kan dan ook alleen worden aangegeven of er een saneringsnoodzaak is. De sane-
ringsurgentie is afhankelijk van de actuele risico's.
Parameters
Zware metalen; komen van nature in geringe hoeveelheden in de bodem voor, vrijwel altijd als verbinding.
Verhoogde gehaltes aan zware metalen in grond en grondwater kunnen worden veroorzaakt door een groot scala
aan activiteiten. Over het algemeen zijn zware metalen slecht uitloogbaar.
Aromaten; worden veel gebruikt als oplosmiddel, het zijn meestal vrij vluchtige stoffen die vetten en vetachtige
stoffen goed oplossen. Door de redelijke oplosbaarheid van vluchtige aromaten in water worden deze stoffen
zowel in grond als grondwater aangetroffen. Benzeen, Tolueen, Ethylbenzeen en Xylenen komen voor in benzi-
ne en diesel.
Polycyclische aromatische koolwaterstoffen; PAK omvatten een groot aantal verbindingen die met name in
teerprodukten worden aangetroffen, of bij verbranding van bijv. steenkool ontstaan.
Alifatische chloorkoolwaterstoffen; worden veelal toegepast als oplosmiddel en als ontvettingsmiddel. Bekende
voorbeelden hiervan zijn trichlooretheen (Tri) en tetrachlooretheen (Per).
PCB’s; werden veelal toegepast als isolatie vloeistof in transformatoren en condensatoren, als hydraulische
vloeistof, koelvloeistof, smeermiddel en weekmaker in kunststoffen en verder in verf, inkt, lak, kit en lijm.
Minerale olie; de schadelijkheid van minerale olie is op zich niet groot, maar indien olie in grote hoeveelhe den
in de bodem aanwezig is, is een normaal bodemleven of plantengroei door zuurstofgebrek niet mogelijk. De
eventuele toxiciteit wordt voornamelijk bepaald door de aanwezigheid van toxische nevenbestanddelen (aroma-
ten, fenolen en lood). Als gevolg van permeatie door kunststof waterleidingbuizen van polyethyleen kan minera-
le olie aanleiding geven tot verontreiniging van het drinkwater.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 445 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 446 ======================================================================

<pre>                 Rapport 5527
HYACINTHSTRAAT 17A, HEENWEG
        R.M. van der Zee & M.L. Kruijthof
</pre>

====================================================================== Einde pagina 446 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 447 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 447 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 448 ======================================================================

<pre>Hyacinthstraat 17a, Heenweg (gemeente Westland)
Een bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek in de vorm van een verkennend
booronderzoek
   R.M. van der Zee
   M.L. Kruijthof
</pre>

====================================================================== Einde pagina 448 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 449 ======================================================================

<pre>                                                                                                 2
Colofon
ADC Rapport 5527
Hyacinthstraat 17a, Heenweg (gemeente Westland)
Een bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek in de vorm van een verkennend booronderzoek
Auteur: R.M. van der Zee en M.L. Kruijthof
In opdracht van: Aqua-Terra Nova B.V.
© ADC ArcheoProjecten, Amersfoort, 23 augustus 2021
Foto’s en tekeningen: ADC ArcheoProjecten, tenzij anders vermeld
Status onderzoek: definitief
Niets uit deze uitgave mag worden vermenigvuldigd en/of openbaar gemaakt
worden door middel van druk, fotokopie of op welke wijze dan ook
zonder voorafgaande schriftelijke toestemming van de uitgevers.
ADC ArcheoProjecten aanvaardt geen aansprakelijkheid voor eventuele schade voortvloeiend
uit de toepassing van de adviezen of het gebruik van de resultaten van dit onderzoek.
Autorisatie:
B. Jansen
ISSN 1875-1067
ADC ArcheoProjecten
Postbus 1513
3800 BM Amersfoort
Tel. 033-299 81 81
E-mail info@archeologie.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 449 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 450 ======================================================================

<pre>                                                             3
Inhoudsopgave
Samenvatting                                               5
1        Inleiding en administratieve gegevens             7
2        Bureauonderzoek                                   9
     2.1 Doelstelling en vraagstelling                     9
     2.2 Methodiek                                         9
     2.3 Resultaten                                        9
     2.4 Gespecificeerde verwachting en conclusie         16
3        Inventariserend Veldonderzoek                    18
     3.1 Plan van Aanpak                                  18
     3.2 Resultaten Inventariserend Veldonderzoek (IVO-O) 19
     3.3 Conclusies                                       20
4        Aanbeveling                                      21
Literatuur                                                22
Geraadpleegde websites                                    23
Lijst van afbeeldingen en tabellen                        23
Bijlage 1 Boorgegevens                                    40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 450 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 451 ======================================================================

<pre>4</pre>

====================================================================== Einde pagina 451 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 452 ======================================================================

<pre>                                                                                                    5
Samenvatting
In opdracht van Aqua-Terra Nova B.V. heeft ADC ArcheoProjecten in samenwerking met
ArcheoWest in juli 2021 een bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek uitgevoerd op de
locatie Hyacinthstraat 17a in Heenweg, gemeente Westland. De aanleiding voor het onderzoek
betreft de voorgenomen woningbouw op de locatie. Om deze ontwikkeling planologisch-juridisch
mogelijk te maken is voorafgaand aan een aanvraag van een omgevingsvergunnning een nieuw
bestemmingsplan nodig.
Op basis van het bureauonderzoek is een gespecificeerde verwachting opgesteld. Op basis van
aardkundige gegevens en profielen van archeologische boringen die op de locatie Maasdijk 105-
113, direct ten noordwesten van het plangebied, zijn verricht, kan worden afgeleid dat de
ondergrond van het plangebied uit geul- en dekafzettingen van het Laagcomplex van Westland
bestaat. Het profiel van een ten zuiden van het plangebied uitgevoerde geologische boring toont
dat de geulafzettingen tot tenminste 5,0 m –NAP (circa 5,4 m –mv) reiken. Dit betekent dat bij de
vorming van de geulafzettingen van de Laag van Poeldijk oudere mariene afzettingen (van de
Gantel Laag) volledig zijn geërodeerd. Op grond van dit gegeven kan de verwachting voor resten
vóór de Poeldijkfase (12e-13e eeuw), waarin de aan het maaiveld gelegen dekafzettingen zijn
gevormd, als laag kan worden bestempeld.
Op basis van historische gegevens kan worden aangenomen dat het plangebied in de 13e eeuw,
toen de Nieuwe Maasdijk werd aangelegd, is ontgonnen en in gebruik is genomen voor de
landbouw. Op oude kaarten, waaronder de Kaart van het hoogheemraadschap van Delfland (1712)
en het minuutplan van de gemeente ’s-Gravenzande (1818), waren de in het gebied aanwezige
erven direct langs genoemde rivierdijk gesitueerd. Op latere kaarten is te zien dat de huidige kern
aan de Heenweg aan het einde van de 19e eeuw ontstond en zich pas in de loop van de 20e eeuw
uitbreidde. De kans op het in het plangebied aantreffen van bewoningssporen uit de Late
Middeleeuwen (vanaf de 13e eeuw) of de Nieuwe tijd wordt daarom eveneens als laag beschouwd.
Wel zijn sporen van agrarische grondbewerking aan te treffen. Indien aanwezig zullen deze door
moderne grondbewerking waarschijnlijk grotendeels zijn opgenomen in de bouwvoor.
Teneinde deze verwachting te toetsen en aan te vullen is in het plangebied een verkennend
booronderzoek uitgevoerd. Hierbij is bevestigd dat de ondergrond van het plangebied uit
fijnzandige geulafzettingen (Laagcomplex van Westland, Gantel Laag of Laag van Poeldijk)
bestaat. Hierop ligt in het grootste deel van het plangebied een 20 tot 110 cm dik pakket kleiige
dekafzettingen. Deze behoren tot de Laag van Poeldijk die hier het bovenste deel van het
Laagcomplex van Westland vormt. De bovengrond heeft een dikte van 35 tot 90 cm en wordt
gevormd door de omgewerkte top van de in de ondergrond aanwezige geul- of dekafzettingen.
Het bovenste deel van de dekafzettingen van de Laag van Poeldijk worden als niveau beschouwd
waarin archeologische resten uit de Late Middeleeuwen (vanaf de 13e eeuw) of de Nieuwe tijd
aangetroffen kunnen worden. Dit niveau is door moderne bodembewerking ten behoeve van de
(glas)tuinbouw opgenomen in de bouwvoor. Intacte archeologische resten zijn daarom niet (meer)
te verwachten.
ADC ArcheoProjecten adviseert om het plangebied vrij te geven voor de voorgenomen
ontwikkeling. Het is altijd mogelijk dat tijdens grondwerkzaamheden onverwacht archeologische
vondsten aan het licht komen. Het verdient daarom aanbeveling om de uitvoerder van de
grondwerkzaamheden te wijzen op de plicht zogenoemde toevalsvondsten te melden bij de
bevoegde overheid, zoals aangegeven in artikel 5.10 en 5.11 van de Erfgoedwet. Deze melding
dient behalve bij de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed (RCE) tevens plaats te vinden bij de
gemeente Westland.
Wij wijzen erop dat de bevoegde overheid op basis van dit rapport een selectiebesluit neemt. De
mogelijkheid bestaat dat dit selectiebesluit afwijkt van het door ons opgestelde advies.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 452 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 453 ======================================================================

<pre>                                                                                                         6
Tabel 1. Overzicht van de verschillende (pre)historische perioden.
Periode                                 Afkorting  Tijd in jaren
Nieuwe tijd:                            NT          1500 - heden
Middeleeuwen:                           XME         450 – 1500 na Chr.
Late Middeleeuwen                       LME                                    1050 - 1500 na Chr.
Vroege Middeleeuwen                     VME                                    450 - 1050 na Chr.
Romeinse tijd:                          ROM         12 voor Chr. – 450 na Chr.
Laat-Romeinse tijd                      ROML                                   270 - 450 na Chr.
Midden-Romeinse tijd                    ROMM                                   70 - 270 na Chr.
Vroeg-Romeinse tijd                     ROMV                                   12 voor Chr. - 70 na Chr.
IJzertijd:                              IJZ         800 – 12 voor Chr.
Late IJzertijd                          IJZL                                   250 - 12 voor Chr.
Midden-IJzertijd                        IJZM                                   500 - 250 voor Chr.
Vroege IJzertijd                        IJZV                                   800 - 500 voor Chr.
Bronstijd:                              BRONS       2000 - 800 voor Chr.
Late Bronstijd                          BRONSL                                 1100 - 800 voor Chr.
Midden-Bronstijd                        BRONSM                                 1800 - 1100 voor Chr.
Vroege Bronstijd                        BRONSV                                 2000 - 1800 voor Chr.
Neolithicum (Jonge Steentijd):          NEO         5300 – 2000 voor Chr.
Laat-Neolithicum                        NEOL                                   2850 - 2000 voor Chr.
Midden-Neolithicum                      NEOM                                   4200 - 2850 voor Chr.
Vroeg-Neolithicum                       NEOV                                   5300 - 4200 voor Chr.
Mesolithicum (Midden-Steentijd):        MESO        8800 – 4900 voor Chr.
Laat-Mesolithicum                       MESOL                                  6450 - 4900 voor Chr.
Midden-Mesolithicum                     MESOM                                  7100 - 6450 voor Chr.
Vroeg-Mesolithicum                      MESOV                                  8800 - 7100 voor Chr.
Paleolithicum (Oude Steentijd):         PALEO       tot 8800 voor Chr.
Laat-Paleolithicum                      PALEOL                                 35.000 - 8800 voor Chr.
Midden-Paleolithicum                    PALEOM                                 300.000 – 35.000 voor Chr.
Vroeg-Paleolithicum                     PALEOV                                 tot 300.000 voor Chr.
Bron: Archeologisch Basis Register 1992
</pre>

====================================================================== Einde pagina 453 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 454 ======================================================================

<pre>                                                                                                        7
1 Inleiding en administratieve gegevens
  In opdracht van Aqua-Terra Nova B.V. heeft ADC ArcheoProjecten in samenwerking met
  ArcheoWest in juli 2021 een bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek uitgevoerd op de
  locatie Hyacinthstraat 17a in Heenweg, gemeente Westland (afb. 1 en 2). De aanleiding voor het
  onderzoek betreft de voorgenomen woningbouw op de locatie. Om deze ontwikkeling planologisch-
  juridisch mogelijk te maken is voorafgaand aan een aanvraag van een omgevingsvergunnning een
  nieuw bestemmingsplan nodig.
  Sinds 1 juli 2016 is de Erfgoedwet in werking getreden en is de Monumentenwet 1988 komen te
  vervallen. De bepalingen van een deel van de Monumentenwet zijn opgenomen in de Erfgoedwet.
  Het deel dat betrekking heeft op de besluitvorming in de fysieke leefomgeving gaat over naar de
  toekomstige Omgevingswet. Vooruitlopend op de datum van ingang van de Omgevingswet zijn
  deze artikelen te vinden in het Overgangsrecht in de Erfgoedwet, waar ze ongewijzigd van
  toepassing blijven zolang de Omgevingswet nog niet van kracht is. Op grond van de Erfgoedwet
  moeten archeologische (verwachtings)waarden gewaarborgd zijn in het bestemmingsplan.
  Een bestemmingsplanwijziging zal worden getoetst aan de gemeentelijke archeologische
  beleidskaart (afb. 3).1 Op deze kaart ligt het plangebied in ‘verwachtingszone III’. Hierbinnen geldt
  dat archeologisch onderzoek vereist is bij plangebieden groter dan 500 m2 en bodemingrepen
  dieper dan 50 cm -mv. Omdat de archeologische vrijstellingsgrenzen (naar verwachting) worden
  overschreden dient de initiatiefnemer in het kader van vergunningsprocedure een rapport te
  overleggen waarin naar oordeel van de bevoegde overheid de archeologische waarde van het
  plangebied voldoende in beeld is gebracht. In het kader van dit proces heeft het in dit rapport
  beschreven onderzoek plaatsgevonden.
  In Nederland dient het vaststellen van de archeologische waarde van een plangebied te gebeuren
  conform de Kwaliteitsnorm Nederlandse Archeologie (KNA versie 4.1).2 Gemeenten kunnen hierop
  aanvullende uitvoeringskaders vaststellen. De gemeente Westland heeft voor zover bekend geen
  aanvullende uitvoeringskaders vastgesteld voor het uitvoeren van archeologisch vooronderzoek,
  noch zijn deze voor dit project afzonderlijk opgesteld. Voor dit onderzoek zijn daarom enkel de
  protocollen van de vigerende KNA gevolgd.
  1
    Kerkhof 2012.
  2
    SIKB 2018.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 454 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 455 ======================================================================

<pre>                                                                                                      8
De volgende administratieve gegevens zijn van toepassing:
opdrachtgever:                               Aqua-Terra Nova B.V.
                                             Zuidweg 79
                                             2671 MP Naaldwijk
fasen AMZ-cyclus:                            bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek in de
                                             vorm van een verkennend booronderzoek
aanleiding:                                  bestemmingsplanwijziging ten behoeve van woningbouw
locatie:                                     Hyacinthstraat 17a
plaats:                                      Heenweg
gemeente:                                    Westland
provincie:                                   Zuid-Holland
kadastrale gegevens:                         gemeente ’s-Gravenzande sectie L nummer 6807
                                             (gedeeltelijk), 7448 (gedeeltelijk) en 7812
kaartblad:                                   37B (1:25.000)
oppervlakte plangebied:                      circa 2,4 ha
coördinaten:                                 NW: 72.060 / 444.727
                                             NO: 72.111 / 444.653
                                             ZW: 72.938 / 444.458
                                             NO: 72.033 / 444.428
bevoegde overheid met contactgegevens:       Gemeente Westland
                                             Postbus 150
                                             2670 AD Naaldwijk
                                             Tel.: 14 0174
                                             E-mail: info@gemeentewestland.nl
deskundige namens de bevoegde overheid met   Mevrouw N.L.A. Conradi
contactgegevens:                             Gemeente Westland
                                             Tel.: 06 – 360 451 79
                                             E-mail: nconradi@delft.nl
goedkeuring rapport door bevoegde overheid:  verondersteld, geadviseerde wijzigingen zijn doorgevoerd
Archis-zaaknummer:                           5093218100
ADC-projectcode:                             4230479
auteurs:                                     R.M. van der Zee en M.L. Kruijthof
projectmedewerker(s):                        n.v.t.
autorisatie:                                 B. Jansen
periode van uitvoering:                      juli en augustus 2021
beheer en plaats documentatie:               ADC ArcheoProjecten bv, Amersfoort
</pre>

====================================================================== Einde pagina 455 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 456 ======================================================================

<pre>                                                                                                    9
2 Bureauonderzoek
  2.1        Doelstelling en vraagstelling
  Het bureauonderzoek vormt de eerste stap in het vaststellen van de archeologische waarde van
  het gebied. Het doel van bureauonderzoek is het aan de hand van bestaande bronnen verwerven
  van informatie over bekende en/of verwachte archeologische waarden in het plangebied, om
  daarmee te komen tot een gespecificeerde, archeologische verwachting.
  Voor het bureauonderzoek zijn de volgende onderzoeksvragen opgesteld:
              Zijn mogelijk archeologische waarden in het plangebied aanwezig, en zo ja, wat is de
               specifieke archeologische verwachting?
              Is het plangebied voldoende onderzocht en zo nee, welke vorm van nader archeologisch
               onderzoek kan worden geadviseerd?
  2.2        Methodiek
  Het onderzoek is uitgevoerd conform de Kwaliteitsnorm Nederlandse Archeologie (KNA), versie 4.1
  Landbodems, protocol 4002 Bureauonderzoek.
  Tijdens het bureauonderzoek worden diverse bronnen geraadpleegd, wat leidt tot het opstellen van
  een gespecificeerde verwachting. De gespecificeerde verwachting kan worden beschouwd als de
  conclusie van het bureauonderzoek, omdat hierin wordt aangegeven of archeologische waarden in
  het plangebied worden verwacht. Als dit het geval is, zal zo mogelijk de aard, de omvang, de
  diepteligging en de datering van deze waarden worden beschreven. Indien mogelijk zal de omvang
  worden weergegeven op een kaart.
  2.3        Resultaten
  2.3.1 Afbakening plan- en onderzoeksgebied, beschrijving huidig gebruik en vaststellen
             van de consequenties van het mogelijk toekomstige gebruik
  Het plangebied is gelegen in de bebouwde kom van Heenweg, op circa 1 km ten zuiden van ’s-
  Gravenzande (afb. 1 en 2). De locatie betreft (delen van) de kadastrale percelen gemeente ’s-
  Gravenzande sectie L nummer 6807, 7448 en 7812. Ze wordt aan de noord- en westzijde
  grotendeels door watergangen begrensd, aan de zuid- en oostzijde door tuinen en achtererven van
  woningen aan de Lugtigheidstraat 2 t/m 32 en de Anjerstraat 2 t/m 42, een groenstrook alsook de
  openbare weg (Anjerstraat) en aan de noordoostzijde door het erf van een tuinderswoning
  (Hyacinthstraat 17). De totale omvang bedraagt circa 2,4 ha.
  Het plangebied wordt momenteel vrijwel geheel ingenomen door een kas (afb. 4). Deze dateert
  volgens de Basisadministratie Adressen en Gebouwen (BAG)3 uit 1988. Een klein gedeelte aan de
  oostzijde bestaat uit een groenstrook.
  Recentelijk is in het plangebied een milieukundig verkennend bodemonderzoek uitgevoerd. De
  resultaten van dit onderzoek zijn nog niet beschikbaar.
  In het kader van het onderzoek zijn gegevens met betrekking tot de aanwezigheid van
  ondergrondse kabels en leidingen opgevraagd bij het KLIC.4 Uit de ontvangen gegevens blijkt dat in
  het centrale deel ondergrondse infrastructuur aanwezig is. Verder moet rekening worden gehouden
  met de aanwezigheid van beregeningsleidingen.
  Van het plangebied zelf zijn onvoldoende archeologische en aardkundige gegevens beschikbaar
  om een uitspraak te kunnen doen over de archeologische verwachting. Daarom zijn tevens
  gegevens betrokken uit de directe omgeving, waarmee het onderzoeksgebied kan worden
  gedefinieerd als het gebied binnen een straal van circa 500 m rondom het plangebied. De
  3
    https://bagviewer.kadaster.nl
  4
    meldingsnummr 21G422296.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 456 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 457 ======================================================================

<pre>                                                                                                                         10
begrenzing van deze zone is gebaseerd op het gegeven dat hierbinnen sprake is van voldoende
informatie om een uitspraak te doen over de archeologische verwachting die representatief is voor
het plangebied.
De voorgenomen ontwikkeling in het plangebied bestaat uit de sloop van de huidige kas (afb. 5).
Hierna zal de locatie worden opgedeeld in kavels ten behoeve van woningbouw en zullen wegen
worden aangelegd. Een aantal delen zullen worden ingericht als groenzone. Hierbinnen zullen
waterpartijen worden gegraven.
De consequentie van de voorgenomen ontwikkeling kan zijn dat eventuele aanwezige waardevolle
archeologische resten in de ondergrond worden aangetast.
2.3.2 Beschrijving van de aardwetenschappelijke waarden
De volgende aardwetenschappelijke informatie is bekend van het plangebied:
  Bron                                                   Informatie
                                                    5
  Geologische kaart van Nederland 1:50.000               noordelijk deel van het plangebied: Afzettingen van Duinkerke
                                                            b                  b
                                                         III 6 (kaartcode: D.03 )
                                                         centrale en zuidelijk deel van het plangebied: Afzettingen van
                                                                       a                   a
                                                         Duinkerke III (kaartcode: D.03 )
                                                      7
  Geologische Kaart Westland/Delfland (afb. 6)           Laagcomplex van Westland, waar de Westland
                                                         geulafzettingen zich diep ingesneden hebben in de
                                                         onderliggende afzettingen
  Geomorfologische kaart van Nederland                   noordelijk deel van het plangebied: vlakte van getij-
  1:50.000 (landsdekkende, digitale versie;              afzettingen (kaartcode: 2M72)
           8
  afb. 7)                                                centrale deel van het plangebied: ingesloten strandvlakte al
                                                         dan niet bedekt met kust- of stuifzandduinen (kaartcode:
                                                         2M76ys)
                                                         zuidelijk deel van het plangebied: niet geclassificeerd
  Bodemkaart van Nederland 1:50.000                      gehele plangebied met uitzondering van de zuidwesthoek:
                                                9
  (landsdekkende, digitale versie; afb. 8)               tuineerdgronden; lichte zavel, profielverloop 5, of 5 en 2, of 2
                                                         (kaartcode: EK19)
                                                         zuidwesthoek van het plangebied: kalkhoudende
                                                         enkeerdgronden; matig fijn zand (kaartcode: EZ50A)
  Bodemkaart van Nederland 1:50.000 (oudere              idem, grondwatertrap IV
  versie)10
  De Bodemgesteldheid van het Westland,                  noordelijk deel van het plangebied: estuariumkleigronden,
  kaart 3 overzichtskaart van het Westland11             rustend op duinzand (kaartcode: EDo)
                                                         centrale en zuidelijk deel van het plangebied: slibhoudende,
                                                         vochtige duinzandgronden = geestgronden (kaartcode: Ds)
  Actueel Hoogtebestand Nederland (AHN3;                 circa 0,8 m +NAP
           12
  afb. 9)
5
  Rijks Geologische Dienst 1975.
6
  volgens huidige lithostratigrafische indeling (TNO 2011): Formatie van Naaldwijk, Laagpakket van Walcheren.
7
  Vos 2017.
8
  Alterra 2008.
9
  Alterra 2014.
10
    Stichting voor Bodemkartering 1983.
11
    Van Liere 1948.
12
    ahn.arcgisonline.nl/ahnviewer
</pre>

====================================================================== Einde pagina 457 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 458 ======================================================================

<pre>                                                                                                    11
Geologie en geomorfologie
De regio rond het plangebied is gevormd in het Holoceen, het huidige geologische tijdperk dat na
de laatste ijstijd is begonnen (circa 11.700 jaar geleden; zie voor een visualisatie van de
paleogeografische ontwikkeling afb. 10a en 10b). Deze periode werd gekenmerkt door een stijging
van de temperatuur en een aanvankelijk snelle stijging van de zeespiegel.13 Vanwege de
toenemende stijging van de zeespiegel kwam het onderzoeksgebied steeds meer onder directe
invloed van de zee te staan en vonden er regelmatig overstromingen plaats. Tijdens dergelijke
overstromingen werden dikke lagen zandige en kleiige sedimenten afgezet en werden diepe geulen
uitgesleten, die dichtslibden wanneer de zee zich terugtrok. Deze afzettingen worden gerekend tot
het Laagpakket van Wormer binnen de Formatie van Naaldwijk (oude benaming14: Afzettingen van
Calais).
Rond 4.000 v.Chr. begon de snelheid waarmee de zeespiegel steeg af te nemen.15 Hierdoor
ontstond een nieuwe kustlijn, in de vorm van een kustbarrière die circa 10 kilometer landinwaarts
van de huidige kustlijn lag (op de lijn Wateringen – Naaldwijk). Ter plaatse van de kustlijn werd een
strandwal (Laagpakket van Zandvoort binnen de Formatie Naaldwijk) met lage duinen gevormd.
Na het ontstaan van genoemde kustbarrière bouwde de kust zich verder uit in westelijke richting,
waarbij een serie parallelle strandwallen werden gevormd. Door de bescherming van de
strandwallen ontstond hierachter een rustig milieu waarin veenvorming plaatsvond. Met name na
2.200 v.Chr., toen de voormalige Maasmonding verzandde en zich verplaatste naar het gebied
waar zij heden ten dage ligt, kon dit veen zich ontwikkelen tot een dik pakket.16 Vanwege de relatief
gesloten kust vonden er in deze periode geen grote zee-inbraken en overstromingen plaats.
Aan het rustige milieu kwam een einde toen vanaf circa 1.500 v.Chr. de invloed van de zee in het
onderzoeksgebied weer toenam.17 Tijdens verschillende inbraken werd het Laagcomplex van
Westland gevormd. Binnen dit Laagpakket worden verschillende kleiige en zandige afzettingen
onderscheiden. De oudste sedimenten dateren uit de periode tussen circa 1.500 en 1.000 v.Chr.,
toen de zee een aantal keer het land binnendrong via de brede Maasmonding. In het
onderzoeksgebied ontstonden hierbij dek- en geulafzettingen. Deze vormen de Oergaag-Laag
(oude benaming18: Afzettingen van Duinkerke 0/I) op het aanwezige veen. Toen de invloed van de
zee (tijdelijk) verminderde, trad vernatting op en vond opnieuw grootschalige veenvorming plaats.
Tussen 250 en 225 v.Chr. breidde het omstreeks 800 v.Chr. gevormde geulensysteem van de
Gantel zich ver landinwaarts uit.19 De hoofdtak van dit systeem begon tussen Naaldwijk en Monster,
liep van daar in noordoostelijke richting en maakte bij Wateringen een flauwe bocht richting Delft.
De aanwezigheid van de Gantel leidde tot het ontstaan van de Gantel Laag (oude benaming20:
Afzettingen van Duinkerke I). Binnen deze laag komen zowel dek- als geulafzettingen voor.
Rond het begin van de jaartelling ontstond langs de noordelijke oever van de Maas, tussen het
huidige Monster en Naaldwijk, een haakwal (ook wel de Naaldwijkse Geest genoemd) doordat het
zand van de strandwallen voor de kust bij Monster door de zee naar het zuiden werd afgevoerd en
in de trechtervormige Maasmonding afgezet. 21 Door verstuiving werden lage duinen gevormd (Laag
van Ypenburg). De haakwal zorgde ervoor dat de Gantelmonding zich in noordwestelijke richting
verlegde.
13
   Stouthamer et al. 2015.
14
   Zagwijn & Van Staalduinen 1975.
15
   Kerkhof 2012.
16
   ibid.
17
   ibid.
18
   Zagwijn & Van Staalduinen 1975.
19
   Vos 2017.
20
   ibid.
21
   IJsselstein & Van Mil 2017.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 458 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 459 ======================================================================

<pre>                                                                                                   12
Doordat de overstromingsfrequentie in het achterland sterk afnam, kon het veen zich vanaf de 3e
eeuw n.Chr. opnieuw uitbreiden. Het mondingsgebied van de Maas stond echter voortdurend onder
invloed van de zee. Als gevolg hiervan was de haakwal aan veranderingen onderhevig. Een
stormvloed in 1134 n.Chr. leidde ertoe dat een groot deel van de haakwal werd weggeslagen.
Daarbij drong de zee via de oude bedding van de Gantel diep landinwaarts tot nabij Rijswijk. De
aan deze transgressiefase gerelateerde afzettingen vormen de Laag van Poeldijk (oude benaming:
Duinkerke II/III). In de loop van de 12e eeuw ontstond een reeks zandplaten in het Maas-estuarium
die het grotendeels verlanden van het mondingsgebied tot gevolg hadden. Hiermee kwam een
einde aan directe invloed van de zee.
Bodemkunde
Op de Bodemkaart van Nederland 1:50.00022 valt het gehele plangebied met uitzondering van de
zuidwesthoek in een zone met tuineerdgronden ontwikkeld in lichte zavel met profielverloop 5, of 5
en 5 of 2 (kaartcode: EK19) valt (afb. 8). De zuidwesthoek valt daarentegen in een zone met
kalkhoudende enkeerdgronden.
Tuineerdgronden komen evenals enkeerdgronden voornamelijk voor in glastuinbouwgebieden.23 De
bovengrond heeft een dikte van 50 à 70 cm en bestaat uit een homogene, humushoudende,
meestal opgebrachte (opgevaren) laag. Daarbij werd vaak zand van de afgegeeste gronden
vermengd met slootbagger opgebracht. Het opvaren gebeurde meestal niet in één keer, maar met
tussenpozen. Ook is op veel percelen of gedeelten daarvan huisvuil uit de steden gebracht. Dit is
voornamelijk het geval langs bevaarbare waterlopen. De precieze dikte van de opgebrachte laag is
meestal moeilijk te bepalen, omdat een gedeeltelijk van de oude bovengrond vermengd is met het
opgebrachte materiaal.
De ondergrond van tuineerdgronden is sterk verschillend van opbouw, in tegenstelling tot de
ondergrond van enkeerdgronden die geheel uit zand bestaat. Naast zavel en klei, die soms naar
beneden toe zwaarder worden en zelfs in veen overgaan, komt ook zand binnen 120 cm diepte
voor. Verder is vastgesteld, dat op korte afstand van elkaar grote schillen in textuur voorkomen.
Op een oudere uitgave van de Bodemkaart van Nederland 1:50.00024 zijn behalve bodemkundige
eenheden ook grondwatertrappen aangegeven. De in het onderzoeksgebied gekarteerde bodems
hebben grondwatertrap IV. Grondwatertrap VI betekent dat de Gemiddeld Hoogte Grondwaterstand
(GHG) dieper dan 40 cm -mv ligt en de Gemiddeld Laagste Grondwaterstand (GLG) tussen 80 en
120 cm -mv.
2.3.3 Beschrijving van bekende archeologische waarden
Waarden- en verwachtingskaarten
Het plangebied valt in een gebied waarvoor verschillende verwachtingskaarten zijn vervaardigd. Op
de kaart ‘Archeologie waarden’ (kaart 1b) van de Cultuurhistorische Atlas (CHS, januari 2017) van
Zuid-Holland25 is een indeling in diepteklassen gemaakt op vijf verschillende niveaus:
            maaiveld / oppervlak;
            0-3 meter onder maaiveld;
            3-5 meter onder maaiveld;
            dieper dan 5 meter onder maaiveld;
            basis van Holoceen afzettingen, ruim dieper dan 5 meter onder maaiveld.
Met uitzondering van de zuidwesthoek van het plangebied zijn alle vijf niveaus niet geclassificeerd.
In de zuidwesthoek is aan het niveau ‘dieper dan 5 meter onder maaiveld’ een hoge
verwachtingswaarde toegekend. Deze is gekoppeld aan de aanwezigheid van stroomgordels en
geulafzettingen (Formatie van Echteld).
22
   Alterra 2014.
23
   Vos 1984.
24
   Stichting voor Bodemkartering 1983.
25
   http://pzh.b3p.nl/viewer/app/Cultuur_historische_atlas
</pre>

====================================================================== Einde pagina 459 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 460 ======================================================================

<pre>                                                                                                                   13
Omdat op provinciale verwachtingskaarten detailinformatie ontbreekt, zijn deze minder bruikbaar op
gemeentelijk niveau. Mede daarom is in 2012 op basis van landschapskenmerken en bekende
archeologische en historische waarden een gemeentelijke archeologische beleidskaart
vervaardigd, waarop gebieden met bekende archeologische waarden en verwachtingszones, ieder
met een eigen archeologieregime, zijn weergegeven (afb. 3).26 Het plangebied valt op genoemde
kaart in ‘Verwachtingszone III’.
Verwachtingszone III is volgens de toelichting bij de archeologische beleidskaart van de gemeente
Westland gekoppeld aan het Laagpakket van Wormer, het Hollandveen Laagpakket en de
dekafzettingen van het Laagpakket van Walcheren in het binnendijkse gebied.27 Omdat zich
periodiek bewoningsmogelijkheden voordeden in het veengebied vanaf de Midden-IJzertijd geldt
hier een middelhoge verwachting voor het aantreffen van resten uit de IJzertijd, de Romeinse tijd,
de Middeleeuwen en de Nieuwe tijd. Daarnaast kunnen in dit gebied tot nu toe nog onbekende
duinafzettingen van Ypenburg en Voorburg worden aangetroffen (met een hoge verwachting voor
de aanwezigheid van archeologische resten vanaf de vroege prehistorie of in geval van jongere
duinfase vanaf de Late IJzertijd). Archeologische resten worden in deze zone verwacht op dezelfde
diepte als in Verwachtingszones I en II. De dichtheid van archeologische vindplaatsen zal echter
aanzienlijk kleiner zijn, waardoor hier een ruimere oppervlaktevrijstellingsgrens wordt gehanteerd.
Op de Archeologische Monumentenkaart (AMK, 2014)28 maakt het plangebied geen deel uit van
een archeologisch monument. Ook maakt het geen deel uit van een archeologisch rijksmonument.
In het gedefinieerde onderzoeksgebied zijn evenmin archeologische (rijks)monumenten aanwezig.
Op de Indicatieve Kaart Militair Erfgoed (IKME versie 1.2)29 is circa 250 m ten noorden van het
plangebied een verdedingingscomplex uit de Tweede Wereldoorlog aangegeven. Het gaat hierbij
om Widerstandsnets (120), dat aan de voormalige Maasdijk lag en onderdeel was van de
Atlantikwall. De Atlantikwall is een op last van de Duitsers aangelegde verdedigingslinie en bestaat
uit meerdere, achter elkaar gelegen onderdelen om diepte te geven aan de verdediging. In het
plangebied zijn echter geen concrete aanwijzingen voor resten van militair erfgoed.
Vondst- en onderzoeksmeldingen
Ten behoeve van archeologische informatie over het plan- en onderzoeksgebied is het
Archeologisch informatiesysteem (Archis3) geraadpleegd. Hierbij blijkt dat in het onderzoeksgebied
geen vondstmeldingen zijn geregistreerd. Verder blijkt dat onderhavige plangebied zich binnen de
contouren van enkele onderzoeksmeldingsgebieden bevindt (afb. 11). Het gaat om grootschalige
onderzoeken, waarvan de locatie bij benadering is aangegeven. Eén melding heeft betrekking op
een bureauonderzoek dat is uitgevoerd ten behoeve van het vervaardigden van de archeologische
beleidskaart voor de gemeente Westland en het opstellen van de archeologienota.30
Een tweede melding heeft betrekking op een bureauonderzoek dat is uitgevoerd in kader van de
aanleg van het warmtenetwerk Maasdijk en Polanen.31 Dit onderzoek is nog niet afgerond.
Een derde melding32 heeft betrekking op een bureauonderzoek voor een tracé van een CO2-leiding
in de gemeenten Westland, Midden-Delfland en Pijnacker-Nootdorp. De begrenzing van het
onderzoeksgebied is evenwel zeer ruim in Archis3 ingevoerd. Uit de rapportage van het onderzoek
blijkt dat binnen het onderzoeksgebied voor graafwerkzaamheden ten behoeve van de aanleg van
de leiding geen archeologische begeleiding noodzakelijk werd geacht. Dit ondergrond wordt hier
gevormd door relatief jonge afzettingen, waar minder archeologische vindplaatsen zijn te
verwachten. Bovendien zijn de Afzettingen van Duinkerke III relatief dik, zodat eventueel
aanwezige vindplaatsen goed beschermd zijn.
26
   Kerkhof 2012.
27
   ibid.
28
   Sinds 2014 wordt de Archeologische Monumentenkaart niet meer bijgehouden door de Rijksdienst voor het Cultureel
Erfgoed. De huidige AMK moet daarom als een statisch bestand worden beschouwd.
29
   http://www.ikme.nl
30
   zaakidentificatie 2360204100 (Archis2 onderzoeksmeldingsnummer 50.851), Kerkhof 2012.
31
   zaakidentificatie 5078606100.
32
   zaakidentificatie 2063242100 (Archis2 onderzoeksmeldingsnummer 9.447), Bult & De Bruin 2005.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 460 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 461 ======================================================================

<pre>                                                                                                     14
Op de locatie Maasdijk 105-113, direct ten westen van het plangebied, is een bureauonderzoek
uitgevoerd naar de kans op de aanwezigheid van archeologische waarden.33 Dit werd gevolgd door
de uitvoering van een inventariserend veldonderzoek in de vorm van een verkennend
booronderzoek. De aanleiding voor het onderzoek vormde diverse grondwerkzaamheden zoals het
graven van een nieuwe watergang, de bouw van silo’s en de aanleg van een laadkuil ten behoeve
van de realisatie van een kassencomplex. Ter plaatse van het noordelijk deel van de locatie werd
rekening gehouden met archeologische resten vanaf de 14e eeuw. Indien aanwezig werden deze in
of direct onder de bouwvoor verwacht, op en in de top van de Afzettingen van Duinkerke IIIb (circa
0,3 tot 0,5 m +NAP). Op en in de top van de Afzettingen van Duinkerke IIIa werd rekening
gehouden met resten van de 12e eeuw. Indien aanwezig werden deze binnen 1 m –mv verwacht.
Als gevolg van erosie onder invloed van de vorming van een geul werden geen oudere resten
verwacht. Bij het verkennend booronderzoek werden beneden 0,5 tot 0,8 m –mv (circa 0,25 –NAP
tot 0,40 m +NAP) geulafzettingen behorende tot de Afzettingen van Duinkerke IIIa aangetroffen. Dit
betrof een pakket matig grof zand met schelpresten en een grijze kleur. Genoemd pakket ging over
in de bouwvoor bestaande uit een pakket matig fijn zand met een bruingrijze tot bruine kleur. In vier
van de acht boringen bleek de top van de geulafzettingen te zijn verstoord door de aanleg van
drainage of (sub)recente bouw- en sloopwerkzaamheden. Op grond van de aangetroffen
bodemopbouw werd geen aanvullend archeologisch onderzoek noodzakelijk geacht.
Voor de locatie Laan van de Heilige Lambertus, op circa 450 m ten oosten van het plangebied, is
een bureauonderzoek uitgevoerd naar de kans op de aanwezigheid van archeologische waarden.34
Het onderzoek toonde aan dat op twee niveaus, de top van de geulafzettingen van de Gantel Laag
en de Laag van Poeldijk, archeologische resten verwacht kunnen worden. Dit vormde in veertien
deelgebieden de aanleiding voor een doorstart naar een inventariserend veldonderzoek in de vorm
van een verkennend booronderzoek.35 De resultaten van dit onderzoek zijn nog niet verwerkt in een
rapport.
2.3.4 Beschrijving van de historische situatie, mogelijke verstoringen en bouwhistorische
         waarden
Bewoningsgeschiedenis
Archeologische sporen hebben aangetoond dat het grondgebied van de gemeente Westland reeds
vanaf het Neolithicum bewoning kent.36 Op basis van de beperkte gegevens moet worden
aangenomen dat in het Neolithicum en de daarop volgende perioden, de Bronstijd en de Vroege en
Midden-IJzertijd, de bewoning zich op de strandwallen, kreekoevers en de hoger opgeslibde
kweldergebieden concentreerden, omdat de rest van het gebied te nat was.
Vanaf de Midden-IJzertijd werd het veen ontwaterd door getijdengeulen en vond ook op het veen
bewoning plaats. Tevens vond op de verlande getijdegeulen van de Oer-Gaaglaag bewoning plaats
gedurende een korte periode in de Late IJzertijd. De geulen slibden vrij snel dicht, waarna het veen
weer overstroomde en bedekt werd met een laag klei.
Rond het begin van de jaartelling vormde zich een zandige haakwal tussen Monster en Naaldwijk, de
Naaldwijkse Geest. Nadat de Gantel aan het begin van de Romeinse tijd langzaam opslibde en door
de uitbouw van de Naaldwijkse Geest van de zee werd afgesneden, vond in de 1e tot de 3e eeuw
n.Chr. behalve op de Naaldwijkse Geest ook intensieve bewoning plaats op de oeverwallen van de
Gantel. In de 3e eeuw was de Gantel geheel verland. Het gebied vernatte en er vond opnieuw
veenvorming plaats, waardoor een einde kwam aan de bewoning in het gebied van de Gantel.
Door de vernatting van het landschap concentreerde in de Vroege Middeleeuwen de bewoning zich
op de strandwallen en op de Naaldwijkse Geest. Vanaf de 6e eeuw werd het lager gelegen
perimariene gebied van hieruit ontgonnen, waarbij de ontginningsbases zich geleidelijk uitbreidden
33
   zaakidentificatie 4561826100, Ras 2017.
34
   zaakidentificatie 4795536100, Groenhuijzen 2020.
35
   zaakidentificatie 4821617100.
36
   Kerkhof 2012.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 461 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 462 ======================================================================

<pre>                                                                                                                   15
naar rivieroevers en verlandde kreekbeddingen. In de loop van de Vroege Middeleeuwen raakten
ook het veen en de dunne kleiafzettingen van de Gantel Laag bewoond.
Tijdens overstromingen van 1134 en 1163 n.Chr. waarbij de zee via de Maasmonding en
verschillende vloedkreken werd een dek van zeeklei afgezet (Laag van Poeldijk, oudere fase).
Hierna veranderde het verkavelingspatroon en vond bewoning op huisterpen plaats. In de 13e eeuw
werd de bewoning korte tijd onderbroken doordat de duinenrij bij Monster doorbrak en in het gebied
een laag klei werd afgezet (Laag van Poeldijk, jongere fase).
De overstromingsrampen vormden de aanleiding tot de aanleg van lengtedijken op de oevers van
de rivieren.37 Om die reden werden langs de Maas dijken aangelegd waardoor de zee niet meer via
de kleine rivieren en getijdegeulen het land kon binnendringen. Voor de ontwatering van het gebied
werden vaarten en kanalen gegraven. De tussenliggende gebieden werden toen ingepolderd door
het aanleggen van kades en afwateringssloten.
Eén van de zijkades vormde de verbinding tussen Oude Maasdijk, tegenwoordig de
Naaldwijkseweg bij 's-Gravenzande en de omstreeks 1500 aangelegde Nieuwe Maasdijk. Op deze
kade bevond zich de ‘De Heere Wech’, die later Heenweg werd genoemd. In de 20e eeuw ontstond
langs deze weg het huidige buurtschap Heenweg.38
Oude kaarten
De historische situatie is op verschillende kaarten als volgt:
 Bron                                               Jaartal           Historische situatie
 Kaart van het hoogheemraadschap van                1712              onbebouwd, agrarisch
 Delfland door Nicolaes en Jacob Kruikius
           39
 (afb. 9)
 Kadastrale minuut40                                1818              perceel 368 (gedeeltelijk): bouwland
                                         41
 Topografisch Militaire Kaart (TMK)                 1839-1859         noordelijk en centrale deel van het plangebied:
                                                                      tuinbouw
                                                                      zuidelijk deel van het plangebied: boomgaard
                 42
 Bonnekaart                                         1880              idem
 Bonnekaart                                         1893              idem
 Bonnekaart                                         1896              idem
 Bonnekaart                                         1901              idem
 Bonnekaart                                         1912              idem
 Bonnekaart                                         1925              idem
                          43
 Topografische kaart                                1939              glastuinbouw
 Topografische kaart                                1958              idem
 Topografische kaart                                1963              idem
 Topografische kaart                                1968              idem
 Topografische kaart                                1973              idem
 Topografische kaart                                1981              idem
 Topografische kaart                                1986              idem
 Topografische kaart                                1995              idem
 Topografische kaart                                1998              idem
 Topografische kaart                                2004              idem
 Topografische kaart                                2009-2020         idem
37
   http://www.westlandkaart.nl
38
   https://nl.wikipedia.org/wiki/Heenweg
39
   Kruikius & Kruikius 1712.
40
   Kadaster 1818.
41
   Wolters-Noordhoff Atlasprodukties 1990.
42
   Bureau Militaire Verkenningen 1880, 1893, 1896, 1901, 1912 & 1925.
43
   https://www.topotijdreis.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 462 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 463 ======================================================================

<pre>                                                                                                    16
Op de oudst geraadpleegde kaart, de Kaart van het hoogheemraadschap van Delfland uit 171244,
komt het buurtschap Heenweg nog niet voor. Wel is sprake van een doorgaande weg
(‘Heenwegh’), die aansluit op de Nieuwe Maasdijk (‘Nieuwe Maes Dyk’; afb. 12). Langs deze dijk
zijn enkele erven aangegeven, onder meer direct ten zuidwesten van het plangebied. Het
plangebied zelf lijkt onbebouwd te zijn en een agrarisch grondgebruik te hebben.
De oudste kadasterkaart, het minuutplan van de gemeente ’s-Gravenzande (1818), geeft een
gedetailleerder beeld van het gebied (afb. 14). Het plangebied maakt deel uit van een rechthoekig
perceel dat volledig onbebouwd is. In de bijbehorende Oorspronkelijk Aanwijzende Tafel (OAT) is
het grondgebruik geregistreerd als bouwland. Gelet op het kaartbeeld van de Topografisch Militaire
Kaart (TMK) uit 1839-185945 moet worden aangenomen dat deze situatie tot in de tweede helft van
de 19e eeuw ongewijzigd blijft.
Op de Bonnekaarten uit 1880, 1893, 1896, 1901, 1912 en 192546 is het noordelijk en centrale deel
van het plangebied in gebruik als tuinbouwgrond, het zuidelijk deel als boomgaard (afb. 14). Op de
topografische kaart van 1939 doet voor het eerst de glastuinbouw haar intrede. Op de daarop
volgende kaarten wordt het plangebied volledig ingenomen door kassen, hetgeen heden ten dage
nog steeds het geval is.
2.4        Gespecificeerde verwachting en conclusie
De eerste, voor het bureauonderzoek opgestelde onderzoeksvraag “Zijn mogelijk archeologische
waarden in het plangebied aanwezig, en zo ja, wat is de specifieke archeologische verwachting?”
kan als volgt worden beantwoord:
Op basis van aardkundige gegevens en profielen van archeologische boringen47 die op de locatie
Maasdijk 105-113, direct ten noordwesten van het plangebied, zijn verricht, kan worden afgeleid dat
de ondergrond van het plangebied uit geul- en dekafzettingen van het Laagcomplex van Westland
bestaat. Het profiel van een ten zuiden van het plangebied uitgevoerde geologische boring48 toont
dat de geulafzettingen tot tenminste 5,0 m –NAP (circa 5,4 m –mv) reiken. Dit betekent dat bij de
vorming van de geulafzettingen van de Laag van Poeldijk oudere mariene afzettingen (van de
Gantel Laag) volledig zijn geërodeerd. Op grond van dit gegeven kan de verwachting voor resten
vóór de Poeldijkfase (12e-13e eeuw), waarin de aan het maaiveld gelegen dekafzettingen zijn
gevormd, als laag tot zeer laag kan worden bestempeld.
Op basis van historische gegevens kan worden aangenomen dat het plangebied in de 15e eeuw,
toen de Nieuwe Maasdijk werd aangelegd, is ontgonnen en in gebruik is genomen voor de
landbouw. Op oude kaarten, waaronder de Kaart van het hoogheemraadschap van Delfland (1712)
en het minuutplan van de gemeente ’s-Gravenzande (1818), waren de in het gebied aanwezig
erven direct langs genoemde rivierdijk gesitueerd. Op latere kaarten is te zien dat de huidige kern
aan de Heenweg aan het einde van de 19e eeuw ontstond en zich pas in de loop van de 20e eeuw
uitbreidde. De kans op het in het plangebied aantreffen van bewoningssporen uit de Late
Middeleeuwen (vanaf de 15e eeuw) of de Nieuwe tijd wordt daarom eveneens als laag beschouwd.
Wel zijn sporen van agrarische grondbewerking aan te treffen. Indien aanwezig zullen deze door
moderne grondbewerking waarschijnlijk grotendeels zijn opgenomen in de bouwvoor.
44
   Kadaster 1818.
45
   Wolters-Noordhoff Atlasprodukties 1990.
46
   Bureau Militaire Verkenningen 1880, 1893, 1896, 1901, 1912 & 1925.
47
   zaakidentificatie 4561826100, Ras 2017.
48
   https://www.dinoloket.nl/ondergrondgegevens, geologische boring B37B2207.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 463 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 464 ======================================================================

<pre>                                                                                             17
De beantwoording van de tweede onderzoeksvraag “Is het plangebied voldoende onderzocht en zo
nee, welke vorm van nader archeologisch onderzoek kan worden geadviseerd?” is als volgt:
Om de kans op de aanwezigheid van archeologische resten te bepalen is vooral het verwerven van
inzicht in de bodemopbouw en de mate van intactheid daarvan van belang. Geadviseerd wordt
daarom een inventariserend veldonderzoek in de vorm van een verkennend booronderzoek uit te
voeren (zie hoofdstuk 3).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 464 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 465 ======================================================================

<pre>                                                                                                              18
3 Inventariserend Veldonderzoek
  3.1      Plan van Aanpak
  3.1.1 Inleiding
  Het doel van het inventariserend veldonderzoek is het toetsen en waar nodig aanvullen van de op
  basis van het bureauonderzoek opgestelde gespecificeerde verwachting (par. 2.4). Het
  inventariserend veldonderzoek zal bestaan uit een verkennend booronderzoek. De werkwijze is
  gericht op het in kaart brengen van de bodemopbouw en het vaststellen van (grootschalige)
  verstoringen, waarbij tevens rekening is gehouden met aard en diepte van de geplande ingrepen.
  Op 9 juli 2021 is een Plan van Aanpak (PvA) opgesteld, waarin de werkwijze van het onderzoek is
  vastgelegd.
  Het verkennend booronderzoek leidt tot beantwoording van de volgende onderzoeksvragen:
            Wat is de geomorfologische situatie en de geologische en bodemkundige opbouw van het
             plangebied?
            Is sprake van een natuurlijke (intacte) bodemopbouw of is deze (deels) verstoord? Indien
             sprake is van verstoringen, wat is de diepte en omvang van de verstoring?
            Zijn er archeologisch relevante geo(morfo)logische eenheden of lagen aanwezig in het
             plangebied?
            Zo ja, op welke diepte ten opzichte van maaiveld en NAP?
            Alhoewel niet het doel van een verkennend booronderzoek, zijn er desondanks toch
             archeologische indicatoren aangetroffen?
                  Zo ja:
                  -      Op welke diepte ten opzichte van maaiveld en NAP zijn deze archeologische
                         indicatoren aangetroffen?
                  -      Wat is de horizontaal ruimtelijke spreiding van deze archeologische indicatoren?
                  -      Wat is de aard en ouderdom van deze indicatoren?
            In welk opzicht kan op basis van het veldonderzoek de archeologische verwachting
             worden bijgesteld?
            In hoeverre worden de (mogelijk aanwezige) archeologische waarden bedreigd door
             toekomstige planontwikkeling?
            Is het plangebied voldoende onderzocht en zo nee, welke vorm van nader archeologisch
             onderzoek kan worden geadviseerd?
  3.1.2 Uitvoeringsplan veldwerkzaamheden
  Voor het beantwoorden van de in par. 3.1.1 genoemde onderzoeksvragen is de volgende
  onderzoeksmethode toegepast:
   aantal boringen:      22
   boorgrid:             boringen in een verspringend 30 x 35 m boorgrid (driehoeksgrid), waarbij de boringen
                         op de volgende boorraai verspringen ten opzichte van de naastgelegen raai om een
                         gelijkmatige spreiding van de boorpunten over het gebied te verkrijgen
   diepte boringen:      drie boringen tot minimaal 400 cm –mv, overige boringen tot minimaal 200 cm -mv
   boormethode:          Edelmanboor met diameter 7 cm, zuigerboor met diameter 5 cm en/of gutsboor met
                         diameter 3 cm (handmatig)
   bemonstering:         versnijden en/of verbrokkelen
  De lithologische en bodemkundige kenmerken van de boringen zijn beschreven conform
  respectievelijk NEN 510449 en het Systeem voor de bodemclassificatie voor Nederland, de hogere
  niveaus50 en vastgelegd middels het invoerprogramma Deborah. De X- en Y-coördinaten zijn
  ingemeten met een GPS met een nauwkeurigheid van 2 m. De hoogte van het maaiveld ter plaatse
  van de boringen is bepaald aan de hand van AHN-beelden.
  49
     Nederlands Normalisatie-Instituut 1989.
  50
     De Bakker 1989.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 465 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 466 ======================================================================

<pre>                                                                                                     19
Hoewel een verkennend booronderzoek niet als primair doel het opsporen van archeologische
vindplaatsen en indicatoren heeft, zullen eventuele archeologische vondsten wel worden verzameld
en (indien mogelijk) worden gedetermineerd.
3.2     Resultaten Inventariserend Veldonderzoek (IVO-O)
3.2.1 Veldinspectie en uitvoering Plan van Aanpak
Voorafgaand aan het verkennend booronderzoek, dat op 12 juli 2021 plaatsvond, is een
veldinspectie uitgevoerd. Hierbij zijn geen archeologisch relevante zaken waargenomen.
De plangebied wordt vrijwel geheel ingenomen door een kas die in gebruik is voor de sierteelt.
Vanwege de aanwezigheid van een betonvloer is één boring (nummer 18) enkele meters verplaatst
ten opzichte van het oorspronkelijke boorplan. Alle overige boringen zijn conform het boorplan
uitgevoerd. Als gevolg van een zandpakket beneden de grondwaterspiegel was het met de
gebruikte boormethode niet mogelijk om de boringen dieper dan 250 cm –mv door te zetten.
3.2.2 Lithologische beschrijving
De locatie van de boringen is weergeven in afb. 15. De boorgegevens worden gepresenteerd in
bijlage 1.
Bij het verkennend booronderzoek is vastgesteld dat de ondergrond van het plangebied wordt
gevormd door een lichtgrijs, schelpgruishoudend zandpakket, dat op basis van enkele dieper
doorgezette boringen tot tenminste 250 cm –mv (circa 2,10 m –NAP) reikt. Het zandpakket is
kalkrijk, humusarm en zwak siltig. De zandmediaan is matig fijn. De korrels zijn goed gesorteerd en
matig afgerond. De bovenste 45 tot 100 cm van het pakket is matig silthoudend en wordt
doorsneden door kleilagen van wisselende dikte.
De zandpakket gaat in de boringen 1 t/m 5, 7, 9 t/m 11, 16 t/m 19 en 22 over in een kalkrijk,
humusarm, zwak zandig kleipakket, met een dikte variërend van 20 tot 110 cm. Het pakket is
schelpgruishoudend, half gerijpt (matig slap) en wordt doorsneden door zandlagen van wisselende
dikte. De kleur is lichtbruin met roestvlekken.
De bovengrond heeft in het merendeel van de boringen een dikte van 30 tot 55 cm. In de boringen
11 t/m 15 en 18 is het pakket enkele decimeter dikker (maximaal 90 cm). Ze bestaat of uit kalkrijke,
matig humeuze, matig zandige klei of uit kalkrijk, matig humeus, sterk siltig zand. Verspreid in het
pakket zijn kleine fragmenten baksteen aangetroffen en in boring 14 piepschuim bolletjes.
3.2.3 Interpretatie
Het beschreven zandpakket wordt op basis van lithologische kenmerkend geïnterpreteerd als een
geulafzetting (Laagcomplex van Westland, Laag van Poeldijk), hetgeen in overeenstemming is met
de verwachting op basis van het bureauonderzoek. Het bovenliggende kleipakket wordt op basis
van lithologische kenmerkend geïnterpreteerd als een dekafzetting (Laagcomplex van Westland,
Laag van Poeldijk).
De bovengrond bestaat uit de omgewerkte top van de in de ondergrond aanwezige geul- of
dekafzettingen en is het resultaat van grondbewerking ten behoeve van de (glas)tuinbouw. Het in
het pakket aangetroffen vondstmateriaal heeft op basis daarvan geen archeologische betekenis.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 466 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 467 ======================================================================

<pre>                                                                                                   20
3.3    Conclusies
De in paragraaf 3.1.1 gestelde onderzoeksvragen kunnen op basis van de bereikte resultaten als
volgt worden beantwoord:
        Wat is de geomorfologische situatie en de geologische en bodemkundige opbouw van het
         plangebied?
         Bij het verkennend booronderzoek is bevestigd dat de ondergrond van het plangebied uit
         fijnzandige geulafzettingen (Laagcomplex van Westland, Laag van Poeldijk) bestaat.
         Hierop ligt in het grootste deel van het plangebied een 20 tot 110 cm dik pakket kleiige
         dekafzettingen (Laagcomplex van Westland, Laag van Poeldijk). De bovengrond heeft een
         dikte van 35 tot 90 cm en wordt gevormd door de omgewerkte top van de in de
         ondergrond aanwezige geul- of dekafzettingen. Bodemkundig gezien is er sprake van
         tuineerd- en kalkhoudende enkeerdgronden.
        Is sprake van een natuurlijke (intacte) bodemopbouw of is deze (deels) verstoord? Indien
         sprake is van verstoringen, wat is de diepte en omvang van de verstoring?
         De bovenste 35 tot 90 cm van de geul- of dekzandzettingen is verstoord en opgenomen in
         de bouwvoor. Hieronder is de bodemopbouw intact.
        Zijn er archeologisch relevante geo(morfo)logische eenheden of lagen aanwezig in het
         plangebied?
         Het bovenste deel van de dekafzettingen van de Laag van Poeldijk worden als een niveau
         beschouwd waarin archeologische resten uit de Late Middeleeuwen (vanaf de 15e eeuw)
         of de Nieuwe tijd aangetroffen kunnen worden. Dit niveau is door moderne
         bodembewerking ten behoeve van de (glas)tuinbouw opgenomen in de bouwvoor.
        Zo ja, op welke diepte ten opzichte van maaiveld en NAP?
         Niet van toepassing
        Alhoewel niet het doel van een verkennend booronderzoek, zijn er desondanks toch
         archeologische indicatoren aangetroffen?
         Verspreid in de bouwvoor zijn enkele kleine fragmenten baksteen aangetroffen. Vanwege
         het ontbreken van aanwijzingen voor bebouwing en de ligging in een omgewerkt pakket
         wordt dit materiaal niet als een archeologische indicator beschouwd.
              Zo ja:
              -     Op welke diepte ten opzichte van maaiveld en NAP zijn deze archeologische
                    indicatoren aangetroffen?
                    Niet van toepassing
              -     Wat is de horizontaal ruimtelijke spreiding van deze archeologische indicatoren?
                    Niet van toepassing
              -     Wat is de aard en ouderdom van deze indicatoren?
                    Niet van toepassing
        In welk opzicht kan op basis van het veldonderzoek de archeologische verwachting
         worden bijgesteld?
         Het verkennend booronderzoek heeft de lage tot zeer lage verwachting bevestigd.
        In hoeverre worden de (mogelijk aanwezige) archeologische waarden bedreigd door
         toekomstige planontwikkeling?
         Er is geen sprake van een bedreiging van (mogelijk aanwezige) archeologische waarden
         bij de transformatie van het plangebied tot een woonwijk.
        Is het plangebied voldoende onderzocht en zo nee, welke vorm van nader archeologisch
         onderzoek kan worden geadviseerd?
         Het plangebied wordt als voldoende onderzocht beschouwd.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 467 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 468 ======================================================================

<pre>                                                                                                   21
4 Aanbeveling
  ADC ArcheoProjecten adviseert om het plangebied vrij te geven voor de voorgenomen
  ontwikkeling. Het is altijd mogelijk dat tijdens grondwerkzaamheden onverwacht archeologische
  vondsten aan het licht komen. Het verdient daarom aanbeveling om de uitvoerder van de
  grondwerkzaamheden te wijzen op de plicht zogenoemde toevalsvondsten te melden bij de
  bevoegde overheid, zoals aangegeven in artikel 5.10 en 5.11 van de Erfgoedwet. Deze melding
  dient behalve bij de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed (RCE) tevens plaats te vinden bij de
  gemeente Westland.
  Wij wijzen erop dat de bevoegde overheid op basis van dit rapport een selectiebesluit neemt. De
  mogelijkheid bestaat dat dit selectiebesluit afwijkt van het door ons opgestelde advies.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 468 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 469 ======================================================================

<pre>                                                                                                   22
Literatuur
Alterra, 2008: Geomorfologische kaart van Nederland 1:50.000; Landsdekkend digitaal bestand.
Alterra, 2014: Bodemkaart van Nederland 1:50.000; Landsdekkend digitaal bestand.
Bakker, H. de, J. Schelling, D.J. Brus & C. van Wallenburg, 1989: Systeem van
    bodemclassificatie voor Nederland : de hogere niveaus. Wageningen.
Bosch, J.H.A., 2005: Archeologische Standaard Boorbeschrijvingsmethode, Versie 5.2. Utrecht
    (TNO-rapport NITG 05-043-A).
Bult, E.J. & J. de Bruijn, 2005: Een bureauonderzoek naar archeologische waarden in de tracé's
    van transport- en distributieleidingen voor CO2 in de gemeentes Westland, Midden-Delfland en
    Pijnacker-Nootdorp. Delftse Archeologische Rapporten nr. 45. Delft.
Bureau Militaire Verkenningen, 1880, 1893, 1896, 1901, 1912 & 1925: Naaldwijk, blad 479,
    1:25.000.
Groenhuijzen, M.R., 2020: Archeologisch bureauonderzoek voor het plangebied 's-Gravenzande-
    Laan van de Heilige Lambertus, gemeente Westland. Zuidnederlandse Archeologische Notities
    809. Amsterdam.
IJsselstein, M., & Y. van Mil, 2017: Atlas van het Westland. 10.000 jaar ruimtelijke ontwikkeling.
    Bussum.
Kadaster, 1818: Kadastrale kaart 1818: 's-Gravenzande, Zuid Holland, sectie D, blad 01
    (MIN08052D01).
Kerkhof, M., 2012: Toelichting bij de archeologische beleidskaart van de gemeente Westland.
    Delftse Archeologische Notitie 20. Delft.
Kruikius, N. & J. Kruikius, 1977 (1712): ’t Hooge heemreadschap van Delflant met alle de steden,
    dorpen en ambachten. Alphen aan den Rijn.
Liere, W.J. van, 1948: De Bodemgesteldheid van het Westland. 's-Gravenhage.
Normalisatie-Instituut, Nederlands, 1989: Geotechniek, classificatie van onverharde
    grondmonsters NEN 5104. Delft.
Ras, J., 2017: Archeologisch Bureauonderzoek en Inventariserend Veldonderzoek door middel van
    grondboringen 'Plangebied Maasdijk 105 - 113', 's-Gravenzande, Gemeente Westland. SOB
    Research Project nr.: 2522-1708. Heinenoord.
Rijks Geologische Dienst, 1975: Geologische kaart van Nederland 1:50.000. Blad 37 West,
    Rotterdam. Haarlem.
SIKB, 2018: Kwaliteitsnorm Nederlandse Archeologie (KNA). Gouda.
Stichting voor Bodemkartering, 1983: Bodemkaart van Nederland 1:50.000. Blad 37 West,
    Rotterdam. Wageningen.
Stouthamer, E., K.M. Cohen & W.Z. Hoek, 2015: De vorming van het land. Geologie en
    geomorfologie. Utrecht.
TNO, 2013: Lithostratigrafische Nomenclator van de Ondiepe Ondergrond, versie 2013.
Vos, G.A., 1984: Bodemkaart van Nederland schaal 1:50.000. Toelichting bij kaartblad 37 West
    Rotterdam. Wageningen.
Vos, P., J. Bazelmans, H. Weerts & .M. van der Meulen, 2018: Atlas van Nederland in het
    Holoceen. Landschap en bewoning vanaf de laatste ijstijd tot nu. Amsterdam.
Vos, P., met bijdragen van M. IJsselstein, S. Jongma & S. de Vries, 2017: Het ontstaan van
    Westland-Delfland, gebaseerd op paleolandschappelijk onderzoek en getijsysteemkennis.
    Toelichting op de regionale paleolandschappelijke kartering, uitgevoerd in het kader van het
    uitbrengen van de Atlas van het Westland. Delftse Archeologische Rapporten 130. Delft.
Wolters-Noordhoff Atlasprodukties, 1990: Grote Historische Atlas van Nederland, schaal
    1:50.000; Deel 1; West Nederland, 1839-1859. Groningen.
Zagwijn, W.H. & C.J. van Staalduinen (eds), 1975: Toelichting bij Geologische overzichtskaarten
    van Nederland. Haarlem.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 469 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 470 ======================================================================

<pre>                                                                                              23
Geraadpleegde websites
http://ahn.arcgisonline.nl/ahnviewer/
http://beeldbank.cultureelerfgoed.nl
http://maps.bodemdata.nl
http://pzh.b3p.nl/viewer/app/Cultuur_historische_atlas
https://archis.cultureelerfgoed.nl/
https://bagviewer.kadaster.nl
https://easy.dans.knaw.nl
https://www.bodemloket.nl
https://www.dinoloket.nl/ondergrondgegevens
https://www.kadaster.nl/
https://www.ruimtelijkeplannen.nl
https://www.topotijdreis.nl
https://zoeken.cultureelerfgoed.nl/
http://www.westlandkaart.nl
http://www.ikme.nl
Lijst van afbeeldingen en tabellen
Afb. 1 Locatie van het plangebied
Afb. 2 Detailkaart van het plangebied
Afb. 3 Begrenzing van het plangebied op een uitsnede van de archeologische beleidskaart van de
        gemeente Westland (naar Kerkhof 2012)
Afb. 4 Foto van het plangebied genomen in noordelijke richting
Afb. 5 Toekomstige situatie in het plangebied
Afb. 6 Plangebied op een uitsnede van de Geomorfologische Kaart van Nederland 1:50.000
        (Alterra 2008)
Afb. 7 Plangebied op een uitsnede van de Bodemkaart van Nederland 1:50.000 (Alterra 2014)
Afb. 8 Plangebied op een uitsnede van de Geologische Kaart Westland/Delfland (naar Vos 2017)
Afb. 9 Plangebied op een hoogtebeeld van het Actueel Hoogtebestand Nederland (AHN3)
Afb. 10a Paleogeografische kaartenvan de periode Laat-Paleolithicum – Vroege Middeleeuwen
        (naar Vos & De Vries 2013)
Afb. 10b Paleogeografische kaarten van de periode Late Middeleeuwen – Nieuwe tijd (naar Vos &
        De Vries 2013)
Afb. 11 Plangebied op een kaart met onderzoeksmeldingen (Archis3)
Afb. 12 Plangebied op een uitsnede van de kaart van het hoogheemraadschap van Delfland (1712)
Afb. 13 Plangebied op een uitsnede van het minuutplan van de gemeente ‘s-Gravenzande (1818).
Afb. 14 Plangebied op uitsneden van Bonnekaarten en topografische kaarten uit de 19e en 20e
        eeuw
Afb. 15 Boorpuntenkaart
Tabel 1. Overzicht van de verschillende (pre)historische perioden.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 470 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 471 ======================================================================

<pre>                               24
Afb. 1 Locatie van het plangebied
</pre>

====================================================================== Einde pagina 471 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 472 ======================================================================

<pre>                                   25
Afb. 2 Detailkaart van het plangebied
</pre>

====================================================================== Einde pagina 472 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 473 ======================================================================

<pre>                                                                                            26
Afb. 3 Begrenzing van het plangebied op een uitsnede van de archeologische beleidskaart van de
                                                       gemeente Westland (naar Kerkhof 2012)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 473 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 474 ======================================================================

<pre>                                                            27
Afb. 4 Foto van het plangebied genomen in noordelijke richting
</pre>

====================================================================== Einde pagina 474 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 475 ======================================================================

<pre>                                           28
Afb. 5 Toekomstige situatie in het plangebied
</pre>

====================================================================== Einde pagina 475 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 476 ======================================================================

<pre>                                                                                          29
Afb. 6 Plangebied op een uitsnede van de Geologische Kaart Westland/Delfland (naar Vos 2017)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 476 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 477 ======================================================================

<pre>                                                                                     30
Afb. 7 Plangebied op een uitsnede van de Geomorfologische Kaart van Nederland 1:50.000
                                                                         (Alterra 2008)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 477 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 478 ======================================================================

<pre>                                                                                       31
Afb. 8 Plangebied op een uitsnede van de Bodemkaart van Nederland 1:50.000 (Alterra 2014)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 478 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 479 ======================================================================

<pre>                                                                                 32
Afb. 9 Plangebied op een hoogtebeeld van het Actueel Hoogtebestand Nederland (AHN3)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 479 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 480 ======================================================================

<pre>                                                                                            33
Afb. 10a Paleogeografische kaarten van de periode Laat-Paleolithicum – Vroege Middeleeuwen
                                                                        (naar Vos et al. 2018)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 480 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 481 ======================================================================

<pre>                                                                                 34
Afb. 10b Paleogeografische kaarten van de periode Late Middeleeuwen – Nieuwe tijd
                                                             (naar Vos et al. 2018)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 481 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 482 ======================================================================

<pre>                                                               35
Afb. 11 Plangebied op een kaart met onderzoeksmeldingen (Archis3)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 482 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 483 ======================================================================

<pre>                                                                                           36
Afb. 12 Plangebied op een uitsnede van de kaart van het hoogheemraadschap van Delfland (1712)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 483 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 484 ======================================================================

<pre>                                                                                         37
Afb. 13 Plangebied op een uitsnede van het minuutplan van de gemeente ‘s-Gravenzande (1818).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 484 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 485 ======================================================================

<pre>                                                                                     38
Afb. 14 Plangebied op uitsneden van Bonnekaarten en topografische kaarten uit de 19e en
                                                                              20e eeuw
</pre>

====================================================================== Einde pagina 485 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 486 ======================================================================

<pre>                    39
Afb. 15 Boorpuntenkaart
</pre>

====================================================================== Einde pagina 486 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 487 ======================================================================

<pre>                       40
Bijlage 1 Boorgegevens
</pre>

====================================================================== Einde pagina 487 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 488 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_1
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 1, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 250
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72061, Y-coördinaat in meters: 444702, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 40, Aard ondergrens: abrupt (<0,3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          40 / 0.00
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 40, Aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm), Ondergrens laag in cm: 80, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm),
                                          Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Consistentie: matig slap, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte:
                                          kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          80 / -0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 80, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 120, Boortype en diameter: Edelman-7
                                          cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dun, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          120 / -0.80
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 120, Ondergrens laag in cm: 190, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Boortype en diameter:
                                          VanderStaay-/Zuigerboor 5 cm, Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          190 / -1.50
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 190, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 250, Boortype en diameter:
                                          VanderStaay-/Zuigerboor 5 cm, Kleur: grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-gruis-weinig (1-10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 250 / -2.10
                                                                                                        1
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 488 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 489 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_2
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 2, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72047, Y-coördinaat in meters: 444670, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 50, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: zwak zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig stevig, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          Archeologie: Puin onbepaald: enkel fragment
                                          50 / -0.10
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 50, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 70, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: zwak zandig, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          70 / -0.30
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 70, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 130, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dun, Consistentie: matig slap, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          130 / -0.90
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 130, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Consistentie: matig slap, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                        2
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 489 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 490 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_3
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 3, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72032, Y-coördinaat in meters: 444638, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 45, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: zwak zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          Archeologie: Puin onbepaald: enkel fragment
                                          45 / -0.05
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 45, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 85, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: zwak zandig, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          85 / -0.45
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 85, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 130, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dun, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-weinig (1-10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          130 / -0.90
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 130, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                        3
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 490 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 491 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_4
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 4, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72018, Y-coördinaat in meters: 444607, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 35, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: donker-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          Archeologie: Puin onbepaald: enkel fragment
                                          35 / 0.05
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 35, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 70, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Consistentie: matig slap, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte:
                                          kalkrijk
                                          70 / -0.30
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 70, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 120, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dun
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          120 / -0.80
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 120, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                        4
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 491 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 492 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_5
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 5, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72003, Y-coördinaat in meters: 444575, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 30, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: zwak zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          30 / 0.10
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 30, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 90, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: zwak zandig, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          90 / -0.50
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 90, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 160, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: guts-3 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dun, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-weinig (1-10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          160 / -1.20
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 160, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                        5
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 492 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 493 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_6
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 6, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 71989, Y-coördinaat in meters: 444543, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 40, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: sterk siltig, Bijmengsel humus: matig humeus, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd,
                                          Afronding: matig afgerond, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          40 / 0.00
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 40, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 80, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: sterk siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Kalkgehalte: kalkrijk
                                          80 / -0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 80, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 140, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Sublagen1: kleilagen-enkele-dun, Schelpresten: schelp (marien)-
                                          fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          140 / -1.00
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 140, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                        6
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 493 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 494 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_7
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 7, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 71974, Y-coördinaat in meters: 444511, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 40, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: sterk siltig, Bijmengsel humus: matig humeus, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd,
                                          Afronding: matig afgerond, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          Archeologie: Puin onbepaald: enkel fragment
                                          40 / 0.00
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 40, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 80, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: sterk siltig, Bijmengsel humus: zwak humeus, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd,
                                          Afronding: matig afgerond, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Archeologie: Puin onbepaald: enkel fragment
                                          80 / -0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 80, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 120, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: sterk siltig, Sublagen1: zandlagen-veel-dun, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          120 / -0.80
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 120, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 150, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: guts-3 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: matig goed gesorteerd, Sublagen1: kleilagen-veel-
                                          dun, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          150 / -1.10
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 150, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dun, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                          7
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 494 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 495 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_8
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 8, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 71960, Y-coördinaat in meters: 444479, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 45, Aard ondergrens: abrupt (<0,3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-weinig (1-10%),
                                          Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          45 / -0.05
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 45, Aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm), Ondergrens laag in cm: 160, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm),
                                          Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dik, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-weinig (1-10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          160 / -1.20
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 160, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                        8
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 495 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 496 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_9
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 9, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72067, Y-coördinaat in meters: 444642, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 35, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: zwak zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          35 / 0.05
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 35, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 100, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: zwak zandig, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          100 / -0.60
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 100, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 140, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: guts-3 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dun, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          140 / -1.00
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 140, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                        9
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 496 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 497 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_10
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 10, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72052, Y-coördinaat in meters: 444610, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 45, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: zwak zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          45 / -0.05
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 45, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 110, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: zwak zandig, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          110 / -0.70
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 110, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 150, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: guts-3 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dun, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          150 / -1.10
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 150, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                       10
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 497 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 498 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_11
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 11, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 250
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72038, Y-coördinaat in meters: 444578, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 45, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          Archeologie: Puin onbepaald: enkel fragment
                                          45 / -0.05
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 45, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 80, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Bijmengsel humus: zwak humeus, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-weinig (1-10%),
                                          Kalkgehalte: kalkrijk
                                          80 / -0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 80, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 130, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dun, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          130 / -0.90
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 130, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 220, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: VanderStaay-/Zuigerboor 5 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          220 / -1.80
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 220, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 250, Boortype en diameter:
                                          VanderStaay-/Zuigerboor 5 cm, Kleur: blauw-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-gruis-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 250 / -2.10
                                                                                                       11
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 498 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 499 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_12
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 12, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72023, Y-coördinaat in meters: 444546, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 60, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: donker-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: sterk siltig, Bijmengsel humus: matig humeus, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd,
                                          Afronding: matig afgerond, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          60 / -0.20
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 60, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 90, Aard ondergrens: diffuus (3-10 cm),
                                          Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: sterk siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          90 / -0.50
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 90, Aard bovengrens: diffuus (3-10 cm), Ondergrens laag in cm: 130, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm),
                                          Boortype en diameter: guts-3 cm, Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Sublagen1: kleilagen-enkele-wisselende diktes, Schelpresten: schelp
                                          (marien)-fragment-veel (>10%)
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          130 / -0.90
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 130, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                       12
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 499 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 500 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_13
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 13, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72009, Y-coördinaat in meters: 444515, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 40, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: sterk siltig, Bijmengsel humus: matig humeus, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd,
                                          Afronding: matig afgerond, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          40 / 0.00
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 40, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 80, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: sterk siltig, Bijmengsel humus: zwak humeus, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd,
                                          Afronding: matig afgerond, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-weinig (1-10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          80 / -0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 80, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 140, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dun, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          140 / -1.00
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 140, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%)
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                       13
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 500 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 501 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_14
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 14, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 250
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 71994, Y-coördinaat in meters: 444483, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 80, Aard ondergrens: abrupt (<0,3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          Laag opmerking: Opmerking: piepschuimbolletjes
                                          80 / -0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 80, Aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm), Ondergrens laag in cm: 140, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm),
                                          Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Sublagen1: kleilagen-veel-wisselende diktes, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          140 / -1.00
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 140, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 220, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: VanderStaay-/Zuigerboor 5 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          220 / -1.80
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 220, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 250, Boortype en diameter:
                                          VanderStaay-/Zuigerboor 5 cm, Kleur: grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-gruis-weinig (1-10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 250 / -2.10
                                                                                                       14
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 501 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 502 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_15
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 15, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 71980, Y-coördinaat in meters: 444451, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 45, Aard ondergrens: abrupt (<0,3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          Archeologie: Puin onbepaald: enkel fragment
                                          45 / -0.05
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 45, Aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm), Ondergrens laag in cm: 90, Aard ondergrens: diffuus (3-10 cm),
                                          Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Bijmengsel humus: zwak humeus, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-weinig (1-10%),
                                          Kalkgehalte: kalkrijk
                                          90 / -0.50
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 90, Aard bovengrens: diffuus (3-10 cm), Ondergrens laag in cm: 150, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm),
                                          Boortype en diameter: guts-3 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dun, Consistentie: matig slap, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          150 / -1.10
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 150, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-veel-wisselende diktes, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                      15
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 502 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 503 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_16
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 16, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72101, Y-coördinaat in meters: 444646, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 45, Aard ondergrens: abrupt (<0,3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          Archeologie: Puin onbepaald: enkel fragment
                                          45 / -0.05
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 45, Aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm), Ondergrens laag in cm: 70, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm),
                                          Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: sterk zandig, Consistentie: matig slap, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte:
                                          kalkrijk
                                          70 / -0.30
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 70, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 120, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dun, Consistentie: matig slap, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          120 / -0.80
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 120, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Consistentie: matig slap, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                       16
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 503 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 504 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_17
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 17, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72087, Y-coördinaat in meters: 444614, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 40, Aard ondergrens: abrupt (<0,3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          40 / 0.00
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 40, Aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm), Ondergrens laag in cm: 65, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm),
                                          Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Consistentie: matig slap, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          65 / -0.25
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 65, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 90, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Consistentie: matig slap, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          90 / -0.50
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 90, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 130, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: guts-3 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-wisselende diktes, Consistentie: matig slap, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-weinig (1-10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          130 / -0.90
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 130, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Consistentie: matig slap, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-weinig (1-10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                       17
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 504 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 505 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_18
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 18, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72070, Y-coördinaat in meters: 444573, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 60, Aard ondergrens: abrupt (<0,3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig siltig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig stevig, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          60 / -0.20
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 60, Aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm), Ondergrens laag in cm: 125, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm),
                                          Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Consistentie: matig stevig, Schelpresten: schelp (onbepaald)-fragment-weinig (1-10%),
                                          Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: veel Fe-vlekken
                                          125 / -0.85
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 125, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (onbepaald)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                        18
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 505 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 506 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_19
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 19, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72058, Y-coördinaat in meters: 444550, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 30, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Consistentie: matig stevig, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          30 / 0.10
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 30, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 90, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Consistentie: matig stevig, Schelpresten: schelp (onbepaald)-fragment-weinig (1-10%),
                                          Kalkgehalte: kalkrijk
                                          90 / -0.50
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 90, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 140, Aard ondergrens: diffuus (3-10 cm),
                                          Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Sublagen1: zandlagen-veel-dun, Consistentie: matig stevig, Schelpresten: schelp (onbepaald)-
                                          fragment-weinig (1-10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          140 / -1.00
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 140, Aard bovengrens: diffuus (3-10 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (onbepaald)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                       19
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 506 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 507 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_20
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 20, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72043, Y-coördinaat in meters: 444518, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 50, Aard ondergrens: abrupt (<0,3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: sterk siltig, Bijmengsel humus: matig humeus, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd,
                                          Afronding: matig afgerond, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          50 / -0.10
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 50, Aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm), Ondergrens laag in cm: 80, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm),
                                          Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte:
                                          kalkrijk
                                          80 / -0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 80, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 120, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-geel-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          120 / -0.80
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 120, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 170, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: guts-3 cm, Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-veel-dun, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          170 / -1.30
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 170, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                       20
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 507 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 508 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_21
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 21, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72029, Y-coördinaat in meters: 444486, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 50, Aard ondergrens: abrupt (<0,3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: sterk siltig, Bijmengsel humus: matig humeus, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: matig goed
                                          gesorteerd, Afronding: matig afgerond, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          50 / -0.10
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 50, Aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm), Ondergrens laag in cm: 160, Aard ondergrens: diffuus (3-10 cm),
                                          Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-wisselende diktes, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          160 / -1.20
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 160, Aard bovengrens: diffuus (3-10 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-wisselende diktes, Schelpresten: schelp (marien)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                       21
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 508 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 509 ======================================================================

<pre>              bijlage 1 boorgegevens
              Boring: 4230479_22
              Kop algemeen: Projectcode: 4230479, Boornummer: 22, Beschrijver(s): REINOUD, Datum: 12-07-2021, Doel boring: archeologie - verkenning, Einddiepte boring in cm: 200
              Coördinaten: X-coördinaat in meters: 72015, Y-coördinaat in meters: 444454, Precisie coördinaat: 1 m, Coördinaatsysteem / epsg: Rijksdriehoeksmeting (NL), Hoogte
              maaiveld in meters: 0.4, Precisie hoogte: 1 cm, Referentievlak hoogte: Normaal Amsterdams Peil, Bepalingsmethode maaiveldhoogte: AHN bestand
              Plaats: Provincie: Zuid-Holland, Gemeente: Westland, Opdrachtgever: Aqua-Terra Nova, Uitvoerder: ADC Archeoprojecten
                                          0 / 0.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 0, Ondergrens laag in cm: 55, Aard ondergrens: abrupt (<0,3 cm), Boortype en diameter: Edelman-7 cm,
                                          Kleur: grijs-bruin
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Bijmengsel humus: matig humeus, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Bodemkundige interpretatie: bouwvoor
                                          55 / -0.15
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 55, Aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm), Ondergrens laag in cm: 110, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3 cm),
                                          Boortype en diameter: Edelman-7 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: klei, Bijmengsel: matig zandig, Consistentie: matig stevig, Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Bodem: Ijzer/mangaan: enkele Fe-vlekken
                                          110 / -0.70
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 110, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 180, Aard ondergrens: geleidelijk (0,3-3
                                          cm), Boortype en diameter: guts-3 cm, Kleur: licht-bruin-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: matig siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Sublagen1: kleilagen-enkele-dik, Schelpresten: schelp (onbepaald)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkloos
                                          180 / -1.40
                                          Laag algemeen: Bovengrens laag in cm: 180, Aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm), Ondergrens laag in cm: 200, Boortype en diameter: guts-3 cm,
                                          Kleur: licht-grijs
                                          Lithologie: Grondsoort: zand, Bijmengsel: zwak siltig, Mediaanklasse: matig fijn, Spreidingsklasse: goed gesorteerd, Afronding: matig afgerond,
                                          Schelpresten: schelp (onbepaald)-fragment-veel (>10%), Kalkgehalte: kalkrijk
                                          Einde boring 200 / -1.60
                                                                                                       22
bron: Heenweg - hyacinthstraat 17a.geojson - 15-07-2021 19:25:24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 509 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 510 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 510 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 511 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 511 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 512 ======================================================================

<pre>ae ELC EEn EL

Postadres: Postbus 150, 2670 AD Naaldwijk
Beroekadres: Verdilaan 7, 2671 VW Naaldwijk
T14 0174
ide |
Sf =
| 4
wa ED

Jh / wie
LN ed ’
| : pests LL
</pre>

====================================================================== Einde pagina 512 =================================================================

<br><br>